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Popis přílohy: 

 

Příloha obsahuje korpus řetězových e-mailů. Korpus byl vytvořen na základě 

databáze Thenidiel, kterou spravuje hnutí Čeští elfové.1 Podrobný popis vytvoření 

korpusu je uveden v kapitole 5 (Metodika výzkumu). 

 

Každý e-mail v korpusu je označen jedinečným ID (shodným s ID v databázi), 

předmětem a datem zachycení. Do textů e-mailů nebylo žádným způsobem 

zasahováno, aby byla uchována jejich autenticita. 

  

 
1 Thenidiel [online]. [cit. 2023-04-13]. Dostupné z: https://thenidiel.eu/login (dostupné po 
přihlášení). 
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Znepokojivá fakta o aféře Vrbětice 

 http://vasevec.parlamentnilisty.cz/blogy/znepokojiva-fakta-o-afere-vrbetice  

(http://vasevec.parlamentnilisty.cz/blogy/znepokojiva-fakta-o-afere-vrbetice)  

20.4.2021 13:44  Po skandální frašce, kterou předvedl předseda vlády Babiš v 

tandemu s jejím  místopředsedou Hamáčkem, která vedla ke skandálnímu defacto 

vyhlášení války  Ruské federaci, veřejným tvrzením o napadení objektu armády ČR 

složkami  ruských zpravodajských struktur.  Různí dezinformační agenti, například 

„Hujer“ Paďourek  (https://video.aktualne.cz/dvtv/je-to-statni-terorismus-v-

pripadu-je-ale-mnoho-ruskych-chyb)   a jemu podobní vlastizrádci, jako třeba jeden z 

nevyšších ústavních  činitelů státu, předseda Senátu Miloš Vystrčil, kteří ihned a bez 

zaváhání  vyrazili do veřejného prostoru s nařčeními Ruské federace ze státního  

terorizmu, viz „Jedná se o státní terorismus, Rusko nesmí do Dukovan, hřímá  

opozice  (https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/vyhosteni-ruskych-diplomatu-

vybuch-ve-vrbeticich-koalice-spolu-vystrcil.A210418_092402_domaci_kop)  “  

Mnoho atlantických trollů se náhle odkopalo, veřejně ztrapnilo a poškodilo  reputaci 

České republiky, stejně jako učinila unisono s chamtivou opozicí i  naše ostudná 

koaliční vláda neschopných podržtašků Washingtonu, nejpozději  vyhoštěním 18 

ruských diplomatů, což je skandál, jaký tato země snad ještě  nikdy nezažila!  Jaká 

zajímavá fakta známe z veřejných zdrojů ohledně exploze ve Vrběticích?    Podíváme-

li se na dobové zprávy sdělovacích prostředků, ukáže se nám zcela  jiný obraz než ten, 

který nám zde aktéři maňáskového divadélka  transatlantických zpravodajských her 

předkládají. Někdejší události smrdí na  dálku korupcí a ilegálními machinacemi 

papalášů s přesahem do amerických  armádních struktur. Je až neuvěřitelné, že se 

tato aféra, kterou se tehdy  jen tak tak povedlo ututlat, nyní vytahuje na světlo Boží, a 

ještě k tomu  proto, aby se tím poškodily mezinárodní vztahy s Ruskou federací! Míra  

hlouposti, která je k něčemu takovému nutná, je naprosto nezměřitelná. Ulice  si již 

dlouho myslí, že naši demokratičtí vůdci i jejich lačná opozice,  postrádají jakoukoliv 

kompetenci, ale tento diplomatický incident překročil  veškerá očekávání!  Co nám 

tedy sdělila naše média o Vrběticích?  1. Že se tam páchal trestný čin, když se ilegálně 

delaborovala americká  vysoce toxická a velmi výbušná raketová munice. „Chloristan 

amonný byl  používán při recyklaci raketového paliva ve vrbětickém provozu firmy  



Bochemia Bohumín. „Mohu potvrdit, že jsme ve čtvrtek odvezli 15 tun  chloristanu 

amonného. Šlo o zboží pro námořní kamión, je určené k exportu,  míří za oceán. Ještě 

během pátku by se mělo odvážet dalších pět tun látky,“  uvedla mluvčí společnosti 

Bochemia Eva Kijonková“ Uvádí Novinky.cz dne 9. 1.  2015 a dále zmiňují, že „Na 

existenci provozu v blízkosti skladů munice si  stěžovali lidé z okolí areálu muničních 

skladů v obavách z možných následků,  pokud by munice vybuchla a iniciovala další 

reakci hořlavého chloristanu.  Provoz recyklace raketového paliva firmy Bochemia je i 

předmětem petice, se  kterou jedou v úterý Vrbětičtí za poslanci petičního výboru 

Poslanecké  sněmovny.“ Takže nelze říci, že by se o tom nevědělo.  2.  Kšeft s toxickým 

a nebezpečným americkým raketovým palivem se spunktoval  již v roce 2010 za 

ministra Bartáka, jak dne 22.1. 2010 uvádí ČTK  

(https://zlinsky.denik.cz/zpravy_region/raketove-palivo-chteji-recyklovat-u-

vlachovic.html)  : „Unikátní technologie na recyklaci raketového paliva má sídlit v 

bývalých  muničních skladech poblíž Vlachovic-Vrbětic na Valašskokloboucku.“ Již 

zde  upozorňuje na problémovost zpracovávané látky „Raketové palivo je totiž  vysoce 

hořlavé a musí se převážet navlhčené.“  3.   Majitel firmy Bochemie jejíž dceřiná firma 

Eruca Technologies  zpracovávala prošlé raketové palivo, Gabriel Eichler v rozhovoru 

zveřejněném  na idnes.cz  (https://www.idnes.cz/ekonomika/domaci/eichler-se-

stahuje-z-prumyslu-ale-do-duchodu-se-nechysta.A150227_123630_ekonomika_fih)   

dne 27.2. 2015, popisuje technologii zpracování prošlého paliva ve  Vrběticích doslova 

takto: „Jde o očišťování prošlého raketového paliva,  které umíme šetrně zpracovat a 

vyrobit z něj úplně čistý chloristan amonný,  který se využívá buď v komerčních, nebo 

nekomerčních raketách. Je třeba, aby  tato složka byla naprosto čistá a konzistentní. 

Všechny tyto aspekty se nám  podařilo splnit.“ Eichler, nutno dodat, odmítá 

odpovědnost za výbuchy a  ukazuje na, z jeho pohledu, skutečné viníky: „Nám trvalo 

dva roky získat  povolení na tuto výrobu, než jsme splnili všechny bezpečnostní 

požadavky.  Nemůžeme za to, že někdo jiný v areálu skladoval výbušniny.“  4.  Přitom 

„majitelé výbušnin“ byli soudem (záhadně) zproštěni viny, jak  uvádí Český rozhlas  

(https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/vrbetice-munice-sklad-vybuch-soud-

rozsudek_1712151959_gol)   dne 15.12. 2017 „Podle státního zástupce byly ve 

skladech ve Vrběticích  protipěchotní miny, zakázané českými i mezinárodněprávními 

normami.  Obžalovaným lidem za to hrozily až dvanáctileté tresty, firmám i zrušení.  

Koncem července 2016 ale krajský soud všech pět lidí i firmy Excalibur Army  a Real 

Trade Praha obžaloby zprostil. Podle soudce byla ve Vrběticích  uskladněna pouze 



těla min, a nejednalo se tak o zakázaný materiál.“ Zpráva  končí opět zamlžením „Oba 

vybuchlé sklady si pronajímala ostravská firma  Imex Group. Kauza skladování 

údajně zakázaných výbušnin tak s explozemi ve  Vrběticích nesouvisí, miny byly 

nalezeny až při následné kontrole v prosinci  roku 2014.“  5.  Recyklace raketového 

paliva se exportovala do ČR právě díky velkému  nebezpečí při jeho zpracování, jak se 

ukázalo dne 4. května 1988 v chemickém  závodě Pacific Engineering and Production 

Company of Nevada (PEPCON) v   Hendersonu, stát Nevada, kde došlo k požáru 

následovanému několika výbuchy.  Katastrofa způsobila dvě úmrtí, 372 zranění a 

škody podle odhadů 100 milionů  dolarů. Byla zasažena velká část údolí Las Vegas v 

okruhu 10 mil (16 km) od  továrny a několik agentur v důsledku exploze aktivovalo 

nouzové plány.  Zdroj: PEPCON 

katastrofa(https://cs.qaz.wiki/wiki/PEPCON_disaster)  6.  Světlo na tuto velmi 

prohnilou kauzu vrhá anonymní svědek, blízký  skladovému provozu, jehož výpověď 

byla zveřejněna dne 23.2. 2015 na portálu   aktualne.cz  

(https://zpravy.aktualne.cz/domaci/vrbetice-rana-pozar-a-pak-exploze-po-niz-se-

vyparilo-auto/r~abfc53ccb78f11e486b9002590604f2e/)  : „ozval se redakci pozůstalý 

po jedné z obětí, který se ohradil proti tomu,  že by výbuch měl souvislost s nedbalostí 

pracovníků Imexu. "Podle mých  informací se to nezakládá na pravdě a je to čirá 

fabulace," řekl muž, který  si přál zůstat v anonymitě. Jak už Aktuálně.cz napsalo, 

policie prověřuje  silné podezření, že následný výbuch z 3. prosince ve druhém skladu 

měl  zlikvidovat důkazy o tom, že tam byla nelegálně skladovaná munice určená  

dávno k likvidaci. Pachatel se mohl po první explozi zaleknout, že policie  bude 

zjišťovat, co přesně je v ostatních skladech, proto nechal vyhodit do  povětří i ten 

druhý. Ke skladu č. 12 byl po explozi "šestnáctky" pro strůjce  druhé exploze bezpečný 

přístup. "Dvanáctka ležela zcela mimo ohrožený  perimetr. Mohli se k ní dostat ze 

zcela opačné strany, než stála kdysi  šestnáctka," kreslí přesnou polohu budov expert, 

jenž má o rozmístění  objektů ve vrbětickém muničním skladu dokonalý přehled.“ Ani 

on nepochybuje,  že sklad číslo 12 byl vyhozen do povětří záměrně. A navíc někým, 

kdo se v  zalesněném a spletitém bludišti desítek budov s ochrannými valy dobře  

vyznal, takže věděl, ke které budově má jít – vždyť sklad ani nebyl označen  cedulí 

Imex Group. Firmě však nelze vyčítat, že by nezajistila ostrahu, to  bylo zřejmé 

selhání státu a jeho bezpečnostních složek.“  7.  Z předchozího bodu je zřejmé, že se 

žádný cizinec v areálu skladů nikdy  nemohl vyznat. Dále je jasné, že minimálně 

druhá exploze byla vyvolána  úmyslně, jenže domácími, kteří hodlali zahladit stopy 



své trestné činnosti,  která se tam zjevně páchala na všech frontách. Skutečně je k 

nevíře, že dnes  někdo troufale či zoufale vytáhne tak ošemetnou kauzu z klobouku, 

jen proto,  aby obvinil cizí suverénní stát a uvrhl naši zemi do velmi neseriózního  

světla. Tato zpravodajská hra se poněkud vymkla z ruky a lze jen doufat, že  budou 

padat hlavy na všech domácích frontách, jak ve vládě, tak i v opozici  a zejména ve 

službách, které tuto nechutnou šarádu zosnovaly!  Daniel 

Solis(http://vasevec.parlamentnilisty.cz/uzivatel/solis)        

 

 

Předmět: RE: SOUČASNOST - je to ale smutné čtení  

Datum: 2022-03-02 00:17  

ID: 15394   

"Tady nejde o obyčejné Ukrajince.Západ měl a má jiné zájmy!  """  ""  Přestože máme 

DEMOKRACII  a máme ještě tu a tam nějaké "svobody"- i tak už  možná sledují 

podobné emaily a kontrolují naše myšlení. Slovákům už dochází,  co se děje - a ono se 

to týká i nás v ČR. Přemýšlejte ! ! ! !  Jediná pravda = to co hlásá ČT , rozhlas a noviny 

.   Takže se připravte - s nástupem demoŽumpy začíná nová TOTALITA -tentokrát  

modrá !!!  Doporučuji posílat dál ! ! ! !  ""   Proč Ukrajina?               Proč USA na 

Ukrajině záleží?   Zde je pár odpovědí:  """""   Ukrajina zaujímá:  1-místo v Evropě v 

prokázaných vytěžitelných zásobách uranových rud;  2-místo v Evropě a 10. místo na 

světě z hlediska zásob titanové rudy;  3-místo na světě z hlediska prozkoumaných 

zásob manganových rud (2,3  miliardy tun, neboli 12 % světových zásob);  4-největší 

zásoby železné rudy na světě (30 miliard tun);  5-místo v Evropě z hlediska zásob 

rtuťové rudy;  6-místo v Evropě (13. místo na světě) v zásobách břidlicového plynu 

(22  bilionů metrů krychlových)  7-na světě podle celkové hodnoty přírodních zdrojů;  

8-místo na světě v zásobách uhlí (33,9 miliard tun)     Ukrajina je zemědělská země:  v 

Evropě z hlediska plochy orné půdy;  1-místo na světě ve vývozu slunečnice a 

slunečnicového oleje;  2-místo na světě v produkci ječmene a 4. 3-místo v exportu 

ječmene;  4-největší producent a 4. největší exportér kukuřice na světě;  5-největší 

producent brambor na světě;  6-místo na světě v produkci slepičích vajec;  7-místo na 

světě ve vývozu sýrů.  Ukrajina dokáže pokrýt potravinové potřeby 600 milionů lidí.     

Ukrajina je průmyslová země:  1 v Evropě v produkci amoniaku;  2 evropský a 4. 

největší plynovodní systém na světě (142,5 miliardy metrů  krychlových propustné 

kapacity plynu v EU);  3 největší v Evropě a 8. největší na světě z hlediska 



instalovaného výkonu  jaderných elektráren;  3-místo v Evropě a 11. ve světě v délce 

železniční sítě (21 700 km);  3-místo na světě (po USA a Francii) ve výrobě lokátorů a 

lokalizačních  zařízení;  3- největší vývozce železa na světě  4-největší vývozce turbín 

pro jaderné elektrárny na světě;  4- největší světový výrobce raketometů;  4-místo na 

světě ve vývozu hlíny  4-místo na světě ve vývozu titanu  8-místo na světě ve vývozu 

rud a koncentrátů;  9-místo na světě v exportu produktů obranného průmyslu;  10 

největší výrobce oceli na světě (32,4 mil tun).  Válku chtějí USA, z válek mají peníze a 

teď jsou již hospodářsky asi úplně v  pytli a to se začíná válčit, Ukrajina je jen 

záminka. V Afghánistánu  probíhají popravy a mučení USA spojenců, na které se 

vykašlali, v Africe se  vraždí děti a sekají ruce a USA je to jedno. Ale bezvýznamná 

Ukrajina je  najednou zajímá extrémně. Nechtějí aby Evropa fungovala, aby státy  

spolupracovaly a vše fungovalo bez účasti USA. To by byl krach USA a tomu se  musí 

zabránit. USA nevyhovuje fungující a spolupracující svět, potřebují ho  rozvrtávat, 

držet v neustálém napětí a ve válkách, kam jejich zbrojní  průmysl dodává zbraně. 

Potřebují chudou Evropu, nespolupracující s Ruskem,  potřebují udat svůj předražený 

zkapalněný plyn a řídit panáky z Bruselu,  kteří pak ekonomiky členských států 

devastují nesmyslnými opatřeními.   Vážení !  Přece Evropani nemohou být tak naivní 

a nechat se USA nahnat do konfliktu.  Jejich banky rozložily Evropu před druhou 

světovou válkou a teď je to tady  znovu. Místo aby EU navazovala hospodářskou 

spolupráci s Ruskem, tak si  raději nechá rozeštvat Evropu Američany..  Americký 

státní dluh trhá rekordy.   Americký státní dluh překročil nový milník, podle úterních 

(1.2 2022) údajů  tamního ministerstva financí přesáhl 30 bilionů dolarů (zhruba 648 

bilionů  korun).  A to už je docela slušný....balík.... že?  " " " "  Češi plačte, plačte .." 

"Hrozně nerada přeposílám, ale bohužel je to krutá  pravda!!!! " "Nikdy v historii 

nežily slovanské národy s germánskými v míru,  jen ti dnešní blbečci si myslí, že to 

dnes jde.  Germán nikdy nepřijme  Slovana na svou úroveň, jen naši blbci se snaží od 

Slovanů odtrhnout !!  " "   Plačte nad tím, jak daleko jste to nechali svou liknavostí, 

leností,  alibismem a netečností a hlavně vaší orientací a upřednostňováním  

spotřebního způsobu života dojít. " " Plačte nad tím, jak lehce jste  vyměnili svá 

odvěká práva za plné vozíky žrádla v marketech, za televize  přes půl obýváku, auta na 

půjčky.    " "Plačte nad svou hloupostí a  nepoučitelností při vhazování lístků do 

volebních uren. Vaši zemědělskou zem  vám ukradli, její zbytky poseli jedovatou 

řepkou. Vaši vodu vám prodávají  dráž než víno. Sebrali vám mouku, cukr, brambory, 

krávy, prasata, průmysl.   Ani Rusové si nedovolili vám diktovat, co smíme nebo 



nesmíme pěstovat a  chovat. Byli jste soběstační v potravinách. " "Plačte nad tím, že 

jste si  nechali zničit školství a učňovský dorost, tolerujete obory, které nikdo  

nepotřebuje. " "Plačte nad tím, že upřednostňujete individuální zájmy nad  

celospolečenskými, tím jste umožnili rozvoj sobectví, netolerance, závisti a  zničení 

morálky. " "Plačte nad tím, jak někteří politici a také herci  (vlastizrádci), chtějí za 

vidinou peněz přijímat imigranty. " "Plačte nad  tím, že jste  uvěřili, že nepatříme 

mezi Slovany a přestali jste věřit  slovanské soudržnosti. " "Plačte nad tím, že jste opět 

uvěřili Západu, který  nás vždy prodal a zradil a chtěl zachránit jen sám sebe. " "Plačte 

nad tím,   že jste se nepoučili z mnichovské zrady a opět uvěřili žvástům západní  

propagandy.  " "PLAČTE NAD TÍM, CO VÁS ČEKÁ, AŽ ZAČNE HOŘET VAŠE ZEM 

!!!    Západ vám nepomůže, jedině si s vámi vytře zadek.  Už teď vám diktuje, co  smíte 

a co ne.   Nebo jste si toho ještě nevšimli?   " " "          Škoda...  " " """""  "      

  



 

Předmět: Vyjádření k Vrběticím. Pravda je venku. Žádní ruští agenti Čuk ani Gek. 

Datum: 2022-02-07 12:41 

ID: 14620 

Tkadleček ředitel KŘ P ČR Zlínského kraje; jeho tehdejší vyjádření k Vrběticím! " " " " 

" " " " " " 

BIS asi o tomto vyjádření vůbec nevěděla, nebo respektive agenti USA o tom nevěděli. 

Je až neuvěřitelné, jak vláda lže. Jak to média rozmazávají, krmí tím lidi a vyplachují 

jim mozky. 

Vůbec se nerozpakují z toho udělat mezinárodní skandál. A neuvažují o tom, jaké to 

bude mít následky. 

Ani se nedivím, že nás má svět za velké pitomce… " 

" " " " " " " " " pravda je venku. Žádní ruští agenti! 

Přeposilam bez dalšího komentáře… " " " " " " " " " 

  



 

Předmět: Vyjádření k Vrběticím - je to venku. Zeman má pravdu - jak jinak? Žádní 

ruští agenti - ani Čuk ani Gek.  

Datum: 2022-01-09 14:01  

ID: 14134  

celou politickou pravici kteří jsou orientování na ameriku a západ je  potřeba nakopat 

do těch blbých hlav, a nakonec pravda je úplně jiná, celou  ODS , TOP OP - Pekárku , 

STAN , KD-ČSL, Piráty . Měli by je soudit za šíření  nepravdivých  zpráv.  \\prosím 

přeposílejkte to dál , ať se to dozví co  nejvíce obačnů , co jsou to na hnusáci.   

  



 

Předmět: SVODKA na............................... ÚT  

Datum: 2021-12-03 19:38  

ID: 13806  

B-)Jiří Mahen, 1909: „Svoboda, svoboda se nám všem zamlouvala, ale v rukou 

neudržel ji a nechtěl držet nikdo.“  B-)Zpráva ze světa, Bloomberg:  Lékaři z celého 

světa (je jich spousta) tvrdí, že covid-omikron není nebezpečná mutace. Neobvykle 

mírné příznaky. Tak hodnotí jihoafrická lékařka Angelique Coetzeeová projevy nové 

varianty covid-19 omikron, která děsí svět a kterou ona jako první zachytila. Panikaří 

vlády celého světa zbytečně? „Ano, v této chvíli bych řekla, že určitě.  Dodávám: 

Ovšem naše strana a vláda si myslí něco jiného.... očkovat - děsit - očkovat.( a 

paradoxně stále tou starou vakcínou na první variantu covidu)  B-)NEDĚLNÍ RÁNO S 

IVANEM VYSKOČILEM :  „Šetření? Poslanci si odhlasovali zvýšení platů. Navýšení 

počtu koryt a korýtek. A co ty politické neziskovky? Všechny ty Evropské hodnoty 

´porno Jakuba´ Jandy i tu neziskovku pana Fialy, co tak pečuje o práva žen v Barmě? 

Sakra, myslím, že to by byl ušetřený pěkný balík peněz! Co vy na to, nová vládo 

změny??“ ptá se Ivan Vyskočil. ptá se s pořádnou dávkou sarkasmu nové vlády herec 

Ivan Vyskočil. A zamýšlí se.  ==„Avizovaná ZMĚNA se „starými“ tvářemi? Stanjura, 

Kupka, Benda? Klon snad uplácaný mezi poslaneckými lavicemi.“ V souvislosti s 

„původním“ propuštěním prezidenta Zemana z nemocnice padla slova jako „senátní 

hyeny“. Zmínil pak také, jak sám říká, „Pekari-Adamovou“, přidal varování a 

„hašteřivou domovnici“.  ==„Ambiciózní plán nové vlády je šetření a dávání do 

pořádku státních financí,“ pokyvuje Ivan Vyskočil a vypočítává. „V rámci šetření si 

hned poslanci odhlasovali zvýšení platů. Také přidali tři ministerstva a samozřejmě i 

ministry. A ti budou mít své poradce a náměstky a podržtašky. Jen si přečtěte, kolik 

jich má třeba pirátský primátor pan Hřib! A ty jejich platy… I v parlamentu zvýšili 

počet místopředsedů. Zkrátka je potřeba navýšit počet koryt a pro některé alespoň 

korýtek. Nebojte! Na všechny se dostane! (..tedy na vás né, moji milí čtenáři!) Po tom 

lítém volebním boji? To by bylo, aby teď někteří ostrouhali,“ nešetří sarkasmem 

herec.  ==Všechny ty Evropské hodnoty ´porno Jakuba´ Jandy i tu neziskovku pana 

Fialy, co tak pečuje o práva žen v Barmě? Sakra, myslím, že to by byl ušetřený pěkný 

balík peněz! Co vy na to, nová vládo změny??“ ptá se Ivan Vyskočil.  == „Chrudoš a 

Šťáhlav ve Starých pověstech říkají ve zlosti: „Běda mužům, kterým žena vládne“! 

Páni poslanci, jsme ve století 21., takže žena by snad nevadila, ale nenechal bych, na 



vašem místě, usednout na knížecí stolec hašteřivou domovnici!“ varuje Vyskočil.  

Dodávám: Nojo, ZMĚNA se starými tvářemi..... připomíná mi to zděšení lidí po 

Čalfově/Sorošově revoluci. Tehdy se mluvilo o "novém větru". A mezi lidem- plebsem 

se šířilo heslo - "nový vítr, ale ze staré p.dele". Vím, je to drsné. Stačí se ale zeptat, co 

lze očekávat třeba od Bendy....  B-)MMinistr zdravotnictví v demisi Adam Vojtěch (za 

ANO)  měl pozitivní test na koronavirus. Uvedl to dnes na twitteru. Na test šel 

preventivně, protože mu nebylo z pátku na sobotu dobře. Má mírný průběh, pracovat 

chce z domova.  B-)Jiří Klapka, rusista:  ==Myslím, že ty vztahy by určitě mohly být 

lepší z té české strany. Mám tím na mysli právě naše politické představitele, kteří nás 

reprezentují a utvářejí zahraniční politiku, a tím do značné míry i naši tvář. A 

samozřejmě i ty, kteří nás reprezentovat budou. Jak jste vnímal například 

diplomatickou roztržku, kterou započala kauza Vrbětice? ==Vrbětice: "Já se přiznám, 

že tomu skutečně nerozumím. Mně to připomíná ten vtip, jak přijde manžel domů a 

nalezne manželku in flagranti s cizím pánem, chce něco říct, ale manželka zakřičí:  

,,Věříš víc mně, nebo svým očím!?"  ==Totalitní stát? "Ne, ne, to si rozhodně 

nemyslím. Na mě to takhle nepůsobí. Já sám jsem do Ruska ještě před vypuknutím 

pandemie covidu jezdil pravidelně dvakrát ročně a ze všech těch zkušeností s 

komunikací s lidmi z branže, ale i obyčejnými lidmi jsem nic takového neslyšel a 

nezpozoroval. Myslím, že to je opravdu přehnané.  == Putin: :Já osobně ho vnímám 

jako osobnost. Pro někoho možná trochu kontroverzní, ale v každém případě 

osobnost. A z kulturního hlediska vidím, že od nástupu Putina do funkce prezidenta 

se pro rozvoj a šíření ruského jazyka a ruské kultury udělalo mnohem víc než za vlády 

jeho předchůdců.  ==Navalnyj: "Kriminálník. Je v tom zpronevěra a obecně se dá říct, 

že Rusko momentálně alespoň v politice postrádá osobnosti. Nevidím tam nikoho, 

kdo by se mohl s nějakou reálnou šancí na úspěch postavit Putinovi. A to bez ohledu 

na ty údajné restrikce, které v Rusku proti opozici probíhaly, protože v té opozici 

žádná adekvátní osobnost nebyla.  ==Krym: "Já s prezidentem souhlasím, protože 

tam proběhlo jako v autonomní oblasti podle mě legitimní referendum, kde se ti 

občané rozhodli připojit Krym k Ruské federaci. Můžu říct jenom takovou zajímavost. 

Když jsem na Krymu kdysi byl, přišli za námi Rusové, kterých je na tom poloostrově 

výrazná většina, a říkali – prosím vás, pomozte nám, my máme problém, protože se 

na zdejších úřadech nemůžeme domluvit rusky! No samozřejmě že jsem je musel 

zklamat, protože můj vliv na tyto věci je mizivý, ale o něčem to také svědčí.  

==Manýry velmoci?: "Tak ona to velmoc je. Navzdory vzestupu Číny si myslím, že 



Rusko je a bude velmocí. Od geografické velikosti toho státu až po velikost jeho 

umělců."  ==Zájem lidí: "Ten zájem je jednoznačně na vzestupu. Ruský jazyk se stává 

po angličtině, která jasně vede, jedním z těch nejvyhledávanějších a díla ruských 

klasiků dnes zajímají mnoho lidí. Vlastně tomu napomáhá i existence internetu, který 

umožňuje dohledat mnohé, co by třeba studentům zůstalo jinak skryto. "  B-) CZ 24:  

==Tisíce ľudí sa zišli v hornorakúskom Vöcklabrucku. Vyšli do ulíc, aby protestovali 

proti koronovej diktatúre a plánovanému povinnému očkovaniu, píše Alois Endl v 

rakúskych novinách Wochenblick. ==Ako píše Alois Endl, masívny odpor proti 

koronovému režimu sa už nedá zastaviť. A to je dobre. Je to dôležité, pretože 

najneskôr od 1. februára bude v Rakúsku koniec „srandy“. Vtedy budú Rakúšania 

podľa plánov tyrkysovo- zelenej vlády nútení nechať si pichnúť vakcínu. Možno aj v 

spútanom stave, ako si nedávno “zafantazíroval“ predseda Lekárskej komory 

Szekeres, dodáva Endl.  ==„Nie sme laboratórne myši!“, „Žiadne povinné očkovanie!“ 

– bolo vidno na nápisoch a transparentoch. Bolo počuť aj varovanie pre všetkých, 

ktorí si stále myslia, že sa všetko vyrieši samo: „Kto spí v demokracii, zobudí sa v 

diktatúre!“  B-)Petr Pokorný, CZ24:  JDĚTE UŽ S OMIKRONEM DO PRDELE! BEZ 

VYTEČKOVÁNÍ! JSTE ŠMEJDI! DĚSIT A PÍCHAT! UDĚLEJME TEČKU ZA 

FALEŠNÝMI PANDEMICKÝMI HRAMI V NAŠÍ REPUBLICE!  Děsit, zavírat a 

píchat! Děsit, zavírat a píchat! Děsit, zavírat a píchat! Děsit, zavírat a píchat! Děsit, 

zavírat a píchat! Děsit, zavírat a píchat! Děsit, zavírat a píchat!  ==Za celý rok jsme 

neviděli smlouvu o sajratu, který je pomínečně jako rychlokvaška schválen, zatímco 

kvalitní desítky let odzkoušené léky jsme z příkazu USA zarazili!  Stále častěji umírají 

sportovci, fotbalisté, mladí lidé na záhadnou chorobu po Pfizeru, ale vše se drží pod 

pokličkou a dokonce smlouvy jsou s jednotlivými zločinnými médii na propagaci 

americko-německých hnusů!  Dnes víme, že nás Pfizer neochrání.  Dnes víme, že i po 

této „úžasné vakcíně“ lidé na covid umírají. Pokud to vůbec covid je!  Dnes už víme, že 

ti, co dostanou vakcíny, nakazí zdravé lidi a dokonce z příkazu ministra Vojtěcha!  B-

)British Medical Journal:  Riziko infekce patogenem SARS-CoV-2 se po plné 

vakcinaci zvyšuje dříve, než se vůbec předpokládalo. Analýza členů zdravotní 

pojišťovny z Izraele, která v British Medical Journal zveřejnila data, došla k závěru, že 

již 90 dní po podání druhé dávky mRNA vakcíny vyráběné společnostmi Pfizer a 

BioNTech dochází k opětovnému nárůstu infekcí.  B-)Kverulant.org.:  Kverulant.org 

již dvakrát přistihl poslance na výletě na Machu Picchu. Také odhalil, že Vít Rakušan 

si v roce 2018 zaletěl do Peru a Kolumbie a v roce 2019 pak do Austrálie a na Nový 



Zéland. Obě tyto cesty stály daňové poplatníky téměř 400 tisíc korun. Jiný výlet pěti 

poslanců do Vietnamu v roce 2018 nás stál skoro milion korun. Kverulant považuje 

všechny tyto cesty za ukázkový příklad okázalého papalášství, proto vyzval všechny 

účastníky zájezdů, aby se za cestu omluvili a vrátili peníze. A vedení Poslanecké 

sněmovny už několikrát vyzval, aby pravidla pro cesty poslanců zpřísnila. Už roky se s 

kverulantskou vytrvalostí snažíme krotit papalášské manýry. Prosíme, podpořte nás 

alespoň symbolickým darem. (https://www.kverulant.org/podarujte-kverulanta-

zaslouzi-si-to/)  ==výlet na Machu Picchu za peníze daňových poplatníků se v roce 

2019 opakoval. Delegaci poslanců kontrolního výboru tentokrát vedl dokonce 

prezident Nejvyššího kontrolního úřadu (NKÚ) Miloslav Kala. I jej Kverulant vyzval, 

aby vrátil peníze za tento výlet a desetkrát opsal větu „Nemám jezdit na drahé výlety 

za peníze daňových poplatníků“. Prezident NKÚ sice požadovanou větu neopsal, ale 

Kverulant věří, že i jeho výzvy přispěly k tomu, aby papaláši jezdili na výlety za peníze 

daňových poplatníků o trochu méně.  ==Oficiální parlamentní delegace podnikla 

počátkem března 2010 výlet do Peru. Udatní zákonodárci vyslali mezi indiány 

poslance Dlouhého, Červenku, Látku, Mlčáka, Rujbrovou a Mallotovou. Výkvět 

českého národa se zúčastnil dokonce i zasedání komise pro andské, amazonské a 

afroperuánské obyvatele. Byl nejvyšší čas zaletět do Peru, vždyť zdaleka ne všichni 

poslanci už tam byli. Přitom dobré vztahy s indiány jsou tradiční osou české 

zahraniční politiky. A Peru má jako největší světový exportér kokainu co nabídnout.  

==Cesta za indiány nás stála více než 1 400 000 Kč. To je přibližně 240 000 Kč na 

jednoho poslance za sedmidenní výlet. Běžná cena takového zájezdu v roce 2010 

činila 65 000 Kč. Parlamentní zájezd tak byl předražen o více než 250 %. ==Mezi 

poslaneckými cestami jich několik vzbuzuje značné rozpaky. Na prvním místě jsou to 

cesty Víta Rakušana. V prvním případě navštívil Rakušan na týden Kolumbii a Peru. 

Stalo se tak v květnu 2018. Společnost mu dělali Jaroslav Bžoch z ANO, člen 

předsednictva SPD Jaroslav Holík a Lubomír Zaorálek z ČSSD. ==V roce 2019 si Vít 

Rakušan vyrazil k protinožcům. Tentokrát ho doprovázeli kolegové Marek Benda z 

ODS, Ondřej Veselý z ČSSD, pirát Vojtěch Pikal a opět Jaroslav Bžoch z ANO. Ten 

poslední se na svém facebookovém profilu pochlubil selfíčkem z tohoto výletu.  B-

)AENews:  Nemocnice v Antverpách prolomila tabu a přiznala, že všechny JIPky má 

obsazeny pouze očkovanými pacienty, u nichž došlo k prolomení očkovací ochrany a 

nastala vážná reinfekce!  B-)Ekonomka Šichtařová:  Podle makroekonomické 

prognózy Raiffeisenbank se česká ekonomika neobejde bez propouštění státních 



zaměstnanců, revize koronavirových pomocí a nových daní. „Zvyšování daní je velmi 

hloupý a likvidační krok. Ale propouštění státních zaměstnanců je víc než žádoucí a 

rušení údajných covidových pomocí také,“ tvrdí pro ParlamentníListy.cz Markéta 

Šichtařová. Ta údajná pomoc totiž napáchala víc škod než užitku, naprosto vychýlila z 

rovnováhy trh práce, přinesla vysokou inflaci i zdražování bydlení.  B-)Miroslav 

Macek:  Po prvním důležitém hlasování (zrušení nouzového stavu) v nově zvolené 

sněmovně byla čeština obohacena o nové slovo: SPOLUsrabi... Nejhorší na tom je, že 

tu hradní šaškárnu s průhlednou kadibudkou platíme ze svých daní.  B-)PL_  Na 

nedělní protest iniciativy Chcípl PES na Letenské pláni přicházejí, i přes nepřízeň 

počasí, tisíce lidí. „Stop covidfašismu, žádné vyšší blaho nesmí ohromit demokracii! 

Nechceme zpět totalitu!“ burcoval úvodem předseda iniciativy Chcípl PES a majitel 

pražské restaurace Šeberák Jakub Olbert rozvášněný dav. Účastníci nemají roušky a 

nedodržují rozestupy. Na místě na akci dohlíží desítky policistů. Podle odhadu policie 

bylo ve 13:30 na akci zhruba 2500 až 3000 lidí.  ==Společně se vysmáli ministru 

zdravotnictví Adamu Vojtěchovi (za ANO), který dnes na svém twitteru oznámil, že 

má covid. „Snad v karanténě pochopí, co vše působí občanům,“ hřímal předseda 

iniciativy Chcípl PES a majitel pražské restaurace Šeberák Jakub Olbert.  B-)Jiří 

Paroubek:  Jak to vypadá, v příští české vládě nebude žádná žena, a to na rozdíl od té 

současné vlády. Končící ministryně Maláčová se po právu vysmála oběma 

předpokládaným ministryním Fialovy vlády – Richterové a Pekarové Adamové, že 

neměly odvahu, jít do čela některého ministerstva. A že tak daly přednost bezpečí 

poslanecké sněmovny, ve které společně vytvoří řídící tandem. Jedna bude první 

místopředsedkyní sněmovny a druhá její předsedkyní. Ve sněmovně se toho nedá 

tolik zkazit, jako např. na ministerstvu práce, zejména když existuje silná vládní 

většina 108 poslanců.  ..................  B-)Češi jsou smějící se bestie:  ==Dvě země, ve 

kterých je covidová situace díky neustálému testování nejhorší, mají jedno společné: 

vládnou jim Slováci.  ...............  B-)Musím se omluvit -  část, uvedená v minulé svodce 

jako "tohle je senzační... nebo tak nějak - měl být tento odkaz: viz níže v příloze.... já 

tam plácla odkaz na můj vnitřní server... Moc se omlouvám, ale těch informací je teď 

plno, nosím v hlavě, co už uvedeno bylo a už z toho blbnu. Upozornil mne jeden 

svodkař.  " " "   



 

Předmět: p: "SPOLU" už NIC !!!!!  

Datum: 2021-12-07 19:46 

 ID: 13596 " 

----- Přepis přílohy: -----  

Markéta Pekarová Adamová - Rusové nemají nárok u nás postavit ani ptačí budku.  

Miroslava Němcová - Dostavba Dukovan ruskou firmou je ohrožení naší bezpečnosti.  

Helena Langšádlová - Rusové musí být vyloučeni z tenderu na dostavbu Dukovan.  

Došlo někdy těmto fanatickým rusofobkám, že si topí ruským plynem, jejich auta 

jezdí na ruská paliva, že si svítí elektrickou energií, vyrobenou v Dukovanech a 

Temelíně ruskou technologií? Jak je vidět, to je neohrožuje ani v nejmenším,  Jak že 

to říkal dr. Štrosmajer o těch holubičkách?  



 

Předmět: Ruský prezident se obrací na občany EU. Lidstvo se řítí do záhuby.... 

Datum: 2021-12-21 10:23 

ID: 13466 

 *Bohužel, přeposílám tato závažná Putinova slova, která nevěstí nic  dobrého, pokud 

se jako člen NATO budeme zasazovat o členství Ukrajiny v  NATO (a až se tam něco 

semele, tak tam půjdeme pomoct jako člen NATO  válčit.*  *Myslím, že je za této 

situace nutné vzít rozum do hrsti, nedívat se stále  na Rusáky pod neustálým oparem 

jejich okupace u nás v r.1968 či podezření z  účasti KGB v likvidaci muničáku ve 

Vrběticích a pod taktovkou EU a USA  neustále realizovat proti nim všelijaké 

hospodářské sankce, na které ve  výsledku stejně sami finančně doplatíme a 

doplácíme. Až se naštvou pořádně,  tak se těšme, že nám nejen brzy zavřou plynovod, 

jako předehru než spustí  jadernou válku, kterou Putin vyhrožuje v případě našeho 

angažmá v konfliktu  na Ukrajině. Lepší pomoc Ukrajině by bylo připustit přijetí pár 

konfliktem  ze strany Ruska ohrožených Ukrajinců k těm které tady už stejně v 

pohodě,  bez problémů, jako pracující máme, a to místo ze strany EU neustále  

nějakými kvótami stále dokola vnucovaných emigrantů-muslimů. Tohle bychom  

snad finančně ( místo ušetřených financí za vojáky a jejich životy, které  bychom 

posílali pod praporem NATO do války na Ukrajinu) zvládli (určitě líp  a s menšími 

riziky než ty nebezpečné muslimské utečence) a poněkud tím tak  vlastně i Putinovi 

vypálili rybník (v jeho obavách o našem angažmá, jako  člena NATO ve válce na 

Ukrajině).*  Nedalo mi to, abych se k tomu Putinovu (oprávněně) varovnému dopisu  

nevyjádřil a neposlal ho dál, ať máte také o čem přemýšlet v návaznosti na  to čím nás 

neustále krmí masmédia nebo někteří politici   

---Přepis přílohy--- 

Výzva za mír! 

 

Evropané, opravdu chceme III. světovou válku? 

 

Evropští spoluobčané! "Vaši" politici chtějí dokázat, jak jsou užiteční pro EU, NATO a 

USA. Očekávají, že jejich "tvrdý postoj"vůči Rusku je vynese v kariérách výše, na ještě 

lépe placené posty, než mají dnes, proto se předhánějí v návrzích sankcí, vysílání 

bojových jednotek a v jiných projevech nekontrolované agrese proti Rusku, čímž se ze 

dne na den zvyšuje riziko 3. světové války. 



 

Jsou tak zaslepeni svou vlastní nekontrolovatelnou mocí a vidinou jejího dalšího 

růstu, že počítají s tím, že Rusko ustoupí na poslední chvíli tlaku NATO a k válce 

nedojde. 

 

Ale v čemž má Rusko ustoupit? Co má Rusko udělat, aby byli spokojeni? Má se vzdát 

svých území a podstoupit je dobrovolně každému, kdo o ně projeví zájem? 

 

PRAVÝM CÍLEM všech těch,ať už jsou z Evropy, nebo zpoza oceánu, kteří chtějí 

vyvolat válku, je bohatství Ruska. Má Rusko rozdat své bohatství, aby se vyhnulo 

válce? 

 

Má nechat likvidovat své vlastní obyvatelstvo na Ukrajině? Všichni, co uvažují 

střízlivě, vědí, že se to nikdy nestane! Rusko nikdy nepodlehne tlaku, jako nikdy 

nepodlehlo v minulosti, tak tomu nebude ani v budoucnosti. 

 

Dnes je již jasné, že válka v plánech její strůjců nemá skončit na Ukrajině. Hlavním 

cílem je Rusko, ale válka zachvátí celou Evropu. 

 

Co pro USA zajistí vyšší zisk a co USA rychleji vytrhne z dluhové krize než válečná 

výroba? Co účinněji zlikviduje konkurenci USA v podobě EU a Ruska, než vzájemné 

vyvraždění celých národů v Evropě? Co USA pomůže více rozšířit sféru svého vlivu, 

než poválečné půjčky, přesně podle odzkoušeného scénáře použitého po 2.světové 

válce? 

 

Světový válečný konflikt reálně hrozí! V té souvislosti se zamyslete, kdo z Vašich 

politiků Vám prozradil, že po přijetí Ukrajiny do NATO a vstupu EU do konfliktu 

odvedou Vaše potomky na východní frontu, kde velmi pravděpodobně položí život? 

 

Kdo z politiků tam půjde do zákopů s nimi? 

 

Kdo z válečných štváčů, které královsky platíte ze svých daní a kdo z jejich mediálních 

spolupachatelů Vám prozradil, že toto nebude jen dobrodružná vítězná výprava na 

východ, ale že to skončí jako 3. světová válka za možného použití atomových zbraní? 



 

Kdo dokáže předpovědět účast Číny, která je v tomto kon fliktu spojencem Ruska? 

 

Kdo vyhodnotí reálnou sílu americké armády, která dosud bojovala vždy jen se 

slabším protivníkem, vždyť Hitlera porazili hlavně Rusové! Na co se vlastně váleční 

štváči spoléhají? 

 

Jedno je jisté, v této válce nebude vítěze! 

 

Kde se schováte před jadernými výbuchy? 

 

Máte dost hlubokou jámu a dostatek potravin, abyste v ní vydrželi 100 let, než se sníží 

úroveň záření na únosnou míru? Ve jménu čeho mají na obou válčících stranách 

umřít naše děti na východní frontě, ve jménu čeho má zahynout rodina, ve jménu 

čeho má přestat existovat všechno, co znáte, ve jménu čeho má shořet tento svět? Ve 

jménu demokracie? 

 

Kde vidíte demokracii v tom co se děje na Ukrajině? My vidíme jen fašistickou vládu, 

armádu, porušující mezinárodní konvence a promyšlenou genocidu vlastního 

obyvatelstva, jehož vinou je jen to, že mluví rusky a chce nezávislost na fašistické 

Ukrajině. 

 

A co na to Evropa? Umíte si představit, že by si některý národ v EU vydobyl svou 

samostatnost způsobem, jak to dělá Ukrajina? Byla snad Ukrajina dosud 

nesamostatná, že bojuje o samostatnost? Měla snad vládu, kterou EU neuznávala? 

Neměli snad Ukrajinci svá národní práva? Evropská unie se vzdala svých principů a 

svým postojem se stává spolupachatelem genocidy. Co můžete očekávat od politiků 

EU vy sami, občané EU, když tak rychle a ochotně vaši politici bourají vlastní 

hodnotové základy? 

 

Rusové jsou velký, kulturní a mocný národ, bez kterého by Evropa v dnešní podobě 

nikdy nevznikla. 

 



RUSKO NENÍ VÁŠ NEPŘÍTEL, nepřítelem každého občana Evropy jsou nenasytní 

politici, kteří se za svou moc a peníze chystají zničit vše, co je všem drahé. 

 

Na otázku můžeme snad zabránit chystané válce s Ruskem, do které nás tlačí politici 

a koupená média? Ano, můžeme! 

 

Co mohou udělat obyčejní lidé? 

 

Když všichni malí a slabí dělají totéž, změní všechno! Lze to změnit, neboť je to 

nutnost! 

 

Bojkot všech politiků, kteří zvyšují napětí,kteří volají po sankcích a zásahu proti 

Rusku! Bojkot na všech úrovních, ve všech volbách! Nedopustit uplatnění zla, které 

chtějí šířit! Bojkotujte vstup Ukrajiny do NATO! Bojkotujte média, která válku 

podsouvají jako jediné možné řešení! 

 

Věřte! Rusové i Ukrajinci jsou dva moudré národy, které řešení najdou. 

 

Nebojte se! 

 

Rozšiřujte tuto výzvu všemi vámi dostupnými způsoby, ve všech Vámdostupných 

jazycích!!!!!  



 

Předmět: USA nám posílají levný plyn a ropu! Rusko se hroutí! Jourová radostí 

omdlela 

Datum: 2021-11-11 19:32 

ID: 13200 

Bylo by moc divné, kdyby v tom neměli prsty i někteří naši zástupci v EU. 

----- 

 14.10.2021 05:31  Petr Pokorný 

Nadšení nebere konců! Konečně si na ty zločince z Ruska někdo vyšlápl! Západ nás 

prý nenechá ve štychu, jako když nás zradil v roce 1938 v Mnichově! A naše 

prozápadní vláda nově zvolená se svíjí dojetím... 

Teda, má to jeden háček, spíše hák. 

Lži, podvody, podrazy a český národ pláče. Stejně jako v roce 1938! 

S těmito žvásty a podrazy na nás vyrukovali energošmejdi podporovaní bruselskou 

zločinnou ekipou a probruselskou klakou. Udělali z lidí debily a hloupí lidé uvěřili, že 

západ je náš přítel. 

Kdo nás chtěl odříznout od východu? Kdo se zajímal o Lucernu a vlastní kapsu, 

zatímco národ se měl rozpustit jako cukr v Evropské unii? 

Prý na pomoc spojencům 

21. 1. 2016 

Do Evropy dorazil první tanker s americkou ropou, vypravený krátce po prosincovém 

zrušení zákazu vývozu ropy z USA, píše britský list Financial Times (FT). Američtí 

kongresmani dali tankeru přezdívku „tekutá americká svoboda”, protože představuje 

další alternativu k dodávkám ropy z Ruska. 

Pak energošmejdi a vlastizrádci udělali pokus zaútočit na Rusko, zablokovat Nord 

Strem II za podpory BIS, rodiny Kolářů, Novotného z ODS, různými provokatéry ze 

Senátu počínaje Fischerem a konče Tchajwancem Vystrčilem a slibovali občanům ráj 

na zemi a pečené holuby do huby! Samozřejmě ty skvělé, západní... 

DŮKAZ 

Plyn měl novým plynovodem proudit již od konce roku 2019, avšak hrozba sankcí ze 

strany USA proti vybraným společnostem účastnícím se výstavby projekt značně 

zdržely. Americká vláda přitom své úsilí v posledních měsících stupňovala. Ještě před 

měsícem se mluvčí amerického velvyslanectví v Berlíně nechal slyšet, že americký 

prezident Joe Biden nehodlá v otázce projektu plynovodu Nord Stream 2 přistoupit 



na kompromis a je "odhodlán využít všech dostupných prostředků, aby zabránil jeho 

dokončení". 

Zdroj - PLYNÁRENSTVÍ 

Prý lidé rádi budou platit drahý plyn a elektřinu ze západu, hlavně když to nebude 

ruské. Samozřejmě je Putin poslal do řiti, plynovod dokončil. A nenávist stoupá jako 

sliz. Ten drzý Putin USA neposlouchá! NEUVĚŘITELNÉ! Tak další sankce! 

A děj se odvíjí dál! 

Šmejdi jako rodina Kolářů provokovali Rusko, (urážky maršála Koněva, špinění sochy 

a sundání, urážky ruského národa) abychom drahé zdroje odebírali ze západu a 

odřízli nás od východu. Navíc součástí energošmejdů byl i odklon od levné ruské 

výstavby jaderných elektráren a zdražení elektřiny na dvojnásobek, ač jsme vývozci. 

Proč musely bouchnout Vrbětice? 

Stačil jeden geniální vyšetřovatel, dva američtí velvyslanci (Eisen, Schapiro) 

naaranžovaný výbuch ve Vrběticích, ve kterém umřeli dva lidé záhadně přišitý Rusku, 

a cena dostavby Dukovan a dalších elektráren se zdvojnásobí. S jízlivostí se nám 

vysmáli Američané, že za mír se platí. A Kolářové či Fischerové jásají, jak blbý, český 

lid naletěl. Protože rozsudek "Rusové a Putin jsou vinni" zazněl a nyní se to bude 

vyšetřovat. Třeba padesát let!. A lidé čeští prý rádi zaplatí a platí. 

Proč neodřízneme Rakousko a Německo od ČEZu a nezlevníme elektřinu pro české 

občany? Proč tento vyděračský arsenál, v jehož čele stojí nenávistná Jourová s platem 

půl miliónu využívají a my se museli přilepit k Bruselu, zatímco Maďarsko může 

kupovat rovnoměrně plyn za přijatelnou cenu? 

Dokonce Slováci budou dávat plyn Ukrajině, protože Rusové už odmítají dotovat 

zlodějny a vydírání ze strany západoukrajinských vůdců. A zaplatí to Slováci, nebo to 

budeme ukrajincům platit i my, čeští občané a Kolářové se nám budou smát do očí 

včetně Jourové? 

Česká televize lže a manipuluje s občany, aniž redaktory někdo tvrdě potrestá a stále 

vykládá, jak nám západ pomáhá a máme se díky západu lépe a lépe. Tak asi jsou za tu 

"tekutou americkou svobodu" naši spoluobčané nadšeni... 

Vážení spoluobčané České republiky: držte huby, plačte a plaťte. Sami jste si tu 

drahotu vstupem do EU a totálním přilepením k západu odhlasovali. Tak to 

nevyčítejte jiným! 



P.S. Včerejší poslední výrok je jasný: my, Rusové, se vydírat Ukrajinou nenecháme. 

Pošleme vám více plynu, slíbil Putin. Ideálně prý přes Nord Stream 2, je levnější než 

ukrajinská cesta. 

Není jasné, proč by za současné krizové situace evropské úřady nemohly operativně 

řešit certifikaci plynovodu,“ doplnil v rozhovoru pro Lidovky.cz šéf ruského Fondu 

národní energetické bezpečnosti Konstantin Simonov. 

Když evropští politici požadují po Gazpromu, aby využil k nadlimitním dodávkám na 

evropský trh ukrajinskou přepravní soustavu, tak si neuvědomují, že by musel na 

aukci dodatečně zakoupit kapacity za mnohem vyšší cenu, kterou Gazpromu nikdo 

kompenzovat nebude. Přeprava plynu po Nord Streamu 2 je pro Gazprom dvakrát 

levnější než přes Ukrajinu.“ 

Není co dodat: energošmejdi za pomoci vlastizrádců české občany podvedli a západ 

(USA) se mlátí smíchy. Cena energií u nás je šílená! Probudí se národ? 



Předmět: Názory voličů + A je to tady 

Datum: 2021-11-24 14:30 

ID: 13140 

---přepis přílohy--- 

Přeposílám.... 

Názory voličů: STÁT BUDE KONEČNĚ DOVYKRADEN, MOŽNÁ SI 

ZOPÁKNOU DALŠÍ CÍRKEVNÍ TUNEL, ZA CHVÍLI TU MÁME EURO A 

ZNEHODNOCENÍ 

VŠEHO, CO 

BABIŠ PROSADIL A VYBUDOVAL. Prodá se pár státních a polostátních podniků, 

zavedou se korespondenční volby ,zruší se Benešovy dekrety, Němcům se omluvíme 

za vyhnání v roce 1945, přijmeme migranty podle rozkazu 

z Bruselu, zavedeme Euro a budeme mít zdravou, ohebnou gumovou páteř 

od klanění Bruselu a Berlínu. BRUSEL BUDE KONAT RYCHLE, ABY NEPROPÁSL 

ČAS. VALIT SE BUDOU MIGRANTI, teda tlumočníci. Cigoši bouchají 

bublinky, protože dál budou mít svůj socialismus, Šabatová už se těší na 

úřad ombudsmana, aby zas rasisticky protěžovala menšiny... jsem zvědav, 

kolik se postaví bytů pro mladý a jestli zruší EET a zákon o předjíždění 

cyklistů 

No a Koudelka - agent CIA si bude moci říkat generál. Lež, kterou nás krmili před 

volbami je 

bezprecedentní. Slova, že vláda je vinna za zdražování je nyní 

vyvracovaná, že za to mohou celosvětové vlivy. První lež. 

Druhá Fialova lež byla, že slibuje, že se daně nebudou 

zvyšovat. Dle Kovandy už není třeba slibovat. Je po volbách. Daně musí 

nahoru a nahoru i půjdou. Zpoplatní se zřejmě školství a zdravotnictví. 

Stačí? Co jste čekali, když jste udělali kliku proti Babišovi napříč celým politickým 

spektrem? 

Tak teď i nyní kňourající příspěvkáři, ať si sáhnou do svědomí, když volili strany, 

které se umístily za páskou vstupu do PS. 

Milión hlasů v háji kvůli nenávisti a masírce médií. Prostě lidé uvěřili opozici i 

vymezováním 

se proti Babišovi komplet. I ta ČSSD a KSČM. 

Teď? Teď si to vyžereme všichni. Za svou hloupost a zmanipulování od médií. 



Slepenec těch slušných Spolu udělal podvod na voličích a teď chce 

po všech okolo, aby se k nim chovali podle pravidel. I prezident ať se k nim chová 

podle 

pravidel!! 

Zmatený slepenec pěti pomatenců, kteří těžko nahradí zkušeného Babiše.. . 

Žádný vstup do ráje nás věru nečeká Volby jsou soutěží stran a ne slepenců. 

Slepence jsou zločin proti slušným demokratickým volbám. 

:) Nejsmutnější je, že vládu převezmou ti, co již dávno měli být souzeni za vlastizradu 

a 

v právním státě by tomu tak nepochybně bylo. Bude to hodně bolet. Protože splnit 

předvolební 

sliby nelze s výjimkou jediného - změna. Že to bude změna k horšímu je jasné. 

Uspořit 100 miliard a nezvyšovat daně - tomu snad nevěřili ani ti, co to tvrdili, ale 

slibem nezarmoutíš. Snížení počtu státních zaměstnanců - jistě, budou vyhazovat 

vlastní voliče. 

Snížit ceny energií, inflaci a všem přidávat? Blábol. 

To nebude Babišova drahota, to bude Fialův hladomor. Bude figurková vláda jako na 

Slovensku.. 

Slováci už nám přejí upřímnou soustrast. No pro všechny případy si jdu připravovat 

mávátka na 

vítání migrantů. TUPka 09 Vykulená dostane ministerstvo zahraničí... 

Gott mít uns Jedno je jasné, dál nás povedou teplí bratři, chazaři, fašouni, otrokáři, 

aby nás 

dorazili , 

Babišovi i socanům zlomili vaz , hlavně fašistické provokace Číny , Ruska-Koněv, 

ricinové 

projímadlo, 

Taiwan, Vlasovci, VRBĚTICE. Tyto hrůzy nás zničí, a to nejen ekonomicky. 

Již stojí nejen automobilky, naše podniky. Nejen Škoda na východě logicky končí, 

nahrazena, 

jako vždy těmi západními, kterým jsme pro smích , brzo bude problém i chleba, 

fronty budou na 

VŠE 

- účet za 32 let hrůzovlád bestiálního kapitalismu, renesance fašismu, feudalismu. 



No a Fiala a lidovci v čele s Hermanem budou i nadále kout pikle spolu se 

Sudetoněmeckým 

landsmanšaftem proti českému národu. Zlo opět zvítězilo! 

Z Fialy na Interview ČT24 vypadlo, že chce zrušit slevy 

na jízdném pro důchodce 

Na důchod seniorům mají místo státu přispívat jejich děti a teď se podržte 

- CHCE PROSADIT, ABY NAVÝŠENÍ DŮCHODU SE TÝKALO POUZE LIDÍ, CO 

JSOU 

V DŮCHODU 25 LET ! 

JE MI NA ZVRACENÍ Z TĚCH CO TYHLE ZLODĚJE VOLILI ! 

Předmět: Naše expertky na jadernout energii....... 

Datum: 2021-11-11 13:24 

ID: 12803 

ty semetriky je potřeba nakopt do palic aby se vzpamotavaly. 

 

  



Předmět: Po volbách-Názory voličů 

Datum: 2021-11-01 17:30 

ID: 12779 

Subject: Fwd: Po volbách-Názory voličů 

To: 

"" "STÁT BUDE KONEČNĚ DOVYKRADEN, MOŽNÁ SI ZOPÁKNOU DALŠÍ 

CÍRKEVNÍ TUNEL, ZA 

CHVÍLI TU MÁME EURO A ZNEHODNOCENÍ VŠEHO, CO BABIŠ PROSADIL A 

VYBUDOVAL. 

Prodá se pár státních a polostátních podniků, zavedou se korespondenční 

volby, zruší se Benešovy dekrety, Němcům se omluvíme za vyhnání v roce 1945, 

přijmeme migranty podle rozkazu z Bruselu, zavedeme Euro a budeme mít 

zdravou, ohebnou gumovou páteř od klanění Bruselu a Berlínu. BRUSEL BUDE 

KONAT RYCHLE, ABY NEPROPÁSL ČAS. 

VALIT SE BUDOU MIGRANTI, teda tlumočníci. 

Cigoši bouchají bublinky, protože dál budou mít svůj socialismus, Šabatová 

už se těší na úřad ombudsmana, aby zas rasisticky protěžovala menšiny... 

jsem zvědav, kolik se postaví bytů pro mladý a jestli zruší EET a zákon o 

předjíždění cyklistů :-) No a Koudelka si muže říkat generál. 

Lež, kterou nás krmili před volbami je bezprecedentní. Slova, že vláda je 

vinna za zdražování je nyní vyvracovaná, že za to mohou celosvětové vlivy. 

První lež. 

Druhá Fialova lež byla, že slibuje, že se daně nebudou zvyšovat. Dle Kovandy 

už není třeba slibovat. Je po volbách. Daně musí nahoru a nahoru i půjdou. 

Zpoplatní se zřejmě školství a zdravotnictví. Stačí? 

Co jste čekali, když jste udělali kliku proti Babišovi napříč celým 

politickým spektrem? Tak teď i nyní kňourající příspěvkáři ať si sáhnou do 

svědomí, když volili strany, které se umístily za páskou vstupu do PS. 

Milión hlasů v háji kvůli nenávisti a masírce médií. Prostě lidé uvěřili 

opozici i vymezováním se proti Babišovi komplet. I ta ČSSD a KSČM. Teď? Teď 

si to vyžerete všichni. Za svou hloupost a zmanipulování od médií. 

Slepenec těch slušných Spolu udělal podvod na voličích a teď chce po všech 

okolo, aby se k nim chovali podle pravidel.I prezident ať se k nim chová 

podle pravidel!! 



Zmatený slepenec pěti pomatenců, kteří těžko nahradí zkušeného Babiše... 

Žádný vstup do ráje nás věru nečeká 

Volby jsou soutěží stran a ne slepenců. Slepence jsou zločin proti slušným 

demokratickým volbám. :) Nejsmutnější je, že vládu převezmou ti, co již 

dávno měli být souzeni za vlastizradu a v právním státě by tomu tak 

nepochybně bylo. 

Bude to hodně bolet.  Protože splnit předvolební sliby nelze s výjimkou 

jediného - změna. Že to bude změna k horšímu je jasné. Uspořit 100 miliard a 

nezvyšovat daně - tomu snad nevěřili ani ti, co to tvrdili, ale slibem 

nezarmoutíš. Snížení počtu státních zaměstnanců - jistě, budou vyhazovat 

vlastní voliče. Snížit ceny energií, inflaci a všem přidávat? Blábol. 

To nebude Babišova drahota, to bude Fialův hladomor. 

Bude figurková vláda jako na Slovensku..Slováci už nám přejí upřímnou 

soustrast 

No pro všechny případy si jdu připravovat mávátka na vítání migrantů. TUPka 

Vykulená dostane ministerstvo zahraničí... Gott mít uns 

jedno je jasné, dál nás povedou teplí bratři, chazaři, fašouni, otrokáři, 

aby nás dorazili , babišovi i socanům zlomili vaz , hlavně fašistické 

provokace číny , ruska-koněv, ricinové projímadlo, tajvan, vlasovci, 

VRBĚTICE. Tyto hrůzy nás zničí, a to nejen ekonomicky. Již stojí nejen 

automobilky, naše podniky. Nejen škoda na východě logicky končí, nahrazena 

jako vždy těmi západními, kterým jsme pro smích , brzo bude problém i 

chleba, fronty budou na FŠECKO - účet za 32 let hrůzovlád bestiálního 

židokapitalismu , renesance fašismu, feudalismu. 

Ano ,ano všichni co tady budete kňučet máte pravdu avšak je to trapné 

naříkání po volbách .Je to typický  obrázek Českého naturelu, Křiváctví a 

podlosti ,chamtivosti a Blbosti bez vděčnosti a pokory ,Vždyť Čech vyrůstá v 

duchu závisti a křiváctvi už od dětství . 

" " " 

  



 

Předmět: Naše expertky na jadernout energii....... 

Datum: 2021-10-31 21:34 

ID: 12681 

----- Přepis přílohy: ----- 

Markéta Pekarová Adamová - Rusové nemají nárok u nás postavit ani ptačí budku. 

Miroslava Němcová - Dostavba Dukovan ruskou firmou je ohrožení naší bezpečnosti. 

Helena Langšádlová - Rusové musí být vyloučeni z tenderu na dostavbu Dukovan. 

Došlo někdy těmto fanatickým rusofobkám, že si topí ruským plynem, jejich auta 

jezdí na ruská paliva, že si svítí elektrickou energií, vyrobenou v Dukovanech a 

Temelíně ruskou technologií? Jak je vidět, to je neohrožuje ani v nejmenším, 

Jak že to říkal dr. Štrosmajer o těch holubičkách? 

  



 

Předmět: Důkaz IDIOTŮ 

Datum: 2021-10-26 17:02 

ID: 12220 

Dotaz ,jak se říká,napříč politickým spektrem ! NEJSME MY TOTÁLNÍ IDIOTI ??? 

Sály ty zasrané Vrbětice za to,zaplatit Americe mnohonásobně více 

něž Rusům. Odkud bereme palivo do Dukovan ??? 

Až se jednou dějiny zeptají....... ? To nebude díkuvzdání !!! 

Pekarová s tím skřetem od Pirátů rozumí atomkám lépe než odborníci!!! ---Přepis 

přílohy--- No toto! - Někomu někde musí měknout mozek Bruselský zákaz vývozu 

českých pastiček do Ruska   Chudáci Rusové, ta EU jim tedy zavařila ...     Pozor: není 

to ke smíchu, ale k zamyšlení! Jak bruselský zákaz vývozu českých pastiček do Ruska 

položil Rusko na kolena. Miliony kusů pastiček na myši, vyráběných v KOVO 

DRUŽSTVU Olomouc, byly zařazeny do seznamu zakázaného dovozu do Ruska. Vedle 

letadel sankce i na pastičky na myši. Jistě je všichni známe, ani po letech se 

nezměnily. Tedy několik cm plochého dřívka nebo i plíšku, pérko a potom jen 

připíchnout kousek sýra, či tvrdého chleba. Přiběhne nebohá myška,… pérko cvakne a 

myška je chycena. Díval jsem se nevěřícně na zprávy ČT 24, kde nešťastný předseda 

tohoto družstva, divákům sdělil, že na vývoz pastiček do Ruska, se vztahují přísné 

protiruské sankce. Sdělil také, že ještě předloni vývoz tohoto zboží do Ruska, dosáhl 

2,5 milionu korun. Zákaz dovozu pastiček na myši, tedy musel otřást Ruskem přímo v 

základech. Dle vyjádření předsedy družstva, ruský trh pro toto zboží byl velice 

zajímavý. Tedy řečeno, Rusko je velká země a jistě má i hodně myší, i v samotné 

Moskvě, se zboží dobře prodávalo. Provozovna družstva se sídlem v Hlubočkách u 

Olomouce dobře vydělávala. Všichni byli spokojeni. Odbyt byl zajištěn na dlouhá léta. 

Lidi nestáli na „pracáku“, měli práci. Po této zprávě v ČT jsem nabyl dojmu, že: 1.      

„Bruselský úředník“ se nejspíš zbláznil 2.      Druhá možnost je, že je to nová, 

supertajná zbraň NATO. Myšky měly sežrat pšenici na ruských polích a tak dostat 

Rusko na kolena. Je úsměvné, že tyto vydařené bruselské sankce, mají trestat Rusko. 

A tak ruské myšky se přiřadily k těm, co tancují a tleskají Bruselu. A v koutku tohoto 

dění stojí nešťastný předseda KOVO DRUŽSTVA, který hledá náhradní trhy pro české 

pastičky na myši. I ten náš „hokynář“ z poslední vesničky v Pošumaví ví, co se stane. 

Ruský nenasytný trh obsadí konkurence. Již v této chvíli se do Ruska vezou stejné 

pastičky a je jedno, odkud jsou, zda z Číny, Indie nebo z Turecka. A tak ty ruské 



myšky se dlouho radovat nebudou. Místo české pastičky, je chytí ta čínská. To je jen 

jeden příklad za všechny. I tento příběh je poučením pro naivní,či zaslepené. 

Bruselské sankce nakonec dopadnou na samotnou EU.  



Předmět: Hodnocení práce BIS 

Datum: 2021-10-26 16:57 

ID: 12018 

PŘIPUSŤME NA CHVÍLI, ŽE VE VRBĚTICÍCH OPRAVDU ŘÁDILI NĚJACÍ RUŠTÍ 

AGENTI. JAKÉ JSOU V TAKOVÉM PŘÍPADĚ VÝSLEDKY PRÁCE BIS? 

* Tolerovala obchod zločineckých band se zbraněmi pro zakázaná teritoria na svém 

území 

* Nedokázala zabránit cizím agentům, aby tu provedli operaci. 

* Nedokázala nikoho z nich zatknout 

* Nedokázala odhalit ani jediného českého spolupracovníka 

* Nedokázala tu operaci ani zdokumentovat 

* Nedokázala dokonce ani získat jediný doklad o tom, že tu ti agenti vůbec byli. 

TOHLE JE PODLE PETRA FIALY A DALŠÍCH SKVĚLÁ PRÁCE. JAK BY TEDY 

VYPADALA ŠPATNÁ PRÁCE? 

  



Předmět: Pohádka o Dukovanech 

Datum: 2021-10-26 16:52 

ID: 12017 

Pohádka o USA a Dukovanech, aneb jak dalším 50let získávat miliardy z podrobené 

země. 

Mohu tady napsat pouze pohádku, protože kdybych napsal pravdivý příběh, tak bych 

dopadl stejně jako pan Kellner. Takže se Vám v této pohádce pokusím v kostce 

vysvětlit dění v ČR. ČR chce přistavět další blok k JE Dukovany, vyhlásí tendr na 

dodavatele a do něj se mimo jiné přihlásí USA (Westinghouse a spol.)a Rusko 

(Rosatom), nicméně jedna firma je schopná vše dodat spolehlivě se spoluúčastí 

českých firem za mnohem nižší cenu a hlavně mnohem modernější.  

Vysvětlím na malém příkladu ruské palivo do reaktoru, je několikrát levnější (asi 5x), 

vydrží celý cyklus (neohýbají se palivové tyče jako u amerického) a dá se třikrát 

recyklovat za přijatelnou cenu. Navíc reaktor (a související technologie) dodaný 

Rosatomem je mnohem modernější a daleko účinější, než od konkurenční americké 

firmy. Navíc Rosatom zařízení předá ČR, zaučí naše odborníky a už nám dodává 

pouze kvalitní palivo podle potřeby.  

Ale americká firma si dodá kompletně veškeré (technologicky zastaralé zařízení), 

bude nám ho za nekřešťanské peníze plně servisovat a dovážet veškeré díly z USA za 

tučný peníz (a že jich bude při této překonané technologii hodně, to je jasné). A to 

vůbec ani ještě nemluvím o nekvalitním palivu, které se klidně v půlce cyklu ohne a 

musí se odstavit reaktor, dát nové (předražené) palivo, to staré nejde recyklovat, 

takže se musí zase složitě skladovat (za tučné peníze) atd.  

(„Analogicky by se to dalo přirovnat k autům, máte dvě auta poslední model Octavie a 

americké velké osobní auto. Tak Octavie vám bude plně sloužit za 4,5 litru na 100 km, 

americké auto je koncepčně zastaralé má karburátor, objem přes pět litrů, se 

spotřebou necelých 25 litrů na 100 km, při lehké noze. Tak to je tak zhruba obrazné 

srovnání použitých technologií.“) 

Ale vraťme se k Dukovanům, teď už je všem jasné že není šance, aby v poctivém 

tendru na dostavbu Dukovan vyhrála americká firma. Proto do hry vstoupí tajná 

služba USA (třeba CIA) a vysvětlí našim pánům politikům, že pokud nechtějí 

dopadnout stejně jako pan Kellner, tak budou dělat přesně to, co se jim řekne. A 

výsledek je na světě, všichni jsme to včera četli o tom nesmyslu s tajnými agenty z 



Ruska, kteří budou řešit pět nákladních vozů munice někde v ČR. To je úplná 

hloupost, to přeci musí každému soudnému člověku dojít.  

A teď ještě k těm Dukovanům, životnost jaderného bloku (reaktoru a spol.) je cca 50 

let. No a teď se dostáváme k jádru věci. ČR bude po dobu životnosti kupovat 

(několikanásobně předražené a nekvalitní) palivo z USA a platit za provoz a servis 

daného bloku. Což je v současných cenách okolo desíti a víc miliard ročně. Takže si to 

vynásobte cca 50 x a ještě k tomu přičtěte inflaci.  

Tak doufám, že jsem vám v kostce vysvětlil o co se hraje na současné politické scéně. 

Jo a nezapomeňte, že tohle je pouze pohádka        !!! 

  



 

Předmět: názory voličů 

Datum: 2021-10-15 18:27 

ID: 11819 

Dovoluji si, bez povolení , přeposlat email, co mi před chvíli došel :( 

STÁT BUDE KONEČNĚ DOVYKRADEN, MOŽNÁ SI ZOPÁKNOU DALŠÍ CÍRKEVNÍ 

TUNEL, ZA CHVÍLI TU MÁME EURO A ZNEHODNOCENÍ VŠEHO, CO BABIŠ 

PROSADIL A VYBUDOVAL. 

Prodá se pár státních a polostátních podniků, zavedou se korespondenční volby, zruší 

se Benešovy dekrety, Němcům se omluvíme za vyhnání v roce 1945, přijmeme 

migranty podle rozkazu z Bruselu, zavedeme Euro a budeme mít zdravou, ohebnou 

gumovou páteř od klanění Bruselu a Berlínu. 

BRUSEL BUDE KONAT RYCHLE, ABY NEPROPÁSL ČAS. 

VALIT SE BUDOU MIGRANTI, teda tlumočníci. 

Cigoši bouchají bublinky, protože dál budou mít svůj socialismus, Šabatová už se těší 

na úřad ombudsmana, aby zas rasisticky protěžovala menšiny... jsem zvědav, kolik se 

postaví bytů pro mladý a jestli zruší EET a zákon o předjíždění cyklistů :-) No a 

Koudelka si muže říkat generál. 

Lež, kterou nás krmili před volbami je bezprecedentní. Slova, že vláda je vinna za 

zdražování je nyní vyvracovaná, že za to mohou celosvětové vlivy. První lež. 

Druhá Fialova lež byla, že slibuje, že se daně nebudou zvyšovat. Dle Kovandy už není 

třeba slibovat. Je po volbách. Daně musí nahoru a nahoru i půjdou. 

Zpoplatní se zřejmě školství a zdravotnictví. Stačí? 

Co jste čekali, když jste udělali kliku proti Babišovi napříč celým politickým 

spektrem? Tak teď i nyní kňourající příspěvkáři ať si sáhnou do svědomí, když volili 

strany, které se umístily za páskou vstupu do PS. 

Milión hlasů v háji kvůli nenávisti a masírce médií. Prostě lidé uvěřili opozici i 

vymezováním se proti Babišovi komplet. I ta ČSSD a KSČM. Teď? Teď si to vyžerete 

všichni. Za svou hloupost a zmanipulování od médií. 

SLEPENEC TĚCH SLUŠNÝCH SPOLU UDĚLAL PODVOD NA VOLIČÍCH A TEĎ 

CHCE PO VŠECH OKOLO, ABY SE K NIM CHOVALI PODLE PRAVIDEL. I 

PREZIDENT AŤ SE K NIM CHOVÁ PODLE PRAVIDEL!! 

Zmatený slepenec pěti pomatenců, kteří těžko nahradí zkušeného Babiše...Žádný 

vstup do ráje nás věru nečeká 



VOLBY JSOU SOUTĚŽÍ STRAN A NE SLEPENCŮ. SLEPENCE JSOU ZLOČIN 

PROTI SLUŠNÝM DEMOKRATICKÝM VOLBÁM. :) 

Nejsmutnější je, že vládu převezmou ti, co již dávno měli být souzeni za vlastizradu a 

v právním státě by tomu tak nepochybně bylo. 

Bude to hodně bolet. Protože splnit předvolební sliby nelze s výjimkou jediného - 

změna. Že to bude změna k horšímu je jasné. Uspořit 100 miliard a nezvyšovat daně - 

tomu snad nevěřili ani ti, co to tvrdili, ale slibem nezarmoutíš. Snížení počtu státních 

zaměstnanců - jistě, budou vyhazovat vlastní voliče. Snížit ceny energií, inflaci a všem 

přidávat? Blábol. 

To nebude Babišova drahota, to bude Fialův hladomor. 

Bude figurková vláda jako na Slovensku..Slováci už nám přejí upřímnou soustrast 

NO PRO VŠECHNY PŘÍPADY SI JDU PŘIPRAVOVAT MÁVÁTKA NA VÍTÁNÍ 

MIGRANTŮ. TUPKA VYKULENÁ DOSTANE MINISTERSTVO ZAHRANIČÍ... GOTT 

MÍT UNS 

jedno je jasné, dál nás povedou teplí bratři, chazaři, fašouni, otrokáři, aby nás dorazili 

, babišovi i socanům zlomili vaz , hlavně fašistické provokace číny , ruska-koněv, 

ricinové projímadlo, tajvan, vlasovci, VRBĚTICE. Tyto hrůzy nás zničí, a to nejen 

ekonomicky. Již stojí nejen automobilky, naše podniky. Nejen škoda na východě 

logicky končí, nahrazena jako vždy těmi západními, kterým jsme pro smích , brzo 

bude problém i chleba, fronty budou na FŠECKO - účet za 32 let hrůzovlád 

bestiálního židokapitalismu , renesance fašismu, feudalismu



Předmět: Prohra Andreje Babiše otevírá cestu k návratu polistopadového kartelu 

....VŠEM - POSÍLEJTE VŠEM 

Datum: 2021-10-12 12:28 

ID: 11683 

JEDNA STRANA - 27 % HLASŮ 3 STRANY - JEN O CHLUP VÍC - A VYHRÁLI !!!!!!!! 

PODVOD - KOMPLOT S CÍLEM ZÍSKAT MOC .. 

PO TŘICETI LETECH - TO BUDE JAKO TEHDY ????!!! 

VVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVVV

VV 

A ZASE TO ZAPLATÍME ..... 

Předmět: Fwd: Prohra Andreje Babiše otevírá cestu k návratu polistopadového 

kartelu 

- 

režisér David Martínek: 

PŘEJDE VÁS RADOST. POD LÍBIVÝMI HESLY ZAPLATÍME VŠECHNO. A DRAZE. 

REŽISÉR TUŠÍ NÁVRAT TOHO NEJHORŠÍHO PO LISTOPADU 

[https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Prejde-vas-radost-Pod-libivymi-

hesly-zaplatime-vsechno-A-draze-Reziser-tusi-navrat-toho-nejhorsiho-po-Listopadu-

679795]Celý text najdete zde [http://free-energy.xf.cz/konspirace/VOLBY2021.pdf] 

http://free-energy.xf.cz/ 

---Přepis přílohy--- 

VOLBY 2021: Prohra Andreje Babiše otevírá cestu k návratu polistopadového kartelu 

David Martinek České volby 2021 skončily reálnou prohrou Andreje Babiše. Na cílové 

pásce jej v říjnu 2021 přefinišoval politický kartel tradičních porevolučních stran. 

ODS, KDU-ČSL a TOP09. Přestože je možné, že prezident pověří Andreje Babiše 

jednáním o sestavení vlády, realitou bude spíše opačný výsledek. Vítězem voleb je 

opozice. Je nutné vzít této fakt v úvahu a poskytnout opozici, korektně a věcně, šanci 

k sestavení vlády. Volby rozhodly takto. Volby rozhodly, že politický kartel, proti 

kterému se vzepřely v roce 2017 rozsáhlé voličské skupiny, znechucené z kauz 

tunelování státu, plundrování veřejných zdrojů a nekonečných skandálů, je znovu 

blízko uchopení moci. Není to dobrá zpráva. Bohužel. Nečestné vítězství Řekněme si 

pravdu. Nešlo o čestné vítězství. Vítězství, které by vyplynulo ze souboje vizí a 

myšlenek, jakým způsobem stát vést k prosperitě. Politický zápas se vedl špinavými 

prostředky. Kartel vsadil na denunciaci, napadání, odmítání spolupráce, ostrakizaci a 



trvalý nátlak. Vyhrožování a zastrašování. Během celého volebního období 

následovala jedna špinavá kampaň za druhou. Kartel součinně podporovali i Piráti. 

Nutno uznat, že nakonec tato taktika i strategie slavila úspěch. Bohužel. Čtyři roky 

trvající kampaň, která od prvního okamžiku minulých voleb do posledních vteřin 

volebního klání stavěla premiéra a jeho lidi do nejhoršího možného světla, 

aktivizovala společnost po celou dobu účinkování vlády a výrazně přispěla k dalšímu 

štěpení společnosti. Kampaně systematicky podkopávaly aktivitu vlády, odrazovaly 

od spolupráce, podvazovaly činnost vlády, odváděly od výkonu a problémů státu a 

prostřednictvím médií zaměstnávaly celý národ. Namísto práce pro lidi jsme jako stát 

a společnost řešili jednu pseudokauzu za druhou. Lidé z tábora oponentů to tímto 

způsobem nevidí. Naopak. Prohra ve volbách znamená konec nenáviděného Andreje 

Babiše. Mám obavu, že tuto část voličů nezajímá skutečná podstata dění. Tím je 

logika politického zápasu v demokracii. Chápu a vnímám, že jim jde především o 

symboly. Mluví o demokracii. Jásají o konci komunistů. Budiž. Radují se z vítězství 

prodemokratických sil. Přeji jim jejich radost. Ale obávám se, že je to jinak. Spousta 

lidí jednoduše nepochopila základní věc. Politickou konkurenci. Politická konkurence 

je základní princip demokracie. Andrej Babiš byl patrně jediným člověkem, který 

mohl nabourat nerušený režim vládnutí polistopadové moci od roku 1989 do roku 

2017. Moci, jejíž angažmá vedlo k trvalému plundrování české ekonomiky, počínaje 

privatizací, výprodejem majetku státu, podniků, infrastruktury a hodnot, které tady 

vznikaly a budovaly se po desítky let. Které ale neustalo ani poté, co privatizace 

skončila. Kartel polistopadových politických stran se za celou dobu vlád od 

listopadové revoluce naučil jedinou věc. Rozbíjet a vyprodávat stát. Bilance 

polistopadových vlád je odstrašující. Jako stát jsme přišli o biliony korun. Politika 

polistopadového kartelu vedla k ekonomickému modelu, postaveném na plošném a 

vytrvalém vytěžování české ekonomiky, populace, postavení Česka jako montovny, 

podřízené, subalterní a nevýznamné ekonomiky v podmínkách globalizovaného světa. 

K mizerným, třetinovým platům oproti Západu, postupnému propadu životní úrovně 

celých tříd a především, za souběžného vytváření iluze, že takto, tímto způsobem, je 

vlastně možné vést zemi donekonečna, až k hlubokému úpadku. Tento model měl a 

má, v podání polistopadového kartelu zásadní atribut a tím je postoj proti 

předchozímu komunistickému režimu. Z něj čerpaly polistopadové partaje svou 

legitimitu a přízeň voličů. Odmítnutí a odmítání komunistů je referenčním postojem 

většinové společnosti, jak se ukázalo i ve volbách 2021. A právě fakt, že polistopadové 



strany si přisvojily tento referenční postoj a tím se pasovaly do role „demokratů“, tak 

každá jiná politická konkurence vlastně představuje „nedemokraty“. Je to nejhlubší 

omyl části české společnosti. Považovat ty, kteří nefandí polistopadovému kartelu za 

„nedemokraty.“ Demokraty jsme ve valné většině všichni. Debata a zápas o moc je ale 

jinou věcí. Opozici proti kartelu, příznivcům Andreje Babiše (a také SPD, Trikolory a 

dalších) šlo o něco jiného. Ne o bourání demokracie. Ale o zápas o vlastní postavení. 

O solidní životy, dobrou a dobře zaplacenou práci. O slušné bydlení. Slušnou životní 

perspektivu. O společenské uznání jejich postavení, statutu a práce. O ukončení 

korupce, devastující ekonomiku. O znovuobnovení potenciálu domácího průmyslu, 

zemědělství, vědy, kultury. O zkvalitnění chodu institucí. Co přinesla politická 

konkurence v minulém období? Babiš a ANO představoval a představuje první 

skutečnou politickou konkurenci polistopadového kartelu. Protože polistopadová 

moc si během let od roku 1989 - 2017 získala a vybudovala rozsáhlou podporu v 

institucích, médiích, provozu státu a díky této provázané moci mohla na úkor státu a 

lidí prosperovat a nerušeně a do nekonečna stát okrádat. Až Babiš, jako těžká váha 

české ekonomiky, člověk se zkušenostmi, znalý dokonale jak byznysu, tak i prostředí 

české politiky, byl schopen obrovské moci polistopadového kartelu postavit. Postavit 

reálnou konkurenci. O to větším překvapením bylo, že skutečně vyhrál volby 2017 a 

dokonce i sestavil vládu. A vládnul. Za cenu, kdy po odmítnutí ze strany kartelu 

vykročil z komfortní zóny a přijal podporu komunistů. Byl to jediný možný způsob, 

jak ustavit vládu. Multimiliardář, který přijme podporu od komunistů. Od 

odmítaných symbolů předchozí éry. Díky sociální demokracii se tato věc skutečně 

podařila. Dnes, především díky sociálním demokratům a komunistům, můžeme říct, 

že v Česku funguje princip politické konkurence. Výsledek politické konkurence se 

dostavil prakticky okamžitě. Změnami, které vedly k posílení role pracujících. K 

lepším platům. Lepším důchodům. Spravedlivějším odměnám pro lidi, kteří zajišťují 

chod státu. To je základní věc, nutná pro správný chod společnosti. Spravedlivá 

odměna za práci je základem a zdrojem prosperity. Vláda tento nutný směr 

nastartovala a přes obrovský povyk opozice i prosadila. Podporu rodičovského 

příspěvku. Podporu dětem, samoživitelkám, rodinám a důchodcům. Za několik 

měsíců budeme mít možnost srovnání. V minulosti se kartel ničím podobným 

nezabýval. Naopak, mzdy stagnovaly a v logice polistopadových vlád šlo o to, nabízet 

práci lidí, jejich talent, život a čas co nejlevněji. Tak, aby zde mohly prosperovat 

globální firmy a levná práce byla tahákem pro lákání investic. Andrej Babiš ve své 



knize shrnuje věci, které jeho vláda prosadila. Lež! Lži, výmysly, špína, propaganda.. 

Je to estébák, koblihář, komouš.. To se ozve okamžitě, kdykoliv věcně upozorním, že 

díky konkurenci politických subjektů došlo ke změně k nazírání na způsob, jakým 

jsou realizovány veřejné zakázky. Srovnejte si ceny, za jaké se dnes staví dálnice, nebo 

železniční koridory. Srovnejte si způsob, jakým strany kryly rozkrádání během svého 

vládnutí. Srovnejte jednání z dobře zdokumentované kauzy dotací ROP Severozápad 

se způsobem, kdy Babiš okamžitě ukončil činnost problémové pobočky ANO v Brně, v 

situaci, kdy se objevilo podezření z korupce. Srovnejte si situaci v ostravské huti 

Liberty, kdy se vláda uprostřed krize kolem Vrbětic rozhodla vyřešit a vyřešila 

problém kolem povolenek za miliardy, odkloněných Guptou do Rumunska. Šlo o 

naprosto přesvědčivý zásah ve prospěch domácího průmyslu, kdy vláda podpořila 

odboráře, upozorňující na čachry s povolenkami v hodnotě miliard. Psalo se o zásahu 

Babiše, Maláčové a Karla Havlíčka? Hrozbě vyvlastnění podniku ze strany ministra 

Zaorálka, která rychle přivedla strany k jednacímu stolu? Minimálně. Bude nová 

vláda jednat ve prospěch domácího průmyslu stejně razantně? Srovnejte si daňové 

výdaje. Babiš snížil daně o 436 miliard. Zahájil investice do infrastruktury. Vláda 

připravovala masivní investice, 20 tisíc projektů v hodnotě 8 bilionů korun. Investice 

do zdravotní péče. Do sportu. Do životního prostředí, kdy se vyměnilo 100 tisíc kotlů; 

zateplením prošly tisíce staveb. Zásadní změnou prošly exekuce. Milostivé léto, které 

odstartuje za pár dní, může pomoci stovkám tisíc lidí vybřednout z neuvěřitelného 

podvodu, jakým byl exekuční zákon. Za souběžného neustálého ostřelování opozice a 

průběhu jedné pseudokauzy za druhou. Je to propaganda? Ne, realita. Po celé roky od 

revoluce 1989 bylo Česko eldorádem firem, které si s veřejných rozpočtů dělaly trhací 

kalendář. Za tiché spoluúčasti politiků z kartelu. Dnes už to víme. Média s obrovským 

zpožděním nakonec přinesla podrobné zprávy o tom, co dělo v ROP, OKD, ProMoPro, 

ve stovkách kauz polistopadových vlád. Ale tato odhalení přišla pozdě. U Babiše 

naopak média nepromeškala jediný den k ostřelování fungování intencí jeho vlády. 

Proč ten dvojí metr? Samozřejmě, je v pořádku, že novináři pronásledují politiky. Ale 

proč to nedělali už dříve? A budou to dělat teď? Když se zalykají oslavami z 

„vítězství“? Předčasný jásot libtardů Teď budeme šťastně jásat, že se nám vrátila 

„demokracie“. Vidím to poněkud skepticky. Jediné, co se reálně vrátí, tak extraktivní 

režim vlády, vláda, která se překoná ve škrtech, zdražování a vysávání populace. Na 

jejíž učinkování budou doplácet všichni. I ti, kteří teď jásají. V demokracii je nutné 

mít nejméně dvě stejně silné uskupení, usilující o moc. To je realita. Teprve díky 



soupeření nejméně dvou silných uskupení se do ohniska zájmu dostává občan. Pokud 

máte k dispozici jen jeden blok politik, dříve či později dojde k distorzi 

demokratických pořádků. Nenápadnému ovládnutí moci, proti kterému nelze 

prakticky bojovat. Pokud má taková moc na straně i média, a co je horší, nepřiznaně i 

veřejnoprávní, je zle. Což je přesně to, k čemu jsme se dopracovali v minulosti a 

skončilo v roce 2017. Nyní se radujeme, že bude odstaven politický konkurent kartelu. 

Na stránkách Reflexu se objevují fotky Andreje Babiše ve vězeňském oblečení. 

Připravujete se zavírat politické konkurenty? V pořádku. Jděte do toho. Jen se poté 

nedivte reakci lidí. Spousta lidí mi v debatách často vytýká, že používám slovo kartel. 

Musím se usmát. Volební období 2017-2021 ukázalo, že mám pravdu. Klíčové 

polistopadové strany se nakonec spojily do jednoho bloku – SPOLU. Kartel přestal 

předstírat marketingovou diferenciaci a obul se do vyzyvatele nejtvrdším a 

nejšpinavějším možným způsobem. Ostatně, je to způsob, jakým si počínali, po celá 

léta od revoluce 1989. Kartel představuje politiku, kdy líbivá hesla o demokracii, 

prosperitě, načančané kongresy a uhlazená televizní vystoupení ukrývají pod 

povrchem brutální mašinerii zla, usilující o moc, která se dá proměnit v trvalý zdroj 

přísun zakázek, plynoucí z rozprodávání státu. Nevěříte. V pořádku. Není to ani 

měsíc, kdy se dali představitelé kartelu slyšet, že uvažují o dalších privatizacích. 

Budvar. Česká pošta. České dráhy. Je to víceméně jasné. To, co se naučili po revoluci 

a s úspěchem realizovali po léta, se nejspíše zase vrátí. Chcete to? Vaše volba. Aféra 

jako nástroj politiky kartelu Jak se ukázalo, stejný počet lidí, kteří věří Babišoví, věří 

agendě kartelu. Babiš je pro ně estébák. Defraudant. Příšerný otec. Komunista. 

Oligarcha. Na jednoho člověka slušný výčet. Nikoho ve skutečnosti nezajímá, že v těch 

jednotlivých halasně propagovaných kauzách chybí rozuzlení. Dodnes chybí klíčový 

důkaz ze spisu STB – vázací akt. Několikrát jsem vysvětloval, že stovky lidí, vedených 

v archivech se domohly výmazu. A že tato praxe skončila až s Andrejem Babišem. 

Kdyby opozice nebo právníci měli hlavní důkaz o spolupráci, vázací akt, odstranili by 

Babiše během jediného dne. A já bych jim i zatleskal. Čapí hnízdo? Povolební hit 

opozice, torpédovaný médii od první vteřiny, beranidlo, které mělo spojit Babiše, 

miliardáře, s rozkrádáním dotací, není vyšetřeno dodnes. Vyhozené květiny během 

oslav Dne české státnosti, každodenní urážky Miloše Zemana, nátlak a palcové 

titulky. Okázalé odcházení během státních aktů. Milion chvilek v ulicích, dožadujících 

se rezignace Babiše, požadující odvolání ministryně Benešové, které se zblamovalo 

samo a naprosto dokonale. Zajímá dnes ještě někoho jádro sporu? Paní ministryně 



dodnes vykonává svůj úřad poctivě a korektně. I když se Milion chvilek se naprosto 

dokonale znevěrohodnil, poškodil vládu v kreditu, především u mladé generace. Pro 

ně je Babiš nepřijatelný. Aféry, jedna za druhou, pokračovaly až do poslední chvíle. 

Tak, aby Babiše zasáhly na citlivém místě. Žalování Pirátů v Evropské unii. Obvinění 

Jana Hamáčka během obskurní kauzy Vrbětice z velezrady. Velezrady ministra vnitra 

ve prospěch Ruska? Neuvěřitelné, přesto v Česku běžné. Aféra Babišova syna s 

loutkovodiči z pražské kavárny během volebního mítinku. Nebo nejnovější aféra 

Pandora Papers, otevřená 5 dní! před volbami, která poukázala na vlastnictví off-

shorových firem Babišem před 9 lety. Opět, jako v minulosti se s nastraženým prstem 

na spoušti čekalo do nejposlednějších momentů volební kampaně. Tak, aby Babiš v 

televizních debatách nebyl schopen připravit protiargumentaci a adekvátně reagovat. 

Jednoduše, nefér. Trvale nefér Opět, až se celá věc vyšetří, patrně se zjistí dvě věci. 

Vlastnit off-shore firmu je legální ve většině států a v době, kdy Babiš takovou firmu 

vlastnil, podnikal. Nebyl v politice. Podle mě se takto kartel ale střelil do vlastní nohy. 

Off-shore je noční můrou vlád na celém světě. Pravdou je, že v kapitalismu platí jen 

obyčejní lidé, živnostníci a běžné podnikatelé a firmy. Globální koncerny, globální 

investoři, bohatí a ultrabohatí daně neplatí. Najímají si armády právníků, díky kterým 

se daním dokáží úspěšně vyhnout. Tohle je tolik proklamovaná slušnost a souboj vizí 

v podání českých opozičních politiků. Ale pojďme dál. 

𝗖𝗼𝘃𝗶𝗱 

Vládě Andreje Babiše zlomil vaz COVID. Ne, že by nebylo pravdou, že si vláda 

počínala neobratně a často mizerně. Vládní orloj na postu ministra zdravotnictví, 

chaos ve vyhláškách, zákonech, návrzích, postupech uvrhnul zemi bezmála do stavu 

odporu. Když se k tomu přidá rozsáhlá dezinformační kampaň, ke které můžeme 

svorně přiřadit jak domácí aktéry typu Šmuclera a Pekové, tak nátlak opozice na 

rozvolnění, po kterém následoval hrozivý podzimní nárůst a šíření nemoci, podivná 

Fauciho prohlášení, tak nakonec i zvěsti o tajemné produkci koronaviru v čínských 

laboratořích, není pak divu, že závěrečnou část kampaně za očkování, která by virus 

pravděpodobně sprovodila ze světa, odmítlo tolik lidí. Mají strach. Z vakcín, které 

narychlo vyprodukovaly farmaceutické firmy, které jsou, spolu s jejich investory 

jediným a neoddiskutovatelným vítězem téhle neblahé události. Covid zároveň 

přinesl řadu nových otázek. Směrem k fungování společnosti. Otázek, vztahujících se 

k imunitě lidského těla. K nastavení systému. K organizaci práce. A nakonec, k logice 

fungování farmaceutických firem. Kterým platíme, lidé a vlády ve všech státech světa, 



enormní astronomické částky. Abychom nakonec zjistili, že jsme bezmocní, stejně 

jako za časů španělské chřipky. A platit budeme dál. Volby, nevolby. Co čekat od Fialy 

& spol. Ti, kteří teď nadšeně jásají a slaví, netuší, že změna, která přijde, je změnou k 

horšímu. Která dopadne i na ně. Ve společnosti se silně a nelítostně rozevřou nůžky 

mezi bohatými a chudými. Znovu naroste nerovnost. Přijde drahota a škrty. Vláda 

Andreje Babiše, která se díky výrazné spoluúčasti sociálních demokratů zasadila o 

zlepšení postavení celých tříd, narovnání podvyživených mezd, nyní nejspíše půjde od 

válu. Sociální bydlení? Dořešení exekucí? Infrastrukturní projekty? Nová pracovní 

místa? Plošná podpora kvality života? Ne. Za několik let dosáhneme standardů 

západu. Placené školné. Drahé studentské půjčky. Privatizované zdravotnictví. 

Nadstandardní placená péče ve zdravotnictví, jejíž druhou stranou bude naprosto 

brutální osekání výdajů pro širokou veřejnost. Osekání výdajů na sociální, kulturní, 

sportovní a zájmové výdaje, podporované státem. Zaplatíte si všechno, sami, z vlastní 

kapsy. A draze. A kam ty peníze půjdou? Nikam. Utratí se za nesmyslné projekty, 

nebo se rozkradou. Přesně tak, jak tomu bylo za porevolučních vlád. Jediným 

pozitivem těchto voleb je fakt, že lidé si konečně uvědomí podstatu věci. Jsem možná 

jediným komentátorem, který se měsíc před volbami odmlčel. Důvodem bylo mé 

vnitřní rozhodnutí, že nebudu zasahovat do rozhodování lidí. Chtěl jsem, aby lidé na 

tohle všechno přišli sami. Nemá smysl neustále donekonečna psát, argumentovat, 

vést komplikovaný zápas z pozice nezávislého autora. Tyhle věci musí lidé pochopit 

sami. Myslím, že volební výsledek Andreje Babiše tomu odpovídá. Ano přesvědčivě 

vyhrálo rozdílem třídy. Podobně jako sociální demokracie, SPD nebo komunisté 

bojovali sami za sebe. Volilo jej 27% lidí. Lidé, kteří jej volili, na vlastní kůži nesou 

zátěž kapitalistického systému. Tu nejtěžší část. A oceňují snahu vlády ulehčit jim 

život. To, co je potřeba je, aby to pochopila i druhá strana společnosti. Přesto budou 

vládnout Fiala a Pekarová. Spolu s Piráty. Chcete vládu Pekarové a Fialy? Za asistence 

Rakušana? Tedy pražskou politickou smetánku? Dobře, v pořádku. Máte další čtyři 

roky. Vyhráli jste. Gratulace. A teď jsem zvědav. Možná, že za další dva až čtyři roky 

nám začnete dávat za pravdu. Předchozí čtyři roky vlády Andreje Babiše versus 30 let 

vlád polistopadových garnitur byla dostatečná doba pochopit, v čem vězí princip 

politické konkurence. Co přinesla a do budoucna přinese. Pozoruji, že dnes je situace 

jiná, než v roce 2017. Tehdy byl jakýkoliv projev proti kartelu vnímán bezmála jako 

porušení svatého přikázání. Za čtyři roky, kdy byli lidé častování a napadáni pro své 

názory, označováni politiky, mluvčími, nebo významnými umělci za „hnědý a rudý 



póvl“, idioty, kobliháře, byli vystaveni nátlaku, ostrakizaci, nekonečným urážkám.. 

Dnes pozoruji, že lidé se přestali bát. Vnímají politiky už ne jako nedotknutelné 

osoby, jakési pomyslné správce jejich osudů, ale naopak, jako úředníky. Jako lidi, 

kteří jim mají sloužit. Pracovat pro ně. Tak je to v pořádku. Stejně tak došlo k 

podstatné změně k apologetům politiky kartelu. K různým iniciativám, neziskovkám, 

umělcům. Myslím, že lidé si uvědomili, že ne každý, koho znají z obrazovky je nutně 

zastáncem jejich přirozených práv a postavení. Myslím si také, že lidé si budou moci 

velmi rychle srovnat způsob, jakým jim politici skládají účty. Babiš to dělal každý 

týden. V tolik vysmívaném vysílání Ahoj lidi skládal týden, co týden účet ze své práce. 

Jsem zvědavý, kolikrát bude premiér Fiala v neděli odpoledne lidem referovat o tom, 

co vlastně dělá pro stát a pro lidi. Jsem zvědavý, kolik novinářů bude se stejnou 

vehemencí, s jakou pronásledovali Babiše, kontrolovat nově zvolenou vládu a 

alarmujícím způsobem upozorňovat na jejich přešlapy. A kolik písničkářů a umjelců 

bude natírat při každém špatném kroku příští vládní garnituru. Pokud to tak bude, 

velmi rychle se sejdeme v názoru. A v jednom táboru. Ale něco mi říká, že nastanou 

dvě věci. Slovenská cesta První z nich je slovenská cesta. Pokud jste si nepovšimli, 

Slovensko si nástup podobné vlády už odbylo. Vládní slepenec progresivistických a 

proevropských stran, který vzešel z demonstrací po zavraždění novináře Kuciaka 

dovedl slovenskou politiku na pokraj agonie. Tento stav samozřejmě Slovensku 

nepřeji. Je výsledkem dlouhodobé krize vládnutí, která vyústila v takto neblahý vývoj. 

Ze srdce přeji Slovensku, aby našlo cestu a východisko z tohoto stavu. U nás k této 

variantě míříme mílovými kroky. Slepenec kartelu a STAN (Pirátů se zbaví obratem, 

předpokládám, mouřenín splnil svou roli, mouřenín může jít) se rozhádá během roku 

až dvou. Jak ukazuje příklad nejen Pirátů, které vykroužkovali lidé ze STAN, ve 

STANU se pro změnu 31 starostů rozhodlo podpořit Spolu. Nejen Bartoš je generál 

bez vojska. Ale i samotný Rakušan představuje velení, jehož koaliční jednotky jsou už 

nyní nesourodé. Odvažuji se tvrdit, že v případě slovenské cesty bude mít Fiala 

opravdu nelehkou pozici. Jsem zvědav, jak bude čelit situacím, které se na stát valí. 

Energetické krize, krize v průmyslu, otřesy globálního trhu, zdražování, inflace. 

Myslím si, že bychom spíše potřebovali rozhodné a schopné typy, ale je těžké 

předjímat. Ale nyní se můžeme „radovat“. Očekávám, že většinu projektů, které 

nastartovala Babišova vláda, jak je zvykem v této zemi, nová vláda skrečuje a shodí ze 

stolu. Jako obvykle půjdeme ode zdi ke zdi. A „změna“ jen znovu dovrší chaos, 

panující v institucích a úřadech. Očekávám, že nová vláda kartelu bude chtít „trestat“ 



a postavit do latě odpůrce. A že se zaměří i na své kritiky, nezávislá a alternativní 

média, která trvale označovala jako proruská, pročínská, dezinformační a bůhví jaká 

ještě. Na to se vysloveně těším a rovnou se hlásím. Jsem ten, kdo půjde nové vládě 

systematicky po krku. Myslím si, že vláda nedovládne do konce. Tento politický 

konglomerát, složený, ze 4, nebo 5 stran byl poháněn touhou odstavit od moci 

politického konkurenta. Teď se to podařilo. Nicméně, vnitřně nesourodý slepenec, 

spojený pouze nenávistí k politickému konkurentu a atavismem pro další privatizaci 

je špatná volba. Konec spasitelů Přesto. Tyto volby mají jeden pozitivní aspekt. Tím je 

hořká zkušenost s politickými trpaslíky, jak je označuje Miloš Zeman. Je možné, že 

právě zkušenost z voleb 2021 bude určující. Je možné, že lidé přestanou znovu a 

znovu vyhlížet obskurní spasitele z periferie politiky. Mizerné výsledky různých 

uskupení, které bez výjimky propadly ve volbách a jejichž hlasy budou chybět ve 

formování vlády dávají pragmatickou odpověď na otázku, je-li možné prosadit nový 

politický subjekt a nový politický program. Ano. Je to možné. Ale znamená to, že v 

něm musí existovat lidé, kteří mají jasno o intencích fungování státu. Osy institucí. 

Ekonomiky. Hospodářství. Bankovní soustavy. Dopravy. Armády. Zdravotnictví. 

Školství. Kultury. Řízení regionů. Legislativy, to především. Profesionálové, kteří 

znají chod státu, jeho pravidla. V životě něco skutečného řídili a vybudovali. Dokáží se 

orientovat ve vedení resortů a mají jasné, proveditelné a jasně deklarované ideje a 

návody, jak chtějí stát vést. Za jaké rozpočty, za jakých podmínek financování. Za 

jakých termínů a reálných výsledků. Až na Trikoloru ani jediná z nových nebo 

marginálních stran a hnutí, které se hlásily do parlamentu tuto zkušenost nemá. A 

právě tato nezkušenost, často ryzí amatérismus je bohužel nepřekročitelnou hranicí 

pro vstup do reálné politiky. Hezké logo, propagační materiály, sesmolený program, 

plamenné projevy, statečná prohlášení v televizi nebo na sítích. To nestačí. Česká 

politika se plně profesionalizuje. S politickou konkurencí rychle roste potřeba 

skutečných profesionálů, schopných obstát jak při řízení, tak při komunikaci. Na bázi 

denní znalosti fungování resortů. Lidí, schopných poskytnout rozsáhlou analýzu 

činnosti, zvládat vedení resortů nebo pozic po ose personál, technologie, finance, 

mise, úkol, rozpočet. Propad politických startupů ve velkém rozsahu musel dříve či 

později přijít. Společnost se posouvá v evolučním vývoji a bude žádat profesionály. 

Pro politické nadšence a dobrodruhy bude čím dál méně místa. Sláva vítězům. Čest 

poraženým Přesto. Přeji vládě 100 dní pro úspěšnou konsolidaci. Pohodové 

vyjednávání s prezidentem Zemanem. A úspěšný start. Vládu, schopnou řídit stát 



potřebujeme. Jsme demokratický stát. Tedy platí. Sláva vítězům. A čest poraženým. 

Zdroj: https://www.facebook.com/david.martinek1/posts/10225771989027251 
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INTELIGENTNÍ LIDÉ K VOLBÁM URČITĚ PŮJDOU UŽ JENOM KVŮLI SVÝM 

DĚTEM VNUKŮM, RODINĚ.....NEBO SE MÝLÍM?!?! 

..Je, ale k nevíře, že je to psané na papíře a 

nikoho to nezajímá a jede se dál. Snad trochu divné, že.       

-  VRBĚTICE - VOLBY 2021 ... JINÁ PRAVDA 

-------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Myslím, ŽE DĚDA Z HRADU MÁ PRAVDU 

= je to asi ten třetí případ - ZAKRYTÍ ROZKRÁDAČKY! 

I já chci proto pomoci! Pracovala jsem totiž jako pojišťovák 10 let: Než pojišťovna 

něco vyplatí, i desetkrát otočí každou korunu i informaci v hlavě i na dlani! 

Pojišťovací prohlídka - později vybuchlá budova byla v době uzavírání pojišťovací 

slouvy NAPROSTO PRÁZDNÁ ! O tom existuje dokonce pojišťovací zápis, po výbuchu 

zaplatila proto pojišťovna jen 10% pojistné ceny za budovu - a víc nic !! 

Našla jsem tu zprávu z 9.4.2015 o Vrběticích, kdo zodpovídal za bezpečnost skladu? 

Tam totiž nebyla jen hromádka písku, aby se nikdo nestaral o zabezpečení až tak 

nebezpečného muničního objektu !!! V r. 2006 byly Vrbětice Ministerstvem obrany 

odebrány Armádě ČR - a převedeny pod Vojenský technický ústav s.p., jehož 

odštěpným závodem je VTÚ výzbroje a munice Slavičín, který byl do r. 2003 

samostatnou příspěvkovou organizací MO ČR - a nyní je součástí státního podniku. 

Bochemii to v r. 2009 pronajal Vojenský technický ústav (tehdy PO MO ČR).Imexu to 

v r. 2011 pronajal tentýž ústav. Prostory byly dle VTÚ prázdné a zkontrolované, což 

MUSÍ být součástí přejímací dokumentace. Takže ODPOVĚDNOSTNÍ CESTA je 

jednoduchá: 

- kdo byl v r. 2009 a 2011 ministrem obrany a kdo tedy za VTÚ podepsal "nájemní" 

smlouvy, které měly být pro stát až tak "výhodné", že to tam za naše daně měl 

zabezpečovat pro ryze SOUKROMÉ subjekty !? Jakým schvalovacím procesem tak 

závažné smlouvy prošly ? Jak fungovaly kontrolní mechanismy MO ČR - Zda se vůbec 

tvrzení právníků těch obskurních firem zakládají na pravdě? 

Ve společnosti Bochemie, a.s. figuruje dokonce i sám syn slovenského ex-prezidenta 

(od r. 2012) a vlastní ji naprosto anonymní "holandská" firma "BO Chemie B. V.; 

Amsterdam" (od r. 2008 !!!). Přesto je tato zahraniční společnost státem velice štědře 



dotovaná! Jen v letech 2008 - 2014 totiž obdržela ze státního rozpočtu až 

neuvěřitelných 111 300 000,- Kč. Proč potom z odpovědných státních orgánů nikdo 

nejde, a novináři z masmédií ani jen náhodou ?! Asi už i vy začínáte mít tušení, proč? 

MINISTRY OBRANY BYLI 

V r. 2006: KAREL KÜHNL (US) a JIŘÍ ŠEDIVÝ (ODS) 

V r. 2009: VLASTA PARKANOVÁ (KDU-ČSL) a MARTIN BARTÁK (ODS) 

V r. 2011: ALEXANDR VONDRA 

Dále pak za to vše politicky odpovídal PETR NEČAS i exnáčelník generálního štábu 

generál VLASTIMIL PICEK. 

Ředitelem VTÚ je od ZÁŘÍ 2012 AŽ DOPOSUD jakýsi pan VÁCLAV IROVSKÝ, který 

nemá ani VŠ vzdělání. Údajně absolvoval gymnázium + střední průmyslovou školu se 

zaměřením na informační technologie. Od ledna 2009 do září 2012 byl ředitelem 

odštěpného závodu VTÚL a PVO. 

Čili PARKANOVÁ, VONDRA I NEČAS MAJÍ TEDY VEŘEJNOSTI I POLICII CO 

VYSVĚTLOVAT, protože došlo až k několikerému porušení platné legislativy nejen 

ohledně kvalifikace, ale i střetu zájmů). Od r. 2005 má registrovánu živnost 

"ekonomické a účetní poradenství". Do r. 2009 vlastnil společnost "VITU commercial 

& consulting agency s.r.o." Od března 2004 do září 2012 byl členem představenstva 

společnosti "Seabury Capital, a.s.", která má - mimochodem - od r. 2006 zastavenou 

činnost na základě rozhodnutí Živnostenského odboru Úřadu městské části Praha 1 ze 

dne 23.11.2005, č.j. ŽIO/S/39385/2005/ŠP!!!!! Od ledna 2009 do září 2012 byl navíc 

i ředitelem "LOM Praha, s.p." (Letecké opravny Malešice). 

A na závěr tedy vzkaz nejen pro vyšetřující 

orgány: Mají to tady až tak polopaticky, že ŽÁDNÉ OKECÁVAČKY OBSTÁT NEMOH

OU ANI JEN NÁHODOU! 

K VOLBÁM 2021  

- doporučuji přeposlat a alespoň do října 2021 nemazat: 

Trojan, buzna Václav Moravec a Česká televize s globalistickou zahraniční agenturou 

KANTAR v zádech však překročily Rubikon. Záměrně zcela absurdními čísly 

údajných voličských preferencí daly najevo, že již není cesty zpět. Od tohoto 

okamžiku je budou kopírovat všechny ostatní agentury, aby vytvořily dojem, že Babiš 

je odepsaný, zatímco Bartoš míří do premiérského křesla. Jde o známý psychologický 

trik. Voliči si mají na tu donedávna obskurní představu zvykat a zařadit ji do svých 

preferenčních úvah jako reálnou. 



Má překrýt fakt, že Piráti – radikální levičácká organizace vzniklá a řízená z 

BRUSELSKÉHO CENTRA – je klasickým Trójským koněm vtaženým za hradby 

tradičně „zlobivé“ gubernie "Čtvrté říše". Jen hra nervů. Potud nic nového. Kavárna 

se na svůj „výstřel z Aurory“ chystá již dlouho, šlo jen o to, kdy k němu sáhne. Že se to 

stalo už dnes, je však překvapením. Neumějí udržet nervy na uzdě. Strašlivě 

přestřelují, nedokáží „dávkovat“ své mystifikace, své lži, neb jsou přesvědčeni, že to 

půjde silou, a když ne silou ... tak ještě větší silou. Až se začnou lockdownové okovy v 

květnu a červnu „rozvolňovat“ a Andrej Babiš zvolna rozjede vlastní volební kampaň - 

Bartoš začne klesat. 

Nejde totiž napořád udržet absurdní uměle vyrobené výsledky „průzkumů“, ostatní 

agentury také musejí z něčeho žít. A to je naprostá tragédie. Uměle vytvořené figury 

typu Bartoš je nutno prosadit na zpěněném vrcholu oné jediné vlny – než začnou 

„fandové překvapení“ ztrácet euforii a vracet se k racionálnější úvaze. A premiér 

Babiš to pojmenoval. 

Neřekl nic převratného či neznámého: PIRÁTI jsou bruselští bolševici, kteří chtějí 

OTEVŘÍT NAŠE HRANICE PRO MUSLIMSKOU (tzv. imigrantskou) INVAZI a 

definitivně včlenit náš, kdysi suverénní stát, do "Čtvrté říše". Preference = cinknuté 

průzkumy. 

............................................................................................................................................

........................................... 

Takto vypadají předvolební průzkumy mezi lidmi, 

a pak nám ukazují, jak je ANO na tom špatně! 

Tak jsem se zapojil do výzkumu CVVM ohledně volebních preferencí  

a dopadl jsem takhle.(Zveřejnil Mirek Blinka - sdílejte prosím dál!) ¨ 

Otázka: KOHO BYSTE VOLIL DO PS. 

Odpověď: ANO  

Otázka: KDO JE PRO VÁS PŘIJATELNÝ? 

Odpověď: KSČM, SPD, ČSSD.  

Otázka:  KDO JE PRO VÁS NEPŘIJATELNÝ?  

Odpověď:  TOP 09 - ODS - KDU - PIRÁTI .  

A výsledek? Nespadáte do kategorie našich 

respondentů! A dotazník ukončen a neuložen 

Tak takhle dopadají podobné průzkumy různých agentur. Vše je záměrné cílené! 



............................................................................................................................................

........................................ 

Proto musíme BEZPODMÍNEČNĚ K VOLBÁM! VŠICHNI!  

A sdílejte prosím tuto informaci dál, ať lidi 

nepodlehnou zbytečně malomyslnosti a beznaději  

-

 i když si už nyní PIRÁTSKÉ COVIDOVÉ HYENY zcela drze rozdělují ministerské pos

ty. 
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---Přepis přílohy--- 

Tomio Okamura: Sociální programy ožebračují chudé a vychovávají z lidí lenochy, 

podvodníky a parazity Autor: Tomio Okamura I Publikováno. 6.5,20'13 | Rubrika: 

Zamvš|ení "Sociální programy ožebračují chudé. Cíleně vychovávají z lidí lenochy a 

podvodníky, učí je parazitovat na systému. Pozitivní diskriminace menšin ve školách 

vede k úpadku kvality školství a v důsledku nijak pozitivně neovlivní společenský 

úspěch příslušníků menšin. A je fakt, že inteligence různých etnik a ras je různá a 

žádný vzdélávací program s tím nepohne. A naopak emancipace žen bílé rasy v 

důsledku přináší duševní úpadek celé rasy, to proto, že talentované a chytré ženy mají 

čím dál méně dětí, protože se věnují kariéře. Naopak ženy s minimem duševních 

schopností se živí tím, že rodí stále dokola děti, na které berou sociální dávky." 

Kdybych výše uvedené napsal a podepsal já, tak jsem za rasistu. Autorem těchto 

myšlenek je americký sociolog Charles Murray. Při čtení Lidových novin jsem na jeho 

jméno narazil ve velmi inspirujícím textu českého sociologa Petra HampIa. 

Problematice chudých a sociálně vyloučených menšin, tedy černochů v USA, věnoval 

Murray tři knihy. Jedna z nich vyšla v ČR, jmenuje se Příl!š mnoho dobra a věřte, 

stojí zapYečtení. Na základě tvrdých dat autor doložil to, co sice všichni víme, ale co 

se snaží nejen americkávláda, ale ity naše vIády nevnímat. Tedy to, že pokud někdo 

celý život nepracuje tak to zpravidla není výhradně vinou společnosti. A že jediný, kdo 

se svým osudem může pohnout je člověk sám. O rasizmu vím své, zaži! jsem ho v 

Japonsku a jako dítě i v České republice. A měl na mě naprosto opačný vliv, než na 

mnohé naše spoluobčany. Neuzavřel jsem se do nějaké své míšenecké komunity a 

nezačal žit na úkor nenáviděné většinové společnosti. Nekradl jsem víka od kanálu, 

ale šel jsem studovat. A poctivě přiznávám, že jsem nebyl žádný velký talent a studia 

na vysoké jsem nakonec nedokončil. Neměl jsem to za zlé ani škole ani své zemi, 

tehdejšímu Ceskoslovensku. Protože já jsem byl lajdák a dostatečně jsem se neučil. 

Když jsem neuspěI v akademické sféře, pustil jsem se do práce. Proč? Mimo jiné 

přece proto, abych svému okolí, ale také tatínkovi a mamince ukázal, že nejsem zas 

takový lajdák, za kterého mě mají. Pracoval jsem a pracuji 16 a více hodin denně v 

několika firmách a nově i v senátu. proč už není lenost ostuda? To, co mám či nemám 

je zásluhou mé práce a také standardních podmínek, které mi moje země poskytla. 



Styděl bych se chtít cokoli navíc. Proč se nestydí druzí? Americký sociolog nesvádí 

vinu na menšiny - říká: "Chovají se racionálně - dělají jen to co jim systém dovolí, 

chovají se tak, jak jsme je to naučili". Murray dost trefně pojmenovává další problém 

- tedy podpora matek s dětmi - americký systém, stejně jako náš, vede k tomu, že 

matky, které by jinak děti neměly, rodí stále dokola a berou děti jako výdělečný 

byznys. Nejvíce ovšem rodí matky s nízkým intelektem, bez pracovních návyků a 

přivádí na svět a vychovávají další generaci parazitů. Omluvte mne, ale neznám 

přesnější slovo - ten, kdo systém cíleně jen využívá a nic mu nedává, je parazit. 

Murray sledoval a analyzoval statistiky a věcně doložiI, že po dvaceti letech vládních 

programů pro chudé a menšiny, po miliardách vynaložených na jejich podporu a 

vzdělávání se počet chudých nezměnil ani o procento. Naopak - zvětšil se rozestup 

mezi bílými a černochy, kteří před zahájením menšinových programů běIochy celkem 

úspěšně doháněli. Co se změnilo? Před vyhIášením sociálních programů za 

prezidenta Johnsona alespoň část chudých bojovala o Iepší existenci a vedla k tomu 

své děti a dělala maximu, aby alespoň ony žily lépe. Sociální programy převrátily 

jejich myšlení. Sociální pracovníci začali chudým tvrdit, že když se jejich dětem ve 

škole nedaří, je to vina společnosti. Skutečnost je opačná, krutá a nekorektní - tím, že 

se ve škole snažíme udržet ty, co by před lety byli vyloučeni nebo přeřazeni na 

"zvláštní" škoIu, tím ničíme celý systém. Snižuje se kvalita vyučování - za cenu toho, 

že ve škole udržíme jednoho "nepřizpůsobivého" studenta ničíme budoucnost všem 

ostatním a snižováním hranic kvality, ale také disciplíny potřebné pro učení i práci 

vyrábíme další nepřizpůsobivé. Tohle není popis české školy - takhle Američan 

popisuje důsledky takzvané pozitivní diskriminace, která se pokusiIa otevřít školy 

ponejvíc nepřizpůsobivým menšinám. "lntelektuálové" z celé země se snažili 

Murrayova tvrzení zpochybnit. Americká psychologická asociace dokonce sestavila 

speciální tým, který měl Murrayovy teze vyvrátit - ale smůla. Podle Petra Hampla 

zatím nikdo Murayova fakta a čísla nevyvrátil. Pravda a fakta se prostě přebarvit 

nedají. Statistika je neúprosná - v roce 1968 měly USA podle své oficiální definice 13 

procent chudých. Během násIedujících 12 let se náklady na pomoc chudým 

zečtyřnásobily a v roce 1980 - světě div se - měly USA stále 13 procent chudých. To 

zásadní se nedá nijak vyvrátit - vládní politika stanovuje nějaká pravidla hry a také 

strategie lidí, jak získat peníze. "PIatí také princip, že čím méně má čIověk 

nezávislých zdrojů peněz, tím silnější je účinek pravideI hry určovaných shora." 

Prvním účinkem těchto pravidel je jak píše Murray "že chudí se začali krátkodobě 



chovat způsobem, který je dlouhodobě neudržitelný". Co s tím? Chudým a lidem v 

nouzi se má pomáhat - to platí na sto procent. Ale jen těm, kteří si nemohou pomoci 

sami. Dvacetiletý fracek nemá na pracáku co dělat. At' už má vysokou nebo základku, 

může vždycky míchat maltu v létě na stavbě, nebo sázet stromky třeba v lese, kdekoli, 

kde je stále dost a dost práce. Musí se naučit vzít i špatně placenou dřinu . Když tu je 

práce pro Ukrajince, najde se ji bezesporu dost i pro Čechy, Moraváky i Romy. A 

nejde jen o menšiny - bílých dlouhodobě nezaměstnaných mladých Iidí přibývá. 

Přitom sehnat dobrého řemeslníka tesaře, zedníka, instalatéra je nejen stále větší 

problém, je to také stále dražší. A firmy mohou vyprávět zkazky o tom, kolik chybí 

soustružníků frézařů. Rodiče i děti se holt musí smířit, že ze všech nebudou manažeři. 

Musíme své děti naučit tomu , že se budou chtěj nechtěj muset živit prací svých rukou 

. Jiný recept na nezaměstnanost a na chudobu neexistuje. Pokud naučíme sebe a děti 

pracovat, tak věřte, že zbude na ty, kdo pomoc skutečně potřebují a kteří si sami 

nepomohou. lnvalidé, mentálně zaostalí, staří lidé, nemocní lidé. Musím říct, že se mi 

ani nechce věřit, že tu jsou statisíce mladých lidí, kteří parazitují i na svých rodičích - 

nechají se jimi živit i v dospělosti. Hanba by mě fackovala vytáhnout ze své maminky 

nebo tatínka byt' jen jedinou korunu - naopak mám za samozřejmost, že část svého 

platu jim posíIám. To, že sociální pomoc a různé sociální programy ve většině 

nefungují správně, vůbec neznamená, že bychom na ně měli rezignovat. Jen je třeba 

si přiznat tvrdou pravdu , že z blbce holt vysokoškolák nebude, at' už je z jakékoli 

menšiny*). Jsem všemi deseti proto, aby chodili na dobré a elitní školy i děti z 

romského ghetta nebo synové českého recidivisty. Škola ovšem nesmí rezignovat na 

své základní poslání. Tedy nabízet vzdělání v nejvyšší kvalitě a ve škole také nesmí 

chybět disciplína. komenského škola hrou se týkala formy výuky - rozhodně ne 

zrušení učitelské autority a podřízenosti žáka učiteli. Jsou věci, ve kterých demokracie 

neexistuje - a to je třeba výchova. Můžeme diskutovat s dětmi, kam pojedeme na 

výlet. Ale nebudeme diskutovat o tom, jestli se budou učit číst a psát anebo jestli si 

vyčistí zuby. Ostatně každá demokracie má své hranice a pravidla, která musíme 

všichni respektovat - právě proto, abychom tu svou míru demokracie udrželi. 

Solidarita je nutná, ale má své meze - platí jednoznačně pravidlo, že bez práce nejsou 

koláče a pokud je rozdávám zadarmo, musím se připravit na to, že jednou dojde 

mouka i na obyčejný chleba. l když trochu bych si to přáI. Pokorná úcta ke chlebu - 

jako symbolu lidské práce a božímu daru je ta tam. Stálo by za to ji obnovit. 

http://okamura.blog. idnes.cz ---Přepis přílohy--- Vyhazování diplomatů? Rusové 



jsou inteligencí o deset levelů výš, než inkluzivní NATO, či bolševici jako generáI Petr 

Pave! ČrsxolnUSKo/USA: Komedie a šaškárna, jenom se neví, kdo komu kam leze. Z 

naší strany je vše tak ujeté, že je otázkou, zda jsou senátoři a poslanci svéprávní a zda 

je neskolila nějaká další covidová nemoc, která působí katastrofálně na šedou kůru 

mozkovou. Nejdříve čísla: Rusko mělo z kraje roku 2020 v Česku 51 diplomatů a 87 

členů personálu včetně Karlových Varů a Brna. USA se počet pohybuje mezi 100 - 199 

zaměstnanci, ale striktně se uvádí 70. Neměla by BlS předložit data, nebo se zde 

potulují nějací bezprizorní? Dále, nikdo neví, co zde vlastně tajné služby USA dělají. 

BlS nesmí zjišťovat, zda zde nepůsobí jako v jiných státech, např. v Německu či 

Francii, kde se ututlala zpráva o špehování. Snowden vyzradil v roce 2013 informace 

o americkém tajném programu na sledování internetové komunikace a telefonních 

hovorů , kdy cílem tohoto špehování ze strany velkých soukromých 

telekomunikačních a internetových společností pro americké bezpečnostní úřady byli 

i spojenci USA. Byl z toho skandál, ale sama Merkelová to stopla v zájmu 

,,sousedských" vztahů. A naše BlS je neschopná, nebo že by USA u nás byly z BlS tak 

vystrašení a nic neprováděly? Zkuste se nyní zamyslet nikoliv jako inkluzivní Piráti, 

BlS či většina senátorů a poslanců s jejich voliči, ale jako inteligentní starší generace. 

Proč se Putin směje a směje se upřímně? Víte, co se stalo do roku 2000? Malé 

cinknutí aneb chytrému napověz, hloupému dolož: jak zase západ skočil Putinovi na 

špek a my zalezlí v konečníku USA o to ještě víc! Jelcin byl prý báječný chlap a rodina 

Clintonů se chlemstala a zalykala štěstím. Jelcin tancoval opilecky kozáčka, zatímco 

mu americká sebranka rozebírala stát: od nerostného bohatství, až po rejdy 

bezpečnostních složek. Pro USA to byl díky Jelcinovi ráj na zemi. A v roce 2000 

nastoupil Putin: inteligentní chlap, nebojácný, s tahem na branku a myslící ne tři, ale 

šest tahů dopředu. Vykopal všechny krysy z Ruska, vyhnal rozkrádače nerostného 

bohatství a tvrdě zaútoči! na oligarchy, kteří bohatli jako Bill Gates, zatímco bezzubá 

armáda důchodců v Rusku neměla za Jelcina ani na stravu a bydlení jako v USA. A 

hlupáci vyrazili do útoku Co udělaly USA? Sankce. A výsledek? Rusko neporušilo 

pravidla WTO jako USA a posílilo vlastní trh o zboží, které tupá vláda USA zakázala 

do Ruska vyvážet. A Putin se smál. Další údajný úder: sankce na zemědělské plodiny. 

A výsledek? Rusko neporušilo pravidla WTO a stalo se největším vývozcem nejen 

pšenice na světě. A Putin se smál. Pak rozběsněné USA chtěly přes těžbu z břidlic 

srazit Rusko na kolena. Spustily maximální těžbu za pomoci spojenců, otevřely 

zásobníky s ropou, zaútočily podvodně přes rating, a tím zablokovaly financování ze 



zahraničí Rusku. A výsledek? Rusko zvýšilo maximálně na doraz těžbu, srazilo cenu 

rublu, americká těžba z břidlic stejně jako kanadská a britská se zhroutila, Rusko 

totálně snížilo svůj dluh a Saudská Arábie do té doby největší hráč přišla s prosíkem 

za Putinem. A Putin se smál. Pak nepříčetné USA zablokovaly dolarové financování a 

výsledek? Rusko začalo obchodovat ve swapech, odchází a skoro odešlo z dolarového 

financování a peníze převádí do rublové části a souběžně mohutně nakupuje zlato. A 

Putin se smál. Pak USA a NATO chtěly obsadit Černé moře a záminkou byla ochrana 

Ruska před teroristy v době olympiády v Soči. Prezident Putin poděkoval, přesunul 

další armádu na Krym, aby se teroristé, na které upozornily dokonce tajné služby USA 

do Soči nedostali, a v klídku počkal, až Krym udělá referendum dle mezinárodních 

pravidel a pokojně se přidal pod křídla Ruska. Díky USA, které prezidenta Putina na 

teroristy upozornily. Obama mohl nad tou chybou zešílet: prezident Putin ho 

,,údajně" poslechl a zabezpečil svoji zem. Krymu umožnil ,,návrat domů"... A pak se 

Putin jenom tiše smál. USA se pokoušely diverzními akcemi přes Ukrajinu následně 

ohrozit Krym, Ukrajina zastavila vodu ač je to dle mezinárodních konvencí trestné a 

OSN by Ukrajině měla dát těžké sankce a výsledek? Blesková výstavba mostu na 

Krym, zásobníky vody plněné odsolováním mořské vody, a vůdci NATO a USA 

modrají zuřivostí. Prezident Putin mírovou cestou získává občany, zatímco USA 

bombardují Jugoslávii, lrák, vraždí kudy chodí, kradou ropu v Sýrii, chtějí likvidovat 

Venezuelu, která už si ropu a hlavně zpracování nechce nechat od USA krást, 

vyzbrojují teroristy a... A Putin se jen tiše smáI. Mírovou cestou stále vítězí. Prezident 

Putin snižuje zadlužení, už má skoro nejmenší na světě, (z velkých států dramaticky 

daleko nejmenší) dokáže přitom posilovat obranu vlastní země, průmysl sílí, výstavba 

je jak nikde na světě a Rusové se všude stěhují do nových bytů a USA pod tíhou dluhů 

se hroutí stále víc. A Putin s úsměvem všude rozdává mír a vůdci USA se mohou 

vzteky a pod tíhou zadluženi přeskočit. Střih: válka o počet diplomatů a pracovníků 

ambasád Přibližně před rokem se prezident Putin vyjádři! o rejdech na území Ruska a 

naziskových organizacích. (O těch už i dřív, třeba vyhnal neziskovou ziskovou partu 

„Clověk v tísni“, která tam údajně organizovala povstání a pomáhala Navalnému). 

Nejenom Aston coby Ondřej Neff, ale celá armáda psychopatů tleskala jako malé děti, 

když za frašku kolem Vrbětic se údajně česká vláda pochlapila a vyrazila pry s 

Rusákama dveře. Hlupáci. Prezident Putin na nic jiného nečekal. Odmítá být první, 

aby nebyl válečný štváč jako NATO a vrah jako armáda USA ve Vietnamu, |ráku či 

Jugoslávii. Putin přece podporuje mír. A vytleskávači Dragounů dávají o sobě vědět. 



Když s někte4ými šmejdy vyrazil Putin dveře i s futry, nastal poprask. lnkluzivní 

špičky geniů jako Fischer, Drahoš, senátoři, poslanci (až na SPD a Trikolóru) hned 

ječely, že je to útok na Navatného a siInou opozici, byt' každý si může dohledat, že 

prezident Putin i po tolika létech má v Rusku tolik lidí, kteří ho milují, že se o tom v 

USA a Evropě vyjma Orbána ani nesní. A že nějaký pošuk Navalnyj je jenom obyčejná 

veš ví snad už i každý inkluzivní vysokoškolák kolem Pirátů. To, kam prezident Putin 

směroval, byla očista od zahraničních agentů, kteří se Ruskem potulovali od dob 

Jelcina a nešIo je nijak vyhnat a kteří tam vytvářeli akce na odpor vládě a útočili na 

ruské nerostné bohatství. A Putin si trpělivě počkal: sankce? Vypověděl USA agenty. 

Další sankce? Zase vyhnal další americké agenty. Pak se do toho nemočily další státy 

včetně nás a prezident Putin zaúřadoval: stále více má vše pod kontrolou a oranžová 

revoluce, jak se dostat k nerostnému bohatství, se pro USA stále rychleji vzdaluje. 

Opět se naše BlS a připitomělí senátoři a poslanci nabodli na vidle. Bohužel my, 

normální lidé s nimi. Pokud zvadnou Škodovky v Čině a Rusku, zbydou nám skutečně 

jenom ty montovny, na které se naše inkluzivní školství tak razantně připravuje. Kolik 

válek bylo díky USA od roku 1945? A v tom je ten zakopanej pes. Každý rok někde 

měly zisk válečný. Stačí dohledat, kam nasadily armádu . Zbraně se pro ně stal skvěIý 

artikl. To už ale není. Kulhánek a naše mainstreamová propaganda jásá: Rusko 

přechází na paritní zastoupení Když hrozíš zpoza monitoru Putinovi a pak se mrkneš 

na mapu Lubomír Andrassy _.:,:l ti To zelený vyhlásilo bezdůvodně válku tomu 

oranžovému, Rusko zřejmé nevyhostí další české diplomaty. ,,Rusko informovalo, že 

přechází na striktní paritu, co se týče počtu pracovníků. Tedy ten počet má být 

stejný," uvedl ministr zahraničí Jakub Kulhánek. Podle ministra budou počty na 

ambasádách stejné - 7 diplomatů a asi 25 administrativně-technických pracovníků. A 

je to na jásot? Z Ruska musí zmizet totiž i ti, kteří byli mimo kontrolu a zajišťovali 

chod ambasády, a \ \ aniž měli dřív kontrolu z ruské strany. Samotní Rusové!!! Dle 

některých zdrojů právě oni chodili na akce Navalného a demonstrace proti Putinovi. 

Tak kdo je ten dement, který prohrál? A Slováci vyhostía Rusové vyhostí, a Američané 

vyhostí a Rusové vyhostí a NATO vyhostí a Rusové vyhostí... Až bude Rusko čisté. A 

to je to, oč Rusku jde. Vyčistit Rusko a vyhnat všechny nekotrolovatelné agenty, kteří 

chtějí Rusko rozeštvat. Nyn í si pozve ukrajinského prezidenta Volodymyra 

Zelenského. Bohužel udělalijsme ze sebe voly v konečníku USA a snad volby v záíí 

vyčistíten Augiášův chlév Pekarových, Kolářů, Rakušanů, Dredů, kteříjsou,,Spolu"... A 

pak zde máme i chytré novináře... Někteří z bývalého Sovětského svazu jako Saša 



Mitrofanov, geniální to Rusák - utečenec. Takže elegance génia Putina je 

neuvěřitelná: západ jásá a vůbec nechápe, že ze sebe udělal pitomce a osla. A ažto 

pochopí. ..? Pouze někteří politici z Německa chápou realitu. A upřímně, myslíte si, že 

se nám takto podařívyluxovat americkou ambasádu? A informační perlička na závěr: 

maňásek Čaputová je pod ještě větší kontrolou Sorose: jeden z největších slovenských 

deníků SME. Petit Press koupilfond Media Development lnvestment Fund New York 

(MDlF), který je spojený se známým finančníkem Georgem Sorosem. ,,Lidumilem" 

Sorošem, kterého Václav Klaus vyhnal svinským krokem stejně jako Orbán v 

Mad'arsku. A doslov pro šmejdy a manipulátory: není to jásot nad tím, že z nás dělá 

Rusko dementy, ale naopak zoufalství a pláč, že díky dementům, které jsme 

bŮhvíproČ a bůhvíjaŘ zvolili do vedení státu, likvidujeme budoucnost Čechů, našich 

dětía vnoučat, neboli těch Čechů, kteří patřili ke světové špičce a děláme ze sebe 

jenom námezní blbečky, které každý zneužívál, A inkluzivní vysokoškoláci to chápou 

jako vítězství ducha nad hmotou. Je rok 202'l... P. S. Jasně, že jsou zde i inteligentní, 

neinkluzivnívysokoškoláci. Ale kolik procent jich je?       
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Přečti si. To je přesně to, co cítí naše generace a ti, co 

jsou schopni si ještě pamatovat víc, než cestu z   hospody domů …. Jak se do lesa volá, 

tak se z lesa ozývá. Volali jsme pomluvy, vrátila se nepříjemná pravda, a to ze značné 

hloubky naší minulosti názorová redakce Začal to Hřib, Novotný a Kolář. Co na to 

Češka „Stydím se“. Video rozhovor s přímým účastníkem pražských bojů. Rusové 

nám nyní na oplátku připomněli jak viděli Masarykovo legionáře ruští pamětníci a 

kam zmizelo carské zlato?! Co na to diskutující Parlamentních listů? To si můžete 

přečíst také. I hluboko zakořeněné mýty jsou stále jen mýty, nikoli pravda. Pravda se 

nepředepisuje, ani se o ní nehlasuje. Pravda se hledá. Pak nutno, ale vyslechnout i 

argumenty oponentů a ty zodpovědně posoudit. Maršál Ivan Stěpanovič Koněv, 

osvoboditel Prahy a koncentračního tábora Osvětim na zádech. Podílel se též na 

dobytí Berlína, odkud odjel na pomoc Praze. Zdroj: Arfa Názor paní Vlaďky Špidlové 

k aktuálnímu dění: Stydím se za svou zem Za svou vládu i opozici, za státní politiku a 

politiky, za, mám pocit, nyní už většinu „občanů“. Za naprosté popření prosté 

slušnosti. Logiky, zdravého rozumu. Když pročítám diskuse pod články o Vrběticích, 

osvobození od Němců v pětačtyřicátém, o vakcínách proti koronaviru, částečně je mi 

smutno a částečně mám vztek. Kam se poděl rozum? Nadhled, pud sebezáchovy. Kde 

se v lidech bere ta nenávist k Rusku a Rusům... Kde se bere ten vztek na to, že naši 

republiku z větší části osvobodila Rudá armáda... Kde se berou ti překrucovači 

historických faktů, popírači dobových zpráv, filmových dokumentů, nejen těch 

„komunistických“, ale hlavně a převážně z toho oslavovaného západu. Žádný, ať už 

anglický, francouzský či dokonce německý dokument o druhé světové válce si 

nedovolí zpochybnit vítězství Sovětského svazu. Ale naše zemička, kterou přeplivneš, 

když se snažíš, to je jiná. Nás přece neosvobodili ti nenávidění Rusové, ale milovaní 

spojenci, že. Oslavujeme sovětské zrádce Vlasovce a stavíme pomníky těm, kteří ještě 

pár dní před příjezdem do Prahy řádili a vraždili civilisty v Polsku. A do Prahy se 

dostali jenom proto, že jim byla Rudá armáda v patách a oni moc dobře věděli, co by 

je v Sovětském svazu čekalo. Všimněte si, že píšu důsledně Sovětský svaz, protože 

Sovětský svaz nebyl jenom Rusko, chápete, tak jako Evropská unie není Evropa. 

Vlasovci prchali ke spojencům, Američanům, Angličanům, hledali ochranu, a tak se 

pustili do Němců v Praze, protože ti jim stáli v cestě. A ostatně, nebyli to všichni 



Vlasovci, pouze jedna část, a to přes nesouhlas generála Vlasova. A jak zjistili, že jim 

tu pšenka nepokvete, táhli dál, bez zájmu o to, jak to v Praze dopadne. Dvojnásobní, 

ne-li trojnásobní zrádci. Rozhovor s přímým účastníkem pražského povstání: 

„Primátor Hřib nemluví pravdu, že 8. května se již nebojovalo. Nevím kde to vyčetl. 

Nebyl tam, nebyl na živu. Dopoledne 9. května na Praze 6 padlo 35 vojáků Rudé 

armády a okolo 25 českých bojovníků. V Praze se bojovalo i odpoledne. A Vlasovci? 

Neosvobodili nic. Přijeli 7. května ve 2 hodiny v noci, , průzkum – 20 cyklistů, dostali 

napapat a zase odjeli. V té době tam bylo 150 našich bojovníků, kteří bojovali o 

ozbrojený vlak, který tam za továrnou měli Němci. Pan Hřib neříká pravdu, já tam 

byl, já tam bojoval.“ Pokračování: Již v dubnu 1945 dostávalo gestapo nové průkazy, 

že jsou to vojáci Wermachtu. Jakmile se uzavřel 8. května smír, 700 jich odešlo do 

zajetí k americké armádě. Byli to přitom všichni vrazi našeho národa. Ještě k 

slovenskému národnímu povstání. Bylo poraženo a jeho bojovníci se přesunuli k nám 

na Vsetínsko a na Zlínsko. K.H.Frank sestavil 10 stíhacích komand ve složení 50 

vojáků SS a 50 vojáků SS 30. divize a to byli Vlasovci. Ti pak chodili do vesnic v 

ruských uniformách, mluvili rusky, a že jsou partyzáni. Dejte nám nějakou potravu. 

Oni jim dali. Pak vy mladí pojďte s námi, dáme vám zbraně a budete bojovat s námi. 

Mladí šli, ale v lese je povraždili. Pro ty, kteří jim dali potravu, pro ty si dojelo 

gestapo. Odvezli je do Brna a tam povraždili i je. A co Novotný? Ten dal v Řeporyjích 

postavit Vlasovcům pomník. To je výsměch a plivnutí na ty oběti, které nám 

povraždili! Novotný plivnul do obličeje českým obyvatelům. Těm co padli, aby on 

mohl žít! A ty teď oslavujeme. Česká televize – ČT 24, uvedla minulý týden v liště – 5. 

května 1945 osvobodila Americká armáda Plzeň. 6. května 1945 PŘIJELA Rudá 

armáda do Prahy. Ano, dnes je moderní říkat, že Praha už byla svobodná, když do ní 

vstoupila Rudá armáda. Pražané vítají Koněva po osvobození Prahy 1945, foto: Karel 

Hájek, zdroj: Wikipedia A v Plzni probíhaly tak těžké boje, že údajně jediný mrtvý 

Američan v těch úděsných bojích byl voják, co opilý spadl z jeepu. (Hydepark ČT24 z 

roku 2015) Prý byla vina Rusů...opět „Rusů“ – co na tom, když tedy chceme rozlišovat 

národnosti, tak Stalin byl Gruzínec – že se spojenecká vojska zastavila na Labi. 

Proboha, to na té Jaltské konferenci byl jenom Stalin a konferoval sám se sebou? 

Tam, na Jaltské konferenci, si spojenci – tedy Amerika, Anglie a Sovětský svaz – 

rozdělili vliv v Evropě. Tam byla dohodnuta, opakuji, dohodnuta, mezi třemi 

budoucími vítězi druhé světové války ona demarkační linie na Labi. Ti nyní tolik 

opěvovaní západní „spojenci“ s tím souhlasili. Tu naši zemičku tedy prodali podruhé, 



poprvé v osmatřicátém v Mnichově...možná kdyby nebylo Mnichovské dohody, 

nebyla by ani druhá světová, protože Hitler, poté co nás legálně a s posvěcením našich 

„spojenců“ zabral, se u nás i docela dobře vyzbrojil. A tyhle „spojence“ teď freneticky 

oslavujeme, lezeme jim do řiti a skáčeme, jak pískají. Hnus. A Rusy povinně 

nenávidíme, pliveme na ně, co z Ruska jest, od ďábla jest. Po třiceti letech je Rusko 

pro nás stále „Sovětský svaz“, zaostalé, opilé a degenerované. Když jsou tak zaostalí, 

proč ti vyspělí Američané neustále vykřikují o hackerských útocích z Ruska na jejich 

volby? Vždyť přece taková zaostalá země vlastně nemůže mít počítače, natož 

počítačové odborníky. Proč poukazují na ruské zbraně, kterých se v podstatě bojí? 

Opilí mužici přece bojují kameny, ti vyspělejší luky a šípy, případně tu a tam nějaký 

oštěp. Proč neschvalují vakcinu Sputnik, když náš, demokratický a pokrokový Pfizer, 

Astra Zeneca, Johnson a Johnson atd. jsou schváleny pouze PODMÍNEČNĚ, čímž je 

půl miliardy evropských obyvatel nedobrovolně používáno jako testovací materiál, 

když už pominu „konspirační“ teorie o depopulaci. A ke všemu je už teď dost zemí 

odmítá, protože ohrožují zdraví očkovaných. Rusko má svou armádu na SVÉM území 

– a je agresor. NATO sedí u ruských hranic, tisíce kilometrů od svých zemí, a je 

mírotvůrce. Merkelová, Němka, nařizuje Putinovi, aby ruská vojska stáhl z ruského 

území, neboť je to agrese. Proboha, zdravý rozum úpí a pláče. Ukrajina prohlašuje, že 

Evropu osvobodila od Němců „ukrajinská armáda“ protože ukrajinský front. Ale ten 

front se nejmenoval podle národnosti vojáků, ale podle místa vzniku!!!! Prostě se 

zformoval na Ukrajině, kdyby se zformoval v Tramtárii, byl by tramtárijský. A Češi 

plivou, nenávidí a ruší doložitelnou historii nedoložitelnými bláboly, ale tyhle bláboly 

jsou nyní in a cool a kdo je vyznává, je taky in a cool a hlavně, ublíží to Rusku. Já už se 

toho nedožiju, ale tak do deseti let se bude v našem inkludovaném školství učit, že 

Rusko rozpoutalo druhou světovou válku. Co nám to Rusko udělalo? Čtyřicátý osmý – 

to jsme si, a nadšeně, zvolili sami, tak jako v osmdesátém devátém. Šedesátý 

osmý...no dobrá, potlačili socialismus s „lidskou tváří“. A z dnešního pohledu – byl on 

ten šedesátý osmý boj o demokracii nebo boj mezi dvěma partami komoušů o koryta, 

případně boj o to, aby tu bylo o třicet let dříve to, co je tu dnes? A jen tak 

mimochodem, neobsadila nás vojska Ruska, ale vojska Varšavské smlouvy – Sovětský 

svaz, Polsko, NDR. Maďarsko, Bulharsko. Rumunsko ani Albánie se neúčastnily, 

tuším. Takže zase, Sovětský svaz. A Sovětský svaz – opět připomínám, není Rusko, 

ostatně, v čele Sovětského svazu byl tehdy Brežněv, a to byl snad Ukrajinec. Ale my 

pliveme a pliveme, okopáváme kotníky a vůbec tak všeobecně ze sebe děláme blby. 



Nejvíc ti, kdo nezažili válku, žijících pamětníků a už poskrovnu a tenkrát byli ještě 

děti, nezažili osmašedesátý, nezažili socialismus s lidskou i bez lidské tváře, někteří 

nezažili ani osmdesátý devátý, nevědí nic, nemůžou pamatovat nic, ale vědí všechno 

nejlíp. Nenávidí Rusko, ostatně proč ne, teď se to už smí, teď je to dokonce žádané. A 

dnešní „disidenti“ jsou naopak ti, kteří si dovolí Rusko nehanět, kteří si dovolí 

alespoň trochu objektivní pohled. Jděte do brusele, nemáte mozky, nemáte vlastní 

názor, jenom řvete, a připadáte si jako hrdinové. Zamrzli jste v čase… takhle jste měli 

ječet před padesáti lety, ale to jste měli strach, nebo s váma ještě dělal táta osmičky do 

sněhu. Opravdu je mi trapně a stydím se za tuhle zemičku, nebo ne, země za to 

nemůže, ta je krásná, stydím se za většinu národa, za lidi, kteří nedokážou myslet, za 

jejich nenávist, zlobu, za stádnost, ale i to stádo má pud sebezáchovy a brání se útoku 

predátorů, naše stádo ten pud sebezáchovy odhodilo a líže ruce, které mu už mockrát 

ublížily, a ubližují mu i teď. Stydím se za politiky, kteří vyměnili svou zem, svůj stát a 

jeho občany za koryto a pochvalu od těch, kteří námi pohrdají. Vždyť proč Angličané 

volili brexit? Ne kvůli diktátu EU, ne kvůli zamezení migrace, ne kvůli násilí a 

roztahovačnosti muslimů, ale hlavně a především kvůli tomu pověstnému „polskému 

instalatérovi“, který jim lezl do jejich úžasného a multikulturního království. A abych 

se nemusela stydět ani za sebe, veřejně tu děkuji. Děkuji všem národům bývalého 

Sovětského svazu, včetně a možná hlavně Rusům, za jejich boj proti nacistickému 

Německu, s hlubokou pokorou a úctou děkuji za jejich životy, které obětovali proto, 

abych i já mohla žít tady v naší krásné zemi, za to, že moji předkové nebyli povražděni 

nebo odsunuti, aby uvolnili místo nadřazené rase. Tolik paní Špidlová, zdroj: 

Necenzurujeme 



Předmět: Ruská FSB natočila zaměstnance americké ambasády v Moskvě při sabotáži 

železničního návěstidla… 

Datum: 2021-08-06 08:10 

ID: 11313 

http://www.infokuryr.cz/n/2021/07/14/ruska-fsb-natocila-zamestnance-americke-

ambasady-v-moskve-pri-sabotazi-zeleznicniho-

navestidla/?fbclid=IwAR1jjAShgRaifXaB4XxFYc4yLGdkfECVSau1xT3A9gUtja8Bj9a

JMOmQSYw 

---Přepis přílohy--- 

Ruská FSB natočila zaměstnance americké ambasády v Moskvě při sabotáži 

železničního návěstidla… 

14. 7. 2021 kuryr 

VIDEO: Ruská FSB natočila zaměstnance americké ambasády v Moskvě při sabotáži 

železničního návěstidla na křižovatce železničních tratí ve Tverské oblasti! Američan 

podle záběrů usiloval o teroristický útok a srážku vlaků, směrové návěstidlo nejprve 

urval z výhybky, rozhlížel se, jestli ho nikdo nevidí a potom si návěstidlo s sebou 

odnesl a naložil do auta! Pokud by zaměstnanec ambasády nebyl pod dozorem FSB, 

došlo by k železniční tragédii! Dojde v Praze k vyhoštění amerických diplomatů v 

reakci na páchání terorismu zaměstnanci americké ambasády v Rusku? 

Ruské kontrarozvědce FSB se povedl další mistrovský zářez. Po nedávném odhalení 

spiknutí a plánu na zavraždění běloruského prezidenta Alexandera Lukašenka [1] se 

ruské FSB podařilo přímo na kameru natočit zaměstnance amerického velvyslanectví 

v Moskvě při páchání sabotáže a pokusu o terorismus, který mohl mít stovky obětí. 

Ruská FSB včera uveřejnila záběry z železničního přivaděče a křižovatky železnic 

nedaleko města Ostaškov ve Tverské oblasti, asi 300 km severozápadně od Moskvy. 

Zaměstnanec americké ambasády identifikovaný včera ruskými médii jako Parker 

Wilson přišel na železniční přivaděč s fotoaparátem zavěšeným na rameni [2], takže v 

rozporu se všemi ruskými předpisy navíc fotil železniční nádraží, koleje, výhybky, 

technologické vybavení a zabezpečovací prvky kolejí. Když skončil s focením, začal se 

motat okolo jednoho z návěstidel a rozhlížel se. A co se stalo potom, z toho dokonce i 

otrlým agentům FSB spadla brada. 

Zaměstnanec americké ambasády začal kroutil a páčit návěstidlo, až ho nakonec 

odlomil z podstavce. Toto návěstidlo je vyrobené z plastu a plechu a zobrazuje šipku, 

která informuje strojvedoucího, jakým směrem je právě přehozena výhybka v místě 



rozbočování, sbíhání, anebo křížení kolejí. Toto směrové návěstidlo je jedním z 

nedůležitějších bezpečnostní prvků na železnici, protože bez jeho existence strojvůdce 

neví, na kterou kolej souprava vjede, jestli na prázdnou kolej, anebo na kolej s 

protijedoucím vlakem. 

Sabotáž směrového železničního návěstidla je nejnebezpečnější formou vlakové 

sabotáže, protože strojvůdce do poslední chvíle není z dálky schopen rozeznat 

jakýkoliv problém na trati. Jenže, tato událost měla ještě další bizarní pokračování. 

Parker Wilson totiž urvané návěstidlo sebral a odnesl do kufru svého auta s červenou 

diplomatickou značkou, jak uvedla mluvčí ruského ministerstva zahraničí Maria 

Zacharova. Na pokyn FSB potom ruská policie vůz zastavila o několik kilometrů dál a 

celou věc nyní řeší jak FSB, tak i ruské ministerstvo zahraničí, protože Parker Wilson 

má diplomatický pas a s ní spojenou imunitu. 

Americký diplomat s imunitou ukradl železniční návěstidlo z klíčového železničního 

uzlu uprostřed centrálního vojenského okruhu ruské armády 

Proč americký diplomat vyrazil s foťákem na železniční přivaděč Ostaškov, proč fotil 

železniční infrastrukturu, a proč do diplomatického vozu naložil urvané železniční 

návěstidlo, to není jasné. Naše redakce je ve spojení s ruskými novináři a podle jejich 

informací ze zdrojů z okruhu ruské FSB se aktivně prověřuje teorie, že americký 

diplomat si návěstidlo neodnesl jen tak bezdůvodně, ale že měl za úkol návěstidlo 

přivézt na americkou ambasádu, kde by americká CIA do něj nainstalovala buď velice 

silnou výbušninu, která by byla použita k odpálení výhybky dálkově při projíždění 

vlaku, čímž by došlo k vykolejení soupravy, anebo do návěstidla mělo být zabudováno 

sledovací, záznamové a nahrávací zařízení. A proč zrovna v tomto místě? 

Americké diplomatické auto s ruskými diplomatickými značkami 

Ostaškov je město s centrálním komisariátem Středního federálního okruhu 

ozbrojených sil Ruské federace a jde o hlavní železniční uzel ruské armády ve Tverské 

oblasti, je to hlavní železniční bod mezi Moskvou a Petrohradem. A právě po této 

trati, na které Parker Wilson s takovým úsilím demoloval návěstidlo, projíždějí vysoce 

střežené a utajené vojenské železniční transporty. 

Specialisté americké CIA mohli mít v plánu, že na ambasádě v Moskvě do návěstidla 

namontují skenovací zařízení, rentgenový skener, který bude prozařovat a skenovat, 

co se skrývá pod zaplachtovanými vagony ruských vojenských souprav. Po 

nainstalování zařízení by došlo k vrácení návěstidla na původní místo. Kromě toho, 

existuje podle novinářů i třetí varianta, že Američané potřebovali předlohu návěstidla 



pro vytvoření věrných kopií, které vyrobí v USA, vybaví je ale sledovacími zařízeními, 

a poté převezou do Ruska a rozmístí je na klíčových bodech ruských železnic formou 

výměny. Dojde k nahrazení původního návěstidla a na jeho místo se namontuje 

upravené se sledovacím zařízením. 

Američané podle názoru FSB chtěli vzorek návěstidla k prokoumání možnosti 

umístění výbušného nebo skenovacího zařízení 

Pokud by šlo pouze o sabotáž, potom by Parker Wilson návěstidlo někam zahodil do 

houštin a tím by to skončilo. Jenže on zjevně potřeboval návěstidlo doručit expertům 

přímo na americkou ambasádu v Moskvě. Tento skandál ukazuje, jak američtí 

diplomaté páchají sabotáže a terorismus a ruská FSB opět nemá problém zveřejnit 

tyto důkazy veřejnosti. Proč česká BIS nechce zveřejnit důkazy o dvou údajných 

ruských agentech GRU, kteří prý chodili volně a bez dozoru v muničním skladu ve 

Vrběticích? 

Demolice návěstidla 

Proč česká BIS nezveřejní nahrávky a obrazové záznamy podobně, jako to dělá ruská 

FSB? Na základě kamerových záběrů ruské FSB nyní můžeme říct, že americké 

ministerstvo zahraničí a jejich zaměstnanci s diplomatickými pasy páchají v Evropě a 

v Rusku terorismus a sabotáže, a to zjevně v rámci plnění svých pracovních úkolů, o 

čemž svědčí situace, kdy diplomat urve z výhybky železniční návěstidlo, naloží ho do 

auta a jede s ním zpátky na ambasádu. 

V této situaci by měly nastoupit sankce. Česká vláda by měla svolat tiskovou 

konferenci a měla by odsoudit akt mezinárodního terorismu páchaný v Rusku 

americkými diplomaty a Andrej Babiš by měl hned volat do Bruselu, aby došlo k 

mimořádnému jednání Evropské komise a Rady ministrů EU, aby bylo přijato 

jednotné stanovisko a sankce proti USA za bezprecedentní akt sabotáže a terorismu. 

Jenže… k ničemu takovému nedojde. Když tyto sabotáže provádí americký diplomat, 

evropská média mlčí a jsou zticha. A teď si představte obrácenou situaci. Představte 

si, že by ruský diplomat a zaměstnanec ruské ambasády v USA vyrazil na nějaké 

americké nádraží. 

Kdyby tohle provedl ruský diplomat na americké železnici, hrozila by z toho pomalu 

válka 

Vyrazil by na nějaké důležité místo amerických železnic a tam by začal demolovat 

zabezpečovací zařízení, návěstidlo, a po jeho odlomení z podstavce by návěstidlo 

odnesl, naložil do svého vozu s diplomatickou značkou a odvezl na ruskou ambasádu 



ve Washingtonu. Dovedete si představit ten řev, ten skandál, ten jekot a tu hysterii v 

amerických médiích a zejména v Kongresu? Okamžitě by došlo k přijetí sankcí, a to 

nejen ze strany USA, ale i ze strany spojenců a Jakub Kulhánek by opět dvojjazyčně 

na Twitteru vyjadřoval podporu USA a zároveň odsuzoval Rusko. Evropští politici by 

znovu křičeli, že se musíme semknout proti Rusku. Jenže… když tento akt sabotáže 

provede americký diplomat na ruské železnici, je ticho po pěšině. 

Ruská lokomotiva 

Ruské ministerstvo zahraničí původně uvedlo, že kamerový záznam pořídila 

bezpečnostní CCTV kamera, ale později se ukázalo, že diplomata delší dobu sledovala 

ruská FSB. Ruské ministerstvo zahraničí odhalilo, že se domnívá, že za zmizením 

návěstidla na začátku letošního roku stojí zaměstnanec velvyslanectví USA v Moskvě, 

a uvedlo, že krádež mohla mít smrtelné následky. Mluvčí diplomacie Maria 

Zacharovová v pondělním projevu uvedla [3], že k incidentu došlo na jaře letošního 

roku a že z křižovatky u vlakového nádraží Ostaškov nedaleko města Tver u Moskvy 

zmizelo návěstidlo se šipkovým ukazatelem. 

Ruské zamini událost diplomaticky zjemňuje, zřejmě ve snaze více neeskalovat vztahy 

s USA, ale tohle je už v podstatě americká válka proti Rusku, kdy se hraje bez pravidel 

“Policie podle očekávání provedla před vyšetřovacími úkony a na kamerách zjistila, že 

neznámý třicetiletý muž šipku odnesl a uložil do kufru svého auta,” uvedla. Podle ní 

vozidlo mělo červenou diplomatickou značku. “Ve stejný den bylo úplně stejné auto s 

úplně stejnou registrační značkou zastaveno dopravními policisty v Tverské oblasti za 

porušení pravidel silničního provozu. Řídil ho zaměstnanec americké ambasády,” 

pokračovala Zacharovová. V kuriózním případě, kdy život napodobuje umění, uvedla 

paralelu mezi tímto incidentem a hrou ruského spisovatele Antona Čechova “Zloděj”, 

v níž je muž obviněn z krádeže kovových matic na železnici. 

Ostaškov leží cca. 300 km severozápadně od Moskvy 

Nicméně “při vší kurióznosti situace a podobnosti jejího děje s touto povídkou,” 

uvedla Zacharovová, “nebezpečí, kterému Američan vystavil životy a bezpečnost 

cestujících ve vlaku, není vůbec směšné.” Podle mluvčí bylo návěstidlo odcizeno z 

rušného křižovatkového uzlu, kde hrozilo reálné nebezpečí. Pokud by chybějící 

ukazatel nebyl rychle obnoven, mohly být následky údajného jednání diplomata 

katastrofální. Sami se podívejte na profesionalitu ruské diplomacie. Opatrné výroky, 

žádné obvinění ze sabotáže, žádné obvinění z terorismu, prostě pouze oznámení o 

tom, že americký diplomat se vydal do Tverské oblasti navštívit důležitý železniční 



uzel, vzal si kameru, všechno si nafotil a potom urval železniční návěstidlo, hodil ho 

do kufru a vyrazil zpátky do Moskvy. 

Americká diplomacie se změnila na státem sponzorovaný terorismus ve světě 

Tohle není bizarní příběh podobný dílu Antona Čechova, tohle byla obyčejná a 

prachsprostá sabotáž a pokus o terorismus spojený velmi pravděpodobně se špionáží 

důležitého ruského železničního uzlu ve Středním federálním okruhu. A teď si 

představte, co asi tak provádí američtí diplomaté v ostatních zemích svých nejen 

nepřátel, ale i spojenců? Někdo by si řekl, že přeci diplomaté jsou slušní lidé, do 

takové pozice se přece nemůže dostat nějaký grázl nebo diletant. Jenže, v poslední 

době se ukazuje, že je to právě naopak, v případě západní diplomacie se hledají 

grázlové a všehoschopné štětky. 

Vlakové nádraží Ostaškov 

Dostaneš úkol, tady zničíš železniční zabezpečovací prvek, naložíš ho do auta a 

přivezeš nám ho na ambasádu. Když tě chytí, nic se neděje, máš imunitu, prostě tě 

pošleme domů do států a místo tebe tím pověříme někoho jiného. A takhle dnes 

funguje západní diplomacie. Diplomaté drze páchající terorismus a sabotáže. A Rusko 

se už ani nerozčiluje, považuje to za diletantismus Američanů. Jenže, příště americká 

ambasáda může poslat profesionála, kterého už FSB nenatočí, nezjistí ho. A když 

najednou média přinesou děsivou zprávu o vlakovém neštěstí v Rusku… nikoho 

nenapadne, že to mohla být americká sabotáž. 

-VK- Šéfredaktor AE News 

ZDROJ 
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Koudelka - Když se podíváme na medaili us tajných služeb CIA, a na naší, o hodně 

mladší, tak vidíme jejich zajímavé propojení. Obě jsou prakticky stejné. Obdivuji 

Debišovu drzost v tom směru, že v bajce sesmolené Koudelkou o Vrběticích, které ani 

on nevěří, tak chce Koudelku jako šéfa českých tajných služeb i nadále. V normálním 

státě by byl Koudelka s okamžitou platností odvolán a premiér by podal demisi. 

Protože jsme v celé Evropě pro smích. 

--- 

Neskutečné. Americký Blinken zuří: máme strašné dluhy, proto chceme ruský plyn a 

ropu! 

[https://skrytapravda.cz/zahranicni/4027-neskutecne-americky-blinken-blinka-

mame-strasne-dluhy-proto-chceme-rusky-plyn-a-ropu]  

Rusové ohrožují naše ekonomické zájmy, protože není možné, abychom my, USA 

měly astronomický dluh, 16 milionů negramotných, zhroutily se nám břidlice a 

Rusové si drze svůj plyn a ropu brání. Ta drzost se musí potrestat! Putin se nám 

nesmí vysmívat! My musíme živit hladové krky na 800 vojenských základnách mimo 

území USA, a Rusové si klidně udržují pouze dvě. Jakým právem si Rusové brání 

svoje nerostné bohatství na svém území? To nedovolíme, blinká Anthony Blinken, 

ministr zahraničí při setkání s ministrem Ruska Sergejem Lavrovem. Ne, ne, vy nám z 

toho musíte platit výpalné, blekotá Blinken, když se mu Lavrov směje. 

USA  

Ozbrojené síly Spojených států operují s největším rozpočtem na světě – Spojené 

státy vynakládají na obranu okolo 50 % veškerých světových nákladů vojenství, spolu 

se státy NATO je to pak 70 %. A to přece něco stojí a Putin nám války odmítá 

financovat! To je ruský zločin! 

Během schůzky Blinkena s Lavrovem vyšlo oficiálně najevo, že Spojené státy uvalily 

sankce proti osmi lodím a institucím zapojeným do stavby plynovodu Nord Stream 2, 

který povede po dně Baltského moře a poteče jím plyn z Ruska do Německa. 

Ale jsou ti Američané hodní: Americká administrativa prý upustila od sankcí proti 

společnosti Nord Stream 2 AG, která za projektem stojí, a jejímu výkonnému řediteli. 

A Putin, ani Lavrov prý to úžasné gesto nechce pochopit. 



Zadlužení USA (podíl federálního dluhu na HDP) je největší od konce 2. světové války 

a v nadcházejících letech dále poroste. V nejbližších letech tak může dojít ke snížení 

ratingu USA ze strany velkých agentur. Americký dluh v loňském roce výrazně 

přesáhl 100 % HDP, což jsou hodnoty naposledy zaznamenané ve 40. letech 20. 

století. 

Ve vztahu k HDP je rekordní poválečný rok 1946 s hodnotou 106%. 

Kongres v současnosti počítá s tím, že dluh USA do třiceti let nabobtná až na 150% 

HDP! 

Již dnes USA platí přes 400 miliard dolarů ročně na úrocích. 

A dnes: státní dluh dosáhl 28 bilionů dolarů, čili 101 % HDP. Něco podobného bylo 

zaznamenáno jen po 2. světové válce v roce 1946 – 106 %!! 

Podle odhadů Výboru pro odpovědný federální rozpočet za pomalého obnovení 

ekonomiky po pandemii bude dluh činit 117 % HDP do roku 2025. 

NESKUTEČNÉ, ŠÍLENÉ A 800 ZÁKLADEN Z USA HROZÍ PO CELÉM SVĚTĚ, 

PŘEDEVŠÍM RUSKU, pokud nebude platit výpalné. 

A RUSKO? 

Celkový zahraniční dluh Ruska klesl v prvním čtvrtletí nejníže od roku 2009. Celkem 

k 1. dubnu 2020 činil dluh státu a podniků 450 miliard USD. (USA 28 bilionů) Od 

začátku roku se tak snížil o 40,8 miliardy USD, hlavně kvůli přecenění po poklesu 

rublu. Navíc: "Rusku pomáhá jeho nízká úroveň státního dluhu, která je méně než 

20% (hrubého domácího produktu), zatímco zahraniční dluh je plně kryt zlatem a 

devizovými rezervami," uvedla hlavní ekonomka firmy RenCap Sofija Doněcová. 

Celkový veřejný dluh dosahoval v roce 2020 byl pouhých 15 % HDP a letos by se měl 

navýšit na cca 20 % HDP. Celkové vnější zadlužení Ruska také není vysoké, pohybuje 

se kolem 30 % HDP. 

Ve vztazích mezi Spojenými státy a Ruskem panuje v posledních měsících velké 

napětí. Americký prezident Joe Biden v březnu přisvědčil na otázku, zda pokládá 

Putina za „zabijáka“ a prohlásil, že Rusko „zaplatí“ za údajné vměšování do 

amerických voleb. Moskva kvůli tomu povolala svého velvyslance v USA ke 

konzultacím, doposud se do Spojených států nevrátil, uvedla agentura Reuters. Rusko 

v pátek zařadilo Spojené státy spolu s Českou republikou na seznam zemí, které 

nejsou přátelské. Důvod je do očí bijící: 



Srovnání dluhů největších ekonomik světa vztažená k jejich ročnímu HDP v roce 

2017: a Biden nyní je v konci. Mnozí v diskuzích ukazují na hodnotu rublu, jenomže 

co by za to daly v USA, kdyby si to mohly politicky dovolit? 

Typ dluhu - USA - Čína - Rusko - Eurozóna - Japonsko 

Veřejný dluh - 120,00 % - 46,20 % - 17,00 % - 89,20 % - 250,40 % 

Dluh domácností - 79,40 % - 44,40 % - 13,50 % - 58,60 % - 62,50 % 

Dluh firem - 203,50 % - 169,00 % - 56,36 % - 138,00 % - 231,06 % 

Jenom slepý nevidí toho amerického obra na hliněných nohou, kdy USA zbohatly 

díky Hitlerovi, protože dostaly možnost vyzbrojovat všechny armády světa za 

drakonické peníze včetně SSSR. Pak vyslalo pár vojáčků do západní Evropy když už 

bylo skoro po válce, aby se vyvinili... 

A perlička: Česká republika (10 milionů obyvatel) má dluh 98 152 147 828 dolarů, 

neboli skoro 100 miliard dolarů, Rusko (150 milionů obyvatel) má dluh 450 miliard 

USD! Jo a ruský zahraniční dluh je plně kryt zlatem a devizovými rezervami... 

Jsme na tom prý skvěle, tvrdí, Schillerová, zato to Rusko mizerně, jak tvrdí i 

Kolářové, Votápkové, Piráti, senátoři, Evropské hodnoty a veřejnoprávní nikdy 

neprolhaná ČT! 
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Jak vidí Vrbětice pojišťovák: 

I já chci proto pomoci! Pracovala jsem totiž jako pojišťovák 10 let! Než poj. něco 

vyplatí, i desetkrát otočí každou korunu i informaci v hlavě i na dlani! Pojišťovací 

prohlídka - později vybuchlá budova byla byla v době uzavírání pojišťovací smlouvy 

naprosto prázdná ! O tom existuje dokonce pojišťovací zápis, po výbuchu zaplatila 

proto pojišťovna jen 10% pojistné ceny za budovu a víc nic !!! Našla jsem tu zprávu z 

9.4.2015 o Vrběticích, kdo zodpovídal za bezpečnost skladu? Tam totiž nebyla jen 

hromádka písku, aby se nikdo nestaral o zabezpečení až tak nebezpečného muničního 

objektu !! V r. 2006 byly Vrbětice Ministerstvem obrany odebrány Armádě ČR, a 

převedeny pod Vojenský technický ústav s.p., jehož odštěpným závodem je VTÚ 

výzbroje a munice Slavičín, který byl do r. 2003 samostatnou příspěvkovou 

organizací MO ČR, a nyní je součástí státního podniku. Bochemii to v r. 2009 

pronajal Vojenský technický ústav (tehdy PO MO ČR). Imexu to v r. 2011 pronajal 

tentýž ústav. Prostory byly dle VTÚ prázdné a zkontrolované, což MUSÍ být součástí 

přejímací dokumentace. Takže odpovědnostní cesta je jednoduchá: 1. Kdo byl v r. 

2009 a 2011 ministrem obrany a kdo tedy za VTÚ podepsal "nájemní" smlouvy, které 

měli být pro stát až tak "výhodné", že to tam za naše daně měl zabezpečovat pro ryze 

SOUKROMÉ subjekty. !? 2. Jakým schvalovacím procesem tak závažné smlouvy 

prošly ? 3. Jak fungovaly kontrolní mechanismy MO ČR 4. Zda se vůbec tvrzení 

právníků těch obskurních firem zakládají na pravdě? Ve společnosti Bochemie, a.s. 

figuruje dokonce i sám synáček slovenského ex - prezidenta (od r. 2012) a vlastní ji 

naprosto anonymní "holandská" firma "BO Chemie B.V.; Amsterdam" (od r. 2008 

!!!). Přesto je tato zahraniční společnost státem velice štědře dotovaná! Jen v letech 

2008 - 2014 totiž obdržela ze státního rozpočtu až neuvěřitelných 111 300 000.- Kč. 

Proč po tom z odpovědných stát. orgánů nikdo nejde a ani prestituti z masmédií už 

ani jen náhodou ?! Pro pořádek: Ministry obrany byli: V r. 2006: Karel Kühnl (US) a 

Jiří Šedivý (ODS) V r. 2009: Vlasta Parkanová (KDU-ČSL) a Martin Barták (ODS) V 

r. 2011: Alexandr Vondra Dále pak za to vše politicky odpovídal Petr Nečas i 

exnáčelník generálního štábu gen. Vlastimil Picek Ředitelem VTÚ je od září 2012 až 

doposud jakýsi pan Václav Irovský, který nemá ani VŠ vzdělání. Údajně absolvoval 

gymnázium + střední průmyslovou školu se zaměřením na informační technologie. 



Od ledna 2009 do září 2012 byl ředitelem odštěpného závodu VTÚL a PVO (čili 

Parkanová, Vondra i Nečas mají tedy veřejnosti i policii co vysvětlovat, protože došlo 

až k několikerému porušení platné legislativy nejen ohledně kvalifikace, ale i střetu 

zájmů). Od r. 2005 má registrovánu živnost "ekonomické a účetní poradenství". Do r. 

2009 vlastnil společnost "VITU commercial & consulting agency s.r.o."Od března 

2004 do září 2012 byl členem představenstva společnosti "Seabury Capital, a.s.". 

Která má - mimochodem - od r. 2006 zastavenou činnost na základě rozhodnutí 

Živnostenského odboru Úřadu městské části Praha 1 ze dne 23.11.2005, č.j. 

ŽIO/S/39385/2005/ŠP!!!!! Od ledna 2009 do září 2012 byl navíc i ředitelem "LOM 

Praha, s.p." (Letecké opravny Malešice). A na závěr tedy vzkaz nejen pro vyšetřující 

orgány: Mají to tady až tak polopaticky, že žádné vokecávačky obstát nemohou ani jen 

náhodou Opět Vrbětická privatizační žumpa , protože víc lidí dohromady ví už téměř 

vše o té rozkrádačské a prolhané mašinériii... Jo jo šikovní lidé přes kamarády a 

stranickou podporu dokáží podojit stát, nakrmit sebe i stranické pokladny... 
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 http://casopisargument.cz/?p=36933  

Na špatných vztazích ČR s Ruskem musí mít někdo zájem 

14.7.2021 Ivo Šebestík Komentáře 

Ivo Šebestík komentuje pokračování vrbětické kauzy v souvislosti s dalšími kroky 

Česka, které dialog s Ruskem hned dvakrát podmínilo. Cui bono? 

Už dva a půl měsíce čeká česká veřejnost na předložení nezvratných důkazů o ruské 

vině na obou explozích arzenálu zbraní ve Vrběticích v roce 2014. Čeká marně. Přesto 

na základě neexistujících důkazů provedla česká strana skutečné kroky, které završily 

dlouhou sérii absurdních provokací Ruské federace ze strany konkrétních osob a 

kruhů v České republice. Ruská strana z nedoloženého obvinění a následných českých 

kroků vůči Rusku vyvodila postupy, které zčásti dopadají na Českou republiku 

okamžitě, ale zároveň, a to především, otvírají prostor k novým krokům, jejichž 

dopady závisejí pouze na ruské straně a ČR bude vůči nim bezmocná. 

Je dost možné, že si česká strana – nebo alespoň její méně zfanatizovaná rusofobně se 

projevující část – vzápětí uvědomila nebezpečnost celé situace a pokusila se zařadit 

zpátečku. Další osoba zastávající z důvodů personálního vyprázdnění ČSSD post 

ministra zahraničí, Jakub Kulhánek, dokonce podnikla doma několik kroků 

emitovaných směrem k Rusku coby snaha o zahájení jakéhosi dialogu. V podstatě v 

téže chvíli ale tato česká strana (která rozhodně nereprezentuje většinové mínění 

národa) namísto toho, aby v souladu se známými fakty zaujala racionální přístup 

vyplývající z dobrého vědomí toho, kdo nese za zhoršení česko-ruských vztahů 

odpovědnost, tak začala případnou debatu o narovnání podmiňovat v podstatě novou 

vlnou provokací Ruska. Údajně má Ruská federace vyškrtnout nepřátelsky jednající 

Česko ze seznamu ne právě přátelských zemí vůči Ruské federaci. No a potom, ač 

neexistuje důkaz o ruské vině na obou explozích (ani na jedné) muničních skladů ve 

Vrběticích, žádá česká strana náhradu škod. Takto snad, s presumpcí viny, 

nefungoval právní systém ani u Čingischána. Po obvinění přece musí následovat 

předložení důkazů. A když důkazy nejsou, nemůže soud soudit a odsoudit. 

Cílená sabotáž českých státních a národních zájmů 

Tento Kulhánkův výsledek nijak nepřekvapuje, vezmeme-li v úvahu složení osob, se 

kterými se na postupu vůči Rusku poradil. Nic jiného než nové provokace Ruska 



výsledkem jednání tohoto „týmu“ být nemohlo. Takovéto jednání samozřejmě 

nemůže ruská strana akceptovat. A právě tak se zdá být vysoce pravděpodobné, že 

česká iniciativa k nějakému narovnání vztahů s Ruskem nebyla míněna vážně. 

Naopak je skoro jisté, že některé osoby či kruhy v ČR – a patrně s cizí podporou – se 

snaží česko-ruské vztahy udržet na co nejnižší, tedy nepřátelské úrovni. S 

vysvětlením, že se jedná o pro tyto osoby zcela standardní službu cizím zájmům, ale 

tentokrát výjimečně úplně nevystačíme. Ve hře je nejspíš ještě něco navíc. 

Toto jednání je evidentně promyšlenou sabotáží českých národních a státních zájmů, 

neboť podobně se někteří lidé či celé zájmové kruhy snaží zničit české vztahy také s 

největší světovou ekonomikou, s Čínou. Máme-li přeložit tyto iniciativy do zcela 

srozumitelné řeči, nejedná se těmto lidem a kruhům vlastně o nic jiného než o to, aby 

Česká republika a český národ zůstaly v celém světě samy, opuštění a bezmocní, v 

extrémně nezdravé závislosti na západních mocnostech, tedy na velkém západním 

kapitálu. Aby prostě ČR už opravdu neměla nikdy na výběr a mohla se pohybovat 

pouze na tak dlouhém vodítku, jaké jí Západ ponechá. A pokud se Západ opět 

rozhodně ponechat Čechy jejich osudu, nebude už na světě nikoho, kdo by jim v 

nejtěžších chvílích pomohl. Jak se zdá, neexistuje dostatečně vděčná forma 

„poděkování“ lidem, kteří českému státu a národu chystají takovýto osud. 

Vzhledem k tomu, že české země mají několikanásobnou špatnou zkušenost se 

spojenectvím či prostě postupem zemí nacházejících se většinou na západ či 

jihozápad od českých hranic , je kormidlování českého státu do pozice bezmocné 

jednostranné závislosti, strategií, kterou můžeme směle označit za zrádnou a 

trestuhodnou. Česká republika je takto a priori a bezdůvodně, bez příčiny a bez 

vyhlídek alespoň na nějakou kompenzaci škod zbavována solidních vztahů a 

potenciální spolupráce se dvěma ze tří světových supervelmocí. V mezinárodním 

prostoru o ničem nerozhoduje, je vždy postavena před hotovou věc, ale dobrovolně se 

dopouští sebepoškozování. Je těžké uvěřit, že takovouto politiku neprodukuje šílenec. 

Snad každý alespoň maličko soudný člověk uzná, že malý stát nacházející se nota 

bene na křižovatce s velkou pravděpodobností sotva odhadnutelného a vysoce 

riskantního vývoje, určitě nečiní dobře, když si sám dělá nepřátele u zemí, které jsou 

nesrovnatelně větší, mocnější, silnější, bohatší a v mezinárodním prostoru mají 

obrovský vliv. To, že osoby a okruhy osob, které Českou republiku směřují právě 

tímto ubohým směrem, nelze vysvětlit jinak než jako vědomou a cílenou snahu o 



definitivní zničení české autonomie a možná i státnosti. Je to vlastně už konečné 

řešení české otázky. 

Co dodat k samotné vrbětické kauze? Co se vlastně (ne)vyšetřuje? 

K samotné vrbětické kauze a takzvané ruské stopě v ní lze patrně dodat pouze to, že 

případné vyšetření příčin obou výbuchů v roce 2014 musí, a to na prvním místě, 

zahrnout vyšetření toho, co muniční sklady obsahovaly za zbraně, jak s nimi bylo 

nakládáno, zda měl stát vůbec nějakou kontrolu nad těmito sklady a nad případnými 

obchody s těmito zbraněmi. No a pochopitelně, kam tyto zbraně byly prodávány, 

pokud se ukáže, že sloužily k obchodování. Například ilegální obchody se zbraněmi 

patří v mezinárodním ohledu k těm nejvíce zavrženíhodným. Asi by to chtělo vyloučit 

právě toto podezření. Rovněž zůstává otázkou, co po výbuších zůstalo, o čem tyto 

pozůstatky asi tak svědčí, a kam se to všechno podělo? A také, jak to vlastně 

vybuchlo? A spousta dalších otázek. 

Ovšem právě tyto naprosto zásadní otázky – „co tam bylo a co se s tím dělo“ – 

zůstávají u autorů kauzy a jejich horlivých rusofobních vykladačů ležet úplně 

nepovšimnuty. Vše, co se týká „zboží“ v těchto skladech, je stále obestřeno 

tajemstvím, a proto se to jeví mimořádně podezřelé. Až příliš mnoho tmy. A jen samá 

víra v nedoložené. Není vůbec od věci domnívat se, že právě vyšetření vrbětické kauzy 

by dostalo Českou republiku, nikoliv Ruskou federaci, do mimořádně trapné situace. 

Takovýmto věcem se v minulosti říkalo: špinavé prádlo. A to se má prát doma a 

nechodit s tím ven. 

Proto se zdá, že dva a půl měsíce bezvýsledného vyšetřování téměř sedm let starého 

případu není ve skutečnosti vyšetřováním případu a možných obchodů vrbětických 

skladů, ale urputnou snahou nalézt pro osoby, které jsou za události ve Vrběticích a 

později za odpálení kauzy, jež České republice přinesla jen škody, opravdu 

odpovědné, nějaké východisko. Únikový otvor. A to pokud možno takový, aby špína 

ulpívala i nadále na Ruské federaci a na české straně nebyl nikdo potrestán. Dokonce 

ani šéf BIS, Koudelka, a to už je co říci. 

S největší pravděpodobností je vrbětická kauza tou asi nejvíce zapáchající stokou 

české polistopadové „politiky“. Zdá se, že pokud existuje nějaká ruská stopa, pak 

logicky vede pouze k tomu, co je ale naprosto standardní. A sice k faktu, že Ruská 

federace eviduje skladiště zbraní v různých zemích, ze kterých se mohou tyto zbraně 

dostávat do rukou lidí, kteří Ruskou federaci nějaký způsobem ohrožují nebo 

poškozují. Na různá bojiště, k rukám fašizujících skupin nebo teroristů. Podobnou 



evidenci si s největší pravděpodobností pořizují tajné služby všech světových 

mocností. Bylo by vlastně podezřelé, kdyby si tyto tajné služby takovouto agendu 

nevedly. Možná jenom BIS nevěděla, co se děje ve Vrběticích. 

Takže, jestli Koudelka z BIS dostal k dispozici informace o tom, že se nějací Rusové 

zajímali, dokonce osobně a na místě (na Moravě), o fungování muničních skladů ve 

Vrběticích, pak nemá v ruce vůbec NIC. A přesně na základě toho NIC přitlačili čeští 

rusofobové premiéra a ministra vnitra (v naději, že takto zničí vládní koalici, hlavně 

Babiše a možná i prezidenta Zemana) k činům, které na dlouhou dobu zničily česko-

ruské vztahy. Česká republika nemá v podstatě diplomatickou misi v největší zemi 

světa, na jejíchž energetických dodávkách je závislá, a byla Moskvou vybrána ke 

zvláštnímu zacházení, tedy dostalo se jí „výsady“, jakou nebylo poctěno dokonce ani 

vůči Rusku nepokrytě nepřátelské Polsko. 

Pravděpodobnost, že vrbětická kauza bude vyšetřena, se blíží nule 

Co můžeme říci na závěr? Že s největší pravděpodobností nebude vrbětická kauza 

českou stranou nikdy vyšetřena. Především nebude vyšetřeno to hlavní, tedy co 

muniční sklady ukrývaly, proč to ukrývaly a jak s tím nakládaly. Nebude vyšetřeno, 

kdo za to může. Nikdo z těch, kteří mohou za tuto mezinárodní ostudu, nebude 

potrestán a stejně tak nestane před soudem ani skupina osob, která českému státu 

tímto krokem způsobila potenciálně obrovské škody v mnoha oblastech. A která 

Českou republiku posílá do pozice bezmocného osamoceného státečku bez vlastních 

zájmů a vlastní zahraniční politiky. 

Nebudou potrestáni ti, kteří komplikují českým podnikatelům jejich podnikání v 

Rusku a trestu uniknou i ti, kteří zastavili rozvoj české jaderné energetiky. Naopak 

bude snahou zamést vrbětickou kauzu pod koberec, ovšem ponechat Rusku černého 

petra v ruce. A Koudelkovi, u kterého není vůbec jasné, v jakých je vlastně službách, 

jeho nepřiměřeně vysokou plukovnickou hodnost. Absurdní! 
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B-)Premiér Andrej Babiš považuje za skandální,  že na olympijské hry do Tokia letěl s 

českou výpravou LÉKAŘ NEOČKOVANÝ PROTI COVIDU-19.  Mně připadá 

skandální, že  tolik očkovaných olympioniků i lidí je   opět pozitivních na covid. K 

čemu pak to očkování tedy je?  DODÁVÁM: Ve zprávách bylo: U lékaře Vlastimila 

Voráčka nemoc odhalily testy už po příletu do Tokia na letišti.  Nemoc? Pozitivní test 

na přítomnost coronaviru nebo jeho částí znamená automaticky onemocnění covid 

19? To jsou mi věci!  B-)MACEK: Věřte odborníkům!  Jedna část expertů tvrdí, že 

pŘIROZENÁ NÁKAZA - BYŤ MÁ SVÁ RIZIKA A NIKDO BY SE JÍ NEMĚL CÍLENĚ 

VYSTAVOVAT - MÁ TU VÝHODU, ŽE VYVOLÁ NEJÚČINNĚJŠÍ IMUNITNÍ 

OBRANU A ČLOVĚK JE PO NÍ PŘED VIREM SARS-COV-2 DLOUHODOBĚ 

CHRÁNĚN. OČKOVÁNÍ BY SE U TĚCHTO LIDÍ MĚLO ŘEŠIT PŘÍSNĚ 

INDIVIDUÁLNĚ. Oponenti naopak tvrdí, že na tyto protilátky nelze spoléhat a lidé 

po covidu by neměli s očkováním otálet. Hlavně však si vždy položte otázku „cui 

bono“?  B-)Oficiálně:  MINISTERSTVO ZDRAVOTNICTVÍ NEBUDE LIDEM 

UZNÁVAT PROTILÁTKY ZÍSKANÉ PO PRODĚLÁNÍ ONEMOCNĚNÍ COVID-19. 

SVŮJ PŘÍSTUP NEZMĚNÍ ANI POTÉ, CO NEJVYŠŠÍ SPRÁVNÍ SOUD (NSS) NA 

KONCI ČERVNA VE SVÉM VERDIKTU KONSTATOVAL, ŽE TÍM DISKRIMINUJE 

LIDI, KTEŘÍ POTVRZENÍ O PROTILÁTKÁCH MAJÍ. DŮVOD MÁ BÝT TEN, ŽE 

VĚDCI ZATÍM NEDOKÁZALI URČIT BEZPEČNOU HLADINU PROTILÁTEK. 

Ovšem hladina protilátek po očkování, ať už je jakákoliv, zřejmě bezpečná je. Ještě 

stále pochybujete, že jde o něco jiného, než o prachy?  B-)JIŘÍ VYVADIL:  Andrej 

BABIŠ se zdá vzal námět prezidenta Zemana za svůj a ROZHODL SE KANDIDOVAT 

V ÚSTECKÉM KRAJI PROTI IVANU BARTOŠOVI. SKVĚLÉ. Piráti a Babišovo ANO 

představují dva nesmiřitelné světy, které se zde politicky sváří a kdy vítězství jednoho 

vylučuje vítězství druhého.  ==BABIŠOVO ANO REPREZENTUJE PRAGMATICKÝ  

SOCIÁLNĚ-EKONOMICKO  A ZEJMÉNA PŘEDEVŠÍM KULTURNĚ CIVILIZAČNĚ 

ČESKÝ tradiční svět směřující na přirozeně konzervativní voliče, běžné zaměstnance, 

důchodce, tradiční podnikatele, živnostníky, pro které je zpravidla muž mužem a žena 

ženou a i sex není obohacován neobvyklými úchylkami všemi směry.  ==PIRÁTI 

JSOU  VRCHOLEM ČESKÉHO PROGRESIVISTICKÉHO VIDĚNÍ SVĚTA, 

podporující insitucionalizaci  soužití a vyžití různých sexuálních kombinací včetně 



aktivismu typu Chceš prcat? kterým se nedávno zviditelnila europoslankyně a bývalá 

předsedkyně Evropské pirátské strany Markéta Gregorová. Ve vztahu k EU jsou 

stoupenci zavržení čehokoliv, co brzdí revoluční aktivity pro mnohé z nás šíleného 

Evropského parlamentu....  ==Nelze například vyloučit, že úderem 1.9. 2021 bude 

podána obžaloba na Andreje Babiše pro  akci  Čapí hnízdo, což by mělo být 

vyvrcholením snah Pirátů na likvidaci jednoho jejich nepřítele číslo 1. Ale otevřeně 

řečeno: Proč ne. Do konání voleb maximálně proběhne jedno stání a po volbách by se 

Andrej Babiš mohl opětovně i díky tomuto stíhání stát znovu premiérem a uvidíme co 

bude. Ať tak či onak. Nemyslel jsem si, že půjdu volit. ALE POKUD ANDREJ BABIŠ 

NEDOSTANE DALŠÍ FÁZI POLITICKÉ NEPŘÍČETNOSTI Á LA VRBĚTICE A  

NEJMENUJE PLK. KOUDELKU OPĚTOVNĚ ŘEDITELEM BIS, uvažuji, že si dám v 

říjnu jednodenní výlet na Ústecko, abych odvolil. V každém případě : Bravo, jak se 

Babiš rozhodl. B-)Mluvčí ruského ministerstva zahraničí Maria Zacharovová 

OZNAČILA ZA ABSURDNÍ SKUTEČNOST,že český kabinet ministrů schválil návrh 

zákona týkající se odškodnění ze strany Ruska za škody způsobené výbuchy ve 

Vrběticích. Uvedla to na dnešním briefingu.  „To je samozřejmě absurdní. Celá tato 

situace je absurdní a divoká. Sedm let stará historka o explozích v českých vojenských 

skladech ve Vrběticích a neprokázané údajné zapojení naší země či ruských tajných 

služeb nedává Praze klid. A to do té míry, že se tamní úřady rozhodly slíbit svým 

občanům a obcím, které v roce 2014 zachvátily výbuchy, určitou finanční kompenzaci 

za způsobené škody. Obecně na to mají právo, ale Z NĚJAKÉHO DŮVODU SE 

ÚŘADY ROZHODLY VZÍT SI PENÍZE Z RUSKA 

[https://cz.sputniknews.com/20210628/cr-vyzvala-rusko-k-nahrade-skod-za-

vybuchy-ve-vrbeticich-jedna-se-o-stovky-milionu-14985180.html], K ČEMUŽ ČESKÝ 

KABINET DOKONCE SCHVÁLIL NÁVRH ZÁKONA,“ uvedla.  B-)AMERICKÝ 

KOMENTÁTOR DENÍKU WALL STREET JOURNAL, HOLMAN W. JENKINS:  

"Média i politici ŠÍŘÍ O COVIDU ZKRESLENÉ PŘEDSTAVY. _„Pokud jste neměli 

covid, tak ho chytnete. Pokud už jste ho měli, dostanete ho znova. Pokud jste dostali 

vakcínu nebo jste byli nakažení, což bude za chvíli skoro každý kromě těch 

nejmenších, tak vaše symptomy budou lehké až skoro neznatelné., ale není to 

zaručeno. _Co CDC (americký úřad pro kontrolu šíření nemocí – pozn. red.) říká o 

chřipce, bude říkat i o covidu: Vakcinace je zvláště důležitá pro lidi nad 65 let, protože 

mohou mít kvůli chřipce vážné komplikace. Vakcíny na chřipku jsou každý rok 

obměňovány s tím, jak se vir mění,“ říká NAPŘÍKLAD AMERICKÝ CDC ŘÍKÁ, ŽE 



ROUŠKA VÁS NEOCHRÁNÍ PŘED COVIDEM. Ale YouTube toto tvrzení cenzuruje. 

„Kdyby tato pitomost byla zákonem postižitelná, půlka médií by už byla zkrachovalá 

kvůli soudům za neúmyslné zabití potom, co propagovala bezbřehý rouškový 

fetišismus v létě 2020,      “ říká komentátor. PODLE NĚJ JE KLIDNĚ MOŽNÉ, ŽE 

VARIANTA DELTA UŽ SE DÁVNO ŠÍŘÍ MEZI OČKOVANÝMI. ALE PROTOŽE 

NIKDO NEMÁ PŘÍZNAKY, TAK SE NA TO NEPŘIJDE.  B-)VEDOUCÍ LÉKAŘ 

INTENZIVNÍ PÉČE V PRAŽSKÉ VFN MARTIN BALÍK  pro server Seznam Zprávy 

uvedl, že musel řešit případy včetně JEDNOHO ÚMRTÍ V DŮSLEDKU SOUBĚHU 

NEPOZNANÉHO ONEMOCNĚNÍ COVID-19 A VAKCINACE. VOLÁ TAK PO 

INDIVIDUALIZACI OČKOVÁNÍ.....(pán měl právě kovid, nikdo to nezjštoval - bodli 

mu vakcínu a chudák umřel).  B-)SOUKROMĚ K TÉMUŽ:  Čím víc jsou očkováním 

posedlí, tím menší k tomu mám důvěru. Navíc je vakcína schválená jen dočasně. Proč 

dodnes  není v EU schválen Sputnik? Proč, když bych byla ochotna nechat se očkovat 

touto vakcínou,je pro obyčejného občana nedostupná? NOROVÉ, FINOVÉ, DÁNI A 

DALŠÍ POŘÁDAJÍ OČKOVACÍ ZÁJEZDY,ALE U NÁS SE OČKOVÁNÍ SPUTNIKEM 

NEUZNÁVÁ, dokonce ani do nové vízové povinnosti nebyl zahrnut. Státem 

financovaná reklama, upřednostnění vakcín a hlavně ta rychlost. Při každé této 

reklamě si říkám, že těm  nahoře je jedno jestli lidé pochcípají,hlavně že z toho oni 

budou profitovat a hamounit. B-)TOHLE JE DALŠÍ POTVRZENÍ, ŽE VIRUS JE 

UMĚLÝ - Z LABORKY:  https://www.uspesna-lecba.cz/nemoci-a-jejich-leceni/paolo-

liguori-potvrzuje-washington-vi-ze-sars-cov-2-byl-upraven-v-laboratori/ B-

)MUDR.BÁRTA:  VĚDÍ VŮBEC LIDÉ, CO SE ČESKU DĚJE?   ==BUĎ ZEMAN, 

OKAMURA A BABIŠ, nebo Evropští řitolezci Z PSEUDODEMOKRATICKÉHO 

BLOKU.    Žádná třetí cesta není!  Hrozba  znásilňování, terorismu a tunelování 

sociálního i zdravotního, systému, jejich choroby jsou daleko horší nebezpečí, než si  

myslíme, a na to  nemusím být ani MUDr.!! ==Z Rychnova (20 km od  Žamberka), 

kde stoupla  kriminalita, dle starosty za jediný rok o 400%, (což kupodivu přiznala a  

vysílala i televize), ty NAKAŽENÉ S TBC POSÍLAJÍ K NÁM DO  SANATORIA V  

ŽAMBERKU. A kde je psáno, že se nenakazí personál nějakými parazity, či  

infekcemi, na které nemáme imunitu!!!! Pak už to jede jak na běžícím  pásu. Ono jim 

nedochází ani to, kdo by na ně  vydělával, pokud budeme všichni ležet na infekčním, 

nebo pod drnem! Marksová s Chovancem tu byli  a na oko, prý posílí policii o 5 lidí, 

aby se lidé cítili  bezpečněji,  to je fakt směšná šaškárna!!!!  ==MIGRANTI  

NEVYDĚLAJÍ ANI NA SEBE, natož aby přispěli, něco do  státního rozpočtu. 



Nebudou se učit řeč, ani pracovat, jen se soudit o stále  více práv a hidžáby! V 

RAKOUSKU JICH PRACUJE 8%!!!  Dle statistik je  "obohatilo" 10.000 migrantů, jen 

s otevřenou   tuberkulózou a kde  jsou další nemoci? Kde na to naše zdravotnictví 

bude brát??? Ať už z nás ti  prolhanci  nedělají blbce! ==Za socialistického školství, 

nás nepostihla díky bohu  žádná "inkluze, ani integrace dementů". Jsme vlastně 

šťastná generace!!!  A na lhaní, či totalitní praktiky EU máme citlivý nos !!!  A KDYŽ 

BUDOU  VYHROŽOVAT ODEBRÁNÍM DOTACÍ, JE TO JEN DOBŘE, NEJVYŠŠÍ  

ČAS Z TOHO  LIKVIDAČNÍHO EU S POLKU ODEJÍT, VZÍT SI ZPĚT SVOU  

SUVERENITU A ODMÍTNOUT  ČERNOU BUDOUCNOST PRO NAŠE DĚTI!!! 

Pokud se chtějí "rasově mísit", tak ať se všichni ti prolhanci rozjedou za své 

poslanecké platy na dovolenou do Afriky, nebo muslimských zemí. ==SANKCEMI, 

KTERÉ UVALILI NA RUSKO, mu  jen dopomohli K SOBĚSTAČNOSTI V 

POTRAVINÁCH, tak proč nezačít místo  rozhleden a cyklostezek investovat opět do 

zemědělství, zlikvidovaného spekulujícími restituenty, nerespektujícími z chamtivosti 

předky a zajišťovat lidem kvalitní obživu, místo dovážených  chemických a GMO 

potravin ze západu???  JEN ZDRAVÝ, PLODNÝ A INTELIGENTNÍ NÁROD MÁ 

ŠANCI  PŘEŽÍT!!! B-)Ten neočkovaný český lékař na Olympiádě:  JEDNÁ SE O 

LÉKAŘE VLASTIMILA VORÁČKA. Lékař podle informací médií nebyl před odletem 

očkován, a tak sklidil na sítích kupu nadávek a posměšků. ALE PODLE 

ŠÉFREDAKTORA ECHO24, DALIBORA BALŠÍNKA JE ZDE EXPERT, KTERÝ BY 

MĚL PROMLUVIT, PROTOŽE ŘEŠIL KOMPLIKACE SPORTOVCŮ PO OČKOVÁNÍ. 

JENŽE NEPROMLUVÍ. A navíc, Voráček nebyl jediný, kdo na palubě letu nebyl 

očkován. B-)DALIBOR BALŠÍNEK K TÉMUŽ: Musel BY CHTÍT MLUVIT PROF 

KOLÁŘ, KTERÝ ŘEŠIL X KOMPLIKACÍ SPORTOVCŮ PO OČKOVÁNÍ.VČETNĚ 

ČINOVNÍKA ČOV, KTERÝ ZKOLABOVAL NA ZLATÉ TRETŘE. PROF. KOLÁŘ 

MLUVIT NEBUDE, aby nebyl štvancem, ale očkování  nesedí všem.Navíc ŘADA 

SPORTOVCŮ NENÍ OČKOVÁNA, PROTOŽE SE OBÁVAJÍ DOČASNÉMU SNÍŽENÍ 

KONDICE A VÝKONU. Právě u vrcholných sportovců šlo o mnohadenní onemocnění 

svalů a šlach. Činovník ČOV na tretře většinou nezávodí.... B-)Tohle je neuvěřitelná 

KOMEDIE, KTERÁ ODHALUJE NAPROSTÉ ZOUFALSTVÍ OČKOVACÍ LOBBY,  

která zkrátka nedokáže už zakrýt skutečnost a fakt, že VAKCÍNY NIKOHO 

NEOCHRÁNÍ, protože postupně začnou přicházet důkazy o tom, že očkovaní lidé se 

nakazili přesto, že už byli očkováni. Právě včera jsme přinesli článek s informaci naší 

čtenářky a odbornice přes buněčnou biologii, která nám popsala a vysvětlila, jak 



nesmyslné je očkování proti koronavirovým a lentavirovým kmenům. == Ty  totiž 

MUTUJÍ TAKOVOU RYCHLOSTÍ, ŽE VLONI V LÉTĚ NAVRŽENÉ A VYROBENÉ 

VAKCÍNY dnes po roce už prostě na mnoho lidí NEBUDOU FUNGOVAT, protože od 

té doby došlo ke 3 celosvětovým mutačním změnám, některé země hovoří dokonce o 

5 vlnách, protože mají jiné počítání jednotlivých mutací. Jenže to je detail. Hlavním 

poznatkem je, že když se lidé dnes očkují vakcínou navrženou proti loňskému kmenu 

koronaviru, tak ve skutečnosti riskují, že jim vakcína nejen žádnou ochranu před 

novou nákazou neposkytne, ale dokonce mohou závažně onemocnět po 

PROPUKNUTÍ ADE SYNDROMU. OČKOVANÍ LIDÉ PŘITAHUJÍ MUTACE A 

NAKAZÍ SE JIMI SNADNĚJI NEŽ NEOČKOVANÍ LIDÉ Před několika dny jsme 

rovněž přinesli článek [2 [https://aeronet.cz/news/a-pravda-je-venku-sokujici-

zprava-public-health-england-odhalila-ze-temer-dve-tretiny-vsech-zemrelych-ve-

velke-britanii-kteri-podlehli-koronavirove-mutaci-delta-byli-ockovani/]], který 

informoval o nálezu britské Public Health England, že od února do června tohoto 

roku se v Británii nakazilo mutací Delta celkem 3x více očkovaných osob než těch 

neočkovaných. B-)CO JE ADE SYNDROM? Američtí lékaři varují před syndromem 

ADE způsobeným vakcínami na bázi mRNA, kdy VAKCÍNA VE SKUTEČNOSTI 

ZESILUJE ÚČINKY VIRU V TĚLE A PO APLIKACI VAKCÍNY OČKOVANÉ OSOBY 

OKAMŽITĚ ONEMOCNÍ A DOKONCE UMÍRAJÍ! Syndrom ADE ohrožuje nejvíce 

seniory, ve Vrchlabí v pečovatelském domě zemřelo již 30 seniorů od počátku roku a 

farmaceutické firmy rozjely ve spolupráci se sociálními sítěmi mohutnou 

UMLČOVACÍ KAMPAŇ na zamezení šíření informací o syndromu ADE, který 

představuje větší hrozbu než virus HIV! Přinášíme jako první server v ČR a na 

Slovensku popis mechaniky syndromu, proč očkovaní lidé onemocní a dokonce 

zemřou! HTTPS://ORAL.SK/AMERICTI-LEKARI-VARUJI-PRED-SYNDROMEM-

ADE-…/ [https://oral.sk/americti-lekari-varuji-pred-syndromem-ade-zpusobenym-

vakcinami-na-bazi-mrna-kdy-vakcina-ve-skutecnosti-zesiluje-ucinky-viru-v-tele-a-

po-aplikaci-vakciny-ockovane-osoby-okamzite-onemocni-a-dokonce-umi/] B-)K 

témuž: NAPROSTO ŠOKUJÍCÍ JE POTOM  PŘEDPOS*ANÝ VÝROK ONDŘEJE 

PERUŠIČE PRO DENÍK.CZ:  „Chtěl bych zdůraznit, že můj případ – byl jsem 

naočkovaný a snažili jsme se dodržovat hygienické standardy – by neměl sloužit jako 

střelivo pro zastánce konspiračních teorií. Bohužel, někde jsem asi udělal chybu a 

nakazil jsem se. Je to ZEJMÉNA MOJE ZODPOVĚDNOST. A hlavně doufám, že jsem 

neohrozil někoho dalšího.“ Nad tímto výrokem zůstává rozum stát. SPORTOVEC SE 



STAL OBĚTÍ PROPAGANDY DO TAKOVÉ MÍRY, ŽE NEÚČINNOST A JALOVOST 

VAKCÍNY PFIZER SI KLADE SÁM ZA CHYBU, ŽE SI ASI NĚKDE NEDÁVAL 

POZOR. Toto nepotřebuje komentář. To je důsledek propagandy a zmanipulování 

občanů nejen médii, ale i politiky, kteří rok a půl neustále cpali občanům do hlavy 

dezinformace o tom, že vakcíny všechno vrátí do normálu, že až budou vakcíny, 

všechno se vyřeší.  DODÁVÁM: Už vám postupně dochází, proč Velká Británie a 

Francie zvažují přeočkování obyvatel každý měsíc? A protože laboratorní virus SARS-

COV-2 MUTUJE PODLE DR. SONI PEKOVÉ AŽ 4X RYCHLEJI NEŽ VIRUS 

CHŘIPKY, jehož mutační fáze je zhruba 10 měsíců, tak to prostě znamená, že vakcína 

vyrobená před rokem už nemůže chránit před dnešními zmutovanými kmeny. B-)Jan 

Schneider: Bezpečnostní a zahraniční výbor Senátu vypracoval v červnu návrh, aby 

Senát v plenárním zasedání začal jednat o tom, ŽE PREZIDENT MILOŠ ZEMAN 

NENÍ SCHOPEN VYKONÁVAT SVŮJ ÚŘAD.Tento návrh byl následně projednán 

senátní komisí pro ústavu a senátním ústavně právním výborem. Přestože z 

dlouhodobého hlediska začínal již Senát zavánět jednomyslností, nastal překvapivý,  

zajímavý a velmi kvalitně zdůvodněný obrat! Senátní komise pro ústavu totiž dospěla 

k závěru, že „podklady, které od [bezpečnostního a zahraničního] výboru k tomuto 

návrhu obdržela, nejsou dostatečné pro to, aby doporučila Senátu se touto možností 

zabývat.“ ==Na tiskové konferenci to oznámil  její předseda Zdeněk Hraba 

(Starostové a nezávislí), s tím, že pokud by se někdo chtěl tímto návrhem na plénu 

zabývat, měl by DODAT PATŘIČNÉ PODKLADY A DŮKAZY. To uvedl na konto 

bezpečnostního a zahraničního výboru, jejímž předsedou je aktivistický, nicméně 

nezařazený (a ruku na srdce, těžko zařaditelný) senátor Pavel Fischer, který tuto 

iniciativu mnohokráte výrazně mediálně obhajoval. ==V tomto bodě je nutno zmínit 

velmi signifikantní ROZDÍL, KOLIK MEDIÁLNÍ POZORNOSTI OPAKOVANĚ 

VĚNOVALA ČESKÁ TELEVIZE PAVLU FISCHEROVI A JEHO NÁVRHU, A JAK 

STRUČNĚ A JEDNORÁZOVĚ ODBYLA SKUTEČNOST, ŽE BYL SHLEDÁN 

NEDOSTATEČNÝM A NEPŘÍPADNÝM. Toto nevyvážené referování, týkající se 

nejvyšších ústavních úrovní, by nemělo ujít pozornosti ani Radě pro rozhlasové a 

televizní vysílání, ani RADĚ ČESKÉ TELEVIZE!  ==Předseda senátního ústavně 

právního výboru TOMÁŠ GOLÁŇ k tomu dodal velevýznamou věc, která by měla být, 

jak se říká, tesána do kamene: „To, že se nám pan prezident nelíbí a že si myslíme, že 

nekoná tak, jak nám se líbí, to přece není důvod k tomu, abychom ho zbavovali 

pravomocí. Na tom jsme se shodli všichni, jak na výboru, tak na komisi, tak i ústavní 



právníci."  B-)SPUTNIK:  V Kremlu okomentovali DOHODU MEZI NĚMECKEM A 

USA O PROJEKTU PLYNOVODU NORD STREAM 2. Podle prezidentova mluvčího 

Dmitrije PESKOVA OBSAHUJE BODY, jež Moskva může uvítat, jednotlivé body však 

také vyvolávají otázky, zejména obvinění ze „škodlivých aktivit“.  „Kategoricky 

nesouhlasíme s touto formulací. ANI NA UKRAJINĚ, ANI ZA JEJÍMI HRANICEMI 

NEPROJEVUJE RUSKO A NEPROJEVILO ŽÁDNOU AGRESI. RUSKO SE 

NEVĚNOVALO ŽÁDNÝM ŠKODLIVÝM AKTIVITÁM. A nevěnuje se. Tohle rozhodně 

schválit nemůžeme,“ zdůraznil.  B-)SPUTNIK:  Předseda vlády ANDREJ BABIŠ 

během návštěvy nemocnice v Náchodě uvedl, že BĚHEM VLÁDNUTÍ JEHO VLÁDY 

NEBUDE OČKOVÁNÍ POVINNÉ. Volby do Poslanecké sněmovny přitom proběhnou 

v říjnu letošního roku.  „Za této vlády NEBUDE NIKDY ŽÁDNÉ POVINNÉ 

OČKOVÁNÍ, ANI ZDRAVOTNÍKŮ, ABY TO BYLO JASNÉ. To je debata, nechť si ji 

příští vláda vede, ale já to tak nevidím, zkrátka není důvod. JDEME METODOU 

PŘESVĚDČOVÁNÍ,“ uvedl Andrej Babiš.  ==Ministr zdravotnictví Adam VOJTĚCH V 

SOUVISLOSTI S POVINNÝM OČKOVÁNÍM UVEDL, že pro jeho provedení  s 

největší pravděpodobností  by MUSEL BÝT ZMĚNĚN ZÁKON 

[https://cz.sputniknews.com/20210722/kreml-okomentoval-dohodu-usa-a-

nemecka-o-plynovodu-nord-stream-2-15229774.html] O VEŘEJNÉM ZDRAVÍ. 

Příklon k povinnému očkování přitom označil za „významný krok“. Povinné očkování 

nyní prý ale není na stole.  B-)INFOKURÝR:  == VŠÍMÁTE SI TOHO JIŽ TĚŽKO 

SKRÝVANÉHO STRACHU U COVIDOVÉ MAFIE? JAKÁ JSOU SKUTEČNĚ 

PRAVDIVÁ ČÍSLA O PROOČKOVANOSTI OBYVATEL ČR? Nevěříme těm oficiálně 

předkládaným, protože viditelná hysterie mafie nabírá na síle! Spíše si MYSLÍME, ŽE 

POČET NAOČKOVANÝCH OBČANŮ ČESKÉ REPUBLIKY JE NIŽŠÍ! ==Ten smrad z 

jejich mafiánských kalhot má tři hlavní příčiny: * NESPLNĚNÉ KVÓTY 

PROOČKOVANOSTI NA SVĚŘENÉM ÚZEMÍ, které naší páté koloně zadal její 

páníček! On sám má ale, popravdě řečeno, už také sám dost svých problémů v 

prosazování agendy p(L)andemie ve světě. * Stoupající počet vlastních OBYVATEL, 

KTERÝM ZAČÍNÁ DOCHÁZET TATO RULETA na život a na smrt * Prosakující 

informace na veřejnost ohledně OBROVSKÉ KORUPCE U VYPISOVANÝCH 

STÁTNÍCH ZAKÁZEK NA ZDRAVOTNÍ MATERIÁL (POMŮCKY) BĚHEM 

“P(L)ANDEMIE” COVID-19 Myslíme si, že současný počet neočkovaných českých 

spoluobčanů se již mnoho snižovat nebude, protože DENODENNĚ NOVÉ A NOVÉ 

MNOŽSTVÍ INFORMACÍ KOLEM VAKCÍN SNIŽUJE JEJICH DŮVĚRYHODNOST 



TAKOVÝM ZPŮSOBEM, ŽE ZA VZNIKLÉ SITUACE SI TO NECHÁ DOBROVOLNĚ 

VPÁLIT DO TĚLA JENOM RETARDOVANÁ OSOBA! KE DNI 18. 7. 2021 MÁ V 

SOBĚ KOMPLETNÍ DVĚ ŠMAKULÁDY CCA 45% STARŠÍCH 12-TI LET A CELKOVĚ 

TEDY 58% STARŠÍCH 12-TI LET JE “OČKOVÁNO” ALESPOŇ JEDNOU DÁVKOU. 

Data získána zde [https://ockovani.opendatalab.cz/statistiky]. Takže tu máme asi 

40% zatvrzelých odpíračů experimentálních život ohrožujících injekcí starších 12-ti 

let, kteří se nepodvolili a zatím stojí vzpřímeně na dvou zadních. BRAVO! B-)MUDR. 

VLASTIMIL VORÁČEK, neočkovaný lékař z Tokia:(Infokurýr) LÉKAŘ Z TOKIA: 

OČKOVAT SE NENECHÁM, PROTOŽE VAKCÍNY SE KLINICKY TESTUJÍ 10 LET A 

PFIZER BUDE ODEVZDÁVAT ZÁVĚRY STUDIE AŽ KONCEM ROKU 2023! 

VAKCÍNA PFIZER MÁ V EVROPSKÉ UNII OD EMA DO TÉ DOBY POUZE 

PODMÍNEČNÉ SCHVÁLENÍ NA ZÁKLADĚ BEZPEČNOSTNÍ 

VÝJIMKY.HOPKINSOVA UNIVERZITA MU DÁVÁ ZA PRAVDU! LÉKAŘ ČESKÝCH 

OLYMPIONIKŮ ZOPAKOVAL ARGUMENTY Z ČLÁNKU AERONETU A NEBOJÍ SE 

UKÁZAT, ŽE NEDŮVĚŘUJE EXPERIMENTÁLNÍ VAKCÍNĚ! ČÍSLA Z IZRAELE 

JSOU ALARMUJÍCÍ, VAKCÍNĚ SE SNIŽUJE ÚČINEK O DESÍTKY PROCENT A V 

NEMOCNICI SKONČILI NOVÍ PACIENTI, VÍCE JAK POLOVINA JICH BYLA 

OČKOVANÝCH! ANO, VAKCINOVANÍ OPRAVDU PŘITAHUJÍ MUTACE, JE TO 

POTVRZENÉ! UŽ NEJENOM ANDREJ BABIŠ, ALE I POSLANEC ZA SPD 

NAVŠTÍVIL IZRAEL A NAMÍŘIL SI TO ROVNOU DO KNESSETU! MÁME 

FOTOGRAFIE!CELÉ ZDE: 

HTTP://WWW.INFOKURYR.CZ/N/2021/07/24/LEKAR-Z-TOKIA-OCKOVAT-SE-

NENECHAM-PROTOZE-VAKCINY-SE-KLINICKY-TESTUJI-10-LET-A-PFIZER-

BUDE [http://www.infokuryr.cz/n/2021/07/24/lekar-z-tokia-ockovat-se-nenecham-

protoze-vakciny-se-klinicky-testuji-10-let-a-pfizer-bude]- B-)INFOKURÝR:  Pirátům 

se to podařilo:  EU CHCE ČESKU ZABAVIT 180 MILIARD KČ. JAK INFORMOVALY 

PARLAMENTNÍ LISTY  [https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Babisi-

ohrozujes-nas-ODS-a-Pirati-se-boji-o-180-miliard-pro-CR-671139](Mimochodem v 

Bruselské zprávě, podle které se mají miliardy zabavovat, jsou také označeny za 

nebezpečí pro “Bruselskou demokracii”  

[https://ec.europa.eu/info/sites/default/files/2021_rolr_country_chapter_czechia_

cz.pdf].) PIRÁTSKÁ KOALICE OBVIŇUJE BABIŠE, ŽE KVŮLI NĚMU 

NEDOSTANEME Z BRUSELU DAREM 180 MILIARD! (Není to dar, jsou to Vaše 

daně.) MY JSME OVŠEM S PŘEKVAPENÍM ZJISTILI, ŽE BRUSELSKÉ DŮKAZY 



NAPSALY NEZISKOVKY A PROBRUSELSKÁ MÉDIA. A ŽE DOKONCE JSOU 

BRUSELEM A SÖROSEM PLACENY! Bruselská zpráva o nepořádcích v Česku 

obsahuje CELKEM 19 „BRUSELSKÝCH DŮKAZŮ“ O ÚDAJNÉM POKUSU USTAVIT 

V ČESKU OLIGARCHII, A OVLÁDNOUT TZV. SVOBODNÁ MÉDIA. VŠECHNY 

TYTO DŮKAZY STVOŘILY BRUSELEM A SOROSEM PLACENÉ NEZISKOVKY A 

TZV. SVOBODNÁ MÉDIA! V JEDNOTLIVÝCH DŮKAZECH JSOU NAPADÁNA 

ALTERNATIVNÍ MÉDIA, PREZIDENT MILOŠ ZEMAN, OMBUDSMAN STANISLAV 

KŘEČEK, PŘEDSEDA ANDREJ BABIŠ, JACÍSI OLIGARCHOVÉ, A SKUPINA OSOB 

(ASI KOLEM HANY LIPOVSKÉ), která se pokouší ovládnout Českou televizi. Pro tyto 

„nepořádky“ nám má být zabaveno 180 miliard KČ! Nejbizardnější neziskovkou, která 

se podílela na Bruselské zprávě, je CIVICUS! Na tomto odkaze si můžete prohlédnout 

členy této neziskovky  [https://www.civicus.org/index.php/who-we-are/staff], a 

neděste se cizokrajných jmen. Je vidět, ŽE POMLOUVAT ČESKO A MILOŠE 

ZEMANA PRO BRUSEL MŮŽE UŽ KDOKOLI, HLAVNĚ ŽE CHVÁLÍ MILION 

CHVILEK!  [https://monitor.civicus.org/country/czech-republic/]! B-)MINISTR 

ZDRAVOTNICTVÍ ADAM VOJTĚCH (ZA ANO)  VE ČTVRTEK V TELEVIZI NOVA 

TVRDIL, ŽE JEDNA ZE SPORTOVKYŇ MÁ DOKONCE TĚŽŠÍ PRŮBĚH A 

SKONČILA V NEMOCNICI NA KYSLÍKU.  Jedinou ženou, u které byla nákaza 

potvrzena, je ale Markéta Nausch Sluková a ta je podle dostupných informací na 

hotelu V POVINNÉ KARANTÉNĚ.  VOJTĚCH PRÝ PRACOVAL S VEŘEJNOU 

INFORMACÍ, KTERÁ PRÝ ZAZNĚLA VE VYSÍLÁNÍ ČESKÉHO ROZHLASU A 

POUZE JI TLUMOČIL. Mluvčí Českého rozhlasu Jiří Hošna popřel, že by ve vysílání 

zazněla informace, kterou uvedl ministr Vojtěch. “Ve vysílání Radiožurnálu ani 

Radiožurnálu sport nezaznělo, že by měla Markéta Sluková těžší průběh nebo že by 

byla dokonce hospitalizována! KDE JE POLICIE, KTERÁ ZATKNE MINISTRA 

VOJTĚCHA ZA POPLAŠNOU ZPRÁVU? B-)INFOKURÝR: NEW YORKSKÝ LÉKAŘ 

[https://www.brighteon.com/bb5a9453-d171-4be3-80af-4bdd4cef2d16] DR. 

VLADIMIR ZELENKO byl navržen na Nobelovu cenu za jeho práci na vývoji léčby 

Covidu-19 a přesto jsou jeho rady, názory a výsledky všude ignorovány. 99% jeho 

pacientů bylo jeho zásluhou z Covidu vyléčeno a 80% z nich vůbec nemuseli do 

nemocnice. Dr. Zelenko také pracoval jako poradce pro Bílý dům, pro mnoho 

světových vlád, pro různé nemocnice, veřejné osobnosti a jednotlivé lékaře. A ještě ke 

všemu, na své internetové stránce dává všecky své znalosti a zkušenosti s léčbou 

Covidu-19 zdarma k dispozici celému světu. Přesto nejsou jeho osvědčené a 



vyzkoušené metody všeobecně používány – namísto léčby je stále propagováno 

nefunkční a nesmírně škodlivé „očkování.“ Dr Zelenko říká, že DNEŠNÍ VLÁDY NÁM 

NAPROSTO ZJEVNĚ A OTEVŘENĚ LŽOU. Lékaři, kteří mají skvělou pověst a 

fantastické výsledky jsou zbavováni lékařského oprávnění kvůli tomu, že říkají lidem 

pravdu. Vedlejší účinky tak zvaného „očkování“ jsou zkreslovány a POČET ÚMRTÍ JE 

ZÁMĚRNĚ SNIŽOVÁN. Mnoho případů ze systému hlášení zmizí, nikdo neví kam. 

Někteří zkoušeli nahlásit nové případy, ale byli ignorováni a jejich zprávy nebyly pod 

záminkou technických problémů použity. Dr. Zelenko odhaduje počet úmrtí na 

vakcíny proti Covidu v Americe na 200 000 lidí. Evropská unie hlásí 

[https://healthimpactnews.com/2021/17503-dead-1-7-million-injured-50-serious-

reported-in-european-unions-database-of-adverse-drug-reactions-for-covid-19-

shots/] počet těch, u nichž vakcína způsobila vedlejší účinky 1,7 milionů, z čehož 

polovina jsou vážné případy. Úmrtí na tyto vakcíny je údajně 17 503 lidí. Sedmnáct a 

půl tisíce! Tak zvané „očkování“ je smrtící, říká Dr. Zelenko. mRNA a hrotová 

bílkovina mohou po čase zmizet, ale protilátky, které jejich následkem vznikly, budou 

přetrvávat a nikdo neví jak dlouho. „A i kdyby to očkování bylo bezpečné a účinné,“ 

říká Dr. Zelenko, „jakým právem může někdo rozhodovat, že je kdo potřebuje? A my 

si máme nechat napíchat injekce, vyrobené někým, kdo propaguje snížení lidské 

populace?“ To je námět k zamyšlení! Dnes už MÁME DOSTATEČNÉ MNOŽSTVÍ 

DŮKAZŮ PRO TO, ŽE TATO TAK ZVANÁ „OČKOVÁNÍ“ ZPŮSOBUJÍ TĚŽKÉ 

ZDRAVOTNÍ POTÍŽE A ZKRACUJÍ ŽIVOT O NĚKOLIK DESETILETÍ. Taková 

úmrtnost a tolik škodlivých vedlejších vlivů ještě nikdy nebyly. Jak to, že to najednou 

nikomu nevadí a dále je propagována vakcinace? B-)F.KUBÁSEK - SKVĚLÝ JAKO 

VŽDY: Co nás bude stát Green Deal a podobné blbosti, vzešlé z EU: 

HTTPS://WWW.YOUTUBE.COM/…IKI 

[https://www.youtube.com/watch?v=6L9mdeKWIkI]  



Předmět: -- : Akce tornádo Hodonínsko ??? 

Datum: 2021-07-17 11:03 

ID: 10946 

Amerika nemá přátele, má jen své zájmy. A protože jejich 

ekonomika je na dně a zadlužení atronomické, dělají vše pro 

to, aby do té žumpy, ve které se plácají, spadly i další 

země, ideálně zbytek světa. Takže připravte se na to, že bude hůř; tohle je jen začátek. 

---Přepis přílohy--- Tornádo na Hodonínsku, aneb rádoby generál - dvojitý agent 

Koudelka z BIS ví opět prd a bude zase mlžit. A máme tu další takzvané UFO v 

podobě tornáda na Hodonínsku ze dne 24.6.2021. Nejsem žádným příznivcem 

konspiračních teorií o práškovaní lidí z letadel, ale náhodou jsem na Youtube objevil 

teorii, že za tornádo na Hodonínsku může použití technologií související s 

geoinženýrstvím. (viz. https://www.youtube.com/watch?v=GF4ZX7iU5Ug&t=18s). 

Nejdříve jsem se zasmál a pak jsem si řekl, že zkusím to letadlo Boeing C17 A 

Globemaster RCH805/MC805, které mělo způsobit tornádo na Hodonínsku a 

Břeclavsku na internetu vystopovat. (niže ilustrativní foto letadla) Jak jsem 

předpokládal, jelikož se jedná o vojenské letadlo USA, tak na stránkách 

Flightradaru24 (https://www.flightradar24.com) jsem ho nenašel. Přes Google jsem 

ho našel na stránkách Flightaware.com i s historií ze dne 24.6.2021. 

(https://flightaware.com/live/flight/RCH805/history/20210524/1536Z). 1. Jen co 

jsem otevřel stránky Flightaware.com, tak jsem zůstal strnule hledět na grafické 

znázornění letu tohoto letadla. Toto vojenské americké letadlo Boeing C17 A označeno 

RCH805/MC805 toho dne 24.6.2021 okolo 19:36-19:44 h. (SEČ) skutečně letělo přes 

střed línie průletu tornáda na Hodonínsku mezi Mikulčicemi a Lužicí. Otázky zní: 

Proč americké vojenské letadlo letí přes oblast, kde řadí obrovské tornádo, které se v 

této části zeměkoule nikdy nevyskytovalo, zpustoší několik obcí a způsobí ztráty na 

lidských životech a zdraví. Proč americké vojenské letadlo letící z turecké Ankary na 

vojenskou leteckou základnu Ramstein v Německu neletí přímým směrem, když letí 

bez mezipřistání, ale letí oklikou právě přes Hodonínsko? Na tomto obrázku je 

graficky znázorněn let Boeingu C17 A z turecké Ankary do Ramsteinu na vojenskou 

leteckou základnu v Německu. Letadlo startovalo v 17:36 h. z Ankary v Turecku a v 

Ramsteinu v Německu bylo v 20:48 h.. Nad středem línie průletu tornáda na 

Hodonínsku mezi Lužicí a Mikulčicema bylo letadlo v době mezi 19:36 h. a 19:44 h. 

kdy tornádo již začalo řádit a bylo poprvé zpozorováno lidmi na zemi, tedy v 19:23 h. 



dne 24.6.2021. 2. Výpis letu Boeingu C17 A RCH805/MC805 z FlightAware.com. (viz. 

https://flightaware.com/live/flight/RCH805/history/20210524/1536Z). 3. Otázka 

zní: Jak je možné, že Babišovi nedovolili kvůli bouřím vzlétnout letadlem z Bruselu a 

zde americké vojenské letadlo je posláno přímo nad centrum bouře a tornáda? Na 

tomto obrázku jsem červenou barvou znázornil logický nejkratší let Boeingu C17 A 

RCH805/MC805 z turecké Ankary do německého Ramsteinu. Je jasné, že toto letadlo 

mělo speciální úkol, jinak by tuto trasu nad oblastí postiženou prudkou bouří a 

tornádem nad Hodonínskem pilot nikdy nezvolil. Otázka zní: Co na to skoro generál-

dvojitý agent BIS a CIA p.Koudelka říká? Jak se opět postaral o bezpečnost občanů 

ČR, což má v popisu práce? Nad ČR se pohybuje americké vojenské letadlo v oblasti, 

kde začíná řádit tornádo a po jeho průletu nastane na zemi apokalypsa. To že 

nevidíme bomby, asi dnes neznamená, že nejsem bombardování zbraní hromadného 

ničení. Ve Vrběticích k usvědčení 2 ruských agentů ze způsobení výbuchů skladů 

stačil výpis GPS souřadnic ze signálu jejich mobilních telefonů z ostravského hotelu z 

předešlého dne před výbuchem a fotka na Facebooku z Prahy jednoho z těchto 

agentů, tak jsem zvědav, jak se zachová p.Koudelka teď, když obdrží nevyvratitelné 

důkazy v podobě digitálních stop letu a časových línií tornáda, které do sebe zapadají 

jako poklička na hrnec. Tohle není státní teroristický útok, když nad obcemi na 

Hodonínsku a Břeclavsku přeletí americké vojenské letadlo v době, kdy na zemi 

začíná řádit tornádo a obce zasažené tornádem jsou skoro vyhlazeny? To není nikomu 

divné?To nikdo nevidí tu souvislost, že letadlo mohlo iniciovat tornádo? 4. Na tomto 

obrázku se nachází zeleně vyznačený let Boeingu C17 A RCH805/MC805, červeně 

logická nejkratší trasa letu z Ankary do Ramsteinu a červenými body jsou vyznačena 

místa tornád a prudkých bouří ze dne 24.6.2021. Tři body bouří a tornád se vyskytují 

na trase letu Boeingu C17 A RCH805/MC805. Na Hodonínsku tím letadlo přímo 

proletělo ve chvíli, kdy tornádo začalo šířit zkázu, od tornáda v Čechách ve Stebně u 

města Kryry je letová dráha letadla od epicentra tornáda vzdálena 37 km. Otázka zní, 

jestli i Stebno souvisí s letem Boeingu C17 A RCH805/MC805, nebo zde mohlo 

proletět jiné americké vojenské letadlo. 

(https://www.meteopress.cz/bourky/tornado-pravdepodobne-uderilo-take-

nalounsku/). (https://www.novinky.cz/domaci/clanek/boure-ponicila-stebno-na-

lounskumeteorologove-nevylucuji-dalsi-tornado-40364442) V Německu v letové 

dráze Boeingu C17 A RCH805/MC805, ve vzdálenosti od ní cca 147 km, byla bouří 

zasažená města Tübingen a Reutlingen. V Polsku v obci Nowy Sacz u Krakowa také 



proběhlo zničující tornádo. (viz.červené body v Německu a Polsku). 

(https://zpravy.aktualne.cz/zahranici/silne-bourky-postihly-evropske-zeme-

tornado-vpolsku-poskodi/r~89681a76d53311eb878fac1f6b220ee8/) Pravděpodobně 

tornádo v Polsku a bouře v Německu nemusí souviset s tímto letem Boeingu C17 A 

RCH805/MC805. Otázka zní: Opravdu tyto tornáda a bouře souvisí s letem Boeingu 

C17 A RCH805/MC805? Jak je možné, že se v Evropě v jednu chvíli vyskytlo tolik 

tornád, které tady nikdy nebyly? 5. Zde se nachází snímek z meteoradaru tornáda na 

Hodonínsku ze dne 24.6.2021 Druhá šipka ukazuje na tornádo v polském Nowem 

Saczu u Krakowa ve stejnou dobu. Opravdu náhoda? 

(https://www.novinky.cz/domaci/clanek/supercela-s-tornadem-pohledem-z-

druzice40364583#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box

&dop_re 

q_id=RavHCBtIDKn202106271016&dop_id=40364583&source=hp&seq_no=1&utm

_campaign=&utm_m edium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz) 

(https://www.tvp.info/54514770/nowy-sacz-tornado-pozrywalo-dachy-

premiermateusz-morawiecki-zapowiada-natychmiastowa-pomoc) Otázka zní: 

Opravdu obě tornáda byla zachycena na snímku z meteoradaru ve stejný čas? 

Opravdu řádily tyto tornáda ve stejnou chvíli? (Hodonínsko 19:23 h., Nowy Sacz 

okolo 19:11h.) Příroda má zase hodinky? Vidíte ten shodný tvar obou tornád?(boule v 

listu). Najdete americké vojenské letadlo, které chvíli před tornádem 24.6.2021 okolo 

19-20 h.přeletělo nad oblastí Noweho Saczu v Polsku? 6. Toto je snímek mraků 

tzv.Cumulonimbus Mammatus z Polska ze dne 24.6.2021 v době okolo 16:26 h. ve 

Varšavě. Pokud jste viděli původní video o geoinženýrství na první stránce analýzy, 

tak tyhle mraky jste tam mohli vidět také. Na dalším obrázku vidíte, v jaké výšce se 

mraky nacházejí. Letadlo Boeing C17 A RCH805/MC805 letělo ve výšce 10.000 m na 

Hodonínskem, to znamená, že letělo celou dobu nad mraky. Na Hodonínsku jste tyto 

mraky před tornádem nezaznamenali? Mraky jak se vyskytují v různých výškách. 7. 

Pohled na zemi z letadla z výšky 10.000 m při jasné obloze. Mraky jsou pod letadlem. 

Obloha 40 km od Hodonína ze dne 24.6.2021, jak jí na Facebooku zveřejnil jeden z 

uživatelů. 8. Obloha v Hodoníně přímo po tornádu ze dne 24.6.2021. Na další stránce 

se nachází mapa průběhu tornáda na Hodonínsku ze dne 24.6.2021 od 19:23 h.od 

čísla 1. (https://www.seznamzpravy.cz/clanek/projdete-si-podrobnou-mapu-toho-

kudytornado-pustosilo-

hodoninsko168352#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box



&dop_req_id 

=V4ISO4dY1en202106261904&dop_id=168352&source=hp&seq_no=1&utm_campa

ign=&utm_medi um=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz) 9. 10. Pohled na mapu 

z FlightAware a letadlo Boeing C17 A RCH805/MC805 okolo 19:36-19:44 h. dne 

24.6.2021 nad Hodonínskem Detailní pohled na zelenou čáru označující průlet 

letadla Boeing C17 A RCH805/MC805 nad Hodonínskem ve FlightAware 11. Detail 

mapy Hodonínska, kde červená čára vyznačuje průlet letadla Boeingu C17 A 

RCH805/MC805 ve výšce 10.000 m v 19:36 – 19:44 h. dne 24.6.2021. 12. Průběh 

tornáda a průlet Boeingu C17 A RCH805/MC805 nad Hodonínskem 13. 14. Na 

předchozí stránce výpis z tracklogu letadla Boeing C17 A RCH805/MC805 z 

FlightAware. Červeně označen průlet línií tornáda na Hodonínsku mezi obcemi 

Mikulčice a Lužice. Možno srovnat i s GPS souřadnicemi obcí a GPS tracklogu letadla. 

Délka 12,7 km vzdušnou čarou od místa průletu letadla Boeingu C17 A 

RCH805/MC805 a místa prvního spatření tornáda na bodě 1. Délka 8,0 km vzdušnou 

čarou od místa průletu letadla Boeingu C17 A RCH805/MC805 a místa posledního 

spatření tornáda na bodě 20 15.. Větrnostní podmínky okolo 20:00 h. nad 

Hodonínskem dne 24.6.2021. Pokud bylo z letadla Boeing C17 A RCH805/MC805 

něco vypuštěno, nebo rozprášeno, tak rozprášení muselo být zaneseno dál na levou 

stranu od zelené čáry, která znázorňuje průlet letadla. Což odpovídá naměřeným 

délkám působení tornáda na předchozí stránce. O tom, že USA na letadlech používá 

nějaká práškovací zařízení svědčí tyto fotografie. Zde se však nejedná o stejný typ 

letadla, které přeletělo na Hodonínskem. 16. O tom, jak se v USA testují různé látky, 

bakterie a viry na obyčejných Američanech, si toho na internetu můžeme přečíst 

mnoho. https://www.idnes.cz/xman/styl/operace-seaspray-bakterie-civiliste-

armada-sanfrancisco.A180220_173117_xman-styl_fro Pohled na tornádo nad 

Hodonínskem z dalšího meteoradaru. 17. Další zajímavé trasy jiných letadel Boeing 

C17 A. 17. Souhrn: Co říct na závěr? Spousta lidí to zase vezme jako konspirační teorii 

nějakého blázna. Ale data jsou jasná, časově i místem se protíná tornádo a průlet 

amerického vojenského letadla přímo nad bouří, ze kterého vzniklo tornádo. Dokonce 

těch tornád vzniklo v Evropě několik v jednom časovém období, což je šílený určitě ne 

náhodný úkaz. Navíc to jsou tornáda, která se zde nikdy neobjevila. Na náhody 

nevěřím. O to horší je ta představa, že naši spojenci nám úmyslně škodí. Ale nebylo 

by to poprvé, kdy v historii nás zradili spojenci a nechali nás na pospas osudu. Sám 

jsem zvědav, jestli se někdo chytí za nos (třeba dvojitý agent BIS Koudelka) a začne 



požadovat od Američanů informace, co měl znamenat průlet vojenského letadla nad 

místem, kde právě vzniklo tornádo a toto tornádo zmaří několik lidských životů a 

způsobí obrovské ekonomické škody. Nestane se nic. Američani nám mohou srát na 

hlavu, vytvářet tornáda a škody a my se budeme tvářit, že je milujeme a jsme jejich 

největší spojenci.  



Předmět: Český velvyslanec v Moskvě předvolán... 

Datum: 2021-07-14 22:52 

ID: 10925 

To toho našeho blbce z ministerstva zahraničí nemohl někdo zastavit.? Schválila to 

vůbec celá naše vláda? 

PŘEDMĚT: ČESKÝ VELVYSLANEC V MOSKVĚ PŘEDVOLÁN... 

Suverénní jednání suverénního státu…. Nemají náhodou pravdu??? 

ZVEŘEJNĚNO V MOSKVĚ 1. ČERVENCE 2021 V 15. 55 HOD. ---- VŠIMLI JSTE SI, 

ŽE BY TO U NÁS V NAŠÍ REPUBLICE NĚKDO ZVEŘEJNIL???? .... 

VÁŽENÝ PANE VELVYSLANČE, NA ZÁKLADĚ MEMORANDA VAŠÍ VLÁDY 

PŘEDANÉHO VÁMI OHLEDNĚ KAUZY VÝBUCHU V MUNIČNÍM SKLADU 

VRBĚTICE VE KTERÉM VLÁDA ČR ŽÁDÁ OD VLÁDY RF VYPLACENÍ 

ODŠKODNĚNÍ VE VÝŠI CCA 650 MIL. KČ, VÁM SDĚLUJEME TOTO STANOVISKO 

VLÁDY RUSKÉ FEDERACE: VLÁDA ČR VE SVÉM POŽADAVKU O VYPLACENÍ 

CCA 650 MIL. KČ NEPŘEDLOŽILA VLÁDĚ RF JEDINÝ PÁDNÝ DŮKAZ K TOMU, 

ABY DOKÁZALA OPRÁVNĚNOST TAKOVÉHO POŽADAVKU. VLÁDA RF 

SHLEDALA V TOMTO NIČÍM NEPODLOŽENÉM POŽADAVKU VLÁDY ČR O 

VYPLACENÍ CCA 650 MIL. KČ OD VLÁDY RF JASNÝ POKUS O VYDÍRÁNÍ A 

ZOSTUZENÍ RUSKÉ FEDERACE PŘED OČIMA CELÉHO SVĚTA. VLÁDA RF 

SHLEDALA TENTO POŽADAVEK VLÁDY ČR JAKO ABSOLUTNĚ NEPŘIJATELNÝ 

V RÁMCI VZTAHŮ MEZI EVROPSKÝMI CIVILIZOVANÝMI ZEMĚMI. JE JASNÉ, 

ŽE VLÁDA ČR VZHLEDEM K TOMU, ŽE NEPŘEDLOŽILA JEDINÝ DŮKAZ 

PODPORUJÍCÍ VÝŠE ZMÍNĚNÝ POŽADAVEK A PŘITOM SI JE ZCELA ZJEVNĚ 

PLNĚ VĚDOMA ABSURDITY A NEOPRÁVNĚNOSTI TOHOTO POŽADAVKU, A 

NAVÍC A ZCELA ZÁMĚRNĚ A BEZ SEBEMENŠÍHO REÁLNÉHO DŮVODU SE 

ZLÝM ÚMYSLEM SE POKUSILA NARUŠIT DOBRÉ SOUSEDSKÉ VZTAHY MEZI 

OBĚMA NÁRODY A ZEMĚMI. RUSKÁ FEDERACE SE ROZHODLA ŽE NADÁLE 

NENECHÁ BEZ REAKCE VÝŠE UVEDENÁ PŘÍKOŘÍ UČINĚNÁ BEZ DŮVODU 

PŘED OČIMA SVĚTOVÉHO SPOLEČENSTVÍ. Z VÝŠE UVEDENÉHO PLYNOU 

KONKRÉTNÍ ZÁVĚRY A ROZHODNUTÍ, KTERÉ UČINILA VLÁDA RF: 

1. POKUD BUDE VLÁDA ČR DÁLE TRVAT NA SVÝM POŽADAVCÍCH, ODVOLÁ 

VLÁDA RF SVÉHO VELVYSLANCE Z ČR. 



2. POKUD SE VLÁDA ČR NEOMLUVÍ ZA SVÉ NEPŘIJATELNÉ CHOVÁNÍ, KTERÉ 

NIČÍ DOSUD DOBRÉ VZTAHY MEZI OBĚMA ZEMĚMI, BUDE NATRVALO 

ZRUŠENO ZASTOUPENÍ RF V ČR. 

3. VLÁDA RF POŽÁDÁ VLÁDU ČR O RECIPROČNÍ UKONČENÍ ZASTOUPENÍ ČR 

NA ÚZEMÍ RF. 

4. ZASTOUPENÍ ZÁJMŮ RF V ČR BUDE DELEGOVÁNO BUĎ NA 

VELVYSLANECTVÍ V RAKOUSKU NEBO V NĚMECKU. 

5. NEMOVITOSTI ZRUŠENÉHO ZASTOUPENÍ RF V ČR BUDOU PRODÁNY. 

6. ČR BUDE VYZVÁNA K ODPRODEJI VŠECH NEMOVITOSTÍ V JEJÍM 

VLASTNICTVÍ NACHÁZEJÍCÍ SE NA ÚZEMÍ RF. 

VLÁDA RF NEMĚLA V ŽÁDNÉM ÚMYSLU A ŽÁDNÝM KONKRÉTNÍM SKUTKEM 

NARUŠIT DOBRÉ VZTAHY MEZI NAŠIMI ZEMĚMI. ALE V ŽÁDNÉM PŘÍPADĚ SE 

NEHODLÁ BEZDŮVODNĚ A BEZ REAKCE NAPADAT A ZOSTOUZET PŘED 

OČIMA CELÉHO SVĚTOVÉHO SPOLEČENSTVÍ. ROZHODNUTÍ O OSUDU 

VZTAHŮ MEZI ČESKOU REPUBLIKOU A RUSKOU FEDERACÍ JE TEĎ PLNĚ V 

RUKOU VLÁDY ČESKÉ REPUBLIKY. PODEPSÁNO VLÁDA RUSKÉ FEDERACE 

Zdroje: ПОСЛА ЧЕХИИ ВЫЗВАЛИ В МИД РОССИИ 

https://lenta.ru/news/2021/07/01/mid_rf/ _ _ _ 

SE SRDEČNÝM POZDRAVEM _ _PAVEL SKÁCEL_ 



Předmět: Pěkně jsme si naběhli... 

Datum: 2021-07-01 12:54 

ID: 10863 

Užiteční blbci!!!  Jako v poslední době vždycky. Pozvání Dalajlamy, nás stálo protukci 

Tatry Kopřivnice (4500 náklaďáků jsme prodávali místo do Číny najednou, po pěti 

kusech, tři roky horko těžko do celého světa. Tatrovka zkrachovala. "Tchajvanec" a 

jeho návštěva stála Škodovku propad prodeje v Číně o 80%. Takže teď jsme pro 

změnu vyklidili ruský trh, aby jej mohli obsadit Němci a Francouzi atd. My jsme 

prostě vedeni klikou demokratických pitomců... MÉDIA UKAZUJÍ, JAK ODLÉTAJÍ 

RUŠTÍ DIPLOMATÉ A JEJICH RODINY. UŽ ALE NEUKAZUJÍ, JAK SE PAKUJÍ TI 

NAŠI. NEUKAZUJÍ, JAK NÁS KOPLI DO ZÁDELE Z JEDNÁNÍ ARKTICKÉ RADY, 

KDE SE JEDNÁ O OHROMNÝCH PERSPEKTIVNÍCH OBCHODECH, NEŘÍKAJÍ 

NÁM, ŽE NÁS UŽ NEZVOU NA EKONOMICKÁ FÓRA, VĚDECKÉ KONFERENCE, 

NAŠE FIRMY JSOU ODSTŘIŽENY OD PODNIKÁNÍ V RUSKU.... NEUKAZUJÍ 

NÁM, JAK SE NA NAŠE MÍSTA HRNOU JINÍ, ZEJMÉNA NAŠI "SPOJENCI". TI 

BUDOU SEDĚT VE VYJEDNÁVACÍCH TÝMECH, ONI BUDOU DOJEDNÁVAT 

PODMÍNKY OBCHODŮ. SAMOZŘEJMĚ PRO SEBE. A NENÍ SE JIM CO DIVIT. 

VRCHOLNÝM ÚSPĚCHEM ZAHRANIČNÍ POLITIKY ČR JE PARITA V POČTU 

UKLÍZEČEK A I TADY PROHRÁVÁME NA BODY. A RUSOVÉ S ODVETOU JEŠTĚ 

ANI NEZAČALI. A TO, JAK SE ZA NÁS NAŠI "KAMARÁDI" POSTAVILI UKAZUJE, 

KDO NA TO DOPLATÍ. NIKDO Z NICH NEBUDE NIC RISKOVAT. ANI CENT NE! 

BĚŽÍ POKORONOVÁ KRIZE A KAŽDÝ HALÍŘ SE HODÍ. KAŽDÝ, I SEBEMENŠÍ 

OBCHOD. RUSKO OTEVÍRÁ ARKTIKU A ORIENTUJE SVOJE HLAVNÍ 

INVESTICE NA DÁLNÝ VÝCHOD. A TO JE PERSPEKTIVA NA DALŠÍCH 

MINIMÁLNĚ 30 - 50 LET. O TO SE HRAJE. PROTO NAJEDNOU AMERIČANÉ 

OTOČILI A CHTĚJÍ JEDNAT, ODVOLALI SANKCE, NĚMECKO A FRANCIE 

NECHTĚJÍ ŽÁDNÉ DALŠÍ SANKCE PROTI RUSKU (STARÉ NA OKO NECHAJÍ, 

PROTOŽE STEJNĚ NEFUNGUJÍ). KDO SLEDUJE SITUACI, MUSÍ VIDĚT, ŽE 

RÉTORIKA ZÁPADU JE DIAMETRÁLNĚ ODLIŠNÁ OD TÉ JEŠTĚ PŘED DVĚMA 

MĚSÍCI, PŮL ROKEM. TO JSOU ROZHODUJÍCÍ HRÁČI. NE POBALTÍ NEBO 

POLSKO. NO A MY JSME SE SAMI ZAŘADILI, NE MEZI NĚ. ALE AŽ ZA NĚ, NA 

POŘÁDNÝ CHVOST......  CO MYSLÍTE - KDE JE ASI TAK PRAVDA.......   



Předmět: Řehot - aktuální a docela trefné 

Datum: 2021-05-24 23:19 

ID: 10737 

TAK UŽ TO NAPADLO I AUTORA JEDNOHO Z VTIPŮ ! 

ON KDYBY PUTIN ZAVŘEL KOHOUTEK PLYNU PRO ČR, TAK BY TO KONEČNĚ 

ZAČALO LÍTAT !!!! ZA 3 DNY BY BYLY KAUZA VRBĚTICE ZDOKUMENTOVÁNA 

VČETNĚ "TAJNÝCH "MATERIÁLŮ, VYŠETŘENA, VYŘEŠENA, OBŽALOVANÍ 

ČESKY MLUVÍCÍ VINÍCI ZA KATREM, A MOŽNÁ BY SE STIHLO JE I 

ODSOUDIT. ANI SOUDCŮM BY SE ASI NELÍBILA DOMA ZIMA, STUDENÉ 

VEČEŘE A STUDENÁ MANŽELKA. 

Samozřejmě, že by se do toho těm našim voleným "vlastencům" 

nechtělo, ale uznejte, ta studená manželka doma...... 



Předmět: Prezident Miloš Zeman to prásknul: Neexistují důkazy a ani svědectví, že by 

tito dva agenti GRU byli ve vrbětickém areálu, uvádí se v utajované zprávě BIS! 

Datum: 2021-04-27 12:07 

ID: 10635 

Prezident Miloš Zeman to prásknul: Neexistují důkazy a ani svědectví, že by tito dva 

agenti GRU byli ve vrbětickém areálu, uvádí se v utajované zprávě BIS! Tuto větu si v 

ní prezident podtrhl! A je to venku! Prezident vyzval k prošetření podezření a v závěru 

projevu varoval, že pokud se ukáže, že šlo o zpravodajskou hru, bude to mít vážné 

důsledky pro politické procesy řízení v ČR! Takový skandál dosud Česká republika 

nezažila, týden trvající hysterie a vyhošťování ruských diplomatů a nakonec se ukáže, 

že BIS nemá ani svědky, ani důkazy! Takže už je jasné, proč BIS nechce žádné důkazy 

zveřejňovat, protože žádné nejsou! https://aeronet.cz/news/prezident-milos-zeman-

to-prasknul-neexistuji-dukazy-a-ani-svedectvi-ze-by-tito-dva-agenti-gru-byli-ve-

vrbetickem-arealu-uvadi-se-v-utajovane-zprave-bis-tuto-vetu-si-v-ni-prezident-

podtrhl/ My víme dobře, že někteří státní zastupitelé - politici pracují pro americkou 

ambasádu a zároveň jsou členy Aspen Institutu, že "červený svetříčku"? Časem se to 

zamete pod koberec? A následky této šaškárny ponese na svém hřbetu celý národ? 

Tak vybalte ty důkazy - no, po výbuchu se asi těžko zjistí, co tam všechno bylo - či 

mělo být, že - byl to jen záměr české soukromé firmy? Mluvčí ruského ministerstva 

zahraničí Marija Zacharovová v neděli na televizním kanále Rossija 1 opět napadla 

Českou republiku. Praha prý má vysvětlit, co se ve Vrběticích skladovalo za munici. 

Zacharovová vznesla obvinění, že šlo i o zakázané protipěchotní miny. A TEĎ ČTĚTE 

DOBŘE:  „Jak zjistila německá média (...) byly tam také protipěchotní miny,” uvedla 

mluvčí ruské diplomacie.  Dodala, že na základě Úmluvy o zákazu použití, skladování, 

výroby a převodu protipěchotních min a o jejich zničení nesmějí signatáři dohody 

uchovávat tyto zbraně na svém území. Teď se do toho ještě pustí německá média, to 

se ještě dozvíme věcí. Jak je možné, že to BIS nevěděla, že se tam skladuje zakázaná 

munice? Budeme před světem fakt za pitomce? Vždyť je to zločin vlastizrady. Jak je 

možné, že si cizí stát v ČR uskladnil zbraně?  Bulharský prodejce to bral za zcela 

normální? To přece není normální, nebo už ano?  PROTO TAKÉ TO OTÁLENÍ 

NĚMECKA S ODVOLÁVÁNÍM DIPLOMATŮ.  Němci mají  "Čecháčky" dobře 

přečtený,  (WIRD DAS TSCHECHISCHE BORDELL VON DER RUSSISCHEN 

"IVANA" GENEHMIGT?) Český bordel budou schvalovat na ruského "IVANA"? 

Vůbec bych se tomu nedivila. Když soukromá firma, obchodující se zbraněmi bůhví s 



kým. Jenom těla min? Jeden prodá těla, druhý zbytek?...kšeft je kšeft, že....Bulhar to 

zkompletuje a prodá dál... Asi jako samopaly bez nábojů... Jen zpravodajské služby 

vědí, jakou tu hrají hru, ale nám to fakt vykládat nebudou...zbraně se našly na 

Ukrajině, Afganistánu i Sýrii a kampak asi putovaly dál? Když se přišlo na to, že 

zbraně, které tam měly být uloženy tam už nejsou? No, tak musí nastat výbuch, aby se 

nepřišlo na to, že tam už nejsou, že? Zkuste si vyhledat články o tom, jaká munice se 

tam skladovala a kolik a dočtete se, že tam byly i miny s FOSFOREM a podobně, stačí 

si jen zadat Vrbětice, TEDY DOKUD TO NEZAČNOU MAZAT, bez ohledu na to co 

říká Zacharová i mě by zajímalo, kdo dovolil na našem území skladovat takovou 

munici cizímu obchodníkovi, za vše co se tam stalo nese zodpovědnost firma, která to 

tam měla pod kontrolou a pak také stát, jen mě udivuje, že se údajní diverzanti 

pohybovali na našem území, tajné služby o tom věděly a nechaly je volně působit, 

tedy pokud je to pravda, dnes se pravdu nedozvíme a argumentace, že jediný svědek 

nechce na detektor lži neobstojí, protože kdo z vás by chtěl, vždyť dnes se dá 

zmanipulovat naprosto všechno. Pokud nebudou přímé důkazy nemůže být nikdo 

obviněn a také se s tím nemělo chodit na veřejnost, JE TO ZÁMĚRNÉ VYVOLÁNÍ 

VÁŠNÍ VE SNAZE SHODIT VLÁDU A SESADIT PREZIDENTA, NO CO UŽ, CHCETE 

UKRAJINSKÝ MAJDAN?... MÁTE HO MÍT, VŠE JE V RUKOU TĚCH, KTEŘÍ JSOU 

U MOCI A VLASTNÍ NÁROD NEZAŽENOU JEN DO KOUTA - ALE DO TOTÁLNÍCH 

"SRAČEK"!!! Pan redaktor by si měl uvědomit, že pokud někdo hodil vládě klacky 

pod nohy, tak to byla PRÁVĚ BIS.  Nebyl jediný důvod kauzu vynést do veřejného 

prostoru zvláště proto, že nebyla dotažená do konce. Když z časového hlediska vůbec 

nic nehrozilo a věc měla zůstat do vyšetření v tresoru BIS. Jestliže ji BIS vynesla, 

pokud to nebyl zájem "červenýho svetříčka, že" ptejme se na to proč? Komu to 

posloužilo? Možná právě této službě - nebo ještě někomu jinému?..., aby se vyhnula 

odpovědnosti za časovanou bombu, kterou dlouhodobě Vrbětice byly? Společnost se 

díky tomu rozdělila a opozice to využila až k urválkovským atakům na své rivaly v 

příštích volbách. Hamáčku, že s vámi nemlátí hanba o zem!!!! Jenže koryto je koryto, 

že?!!! CO BIS TEDY DĚLALA PO CELOU TU DOBU 6TI LET? TO NIKOMU NENÍ 

PODEZŘELÉ?!!! Ať  západ si zamete před svým prahem, neboť mnohé zničil a to po 

celém světě, svými VÝPLODY A ZAVÁDĚNÍ SVÉ "EMERICKÉ DEMOKRACIE" DO 

CELÉHO SVĚTA A VYDRANCOVAL CO SE DALO A ZŮSTALA TAM JE 

VYPLUNDROVANÁ ZEM, BOLEST - NEMOC - DÍKY VÁLEČNÝM TAŽENÍM PO 

CELÉM SVĚTĚ!!!  



Předmět: Jak naložit jaka 

Datum: 2021-06-10 19:15 

ID: 10599 

Ke zvířeti je to kruté- k poslancům a senátorům adekvátní 

STEJNÝ SYSTÉM BYCH DOPORUČIL POUŽÍT K ODCHODU NĚKTERÝCH 

POSLANCŮ A PŘEDEVŠÍM SENÁTORŮ A TO PŘÍMO ZA MŘÍŽE. VĚŘÍM, ŽE 

BY PAK NÁSLEDUJÍCÍ FUNGOVALO BEZ JAKÝCHKOLIV PROBLÉMŮ. VOLBY, 

VRBĚTICE, DŮCHODOVÁ REFORMA A VÝSTAVBA JADERNÉ ELEKTRÁRNY VŠE 

BY BYLO IHNED VYŘEŠENO.  JÓ, KÉŽ BY BYLO VŠE TAK JEDNODUCHÉ.  

  



Předmět: Média u nás - v rukách přátel - RADOSTI, Z NICHŽ NÁM PŮJDE MRÁZ 

PO ZÁDECH 

Datum: 2021-06-09 00:00 

ID: 10588 

JE TO SMUTNY, PANE DOKTORE 

Média  nám "vítězoslavně" ukazují, jak od nás odlétají ruští diplomaté a jejich rodiny. 

To až historie  má přinést následky debility našich ministerstev vnitra a spol -

 bez odsouzení jejich vlastizrádců,  kam jsme se to dostali? 

Už ale neukazují, jak se pakují ti naši. To přece občané "vědět nemusí" -

 nebo spíš nemůžou vědět ! Neukazují, jak nás kopli do zádele z jednání Arktické 

rady, kde se jedná o ohromných perspektivních obchodech, neříkají nám, že nás už ne

budou zvát 

na ekonomická fóra, vědecké konference, naše firmy jsou odstřiženy od podnikání v R

usku.... Neukazují nám, jak se na naše místa hrnou jiní, zejména 

naši "spojenci". Ti budou sedět  

ve vyjednávacích týmech, oni budou dojednávat podmínky 

obchodů. Samozřejmě pro sebe.  

A není se jim co divit. Vrcholným úspěchem zahraniční 

politiky ČR je parita v počtu uklízeček a i tady prohráváme na body. A Rusové s odvet

ou ještě ani nezačali.  A to, jak se za nás naši  

"kamarádi" postavili ukazuje, kdo na to doplatí. Nikdo z nich 

nebude nic riskovat. Ani cent  ne !  

Běží pokoronová krize a každý halíř se hodí. Každý i 

sebemenší obchod. Rusko otevírá Arktiku 

a orientuje svoje hlavní investice na Dálný Východ. A to je 

perspektiva na dalších minimálně 30 -

 50 let. O to se hraje.  Proto najednou Američani otočili a 

chtějí jednat, odvolali sankce,  

Německo a Francie nechtějí žádné další sankce proti Rusku (staré nechají, protože -

 nefungují). Kdo sleduje situaci musí vidět, že rétorika Západu 

je diametrálně odlišná od té ještě před dvěma 

měsíci či půl rokem. To jsou rozhodující hráči. Ne Pobaltí nebo Polsko.  

No a my jsme se sami zařadili ne mezi ně. Ale až za ně.......... S pozdravem Petrduch  

  



 

 

 

Předmět: Kdo udal Jana Hamáčka ? A je to venku 

Datum: 2021-06-11 00:22 

ID: 10535 

Kdo udal Hamáčka? Stranický kolega TOMÁŠ PETŘÍČEK !!! 

Českou republikou hýbe další kauza, která zcela zpochybňuje účast agentů ruské 

zpravodajské služby GRU na výbuchu muničních skladů ve Vrběticích. Novinář Janek 

Kroupa (mimochodem pracoval jsem s ním s v TV NOVA v redakci publicistiky) přišel 

s tím, že ministr vnitra ČR Jan Hamáček chtěl odletět do Moskvy a vyměnit „účast 

agentů GRU za to, že nám Ruská federace dodá vakcínu Sputnik V a na území ČR se 

uskuteční summit Putin – Biden. Janek Kroupa je vcelku slušný člověk, bohužel žije, 

promiň Janku (je synem bývalého šéfa ODA Daniela Kroupy) ve vleku konspiračních 

teorií. Janek Kroupa nelže, když tvrdí, že Jan Hamáček chtěl skutečně odletět do 

Moskvy a jednat o koupi Sputniku V - za výhodnější cenu, než nám dodává vakcíny 

EU a chtěl také dojednat summit Putin – Biden. Podle mě jsou to oba dobré nápady. 

Česká republika potřebuje vakcíny a svět potřebuje klid zbraní. A kdyby Jan Hamáček 

dojednal summit Ruské federace a USA v České republice bych považoval za velmi 

dobré, ba přímo vynikající, protože svět potřebuje mír a cesta k němu vede jenom 

jednáním. 

Zavolal jsem Andreji Dankovi, bývalému šéfovi slovenského parlamentu, předsedovi 

SNS a nyní výbornému právníkovi, který má skutečně blízký vztah s ruskou 

diplomacií. Ten mi skutečně potvrdil, jako člověku, který se s ním léta zná a jednal s 

ním jménem českých vlasteneckých stran (navíc jsme oba studovali na UK v 

Bratislavě, byť on práva a já filozofii), že ho Jan Hamáček skutečně požádal, aby mu 

„dohodil“ schůzku v Moskvě, že mu jde o přežití ČSSD a té už může pomoci jen 

zázrak. A tím by velká dodávka Sputniku V a dojednání tak velkého summitu bylo. 

Tím spíše, že jeho protikandidátem na post předsedy ČSSD byl ministr zahraničí 

Tomáš Petříček, který ve funkci dle slov Jana Hamáčka dokázal ho—o. 

Sjezd ČSSD byl ale rychlejší, než vyjádření Ruské federace, Jan Hamáček, naprosto 

nekompetentního Tomáše Petříčka na stranickém sjezdu porazil a vyhodil toho „bl-a“ 

(jak on sám řekl) z ministerstva zahraničí, kam si dosadil svého člověka. A bylo nutné 

vymyslet si nějakou verzi, proč měl či neměl do Moskvy letět. PR manažeři sociální 



demokracie se inspirovali ve filmu „Vrtěti psem“ a navrhli vyvolat virtuální válku s 

Ruskem. Ostatně, pokud jste sledovali britský seriál „Jistě, pane ministře“ či „Jistě, 

pane premiére“ víte, že když britský premiér či ministr něco pokazí, vyhošťují se ruští 

diplomaté. 

A proč s touto hrou souhlasilo Babišovo ANO, SPOLU Petra Fialy (ODS, TOP 09 a 

KDU) – Babišovi hrozili průšvihy za jeho neoprávněně čerpané dotace, měla začít 

probírána kauza u soudu s čerpadlářkou Nagyovou – Nečasovou, která jako domina 

řídila ODS, Petra Nečase a stát a kde nešlo a nejde „jen“ o kabelky za 400 000 Kč, ale 

také o ukryté a nezdaněné zlato. A pak – Babiš, ODS se dvěma politickými trpaslíky a 

Piráti s přívažkem STAN podle zprávy BIS (unikla na veřejnost už 2.3.2021) ztráceli 

volební preference, které naopak rostly SPD, nečekaně i KSČM, Volnému Bloku a 

Přísaze Roberta Šlachty. Pak se nedivte, že se Babišovu ANO, Hamáčkově toru ČSSD, 

ODS a Pirátů s jeho přívažky ruští agenti „Pat a Mat“., které ve Vrběticích neviděly ani 

kamery, ba ani místní občané, hodili. 

A kdo Hamáčka Janku Kroupovi udal? No, to je jasné. Přeci Tomáš Petříček. I mě z 

počítače jeho otce (lékaře v Rokycanech) přišly stejné informace, jako Janku 

Kroupovi a asi dalším (zatím) dvaadvaceti novinářům. 

Inu, vždyť je to tak typicky české. Když tě nemůžu porazit, tak tě alespoň pomluvím. 

Co je tedy pravda? 

Jan Hamáček skutečně chtěl v Moskvě jednat o koupi Sputniku V a summitu Putin –

Biden 

ANO, SPOLU, Pirátům a STANu se hodila kauza Vrbětice. 

Žádní ruští agenti „Pat a Mat“ ve Vrběticích nikdy nebyli !!! 

Muniční sklady ve Vrběticích vybuchly díky nepořádkům, navíc hlídaným českým 

vojenským útvarem 

Václav Prokůpek 



Předmět: Je mi líto českého národa 

Datum: 2021-05-25 20:45 

ID: 10469 

„Že se to někomu mohlo hodit do krámu, o tom svědčí to, že napovrch to vylejzá v 

okamžiku, kdy se rozhoduje, kdo dostaví Dukovany,“ říká ke kauze Vrbětice známý 

advokát Miroslav Kříženecký a poukazuje na „podivnosti“ kolem vyšetřování 

výbuchů. 

----- Přepis přílohy: ----- 

„Je mi líto českého národa.“ Vrbětice: Advokát s dlouhou pamětí tahá trumfy 

24.05.2021 9:54 | Rozhovor 

Zdroj: https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Je-mi-lito-ceskeho-

naroda-Vrbetice-Advokat-s-dlouhou-pameti-taha-trumfy-664916 

„Že se to někomu mohlo hodit do krámu, o tom svědčí to, že napovrch to vylejzá v 

okamžiku, kdy se rozhoduje, kdo dostaví Dukovany,“ říká ke kauze Vrbětice známý 

advokát Miroslav Kříženecký a poukazuje na „podivnosti“ kolem vyšetřování 

výbuchů. „Jedna verze? Nesmysl!“ chytá se za hlavu a posílá, jak sám říká 

„jednoverzisty“, zpátky do školy. Zmínil zklamání z Andreje Babiše a nešetřil 

ministryni Benešovou. Rázně se pak vyjádřil i na adresu Michaela Kocába. 

„Prezident? Ano! Já si myslím, že tento národ si zaslouží prezidenty typu Kocáb,“ 

nešetří sarkasmem a ve stejném tónu vzpomíná na odsun vojáků po roce 1989. Na 

závěr upozorňuje. „Obracíme se tam, kde pro nás nikdy v rozhodných chvílích pomoc 

nebyla. Vždyť i v tom roce 1968 se na nás vykašlali. To nikomu nevadí?!“ 

Velké diskuse se stále vedou kolem chystané cesty vicepremiéra Hamáčka do Moskvy, 

o které před časem server SeznamZpravy.cz napsal, že jejím cílem údajně bylo 

„ututlání“ kauzy Vrbětice, konkrétně vyměnit ji za milion dávek vakcíny Sputnik V, 

případně i za setkání V. Putina a J. Bidena v Praze. Jak moc tuto informaci považujete 

za pravděpodobnou? 

Vzhledem k razanci, kterou se pan Hamáček od začátku brání, trestní oznámení, 

milionové odškodnění... tak předpokládám, že pokud by neměl jednoznačné důkazy, 

že by nic takového nedělal. Ale u dnešních politiků si jistý nejsem. 

„Pokud by to byla pravda, tak by to bylo to nejlepší za celou Hamáčkovu kariéru. 

Takhle by měl jednat státník, kterému leží na srdci situace obyvatel vlastní země. 

Pokud by opravdu zjistil, že představitelé Ruské federace mají máslo na hlavě, měl by 

toho využít pro své lidi. Nemylme se, obyvatelé České republiky potřebují očkovací 



vakcíny, potřebují levné energie, potřebují přístup na ruský trh a potřebují celkově 

dobré vztahy. Zkuste se ale zeptat nějaké prodavačky z Nového Města pod Smrkem, 

jak jí zlepšilo život, že tu má Rusko méně diplomatů,“ uvedl v rozhovoru pro PL 

krátce poté, co se „informace“ objevila, sociolog Petr Hampl. Dá se to také tak brát? 

No tak je to chytré samozřejmě. Ale neřeší to problém. Ten problém je, řekl bych, 

mnohonásobně složitější. A řekl to tak i pan prezident. I když se nevyjádřil správně. 

Hovořil pouze o dvou verzích. Těch verzí je vždycky mnoho. Takže každý politik, který 

prohlásil, a mezi ně patří i pan Hamáček a bohužel se k tomu připojil i pan předseda 

vlády, že je jenom jedna verze, tak použitím sousloví „jedna verze“ prokázal, že je 

třeba se vrátit do školních škamen a doplnit si vzdělání. Student právnické fakulty, 

který by při zkoušce z teorie státu a práva řekl „jedna verze“, by byl vyražen, protože 

by nevěděl, co vlastně mluví. 

Já neříkám, že musí mít právní vzdělání, ale stačí nahlédnout do slovníku cizích slov. 

A ten říká – verze je varianta nebo obměna, jedna z rozdílných podob textu, vylíčení 

události z vlastního hlediska, rozcházející se zprávy o téže události. 

Čili už to slovo samo o sobě hovoří o mnohosti. Říct tedy „jedna verze“ znamená 

tvrdit, že dva a dva je osm. 

Další věc – abych řekl, že je jen jeden možný výklad této události, musím to prokázat. 

Pak ale neměl pan premiér říkat, že děkuje odboru boje s organizovaným zločinem, že 

dospěl k důvodnému podezření. Protože důvodné podezření je podezření. A to není 

důkaz! 

Já těm, kteří tvrdí, že je jen jedna verze, budu říkat „jednoverzoví“. V našem minulém 

rozhovoru jsem totiž naznačil, co jsou někteří naši lidi zač, a dost jsem narazil. 

(smích) Takže tedy jednoverzoví... 

Kdyby se nějakým způsobem vrátili k zakladatelům bohemistiky nebo slavistiky... 

Mezi ně patří takový zajímavý človíček, jmenuje se Josef Dobrovský. Jestli to těmto, 

možná vzdělancům, něco říká? Byl to jeden z nejchytřejších lidí své doby. Žil 1753 až 

1829, čili zasáhlo ho to osvícenství. A on řekl: „Důkazů, osvědčených důkazů žádám. 

Nikoliv možností důkazů, nikoliv deklamací.“ 

Zatím jsme tedy slyšeli deklamace, demonstrovali jsme opět na Václavském náměstí. 

Ale nežádali jsme osvědčených důkazů, ale proklamací. 

Celkově, co si myslíte o kauze Vrbětice i s odstupem několika týdnů od té doby, co se 

dostala na veřejnost? 



Za svou praxi jsem také nějaké výbuchy vyšetřoval. Vždycky jsme vytyčili 8, 10, 15... 

verzí. Ale! Jestliže zjišťuji, že sebelepším vyšetřením se nikde nic nenašlo, nějaký 

zbytek roznětu nebo něco takového... vždyť tam byli čerstvě, tak co na to říct? A 

hlavně, v okamžiku, kdy dojde k takovéto události, tak se všechny ty objekty 

neprodyšně uzavřou a vyšetřuje se všude, jestli někde něco není. A jestliže první 

výbuch byl 16. října a druhý 3. prosince, tak buďto je naše policie totálně neschopná, 

nebo se to někomu hodilo do krámu. A že se to někomu mohlo hodit do krámu, o tom 

svědčí to, že napovrch to vylejzá v okamžiku, kdy se rozhoduje, kdo dostaví 

Dukovany. 

Takže souhlasíte s těmi, co říkají, že to načasování je zvláštní? 

Pan profesor Keller napsal, že kdyby se policajti dívali na jiný seriál, než na to, jak 

Skripala otravujou ti dva Rusové, tak že by se dospělo případně k jiným verzím. 

Mimochodem... Rusko má samozřejmě jen tyhle dva, kteří dělají tyto lumpárny po 

celé Evropě, a ještě jsou tak blbí... I z logiky věci je to skutečně důvěryhodné. A 

vyvrcholilo to tou jednou verzí! 

A paní Benešová, magistra, je to právnička, aby si uchovala post ministryně, tak 

potom také řekne, že je jenom jedna verze? To je tragédie. Ať roztrhá právnický 

diplom. 

Otokar Fischer, což byl profesor na Univerzitě Karlově, vynikající literární historik, 

řekl překrásnou myšlenku: „Nevedeme idylickou půtku za větrem. Jde o věc družně 

lidskou. Nám o našich dětí jde zem. Chceme, aby dnešní činy budoucna zvážil soud. 

Stoupnout si před dějiny a studem nezrudnout.“ 

A já vám řeknu, že jsem rudý až za ušima. Jestliže politická elita, ať už vládnoucí, 

nebo opoziční, se chová takovým způsobem, jak se chová... kdyby se šlo vystěhovat do 

„Burundy Burundy“, tak bych se tam vystěhoval. 

Mluvil jsem o osvícenci, mluvil jsem i o člověku prvorepublikovém… A existoval také 

další člověk, který vlastně svými slovy skvěle charakterizoval naši současnou situaci, 

možná že ho budou i jednoverzisti znát. William Shakespeare. Žil v letech 1564 až 

1616. V roce 1609 byly vydány takzvané Sonety. I když někteří literární historici 

zpochybňují, že jsou to jeho slova, ale jsou mu připisována: „Znaven tím vším já chci 

jen smrt a klid. Jen nevidět, jak žebrá poctivec, jak dme se pýchou pouhý parazit. Jak 

pokřiví se každá dobrá věc. Jak trapně září pozlátko všech poct. Jak dívčí cudnost 

brutálně rve chtíč. Jak lidskou slušnost korumpuje moc, jak zchromlá vláda na nás 

bere bič. Jak umění je pořád služkou mocných. Jak blbost zpupně schopným poroučí. 



Prostá pravda je všem jenom pro smích, jak zlo se dobru chechtá do očí. Znaven tím 

vším už chci být lásko v hrobě, jen nemuset tím sbohem dáti tobě.“ 

Když se vrátíme od Shakespeara k přízemnějším věcem... Říkáte, že kolem kauzy 

Vrbětice je spousta nejasností. Není divné také to, že byl sklad údajně špatně 

zabezpečený, jak o tom někteří lidé mluví? 

Správně takovýto sklad musí krajský úřad vyhlásit za krizové území. A to krizové 

území musí být střežené a činnost v takovém území musí být pojištěna. Krizovým 

územím to vyhlášeno nebylo. A krajský úřad měl být správně informován a dohlížet 

na to, jestli je to pojištěno, ta činnost, a pojištěné to nebylo. A oni mají teď ještě tu 

drzost chtít asi 100 milionů jako odškodné, ačkoliv to měli mít pojištěné... 

A je vlastně úplně v pořádku, že se na území ČR skladují tímto způsobem zbraně, 

které se pak třeba v některých případech možná vyvážejí i do zahraničí? 

No, to v žádném případě není v pořádku. A hlavně, my nevíme, jestli takových skladů 

není mnohem víc. Jak bychom to mohli vědět, když jsme se i o tomto dozvěděli, až 

když to tam bouchlo. Je tam řada nezodpovězených otázek. Možná že je naše 

zpravodajské služby zodpovězené mají. Ale pak nechápu, proč se s tím nejde ven. 

Jinak to má charakter kampaně k určité věci. Po sedmi letech... 

Ale hlavně bych byl opravdu moc rád, aby naši politici nevystupovali jako tupci, 

nepoužívali nesmyslná slova. To svého času Lubomír Štrougal použil spojení „trend 

vývoje“, což je samozřejmě nesmysl. A říkal – mně tehdá ulítla huba a po mně to 

opakovalo tisíc pisálků, politiků… Trend vývoje je hovadina. Ale Štrougal se k tomu 

přiznal. A to byl představitel toho nenáviděného režimu. A dnešní představitelé 

řeknou – je jen jedna verze... když verze je výraz mnohosti, tak jedna mnohost je, řekl 

bych, blbost. 

Nesouhlasíte s tím, že řada politiků mluví o „jedné verzi“. Zajímal by mě ale také váš 

pocit z té první tiskové konference, kde premiér Babiš a vicepremiér Hamáček 

seznámili veřejnost s kauzou Vrbětice. Někteří lidé zmínili, že to vypadalo trošku, 

jako když jsou pod „tlakem“... 

Já z toho mám úplně stejný pocit. Babiš řekl, že děkuje odboru boje s organizovaným 

zločinem, že dospěl k důvodnému podezření, že to byli Rusové. Mimochodem, 

nemluvil o zpravodajských službách, ale o odboru boje s organizovaným zločinem, 

tedy už o vyšetřovacím orgánu. A že dospěl k důvodnému podezření? Podezření je 

pořád jen podezření. A pak za tři týdny řekne, že je jenom jedna verze, tak mě to 

zaráží tím víc. To znamená, že je k něčemu donucen. 



Donucen kým? Určitě na to máte nějaký názor... 

Názor na to samozřejmě mám. Jen nevím, jestli by mě za to nevyloučili z advokátní 

komory... (smích) 

Tak se tedy raději ještě vraťme k panu prezidentovi, tedy k jeho proslovu ohledně 

Vrbětic. Co říci na slova o údajné velezradě, která po prezidentově projevu zazněla? 

Předseda Senátu uvedl, že prezident prozradil informace z horkého spisu a ohrozil tak 

nejen vyšetřování, ale i bezpečnostní zájmy ČR… 

(Smích) Ježíšmarjá. Myslíte toho Tchajwance? Mně je líto národa, který má za elitu 

tyhle lidi. Skutečně je mi to líto. Miloš (Zeman) je svůj, řekl bych. Samozřejmě je 

realista, protože rozhazovat si to s Ruskem, když jste prezidentem země, která 

nepřekypuje nerostným bohatstvím, to může jenom hlupák. Pan Babiš mě zklamal, 

když začal mluvit o solidaritě a o tom, že by bylo dobré vyhostit alespoň jednoho 

ruského diplomata a EU mu na to nejde... No, tak není náhodou papežštější než 

papež? Ale pozor, já jsem ho vždycky bral jako přemýšlivého člověka. Buďto tedy 

zhloupnul, nebo je donucený. 

Dopis nabádající Senát k žalobě na prezidenta právě kvůli podezření ohledně údajné 

velezrady podepsali po prezidentově proslovu například Michael Kocáb, Jan Svěrák, 

Olga Sommerová. Co na to říkáte? 

Že jsou to „myslitelé“. Uvozovky zdůrazněte. Já si dodnes pamatuji, jak vyřvávala 

paní Dvorská na Václavském náměstí v roce 1992, že ten Kříženecký, ten hlavní 

vojenský prokurátor, je, já už dnes ani nevím co... Ale proboha živého, my jsme s 

Ivanem Gašparovičem a dnes už nebožtíkem Ludvou Brunerem zabránili teroru 

thermidoru (lynčování). Proboha živého, copak to nepochopili? Takže jestliže z tohoto 

hlediska jsem ten špatný, zaplaťpánbůh, hlásím se k tomu. A přál bych si, jak jsem 

citoval profesora Fischera – stoupnout si před dějiny a studem nezrudnout. 

Počínáme si špatně. Obracíme se tam, kde pro nás nikdy v rozhodných chvílích 

pomoc nebyla. Vždyť i v tom roce 1968 se na nás vykašlali. To nikomu nevadí? 

A co si myslíte o tom, že Michael Kocáb nedávno v médiích prohlásil, že nevylučuje 

kandidaturu na prezidenta? 

Ano! Já si myslím, že tento národ si zaslouží prezidenty typu Kocáb. Vždyť je to jedno. 

Jestli ten člověk bude usilovat o to, abychom se stali já nevím kolikátým státem 

Spojených států amerických... mně to je jedno. Mně už to je jedno! Mně je za týden 75 

let. Ale pláču, protože tady mám vnuky. Mám tady mladé lidi, na kterých mi moc a 

moc záleží. A je to tragédie tohoto národa, že by vůbec někdo volil tohoto člověka, 



který z hlediska odchodu vojsk zkazil všechno, co se zkazit dalo. No tak proboha 

živého... Bylo krásné, jak ho oslavovali. Mně se to tak líbilo! Rusům se to ale líbilo 

také. Hrozně moc! (smích) 

A víte, to, co se píše o tomto národu, že se po Bílé hoře dobrovolně připojil k 

Rakousku, v 39. roce se dobrovolně připojil k Hitlerovi, po 45. se dobrovolně připojil 

k Sovětskému svazu, no a v 90. roce se dobrovolně připojil ke Spojeným státům... Tak 

o co jde... 

Mimochodem, co říkáte na prezidentův názor na tajné služby? 

(Smích) O čem tu mluvíte? Tajné služby? My něco takového máme? 

Na závěr se ještě zeptám, jak to, co se děje kolem Vrbětic, i do budoucna poškodí naše 

vztahy s Ruskem? Ostatně, už jsme se ocitli na seznamu nepřátel Ruské federace... 

Ano, co se týče vztahů s Ruskem, tak ty jsou nyní na bodu mrazu. Ať chceme, nebo ne, 

Rusko je velmoc. Připomeňme si kapitána Korkorána. Bábur, když ho chtěl zabít, tak 

řekl: Ctihodný lev se přece nemůže zlobit na mravence, který ho chce píchnout do 

paty. A kapitán Korkorán říká: Ale tys mě chtěl zabít, Bábure. 

Samozřejmě, velmoc může být velkorysá. My, kteří se pohybujeme od desíti k pěti, 

kdy jednou jsme s těmi, podruhé zase s druhými... Vždycky se na nás všichni 

vykašlali. Vždycky! A my předstíráme, že jsme ten hlupák, který se v současné chvíli 

hodí. 
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STÁTNÍHO TERORISMU VŮČI CIVILNÍMU LETADLU 

Dobrý den, dámy a pánové. 

Já jsem strašně rád, že nácek Raman Pratasevič sedí ve vězení. A je mi úplně jedno, 

kde tenhle nácek a fašista sedí, jestli sedí v běloruském vězení, nebo v jakémkoliv 

jiném vězení, protože to je fašistické prase. Je vyfocen na desítkách fotografií, kde 

hajluje, je vyfocen na desítkách fotografií, kde používá nacistické symboly a kamarádí 

se s ukrajinským Pravým sektorem. Je to nácek a já jsem rád, že je v běloruském 

vězení, a vůbec by mi nevadilo, kdyby tam dostával trošičku do těla, protože s nácky a 

s fašisty nemám slitování. 

To, co tady zaznělo od kolegů z KDU-ČSL, prostřednictvím pana předsedajícího, je 

také taková ukázka pokrytectví a neskutečné schopnosti lhát. Co by se asi tak stalo 

tomu bolivijskému letadlu, kdyby nerespektovalo příkaz a dále letělo tím zakázaným 

evropským prostorem. No, prostě by na něj tu stíhačku poslali. To je jedna věc. 

Druhá věc je to, že skutečně Ukrajina přinutila pomocí hrozby sestřelením přistát 

letadlo v roce 2016, ve kterém seděl ruský novinář, kterého ta Ukrajina považovala za 

ruského agenta. Takže pod pohrůžkou sestřelení fašistický ukrajinský režim, který 

nevzešel z voleb, ale vzešel z ozbrojeného převratu, který naopak svrhl demokraticky 

zvoleného prezidenta, demokraticky zvolený parlament, demokraticky zvolenou 

vládu, kterou my jsme uznali, uznala ji Evropská unie, uznala ji OBSE a po 

zmanipulovaných profašistických volbách, kterých se nemohly zúčastnit miliony 

ukrajinských občanů kvůli válečnému konfliktu, který tato junta poté vyvolala, tak 

tenhle fašistický režim vyhrožoval sestřelením běloruského letadla. Poslal proti němu 

stíhačku a my se tady tváříme, jako kdyby se nic nestalo. 

Takže když my vydáváme protiústavně - protiústavně, Česká republika proti vlastní 

Ústavě vydala Nikulina do Spojených států. Je to odporná facka do tváře české 

Ústavě, je to jedna z největších ostud, jakých se mohla tahle vláda dopustit, tak je 

všechno v pořádku. Když si Američané vraždí na území třetího státu člověka, kterému 

byla zajištěna bezpečnost tím státem, tak je to úplně v pořádku, protože ten člověk byl 

pochopitelně podezřelý z terorismu. Tak. Chápu to. 



Ale když si tady Bělorusko stáhne člověka, který - já to hned najdu - je obviněn 

oficiálně po výslechu agentů, kteří byli zatčeni v Rusku, protože připravovali vraždu 

běloruského prezidenta, existují na to prostě záznamy, existují na to 

nezpochybnitelné důkazy, protože Rusové a Bělorusové na rozdíl od nás nepracují s 

domněnkami, ale pracují s konkrétními důkazy, tak někdo ze Západu plánoval vraždu 

prezidenta Lukašenka a jeho rodiny. Ti lidé byli zatčeni. Asi si dovedeme představit, 

že byli vyslýcháni minimálně úplně stejně, jako kdyby byli na Guantánamu anebo 

jako kdyby byli v Abú Ghrajb, takže byly zřejmě použity úplně stejné vyslýchací 

metody, jako používáme my, západní civilizace, když podezíráme někoho my z 

terorismu. Takže byli vyslýcháni zřejmě úplně stejně, takže úplně stejně začali mluvit. 

A tenhle Roman Pratasevič, tenhle nácek, je jeden z lidí, kterého prostě práskli. A 

Bělorusové, když se dozvěděli, že letí přes jejich území, tak si ho velice správně stáhli 

k sobě domů, protože přesně takhle bychom to udělali i my a každá jiná společnost. 

A podle ruských novinářů to mělo být takto: PENÍZE OD ČESKÉHO 

VELVYSLANECTVÍ, TAKŽE NAŠE PENÍZE, měly jít vloni oficiálně na humanitární a 

protestní akce běloruské opozice, na nákupy transparentů, na tisknutí letáků a na 

podporu protestů proti Lukašenkovi na internetu, těch statisícových protestů, kde lidi 

nedodržovali žádná opatření, protože tam vlastně žádná nebyla a díky kterým fakt na 

ten covid v Bělorusku umřelo jenom 10 % lidí v porovnání s Českou republikou. 

Jak zjistila běloruská KGB, ať už ten název zní jakkoliv hrozivě, peníze šly proto do 

řeckých Atén na provoz webů spravovaných právě Pratasevičem. Ovšem KGB zjistila, 

že po přijetí peněz na účet vedený u řecké banky Piraeus se tyto peníze přesunuly a 

přelily přes čtyři další společnosti a skončily, hádejte kde? Ano, na Ukrajině, a to u 

firmy, která velmi čile obchoduje se zbraněmi a nakupuje je hlavně od dvou 

dodavatelů: z Bulharska a z České republiky. Takže zřejmě se nám tady někde 

povalují zase tisíce kusů samopalů, granátů, erpégéček, protipěchotních min, které 

jsme v rozporu se všemi mezinárodními závazky my, Česká republika, skladovali na 

svém území, je to prokazatelné a nezpochybnitelné, a TYHLE ZBRANĚ ZA PENÍZE 

ČESKÉ VLÁDY MĚLY SMĚŘOVAT DO BĚLORUSKA, ABY SE TAM ZAVRAŽDIL 

PREZIDENT, aby se tam zavraždila jeho rodina, a my tady ještě budeme uvalovat 

sankce na Bělorusko, které se zcela pochopitelně brání? A jestli mu v tom pomáhali 

Rusové, tak já jim jenom tleskám, protože každý nácek a každý politický vrah, který 

skončí ve vězení, ať už ho tam dostane ruská FSB, anebo běloruská KGB, tak to je 

prostě dobrá zpráva pro tento svět a já jsem za to úplně vděčný. 



Zopakujme si to tedy. Bělorusko si stáhlo ze vzduchu člověka, proti kterému má 

důkazy, které se nebojí zveřejnit, o tom, že OBCHODOVAL SE ZBRANĚMI S 

ČESKÝMI PENĚZI, SE ZBRANĚMI S FIRMAMI, KTERÉ OBCHODUJÍ S 

BULHARSKEM A S ČESKOU REPUBLIKOU. Oni ty důkazy mají a nebojí se je 

použít. V Bělorusku se chystala vražda prezidenta Lukašenka, o které neinformovala 

žádná naše média, a celé jeho rodiny. Zadržování letadel je naprosto běžnou praxí 

politického nátlaku a státního terorismu, který využívá jak Evropská unie, když 

přinutila přistát letadlo bolivijského prezidenta, tak Ukrajina, která pod hrozbou 

sestřelení přinutila přistát běloruské letadlo. Spojené státy si vraždí po světě, kdykoliv 

se jim zachce, kohokoliv se jim zachce, a Česká republika jako odporný pokrytecký 

stát porušuje vlastní Ústavu a vydává do zahraničí lidi, které naopak má chránit před 

mezinárodním zločinem. Takže v takové zemi tady žijete a vy chcete někomu 

vyhrožovat sankcemi? Prosím vás, vzpamatujeme se a chovejme se tak, jako všichni 

ostatní. Chovejme se tak, jako když my si tady objevíme po sedmi letech nějaké stopy 

z Vrbětic, na kolenou náš premiér prosí eurounijní státy o podporu a ty se mu vysmějí 

do obličeje, protože oni nejsou placeni jako tady ta a ta část Sněmovny za to, že budou 

likvidovat naše hospodářství a přihrávat zakázky s vysokou přidanou hodnotou svým 

vlastním firmám, ať už jde o dodávky tramvají, nebo budování továren na automobily 

nebo dodávky plynu a ropy, které se vyhnou Ukrajině. A nic s tím neuděláte, protože 

je chce Německo. Německo chce ten plyn, Německo si postaví svou ekonomiku na 

ruském plynu a vy tady budete plivat na Rusko a na Bělorusko a žádat tyhle země - 

Francii a Německo, aby vyhošťovaly nějaké svoje diplomaty. Oni se vám vysmějí a 

pošlou vás do háje. 

A tohle je úplně stejné! Je to úplně směšný pokus zneužít pochopitelného incidentu, 

který se děje naprosto běžně na mezinárodní scéně, k nějakému trapnému 

vnitropolitickému boji. Já se jsem fakt rád, že ten Pratasevič je ve vězení, a doufám 

opravdu, že tam jako každý nácek a fašounek dostává pořádně do těla a že se podaří i 

díky jeho výpovědi, která bude získána opravdu stejnými metodami, jako získáváme 

my informace z lidí v Abú Ghrajb anebo na Guantánamu, takže budou rozkryty další 

chapadla této teroristické mafie, která chtěla povraždit Lukašenkovi rodinu zbraněmi 

pravděpodobně z Vrbětic. Takže ROZHODNĚ TOHLE NESMYSLNÉ USNESENÍ, 

KTERÉ JE PLNÉ POKRYTECTVÍ, LŽÍ A NESMYSLŮ, PODPOROVAT NEBUDU. 

Děkuji 



Předmět: Spekulace ? 

Datum: 2021-05-31 08:16 

ID: 10364 

SPEKULACE ? 

NA CHVÍLI ODHALENÉ MASKOVÁNÍ 

POJĎME SI JEŠTĚ JEDNOU ZASPEKULOVAT OHLEDNĚ VRBĚTIC. Ale tentokrát 

ne o tom, co se tam opravdu stalo, ale o tom, co se kolem nich brzy stane. V poslední 

době totiž téměř nemine den, aby se neobjevily nové zajímavé informace, které celou 

slavnou čučkařskou verzi příběhu posílají do kytek. Jen krátce shrnu, abychom věděli, 

o čem se bavíme: 

1. SKLAD NEJDŘÍV HOŘEL. To víme už dlouho a pro mě to byl zásadní moment, 

abych přestal věřit na nějakou diverzní akci. Hasiči to očíhli, vyfotili a celkem v klidu 

se včas stáhli. 

2. VE SKLADĚ SE PRACOVALO S RAKETOVÝM PALIVEM, které se prodávalo dál 

(Hamásu). Troufám si tvrdit, že nešlo o žádnou vodičku, ale o tuhé raketové palivo, 

což je v podstatě skoro to samé jako plastická trhavina, jen to hoří méně prudce, ale 

za to déle. 

3. VE SKLADĚ SE SKLADOVALY ZAKÁZANÉ NÁŠLAPNÉ MINY a odpovědné osoby 

to dokonce i “drze přiznaly”. Okecávali to sice hezky, ale oficiální papíry říkají, že šlo o 

rozebrané miny… které ale není problém kdykoliv složit dohromady. 

4. FIRMA IMEX POSTRÁDÁ Z UVEDENÝCH SKLADŮ VÝZBROJ PRO CELÝ 

PROTITANKOVÝ PLUK, KTERÁ SE NENAŠLA V SUTINÁCH A JE PROSTĚ PRYČ. 

Mimochodem… nevíte, kdo to má? Něco bych si koupil… RPG doma nemá každý. Byl 

bych jak husita s tarasnicí. 

5. MÍSTNÍ SVĚDCI MLUVILI O CHYBĚJÍCÍM PLOTĚ, o ukradených měděných 

hromosvodech, nulových bezpečnostních opatřeních, spoustě kamionů co jezdily tam 

a zpátky a vlastně se vůbec nedivili, že to tam bouchlo. 

6. BRIGÁDNÍCI DOSTALI DEN PŘED VÝBUCHEM VOLNO… do skladu jel jen jeden 

z Bernatíků osobně. 

7. DRUHÝ SKLAD BOUCHNUL MĚSÍC PO PRVNÍM i přesto, že byl zkontrolován 

pyrotechniky. 

Argumentuji jen tím, co se objevilo v majnstrýmu. Vůbec jsem nepotřeboval ani 

Aeronet, ani Sputnik, ani Zvědavce ani Novou republiku… Bohatě mi postačil 

Seznam, Novinky, Respekt a Česká televize. 



Řeknu teď můj osobní názor, jak to ve Vrběticích bylo a při formulaci tohoto názoru 

jsem se snažil zahrnout všechna majstrýmová fakta a dát z toho dohromady 

nejjednodušší popis událostí. Occamova břitva. Nepodnikl jsem žádné pátrání, 

nemám žádný dobře informovaný zdroj. Prostě jen zkouším dát dohromady co 

nejjednodušším způsobem známá fakta. 

Nijak si za tím nestojím, klidně připustím, že to může být i jinak a pokud se zveřejní 

další zajímavé skutečnosti, klidně svůj závěr změním, ale v současnosti viděl bych to 

asi takhle: 

ZA BERNATÍKY PŘIJELI RUŠTÍ ROZVĚDČÍCI ČUK A GEK. Nešli nikoho zabít, nešli 

nic vyhodit do povětří ani se nesnažili o nějaké velké utajení. Nevezli sebou nic 

nebezpečného, žádnou rozbušku ani jiný pekelný stroj. Nebyla to tajná mise. Pokud 

by byli zastaveni policií, nic by se u nich nenašlo, doklady měli v pořádku, zpáteční 

letenku také. Přijeli za Bernatíkem a řekli mu, že vědí. Že vědí, co se tam skladuje, co 

se s tím dělá, kam se to vozí, komu to prodávají, kde se to pak používá a zcela 

přátelsky mu u stakanu vodky vysvětlili, že Velíkaja Rosíja to tak nenechá, protože na 

ruského vojáka v Sýrii/Ukrajině/kdekoliv jinde nebude střílet kdejaký hejhula 

českými hračičkami. Nebude mu trhat nohy minami, nebude si ve sklepě montovat 

raketky a tak podobně. 

ŘEKLI BERNATÍKOVI, ŽE SVÝCH KŠEFTÍKŮ OKAMŽITĚ NECHÁ, ŽE ZBOŽÍ 

NIKAM NEDODÁ, ŽE OŽELÍ VŠECHNY TY PRACHY, PROTOŽE PUTIN MÁ 

FOTKY, INFORMACE, SVĚDKY A POKUD KŠEFT BUDE POKRAČOVAT, RUSKO 

VŠECHNO ZVEŘEJNÍ. A ukáže se, že Bernatíci jeli v komplotu s BIS/CIA, že za 

tichého neoficiálního souhlasu vlády a tajných služeb prováděli “speciální operace”, 

které ale jsou zakázány a trestně postižitelné, že z toho bude mezinárodní skandál a že 

to bude stačit minimálně na mezinárodní zatykač a zbytek života v chládku nebo na 

útěku. Nejspíš dodali něco v tom smyslu, že když půjde do tuhého, tak je politici i 

vrchní čučkař obětují, že se jim stane nehoda, ve vyšetřovací vazbě uklouznou v 

koupelně a tak by neměli dělat blbosti a všechno okamžitě ukončit. Dosvidáňa taváryš 

Bernátik, mějte se dobře, sorry jako, ale takhle to ve vaší branži chodí. My zase letíme. 

Co máme říct našemu šéfovi? 

A odletěli. 

Možná to nebyl právě tenhle kšeft, možná šlo o to raketové palivo, možná šlo o ty 

samopaly nebo RPGčka, možná šlo o miny, možná šlo o úplně jiné zboží, ale jak 

vidíte, do příběhu jsem hladce dostal oba ruské agenty, aniž bych z nich musel dělat 



debily a musel věřit té kravině, že pohrobci KGB přijedou, ohlásí se, mají v pasech 

ruská jména a s takovým ubohým krytím jdou vyhazovat do povětří muničák. 

Normální KGBák by se předem nehlásil, přijel by přes hranice v autě nebo vlaku a 

jmenoval by se Helmuth Schmidt nebo Izák Rabinovič. Zbraně by mu dovezl nějaký 

Lájosh Bázci a pekelný stroj by dopravil Wolodymyr Sinkiewic Krakowskij 

TEĎ DÁL… CHUDÁK BERNATÍK ZJISTIL, ŽE JE V PRDELI. Že se namočil do 

pěkného průseru. Zpanikařil a řekl si, že to musí okamžitě a za jakoukoliv cenu 

vyřešit. Že jde o kejhák. Možná to celé vymyslel sám, možná nejprve zavolal 

Koudelkovi nebo někomu jinému, kdo jeho zakázané kšeftíky s teroristy kryl. A tak 

dal brigádníkům nečekaně volno, vzal si své nejspolehlivější lidi a šli připravit 

“nehodu”. Bohužel se jim to trochu vymklo z rukou, protože to jsou obyčejní zbrojíři a 

ne vycvičení pyrotechnici a agenti s povolením zabíjet. Uděláme požár, od požáru se 

udělá výbuch, to zní celkem věrohodně ne? Akorát to nějaký aktivní blbec nahlásil 

hasičům a munice zřejmě nehořela tak dobře, jako čekali a tak museli tak dlouho 

udržovat oheň a tak pěkně k němu pouštět vzduch a tak moc přikládat palety, bedny a 

raketové palivo, až to prostě bouchlo i se dvěma zbrojíři, kteří měli tak velký strach z 

následků, že raději zůstali u ohníčku, až už tam zůstali příliš dlouho. 

Všimněte si, že jsem do příběhu dostal všechny další známé skutečnosti a celkem 

elegantně jsem se vypořádal s tím, že tři hoši po zmerčení ohnýnku zdrhli a dva tam 

naprosto idiotsky zůstali. 

PAK BYLO TO VELIKÉ BUM, VELKÉ POLICEJNÍ MANÉVRY, BERNATÍK OD 

SVÉHO ŘÍDÍCÍHO AGENTA DOSTAL POCHVALU NEBO TAKÉ CÉRES a výše 

zainteresovaní čučkaři/úředníci/obchodníci se rozhodli, že se celá věc musí dokončit, 

protože je tam ještě henten druhý muničák a tam to musí být stopro, protože už tak je 

to dost velký průser – a tak poslali nějakého profíka od BIS. Tento sklad totiž 

bouchnul ihned, bez vedlejších efektů a bez kolaterálních škod. 

OD TÉ DOBY AŽ PODNES PAK PROBÍHÁ UKLÍZENÍ PAPÍRŮ A VÝROBA NĚJAKÉ 

DOBŘE ZNĚJÍCÍ VERZE PRO TISK, KDYBY RUSÁCI NEMĚLI SMYSL PRO FÉR 

PLEJ A CHTĚLI JEŠTĚ DĚLAT POTÍŽE. Možná totiž Hamajda i Andrej nebyli 

překvapeni čučkařskou verzí. Možná byli sami už dávno zainteresováni a už dávno 

spolupracovali se svými transatlantickými bratry na podobných špinavých kšeftech. 

Možná prostě dostali ostrou prosbu, aby se připojili k čučkařské verzi a teď to začalo 

vylejzat na světlo. Nebo se Putin někdy v zimě rozhodl, že to všechno pustí do světa, 

protože přišel vhodný čas, protože nový americký prezident je senilní stařík a je třeba 



mu při vzájemném jednání ukázat, co všechno na něj mají. Tah stíhal protitah, 

vlastně vůbec nezáleží na tom, kdo začal a skončilo to akcí s vyhošťováním a Babiš se 

spolehl na to, že lidi jsou blbí. 

VŠIMNĚTE SI, ŽE JSEM DO PŘÍBĚHU DOCELA HEZKY DOSTAL I TO, ŽE RUŠTÍ 

DIPLOMATÉ PRODÁVALI SVOJE NEMOVITOSTI PŘEDEM, protože věděli, co se 

asi stane a věděli, že se prostě vyhošťovat bude, protože dávno připravená operace na 

zdiskreditování české rozvědky a jejích amerických bratrů byla právě spuštěna. Na 

konci operace bude celý svět vědět, že Češi prodávají nášlapné miny a raketové palivo 

teroristům pod taktovkou tajných služeb a za souhlasu jejich americky kolaborantské 

vlády. Co je proti tomu pár vyhoštěných diplomatů… 

A my sledujeme české tanečky, kterak páni kloužou po ledě a snaží se, aby si za ně 

zlámal nohu někdo jiný. Tolik k minulosti. 

A teď, co bude dál… 

VLASTNĚ BYCH SE NEDIVIL, KDYBY SI TEĎ ANDREJ POD DOJMEM TÉTO 

PORÁŽKY JAK NA POLI DIPLOMATICKÉM, VOJENSKÉM I VOLEBNÍM 

UVĚDOMIL, ŽE HO NIKDO NEPODRŽÍ, že celá ta věc zatraceně smrdí, že prohraje 

volby, že bude vyšetřován, souzen a spolehlivě odsouzen a že je nejvyšší čas zachránit 

vlastní krk a k tomu i ten Hamáčkův… a celou věc prohlásit za dvojkamufláž. Vlastně 

bych se vůbec nedivil, kdybychom po všech lžích, mlžení a polopravdách dostali k 

sežrání ještě jednu další… 

ŽE NEŠLO O AKCI PROTI RUSKÝM TAJNÝM SLUŽBÁM, ALE DLOUHODOBĚ 

PŘIPRAVOVANOU AKCI PROTI MAFIÁNŮM V BISCE, která prodávala zakázaný 

materiál do zakázaných zemí a bylo nutné kolem toho udělat velkou kouřovou clonu. 

Že právě nějací šlachtovi kolegové zatýkají celé vedení BISky, ale Bernatíci a 

Koudelka bohužel utekli za hranice. Že ruští diplomaté se vracejí zpátky a k tomu se 

na webu ministerstva vnitra objevuje celá zpráva a zveřejňují se všechny důkazy. Že 

Pavel Zeman, nejvyšší státní zástupce, je do toho také zainteresovaný, že místo 

vyšetřování pomáhal zametat věci pod koberec, protože se také potkal v Langley se 

správnými lidmi…. 

Ne, nemyslím si, že právě tohle se stane. Ale kromě této krkolomné konstrukce už 

nevidím žádný způsob, aby se dnešní vláda nějak dostala z té žumpy do které se 

nechala namočit. Že všech otázek kolem Vrbětic je už tolik, že oficiální verzi už věří 

jen nejzarytější rusofobové, kteří ale uvěří čemukoliv, když se to bude jmenovat Zlé 

Rusko. 



VLASTNĚ JSME ZŘEJMĚ BYLI SVĚDKY SKUTEČNÉHO STAVU ČESKÉ 

STÁTNOSTI. Skutečného stavu českého podlejzání a kupodivu to nebylo 

ojropoklonkování. Měli možnost nahlédnout za kamufláž demokracie – že na jedné 

straně naši kluci umírají v Hindukůši, protože u Kábulu bojují proti terorismu za 

Prahu a jejich velitelé zatím s teroristy obchodují v množství větším než malém. 

Všímáte si toho vojáci? Že jste možná byli ostřelováni tím, co leželo ve Vrběticích a 

vaši velitelé v tom byli namočení. 

ZŘEJMĚ JSME NA MALOU CHVÍLI VIDĚLI SKUTEČNÉ MOTIVY A NE TU 

VĚČNOU MASKIROVKU. Na malou chvíli se nám ukázalo to, co nejasně tušíme – že 

tu vůbec nejde o nás. Že na šajse čechen sere pes, ale že je tu ještě dost co pobrat a na 

čem se obohatit, někomu s tím vlézt až po paty do zadnice a pak zjistit že jsou všichni 

postradatelní a obětovatelní. 



Předmět: A opět Vrbětická privatizační žumpa, protože víc lidí ví už téměř vše o té 

rozkráděčce. 
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MYSLÍM, ŽE DĚD Z HRADU MÁ PRAVDU - JE TO ASI TEN TŘETÍ PŘÍPAD - 

ZAKRYTÍ ROZKRÁDAČKY! I JÁ CHCI PROTO POMOCI! PRACOVALA JSEM TOTIŽ 

JAKO POJIŠŤOVÁK 10 LET: NEŽ POJ. NĚCO VYPLATÍ, I DESETKRÁT OTOČÍ 

KAŽDOU KORUNU I INFORMACI V HLAVĚ I NA DLANI! POJIŠŤOVACÍ 

PROHLÍDKA - POZDĚJI VYBUCHLÁ BUDOVA, BYLA V DOBĚ UZAVÍRÁNÍ 

POJIŠŤOVACÍ SLOUVY NAPROSTO PRÁZDNÁ ! O TOM EXISTUJE DOKONCE 

POJIŠŤOVACÍ ZÁPIS, PO VÝBUCHU ZAPLATILA PROTO POJIŠŤOVNA JEN 10% 

POJISTNÉ CENY ZA BUDOVU A VÍC NIC !!! Našla jsem tu ZPRÁVU Z 9.4.2015 O 

VRBĚTICÍCH, kdo zodpovídal za bezpečnost skladu? Tam totiž nebyla jen hromádka 

písku, aby se nikdo nestaral o zabezpečení až tak nebezpečného muničního objektu!!! 

V r. 2006 byly Vrbětice Ministerstvem obrany odebrány Armádě ČR, a převedeny pod 

Vojenský technický ústav s.p., jehož odštěpným závodem je VTÚ výzbroje a munice 

Slavičín, který byl do r. 2003 samostatnou příspěvkovou organizací MO ČR, a nyní je 

součástí státního podniku. Bochemii to v r. 2009 pronajal Vojenský technický ústav 

(tehdy PO MO ČR).Imexu to v r. 2011 pronajal tentýž ústav. Prostory byly dle VTÚ 

prázdné a zkontrolované, což MUSÍ být součástí přejímací dokumentace. TAKŽE 

ODPOVĚDNOSTNÍ CESTA JE JEDNODUCHÁ: KDO BYL V R. 2009 A 2011 

MINISTREM OBRANY A KDO TEDY ZA VTÚ PODEPSAL "NÁJEMNÍ" SMLOUVY, 

které měli být pro stát až tak "výhodné", že to tam za naše daně měl zabezpečovat pro 

ryze SOUKROMÉ subjekty.!? Jakým schvalovacím procesem tak závažné smlouvy 

prošly?- Jak fungovaly kontrolní mechanismy MO ČR - Zda se vůbec tvrzení právníků 

těch obskurních firem zakládají na pravdě? Ve společnosti Bochemie, a.s. figuruje 

dokonce i sám SYNÁČEK SLOVENSKÉHO EX- PREZIDENTA (od r. 2012) a vlastní ji 

naprosto anonymní "HOLANDSKÁ" FIRMA "BO CHEMIE B.V.; AMSTERDAM" (od 

r. 2008!!!). PŘESTO JE TATO ZAHRANIČNÍ SPOLEČNOST STÁTEM VELICE 

ŠTĚDŘE DOTOVANÁ! JEN V LETECH 2008 - 2014 TOTIŽ OBDRŽELA ZE 

STÁTNÍHO ROZPOČTU AŽ NEUVĚŘITELNÝCH 111 300 000.- KČ. PROČ PO TOM 

Z ODPOVĚDNÝCH STÁT. ORGÁNŮ NIKDO NEJDE, A PRESTITUTI Z MASMÉDIÍ 

UŽ ANI JEN NÁHODOU ?! ASI UŽ I VY ZAČÍNÁTE MÍT TUŠENÍ, PROČ? 

MINISTRY OBRANY BYLI: V R. 2006: KAREL KÜHNL (US) A JIŘÍ ŠEDIVÝ (ODS) 



V R. 2009: VLASTA PARKANOVÁ (KDU-ČSL) A MARTIN BARTÁK (ODS) V R. 

2011: ALEXANDR VONDRA DÁLE PAK ZA TO VŠE POLITICKY ODPOVÍDAL PETR 

NEČAS I EXNÁČELNÍK GENERÁLNÍHO ŠTÁBU GEN. VLASTIMIL PICEK 

Ředitelem VTÚ je od září 2012 až doposud jakýsi PAN VÁCLAV IROVSKÝ, který 

nemá ani VŠ vzdělání. Údajně absolvoval gymnázium + střední průmyslovou školu se 

zaměřením na informační technologie. Od ledna 2009 do září 2012 byl ředitelem 

odštěpného závodu VTÚL a PVO (ČILI PARKANOVÁ, VONDRA I NEČAS MAJÍ 

TEDY VEŘEJNOSTI I POLICII CO VYSVĚTLOVAT, PROTOŽE DOŠLO AŽ K 

NĚKOLIKERÉMU PORUŠENÍ PLATNÉ LEGISLATIVY NEJEN OHLEDNĚ 

KVALIFIKACE, ALE I STŘETU ZÁJMŮ). Od r. 2005 má registrovánu živnost 

"ekonomické a účetní poradenství". Do r. 2009 vlastnil společnost "VITU commercial 

& consulting agency s.r.o." Od března 2004 do září 2012 byl členem představenstva 

společnosti "Seabury Capital, a.s.". Která má - mimochodem - od r. 2006 zastavenou 

činnost na základě rozhodnutí Živnostenského odboru Úřadu městské části Praha 1 ze 

dne 23.11.2005, č.j. ŽIO/S/39385/2005/ŠP!!!!! Od ledna 2009 do září 2012 byl navíc 

i ředitelem "LOM Praha, s.p." (Letecké opravny Malešice).¨ A NA ZÁVĚR TEDY 

VZKAZ NEJEN PRO VYŠETŘUJÍCÍ ORGÁNY: MAJI TO TADY AŽ TAK 

POLOPATICKY, ŽE ŽÁDNÉ VOKECÁVAČKY OBSTÁT NEMOHOU ANI JEN 

NÁHODOU! _BUĎ OHLEDUPLNÝ/Á K PŘÁTELŮM A ZNÁMÝM - PŘI 

PŘEPOSÍLÁNÍ NEZVEŘEJŇUJ JEJICH EMAILOVÉ ADRESY._ _SMAŽ VŠECHNY 

__ADRESY Z MAILU. __POUŽÍVEJ "SKRYTOU KOPII". __NEKRM TY, CO 

PŘEPOSÍLAJÍ ADRESY ZA PENÍZE PRO SPAM._ _POKUD __BUDEŠ 

PŘEPOSÍLAT/FORWARDOVAT TENTO E-MAIL, NEJDŘÍV VYMAŽ MOJI E-

MAILOVOU ADRESU. __DÍK!_  



Předmět: Vrbětice - čl.dnes www. Zvědavec - Cui bono .... posuď ... máme "čučkaře" 

??? 

Datum: 2021-05-21 08:27 

ID: 10235 

Hodně zjednodušené, ale pravdivé... VRBĚTICE 19.4.2021 Komentáře 

[http://www.zvedavec.org/komentare] Témata: Současné události 

[http://www.zvedavec.org/temata/58-soucasne-udalosti]706 slov Motto: Máme 

skvělou tajnou službu – a současné počasí také stojí za ….. za nic. Ve Vrběticích býval 

dokonale zabezpečený oplocený areál vojenských muničních skladů hlídaný 

příslušníky armády (dokud jsme nějakou měli). Potom byly jednotlivé objekty 

pronajímány různým soukromým firmám a z kdysi nepřístupného a hlídaného areálu 

se stal areál přístupný děravým oplocením a ostraha se zredukovala na vrátného u 

brány. Když si stát uvědomil, že v těch skladech by měly být zbraně, které tam možná 

nejsou, a neměly by tam být zbraně, které tam možná jsou, chystal se k provádění 

kontrol. Místo kontrol však došlo 16. října a 3. prosince 2014 k výbuchům skladů 16 a 

12. Policie vyšetřovala příčiny výbuchů šest let a nedopátrala se k žádným důkazům. 

Areál každého muničáku je tvořen sklady a bunkry s lehkou střechou, vzdálené 

navzájem tak, aby při výbuchu jednoho objektu nebyl výbuchem ohrožen další. Teď 

se dovídáme z titulků, že Putin vyhodil do vzduchu muničák, zbíjel lidi a ….. Co se 

vlastně stalo? Ve skladu 16 bylo uloženo asi 50 t munice (to je pro vaší představu 

náklad čtyř tater 815). Kdo byl na vojně a trochu myslí, ví že toto množství pro 

zásobování vojsk není vůbec podstatné. Ještě kurióznější je apokalyptický vojenský 

dopad výbuchu skladu 12. Kvůli němu se ti agenti znovu vrátili na místo činu, aby ho 

také zdárně udolali! Ten sklad obsahoval 16 tun dělostřelecké munice (jedna tatra 

815) a asi (možná) 10 000 ks samopalů v bednách. Ty pozoruhodně vybuchly také - a 

proto se jich moc nenašlo. A Hamáček s pronikavou inteligenci a naše nejschopnější 

tajná služba v tomto spektáklu vidí cíl grandiózní speciální nejtajnější superoperace 

jaderné velmoci. Skvělé vysvětlení – ne! O co je absurdnější verze, že se něčeho nějak 

nešlo dopočítat, a tak došlo k nehodě? Nehoda není (nemusí být ) náhoda, psalo se v 

časopise bezpečnosti práce. A nyní, šest a půl roku od prvního výbuchu, se 

dozvídáme, že nějaká tajná služba zjistila, že ty sklady vyhodili do povětří nějací ruští 

Jamesové Bondové, a dokonce snad právě ti, kteří jezdí po světě a údajně otravují lidi 

novičokem. Již víme, jak důvěryhodné jsou zprávy některých tajných služeb. Invaze 

americké armády do Iráku v roce 2003 – ano, s několika přisluhovači, aby to 



vypadalo jako mezinárodní akce, která byla zdůvodněna zjištěním tajných služeb, že 

Saddám Husajn má a vyvíjí další zbraně hromadného ničení. Zničen byl Irák, zabit 

Saddám Husajn, ale žádné zbraně hromadného ničení se nenašly… Americká armáda 

lehce porazila iráckou armádu, která byla vybavena o generace staršími zbraněmi. 

Svádí to k přirovnání, jak conquistadoři v plné zbroji porazili bosé Aztéky. Ale 

američtí generálové se mohli chlubit úspěchem a mohli zdůvodňovat nutnost 

obrovských výdajů na zbrojení. Zbrojaři mohli být spokojeni s tím, že výroba zbraní 

opět poroste. A tak, aby američtí – i další generálové NATO a zbrojaři byli stále 

potřební a spokojení, je potřeba stále vymýšlet nového nepřítele. Ale, kde ho vzít? Tak 

budeme dělat, jakože si nikdo nevšiml, že již není Sovětský svaz, ta obrovská hrozba 

světovému kapitalismu, a budeme pokračovat v přípravách na válku s ním. Jak to 

souvisí s Vrběticemi? Kriminalisté se při hledání pachatele ptají: Cui bono? Komu 

dobro – tedy, komu to prospěje? Oni ti Rusové nějak moc tu hru na válku hrát 

nechtějí. Americká letadla a válečné lodě se pravidelně vyskytují u hranic Ruské 

federace, ať již se jedná o Baltské moře, Černé moře nebo o moře u Kamčatky. Ale, že 

by ruská vojenská letadla létala kolem Floridy, to nevím. USA/NATO mají po světě 

cca 800 vojenských základen a Rusové pouze jednu - v Sýrii. Tak je potřeba něco na 

ty Rusy vymyslet, aby se ukázalo světu, jací jsou to teroristé. Nejenom, že se tím 

zdůvodní další zbrojení a tedy i zvýšení nákladů na nové vyzbrojování, ale také se 

zdůvodní další rozmisťování vojenských sil k hranicím Ruské federace, zvýší se napětí 

a s ním i riziko ostrého konfliktu. A vláda, ten Babiš a zase ten Hamáček udělá 

tiskovku a ještě přilejí olej do ohně. A přitom – v neposlední řadě – bude získán 

zásadní důvod, proč ZAKÁZAT těm někdy málo poslušným Čechům jednat o 

dostavbě jaderné elektrárny s ruskou firmou. A také dovážet konkurenční vakcíny z té 

říše zla. Takovou propagandu by mohl závidět i Joseph Goebbels, a nebo spíš ne – je 

totiž moc prostoduchá a naivní. 



Předmět: Jak Němci Bojkotují Rusko... 

Datum: 2021-05-21 07:50 

ID: 10232 

Jak Němci Bojkotují Rusko...  v Rusku mají Němci účast na více než 5.000 

společnostech s 50miliardovým obratem.  -

 investice Němců v Rusku převyšují 20 miliard dolarů, 

Ruská federace v Německu 10 miliard.  - Němci do RF vyvážejí technologie, vyrábějí v 

Rusku osobní i  nákladní automobily, železniční a zemědělskou techniku, stavební  

materiály a elektrárenské celky.  -

 Rusko dodává Německu z celkové spotřeby 33 % nafty, 

35% plynu, v roce 2018 dodalo rekordních 55,5 miliard kubických metrů plynu.  -

 Po Číně je Německo největším obchodním partnerem Ruska.  

A my jsme za užitečné idioty, v čele s demoblokem a 

řeporyjským vepřem, a aktuálně čučkařovou a Petříčkovou pomstou.  

A prezident je údajně ruskej šváb... fakt jsme idioti 

a to doslova ... naše informační média z nás dělají blbé ovce.      

  



Předmět: Tolik keců - ututlat co se dá, či vyhrotit totální nedbalost a nečinnost- 

nahradit to terorismem Rusů.  

Datum: 2021-05-21 13:27  

ID: 10229  

Tolik keců - ututlat co se dá, či vyhrotit totální nedbalost a nečinnost- nahradit to 

terorismem Rusů. Něco pravdy na názoru pana anonyma asi bude .... Škoda, že se 

nepodepsal. Asi už pochopil, že když má jiný názor než jaký má mít, tak bude označen 

za proruského trola a velezrádce. Předmět: Fwd: Tolik keců se nenadělalo ani když 

USA ZA VLÁDY RONALDA REGANA ANEKTOVALY GRENADU. UŽ SE S TÍM 

BĚŽTE VŠICHNI VYSRAT ZA MACHÁČKŮV PLOT A POKUD UŽ TAM NEBUDETE 

MÍT MÍSTO NA ZACOUVÁNÍ, TAK MŮŽETE POKRAČOVAT DO CIBULE. UŽ VÁM 

Z TĚCH VRBĚTIC NĚKTERÝM SILNĚ JEBE. POKUD BY TEN MUNIČÁK 

POŘÁDNĚ HLÍDALI, TAK SE TO NEMOHLO STÁT. ZA KOMUNISTŮ HLÍDALO 

MUNIČÁKY 24 HODIN PÁR STRÁŽNÝCH AMATÉRŮ NA ZVS ZA 90,- KČS ŽOLDU 

MĚSÍČNĚ. TI MĚLI 4 PLNÉ ZÁSOBNÍKY OSTRÝCH, T.J. 120 KOUSKŮ A 

NEPROLEZL TAM NIKDO DNES TO HLÍDÁ A NEBO NEHLÍDÁ PÁR PROFÍKŮ ZA 

50.000,- KČ MĚSÍČNĚ A VYLETÍ VÁM TO DO VZDUCHU ZA BÍLÉHO DNE. A UŽ 

VŮBEC NEOBSTOJÍ ANI KECY, ŽE TEN SKLAD BYL NĚJAKÉ SOUKROMÉ FIRMY 

A NEPATŘIL ARMÁDĚ. TAK POTOM SE MUSÍM PTÁT CO ZA CHUJA 

MERINOVANÉHO PRONAJALO NEBO PRODALO MUNIČNÍ SKLAD SOUKROMÉ 

FIRMĚ, VE KTERÉ SE SKLADUJE OSTRÁ MUNICE? KDO KONTROLOVAL 

VŮBEC CO A V JAKÉM MNOŽSTVÍ SE TAM SKLADUJE? O TO VÍC TAM MĚLA 

FUNGOVAT OSTRAHA. STOVKY TUN GRANÁTŮ A BOMB NEHLÍDÁ NIKDO, ALE 

NA MYSLIVECKÉ HONY NA PODZIM JEZDÍ POLICAJTI KONTROLOVAT 

NIMRODŮM POSRANÉ BROKOVNICE. BĚŽTE UŽ DO ŘITI VŠICHNI NYNĚJŠÍ 

CHYTROLÍNI. "CORONA" je už příliš ohraná písnička, tak přišli s novým "hitem", 

který jak se zdá, se taky nějaký ten "týden - měsíc - rok" udrží v naší "české 

hitparádě". :-(  



Předmět: Baudyš o Vrběticích + unikátní fotografie 

Datum: 2021-05-16 21:09 

ID: 10218 

Unikátní snímky muničního skladu ve Vrběticích ukazují děj těsně před explozí 

6.5.2018 Zdroj: https://www.idnes.cz/…afi 

přepis pro případ smazání článku: 

Ten snímek zvěčnil jeden z nejzlověstnějších pohledů, jaké se vůbec člověku mohou z 

bezprostřední blízkosti naskytnout – hořící muniční sklad číslo 16 ve Vrběticích, v 

němž v tu chvíli leželo na 60 tun trhavin. Dvoje pancéřové dveře na obou stranách 

otevřené, zbrojíři, kteří předtím uvnitř pracovali, nejsou k nalezení. Žádný masivní 

požár, jen tmavý dým a několik žhavých kousků neznámé hmoty na trávě. Hořící 

areál ve VrběticíchFotogalerie6 Hořící areál ve Vrběticích | foto: Zhruba o 20 minut 

později ovšem nastala masivní exploze, která betonovou budovu rozmetala po okolí. 

Zbyla jen část obvodových zdí a třímetrový kráter. Bylo 16. října 2014 a začala tak 

kauza, kterou se dodnes – ani po 1 295 dnech – nepodařilo policistům z Národní 

centrály proti organizovanému zločinu (NCOZ) objasnit. I proto, že o měsíc a půl 

později vyletěl do povětří druhý, přes kilometr vzdálený muničák. MF DNES ovšem 

nyní získala unikátní záběry, které zachycují poslední okamžiky před explozí prvního 

skladu ze vzdálenosti jen několika málo desítek metrů. Záběry až dosud policisté 

tajili. MF DNES je získala ze dvou zdrojů. Fotografie pocházejí z kamery jednoho z 

vozidel hasičů, kteří na místo dorazili těsně před výbuchem, aniž by kvůli 

nedokonalostem v dokumentaci tušili, do jakého nebezpečí jedou. Když jim riziko 

došlo, stáhli se. A opravdu na poslední chvíli. „Mohu potvrdit, že fotografie byla 

pořízena profesionálními hasiči Hasičského záchranného sboru Zlínského kraje,“ 

uvedla mluvčí zlínských hasičů Lucie Javoříková a se zbytkem odkázala na policii. Že 

je na snímku skutečně sklad číslo 16, potvrdila i firma Imex Group, která uvnitř měla 

uskladněny své zbraně. Snímky i videozáznam podle několika zdrojů MF DNES nyní 

kolují mezi pyrotechniky a soudními znalci. Oficiálně se k nim nikdo z nich příliš 

vyjadřovat nechce. Mimo záznam ale mluví o tom, že snímek jen zvyšuje pochyby o 

tom, jak mohl sklad bez úmyslné sabotáže vyletět do povětří. Dle oficiálních soupisů 

totiž uvnitř nebylo nic, co mohlo hořet a vytvořit dostatečnou teplotu k explozi jinak 

proti samovolnému výbuchu odolné munice. 21. září 2017 Pyrotechnik popisuje 

vybuchlou munici ve Vrběticích | (1:44) | video: iDNES.cz Co dělali zbrojíři Budova 

byla rozdělena přepážkami na tři části. Na fotografii ale plameny šlehají pouze ze 



středové části. MF DNES zjišťovala, co v této části haly bylo. „Ve středové sekci B byly 

uskladněny letecké motory bez náplní a několik beden dělostřelecké munice ráže 152 

mm standardního provedení. Znalec nepochybně potvrdí, že tato munice se nemůže 

sama od sebe vznítit ani zahořet. Zbývající uložený materiál byl nehořlavý,“ 

konstatoval Radek Ondruš, zástupce firmy Imex, která sklad měla pronajatý. 

Dokořán byly pancéřové dveře nejen na začátku, ale i na konci budovy. Ze snímku je 

patrné, že před vraty sekce A leží rozžhavený kus neznámé hmoty. Několik 

centimetrových kousků je pak rozházených po trávníku před skladem. Z otvorů 

prvního oddílu se navíc valí hustý dým. I v něm byla podle Imexu dělostřelecká a 

protipěchotní munice v dřevěných bednách naimpregnovaných nehořlavou látkou. V 

době exploze ve skladu byli dva zkušení zbrojíři. Vozidlo, které nechali stát u budovy, 

výbuch odhodil a proměnil v těžko rozpoznatelnou hromadu šrotu. Muži už ve chvíli 

pořízení fotografie s největší pravděpodobností nebyli schopni budovu opustit a 

uniknout tak vlastní smrti, i když předtím otevřeli oboje vrata. Podle Imexu s municí 

neměli na místě jakkoliv manipulovat. Ale pouze ji zkontrolovat a připravit k 

expedici. Imex se přitom ohrazuje i proti tomu, že by za podivným výbuchem mohl 

stát pojišťovací podvod. Dušuje se, že munice uvnitř skladu byla prodaná a navíc 

nebyla pojištěná, takže výbuch způsobil Imexu nemalou finanční ztrátu. Jak k explozi 

došlo, po třech a půl letech stále nevědí ani policisté. NCOZ v záležitosti odkazuje na 

zlínskou pobočku krajského státního zastupitelství v Brně. „Prověřování stále 

probíhá. Více informací k tomu v tuto chvíli poskytnout nemůžeme. Bylo by to věštění 

z křišťálové koule. Místo výbuchu je velice rozsáhlé a stále se ohledává po jednotlivých 

sektorech,“ uvedl státní zástupce Leo Foltýn. Ten přitom až k soudu dotáhl případ 

pěti lidí a dvou zbrojařských firem, které podle policie ve Vrběticích skladovaly 

zakázané miny, které se našly při inspekcích skladů po výbuchu. Soud ale kauzu smetl 

jako nesmyslnou. Jediná vrbětická kauza, kterou se tak zatím policii daří šetřit, je 

případ mužů, kteří do policií údajně přísně střeženého areálu po výbuchu vloni 

chodili sbírat samopaly rozmetané z druhého vybuchlého skladu. Nakonec se objevili 

na fotopastech. Recidivisty podle zdrojů MF DNES policisté nedávno vyslýchali. A 

minimálně jeden z nich jim záležitost usnadnil. Sám se přiznal. A dokonce vyprávěl, 

jak se z areálu pokoušel odtáhnout i elektrocentrálu. Byla prý ale příliš těžká. 

Vybuchlý první sklad č.16 ve Vrběticích z pohledu hasičů, kteří na místo přijeli 20 

minut před výbuchem, který budovu totálně zdemoloval. Takhle vypadá odstřel 

budovy zkušeným agentem-pyrotechnikem z Ruska? Z této fotografie je evidentní, že 



požár předcházející totální detonaci má cca 4 ohniska podle sloupců z dýmu 

(označeny šipkou A.) Z hořících míst na komunikaci před skladem (označeno šipkou 

D) a hořícího něčeho ( označeno C) u otevřených vrat je evidentní, že buď došlo k 

zapálení něčeho kapalného a hořlavého před skladem s municí (kdo by to zapaloval u 

munice, že?), anebo se jedná o hořící části, které z budovy mohly vylétnout po 

částečné detonaci. Následně vypukl požár ve skladu. Vzhledem k tomu, že jak uváděl 

majitel skladu, munice ve skladu byla uložena v nehořlavých impregnovaných 

bednách, tak asi založený požár špatně hořel, proto byl nutný přístup vzduch. A co 

muž pod šipkou B, který v pokleku skloněn asi otevírá vrata (asi odjišťuje spodní 

zarážku vrat).Pokud to zrovna není jeden ze zemřelých zaměstnanců skladu. Nechci 

spekulovat, ale muž pod šipkou B má na hlavě černou přilbu a černou asi 

neprůstřelnou vestu, kanady a asi černou kombinézu, možná mikinu s šedými rukávy 

a nápadně oblečením připomíná pyrotechnika. Toho muže ve vratech ten člověk, co 

pořídil tuto fotku před výbuchem, musel přeci vidět? Fotograf z hasičského auta 

neviděl na 15 m muže jak otvírá vrata? Byl to pyrotechnik, nebo hasič, který do skladu 

vběhl na kontrolu? Zvětšený výřez muže ve vratech: Co třeba takhle, místo šedých 

kalhot čerňáky: zde hasič s přilbou,čerňáky a neprůstřelnou vestou ve Vrběticích Je 

zajímavé, že se mi podařilo najít na internetu další snímek tohoto hořícího muničního 

skladu foceného přímo z "hasičského" vozidla přes sklo. Tady ještě není muž ve 

vratech. Otázka zní, kolik času měl fotograf, když mohl fotit přes sklo i se staženým 

okénkem, popř.mimo auto. Kdo byl ten záhadný muž ve vratech, když o něm údajní 

hasiči, kteří pořídili tyto fotky, vůbec nikde nehovoří. Proč ho neodvezli z tak 

nebezpečného místa? Byli to opravdu hasiči? Poznáte z odrazu ve skle, co je to za 

vybavení na vozidle a komu skutečně patřilo? Vypadá to jako 2 ocelové hadice? 

Dokonce je zde pouze zatím jedno ohnisko požáru. Zapalují se v tuto chvíli ostatní 2-3 

ohniska požáru? A co ta bílá barva dveří u těsnění okna vpravo dole na fotce – takhle 

to mají červená hasičská auta? Ruské agenty odhalily kamery. Munice měla 

explodovat až v Bulharsku 18.4.2021 https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/vrbetice-

vybuch-rusko-vyhosteni-diplomate-agenti-

smrtmunice.A210418_092202_zahranicni_baky Takže ruské agenty ve Vrběticích 

podle Hamáčka odhalily kamery, které tam ještě nebyly nainstalovány.Hmmm. Viz 

další článek. Dva ruské agenty, kteří se den před výbuchem pohybovali v muničním 

skladu ve Vrběticích, pomohly rozpoznat kamery. Vojáci opustí muniční sklady ve 

Vrběticích. Nahradí je kamery a plot 25.1.2016 



https://ct24.ceskatelevize.cz/regiony/1670080-vojaci-opusti-municni-sklady-ve-

vrbeticichnahradi-je-kamery-a-plot Článek o tom, jak jsou kamery instalovány až po 

výbuších skladů. Jeli jsme hasit trávu. Nedošlo nám, co hrozilo, vzpomíná hasič na 

zásah ve Vrběticích 19.4.2021 https://zpravy.aktualne.cz/domaci/jeli-jsme-hasit-

travu-nedoslo-nam-co-hrozilo-

vzpominahasic/r~9c6141b6a0f411ebb2f60cc47ab5f122/? Tento článek si přečtěte 

velmi pozorně. Je to výpověď hasiče z Vrbětic, který zasahoval přímo na místě požáru 

skladu č.16 a byl na místě mezi prvníma. Dovolím si z článku část citovat ze zprávy 

hasičů o dění ve Vrběticích: „Vzhledem k nepravidelným výbuchům nebylo možné 

provést průzkum i uvnitř objektu a bylo rozhodnuto o ústupu. Tato jednotka také 

pořídila zřejmě poslední fotografii tohoto skladu ještě před výbuchem. Další dvě 

jednotky HZS ZLK Valašské Klobouky, přijíždějící z jižní strany, zastavily přibližně 

250 a 500 metrů od místa požáru, kde byly kryty terénem. Velení zásahu převzal 

velitel stanice Valašské Klobouky, nadpor. Jiří Ovesný.“ Z hasičského záznamu po 

události je zřejmé, že nikdo z hasičů v budově skladu č.16 nebyl!!! Otázka zní, od koho 

jsou fotografie začínajícího požáru skladu č.16 a kdo je ten muž vypadající jako 

pyrotechnik ve vratech skladu? Kdo ve skutečnosti pořídil ty dvě fotografie hořícího 

skladu? A poslední otázka: KDO TEN SKLAD SKUTEČNĚ ZAPÁLIL? 19.4.2021 

https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/vrbetice-zabezpeceni-plot-imex-group-

vybuch- 2014_2104190500_bar článek o zabezpečení areálu. Když pohledáte 

fotografie na internetu z roku 2014 o muničním skladu Vrbětice, tak zjistíte, že ani na 

vstupu do areálu žádná kamera není. Pouze světlo na sloupu. Z článku z 18.4.2021 

Ruské agenty odhalily kamery. Munice měla explodovat až v Bulharsku Policie tehdy 

uvedla, že oba muži přiletěli do Česka 13. října 2014 pravidelnou linkou Aeroflotu z 

Moskvy. Území země opustili 16. října, kdy odjeli do Rakouska a odtud odletěli zpět 

do Moskvy. Právě v den jejich odletu nastal první výbuch ve Vrběticích. Co to je za 

další lež? 20 minut sklad hoří požárem, poté vybuchne a agenti z Ruska v té době 

opouští letecky Rakousko do Moskvy? Tady je snímek muničního skladu. Otázek je 

více jak odpovědí. Proto chceme jasné důkazy, kdo stojí za odpálením Vrbětic! Teď k 

rozboru tohoto snímku: Jak jsem jíž výše uvedl, nemyslím si, že se jedná o hasičské 

auto. Jsem přesvědčen o tom, že se jedná o vozidlo VW Crafter nebo LT bílé barvy a 

asi v policejní verzi. A jedná se o odraz pravého sloupku pravých středových 

posuvných dveří, pravděpodobně se zachycenou částí speciálního vnitřního vybavení 

vozidla. Níže vozidla VW policie ve Vrběticích. A – odraz 2 ocelových hadic B – 



středový sloupek pravých středových posuvných dveří bílé barvy vozidla VW Crafter 

(asi policie-pyrotechnici) VW Crafter – vozidlo policie pyrotechnici ve Vrběticích Tato 

část vozidla VW Crafter se odráží ve skle pravých předních dveří Pyrotechnici ve 

Vrběticích a Volkswagen. Co z toho vyplývá? Zjistili jsme vozidlo VW asi policie - 

pyrotechniků u muničního skladu č.16 ve Vrběticích, kteří jsou na místě požáru 

skladu jako první hned po oznámení!!! Kdo to oznámil??? K oznámení na požár jako 

první vyjíždí policejní pyrotechnici??? Pořizují fotodokumentaci požáru jako první a 

tyto je médiím podstrčí jako fotografie od hasičů!!! Jeden z pyrotechniků se nachází u 

vrat, které otvírá, přičemž nikde není uvedeno, že by u budovy byli první 

pyrotechnici, kteří dokonce jsou ve vnitřních prostorách skladu. Co se nám tady kdo 

snaží namluvit o ruských agentech? Fotka s odrazem ve skle pravých předních dveří 

VW a hořícího skladu byla pořízena asi jako první. Je zde zřetelné jedno ohnisko 

požáru. Na druhé fotce hořícího skladu, již ne přes sklo dveří vozidla, je zachycen ve 

vratech klečící pyrotechnik a již je oheň rozšířen na 3 další ohniska. Co si o tom všem 

mám myslet? Kde jsou hasiči, kteří tam měli být první? Je to akce pyrotechniků? Měli 

tehdy cvičení a teď se to hodí proti Rusku?? 



Předmět: Mišukin a Pičuga v akci - k zamyšlení 

Datum: 2021-05-20 11:44 

ID: 10217 

https://www.youtube.com/watch?v=lWMjRzG9Q-I 
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D-FENS 22.4.2021 

Mišukin a Pičuga v akci 

dfens-cz.com/misukin-a-picuga-v-akci/ 

Agenti Pičuga a Mišukin jsou největší lůzři v dějinách diverzních akcí. Nejdřív měli 

vyhodit do vzduchu zbraně pro Bulhara, aby je nemohl hodný Bulhar prodat hodným 

Ukrajincům a Ukrajinci je nemohli použít na zlé Rusáky. Samozřejmě použít pouze v 

nutné obraně, protože dělostřelecká munice je typická defenzívní výzbroj, používaná 

například na palebnou přípravu před obranou. Místo toho vyhodili Pičuga a Mišukin 

do luftu celý muniční sklad, protože bomba prý bouchla předčasně. Pičuga a Mišukin 

chtěli následně otrávit Bulhara novičokem, ale Bulhar nezemřel. Pak se rozhodli 

otrávit agenta Skripala zase novičokem, ale ten taky nezemřel. Vzniká otázka, zda se 

Pičugovi s Mišukinem vůbec někdy něco povedlo, ve srovnání s takovým Mužem s 

ricinem (hlavní postava minulého dílu sociálnědemokratické bondovky) jsou jako Pat 

a Mat. Pičuga a Mišukin náleží k supertajné jednotce 29155, která se specializuje na 

tajné údery v týlu nepřítele. Její příslušníci pracují v tom nejpřísnějším utajení, což se 

projevuje tím, že postují na Facebook fotky ze zemí, kde právě vykonávají svoji tajnou 

podvratnou činnost. Jednotka je natolik tajná, že se o ní píše na Novinkách a v 

Lidovkách, což jsou specializované servery pro nejuzší okruh špionážních insiderů. 

Příslušníky této jednotky poznáte na fotce na první pohled, protože vypadají jako dvě 

buzny na výletě. Bezpečnostní služby střeží dnem i nocí bdělým okem naši bezpečnost 

a fízlují každého, kdo je jen trochu nápadný. Nicméně Pičuga s Mišukinem 

proklouznou jejich dokonalými sítěmi a vydají se nepozorování dávat bombu do 

Vrbětic. Pravděpodobně mají četné prohlášení na sousedskou výpomoc a smějí 

cestovat mezi okresy, nepřekračují rychlost a ani jedna ze zhruba 20 bezpečnostních 

kamer systému Automatická kontrola vozidel, které měli při cestě, nezaznamená 

jejich Moskviče kombi, kterým vezou bombu do Vrbětic. Tam zazvoní, řeknou že jdou 

provádět kontrolu a že to bude fakt bomba. Mise samozřejmě byla přísně tajná, takže 

její detaily znají jen SeznamZprávy, Novinky a Česká televize. Muničák nachází na 

území Vojenského technického ústavu, státní instituce. Ta zajišťuje ostrahu objektu s 



důsledností státním orgánům vlastní. Pro ostrahu neznamenala návštěva Pičugina s 

Mišukinem problém i přes to, že měli pussy exotických středovýchodních zemí, s 

jejichž občany se nikdo nechce kamarádit a hovořili jazykem, který vyvolává 

pochybnosti sám od sebe. Skutečnost, že někdo nese něco směrem do skladu byla pro 

ostrahu financovanou ze státního rozpočtu pravděpodobně zcela nová a překvapivá, 

protože byli dosud navyklí pouze na vynášení předmětů ven, a protože takový případ 

nepředpokládala jejich podniková směrnice, nechali Pičugu s Mišukinem projít i s 

jejich bombou. 
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Pravděpodobně však nepoužívali ty moderní digitální bomby s velkým přehledným 

červeným displejem, na kterých se zobrazuje čas do exploze, takže si obsluha skladu 

nepovšimla padárku z Ruska. Bomby jsou vůbec ošemetná věc a není bomba jako 

bomba. Když shazujete bomby na nevinné lidi z letadla, říká se tomu humanitární 

bombardování. Když je umisťujete do muničáku, kde suspektně je materiál způsobilý 

ohrozit vaši zemi, je to státní terorismus. Pičuga s Mišukinem také dopilovali moderní 

převratnou technologií zvanou „bombový útok v nepřítomnosti“. První výbuch stačili 

zorganizovat během své přítomnosti na území ČR, druhý však provedli až o tři měsíce 

později, zatímco se nacházeli mimo území ČR. Asi nějaká nová forma telepatie. Sedm 

let nebyl pachatel znám a věřilo se, že je to nešťastná náhoda. Nikdo se neptal, k čemu 

je vlastně vojenská munice, která jen tak sama od sebe vybuchne. Taková munice 

představuje přece větší nebezpečí než nepřítel. Pičugu s Mišukinem odhaili geniální 

kriminalisté, kteří se nedávno v rámci vyšetřování kauzy začali zajímat o žádosti o 

vstup do skladu. To vyšetřování muselo být celých těch sedm let skutečně velm 

intenzivní, když se teprve teď začali zajímat o tohle. Jsou to skuteční profesionálové, 

na ty si hned tak nikdo nepřijde. Ještě že je máme, člověk se hned cítí bezpečněji. Stát 

a jeho orgány rozjely kolosální vyklízecí akci, kde silové složky z prostředků daňových 

poplatníků rozjely masivní demonstraci síly včetně patrol těžkých vozidel v lesích. 

Rozpočty se samozřejmě nafoukly o příslušné stamilionové částky. Po sedmi letech se 

odehrají následující akce: Neochota akceptovat ruskou vakcínu na čínský virus stojí 

místo ministra zdravotnictví. Pročínský exponent Hamáček po něčem jako 

vnitrostranická křišťálová moc nechá zlikvidovat ministra zahraničí, který nebyl 

dostatečně pročínský, a na jeho místo dosadí vnitráka, který léta fungoval jako čínská 

spojka. 14.4. tweetuje Hamáček.cn, že nabídne Prahu jako místo pro schůzku Biden-

Putin. Téhož dne tweetuje, že pojede do Moskvy shánět tamty vakcíne. Pak řekne, že 



muničák vyhodili před sedmi lety do vzduchu Pičuga s Mišukinem a tváří se, že to 

celou dobu věděl. To dává perfektní smysl. Po Praze jezdí odposlouchávací vozy jako 

za protektorátu. Mediální produkce českého 9/11 jede na plné pecky. Připravuje se 

tuzemská verze patriot actu. Naši spojenci v NATO se rozhodli důrazně podpořit boj 

českého vnitra s neviditelným nepřítelem. Bohužel se tak stalo pouze orálně. Můžeme 

to vzít jako ochutnávku, jak by to asi vypadalo, kdyby se skutečně něco stalo. To je ale 

psycho.  
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A tak si nasaďme čínský respirátor, udělejme si čínský test na čínský virus a 

odpovězme si na otázku, zda existuje vůbec někdo svépravný, kdo takovým kravinám 

věří. 

  



Předmět: Povšimněte si pirátského mlčení - v kauze Vrbětice 

Datum: 2021-05-17 16:49 

ID: 10183 

POVŠIMNĚTE SI PIRÁTSKÉHO MLČENÍ - V KAUZE VRBĚTICE 

LUBOMÍR VYLÍČIL 

Veřejný prostor ČR žije od sobotního podvečera causou Vrbětice. Opozice šílí, výzvy k 

odstoupení vlády a presidenta se střídají s nápady na co nejpádnější odplatu Rusku. 

Někteří, již dříve hyperaktivní rusobijci – furianti, dokonce vyzývají k vyhnání 

prakticky všech ruských diplomatů z ČR, ať nás to stojí cokoli. 

JEN PIRÁTI JSOU V ZÁSADĚ ZTICHA. Není to divné? Za ně se ozval, a to ve 

srovnání s Demoblokem jen vcelku uměřeně, pouze pražský primátor Hřib. Že jako 

„čučkaři” odvedli dobrou práci. A že se hned cítí bezpečněji. Ale jinak v zásadě ticho. 

Přitom taková příležitost, kopnout si do Babiše s Hamáčkem… Co to? 

Oni totiž, naši milí PIRÁTI, MAJÍ takový PROBLÉM. Zásadní. NOTY NEDORAZILY. 

BERLÍN MLČÍ. Právě na této cause je v krystalicky čisté podobě vidět, že Piráti jsou 

Berlínský projekt. Jde o lidi toho Berlína, který se, pro lepší zkousnutí, maskuje 

slovem BRUSEL. A tenhle BERLÍN MÁ DILEMA. Moc potřebuje Nord stream 2. 

Protože bez ruského plynu nebude Green deal. Nebude-li totiž palivo pro plánované 

„ekologické” elektrárny, je po elektro-dopravě, je po „odstoupení” od jaderné 

energetiky, je po vypínání uhelných elektrických a tepelných zdrojů… Zkrátka tu 

zelenou revoluci, kterou už desetiletí s takovým úsilím připravují a tlačí, by mohli 

odpískat. A s ní i kariéry všech těch stovek politiků, co do toho, jak se říká „vložili 

politický kapitál”. 

JENŽE NORD STREAM 2 JE UŽ DLOUHO SOLÍ V OČÍCH AMERIČANŮM. Tlačí, 

jak mohou, aby se ho Němci vzdali. Ovšem Germán zatím drží, zuby nehty. Zbývá mu 

dokončit 5%. Je ve finále. A teď do toho přijdou ti pitomí Češi se svými Vrběticemi. 

Tedy… ne přímo Češi. Ale skrze ně ten nepřející Amerikán. Co teď? NATO zní slovy o 

solidaritě, Evropská rada vyjadřuje podporu a hrozí Rusovi… Je v téhle situaci „nová 

ruská roura” ještě udržitelná? Berlín neví. Sonduje situaci. Scheise Tschechia… A 

PROTO PIRÁTŮM NEPŘIŠLY NOTY. 

Na všem zlém můžeme najít něco dobrého. Na téhle cause je to třeba poznání, kdo tu, 

u nás, za koho kope. 

 



Předmět: V kostce o velkém svinstvu 

Datum: 2021-05-15 19:45 

ID: 10138 

...zaregistrovali jste v našich hlásných troubách (rozuměj - naše naťácká média) že by 

se pozastavily nad touto elementární chybou našich čučkařů z BIS? Oni za to asi v 

podstatě "nemůžou", když dostali "noty" shora... 

ZdravíM 

Stručně a realisticky! 

Běloruská KGB podle ruských novinářů zachytila komunikaci mezi monitorovaným 

telefonem jednoho z již delší dobu sledovaných agentů CIA v Praze, který je na pozici 

pracovníka amerického zastupitelství v Praze a telefonoval v sobotu v odpoledních 

hodinách několika lidem z okolí vlády ČR a následně i několika kontaktům na vnitru a 

rovněž několika soukromým osobám přes mobilní aplikaci Viber. Tento agent podle 

informací požádal českou stranu o urychlenou pomoc, neboť západní agentury se 

právě dozvěděly, že Bělorusko hodlá odvysílat reportáž o zadržení dvou agentů CIA v 

Moskvě, kteří chystali vojenský puč a vraždu Lukašenka s rodinou v rámci Operace 

Silence, takže je potřeba minimalizovat škody a za každou cenu přehlušit mediální 

prostor jinou kauzou. Jedinou cestou na zahlazení stop je mohutné zavrtění psem, 

odvedení pozornosti skandálem ještě větším, než je zatčení dvou agentů CIA v 

Moskvě a jejich usvědčení živou nahrávkou.Podle ruských novinářů Langley posunulo 

české BIS zpackané “doctored materials” s fatální logickou nesrovnalostí, výbuch 

nebyl ve Vrběticích 

jeden, ale dva, proto celý narativ zpravodajské hry nedává smysl a lidé se tomu smějí. 

Praha podle informací s pomocí souhlasila a rozhodla se ad-hoc obvinit Ruskou 

federaci z výbuchu skladu v roce 2014 a nebyl čas vypracovat kvalitní příběh, takže se 

vzaly fotografie dvou známých údajných agentů a upletla se narychlo legenda, která 

má tolik děr, že je člověku až stydno. Jenže, neměli čas. DEZINFO MATERIÁLY 

DODALO LANGLEY. Americká CIA si ale podle všeho neudělala domácí úkoly. 

Američané totiž přehlédli, že ve Vrběticích v roce 2014 došlo ke dvěma výbuchům, 

nikoliv k jednomu, čímž celá zpravodajská hra ztrácí věrohodnost. Nikdo totiž neuvěří 

tomu, že ruští agenti útočili dvakrát po sobě, ani neuvěří, že útočili jen poprvé, ale 

podruhé to vybuchlo samo, anebo obráceně, že poprvé to vybuchlo samo a teprve o 

dva měsíce později to podruhé odpálili ruští agenti. Tahle přehlédnutá drobnost 

usvědčuje českou BIS z naprosto monstrózní a neuvěřitelné lži, manipulace a 



nepovedené zpravodajské hry. Nikdo neuvěří, že nějaká tajná služba bude na jedno a 

totéž místo, dvakrát po sobě, s odstupem 2 měsíců, posílat ty samé operativce, aby 

dvakrát po sobě vyhodili do vzduchu ty samé sklady. To je opravdu v ČR někdo tak 

tupý, že tomu věří? 

Reportáž o chystaném puči v Minsku jako první přinesla běloruská televize ONT TV, 

která ji odvysílala v sobotu 17. dubna 2021. Ihned po odvysílání reportáže začala 

podle běloruské KGB čilá komunikace na sledovaných telefonních číslech mezi 

americkým velvyslanectvím v Praze, Úřadem vlády, Ministerstvem vnitra a BIS. Úřad 

vlády 25 minut po reportáži začal rozesílat českým novinářům urgentní esemesky a 

emaily s pozvánkami na mimořádnou tiskovku na vládě okolo 21. hodiny večer. 

Materiál z Langley nesmí být uveřejněn, protože Američané v něm udělali kardinální 

chybu, nesmysl, právě kvůli tomu, že si mysleli, že ve Vrběticích došlo jen k jednomu 

výbuchu. KGB z obou pučistů vytáhne naprosto všechna jména a v Langley i v Praze 

je teď panika, co všechno Feduta se Zjankovičem vyklopí Posunuté materiály ze CIA 

tak nelze použít před veřejností. Až dosud se mělo za to, že česká vláda je jen 

mopslíkem a vazalem USA ve snaze vyhovět americkým partnerům, ale informace 

vyšetřovatelů běloruské KGB získané od obou vyslýchaných pučistů odhalují, že v 

přípravě vojenského převratu v Bělorusku mohou být zapojeny i české tajné služby, 

případně politici. A to potom by dávalo smysl ta hysterie, síla a razance těch útoků ČR 

na Rusko s cílem vyvolat agresi, ale především odvést pozornost jinam. Doba 7 let je 

příliš dlouhá na to, aby vláda tak freneticky najednou svolávala tiskovku na noc 

během soboty. Podle ruských novinářů se hrálo doslova o minuty, než západní média 

zareagují na reportáž běloruské ONT TV. Znáte to staré české přísloví,že potrefená 

husa nejvíc kejhá? Ano, zadržení dvou agentů CIA v Moskvě, kteří plánovali provést 

puč v rámci Operace Ticho, vyvolalo strach nejen v Langley v CIA, ale i všech, kteří 

byli se Zjankovičem a Fedutou jakkoliv propojeni v EU. A ti teď mají takový strach z 

odvety běloruské KGB, že by mohli půlkami stříhat desítku drát. O jakou mohlo jít 

pomoc z ČR? O morální nebo politickou pomoc? Finanční? Anebo šlo o pomoc 

materiální, např. dodávky munice, zbraní z českých a zatím nevybuchlých muničních 

skladů, anebo dodávky koláčků? Samozřejmě ne přímou trasou z Prahy, ale přes 

Ukrajinu lze do Běloruska přes zelenou hranici propašovat úplně všechno. To všechno 

se časem dozvíme. Je to jen otázka času, než to vyplave na povrch, kdo všechno za 

oběma pučisty stál, kdo je financoval, kdo je mentoroval, jaké měli kontakty v EU, 

kdo jim pomáhal atd. Právě proto se nedalo čekat s tiskovkou do pondělí na úřadu 



vlády. Maskírovka musela jít ven hned a okamžitě na přehlušení informačního pole v 

Bělorusku. Pokud Feduta se Zjankovičem budou zpívat, a to se dá očekávat, bude v 

Praze a ve Varšavě opravdu horko. Rusko by proto nemuselo nic hrotit ve vztahu k 

ČR, protože Rusku teď stačí prostě si počkat, co vydolují vyšetřovatelé KGBz obou 

agentů CIA. 

Co je však důležité, to jsou nové informace ruských novinářů, které pochází přímo od 

běloruské KGB a jsou zdrojovány přímo od vyšetřovatelů. Juras Zjankovič totiž začal 

spolupracovat a odhaluje celou síť spolupracovníků na Ukrajině, v Polsku a teď se 

podržte, ať to s vámi nepraští… v Praze! Ano, podle informací ruských novinářů totiž 

Zjankovič po příletu z USA do Frankfurtu nad Mohanem počátkem tohoto měsíce 

neodcestoval letecky do Varšavy, ale odcestoval do Prahy, kde se zdržel 2 dny. Potom 

pokračoval do Varšavy. 

PODLE TĚCHTO INFORMACÍ SE MĚL SEJÍT V PRAZE A POTÉ VE VARŠAVĚ 

HNED S NĚKOLIKA PŘEDSTAVITELI ČESKÉ A POLSKÉ POLITICKÉ SCÉNY, ALE 

JMÉNA ZATÍM RUŠTÍ NOVINÁŘI NEMAJÍ, PROTOŽE KGB JE ZATÍM NECHCE 

PUSTIT, protože se budou asi snažit rozkrýt celou síť, kdo všechno stál za pokusem 

vojenského převratu v Minsku a plánem na vyvraždění Lukašenkovy rodiny.



Předmět: K výbuchu ve Vrběticích 

Datum: 2021-05-15 10:57 

ID: 10137 

Odhaluje to vrcholnou nezodpovědnost ministerstva obrany a vnitra. A nakonec se 

vše svede na ruské špiony!!! Kdyby to bylo správně zabezpečené, tak by se tam ani ti 

dnes obviňovaní rusové nedostali. Je to DLOUHÉ a občas mi to přijde trochu „mimo 

mísu“, ale jsou tam informace, KTERÉ SE NIKDE JINDE NEOBJEVILY. Velmi 

zajimave!!! HTTPS://WWW.YOUTUBE.COM/WATCH?V=NQ8VUQZGW4E 

[https://www.youtube.com/watch?v=NQ8vuqzGw4E] 



Předmět: A je to v prdeli. Tentokrát definitivně. 

Datum: 2021-05-13 10:48 

ID: 10106 

O TOM NEBYLO POCHYB UŽ OD ZAČÁTKU, STAČIL Y KUPECKÉ POČTY A ŠESTÝ 

SMYSL… To, co teď budete číst, mám od mého přítele, bývalého vysoce postaveného 

důstojníka naší armády ve výslužbě. Tento pán odešel do penze s hodností plukovníka 

Česká republika je ve velkém průšvihu. Do toho ji dostali naši současní vládní 

představitelé. Babiš s Hamáčkem ve snaze zabránit zveřejnění informací, které 

Koudelkova BIS poskytla plátkům Reflex a Deník N, ty informace zveřejnili sami. Že 

si přitom nadělali do gatí, tak to bylo jasné každému, kdo to jejich improvizované 

prohlášení viděl a slyšel. Babiš a Hamáček se snažili zabránit tomu, aby ty „tajné" 

informace zveřejnili novináři. Takže tu zjevnou lež zveřejnili sami. Co tím způsobili, 

tak to je zřejmé. Kdyby to nechali na novinářích, tak by se toho zas až moc nestalo. 

Našim novinářům věří už jen ti, kteří úspěšně absolvovali vymývání mozků. TAK A 

TEĎ TO HLAVNÍ. NIKDO SI NEDOVOLÍ POPŘÍT, ŽE RUSKO MÁ NEJLEPŠÍ 

VÝZVĚDNOU SLUŽBU. TO NEJLÉPE VÍ TURECKÝ PREZIDENT ERDOGŇAN. ON 

TAKÉ VÍ, KOMU VDĚČÍ ZA TO, ŽE JEŠTĚ ŽIJE. BYLA TO RUSKÁ TAJNÁ SLUŽBA, 

KTERÁ POSKYTLA PREZIDENTOVI PUTINOVI INFORMACI, ŽE TURECKÁ 

OPOZICE CHYSTÁ NA TURECKÉHO PREZIDENTA ATENTÁT. BYLO 

NAPLÁNOVÁNO, ŽE TURECKÁ VOJENSKÁ STÍHAČKA SESTŘELÍ LETADLO, 

KTERÝM BUDE CESTOVAT PREZIDENT ERDOGŇAN S DOPROVODEM. 

PREZIDENT PUTIN PAK PREZIDENTA ERDOGŇANA VAROVAL A DOPOPRUČIL 

MU, ABY TEN ODLET O HODINU POZDRŽEL.STÍHAČCE, KTERÁ MĚLA TO 

LETADLO SESTŘELIT, MEZITÍM DOCHÁZELO PALIVO A TAK SE MUSELA 

VRÁTIT ZPÁTKY NA ZÁKLADNU. RUSKÁ VÝZVĚDNÁ SLUŽBA MÁ K DISPOZICI 

TAKOVÉ INFORMACE, O JAKÝCH SE NÁM ANI NESNÍ. JEDEN ČAS SE 

„DEMOKRATIČTÍ" POLITICI POKOUŠELI SVÉST VINU ZA TRAGÉDII LETU MH 

17 NA RUSKO. NIZOZEMSKÁ VLÁDA DOKONCE VYVOLALA SOUDNÍ ŘÍZENÍ. TO 

ALE BYLA JEN FORMALITA, PROTOŽE RUSKO BYLO ODSOUZENÉ UŽ PŘEDEM. 

A VIDA. STAČILO, ABY RUSKO TOMU SLAVNÉMU SOUDNÍMU SBORU 

PŘEDLOŽILO DŮKAZY, POŘÍZENÉ POMOCÍ ŠPIONÁŽNÍCH DRUŽIC. A BYLO PO 

SOUDU. U TOHO SOUDU BY TOTIŽ VYŠLO NAJEVO, KDO ŽE TO DOPRAVNÍ 

LETADLO SESTŘELIL. A TO NEBYLO ŽÁDOUCÍ. TÍM PÁDEM UŽ ŽÁDNÝ SOUD 

NEBUDE. PAMATUJETE, JAK MINISTR OBRANY MARTIN STROPNICKÝ S 



VELKOU SLÁVOU PŘEDÁVAL ZÁSTUPCŮM SPOLKU NATO (VE SKUTEČNOSTI 

AMERIČANŮM) ÚDAJNĚ NEPOTŘEBNÝ VOJENSKÝ MATERIÁL Z NAŠICH 

ARMÁDNÍCH SKLADŮ? PODLE STROPNICKÉHO TO BYLY JEN SAMOPALY A 

NÁBOJE DO TĚCHTO PALNÝCH ZBRANÍ. STROPNICKÝ LHAL, AŽ SE MU OD 

HUBY PRÁŠILO. V TĚCH BEDNÁCH BYLY KROMĚ SAMOPALŮ A NÁBOJŮ TAKÉ 

RUČNÍ GRANÁTY, GRANÁTY DO MINOMETŮ A HLAVNĚ NÁŠLAPNÉ MINY. KDE 

TENHLE VOJENSKÝ MATERIÁL SKONČIL, TAK TO UŽ VÍME. RUSKO POSKYTLO 

VOJENSKOU POMOC SYRSKÉMU PREZIDENTOVI BAŠÁROVI ASSADOVI. NA 

JEHO ŽÁDOST, SAMOZŘEJMĚ. A RUSKÁ ARMÁDA, KTERÁ NAKONEC 

ZLIKVIDOVALA VŠECHNY VOJENSKÉ ZÁKLADNY ISIS NA SYRSKÉM ÚZEMÍ, 

POSKYTLA NEZVRATNÉ DŮKAZY O ZAPOJENÍ ČESKÉ REPUBLIKY NA STRANĚ 

ISIS. TEDY TĚCH, KTEŘÍ SE POKUSILI SVRHNOUT LEGITIMNÍ VLÁDU POD 

VEDENÍM PREZIDENTA BAŠÁRA ASSADA. MARTIN STROPNICKÝ, ŠTĚDRÝ TO 

DÁRCE ÚDAJNĚ VYŘAZENÉHO VOJENSKÉHO MATERIÁLU DO RUKOU 

AMERIČANŮ, SI NĚJAK NEUVĚDOMIL, ŽE TEN VOJENSKÝ MATERIÁL JE 

SNADNO IDENTIFIKOVATELNÝ. VŠECHNY ZBRANĚ, VYROBENÉ V 

ČESKOSLOVENSKU A DNES V ČESKÉ REPUBLICE, NESOU PUNC V PODOBĚ 

DVOU ZKŘÍŽENÝCH MEČŮ. SAMOPALY JSOU TO NEJMENŠÍ. MNOHEM HORŠÍ 

JE TO, ŽE SOUČÁSTÍ DODÁVKY TOHO ÚDAJNĚ PŘEBYTEČNÉHO 

VOJENSKÉHO MATERIÁLU BYLY TAKÉ NÁŠLAPNÉ MINY. TY SE PŘITOM ŘADÍ 

MEZI ZBRAŇOVÉ SYSTÉMY, KTERÉ JSOU ZAKÁZANÉ ZÁKONEM STEJNĚ, JAKO 

NAPŘÍKLAD KAZETOVÉ BOMBY. ČESKÁ REPUBLIKA TÍM PÁDEM FUNGOVALA 

JAKO TEN, KDO DODÁVÁ ZBRANĚ DO ZEMÍ TŘETÍHO SVĚTA. US VÁLEČNÍ 

JESTŘÁBI JSOU Z OBLIGA. TEN, KDO DODÁVAL ZBRANĚ SYRSKÝM 

POVSTALCŮM, JE ČESKÁ REPUBLIKA. RUSKO TO K MEZINÁRODNÍMU SOUDU 

DÁVAT NEBUDE. MY JIM ZA TO ZKRÁTKA NESTOJÍME. RUSŮM BUDE STAČIT, 

KDYŽ TUHLE INFORMACI PUSTÍ DO SVĚTA. I S DŮKAZY, SAMOZŘEJMĚ. 

LEZENÍ NAŠICH NEJVYŠŠÍCH VLÁDNÍCH PŘEDSTAVITELŮ DO US REKTA SE 

NÁM TAK HRUBĚ NEVYPLATILO. TO RČENÍ O MOUŘENÍNOVI, KTERÝ 

POSLOUŽIL A MŮŽE TÁHNOUT, TADY PLATÍ VÍC NEŽ KDY JINDY. PROBLÉM 

JE V TOM, ŽE ZA BLBCE JSME V TOMTO PŘÍPADĚ MY VŠICHNI. ONO MLČET 

SE POKAŽDÉ NEVYPLÁCÍ. V KONEČNÉM DŮSLEDKU SI ZA TO MŮŽEME SAMI. 

NA ZÁVĚR KONTROLNÍ OTÁZKA: KOLIK TAKZVANÝCH DEMOKRATICKÝCH 

EVROPSKÝCH ZEMÍ SE K NÁM PŘIDALO A TAKÉ VYHOSTILO RUSKÉ 



DIPLOMATY? ŽE NÁS SPŘÁTELENÉ STÁTY EU PODPORUJÍ V KAUZE VRBĚTICE 

PROTI RUSKU? TAK O TOM NEJLÉPE VYPOVÍDÁ TATO INFORMACE. NĚMECKÝ 

MINISTR ZAHRANIČNÍCH VĚCÍ HEIKO MAAS UVEDL, ŽE BERLÍN NEMÁ 

ZAPOTŘEBÍ ZAPOJOVAT SE DO „KONFRONTAČNÍHO HUMBUKU" PROTI 

MOSKVĚ. TEN, KDO REÁLNĚ URČUJE POLITIKU EU, JE NĚMECKO. A 

NĚMECKO NEMÁ POTŘEBU JAKKOLIV POŠKOZOVAT VZÁJEMNÉ DOBRÉ 

VZTAHY S RUSKEM. NĚMCI Z TÉ UMĚLÉ KAUZY VRBĚTICE VYTĚŽILI 

MAXIMUM. RUSŮM UKÁZALI, ŽE JSOU SPOLEHLIVÝ OBCHODNÍ PARTNER A 

ŽE DO TOHO OBCHODU NEMÍNÍ MONTOVAT POLITIKU. NAVÍC JSOU RÁDI, ŽE 

TĚM BLBÝM ČECHŮM BUDOU MOCI PRODÁVAT RUSKÝ PLYN A ROPU. 

SAMOZŘEJMĚ S PATŘIČNOU PŘIRÁŽKOU. NĚMCI NÁM ZKRÁTKA UKÁZALI 

PŘÍMO V REÁLU, JAKÝ JE ROZDÍL MEZI POLITIKOU A POLITIKAŘENÍM. A 

ČESKÝ KNEDLÍK NA TO DÁL ČUMÍ S OTEVŘENOU HUBOU. 



Předmět: Pane prezidente, na čí jste vlastně straně? JE ČAS BÝT NAŠÍM 

PREZIDENTEM!!! 

Datum: 2021-05-01 13:01 

ID: 10096 

MILOŠI ZEMANE, JE ČAS BÝT NA STRANĚ ČESKÉ REPUBLIKY!!! 

JSTE PREZIDENTEM NÁS VŠECH V ČESKÉ REPUBLICE!! 

NA ČÍ JSTE TEDY VLASTNĚ STRANĚ? ČESKÁ REPUBLIKA NEBO KREML??? 

VŠICHNI ČEKÁME NA PODPORU NAŠEHO PREZIDENTA TÝDEN!!! CO RODINY 

TĚCH MUŽŮ, KTEŘÍ PŘIŠLI PŘÍ VÝBUCHU VE VRBĚTICÍCH O 

ŽIVOT? 

Co my všichni, kteří se bojíme, že RUŠTÍ AGENTI BUDOU ZASE ZABÍJET? 

NEBO BUDETE ZASE LHÁT JAKO TENKRÁT S NOVIČOKEM? 

PANE PREZIDENTE, MÁTE V TĚŽKÝCH CHVÍLÍCH STÁT PŘI NÁS!!! 

ODPUSTILI BY NAŠI PŘEDKOVÉ MASARYKOVI, KDYBY POMÁHAL RUSKÝM 

BOLŠEVIKŮM ÚTOČIT NA ČESKOSLOVENSKÉ LEGIONÁŘE? PROČ TO 

ODPOUŠTÍME ZEMANOVI? LEGIONÁŘI SE OBRACÍ V HROBECH!! 



Předmět: Z poslanecké sněmovny PČR 

Datum: 2021-04-29 12:41 

ID: 10073 

jsem zvědavý, jak dlouho ho ti naši "demokraté" nechají žít "Toto je autentický projev 

poslance Lubomíra Volného ve sněmovně, kterému ani nebylo dovoleno projev 

dokončit. I těch 22 minut stačí abyste se vše dověděli. A nebudete litovat. 

https://www.youtube.com/watch?v=LAgF6MX7gLE 

Dobrý den, dámy a pánové. Ahoj, kamarádi a přátelé. Vítám vás u dnešního živého 

vstupu. Teď si konečně řekneme, co se tady vlastně stalo. Nejdřív si řekneme, co se 

stalo v roce 2014, když jsme potřebovali zamaskovat, že dodáváme zbraně a střelivo 

muslimským teroristům Islámského státu a že dodáváme zbraně a střelivo 

neonacistům z Pravého sektoru na Ukrajině. Potřebovali jsme výbuch. Potřebovali 

jsme výbuch, který by zahladil stopy po tom, že v našich skladištích chybí tisíce 

zbraní, které se objevily v rukou muslimů z Islámského státu, tisíce zbraní, které se 

objevily v rukou ukrajinských neonacistů. Potřebovali jsme výbuch, a ten výbuch 

přišel. A jak tady bylo řečeno panem Zaorálkem, jen tak to samo v těch Vrběticích 

vybouchnout opravdu nemohlo. A řekněme si, co se děje dnes. Dnes se tady 

zkorumpovaní lidé, kteří jsou zkorumpovaní se Stinghousem a dalšími (se smíchem) 

lidmi, kteří jsou do tohoto byznysu zapojeni vpravo i vlevo, snaží o jediné. O vyřazení 

jediné země, která je schopna splnit požadavky České republiky na dostavbu 

Temelína a Dukovan. Nic jiného se tady neděje. Jedná se tady o jednu jedinou věc, 

kterou tady tato pseudoopozice a pseudovládní ČSSD o agendu, kterou prosazují 

prakticky celé volební období. Jedná se o to, co ve své podstatě zapříčinilo konec 

Nečasovy vlády. Doufám, že teď zrovna nějaká policejní složka neprohledává můj byt 

a nenajde tam nějaké kabelky. Bylo by to takový smutný. A víte, co je nejhezčí? Že na 

to, že ten sklad ve Vrběticích byl vyhozen do vzduchu, aby zahladil zločin České 

republiky, kdy jsme porušovali všechny mezinárodní normy a zákony a dodávali jsme 

zbraně muslimským teroristům a dodávali jsme zbraně ukrajinských neonacistům, a 

to, že tady jde jenom o to, aby Temelín a Dukovany nemohli dostavět Rusové, tak já 

na to nepotřebuji vůbec žádné důkazy, protože to řekl pan Zaorálek. My tady 

nepotřebujeme žádné důkazy. Tady jde jenom o to, co si my myslíme. Protože v roce 

2021 v tzv. parlamentní demokracii, ať už je to Holandsko nebo Česká republika, 

zákonodárci nepotřebují důkazy. My nepotřebujeme důkazy. My se rozhodneme na 

základě jenom toho, co si ideologicky myslíme. My se rozhodneme jenom na základě 



toho, co nám přikáže šéf partaje, popřípadě co nám přikáží z nějakého bruselského 

centra, popřípadě co nám přikáže nějaký sponzor. My nemusíme mít důkazy. Hlavně 

nemusíme mít důkazy, když tím cílem je všeobecně nenáviděné Rusko. Pojďme tu 

Rusko, které nenávidíme, můžeme ho obvinit úplně ze všeho. Máme tady agenty, 

špičkové agenty GRU, kteří nejsou novičokem schopni otrávit jednoho dvojitého 

agenta. Teď se dozvím dokonce, že nejsou schopni svrhnout ani vládu v Černé Hoře a 

nakonec nejsou schopni ani načasovat výbušniny, tak aby vybuchly tam, kde mají. Já 

jsem něco málo o ruských tajných službách četl a vím, že tam se neodpouští první 

chyba. Tam se prostě neodpouští první chyba. A kdo udělá první chybu, tak se z něho 

stává slon a už nikdy nejde do dalších operací. Doporučuji knížku Akvárium od 

prvního agenta GRU, který přeběhl k Angličanům. Nyní vám přečtu stanovisko 

předsednictva Volného bloku, které tvoří předsedové všech krajských klubů. 

"Nevěříme informacím českých tajných služeb, které pokládáme za pouhý apendix 

zpravodajských služeb NATO, jenž nyní sehrávají roli užitečných idiotů při vyvolávání 

agresivních rusofobních nálad ve společnosti. Vytažení ruské karty v předvečer 

možného ozbrojeného konfliktu mezi bývalou Ukrajinou a Ruskou federací, a pár 

hodin po oznámení Ruska, že zadrželo agenty, zadrželo, fyzicky je zadržuje, agenty 

plánující s podporou USA zavraždit běloruského prezidenta, i s jeho rodinou, jsou 

jasnou mediální manipulací, kterou páchá Babišova a Hamáčkova vláda na občanech 

České republiky na přímý pokyn velení NATO. Vyvineme maximální úsilí k zahájení 

debaty na uvedené téma a budeme požadovat zveřejnění všech informací o činnosti 

tajných služeb v kauze Vrbětice za posledních šest let. Nedovolíme Babišovi, 

Hamáčkovi ani dalším primitivních rusofobním rasistům, a zahraničními koncerny 

zkorumpovanými nepřátelům této země, aby vtáhli Českou republiku do obchodní 

nebo jiné války proti Rusku. České firmy mohou ztratit zakázky za sto miliard korun. 

A my svou energetickou bezpečnost, která je po dekády, ať se to Pirátům líbí nebo ne, 

ale která je po dekády zajišťována Ruskem, které nás nikdy nevydíralo, ať už jsme 

vstupovali do EU, anebo přibližovali bez referenda NATO k jeho hranicím. Země EU 

si s Ruskem čile obchodují, nepodpořily nás v této kauze, a Německo chce zoufale 

dostavět Nord Stream II. V případě vládní zodpovědnosti otevřeme tendr i pro 

Rosatom a zařadíme i plynové elektrárny do našeho energetického mixu, přesně 

podle vzoru Německa. A na úrovni EU neprodloužíme protiruské sankce. Jsem velice 

rád, že pan ZAORÁLEK ZE MĚ SEJMUL POVINNOST POSKYTOVAT DŮKAZY, 

přesto mohu uvést, že z anonymních zdrojů z prostřednictví zpravodajských služeb 



máme spolehlivé informace, které vyvolávají odůvodněné podezření, že za 

VÝBUCHEM MUNIČNÍHO SKLADU VE VRBĚTICÍCH V ROCE 2014 STOJÍ 

AMERICKÉ TAJNÉ SLUŽBY, které ve spolupráce s BIS tímto aktem státního 

terorismu, maskovaly stopy po dodávkách zbraní muslimským teroristům z 

islámského státu a ukrajinských neonacistům z pravého sektoru. Žádáme proto 

odvolání 20 pracovníků ambasády USA a ukončení činnosti jejich nelegální 

rezidentury, která u nás operuje maskovaná, jako kulturní centrum. Zapojení českých 

tajných služeb do celé akce nasvědčuje skutečnost, že podle právního zástupce 

objektu muničního skladu společnosti Imex Group, pana Radka Ondruše, měla být 

tato firma informována státním Vojenských technickým ústavem o každé plánované a 

uskutečněné návštěvě skladu. Po těchto informacích musela zůstat nezpochybnitelná 

elektronická stopa, a podle vyjádření firmy Imex Group, žádná takováto stopa 

neexistuje. V souvislosti s tímto aktem státního terorismu USA, navrhujeme přijetí 

následujícího usnesení. Parlament České republiky navrhuje toto... nebo schvaluje 

toto usnesení: 1. Odsuzuje teroristické útoky CIA, organizované na území ČR, vedoucí 

k násilné smrti českých občanů, rozsáhlému zničení soukromého majetku a veřejných 

hodnot, včetně devastace okolí muničního skladu, které považuje za nepřijatelné 

porušení svrchovanosti ČR, mezinárodního práva a akt nepřátelství a agrese. 2. 

Vyzývá vládu ČR k zásadnímu odmítnutí tohoto nepřijatelného vměšování USA do 

suverenity ČR, vyjádření tohoto protestu příslušným vládním orgánům USA a přijetí 

veškerých opatření ke snížení rizika pro vedení dalších operací speciálních jednotek 

USA a zajištění ochrany národní bezpečnosti naší země. 3. Vyzývá vládu ČR, aby 

neprodleně vyčíslila škody způsobené výbuchem muničního skladu ve Vrběticích a 

vymohla jejich úhradu ze strany vlády USA. 4. Důrazně považuje omluvu vlády USA 

za zapojení státních orgánů USA do zničení muničních skladů ve Vrběticích, finanční 

náhradu pro rodiny usmrcených českých občanů a náhradu za ztráty na majetku a 

veřejných hodnotách. 5. Vyzývá vládu ČR, aby snížila počty diplomatů USA na území 

ČR o dvacet a ukončila činnost nelegálnímu rezidentovi USA kryté jako kulturní 

centrum. 6. Doporučuje informovat v plném rozsahu u výsledcích vyšetřování a 

odhalení účasti speciálních jednotek USA příslušné partnery v EU na NATO. 7. 

Uděluje napomenutí řediteli Bezpečnostní informační služby plukovníku Ing. 

Michalu Koudelkovi, řediteli Národní centrály boje proti organizovanému zločinu 

plukovníku JUDr. Jiřímu Mazánkovi, jejich podřízeným a dalším zpravodajským 

službám ČR a jejich zahraničním partnerům a dalším orgánům činným v trestním 



řízení zapojeným do této rusofobní kampaně. ZNOVU OPAKUJI, ŽE PODLE ČLENA 

VLÁDY, PANA ZAORÁLKA, NEPOTŘEBUJI ANI PRO JEDNO Z TĚCHTO TVRZENÍ 

VŮBEC ŽÁDNÝ DŮKAZ. Protože důkazy nejsou v politických kauzách v roce 2021 

nutné. Kdyby se mě tady chtěl někdo zastat, a chtěl by panu ministrovi oponovat, že 

důkazy jsou důležité, tak to je v pořádku, protože já mám v rukou úplně stejné důkazy 

jako BIS. Podle - už víme, co se stalo v roce 2014, prostě obchodovali jsme, dodávali 

jsme zbraně každému muslimskému teroristovi, který chtěl svrhnout Asada. Dělali 

jsme to stejně jako Američani, dělali jsme to stejně jako Turecko, dodávali jsme 

zbraně úplně každému, kdo chtěl svrhnout sekulárního prezidenta Asada. Já osobně 

bych nechtěl asi žít v jeho režimu, nicméně byl to člověk, který chránil křesťany, 

chránil Jezídy a za jeho vlády nedocházelo k únosům, vraždění a znásilňování ani 

Jezídů ani křesťanů. A v boji proti tomuto člověku, který řídil sekulární, sekulární 

Sýrii, my jsme aktivně podporovali muslimské teroristy z Islámského státu. A to, že 

oni měli tyto zbraně v rukou, si může každý člověk teď zjistit on-line. Stačí, když si 

zadá do vyhledávače: české zbraně v rukou ISIS. A vyjede mu tam deset článků. Deset 

článků o tom, že byly nalezeny mezinárodními společnostmi hodnověrné důkazy o 

používání českých zbraní v rukou islámských teroristů. A dodnes nikdo nevysvětlil, 

jak se tam ty zbraně dostaly, přestože každá ta zbraň má pochopitelně svoje přesně 

vystopovatelné číslo. O CO JDE DNES? DNES JDE O TO, ABY SE PROSTĚ RUSKO 

NEPODÍLELO NA DOSTAVBĚ JADERNÝCH ELEKTRÁREN. O nic JINÉHO 

NEJDE. Jde jen o pouhou energetickou bezpečnost České republiky, která byla za 

posledních třicet let stoprocentní díky profesionálnímu přístupu Ruské federace, 

která nám, když my jsme zaplatili, vždycky dodala to, co my jsme po nich chtěli. 

Neměli jsme žádné problémy ani s plynem, ani s ropou, ani s jaderným palivem, ani s 

údržbou našich jaderných elektráren. A tohle někomu evidentně strašně vadí, protože 

laciný plyn, laciná ropa a laciná elektřina z našich vlastních zdrojů se nehodí 

nadnárodním korporacím, které korumpují tady představitele demokratického bloku 

a evidentně i ČSSD, protože tito lidé jednají proti zájmům České republiky a chtějí, 

abychom tady kupovali buď alespoň německý plyn, vedoucí z Ruska, s nějakou 

přirážkou, anebo americký zkapalněný zemní plyn, americkou břidličnou ropu a ještě 

aby nám tady firma, která zbankrotovala v roce 2017 /hovořím o Westinghousu/ i 

kvůli dvěma stavbám na domácí půdě, šlo o stejnou cenu, za kterou nabízeli i v roce 

2013 dostavbu Temelína a ukázala se jako nereálná, a této firmě tito agenti 

zahraničního vlivu chtějí přihrát projekt Temelína a Dukovan, a ten projekt v 



Americe, v jižní Karolíně, zkrachoval poté, co se prostavělo 9 mld. dolarů. Těch 9 mld. 

dolarů se prostavělo a pak se ukázalo, že místo 12, se kterými byli ještě ochotni se 

smířit, bude stát 26 mld. dolarů. A za tuto firmu tady lobbuje takzvaná demokratická 

opozice a ČSSD, protože nikdo jiný nemůže nic v České republice postavit, protože my 

chceme reaktor o výkonu 1200 MW. Ani Francouzi ani Korejci jej v tuto chvíli nemají. 

Říkají, že ho mohou ze stávajících odvodit, což je hezké, ale takový reaktor nemá 

licenci, natož referenční stavbu. Šlo by o prototyp a o riskování bezpečí, zdraví a 

životů občanů České republiky. Toto není zase - jak to tak obvykle bývá - názor 

Lubomíra Volného, protože ten se v tom tak úplně nevyzná, ale je to názor pana 

Michala Šnobra, odborníka, experta na energetiku a menšinového akcionáře 

společnosti ČEZ, který dává miliardové rady českým investorům. A já se s tímto jeho 

odborným názorem naprosto ztotožňuji. Nikoliv ve vámi oblíbených dezinformačních 

médiích, ale třeba v deníku CZ vyšla právě ta informace od právníka společnosti 

IMEX Group pana RADKA ONDRUŠE, KTERÝ POPŘEL, ŽE JEHO FIRMA BY 

MĚLA JAKÝKOLIV ELEKTRONICKÝ ZÁZNAM O TOM,že by jim ti, kteří mají na 

starosti vstup do Vrbětic, což je Vojenský technický ústav, cokoliv potvrdil. Tady si 

zopakujme, co víme stoprocentně a co už je ve veřejném prostoru. Firma IMEX 

Group nebyla nikdy informována o tom, že by do objektu vstoupili hlavní branou 

nějací lidé, kteří byli potom identifikováni jako ruští agenti. Takže jestli BIS má 

záznam dvou ruských agentů, jak vstupují do Vrbětic hlavním vchodem jako delegace, 

tak je ten záznam buďto podvržený, anebo BIS bez vědomí majitele munice tyto lidi 

do objektu vpustila ve spolupráci s Vojenským technickým ústavem. A toto je 

stoprocentní ověřitelný fakt, pokud nebude veřejně prokázáno elektronickou stopou, 

která bude nalezena i u zmíněné firmy, prokázáno jinak. Je to jediná informace, která 

prozatím unikla na veřejnost a mě by zajímalo vyjádření všech dotčených, kteří tady 

bez jakýchkoliv důkazů haraší zbraněmi, prozatím pouze politickými a prozatím 

pouze ekonomickými, ale nejraději by zřejmě tuto zemi viděli ve válce s Ruskem, a to 

ve válce minimálně obchodní, sebezničující, která by zvýšila cenu energií o 200, o 

300, o 400 % pro koncové zákazníky. Takže si to řekněme ještě jednou. Agenti Pat a 

Mat, kteří nedokázali otrávit Skripala jednou z nejúčinnějších bojových látek - ona je 

tak účinná, že když se teď otrávíte Novičokem, tak vás odvezou na týden do 

německých lázní a tam se z toho vyležíte a můžete jet zpátky domů - nedokázali 

načasovat nálož a nedokázali ani provést převrat v Černé Hoře, tak tito ruští super 

agenti Pat a Mat operují pochopitelně neustále po celé Evropě a zřejmě minimálně 



jeden z nich bude i oním pověstným ricinovým agentem, který vlastně ve finále vůbec 

nebyl. Víte, jestli v BIS nosí respirátory v souladu s vládním nařízením, tak já se vůbec 

nedivím, že mají halucinace. Všechny spojence, jak jsme tady slyšeli, musíme pořád 

vyzývat, protože je evidentní, že na nás kašlou. Tahle situace byla nějakým způsobem 

vystřelena do mediálního prostoru a prakticky nikdo na ni zásadním způsobem 

nezareagoval. Žádný z našich takzvaných spojenců. Tak si to teď pojďme trošičku 

zanalyzovat, co to může znamenat. Co to může znamenat, když nikdo neskočil 

automaticky po rusofobní vábničce. Jak to, že okamžitě nezareagovala celá Evropská 

unie, když nám tady ti zlí Rusové zavraždili dva lidi, obrovská lidská tragédie, i když 

jeden z těch zbrojařů, který zahynul na místě výbuchu, byl bývalý agent StB, a mě by 

opravdu zajímalo, jakým způsobem tito lidé zahynuli, protože - jak víme - ta munice 

opravdu nemůže vybuchnout sama od sebe, byli to zbrojaři, byli na místě, jeden z 

nich byl agentem komunistické StB. Mě by opravdu zajímalo, jestli se můžeme 

dozvědět, kde se nalezla jejich těla nebo kde se nalezly zbytky jejich těl, jestli to bylo v 

epicentru výbuchu nebo jestli to bylo 100 metrů od něj, jak to, že zahynuli oba dva, 

když nebyli v epicentru toho výbuchu, pokud to bylo v epicentru toho výbuchu, tak co 

tam dělali, zbrojaři, z nichž jeden byl agentem StB. Za mě osobně pří vší té tragédii, 

které byly vystaveny jejich rodiny, je toto legitimní vyšetřovatelská otázka. A my 

musíme mít odvahu tuto otázku položit. Takže jak je to s tou elektronickou stopou, 

kterýkoliv nepřítomný ministře nebo premiére? Jak je to s tou elektronickou stopou 

ve firmě IMEX? Existuje? A pan právní zástupce lže? Nebo neexistuje? A víme, kde 

byla nalezena těla těch dvou nebohých zbrojířů? Bylo to v epicentru výbuchu, 100 

metrů od něj, 200 metrů od něj? Když to bylo daleko od toho výbuchu, proč zahynuli 

oba dva? Tohle všechno by mě zajímalo. Možná to zajímá i ty spojence, a proto tak 

nereagují, anebo je to prostě tak, že to je trapná vnitrostátní hra o to, kdo dostaví 

Temelín a tady pánové a dámy z demokratického bloku, kteří tuto špínu připravili, se 

špatně domluvili se svými kolegy v Evropské unii a v NATO, protože na to prostě 

nikdo nereaguje. Nikdo. Jestli se vypovědělo někde v Polsku, Polsko při každé 

příležitosti vypoví nějaké ruské agenty nebo nějaké ruské diplomaty, protože rusko-

polské vztahy jsou prostě napjaté. Ale kdo nás podpořil jinak? Nějaké zásadní 

prohlášení, komise, někoho z Evropské unie, někoho z NATO? No a další - už to tady 

zaznělo z úst pana křesťana Bartoška, který by chtěl okamžitě tuto situaci využít k 

tomu, že se zavede tvrdá cenzura informací z Ruska a každý, kdo bude referovat o 

něčem z Ruska a bude informace z Ruska chtít, bude automaticky označován za 



dezinformátora. Z toho jeho projevu to jasně zaznělo: Připravme se na cenzuru, 

veškeré informace z Ruska budou špatně, všechny budou označeny za dezinformace a 

musíme prostě bojovat proti tomu, aby nám Rusové vůbec poskytovali nějaké 

informace. Když k tomu přidám čistě rusofobní poznámky ministra kultury, který 

tady mluví o typických ruských vlastnostech a ještě to dokládá nějakými citacemi z 

Tolstého, tak pokuste se takhle promluvit o typických cikánských vlastnostech, pane 

ministře kultury, nebo o typických černošských vlastnostech, pane ministře kultury, 

nebo o typických židovských vlastnostech, nepřítomný pane ministře kultury. Tady ta 

strana Sněmovny i tahle strana Sněmovny (ukazuje vpravo a vlevo) by vás sežrali 

zaživa. Ale protože vy se tady drze postavíte jako správný nekulturní primitiv, začnete 

vykládat něco o typických ruských vlastnostech, tak vám ještě pomatenci z vaší strany 

zatleskají.  



Předmět: Pravda vyleze dřív nebo později 

Datum: 2021-05-11 21:33 

ID: 10049 

https://radimvalencik.pise.cz/9358-vrbetice-tak-uz-je-to-snad-jasne-vsem.html 

Přečtětě pozorně. Nejzajímavější jsou Babišovy odpovědi. Ty mají status "litera scipta 

manet". Od člověka, který tvrdí, je aktuálně je jen jedna verze. 

Interpelace poslance Jiřího Valenty (KSČM) na předsedu vlády Andreje Babiše : 

Poslanec Jiří Valenta:Děkuji za slovo. Vážený pane předsedo vlády, co je pravdy na 

tom, že ruské ministerstvo zahraničí požádalo na konci dubna Evropskou unii o to, 

aby zahájila vyšetřování České republiky kvůli porušování Ottawské dohody, ke které 

se naše země v roce 1997 připojila? Tato mezinárodní úmluva, vycházející z programu 

Campaign to Ban Landmines měla garantovat, že její signatáři musí do čtyř let od 

podpisu smlouvy nenávratně zlikvidovat veškeré své zásoby protipěchotních min. 

Ruská federace dle vyjádření svých představitelů dlouhodobě disponuje průkaznými 

informacemi, že tyto české protipěchotní nášlapné miny se používají při zabíjení, a to 

i civilistů, v Sýrii od roku 2015 až do současnosti. 

Údajně se měly v rozebraném stavu vyvézt z České republiky na Ukrajinu nebo do 

Turecka, kde byly následně smontovány a dopraveny k zákazníkům především z řad 

Islámského státu, ale i do Libye, Konga a Jižního Súdánu. Je neslýchané, že 

skladování částí protipěchotních min posvětil i zlínský Krajský soud bez ohledu na to, 

že konečná kompletace minových pouzder, výbušné směsi a roznětky není potom 

nikterak náročná. Ovšem může být nebezpečná a hrozit výbuchem. 

Pane premiére, mezinárodní smlouva je napsána zcela jasně a hovoří o likvidaci 

těchto min, nikoliv o jejich rozebrání a uložení ve skladu, přičemž toto jejich uložení 

přiznalo i Ministerstvo obrany. Jak je možné, že se toto v České republice vůbec může 

dít? Je vám jasné, že jde o nemorální, nelegální obchod, který je navíc v rozporu s 

mezinárodními smlouvami? K čemu zde máme zpravodajské služby? Nebo se 

náhodou tají něco úmyslně? Jeden z mých kolegů se obdobně dotazoval i včera, 

ovšem odpověď nezískal od nikoho. Děkuji vám za odpověď. 

Místopředseda PSP Vojtěch Pikal:Děkuji a prosím pana premiéra o odpověď. 

Předseda vlády ČR Andrej Babiš:Děkuji za dotaz. Takže v České republice i zahraničí 

se v souvislosti s případem Vrbětice opakovaně objevily spekulace, že v areálu byl 

skladován mezinárodními dohodami zakázaný materiál, konkrétně protipěchotní 

miny. Toto tvrzení není pravdivé. Je to lež. Česká republika plní veškeré 



mezinárodně-právní závazky včetně Ottawské úmluvy o zákazu použití, skladován, 

výroby a převozu protipěchotních min a o jejich zničení. 

Ve vrbětickém areálu byla skladována pouze těla min bez výbušné složky a iniciátorů 

výbušniny. Že se v daném případě nejedná o materiál zakázaný dle mezinárodních 

dohod, potvrdil v roce 2016 svým rozsudkem i zlínský Krajský soud. Veškerý majetek 

komerčních společností byl v roce 2014 uskladněný ve Vrběticích na základě platných 

nájemních smluv se státním podnikem Vojenský technický ústav. Všichni nájemci 

měli platné licence a oprávnění pro nakládání s tímto materiálem. Jakožto jeho 

vlastníci za něj nesli dle legislativy uzavřených smluv plnou odpovědnost. 

Informace, že se vyvážely protipěchotní miny nebo by měly jejich součásti sloužit k 

výrobě protipěchotních min, není pravdivá, v tomto případě by Česká republika v 

rámci povolovacího režimu nepovolila vývoz, který by byl v rozporu s Ottawskou 

úmluvou. Tvrzení o zakázaných minách ve Vrběticích je tedy klasický případ šíření 

dezinformace. I proto, aby Česká republika dokázala podobným případům čelit, byla 

zpracována Národní strategie pro čelení hybridnímu působení, kterou schválila vláda. 

Česká republika dodržuje mezinárodní úmluvy a ve Vrběticích nebyly zakázané 

zbraně. Děkuji. 

Místopředseda PSP Vojtěch Pikal: Děkuji. Pan poslanec má zájem o doplňující dotaz. 

Prosím. 

Poslanec Jiří Valenta:Velice stručně, pane premiére, za prvé, Ministerstvo obrany to 

ústy svého mluvčího potvrdilo, že ta těla těch min v tom skladu byla. Takže tady nejde 

o to, že Česká republika neskladuje nášlapné miny, ale že skladuje jejich součásti, 

které jsou schopné dát tu minu dohromady, což už samo o sobě je nemorální, jestli to 

nechápete. A druhá věc. Ruská strana údajně disponuje těmito těly, českými těly min 

a může je České republice předat. Iniciujte, prosím, přes Ministerstvo zahraničí toto 

předání a zjištění těchto důkazů tak, ať to můžeme vyšetřit. 

Místopředseda PSP Vojtěch Pikal: Děkuji. Prosím pana premiéra o odpověď na 

doplňující dotaz. 

Předseda vlády ČR Andrej Babiš: Já nemám problém, aby se to vyšetřilo a určitě je 

potřeba, já budu informovat pana ministra obrany. Ale, pane poslanče, hlavní 

problém je, že v roce 2011 tyto sklady byly pronajaty soukromým firmám. To se nikdy 

nemělo stát. Tam to začalo. A proto jsem i v prosince 2014 křičel, že kdo to pronajal a 

proč. Ale já jsem o tom přesvědčen a toto je podklad Ministerstva obrany, že Česká 

republika neporušuje úmluvy, a pokud vy máte nějaké pochybnosti o tom, tak já 



samozřejmě, není problém, aby se to prověřilo a aby vám Ministerstvo obrany 

odpovědělo písemně nebo jakýmkoliv způsobem. 

Celé viz: https://www.psp.cz/eknih/2017ps/stenprot/098schuz/s098342.htm#r2 

K tomu otázky ode mne: 

1. Proč se ještě nevyšetřilo (od roku 2017, to už je doba!), zda těla min z vrbětického 

skladu (hlavní součásti) nebyla nevratně zničena, ale použita teroristy a způsobila 

smrt i civilních osob? 

2. Proč se tomuto klíčovému aspektu adekvátně nevěnuje pozornost v českém 

mediálním mainstreamu? 

3. Proč Hamáček podporuje to, že se aktuálně sleduje jen jedna vyšetřovací verze, 

když verze zametání stop je mnohem pravděpodobnější a odpovídá kritériu 

Occamova ostří? 

4. Není to, co se nyní děje, jen zametání stop, jen o level výš? 

5. Nedošlo k privatizaci skladu záměrně, aby se část tehdejších vládních struktur 

nezbavila přímé odpovědnosti za nelegální obchody a podporu terorismu? 

6. Proč podle dobového článku odvoz munice trval nepřiměřeně dlouho? 

Viz: https://www.idnes.cz/zlin/zpravy/odvoz-munice-z-vrbetic-kdy-

zacne.A141223_065645_zlin-zpravy_skr Zdroj: https://radimvalencik.pise.cz/9358-

vrbetice-tak-uz-je-to-snad-jasne-vsem.html 



Předmět: Dopis, který byl předán na Velvyslanectví RF v Praze .... 

Datum: 2021-05-10 16:44 

ID: 10030 

I KDYBY BYLO NAŠIMI PROAMERICKÝMI POLITIKY ZBOŘENO SEBEVÍC 

SOVĚTSKÝCH POMNÍKŮ, HLOUPĚ PŘEJMENOVÁNO SEBEVÍC ULIC, PRAVDOU 

ZŮSTANE, ŽE VĚTŠINA OBYVATEL ČR DOBŘE VÍ, ŽE ZA VÍTĚZSTVÍ NAD 

NACISTY A FAŠISTY VDĚČÍME SOVĚTSKÉMU SVAZU. Vážený pane velvyslanče, 

chceme Vás i celou ruskou společnost ujistit, že zásadně odmítáme hru členů vlády a 

většiny politiků. Jak ukazují indicie, jde o obrovský tlak americké strany na českou 

politickou reprezentaci, aby poprvé od II. světové války úplně přerušila diplomatické 

vztahy s Ruskou federací. Rusko ale není náš nepřítel. ODMÍTÁME A VĚŘTE, ŽE JE 

NÁS VĚTŠINA, TYTO PROTIRUSKÉ HRY. Objevují se až podezřele účelově. Kauza s 

ricinem, Koněvův pomník, kauza Vrbětice a dvojice údajných agentů, dostavba 

Dukovan, urážení prezidenta Vladimíra Vladimiroviče Putina, nevyslyšený velký 

zájem občanů o vakcínu Sputnik V... Stejně jako v kauze Vrbětice s údajnými ruskými 

agenty (sám prezident republiky citoval zprávu BIS, ve které se píše, že neexistují 

svědectví ani důkazy), tak i kauza o údajném ruském agentovi s ricinem před rokem, 

byla odpálena z Bakalova časopisu Respekt a z pera Ondřeje Kundry. VYPADÁ TO, 

ŽE AMERICKÁ CIA A KOUDELKOVA BIS POUŽÍVÁ ONDŘEJE KUNDRU JAKO 

NADHAZOVAČE, JEHOŽ ÚKOLEM JE ODPALOVAT DO INFORMAČNÍHO 

PROSTORU AMERIČANY NACHYSTANÉ ZPRAVODAJSKÉ HRY V ČESKÉ 

REPUBLICE. JEŠTĚ NIKDY SE NESTALO, ŽE BY NĚJAKÁ PROTIRUSKÁ KAUZA V 

ČR BYLA ODPÁLENA V JINÉM MÉDIU, NEŽ JE BAKALŮV RESPEKT, A OD 

JINÉHO REDAKTORA, NEŽ JE ONDŘEJ KUNDRA Mnozí z nás, Čechů, si jsme 

vědomi toho, že se jedná o nebezpečnou zpravodajskou hru rozehranou vládou České 

republiky proti Ruské federaci a vyvolání ideologické války, jako přípravy na 

ozbrojený konflikt mezi USA, NATO a RF. Víme, že lid České republiky odmítá 

militantní snahy USA rozdmýchat válku. Musíme ale bohužel připustit, že mezi námi 

existují skupinky pohrobků fašistů, trockistů a novodobých neomarxistů. OVŠEM 

ZÁROVEŇ MUSÍME KONSTATOVAT, ŽE NAPROSTÁ A DRTIVÁ VĚTŠINA 

OBYVATEL NAŠÍ ZEMĚ JE ODPŮRCEM TAKOVÉTO ZNIČUJÍCÍ PROVÁLEČNÉ 

POLITIKY. OBYČEJNÍ LIDÉ OPRAVDU NEPATŘÍ MEZI NEPŘÁTELE RUSKA. 

NAOPAK SE STYDÍ ZA TO, ŽE SE JAKO NÁROD UKAZUJEME V TAK ŠPATNÉM 

SVĚTLE.Píšeme v době, kdy si připomínáme konec druhé světové války a osvobození 



od fašismu. PŘESTO SI MNOZÍ POLITICI NAŠÍ ZEMĚ DOVOLÍ HISTORII TÉTO 

NEJSTRAŠNĚJŠÍ VÁLKY V LIDSKÝCH DĚJINÁCH ZPOCHYBŇOVAT. Vážený pane 

velvyslanče,  uvědomujeme si, jak podstatné je připomínat si cenu za toto vítězství. 

ČEST PAMÁTCE 144 000 SOVĚTSKÝCH VOJÁKŮ, KTEŘÍ SE O OSVOBOZENÍ 

ČESKOSLOVENSKA ZASLOUŽILI, KTEŘÍ ZEMŘELI, ABYCHOM MY MOHLI ŽÍT. 

Je jasné, že hysterickou nenávist k Rusku či Rudé armádě, nenávist, která se stala 

součástí oficiální politické kultury Česka, žádná fakta neztlumí. Je ale nesmírně 

důležité cítit, že by se něco podobného nemělo v budoucnu opakovat. My, občané 

České republiky nechceme válčit s Ruskem. I kdyby bylo našimi proamerickými 

politiky zbořeno sebevíc sovětských pomníků, hloupě přejmenováno sebevíc ulic, 

pravdou zůstane, že většina obyvatel ČR dobře ví, že za vítězství nad nacisty a fašisty 

vděčíme Sovětskému svazu, který přinesl zdaleka největší oběti. Děkujeme Za 

všechny slušné lidi RSDr. Josef Švarcbek - kandidát do PS PČR - KSČM  a  PhDr. 

Vladimíra Vítová, Ph.D. - předsedkyně Aliance národních sil -----------------------------

-----------------------------------------------------------------------------------------------------

------------------------------ NÁS CHTĚLLI VYHLADIT, SLOVANY !!!                                                                                                                                                                                                               

DVACET MILIONŮ LIDÍ, OBČANŮ SOVĚTSKÉHO SVAZU A VOJÁKŮ, POLOŽILO 

SVÉ ŽIVOTY, ABY JI (DRUHOU SVĚTOVOU VÁLKU) ROZHODLO.“  -----------------

-----------------------------------------------------------------------------------------------------

-----------------------------------------------------------------------------------------------------

----------------------------------- POSLANEC SPD JAROSLAV FOLDYNA promluvil.  

ZDŮRAZNIL TAKÉ, ŽE SE CÍTÍ BÝT PŘEDEVŠÍM ČECHEM A NIKOLI 

EVROPANEM, PROTOŽE EVROPA SE PODLE JEHO NÁZORU NESTARÁ O 

NÁRODY, KTERÉ V NÍ ŽIJÍ. Na Olšanech se připomínají oběti druhé světové války. I 

oběti vojáků Rudé armády. TU DRUHOU SVĚTOVOU VÁLKU ROZPOUTALO 

FAŠISTICKÉ NĚMECKO. To je jedna pravda. TU DRUHOU SVĚTOVOU VÁLKU 

FAŠISTICKÉ NĚMECKO PROHRÁLO DÍKY NESMÍRNÉMU ÚSILÍ PŘEDEVŠÍM 

LIDÍ ZE SOVĚTSKÉHO SVAZU A VOJÁKŮ RUDÉ ARMÁDY,“ zdůraznil Foldyna. 

„140 TISÍC TĚCH VOJÁKŮ LEŽÍ V NAŠÍ ZEMI. V ZEMI NÁRODA, KTERÝ BYL 

URČEN KE KONEČNÉMU ŘEŠENÍ NEBYLI BYCHOM TADY, DÁMY A PÁNOVÉ, 

KDYBY ONI NEPOLOŽILI SVŮJ ŽIVOT ZA NAŠI SVOBODU A ZA NAŠE ŽIVOTY."   

„My skláníme svoji hlavu i před těmi ostatními. Ano 33 tisíc vojáků rumunské 

armády. Vojáků 2. polské armády, vojáků Spojených států, ano, bylo jich 350. Oni se 

vylodili na pláži v Normandii, aby se účastnili vítězství nad fašismem. Není třeba se v 



tuto chvíli rozdělovat. Je to trapné. My v tuto chvíli pokládáme kytky a věnce těm 

vojákům, kteří nesli největší tíhu osvobozování Evropy, kterým jsme vděčni za svůj 

život. Kdyby oni nepoložili svůj život, kdyby nevyhráli u Moskvy, u Kurska, u 

Stalingradu, neotevřela by se možnost řešení tak, jak se otevřela,“ pravil Foldyna. Má 

dojem, že dnes se tato pravda málo zdůrazňuje. Dokonce se zamlčuje a relativizuje. 

„TAK JAKO MI BYLO TRAPNĚ, KDYŽ SE ZAMLČOVALO, ŽE TISÍCE 

ČECHOSLOVÁKŮ BOJOVALY V ZAHRANIČNÍCH ARMÁDÁCH NA ZÁPADĚ, TAK 

DNESKA SE ZAMLČUJE A RELATIVIZUJE PRAVDA A SKUTEČNOST,“ 

ZDŮRAZŇOVAL DÁL S TÍM, ŽE NA NAŠEM ÚZEMÍ BOJOVALI A UMÍRALI 

PŘEDEVŠÍM SOVĚTŠTÍ VOJÁCI. „A my jsme jim přišli vyjádřit svůj vděk, svoje 

poděkování. Nic víc, nic míň. A za to máme poslouchat urážky těch nových Emanuelů 

Moravců. Ano, to byli oni, kteří říkali, že já víc než Čech se cítím být Evropanem. Já se 

budu cítí Evropanem, až ta Evropa začne pracovat pro národy, které tady žijí. Budu se 

hodně cítit Evropanem. "CÍTÍM SE PŘEDEVŠÍM ČECHEM, SLOVANEM  A JSEM 

ZA OSVOBOZENÍ VDĚČNÝ VŠEM, KTEŘÍ  POLOŽILI ŽIVOTY ZA NAŠI SVOBODU"   

uzavřel Foldyna.  



Předmět: Fwdz.. 

Datum: 2021-05-07 14:21 

ID: 9993 

Tolik bordelu najednou - kde bude nakonec pravda...? 

Něco málo k výbuchům v muničních skladech 

Znalec přes výbušniny Radovan Poděl z Brna 

V životě mám tři nepřátele: Hitlera, Stalina a na stará kolena i schody, vtipkuje 

sedmaosmdesátiletý soudní znalec přes výbušniny Radovan Poděl. Když ovšem 

vysvětluje, proč po schodech vystoupal do brněnské redakce Deníku, humor mu 

dochází. „Za 55 let, co dělám svou práci, nikdy nevybuchl muniční sklad. Nyní dva v 

krátké době. Něco tu nehraje," říká brněnský rodák, který za svou kariéru zpracoval 

asi 180 posudků. Zároveň se ptá, zda by v případě mobilizace musel stát žádat o výdej 

munice soukromé firmy. Co vás tak nadzvedlo? Poslouchal jsem debatu  z 

Poslanecké sněmovny. Všechno, co poslanci říkali, byly kecy. Kde jsou výsledky 

odborných šetření? Nevíme, to je podezřelé. Už je to několik týdnů, co vybuchl první 

sklad, a pořád ještě není oficiální nález. Za celých 55 let, co jsem znalcem, nevybuchl 

ani jeden sklad, a teď dvakrát v krátké době za sebou. 

V čem podle vás tedy vláda pochybila? Pronajímá sklady a vzniká z toho bordel v 

trhavinách. Jsou tam trhaviny civilní i vojenské, ale každé mají jiné zásady. Jsou 

trhaviny takzvaně manipulačně bezpečné, když s tím nehrajete fotbal, tak se s tím 

nemůže nic stát. Nemůžou vybuchnout samy od sebe, to neexistuje. Tam musí být 

příčina, někdo to k výbuchu musel přivést. V době výbuchu tam bylo několik lidí… 

Víte, tam byla teplota 5000 stupňů. Těžko se to říká, ale prostě se vypařili. Něco tam 

dělali, ne ve zlém úmyslu, ale prostě to přivedli k výbuchu. Ti, kteří přežili, dobře 

vědí, co tam ti druzí dělali, ale tají to. Trhaviny samy nevybuchnou. Aby vybuchly, tak 

se používají třaskaviny, ale jen v gramových množstvích. Používají se jako rozbušky, 

které iniciují velkou nálož. Proto rozbušky a výbušniny podle předpisů nesmí být 

společně uložené v jednom skladu. Řeči, že po prvním výbuchu vznikl kráter, jsou 

pravdivé, ale když říkají, že se tam kutálely další bomby a ty vybuchovaly, jsou to lži. 

Je vyloučeno, aby civilní nebo vojenské výbušniny vybuchly bez vnější intervence, 

tam se prostě muselo něco odehrát. Co říkáte tomu, že má k armádnímu střelivu 

přístup soukromá firma? Podle mě poslanci vůbec netuší, co tam skladovali. Ani je z 

toho neviním, nejsou odborníci. Ministerstvo obrany v tom má podle mě ohromný 

nepořádek. Armáda střelivo skladuje u soukromníků. To přece není možné. 



Majetkově sklady zůstávají státu, ale správu vykonává soukromník. Jestli měli ti 

soukromníci u vojenských výbušnin uložené své civilní výbušniny, tak to museli 

ohlásit báňské správě. Otázka je, jestli to vůbec ohlásili. Chybí mi jejich stanovisko, 

jsou tam totiž odborníci. 

…….skutečnou pravdu se v této demokratické zemi pod praporem vítězné pravdy a 

lásky asi už nikdy nedozvíme……. 



Předmět: Rusové odpovídají na Vrbětickou kauzu. Je-li to pravda, máme fakt průšvih 

mezinárodního rozměru. 

Datum: 2021-05-03 13:30 
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SKANDÁL VRBĚTICE SE PROHLUBUJE, SERGEJ LAVROV OBVINIL ČESKOU 

REPUBLIKU Z PORUŠOVÁNÍ A OBCHÁZENÍ OTTAWSKÉ ÚMLUVY ICBL NA 

ZÁKAZ VÝROBY, SKLADOVÁNÍ A PŘECHOVÁVÁNÍ PROTIPĚCHOTNÍCH MIN! 

PODLE RUSKÝCH INFORMACÍ PRÝ VE SKLADECH ZAMĚSTNANCI PROVÁDĚLI 

SBORKU ANEBO ROZBORKU PĚCHOTNÍCH MIN NA TŘI ODDĚLENÉ ČÁSTI, 

ABY SE OBEŠEL MEZINÁRODNÍ ZÁKAZ! MLUVČÍ MO ČR PŘIPUSTIL, ŽE TAM 

BYLY MINY, ALE PRÝ BEZ NÁPLNÍ! BĚHEM MONTÁŽE ČI DEMONTÁŽE JEDNÉ 

Z MIN DOŠLO K EXPLOZI SKLADU VE VRBĚTICÍCH, UVÁDÍ ZDROJE RUSKÝCH 

ORGÁNŮ! MOSKVA POŽADUJE ZAHÁJENÍ VYŠETŘOVÁNÍ ČESKÉ REPUBLIKY 

KVŮLI OBCHODU SE ZAKÁZANOU PROTIPĚCHOTNÍ MUNICÍ! Česká republika si 

zadělala na obrovský průser a malér takových rozměrů, že si to vláda ČR ani nedokáže 

představit, co všechno začíná vyplouvat na povrch. Andreji, Honzo, co jste to 

provedli? RUSKÉ MINISTERSTVO ZAHRANIČÍ ÚSTY SERGEJE LAVROVA V 

PONDĚLÍ OBVINILO [1 

[https://href.li/?https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/vrbetice-rusko-lavrov-

zeman-peskov-eu-mezinarodni-smlouvy-vybuchy.A210426_151821_zahranicni_jhr]] 

ČESKOU REPUBLIKU Z OBCHODU A SKLADOVÁNÍ ZAKÁZANÝCH ZBRANÍ, 

JMENOVITĚ PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, KTERÉ ZAKAZUJE MEZINÁRODNÍ 

OTTAWSKÁ DOHODA VYCHÁZEJÍCÍ Z PROGRAMU INTERNATIONAL 

CAMPAIGN TO BAN LANDMINES (ICBL) [2 

[https://href.li/?https://www.icrc.org/en/doc/resources/documents/legal-fact-

sheet/landmines-factsheet-150807.htm]]. Česká republika je signatářem této dohody 

a písemně se zavázala do 4 let od podpisu smlouvy zlikvidovat a zničit veškeré své 

zásoby protipěchotních min. SMLOUVA BYLA PODEPSÁNA V ROCE 1997 A 

NEJPOZDĚJI KONCEM ROKU 2001 MĚLY BÝT VŠECHNY SKLADOVANÉ MINY 

NENÁVRATNĚ ZNIČENY. Miny rozmístěné v půdě měly delší lhůtu na likvidaci. 

Smlouva hovoří o likvidaci zbraní, nikoliv o jejich rozebrání na součástky a 

uskladnění těchto součástek. A přesně toho se Česká republika měla v tichosti a potají 

dopustit. A podle ruských tajných služeb dokonce české zbrojařské firmy tyto 

zakázané zbraně vyvážely do světa, a to odděleně, pouzdra, výbušné směsi a roznětky 



zvlášť. Úmluva o zákazu protipěchotních min, nazývaná také Ottawská úmluva (a 

podle některých i Smlouva o zákazu min), je komplexním zákazem protipěchotních 

min. Zakazuje používání, hromadění, výrobu, vývoj, získávání a přepravu 

protipěchotních min a vyžaduje jejich zničení, ať už se jedná o zásoby na skladech, 

anebo o miny rozmístěné v aktivním nasazení, tedy v půdě. Mluvčí českého 

Ministerstva obrany Jan Pejšek se proti tvrzení Sergeje Lavrova ohradil, ovšem z jeho 

slov jednomu doslova zatrne. TISKOVÝ MLUVČÍ ČESKÉ OBRANY TOTIŽ PŘIZNAL, 

ŽE VE SKLADECH VE VRBĚTICÍCH BYLY SKLADOVÁNY ZAKÁZANÉ 

PROTIPĚCHOTNÍ MINY, OVŠEM V ROZEBRANÉM STAVU [3 

[https://href.li/?https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/vrbetice-rusko-lavrov-

zeman-peskov-eu-mezinarodni-smlouvy-

vybuchy.A210426_151821_zahranicni_jhr]]. Ve skladech prý byla pouze pouzdra 

min, zatímco výbušná směs a roznětky v nich nebyly. TISKOVÝ MLUVČÍ MO ČR 

PŘIZNAL, ŽE VE SKLADECH VE VRBĚTICÍCH BYLY ROZEBRANÉ SOUČÁSTI 

PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, KTERÉ ALE MĚLY BÝT ZNIČENY UŽ PŘED 20 LETY 

Tiskový mluvčí skladování protipěchotních minových pouzder ve Vrběticích dokonce 

opřel o rozsudek zlínského soudu v roce 2016, že je to prý v pořádku. NE, TO NENÍ V 

POŘÁDKU, TO JE OBCHÁZENÍ MEZINÁRODNÍ SMLOUVY NA ZÁKAZ DRŽENÍ A 

USKLADŇOVÁNÍ PROTIPĚCHOTNÍCH MIN I PO VYPRŠENÍ ZÁVAZNÉ LHŮTY 

NA JEJICH ÚPLNÉ A NAPROSTÉ ZNIČENÍ A LIKVIDACI, KE KTERÉ SE ČESKÁ 

REPUBLIKA JAKO SIGNATÁŘ OTTAWSKÉ DOHODY V ROCE 1997 PŘIPOJILA. A 

ruské Ministerstvo zahraničí dnes požádalo Evropskou unii, aby zahájila vyšetřování 

České republiky kvůli porušování právě této mezinárodní úmluvy. A to není zdaleka 

všechno. Podle ruských novinářů má Sergej Lavrov průkazné a usvědčující informace, 

včetně nevybuchlých kusů českých protipěchotních min, které ruská armáda zajistila 

v Sýrii v letech 2015 až do současnosti. Podle našich informací se jedná o české 

nášlapné miny, které byly vyvezeny z České republiky v rozebraném stavu a poté 

znovu smontovány na Ukrajině, případně v Turecku předtím, než byly miny 

dopraveny k zákazníkům v Sýrii, především Islámskému státu a rovněž do Libye, 

Konga a Jižního Súdánu. RUSKÁ VLÁDA TĚMITO ZKONFISKOVANÝMI MINAMI 

ČESKÉ VÝROBY Z VÝZBROJE BÝVALÉ ČSLA DISPONUJE UŽ NĚKOLIK LET, ALE 

DOSUD NEBYL DŮVOD TOTO OBVINĚNÍ PROTI ČESKÉ REPUBLICE 

VYTÁHNOUT, PROTOŽE ČESKÁ REPUBLIKA BYLA PARTNEREM A PŘÍTELEM. 

Andrej Babiš a Jan Hamáček přivolali na Českou republiku celkem 7 morových ran a 



tato bude první. Máme podrobné informace o tom, k čemu mělo podle ruských 

novinářů a ruské armády ve Vrběticích v roce 2014 dojít. RUSKÉ ORGÁNY JSOU 

PŘESVĚDČENY, ŽE NĚKTERÉ FIRMY, KTERÉ MĚLY VE VRBĚTICÍCH MUNIČNÍ 

SKLADY V PRONÁJMU, POUŽÍVALY TYTO PROSTORY NEJEN PRO 

USKLADŇOVÁNÍ, ALE PŘEDEVŠÍM PRO ROZBORKU PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, 

PŘÍPADNĚ PRO OPAČNÝ PROCES, PRO SBORKU ROZEBRANÝCH MIN DO OPĚT 

FUNKČNÍHO STAVU těsně před vývozem do zahraničí k překupníkovi. Tímto 

překupníkem, podle ruských informací, byl právě bulharský kšeftař se zbraněmi 

Emilian Gebrev, který deklaroval nákupy zbraní v ČR jako export do Bulharska, pro 

koncové potřeby zákazníků v Bulharsku, případně na Ukrajině. Podle ruských 

novinářů však Gebrev vyvážel zbraně úplně jinam, konkrétně do Sýrie, Libye, Konga, 

Malawi, Jižního Súdánu, Nigeru a Pobřeží Slonoviny. JAKÉ JSOU ZÁKLADNÍ 

HUMANITÁRNÍ POŽADAVKY OTTAWSKÉ ÚMLUVY? Každý stát, který je smluvní 

stranou Ottawské úmluvy, je povinen: · NENÁVRATNĚ ZNIČIT SVÉ ZÁSOBY 

PROTIPĚCHOTNÍCH MIN DO ČTYŘ LET OD PODPISU ÚMLUVY · Do 10 let 

vyčistit všechny zaminované oblasti pod jeho jurisdikcí nebo kontrolou a mezitím 

přijmout opatření k zajištění účinného vyloučení civilistů z těchto oblastí, mimo jiné 

prostřednictvím vzdělávacích programů zaměřených na rizika min. · Pomáhat obětem 

min poskytováním péče a rehabilitace, včetně sociální a ekonomické reintegrace. 

Kromě toho je každý smluvní stát povinen za účelem zajištění dodržování úmluvy: · 

Trestně stíhat a trestat osoby, které vykonávají činnosti zakázané úmluvou. · 

Předkládat výroční zprávy generálnímu tajemníkovi Spojených národů (OSN) se 

zprávami o krocích podniknutých smluvní stranou k provedení úmluvy. · 

Spolupracovat s ostatními smluvními státy na usnadnění dodržování úmluvy, mimo 

jiné usnadněním provádění vyšetřovacích misí s cílem shromáždit podle potřeby 

informace o otázkách dodržování předpisů. TRANSPORT PROBÍHAL LODĚMI Z 

VARNY DO TURECKÝCH PŘÍSTAVŮ, KDE SE ZBOŽÍ DÁVALO DOHROMADY VE 

WORKSHOPECH A POTOM ZKOMPLETOVANÉ SE DODÁVALO NÁKLAĎÁKY DO 

SÝRIE, ANEBO SE ZNOVU NALOŽILO NA LOĎ, TENTOKRÁT POD TURECKOU 

VLAJKOU, A LOĎ ZAMÍŘILA K POBŘEŽÍ LIBYE. Odtamtud potom zbraně z ČR, a 

nejen z ČR, ale i z Polska, směrovaly Islámskému státu v Libyi a dalším klientům v 

rovníkové a válkami zmítané Africe. A právě ruská armáda narazila v Sýrii ve 

skladech Islámského státu na české zbraně, nejen na samopaly SA-58 a raketomety 

RPG-75 z výzbroje ČSLA, ale právě i na zakázané protipěchotní miny ze skladů v ČR 



po bývalé ČSLA, které už od roku 2001 neměly existovat. PROČ SE V ČESKÝCH 

MUNIČNÍCH SKLADECH KONZERVUJÍ A SCHOVÁVAJÍ PĚCHOTNÍ MINY V 

ROZEBRANÝCH STAVECH, KDYŽ SE ČR ZAVÁZALA K JEJÍCH ZNIČENÍ A 

NENÁVRATNÉ LIKVIDACI DO 4 LET OD PODPISU ICBL V ROCE 1997? Namísto 

toho se dnes v pondělí 26. dubna 2021 dovídáme od tiskového mluvčího Ministerstva 

obrany ČR, že ve Vrběticích se nacházely zakázané protipěchotní miny, které již od 

roku 2001 nejen neměly existovat v jakémkoliv české skladu, ale hlavně se neměly 

nacházet v rukách soukromých zbrojařských firem v ČR, které si od státu pronajímají 

muniční sklady. PROČ SE VE SKLADECH VE VRBĚTICÍCH NACHÁZELA 

ZAKONZERVOVANÉ MINOVÁ POUZDRA, KDYŽ UŽ MĚLA BÝT PODLE 

OTTAWSKÉ SMLOUVY ZLIKVIDOVÁNA PŘED 20 LETY? Smlouva je napsána 

naprosto jasně a hovoří se v ní o likvidaci protipěchotních min, nikoliv o jejich 

rozebrání a uložení v rozebraném stavu pro pozdější eventuální znovusložení. Toto je 

překrucování znění Ottawské smlouvy a porušování ratifikovaného protokolu přímo 

českým ministerstvem obrany, které si vykládá dohodu o likvidací protipěchotních 

min způsobem, který lze označit za obcházení mezinárodního zákazu na uskladňování 

protipěchotních min. Ruské informace pochází i od dvojice zadržených ukrajinských 

překupníků, které v roce 2017 zadržely ruské úřady v Sýrii s dodávkou zbraní z 

Polska. Právě oni měli ruským úřadům odkrýt i situaci ve Vrběticích s 

protipěchotními minami. Všechno to ukazuje na to, že ve skladech ve Vrběticích se 

něco odehrávalo, co vedlo k oběma explozím a požárům v roce 2014. A RUSOVÉ 

JSOU NA 99% PŘESVĚDČENI, ŽE POŽÁRY A VÝBUCHY BYLY INICIOVÁNY 

NEODBORNOU MANIPULACÍ PŘI ROZBORKÁCH PROTIPĚCHOTNÍCH MIN NA 

3 ČÁSTI, TEDY NA POUZDRO, NÁPLŇ A ROZNĚTKU, PŘÍPADNĚ K NEHODĚ 

DOŠLO PŘI OPAČNÉ OPERACI, při skládání rozebraných a uskladněných pouzder 

min dohromady s náplní a roznětkou. Takové operace se obvykle mají provádět pouze 

v tzv. bunkru, což je speciální podzemní místnost určená pro sestavování a 

kompletaci výbušných zařízení, anebo při míchání výbušných směsí a chemikálií. 

Přiznání mluvčího českého Ministerstva obrany, že ve Vrběticích opravdu byla 

uložena a zakonzervována minová protipěchotní pouzdra, které měla být zlikvidována 

do 4 let od podpisu Ottavské dohody v roce 1997, představuje nejvýbušnější indicii a 

křiklavou stopu, k čemu vlastně ve Vrběticích došlo. Všechno to ukazuje na to, že 

české firmy ve spolupráci s překupníky zbraní prodávaly mezinárodně zakázané 

zbraně jako jsou protipěchotní miny, a to ještě navíc do zemí, kde zuří občanské války 



a kde platí mezinárodní embarga na vývozy zbraní. POKUD ČESKÁ REPUBLIKA A 

DOKONCE I ČESKÝ SOUD V ROCE 2016 UMOŽNIL SKLADOVÁNÍ POUZDER 

PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, POTOM UŽ NEJDE JEN O NELEGÁLNÍ OBCHOD, ALE 

JDE PŘÍMO O STÁTEM KRYTOU ČINNOST V ROZPORU S MEZINÁRODNÍMI 

SMLOUVAMI A OTTAWSKÝM PROTOKOLEM, JEHOŽ JE ČESKÁ REPUBLIKA 

SIGNATÁŘEM. Představte si, že by nějaká země, např. Rusko podepsalo s USA 

smlouvy o likvidaci raket, ale nakonec by se ukázalo, že jedna strana ty rakety 

nezlikvidovala, pouze je rozložila, rozebrala a zakonzervovala ve skladech, stejně jako 

to podle všechno udělala Česká republika s protipěchotními minami. Minová pouzdra 

byla uložena extra, výbušná směs z min také extra, a roznětky byly také uloženy extra. 

Zpět do funkčního stavu stačilo jen všechny tři části zase složit. A to je velmi 

nebezpečná práce, při které může lecos vyletět do povětří, zejména ve chvíli, kdy 

takové operace provádí nevyškolený personál, nebo probíhají v nevyhovujících 

podmínkách. Když je pravda teď venku a tiskový mluvčí české obrany přiznal, že ve 

Vrběticích byla skladována pouzdra již 20 let zakázaných zbraní, nemusíme být 

agenty GRU, aby nám logicky došlo, co se asi s největší pravděpodobností v roce 2014 

ve skladech stalo. Jaká je totiž rovnice? Rovnice této záhady je neprůhledná firma, o 

které ANDREJ BABIŠ V ROCE 2014 V POŘADU OVM PROHLÁSIL [4 

[https://aeronet.cz/news/video-sokujici-informace-andreje-babise-o-vrbeticich-v-

poradu-ovm-v-roce-2014-majitel-zbrojarske-firmy-navstivil-vecer-pred-vybuchem-

sklad-druhy-den-doslo-k-explozi-a-zahynuli-dva-lide/]], ŽE NEKOMUNIKUJE A MÁ 

ZA SEBOU SPOUSTU DIVNÝCH FIREM, další částí rovnice je bulharský překupník 

se zbraněmi, který prokazatelně prodával zbraně embargovaným zemím, a další částí 

rovnice je přiznání české obrany skrze mluvčího, že ve Vrběticích byly uskladněny a 

zakonzervovány zakázané zbraně, konkrétně pouzdra pěchotních min, a to 20 let 

poté, co už měly být zničeny na základě Ottawské dohody. Ano, přátelé, pravda je tím 

pádem asi opravdu venku. Pokud se někde objeví všechny části této rovnice 

dohromady, potom výsledkem rovnice opravdu a nepřekvapivě může být velký 

výbuch. Obrazně i doslova. Pamatujte, Honzo a Andreji, že Rusko má tolik munice, té 

skutečné i obrazné, že tahle zpravodajská hra proti Rusku vás může přijít opravdu 

draho. Přechovávání protipěchotních min ve skladech v majetku ministerstva obrany, 

úmyslně rozebraných min na 3 části a zakonzervovaných pro budoucí možné použití 

či zákazníky, je důkazem porušení mezinárodních úmluv o zakázaných zbraních. 

SERGEJ LAVROV TAK VYTÁHL PROTI ČR PRVNÍHO KOSTLIVCE A JAK SE 



UKAZUJE, V TĚCH SKLADECH VE VRBĚTICÍCH BOUCHLA NEJENOM MUNICE, 

ALE I MASKOVACÍ KRYTÍ NELEGÁLNÍCH OBCHODŮ A DOKONCE S 

NELEGÁLNÍMI ZBRANĚMI. A je dobré si všimnout, že Sergej Lavrov ocenil nedělní 

projev Miloše Zemana jako projev rozumného přístupu v té záplavě mohutné české 

mediální ruso-fobo-hysterie. Zdroj: Aeronet.cz - 27.4.2021 
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Velmi stručně řečeno mnoho... 

Štěpánek: Slova „nedůvěryhodných“ jsou teď jako slova boží 

__ [https://1.bp.blogspot.com/-

evJN4vtNacI/YHx1WbShXMI/AAAAAAAArJw/bQFQCObPgZUVm61xd_lxrqJXs-

5JHjYrQCLcBGAsYHQ/s350/Petr_%25C5%25A0t%25C4%259Bp%25C3%25A1nek.j

pg]__ 

_PETR ŠTĚPÁNEK_ 

18. 4. 2021 PRVNÍZPRÁVY [https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/politika/stepanek-

slova-neduveryhodnych-jsou-ted-jako-slova-bozi/] 

TAK SI TO SHRŇME. TU ZPRÁVU VYKŘIČELI DO SVĚTA DVA POLITICI, 

KTERÝM NEVĚŘÍM ANI NOS MEZI OČIMA, PŘIČEMŽ NEDŮVĚRYHODNÝ 

PŘEDSEDA VLÁDY SE ODVOLÁVAL NA JEŠTĚ VÍCE NEDŮVĚRYHODNÉHO 

DVOJMINISTRA VNITRA A ZAHRANIČÍ. 

Nyní se paradoxně právě na ně jako na slovo Boží odvolávají dokonce I VŠICHNI TI, 

KTEŘÍ NA NICH ZA VŠECH JINÝCH OKOLNOSTÍ NENECHAJÍ NIT SUCHOU, píše 

na facebooku Petr Štěpánek. 

Kanály, kterými byla zpráva vypuštěna JSOU NEDŮVĚRYHODNÁ BRUSELSKÁ 

TELEVIZE, která si z neznámých důvodů STÁLE JEŠTĚ ŘÍKÁ ČESKÁ, a naprosto, 

BA PŘÍMO ABSOLUTNĚ NEDŮVĚRYHODNÝ TÝDENÍK RESPEKT, TISKOVÝ 

ORGÁN VŠECH JINÝCH JEN NE ČESKÝCH ZÁJMŮ. A od té doby se jak apoštolové 

na orloji na obrazovce střídají osoby, O KTERÉ BYCH SI PRO JEJICH 

NEDŮVĚRYHODNOST ANI KOLO NEOPŘEL. VŠICHNI DOTYČNÍ ZŘEJMĚ ŽIJÍ V 

PŘEDSTAVĚ, ŽE CO OBČAN TO DEBIL. 

Kromě těch Vrbětic neotrávili Rusové ještě Bečvu a nezapálili Notre-Dame? 

[https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/politika/krome-tech-vrbetic-neotravili-rusove-

jeste-becvu-a-nezapalili-notre-dame/] 

Jenže občan, a zvláště pak ten, který podstatnou část svého života prožil v totalitním 

systému, má jistou životní zkušenost. Viděl filmy Vrtěti psem či Kozoroh 1, četl 

Forsythovy špionážní romány nebo Grishamovo Bratrstvo, PAMATUJE SI, KOLIK 

OPERACÍ POD FALEŠNOU VLAJKOU, KTERÉ STÁLY NA POČÁTKU ŘADY 

OZBROJENÝCH KONFLIKTŮ A VÁLEK, UŽ VE SVÉM ŽIVOTĚ ZAŽIL, a hlavně, jak 



zcela správně upozorňuje Vadim Petrov, proškolený v britské zpravodajské službě 

MI5, zná dvě zásady, konkrétně „follow the money“ a „cui bono“, tedy, „KDYŽ NEVÍŠ, 

SLEDUJ STOPU PENĚZ“ A „KOMU KU PROSPĚCHU“, jež obvykle naznačují, o co ve 

skutečnosti jde. 

A Petrov ještě dodává: _„__NEŽ SE HLOUPĚ MÝLIT, RADŠI ŽÁDNÝ NÁZOR 

NEMÁM. JSEM APRIORI PODEZŘÍVAVÝ, KDYŽ MĚ KDOKOLIV SILNĚ 

OVLIVŇUJE V TOM, CO SI MÁM MYSLET__.“_ Já to jen podepisuji, dodává Petr 

Štěpánek. 

_K ZJIŠTĚNÍ TAJNÝCH SLUŽEB O VRBĚTICÍCH BYCH DODAL JEN JEDNO - 

BUĎ NAŠI ZPRAVODAJCI 7 LET TAJILI POHYB RUSKÝCH AGENTŮ PO MALÉ 

VESNIČCE U SLAVIČÍNA (400 OBYVATEL), ABY S TÍM VYŠLI NA SVĚTLO AŽ SE 

TO BUDE JEDNOU HODIT NEBO JSOU NESCHOPNÍ A POHYB DIVERZANTŮ 

ZJISTILI AŽ PO 7 LETECH. JEDNO I DRUHÉ NESVĚDČÍ O TOM, ŽE BY NÁM 

ZPRAVODAJCI NĚJAK PROSPÍVALI. SPÍŠE MI TO PŘIPADÁ, JAKO BY CHTĚLI 

TÉTO ZEMI ŠKODIT. PREMIÉR SAMOZŘEJMĚ MUSÍ NA OZNÁMENÍ BIS 

REAGOVAT. JEN TO VYPADÁ PODOBNĚ, JAKO KDYŽ AMERICKÝ MINISTR 

POWELL MÁVAL V OSN LAHVIČKOU S ÚDAJNÝM ANTRAXEM A TVRDIL, ŽE JE 

TO DŮKAZ O TOM, ŽE IRÁK MÁ BAKTERIOLOGICKÉ A CHEMICKÉ ZBRANĚ. 

__TY SE PAK NENAŠLI__. PODOBNĚ TOMU BYLO U "ATENTÁTU" NA 

SKRIPALA, U "ATENTÁTU" NA NAVALNÉHO, U MUŽE, KTERÝ K NÁM VEZL V 

KUFRU RICIN... VŽDY JSOU ZA TÍM TAJNÉ INFORMACE, __KTERÉ NELZE 

SVĚTU PŘEDLOŽIT__ A SPOUSTA "PODEZŘENÍ". A TY VÝZVY, ABY OBČANÉ 

HLÁSILI, KDE VIDĚLI PŘED 7 LETY RUSKÉ AGENTY, __TO UŽ JE NAPROSTÝ 

VRCHOL TUPOSTI__. BIS NEMĚLA JINÉ FOTKY, NEŽ TY, CO JÍ DODALA 

BRITÁNIE? __K NEUVĚŘENÍ__. ALE JAK JE VIDĚT Z DISKUSÍ NA WEBU, 

SPOUSTA NAŠICH OBČANŮ VYPADÁ, __ŽE JIM V HLAVĚ CHYBÍ MOZEK__. 

DŮKAZEM JE PŘECE TO, ŽE TO ŘEKL PREMIÉR! TROCHU MI TO PŘIPOMÍNÁ 

SITUACI Z FOTBALU, KDE JE DŮKAZEM RASISMU ČESKÉHO KÚDELY TO, 

__ŽE TO PŘECE SLYŠEL JEHO SOUPEŘ__...___ 

_DVA AGENTI ZE STOPADESÁTI MILIÓNOVÉ ZEMĚ A CO VŠECHNO DOKÁŽOU. 

JSOU TO ALE FRAJEŘI. __AGENT 007 JIM MŮŽE JEN TIŠE ZÁVIDĚT...__ 

TELEVIZNÍ POLOKUBÁNKA TVAROHOVÁ UŽ NENÍ NADŠENA Z PUSSY RIOT, 

__UŽ ZA NIMI ZA NAŠE PENÍZE NELÉTÁ DO LONDÝNA__, ALE JE 

MOMENTÁLNĚ V EXTÁZI Z TĚCH DVOU CHLAPŮ Z GRU. CO ONI VŠECHNO 



ZVLÁDNOU - TU RODINU SKŘÍPALOVIC S NOVIČOKEM, TU VRBĚTICE, ČEKÁM 

DALŠÍ PŘEKVAPIVÁ ODHALENÍ...__ 

_Kde jsem se to proboha narodil! Co je tohle za národ!__ 
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VIDEO: Ruská FSB ukázala Koudelkovým čučkařům z BIS nejvyšší ligu 

kontrašpionáže, FSB odtajnila výbušný videozáznam dvojice agentů americké CIA, 

jak v restauraci v Moskvě plánovali fyzickou likvidaci běloruského prezidenta 

Lukašenka spolu s jeho rodin 

No a proč zrovna my ČR musíme být tím užitečným blbcem ??? 
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nejvyssi-ligu-kontraspionaze-fsb-odtajnila-vybusny-videozaznam-dvojice-agentu-

americke-cia-jak-v-restauraci-v-moskve-planovali-fyzickou-likvidaci/ 

VIDEO: Ruská FSB ukázala Koudelkovým čučkařům z BIS nejvyšší ligu 

kontrašpionáže, FSB odtajnila výbušný videozáznam dvojice agentů americké CIA, 

jak v restauraci v Moskvě plánovali fyzickou likvidaci běloruského prezidenta 

Lukašenka spolu s jeho rodinou! Žádné žvásty o utajovaných důkazech, které nelze 

zveřejnit, ale tvrdý důkaz o tom, že americká vláda připravovala krvavý státní převrat 

v Bělorusku a Babišova vláda jen sehrála s Vrběticemi nechutné křoví na odvedení 

pozornosti mezinárodních médií! Takhle se svrhávají režimy, pod vedením CIA, za 

peníze z Washingtonu! 

Ruská FSB včera večer předvedla nejvyšší ligu kontrašpionáže a ukázala českým 

čučkařům z BIS, jak se dělá obrana a ochrana národní bezpečnosti se zpětnou vazbou 

k vlastním občanům, kterým se FSB zodpovídá a nemá důvod před občany cokoliv 

tajit. Důstojníci FSB jsou zářnou ukázkou toho, jak má fungovat kontrašpionáž. FSB 

totiž včera uveřejnila videozáznam setkání dvou naverbovaných agentů CIA, kteří 

přijeli do Moskvy a setkali se s několika běloruskými generály a vysoce postavenými 

důstojníky běloruských ozbrojených sil, které podle FSB zaujala činnost obou agentů 

CIA a jejich plán zorganizovat 9. května 2021 v Minsku ozbrojený státní převrat podle 

mustru a vzoru státního převratu v Egyptě ze dne 6. října 1981. 

Během vojenské přehlídky vzbouřenci egyptské armády tehdy v roce 1981 zastřelili 

prezidenta Egypta Anwara Sadata, který sledoval přehlídku svých vojsk. Ruská FSB z 

odposlechů a nahrávek zjistila, že dva agenti CIA plánovali v Bělorusku na Den 

vítězství 9. května provést de facto stejný převrat a zastřelit Alexandera Luakšenka 



spolu s celou jeho rodinou, která žije ve městě Ostrošický Gorodok. Převrat byl 

zmařen ruskou FSB doslova na poslední chvíli, protože pučisté již mají v Bělorusku 

sklady zbraní a nachystané partyzány připravené k úderu, jakmile přijde rozkaz. 

Ruská agentura TASS o profesionálním zásahu agentů FSB proti pučistům přinesla 

[1] tuto tiskovou zprávu: 

MOSKVA, 17. dubna / TASS /. Ruská Federální bezpečnostní služba (FSB) zadržela 

dva jednotlivce, kteří plánovali vojenský puč v Bělorusku a atentát na prezidenta 

Alexandra Lukašenka, uvedlo v sobotu Centrum pro vztahy s veřejností FSB. 

„Ve zvláštní operaci prováděné Federální bezpečnostní službou Ruské federace spolu 

s Výborem pro státní bezpečnost Běloruské republiky (KGB) došlo k zabránění 

protiprávní činnosti Jurase Leonidoviče Zjankoviče, dvojího občana Spojených států 

a Běloruské republiky, a běloruského občana Alexandra Feduty, protože oba plánovali 

vojenský puč v Bělorusku v souladu s osvědčeným scénářem „barevné revoluce“ za 

účasti místních a ukrajinských nacionalistů, stejně jako počítali s fyzickým 

odstraněním prezidenta Alexandra Lukašenka, “ uvedla FSB. 

FSB uvedla: „Podle proaktivních informací obdržených od běloruských partnerů 

organizovali ideologové radikální opozice Zjankovič a Feduta soukromé rozhovory na 

internetu a diskutovali o plánu ozbrojeného povstání v Bělorusku a rozhodli se 

uspořádat osobní setkání v Moskvě s využitím dostupných opatření k utajení a setkali 

se s opozičně smýšlejícími generály ozbrojených sil Běloruské republiky. “ 

Centrum pro vztahy s veřejností FSB dále uvedlo, že po příjezdu Zjankoviče do 

Moskvy po ukončení jeho konzultací v USA a v Polsku se toto setkání uskutečnilo v 

soukromém salónku v restauraci v Moskvě. 

“Na schůzce spiklenci řekli běloruským generálům, že pro úspěšné provedení jejich 

plánu je nutné fyzicky odstranit téměř všechny nejvýznamnější osobnosti Běloruské 

republiky. Podrobně popsali plán vojenského puče, včetně obsazení rozhlasových a 

televizních center, aby vysílaly jejich projevy k národu a chtěli blokovat vnitřní 

jednotky armády a oddíly OMON (pořádkové policie) loajální vůči orgánům v 

hlavním městě,“ poznamenala mluvčí FSB. 

“Připravovali výpadek běloruské energetické sítě, aby bránili protiakci armády a 

donucovacích orgánů. Některé ozbrojené skupiny partyzánů umístěné na skrytých 

základnách měly zahájit aktivní fázi,“ uvedla mluvčí FSB a dodala, že konečným cílem 

byl otřes běloruského ústavního systému, odstranění pozice prezidenta a získání 

politické moci v Národním výboru pro usmíření. 



Převrat byl naplánován na 9. května během přehlídky na Den vítězství v Minsku, 

uvedla FSB. 

„Poté, co bylo zaznamenáno a nahráno výše uvedené setkání, byli spiklenci zadrženi 

ruskými bezpečnostními službami a předáni běloruským protějškům,“ uvedla FSB. 

Vojenský převrat během slavnostní přehlídky v Minsku musel mít hluboké vojenské 

krytí, Lukašenko má důvod k obavám 

Juras Zjankovič a Alexander Feduta v restauraci plánovali procesy provedení 

převratu. Na přímý dotaz jednoho z generálů, co je přímým a primárním cílem puče, 

jestli tím cílem je fyzická likvidace prezidenta Lukašenka a jeho předáků, mu 

Zjankovič, agent CIA s americkým a běloruským občanstvím, odpověděl jasně a 

kategoricky, že ano. A o chvíli později Zjankovič vysvětlil, proč je třeba Lukašenka 

fyzicky zlikvidovat, protože kdyby teď proběhly demokratické volby v Bělorusku, tak 

by si Bělorusové místo Lukašenka zvolili jiného Lukašenka, který by znovu vládl 25 

let. Toto je zásadní okamžik v uniklém videu. Dokonale zachycuje myšlení americké 

CIA, nejde jim o demokratické volby, ale o takové volby, které dopadnou podle přání 

západních mocností. A Bělorusové v této chvíli by nikoho takového nezvolili. 

Juris Zjankovič 

Jinými slovy, cílem puče podle Zjankoviče má být vojenský převrat, fyzická likvidace 

vládnoucích kádrů a jejich nahrazení Radou národního usmíření, kde koryta 

dostanou všichni, ale nikdo nebude disponovat mocí. A právě Juras Zjankovič se na 

videu pochlubil generálům, že on bude zodpovídat za reformy v Bělorusku, že bude 

mít na starosti přípravu nové Ústavy, reformu práva, justice, školství, za všechno 

bude zodpovídat. 

A kdo ho do této role dosadil? On sám se jmenoval ze svého středu do této funkce? 

Ne, dostal peníze na realizaci puče v Belorusku a dostal úkoly. A kde toto všechno 

dostal? No přece v USA a v Polsku, tedy v zemích, ve kterých pobýval, než přicestoval 

do Moskvy. Na videu se dokonce chlubí tím, že má kontakty nejen v Polsku, ale 

hlavně na Ukrajině. A generálům u stolu sdělil, že v Bělorusku je už mnoho partyzánů 

a mají zbraně na svých základnách. 

Krvavý Majdan v Minsku by znamenal okopírování procesů z Ukrajiny a výhledový 

vstup Běloruska do NATO. Ztráta Běloruska by pro Rusko byla fatální ránou 

Pokus o vojenský převrat během vojenské přehlídky v Minsku by vyvolal obrovskou 

paniku a není divu, že tento plán vyvolal obrovské zděšení nejen v Minsku, ale hlavně 

i v Kremlu. Pokud byla taková akce opravdu plánována, a není důvod tomu nevěřit, 



potom se jedná o rozsáhlé spiknutí, které zasahuje do vysokých pater běloruské 

armády, která zřejmě je infiltrována a během přehlídky se část vojáků měla 

vojenského puče zúčastnit. V této chvíli bude muset vojenská kontrarozvědka v 

Bělorusku napnout maximální úsilí na rozbití této sítě a na zjištění, kolik vojáků a 

kteří generálové se na tom měli podílet. 

Alexander Feduta na moskevském letišti 

Model okopírovaný z Egypta z roku 1981 totiž předpokládá, že se jedná o vojenské a 

nikoliv civilní spiknutí. To je zásadní rozdíl, protože puč provedený při vojenské 

přehlídce by byl pro osamělého pučistu sebevraždou. Sice by se mu mohlo povést 

prezidenta zastřelit, ale nemohl by zrealizovat zbytek akce a plánu na ovládnutí moci 

v zemi. Ruská FSB tak s největší pravděpodobností překazila brutální a krvavý 

Majdan v Minsku, který by v případě úspěchu pučistů udělal z Běloruska druhou 

Ukrajinu a nástupní platformu NATO k útoku na Rusko a Moskvu. Ta by se totiž 

dostala z běloruského území doslova na dostřel pozemních dělostřeleckých baterií. 

Práce FSB je ukázkovou lekcí kontrašpionáže, která chytila americké agenty s rukama 

od krve ještě dříve, než se začalo v Minsku střílet 

Uniklé video je dokonalou ukázkou práce kontrašpionáže. Jakmile se jí povede 

úspěšný zásah, pochlubí se svým výsledkem občanům. Není důvod nic utajovat, není 

důvod vést žvásty, že důkazy jsou utajovaným materiálem a nelze je publikovat, 

protože to jsou jenom kecy a výmluvy, protože žádné důkazy neexistují, anebo to jsou 

důkazy tak mizerné, že nestojí za řeč. Opravdu je někdo tak tupý a naivní, že kdyby 

byla pravda, že po Vrběticích chodí ruští agenti v muničním skladu, že by ty důkazy už 

dávno nebyly na prvních stránkách v západním tisku? 

V Bělorusku byly už nachystány zbraně a partyzáni, mnozí z Ukrajiny 

Myslíte si, že by si Koudelka nechal ujít takovou slávu? Ne, je to prostě jinak. Je to 

jako s Huawei, je to jako se Skripalem. Huawei prý představuje hrozbu, ale důkazy 

předloženy nebyly. Skripal prý byl otráven Rusy, ale důkazy předloženy nebyly. 

Důkazy prý existují, ale jsou tajné a nejde je zveřejnit. A potom se podíváte na 

profesionály z FSB a oni si jen tak uveřejní nahrávku dvou amerických agentů CIA, 

jak plánují odkráglovat běloruského prezidenta a provést krvavý puč. Jsou tajné 

služby a potom jsou tajné služby. Jedny zasluhují respekt a úctu, druhé jsou k smíchu 

a připomínají cirkusové klauny 

Vrbětice opravdu mohou být vrtěním psem na odvedení skandálu se zadrženými 

agenty CIA v Moskvě 



Alexander Lukašenko před několika dny uvedl [2], že kauza Vrbětice byla odpálena a 

spuštěna v sobotu večer minulý týden kvůli tomu, aby pozornost světových médií byla 

odvedena od události v Moskvě, kde byli zadrženi dva operativci CIA, přičemž jeden 

má dokonce americké občanství, a oba dva plánovali fyzickou a násilnou likvidaci 

hlavy svrchovaného státu a vojenský puč, a to jen pár dní poté, co se jeden z agentů 

vrátil z konzultací v USA a v Polsku. 

Feduta na letišti u bankomatu 

Namísto toho došlo k zahlcení mediálního prostoru fotkami s údajnými ruskými 

popletenými agenty, kteří neuměli načasovat výbuch ve Vrběticích, neuměli zabít 

Skripala, neuměli ani zabít bulharského obchodníka se zbraněmi, který navíc ještě 

prohlásil, že v roce 2014 v ČR žádné zbraně nenakupoval. Takovýmto nesmyslem jsou 

nyní zahlcena média, zatímco pokus Ústřední zpravodajské služby CIA o zavraždění 

běloruského prezidenta v den vojenské přehlídky v Minsku 9. května zůstává mimo 

mediální pozornost. Ne však u nás na Aeronetu. Šiřte video i článek, ať se lidé dozví, 

jak pracují tajné služby v Rusku, ve prospěch svého lidu, před kterým nemusí žádné 

důkazy tajit. 

-VK- 

Šéfredaktor AE News 
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Tak to dnes přišlo a jsou tam otázky, které si od té zprávy v TV a vyhošťování 

diplomatů, kladu i já. Čtěte sami. Někdo to možná nazve p...... y, ale přesto si 

přečtěte.       Jinak snad už konečně slunečný den! * 

Tu blamáž nerozchodíme a je to jasný důkaz toho jací jsme idioti a pochybuji,že 

iniciátory byli naši čučkaři,ti chudáci byli akorát zneužiti.* 

Tak to jsem tedy velice zvědav, kolik pravdy se o tom dovíme !!! 

Zajímavé, že některé informace o tehdejších výbuších se dovídáme až teď po 7 letech. 

Jarda 

POHÁDKA PRO DĚTI DO OSMI LET, NE VÍC 

Byl nebyl, kdysi jeden přenádherný pozemek. Ten byl v lese nedaleko malé vísky, 

zvané místními řekněme třeba Vrbětice. Místní lidé zde žili v klidu a pohodě. Až 

jednou ! V té tmavé noci roku 2014, se projevily temné síly a vyrazily k místnímu 

muničnímu skladišti uškodit. Navedli dva hlídače, aby porušily zaběhlá pravidla. Tito 

hlídači, měli za úkol střežit závoru a telefon. Nic víc, vlastně nesměli chodit moc ven, 

aby se nenachladili. A již vůbec ne venku vstupovat do uzamčených a budov, to již 

opravdu vůbec ne. To prostě nepřicházelo v úvahu, nebít u svých povinností 

strážného muničního skladu Protože co když někdo telefonem nenadále zavolá a pan 

strážný to rychle nezvedne ? Nebo když nedej bože přijede někdo důležitý na nějakou 

důležitou kontrolu? Kdo by tu krásnou závoru zvedl ? Tak zde žili byli a vlastně 

pracovali dlouhou dobu, nic se nedělo. Prostě nuda. V kastrolku si ohřáli sváču, jinak 

nic zajímavého. Potom jednoho temného večera šestnáctého dne v měsíci říjnu se v 

okolí tohoto skladu ozval velký výbuch. Policie a jiné kontrolní orgány začali opatrně 

území skladišť prohledávat. Teda v rámci možností. Oba hrdinní strážní se po 

výbuchu ale na své útulné vrátnici nenalézali, jak se zjistilo. Později se našli jako 

nebožtíci ve vybuchlém skladu, kam ale vůbec vlastně vůbec neměli přístup. Měli 

přístup jen ke dveřím, dále ne! 

V tom skladu byly uskladněny rozmanité druhy výbušné povahy. Granáty, letecké 

bomby a jiný velmi užitečný materiál. Tyto hračky pro dospělé byly prý podle 

předešlých kontrol uskladněny správným způsobem. Jejich iniciační roznětky byly v 

souladu s předpisy uskladněny v jiném objektu. Takže vlastně s pohledu předpisů 

mrtvý a neškodný materiál . Přes všechna tato opatření ale k výbuchu budovy a 



uskladněného materiálu v té temné noci došlo. Zajímavé. Nastoupily ihned kontroly 

všelijaké. Hasiči, vojenští odborníci, hlavně pyrotechnická služba policie ČR. 

Nevybuchlou a rozházenou munici, začali pomalu a trpělivě hledat a sbírat. Mezitím 

jiní, ještě odbornější, kontrolovali okolí a jiné budovy v areálu, kde bylo skladem 

daleko více těchto i jiných hraček pro dospělé. Ač se snažily mnohokráte, již další 

žádnou závadu na jiných budovách nenašli. Všechny budovy byly zamčené, 

zapečetěné a v bezvadném stavu. Podle inventur nic nechybělo. Když kontroly do těch 

skladů nahlédly, nic zajímavého nenašly. I když moc a moc chtěly ! 

Materiál zde uskladněný byl řádně v lejstrech uveden. To je velmi důležité. Nic 

nechybělo, roznětky nebyly pohromadě s výbušninou. Takže zase jen neškodný 

materiál, uskladněný podle všech možných i nemožných předpisů. Do budov 

nezatékalo, elektroinstalace v bezvadném stavu dle zvláštních předpisů. Tak vše 

uzamkly a věnovali se rozházené munici po výbuchu. Tak hledali a uklízeli, až do 

třetího dne v měsíci prosinec. Ve skladu č. 12 bylo přesně 13t. uložené neškodné 

munice. Ten sklad byl před několika dny pečlivě zkontrolován a shledán v bezvadném 

stavu v přísných nárocích k provozu. 

Přes to všechno, ten nešťastný sklad také znenadání a překvapivě vybuchl. Byly zde 

skladem mimo jiné i jisté samopaly. Nevybuchlá munice a samopaly byly výbuchem 

rozházeny po celém nedalekém i dalekém okolí. To k velké zlosti místních občanů, ale 

k velké radosti místních zlodějíčků. Ti se přes přísný zákaz pohybovali v těsné 

blízkosti té neblahé události a po lese sbírali pohozené samopaly. To aby je mohli dál 

prodávat potřebným. Kšeft za pár stříbrných. 

Nastalo veřejné zděšení, proč vlastně vybuchnul i další sklad, který byl přece 

zkontrolován a nic závadného se nenašlo. Pyrotechnici sbírali rozházený materiál z 

prvního výbuchu, okolnosti jim přidaly práci a museli hledat a uklízet i po druhém 

výbuchu. 

Tuhle mravenčí práci dělali 7 dlouhých let. Stálo to peněz! Mezi tím místní šikulové 

obcházeli vojenské a policejní hlídky. Prolézali, létama již zničeným oplocením, i 

dovnitř areálu a zejména zde našli úplné poklady. Byly tyto anonymně pohozeny, tak 

proč je nezachránit. Něco naštěstí policie našla a zabavila, ale kdo ví co všechno bylo 

ukradeno. Kriminální služba po celé ty roky pátrala a hledala viníky. Kdo hledá, najde 

! 

Zjistili, že se do objektů vloupali dva záškodníci z daleké Rusy. Nějací agenti Čepiga a 

Miškyn. Oba dlouho v hledáčku BIS. Ti prý do areálu tajně vnikli a škodili. Zejména 



na druhou událost výbuchu se zloduši dobře připravili. Vnikli drze odvážně mezi 

policisty kteří byli v areálu, to i s kufrem výbušnin. Hlupáci, na místě těch výbušných 

hraček bylo daleko víc. To asi ale vůbec nevěděli a přinesli si nářadí svoje ! Kdo je 

pozval. Kdo je, do již prvním výbuchem poškozeného a silně hlídaného prostoru 

pustil, je zatím záhada. Museli mít nervy z ocele a odvahu jako agent 007. Jak se 

dostali do druhého zapečetěného skladu. Jak tam znova umístili pekelný stroj, který 

nikdo nespatřil, je zatím také záhada. Potom tiše a velmi nenápadně z areálu a z 

republiky odjeli. Asi do Ruska, kam jinam. Jak, to je také záhada. Jak na ně BIS a 

Policie ČR po sedmi letech přišla a obvinila je, to je také záhada. Těch záhad tam teda 

je. Možná některý s obviněných lumpů ztratil na místě pas, nebo se našlo na místě 

přední okno z auta Žigulík, se asi nedovíme. 

A jsme zvědavý, to si pište ! -- S pozdravem Fojkes Tomáš daňový poradce č.2125 

Hradištko 718 289 12 Hradištko mob.: 608 214 097 tel.: 222 765 514 
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Naprosto s ním souhlasím! VYDRŽTE AŽ DO KONCE!!! PŘEDMĚT: FWD: ZATÍM 

NEJLEPŠÍ PROJEV. DIVÍTE SE , PROČ POSLANEC VOLNÝ JE UMLČOVÁN??? 

VYSLECHNI SI CO JINÍ SE BOJÍ ŘÍCI !!! Protože nám sděluje pravdu, která 

odhaluje naše politiky, popisuje jejich práci, KTERÁ NIČÍ NÁŠ STÁT, MORÁLNĚ, 

POLITICKY A PŘEDEVŠÍM HOSPODÁŘSKY ! ! ! tak takhle ztichlá sněmovna se 

skutečně často nezažije: 

https://www.youtube.com/watch?v=aVzNevHk_nI&ab_channel=%C4%8Cesk%C3%

A1Kotlina Jediný, který se nebojí říct v Parlamentu pravdu a určitě vám neujde, jaké 

je tam ticho......patrně před bouřkou 

https://www.youtube.com/watch?v=aVzNevHk_nI&ab_channel=%C4%8Cesk%C3%A1Kotlina
https://www.youtube.com/watch?v=aVzNevHk_nI&ab_channel=%C4%8Cesk%C3%A1Kotlina
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https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Kde-jsou-ty-zaznamy-z-kamer-

Sef-bezpecnostniho-vyboru-prastil-do-stolu-Jde-o-Vrbetice-a-Rusko-

662235?utm_campaign=&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz 

„Kde jsou ty záznamy z kamer?!“ Šéf bezpečnostního výboru praštil do stolu. Jde o 

Vrbětice a Rusko 29.04.2021 17:20 | Rozhovor „Očekával bych od orgánů činných v 

trestním řízení jednoznačné obvinění osob v této kauze, jejich stíhání, popřípadě 

mezinárodní zatykač. Nic z toho zatím neproběhlo, tedy z toho vyplývá, že není 

dostatek jednoznačných důkazů pro tyto kroky. Bohužel nevyšetřené úniky ze živých 

spisů trestních řízení se stávají jakýmsi koloritem doby za úřadování sociální 

demokracie na Ministerstvu vnitra. O vině, nebo nevině rozhoduje soud, nikoliv 

novodobá ‚Národní fronta‘,“ konstatuje Radek Koten (SPD), předseda sněmovního 

výboru pro bezpečnost. 

Co jste říkal projevu prezidenta Zemana týkajícímu se Vrbětic? On tvrdí, že nejsou 

přímé důkazy o vině ruské GRU. Co si myslíte vy? 

Projev pana prezidenta jsem sledoval se zájmem. Očekával bych od orgánů činných v 

trestním řízení jednoznačné obvinění osob v této kauze, jejich stíhání, popřípadě 

mezinárodní zatykač. Nic z toho zatím neproběhlo, tedy z toho vyplývá, že není 

dostatek jednoznačných důkazů pro tyto kroky. Proto nechápu pana premiéra a také 

ministra vnitra, kdy účelově vynesli informace ze živého spisu do médií, a znemožnili 

tak došetření této závažné kauzy. Bohužel nevyšetřené úniky ze živých spisů trestních 

řízení se stávají jakýmsi koloritem doby za úřadování sociální demokracie na 

Ministerstvu vnitra. O vině, nebo nevině rozhoduje soud, nikoliv novodobá „Národní 

fronta“. 

Za tento svůj názor byl prezident tvrdě kritizován částí médií i politiků. Miroslav 

Kalousek dokonce označil jeho jednání za velezradu. Co k tomu říci? 

Názory některých politiků před klíčovými volbami jsou poměrně expresivní, nicméně 

je potřebné si zachovat chladnou hlavu. To, že někdo nenaskakuje na mediálně 

vyžadovaný názor, a použije svoji hlavu, ještě neznamená, že je něčí agent, nebo 

vlastizrádce. Podle těchto prohlášení se trochu obávám nového trendu po vzoru 

„Národní fronty Severní Koreje“. Po roce 1989 jsme očekávali změnu systému ve 

smyslu plurality názorů, kterou nyní ve vyjádřeních některých politiků postrádám. 



Nebo budeme trestat názor, který nekoresponduje s jediným správným názorem 

prezentovaným médii? 

Proč byla kauza Vrbětice zveřejněna zrovna nyní, až sedm let poté? To je otázka spíše 

na orgány vyšetřující tento příběh. Pro dokreslení „ostrahy Vrbětic“ jsem zachytil 

včera v Reportérech ČT vniknutí do objektu a natočení záběrů přímo z místa výbuchu. 

Očividně nic není nemožné, a pokud v roce 2014 byly v tomto objektu kamerové 

systémy, ptám se naprosto legitimně, kde jsou tyto záznamy? Důvěru veřejnosti v tyto 

události a načasování tohoto příběhu rozhodně nepřesvědčilo obyvatele české kotliny. 

Obyčejní pracující lidé, se kterými jsem o víkendu mluvil, mi říkali: Má se zamezit 

dostavbě Dukovan pomocí Rosatomu a dovozu vakcíny Sputnik? Tu si prý koupíme z 

Německa za vyšší cenu. Takhle to vidí občané... 

Myslíte, že kdyby byl americkým prezidentem Trump, kauza Vrbětice by nenastala, 

jak se domnívá exprezident Klaus? 

Procesy řízení se kopírují na základě transatlantických vazeb. Prezident Trump 

neválčil a stahoval vojska domů. Po volbách v USA a inauguraci nového prezidenta se 

zahraniční politika poněkud změnila na konfrontační. Jen z událostí několika 

posledních měsíců si může čtenář udělat svůj úsudek. 

Václav Klaus v rozhovoru pro ParlamentníListy.cz také uvedl: „Celá vrbětická kauza je 

především obřím selháním našich bezpečnostních složek, které místo aby nesly 

odpovědnost za to, že nezabránily údajnému útoku a že během sedmi let nic 

nevyšetřily, vyvolají mezinárodní skandál a v něm se snaží vystupovat jako hrdinové.“ 

Je to tak, jak píše exprezident, že jde o selhání našich bezpečnostních složek? 

Bezpečnostní složky státu včetně zpravodajských služeb jsou povinny pracovat ve 

prospěch občanů ČR, nikoliv cizích rozvědek, jinak by čelily § 309, vlastizrada. Je 

tedy otázka, zda bylo možné událostem v roce 2014 zabránit a jakou roli sehrál stát 

prodejem vojenského materiálu pochybným firmám včetně pronájmu areálu. Tajné 

služby měly už tehdy vyhodnotit nebezpečí plynoucí z těchto pochybných transakcí. S 

odstupem času si kladu otázku, komu to prospělo a kdo nese odpovědnost za ten 

těžko uvěřitelný bordel... čtenář má zřejmě po nedávných událostech jasno. 

V české politice nevidím vůči Rusku žádnou rozumnou strategii, pouze dětinskou 

nezodpovědnou nenávist, uvádí rovněž exprezident Klaus. Jeví se vám to také tak ve 

světle minulého týdne? 



Strategii a selský rozum postrádám v rozhodnutích našich čelných představitelů již 

mnoho let. Velmi mě mrzí, že pomyslnou laťku, „kam až je možné zajít“, posouváme v 

poslední době stále výš. V této oblasti velmi brzy nastane bod zlomu. 

Naše vztahy s Ruskem jsou nyní značně poškozeny, a to patrně i obchodní. Není to 

škoda zvláště třeba v souvislosti s vakcínou Sputnik? Tyto souvislosti vnímají lidé 

daleko více než politici. Na Vysočině je mnoho firem dodávajících technologické celky 

do těchto oblastí, navíc vakcinace z důvodu nedostatku vakcín ze Západu značně 

vázne za očekáváními. Pokud by bylo záměrem pouze poškodit obchodní vztahy s RF 

a znemožnit očkování Sputnikem, konstatuji, že takzvaný demoblok vrní blahem. 

Raději tisíce mrtvých než vakcína od RF. 

Na Facebooku se zmiňujete, že je čas na odvolání vedení SÚKL. Můžete vysvětlit 

proč? 

SÚKL je státní ústav, který má za úkol schvalovat léčiva pro použití v ČR ve prospěch 

pacientů. Jeho úkolem není žalovat a udělovat půlmilionové pokuty nezávislým 

médiím za publikování článků o možnostech léčby covidu-19, převzaté ze 

zahraničních zdrojů. Není možné, aby státní ústav preferoval na jedné straně drahá 

léčiva a neschválené vakcíny bez historie a na straně druhé neschválil desítky let 

používané preparáty, které mají v zahraničí prokazatelné pozitivní účinky při léčbě 

covidu-19. Paní ředitelka je zaměstnancem občanů, nikoliv farmaceutických firem. 

Pokud neplní to, za co je královsky placena, její arogance si zaslouží pozornost pana 

premiéra a případné odvolání je rozhodně na stole. 

 



Předmět: Vyhazování diplomatů Rusové jsou inteligencí o deset levelů výš, než 

inkluzivní NATO, či bolševici jako generál Petr Pavel 

Datum: 2021-05-02 14:20 

ID: 9875 

Vyhazování diplomatů? Rusové jsou inteligencí o deset levelů výš, než inkluzivní 

NATO, či bolševici jako generál Petr Pavel 

 Kategorie: Domácí 

  Zveřejněno: 23. 4. 2021 9:05 

Komedie a šaškárna, jenom se neví, kdo komu kam leze. Z naší strany je vše tak ujeté, 

že je otázkou, zda jsou senátoři a poslanci svéprávní a zda je neskolila nějaká další 

covidová nemoc, která působí katastrofálně na šedou kůru mozkovou. 

Nejdříve čísla: 

Rusko mělo z kraje roku 2020 v Česku 51 diplomatů a 87 členů personálu včetně 

Karlových Varů a Brna. USA se počet pohybuje mezi 100 - 199 zaměstnanci, ale 

striktně se uvádí 70. Neměla by BIS předložit data, nebo se zde potulují nějací 

bezprizorní? Dále, nikdo neví, co zde vlastně tajné služby USA dělají. BIS nesmí 

zjišťovat, zda zde nepůsobí jako v jiných státech, např. v Německu či Francii, kde se 

ututlala zpráva o špehování. Snowden vyzradil v roce 2013 informace o americkém 

tajném programu na sledování internetové komunikace a telefonních hovorů , kdy 

cílem tohoto špehování ze strany velkých soukromých telekomunikačních a 

internetových společností pro americké bezpečnostní úřady byli i spojenci USA. Byl z 

toho skandál, ale sama Merkelová to stopla v zájmu "sousedských" vztahů. A naše BIS 

je neschopná, nebo že by USA u nás byly z BIS tak vystrašení a nic neprováděly? 

Zkuste se nyní zamyslet nikoliv jako inkluzivní Piráti, BIS či většina senátorů a 

poslanců s jejich voliči, ale jako inteligentní starší generace. Proč se Putin směje a 

směje se upřímně? Víte, co se stalo do roku 2000? Malé cinknutí aneb chytrému 

napověz, hloupému dolož: jak zase západ skočil Putinovi na špek a my zalezlí v 

konečníku USA o to ještě víc! Jelcin byl prý báječný chlap a rodina Clintonů se 

chlemstala a zalykala štěstím. Jelcin tancoval opilecky kozáčka, zatímco mu americká 

sebranka rozebírala stát: od nerostného bohatství, až po rejdy bezpečnostních složek. 

Pro USA to byl díky Jelcinovi ráj na zemi. A v roce 2000 nastoupil Putin: inteligentní 

chlap, nebojácný, s tahem na branku a myslící ne tři, ale šest tahů dopředu. Vykopal 

všechny krysy z Ruska, vyhnal rozkrádače nerostného bohatství a tvrdě zaútočil na 

oligarchy, kteří bohatli jako Bill Gates, zatímco bezzubá armáda důchodců v Rusku 



neměla za Jelcina ani na stravu a bydlení jako v USA. A hlupáci vyrazili do útoku Co 

udělaly USA? Sankce. A výsledek? Rusko neporušilo pravidla WTO jako USA a 

posílilo vlastní trh o zboží, které tupá vláda USA zakázala do Ruska vyvážet. A Putin 

se smál. Další údajný úder: sankce na zemědělské plodiny. A výsledek? Rusko 

neporušilo pravidla WTO a stalo se největším vývozcem nejen pšenice na světě. A 

Putin se smál. Pak rozběsněné USA chtěly přes těžbu z břidlic srazit Rusko na kolena. 

Spustily maximální těžbu za pomoci spojenců, otevřely zásobníky s ropou, zaútočily 

podvodně přes rating, a tím zablokovaly financování ze zahraničí Rusku. A výsledek? 

Rusko zvýšilo maximálně na doraz těžbu, srazilo cenu rublu, americká těžba z břidlic 

stejně jako kanadská a britská se zhroutila, Rusko totálně snížilo svůj dluh a Saudská 

Arábie do té doby největší hráč přišla s prosíkem za Putinem. A Putin se smál. Pak 

nepříčetné USA zablokovaly dolarové financování a výsledek? Rusko začalo 

obchodovat ve swapech, odchází a skoro odešlo z dolarového financování a peníze 

převádí do rublové části a souběžně mohutně nakupuje zlato. A Putin se smál. Pak 

USA a NATO chtěly obsadit Černé moře a záminkou byla ochrana Ruska před 

teroristy v době olympiády v Soči. Prezident Putin poděkoval, přesunul další armádu 

na Krym, aby se teroristé, na které upozornily dokonce tajné služby USA do Soči 

nedostali, a v klídku počkal, až Krym udělá referendum dle mezinárodních pravidel a 

pokojně se přidal pod křídla Ruska. Díky USA, které prezidenta Putina na teroristy 

upozornily. Obama mohl nad tou chybou zešílet: prezident Putin ho "údajně" poslechl 

a zabezpečil svoji zem. Krymu umožnil "návrat domů"... A pak se Putin jenom tiše 

smál. USA se pokoušely diverzními akcemi přes Ukrajinu následně ohrozit Krym, 

Ukrajina zastavila vodu ač je to dle mezinárodních konvencí trestné a OSN by 

Ukrajině měla dát těžké sankce a výsledek? Blesková výstavba mostu na Krym, 

zásobníky vody plněné odsolováním mořské vody, a vůdci NATO a USA modrají 

zuřivostí. Prezident Putin mírovou cestou získává občany, zatímco USA bombardují 

Jugoslávii, Irák, vraždí kudy chodí, kradou ropu v Sýrii, chtějí likvidovat Venezuelu, 

která už si ropu a hlavně zpracování nechce nechat od USA krást, vyzbrojují teroristy 

a... A Putin se jen tiše smál. Mírovou cestou stále vítězí. Prezident Putin snižuje 

zadlužení, už má skoro nejmenší na světě, (z velkých států dramaticky daleko 

nejmenší) dokáže přitom posilovat obranu vlastní země, průmysl sílí, výstavba je jak 

nikde na světě a Rusové se všude stěhují do nových bytů a USA pod tíhou dluhů se 

hroutí stále víc. A Putin s úsměvem všude rozdává mír a vůdci USA se mohou vzteky a 

pod tíhou zadlužení přeskočit. Střih: válka o počet diplomatů a pracovníků ambasád 



Přibližně před rokem se prezident Putin vyjádřil o rejdech na území Ruska a 

naziskových organizacích. (O těch už i dřív, třeba vyhnal neziskovou ziskovou partu 

"Člověk v tísni", která tam údajně organizovala povstání a pomáhala Navalnému). 

Nejenom Aston coby Ondřej Neff, ale celá armáda psychopatů tleskala jako malé děti, 

když za frašku kolem Vrbětic se údajně česká vláda pochlapila a vyrazila prý s 

Rusákama dveře. Hlupáci. Prezident Putin na nic jiného nečekal. Odmítá být první, 

aby nebyl válečný štváč jako NATO a vrah jako armáda USA ve Vietnamu, Iráku či 

Jugoslávii. Putin přece podporuje mír. A vytleskávači Dragounů dávají o sobě vědět. 

Když s některými šmejdy vyrazil Putin dveře i s futry, nastal poprask. Inkluzivní 

špičky geniů jako Fischer, Drahoš, senátoři, poslanci (až na SPD a Trikolóru) hned 

ječely, že je to útok na Navalného a silnou opozici, byť každý si může dohledat, že 

prezident Putin i po tolika létech má v Rusku tolik lidí, kteří ho milují, že se o tom v 

USA a Evropě vyjma Orbána ani nesní. A že nějaký pošuk Navalnyj je jenom obyčejná 

veš ví snad už i každý inkluzivní vysokoškolák kolem Pirátů. To, kam prezident Putin 

směroval, byla očista od zahraničních agentů, kteří se Ruskem potulovali od dob 

Jelcina a nešlo je nijak vyhnat a kteří tam vytvářeli akce na odpor vládě a útočili na 

ruské nerostné bohatství. A Putin si trpělivě počkal: sankce? Vypověděl USA agenty. 

Další sankce? Zase vyhnal další americké agenty. Pak se do toho nemočily další státy 

včetně nás a prezident Putin zaúřadoval: stále více má vše pod kontrolou a oranžová 

revoluce, jak se dostat k nerostnému bohatství, se pro USA stále rychleji vzdaluje. 

Opět se naše BIS a připitomělí senátoři a poslanci nabodli na vidle. Bohužel my, 

normální lidé s nimi. Pokud zvadnou Škodovky v Čině a Rusku, zbydou nám skutečně 

jenom ty montovny, na které se naše inkluzivní školství tak razantně připravuje. Kolik 

válek bylo díky USA od roku 1945? A v tom je ten zakopanej pes. Každý rok někde 

měly zisk válečný. Stačí dohledat, kam nasadily armádu. Zbraně se pro ně stal skvělý 

artikl. To už ale není. Kulhánek a naše propaganda mainstreamová jásá: Rusko 

přechází na paritní zastoupení Rusko zřejmě nevyhostí další české diplomaty. „Rusko 

informovalo, že přechází na striktní paritu, co se týče počtu pracovníků. Tedy ten 

počet má být stejný,“ uvedl ministr zahraničí Jakub Kulhánek. Podle ministra budou 

počty na ambasádách stejné - 7 diplomatů a asi 25 administrativně-technických 

pracovníků. A je to na jásot? Z Ruska musí zmizet totiž i ti, kteří byli mimo kontrolu a 

zajišťovali chod ambasády, a aniž měli dřív kontrolu z ruské strany. Samotní 

Rusové!!! Dle některých zdrojů právě oni chodili na akce Navalného a demonstrace 

proti Putinovi. Tak kdo je ten dement, který prohrál? A Slováci vyhostí a Rusové 



vyhostí, a Američané vyhostí a Rusové vyhostí a NATO vyhostí a Rusové vyhostí... Až 

bude Rusko čisté. A to je to, oč Rusku jde. Vyčistit Rusko a vyhnat všechny 

nekotrolovatelné agenty, kteří chtějí Rusko rozeštvat. Nyní si pozve ukrajinského 

prezidenta Volodymyra Zelenského. Bohužel udělali jsme ze sebe voly v konečníku 

USA a snad volby v září vyčistí ten Augiášův chlév Pekarových, Kolářů, Rakušanů, 

Dredů, kteří jsou "Spolu"... A pak zde máme i chytré novináře... Někteří z bývalého 

Sovětského svazu jako Saša Mitrofanov, geniální to Rusák - utečenec. Takže elegance 

génia Putina je neuvěřitelná: západ jásá a vůbec nechápe, že ze sebe udělal pitomce a 

osla. A až to pochopí...? Pouze někteří politici z Německa chápou realitu. A upřímně, 

myslíte si, že se nám takto podaří vyluxovat americkou ambasádu? A informační 

perlička na závěr: maňásek Čaputová je pod ještě větší kontrolou Sorose: jeden z 

největších slovenských deníků SME. Petit Press koupil fond Media Development 

Investment Fund New York (MDIF), který je spojený se známým finančníkem 

Georgem Sorosem. "Lidumilem" Sorošem, kterého Václav Klaus vyhnal svinským 

krokem stejně jako Orbán v Maďarsku. ///////////////////////////////// 

A doslov pro šmejdy a manipulátory: není to jásot nad tím, že z nás dělá Rusko 

dementy, ale 

naopak zoufalství a pláč, že díky dementům, které jsme bůhvíproč a bůhvíjak zvolili 

do vedení 

státu, likvidujeme budoucnost Čechů, našich dětí a vnoučat, neboli těch Čechů, kteří 

patřili ke 

světové špičce a děláme ze sebe jenom námezní blbečky, které každý zneužívá! A 

inkluzivní 

vysokoškoláci to chápou jako vítězství ducha nad hmotou. Je rok 2021... 

P.S. Jasně, že jsou zde i inteligentní, neinkluzivní vysokoškoláci. Ale kolik procent 

jich je? 
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[Miroslav Macek: To už si dovolil prezident přespříliš. 

Chtít od BIS fakta!] 

Tak to už si dovolil prezident přespříliš! Chtít od BIS 

fakta! Být šéfem BIS, tak prohlásím, že Zeman skladuje na 

Hradě biologické zbraně a zatočím s ním jako se Saddámem. 

Tajným službám se přece vždy musí věřit… 
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Ruský velvyslanec v OSN takto usadil USA i Velkou Británii Vitalij Čurkin, 

představitel Ruska při OSN svým komentářem ve čtvrtek usadil britského vyslance 

při OSN Matthewa Rycrofta i novou americkou vyslankyni Nikki Haleyovou, která 

nahradila Samanthu Power. Informaci o menší roztržce a rozdílných názorech v OSN 

přinesl portál Politikus. Britský vyslanec Matthew Rycroft se totiž znovu začal zabývat 

otázkou Krymu a obvinil Rusko odpovědnosti za krizi na Ukrajině. Vitalij Čurkin 

upozornil, že problémy na Ukrajině nastaly až poté, co Západ a USA vyprovokovaly 

Majdan a státní převrat na Ukrajině. Pak Vitalij Čurkin Mattheewovi Rycroftovi 

navrhl, aby šla Velká Británie příkladem a pokud chce kritizovat Rusko ohledně 

Krymu, aby vrátila Falklandy Argentině, Gibraltar Španělsku, "odanektovala" oblast 

Kypru a britské ostrovy v indickém oceánu, které Britové drží v rozporu s nařízením 

OSN, protože si na ostrově Chagos udělali vojenskou základnu. Vitalij Čurkin 

upozornil, že až když Británie splní tyto podmínky, může něco doporučovat Rusku a 

od Ruska něco žádat. Americká vyslankyně Nikki Haleyová při OSN rovněž otevřela 

téma Krymu, ji však Vitalij Čurkin upozornil na slova americké ústavy, kde zazněla 

tak "nádherná slova My národ". Obyvetelé Krymu jsou také národem a v referendu 

93% obyvatelstva vyjádřilo svůj souhlas se znovusjednocením s Ruskem. Krym 

nezákonně předal administrativní Ukrajině bývalý sovětský prezident Nikita 

Chruščov. Referendum na Krymu se uskutečnilo podle všech mezinárodních 

zvyklostí, na rozdíl od Kosova, kde se žádné referendum neuskutečnilo a území se 

nezákonně odtrhlo od Srbska, protože tak si to svého času USA a Západ přály. Svět se 

evidentně mění a Rusko i Čína se nemíní podřizovat americkým či britským 

rozmarům. Strašit mohou lze chudé africké země, na Rusko a Čínu to nefunguje, 

stejně jako to nefungovalo ani na Sýrii. (Překlad - zpracování https://www.hlavnes ---

-------------- PROSIM POROVNEJ CURKINOVU JEDNOZNACNOU A ADRESNOU 

ARGUMENTACI S BLEKOTANIM HAMACKA A BABISE NA SOBOTNI TV TK. 

DODNES NEZNAME JEDINY HMATATELNY A KONKRETNI D U K A Z O 

ZAPOJENI RUSKYCH TAJNYCH SLUZEB DO PRIPADU VRBETICE. NASE VLADA 

A BOHUZEL I OPOZICE JEDNAJI PROTI ZAJMUM CESKEHO NARODU. 
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Tak to je BOMBA !!!             Klikni i na 

,,ZDE,,.&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&&& 1/9 Bude v Praze a ve Varšavě 

horko? (v Langley i v Praze je teď panika) Běloruská KGB: Česko v sobotu vyhovělo 

americké CIA s urgentní žádostí o odvedení mediální pozornosti od Minsku kvůli 

odhalení “Operace Silence” v Moskvě, kde americká CIA přišla o dva “assety” při 

zabezpečování provedení vojenského převratu v Bělorusku! Zatčení agenti CIA 

začínají podle informací mluvit a stopy vedou do Varšavy a do Washingtonu! Objeví a 

potvrdí se i česká stopa v pokusu o zavraždění Alexandera Lukašenka? Objeví se u 

pučistů české zbraně propašované z Ukrajiny? Běloruská KGB: Česko v sobotu 

vyhovělo americké CIA s urgentní žádostí o odvedení mediální pozornosti od Minsku 

kvůli odhalení “Operace Silence” v Moskvě, kde americká CIA přišla o dva “assety” při 

zabezpečování provedení vojenského převratu v Bělorusku! Zatčení agenti CIA 

začínají podle informací mluvit a stopy vedou do Varšavy a do Washingtonu! Objeví a 

potvrdí se i česká stopa v pokusu o zavraždění Alexandera Lukašenka? Objeví se u 

pučistů české zbraně propašované z Ukrajiny? Proto ta narychlo svolaná tiskovka 

Babiše a Hamáčka v sobotu večer a pouhou hodinu poté, co Minsk pustil do světa 

šokující zprávu o zadržení dvou agentů CIA v Moskvě? 2/9 Materiály o vývoji 

vyšetřování běloruské KGB, která vede výslechy a vyšetřování dvou amerických 

agentů CIA, kteří byli zadrženi v Moskvě poté, co se pokusili s běloruskými generály 

naplánovat provedení vojenského převratu v Minsku podle modelu státního převratu 

v Egyptě v roce 1981, kdy egyptská armáda během vojenské přehlídky zastřelila 

prezidenta Anwara Sadata. Nyní se měl tento model puče zopakovat právě v Minsku, 

a to 9. května při oslavách Dne Vítězství. Juras Zjankovič a Alexander Feduta se sešli 

v jedné moskevské gastinici s několika generály běloruské armády, kteří byli v 

Moskvě na pracovní návštěvě v rámci vojenské spolupráce mezi ruskou a běloruskou 

armádou. Juras Zjankovič, občan USA a Běloruska, asset CIA. V úvodu článku jeho 

mladší foto z Wall Street v New Yorku Až dosud se mělo za to, že generálové byli na 

soukromé dovolené v Moskvě, ale není to tak. Jeden z generálů však podle informací 

ruských novinářů změnil před několika měsíci názor, když se v internetové 

komunikaci s oběma agenty dozvěděl, že cílem převratu v Bělorusku má být násilí a 

vraždění na čele s fyzickou likvidací Alexandera Lukašenka spolu s celou rodinou [1]. 



Proto o celé věci informoval nejprve běloruskou KGB a ta ve spolupráci s FSB 

připravila v Moskvě vše potřebné, skryté kamery, nahrávací zařízení a další prvky v 

místnosti gastinice. Záznam schůzky a video s českým překladem jsme uveřejnili 

včera zde. Operace Silence měla za cíl odstartovat vojenský puč v Bělorusku s úkolem 

zavraždit Lukašenka s celou jeho rodinou, jako v Rumunsku v roce 1989 při 

zavraždění Ceausesca a jeho ženy Dnes jsme se však dostali k čerstvým a podrobným 

informacím, které budou českou veřejnost maximálně zajímat. Podle ruských 

novinářů již běloruská KGB od zadržených agentů zjistila první informace zásadního 

charakteru. Celá operace měla anglický krycí název “Operation Silence” (Operace 

Ticho) [2] a její spuštění podle všech informací odsouhlasil přímo Bílý dům! Nejedná 

se tedy o soukromou akci CIA z Langley, ale šlo o posvěcenou operaci Bílého domu. 

Vladimir Putin minulý týden 13. dubna telefonicky hovořil s americkým prezidentem 

Joem Bidenem a naprosto otevřeně se amerického prezidenta zeptal, jestli dal povel a 

příkaz k fyzické likvidaci Alexandera Lukašenka a jeho rodiny podle vzoru prezidenta 

Ceausesca a jeho ženy v prosinci 1989 v Rumunsku. 3/9 Alexander Lukašenko, 

běloruský prezident na tiskovce vysvětluje podrobnosti o pokusu o vojenský puč 

Vladimir Putin se odkazoval na informace vytěžené běloruskou KGB během výslechů 

Feduty a Zjankoviče, kteří byli v Moskvě zadržení podle všeho již 11. dubna. A 

prezident Joe Biden prý na dotaz zareagoval koktáním, přeskakováním hlasu a 

nakonec na dotaz neodpověděl. Vladimir Putin o několik dní později volal 

Lukašenkovi do Minsku, aby mu sdělil, jak na dotaz reagoval Joe Biden. Lukašenko 

potom o celé věci řekl [3] novinářům a informovala o tom běloruská agentura BalTa. 

MINSK 19. dubna (BelTA) - Běloruský prezident Aleksandr Lukašenko odhalil 

podrobnosti o přípravách na jeho vraždu a jeho synů, které zahrnovaly i zahraniční 

speciální služby. Novináři požádali prezidenta, aby se vyjádřil k možné účasti cizích 

států na operaci v Bělorusku a zadržování některých osob v Moskvě. „Proč jsem o tom 

mlčel? Protože je to o mně a mých dětech. Opakovaně jsem říkal, že západ bude i 

nadále destabilizovat situaci v Bělorusku; nenechají nás o samotě. Stále toho moc 

nevíme. Dnes víme víc, přesto ne všechno. Ale očekával jsem takový vývoj, “ řekla 

hlava státu. Alexander Lukašenko poznamenal, že pokusy uspořádat nejprve vzpouru 

a poté „plíživý puč“ selhaly. „Co jiného mohou teď dělat? Opakovaně říkali, že 

všechno v Bělorusku závisí na Lukašenkovi, a že je třeba ho odstranit. Mým úkolem je 

zajistit, aby jejich pokusy selhaly, i když se jim podaří mě z této funkce odstranit. To 

je hlavní úkol. Učinil jsem rozhodnutí, nyní ho formalizujeme a brzy oznámíme. Bude 



to jedno z nejdůležitějších rozhodnutí mého předsednictví. Bude to velmi vážné. 

Takže, i když nebudu prezidentem, potřebuji se ujistit, že se jim nepovede rozvrátit 

národ. Rozhodl jsem se to tak udělat. Teď to musím jen formalizovat. S největší 

pravděpodobností to bude prezidentský výnos, “uvedl běloruský vůdce. „Druhá věc je 

naprosto nepřijatelná. Mlčel jsem, protože to bylo o mně, o mé rodině, mých dětech. 

Nechtěl jsem o tom mluvit. Ale oni se rozhodli zaplést do toho moje děti. Plán byl 

zajmout jednoho mého syna, pak dalšího, pokud by měli štěstí a povedlo by se, tak je 

chtěli držet ve sklepě. Mimochodem, připravili sklep v Gomelské oblasti. Už jsme 

zadrželi skupinu, ukázali, co a jak plánují, “řekla hlava státu. “Pak jsme zjistili 

zapojení zjevně zahraničních zpravodajských služeb, pravděpodobně Ústřední 

zpravodajské služby CIA, nebo FBI. Nevím, která z amerických služeb zde pracovala. 

Dozvěděli jsme se o jejich 4/9 plánech přijet sem do Minsku a zorganizovat atentát na 

prezidenta a jeho děti. “ Alexander Lukašenko uvedl, že Rusko a další státy byly 

informovány o vývoji, aby se ujistily, že „odplata vůči nám bude hrozivá, pokud uspějí 

s pučem“. Pokud jde o zveřejnění spiknutí proti prezidentovi a jeho rodině, dal 

Alexandr Lukašenko KGB pokyn, aby příslušné informace sdílela s médii. Hlava státu 

také sdělila některé podrobnosti novinářům: „Byli zadrženi v Moskvě. Báli se jet 

přímo do Minsku) USA vyslaly své dělníky. Jeho příjmení je Zjankovič. Báli se sem 

přijít poté, co jsme zadrželi několik skupin, které sem už přinesly zbraně. Jeli do 

Moskvy. Kdo jiný tam byl? Běloruský státní příslušník [Alexander] Feduta a také 

[Grigory] Kostusev, který se podílel v menší míře. Nebyl zadržen v Moskvě, ale tady v 

Minsku spolu s dalšími. Proto již můžeme zveřejnit některé informace.” Podle 

Aleksandra Lukašenka byla zaslána žádost vedení Ruska přímo o pomoc FSB při 

zadržování těchto osob v Moskvě. “Zeptal jsem se ruského prezidenta a [předseda 

KGB Ivan] Tertel se zeptal jeho protějšku, šéfa FSB Alexandra Bortnikova. Nechali 

jsme je tam zatknout. Vyslali jsme tam náš tým s 11 až 12 lidmi, “ řekl prezident. 

Alexander Lukašenko varoval všechny nepřátele: „Bože, ať neublíží mým dětem, které 

s tím nemají vůbec nic společného! Nejen mojim, ale ani vašim! Víte, byl jsem 

trpělivý, stále jsem čekal, nakreslil jsem si pro sebe červené nepřekročitelné čáry, ale 

překreslil jsem je. Teď na ně půjdeme tvrdě. Budou litovat každé věci, kterou 

plánovali.” “Zajímalo by mě, proč se Američané takhle chovají”. Koneckonců nikdo 

kromě vrcholného politického vedení nemůže povolit odvolání prezidenta. Pouze oni, 

ne tajné služby. Řeknu to jinak. Jsem Putinovi vděčný. Když mluvil s [prezidentem 

USA Josephem] Bidenem, položil mu tuto otázku, proč se takto chovají a chtějí 



zabíjet prezidenty i s rodinami. Putin neslyšel od Bidena nic jiného než nějaké 

zamumlání v reakci! Potom mi volal Vladimir Vladimirovič a řekl mi o tom, když jsem 

se vrátil z Ázerbajdžánu, "řekl běloruský vůdce. Co je však důležité, to jsou nové 

informace ruských novinářů, které pochází přímo od běloruské KGB a jsou 

zdrojovány přímo od vyšetřovatelů. Juras Zjankovič totiž začal spolupracovat a 

odhaluje celou síť spolupracovníků na Ukrajině, v Polsku a teď se podržte, ať to s 

vámi nepraští... v Praze! Ano, podle informací ruských novinářů totiž Zjankovič po 

příletu z USA do Frankfurtu nad Mohanem počátkem tohoto měsíce neodcestoval 

letecky do Varšavy, ale odcestoval do Prahy, kde se zdržel 2 dny. Potom pokračoval do 

Varšavy. Obr. Ministr Petříček: Bělorusku pomůžeme dalšími deseti miliony 5/9 

Minulý rok během krize po volbách chodil Lukašenko po ulicích se samopalem a v 

neprůstřelné vestě Podle těchto informací se měl sejít v Praze a poté ve Varšavě hned 

s několika představiteli české a polské politické scény, ale jména zatím ruští novináři 

nemají, protože KGB je zatím nechce pustit, protože se budou asi snažit rozkrýt celou 

síť, kdo všechno stál za pokusem vojenského převratu v Minsku a plánem na 

vyvraždění Lukašenkovy rodiny. Naše redakce má slíbeno, že jakmile budou 

informace uvolněny, dostaneme je jako první v ČR. Jaká to budou jména, to podle 

všeho potom vysvětluje dost možná ten jekot a hysterii, která v ČR vypukla minulou 

sobotu večer. Česká vláda v sobotu večer zachraňovala pro CIA dopady a důsledky 

zpackané Operace Silence v Moskvě za cenou likvidace vlastní diplomatické národní 

integrity Premiér ČR Andrej Babiš v sobotu večer roztřeseným hlasem oznámil [4] 

národu, že se mu dostalo informací od ministra vnitra Jana Hamáčka, že existuje 

vysoké podezření, že za výbuchem muničního skladu ve Vrběticích, tedy jednoho 

výbuchu ze dvou, stojí dva údajní ruští agenti známí z kauzy Sergeje Skripala. 

Tiskovka Babiše a Hamáčka v sobotu večer byla svolána naprosto narychlo a v 

nezvyklém čase pozdě večer a mnoho novinářů se nad tím pozastavilo, že když 

vyšetřování výbuchů ve Vrběticích trvalo 7 let, proč nemohla tiskovka počkat na 

druhý den ráno v neděli v nějakém normálním čase, případně až v pondělí? Proč úřad 

vlády rozeslal pohotovostní esemesky všem novinářům, že se mají urychleně dostavit 

na vládu? Co bylo tak důležité a hořelo to tak moc, že to nesneslo odkladu? Informace 

o kauze, která se vyšetřuje už 7 let? To jako vážně? Také vám to neleze do hlavy jako 

nám? Proč ta tiskovka musela být tak narychlo? Díky ruským novinářům na to teď už 

zřejmě známe odpověď. 6/9 Lukašenko při rozhovoru s novináři Běloruská KGB 

podle ruských novinářů zachytila komunikaci mezi monitorovaným telefonem 



jednoho z již delší dobu sledovaných assetů CIA v Praze, který je na pozici pracovníka 

amerického zastupitelství v Praze a telefonoval v sobotu v odpoledních hodinách 

několika lidem z okolí vlády ČR a následně i několika kontaktům na vnitru a rovněž 

několika soukromým osobám přes mobilní aplikaci Viber. Tento asset podle 

informací požádal českou stranu o urychlenou pomoc, neboť západní agentury se 

právě dozvěděly, že Bělorusko hodlá odvysílat reportáž o zadržení dvou agentů CIA v 

Moskvě, kteří chystali vojenský puč a vraždu Lukašenka s rodinou v rámci Operace 

Silence, takže je potřeba minimalizovat škody a za každou cenu přehlušit mediální 

prostor jinou kauzou. Jedinou cestou na zahlazení stop je mohutné zavrtění psem, 

odvedení pozornosti skandálem ještě větším, než je zatčení dvou agentů CIA v 

Moskvě a jejich usvědčení živou nahrávkou. Podle ruských novinářů Langley 

posunulo české BIS zpackané "doclored materials” s fatální logickou nesrovnalostí, 

výbuch nebyl ve Vrběticích jeden, ale dva, proto celý narativ zpravodajské hry nedává 

smysl a lidé se tomu smějí Praha podle infomrací s pomocí souhlasila a rozhodla se 

ad-hoc obvinit Ruskou federaci z výbuchu skladu v roce 2014 a nebyl čas vypracovat 

kvalitní příběh, takže se vzaly fotografie dvou známých údajných agentů a upletla se 

narychlo legenda, která má tolik děr, že je člověku až stydno. Jenže, neměli čas. 

Dezinfo materiály podle všeho dodalo Langley. Americká CIA si ale podle všeho 

neudělala domácí úkoly. Američané totiž přehlédli, že ve Vrběticích v roce 2014 došlo 

ke dvěma výbuchům, nikoliv k jednomu, čímž celá zpravodajská hra ztrácí 

věrohodnost. Nikdo totiž neuvěří tomu, že ruští agenti útočili dvakrát po sobě, ani 

neuvěří, že útočili jen poprvé, ale podruhé to vybuchlo samo, anebo obráceně, že 

poprvé to vybuchlo samo a teprve o dva měsíce později to podruhé odpálili ruští 

agenti. Tahle přehlédnutá drobnost usvědčuje českou BIS z naprosto monstrózní a 

neuvěřitelné lži, manipulace a nepovedené zpravodajské hry. Nikdo neuvěří, že 

nějaká tajná služba bude na jedno a totéž místo, dvakrát po sobě, s odstupem 2 

měsíců, posílat ty samé operativce, aby dvakrát po sobě vyhodili do vzduchu ty samé 

sklady. To je opravdu v ČR někdo tak tupý, že 7/9 tomu věří? Pučisté Feduta a 

Zjankovič v moskevské gastinici Reportáž o chystaném puči v Minsku jako první 

přinesla běloruská televize ONT TV [5], která ji odvysílala večer v sobotu 17. dubna 

2021. Ihned po odvysílání reportáže začala podle běloruské KGB čilá komunikace na 

sledovaných telefonních číslech mezi americkým velvyslanectvím v Praze, Úřadem 

vlády, Ministerstvem vnitra a BIS. Úřad vlády 25 minut po reportáži začal rozesílat 

českým novinářům urgentní esemesky a emaily s pozvánkami na mimořádnou 



tiskovku na vládě okolo 21. hodiny večer. Materiál z Langley nesmí být uveřejněn, 

protože Američané v něm udělali kardinální chybu, nesmysl, právě kvůli tomu, že si 

mysleli, že ve Vrběticích došlo jen k jednomu výbuchu. KGB z obou pučistů vytáhne 

naprosto všechna jména a v Langley i v Praze je teď panika, co všechno Feduta se 

Zjankovičem vyklopí Posunuté materiály ze CIA tak nelze použít před veřejností. Až 

dosud se mělo za to, že česká vláda je jen mopslíkem a vazalem USA ve snaze vyhovět 

americkým partnerům, ale informace vyšetřovatelů běloruské KGB získané od obou 

vyslýchaných pučistů odhalují, že v přípravě vojenského převratu v Bělorusku mohou 

být zapojeny i české tajné služby, případně politici. A to potom by dávalo smysl ta 

hysterie, síla a razance těch útoků ČR na Rusko s cílem vyvolat agresi, ale především 

odvést pozornost jinam. Doba 7 let je příliš dlouhá na to, aby vláda tak freneticky 

najednou svolávala tiskovku na noc během soboty. 8/9 

Máte důkaz, že za tím výbuchem jsou opravdu Rusové? A mohla bych ho vidět? 

Jenže, za kterým výbuchem? Za tím prvním? Druhým? Nebo za oběma?... Podle 

ruských novinářů se hrálo doslova o minuty, než západní média zareagují na reportáž 

běloruské ONT TV. Znáte to staré české přísloví, že potrefená husa nejvíc kejhá? Ano, 

zadržení dvou agentů CIA v Moskvě, kteří plánovali provést puč v rámci Operace 

Ticho, vyvolalo strach nejen v Langley v CIA, ale i všech, kteří byli se Zjankovičem a 

Fedutou jakkoliv propojeni v EU. A ti teď mají takový strach z odvety běloruské KGB, 

že by mohli půlkama stříhat desítku drát. O jakou mohlo jít pomoc z ČR? O morální 

nebo politickou pomoc? Finanční? Anebo šlo o pomoc materiální, např. dodávky 

munice, zbraní z českých a zatím nevybuchlých muničních skladů, anebo dodávky 

koláčků? Samozřejmě ne přímou trasou z Prahy, ale přes Ukrajinu lze do Běloruska 

přes zelenou hranici propašovat úplně všechno. To všechno se časem dozvíme. Je to 

jen otázka času, než to vyplave na povrch, kdo všechno za oběma pučisty stál, kdo je 

financoval, kdo je mentoroval, jaké měli kontakty v EU, kdo jim pomáhal atd. Právě 

proto se nedalo čekat s tiskovkou do pondělí na úřadu vlády. Maskírovka musela jít 

ven hned a okamžitě na přehlušení informačního pole v Bělorusku. Pokud Feduta se 

Zjankovičem budou zpívat, a to se dá očekávat, bude v Praze a ve Varšavě opravdu 

horko. Rusko by proto nemuselo nic hrotit ve vztahu k ČR, protože Rusku teď stačí 

prostě si počkat, co vydolují vyšetřovatelé KGB z obou agentů CIA.  
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„SLUŠNÁ“ ČR V OFSAJDU ANEB JAK VYŠACHOVAT SAMA SEBE _PETR 

SCHNUR_ 27. 4. 2021 A MÁME TO ČERNÉ NA BÍLÉM. JEDEN ZE DVOU 

„MOTORŮ EUROPY“, NĚMECKO, PRÁVĚ PROHLÁSILO ÚSTY MINISTRA 

ZAHRANIČÍ MAASE, ŽE ODMÍTÁ ‚KONFRONTAČNÍ ŘEV‘ 

(KONFRONTATIONSGESCHREI) NA ADRESU RUSKA, SE KTERÝM CHCE MÍT 

EU DOBRÉ SOUSEDSKÉ VZTAHY. TA EVROPA, JEJÍŽ „SOLIDARITY“ SE NAŠÍ 

HRDÍ A BODŘÍ VÁLEČNÍCI DOVOLÁVALI. Hrdinná česká vláda a ještě hrdinnější 

„slušná“ opozice, kterým se podařil HISTORICKÝ KOUSEK, NEMAJÍCÍ V 

DĚJINÁCH ČESKÝCH, ČESKOSLOVENSKÝCH I EVROPSKÝCH OBDOBU: během 

dvou dnů odříznout Česko od dodávky a možná i výroby ruské vakcíny, pohřbít nebo 

předražit Dukovany, zdecimovat diplomatické styky a zřejmě i obchod s Ruskem, 

čehož dozajista, jako pokaždé v celé „slavné“ polistopadové historii, využijí 

„(ne)solidární spojenci“, možná včetně chytrých a na rozdíl od Čechů vůbec ne 

naivních Poláků. Za blbost se platí a za naivní, bezduchou nabubřelost, se kterou jsme 

to Rusům „nandali“, dvojnásob. Pořvávat na Rusko v domnění, že mám krytá záda 

Spojenými státy a Evropskou unií, není hrdinství, ale sebe klamná fraška, nehledě na 

to, že skutečná hrdost vypadá jinak než jak ji prezentují naši euroatlantici z 

amerického konečníku. Národní hrdost najdeme nejen v našich dějinách, ale i nyní, 

ale rozhodně ne u těch, kteří třicet let po „sametu“ mají potřebu bourat pomníky 

osvoboditelů a stavět nové skanzeny Rakousko-uherské monarchie. Kdo chce být 

skutečně hrdý, ten se hned druhý den hlasitě nedovolává „solidarity spojenců“. 

Nikoliv křiklouni z řad frakce „slušných“ amatérů, ale PREZIDENT ZEMAN 

UKÁZAL, ŽE MÁ STÁTNICKÉHO DUCHA A SMYSL PRO PRÁVO A DIPLOMACII. 

Vláda a sní spojená „opozice“, které popřely zdravý rozum i nejzákladnější pravidla 

právního státu a mezinárodní diplomacie, která PRESUMPCI VINY vyzdvihne k 

základní, navíc jednosměrné metodě diplomatického jednání v klíčových zahraničně 

politických vztazích, které skrze své amatérské, naivní a arogantní jednání poškodí 

stát, porušily ústavní slib a měly by nést politicko-právní následky, zodpovědné osoby 

za ekonomické poškození státu na soudní lavici. Ale to by musel právní stát skutečně 

fungovat… . Premiér Babiš se do této hry (citát) _„JEDNOZNAČNÝCH DŮKAZŮ.. A.. 



DŮVODNÉ PODEZŘENÍ“_ nechal zatáhnout. Jaké tlaky to způsobily a co ho vedlo k 

tak katastrofickému obsazení ministerstva zahraničí musí vědět on sám. Možná 

přitom měl na paměti osud Petra Kellnera, kdo ví… . Faktem zůstává, že mohl vejít do 

historie jako premiér, který se nenechal zlomit a dohnat k tomu, aby se stal subjektem 

tohoto trapného divadla – po pevné pozici v kauze tzv. uprchlických kvót a 

racionálnímu přístupu ke klimatické otázce na to měl. Sputnik V byl na dosah, 

Rosatom bylo jediné logické, racionální řešení pro Dukovany. Snad jedině Česká 

republika je schopna sama sobě a dobrovolně kopat ekonomický hrob a dobrovolně 

sestoupit na úroveň tzv. rozvojových zemí. A tzv. opozice plus Senát? Pokud cizí 

velvyslanectví podaly hlášení svým vládám, co se u nás děje a že Česko stojí bezmála 

na pokraji invaze do Ruska, není se co divit, že německý ministr právě v těchto dnech 

vysílá signál do české kotliny, provincie nezadržitelně upadající do bezvýznamnosti. 

Nikdo v Evropě, kdo pracuje profesionálně nebo alespoň pomocí zdravého rozumu, 

nemohl brát „ruskou stopu“ ve Vrběticích vážně. Dva agenti, kteří zpackají akci v 

Česku, jsou posláni do Salisbury na Skripala a protože i tam zanechají stopy jak slon v 

písku dostanou od Putina vyznamenání? Solidarita by v tomto případě znamenala 

udělat ze sebe spolu s Prahou kašpara – skutečně to náš tragikomický (ne)politický 

soubor očekával? Pražský kavárenský cirkus demonstruje skutečnost, že současná 

politická „reprezentace“, jedno zda vláda nebo opozice s výjimkou KSČM a SPD, 

nemá o diplomacii ani ponětí. Jinak by musela vědět, že SOLIDARITA EU, O 

KTEROU TAK DOJEMNĚ ŽEBRALA, MÁ SVÉ MEZE TAM, KDE ZAČÍNAJÍ JEJÍ 

EKONOMICKÉ ZÁJMY. A že ti, kteří mají velkou hubu a málo rozumu, musí zažít 

lekci, která jim to připomene. Bohužel na úkor příštích generací, kterým to ale 

očividně nedochází. 
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Myslím si, že není hloupá a používá mozek : 

https://www.youtube.com/watch?v=p6hjJQBXU_w&list=TLPQMjAwNDIwMjEM0

_rvTBv6wg&index=4 

(Kateřina Konečná – Jsem v politice už dlouho na to, abych 

věřila na tolik náhod zároveň) 

Bismarck ( Stále platí ) 

V roce 1848 prohlásil jeden z největších světových stratégů své doby 

německý kancléř Bismarck. 

Cituji: 

"Pokud bude chtít někdo porazit Rusko, musí nejdříve od něho 

odtrhnout Ukrajinu a dále proti němu poštvat ostatní slovanské 

národy, protože pouze Slovani jsou rasa, která je schopna zničit sama 

sebe. 

S jejich pomocí bude možné Rusko porazit. 

Po jeho porážce zůstanou tyto slovanské národy bez ochrany a bude 

jednoduché je zlikvidovat". 

Konec citace. Zdá se, že jeho slova teprve nyní docházejí naplnění. 

A je to tak, zničíme sa sami. 

Radomír Dolanský 

Radomír Dolanský – Rýpavý humorista, pesimistický optimista, autor knih Z 

valašských putýk a 

Metúdovy vojenské lapályje – Z valašských putýk 2. 

Chtěli jsme na Západ. To se povedlo. Tehdejší západní svobodu a demokracii 

socialistický tábor infikoval a dnes se potácíme v něčem, co má něco málo ze 

Západu, něco víc ze socialismu a stále více z diktatury orwellovského typu. 

Po roce 89 ́ jsme byli nadšení, jak úžasně nás Západ vítá, objímá s ochotou 

všemožně pomoci. Dnes, po letech, je jasné, že šlo převážně o kšeft a 

strategické politicko-vojenské pozice. Navezli do východního bloku miliardy 

tun západní nadvýroby – převraty v soc. dem. bloku pomohly Západu oddálit 

agónii nekryté měny a zadluženosti. Následující kolaps se už bude týkat i nás. 



V roce 1989 jsme udělali stejně hloupou chybu jako komunisté v roce 1948, když 

jsme prohlásili, že vše, co vymyslel předchozí režim, je špatné a musíme to zničit. 

Náš nový americký přítel s otevřenou náručí přijímal komunisty z vysokých postů i 

estébáky podobně jako po 2. světové válce nacisty, zločinec, nezločinec, protože 

právě tito lidé měli informace a styky, nejvzácnější platidlo kapitalismu. A v České 

republice se už 30 let straší pořád dokola komunisty, aby si dav nevšiml, že zde 

vyrostla mnohem horší mafie. 

V kroužku dobrých známých občané polohlasně nadávali před rokem 1989, jak 

komunisté kradou, zedníci jezdí v pracovní době stavit jejich vily, chaty, 

nakupovali v Tuzexu v Esu… Po roce 1989 jsme teprve zjistili, co to znamená 

krást. Mezi kecy o svobodě, demokracii a spravedlnosti mizely fabriky, miliardy 

z bank beztrestně, nebo takřka beztrestně. To samozřejmě trvá dodnes, byť 

možná v omezenějším rozsahu. Načerno se vesele staví továrny, vily milionářů 

a politiků a vše se dodatečně povoluje. Manželé senioři však musí bez pardonů 

zlikvidovat načerno postavený zahradní domek. Tak jsme se konečně dočkali 

vytoužené spravedlnosti. 

Justice žádá vysoké platy, aby byla neovlivnitelná, ale jak vidíme, taktéž téměř 

neodvolatelná. A tak existuje právo, které se rozsudek od rozsudku mění o 180°, 

soudní znalci vytvářejí zcela protichůdné posudky a nikomu to nepřipadá 

nenormální. Ať už justice vysvětluje, jak chce kauzu podnikatele Janečka, který jiný 

vězeň si v klídku běhá (nebo jezdí na kole) po svobodě? Který jiný vězeň by přes 

takovou masivní mediální kampaň zůstal, byť jen týden, na svobodě? A co exekuce 

ČSSD? Strana, která se tak stará o dlužníky. Který dlužník s desítkami milionů dluhů 

má taková privilegia jako ČSSD? Není to u obyčejných dlužníků tak, že jej napřed 
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sedřou z kůže a teprve, když nemá nic, tak se může bránit? Takto nám funguje 

právo a spravedlnost 30 let po převratu. 

Určitě jsme si nemysleli, že 30 let po pádu socialistického systému zde vyroste 

za peníze pracujících elitní minorita, která je hýčkána právě proto, že v drtivé 

většině nepracuje. To by komunisty ani ve snu nenapadlo! Vše je perfektně 

pojištěné, aby nikdo nezískal důkazy. Ačkoliv statistiky existují na všechno, na 

úřadech práce je zakázáno uvádět etnikum. Takže sice můžete tvrdit, že 

většina nepracuje, ale pohybujete se na tenkém ledě, protože, i když je důkazní 

břemeno na státu, není jak dokázat, sic evidentní, pravdu. Stát se svými 



pohůnky z médií prohlásil útržky poštovních poukázek sociální pomoci ve výši 

přes 30.000 Kč za hoax kolující po internetu, takže kdo to i nadále tvrdí, lže. Na 

zaměstnance pošty se odvolat nemůžete, protože jsou vázáni mlčenlivostí. A 

kdo na věci upozorňuje, nosí cejch nácka, xenofoba, rasisty a dalších 

nesmyslů žvanilů z politiky, médií a neziskovek, kterých se na etnickém uměle 

vyvolaném problému velmi dobře živí hned několik desítek. 

Že má západní „demokracie“ pro nás jiná pravidla, jsme zjistili záhy po vstupu do EU 

a Schengenského prostoru. Například celých 30 let trvající několikanásobné rozdíly v 

dotačním systému zemědělství. Nazývali nás kolegy, plácali po ramenou stejně jako 

naivku s krátkými nohavicemi, který jim daroval východní zbrojní trhy (kdo by mu 

pak 

neuplácal bustu v Kongresu USA), ale nesměli jsme na Západě pracovat. 

Třicet let demokracie a svobody nám zdevastovalo soběstačnost v potravinové 

výrobě. Výrobní prostředky u nás vlastnil dříve stát, dnes téměř vše vlastní 

cizinci a veškeré zisky a dividendy odcházejí do zahraničí. S tím, co posíláme 

do EU, mnohem více ztrácíme, než dostáváme na něčem tak typicky 

socialistickém – dotacích. Po třiceti letech se pokrytecky chlubíme německou 

firmou Škoda. Pyšníme se světoznámým japonským pivem z Plzně nebo 

japonsky hořkým z Moravy. Hynek Čermák se dme patriotismem nad 

kanadsko-americkým pivem. Možná více než 70% bývalého českého průmyslu 

patří dnes Němcům a dalším „spojencům“, včetně strategické výroby. Hlupáci 

prodali i to nejcennější – pitnou vodu a zničený řad si nechali. Dnes ji horko 

těžko za nemalé miliony města kupují zpět. Dokonce jsme prodali i státní zlatý 

poklad, který přežil od císaře pána, za pár bezcenných papírů nekrytých 

zlatem. Zbavili jsme se všeho, co přežilo i komunisty. To znamená, že jsme 

horší a hloupější než oni. 

I těm nejhorším fanatikům neziskovek, které živí jednotlivé státy, říkají 

mainstreamová média aktivisté. O lidech, kteří žádají, aby se používal rozum a 

základní evropské hodnoty, se mluví jako o extremistech, rasistech, xenofobech, 

kteří mají nesmyslné požadavky. Spousta médií a politických neziskovek na obou 

stranách barikády je financována penězi ze zahraničí. Než vznikla lež nazývaná 

politická korektnost, říkalo se takovým lidem kolaboranti a to plným právem. Dnes 

jsou politickými předáky oslavováni. Tedy pokud nestraní Rusku, není-liž pravda? 
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Psychicky nemocná dospívající dívka se stala loutkou fanatiků zelené lobby. V 

OSN do očí říká politikům, že jsou hloupí, oni kývou hlavami a nadšeně tleskají 

(někdy může mít i Greta pravdu). Ve Švédsku nikdo neřeší její záškoláctví a ve 

vedlejším Norsku kradou děti rodičům za pohlavek. Ulicemi prochází 

zmanipulované davy řvoucí proti fosilním palivům, proti jádru. Ale drtivá 

většina používá auta, používá elektřinu a na talíři má jídlo, které by neměli, 

kdyby byla půda zastavěna solárními panely a elektrická energie na příděl, 

protože by nebylo dost pro všechny. Tyto zelené manipulace opět vytvářejí 

nové penězovody a další miliardy mizí z rozpočtů zemí i EU. 

Kdo by si pomyslel, že třicet let po snaze o svobodu a demokracii budou 

mainstreamová média psát a vysílat úplně stejně jako Rudé právo a Československá 

televize v 70. a 80. letech. Tehdy se dennodenně objevovaly nenávistné zprávy proti 

Spojeným státům a jejich evropským nohsledům. Dnes, takřka stejnými slovy, média 

dennodenně vedou nenávistnou kampaň proti Rusku. Stačí porovnat veřejně 

přístupné dokumenty. Odpustili jsme Německu porobu, vraždění, odsun z pohraničí, 

plán na likvidaci Slovanů. Dnes jsme takřka jejich spolkovou zemí (vyjma životní 

úrovně a rovnosti postavení) a za minulostí jsme udělali tak tlustou čáru, že naši 

politici jezdí na setkání těch, jejichž předci vyhnali Čechy ze Sudet a tak strašlivě se 

stydí, že jsme jim to v roce 1945 vrátili i s úroky. Ale za mnohem menší utrpení od 

Sovětského svazu vedeme nenávistnou kampaň proti Rusku a o 21. srpnu 1968 se v 

médiích píše už celoročně. Nenávidíme pro okupaci Rusko, ale jsme jako členové 

NATO přinejmenším spoluviníky napadání svrchovaných států ostatními členy 

NATO, jako jsou Spojené státy, Velká Británie, Francie, dnes třeba Turecko. Takže 

co na jedněch kritizujeme, u druhých nanejvýš s výtkou (a to až po schválení EU) 

mlčky přecházíme. Historie se přepisuje urputněji než v 50. letech minulého století. 

Samozřejmě vše velmi podporováno našimi novými přáteli, na které socialistický tisk 

ještě před třiceti lety plival. Podlézali jsme Moskvě, teď to samé děláme ve 

Washingtonu a Bruselu. 

Jako celek jsme jedním z nejtolerantnějších národů na světě, co se týká 

sexuálních odchylek (i když toto označení asi způsobí řadě těch, co to mají v 

hlavě jinak nastavené, ukrutné utrpení). Dnes životy většiny, za vydatné 

pomoci pomýlených politiků, diriguje stále více se rozšiřující společenství 

písmen (LGBT) a někdy se dá říci, že taky osoby, které by spíše patřily do 

psychiatrické léčebny. Přes tři tisíce milionů let (3 000 000 000) zde existuje 



svět o dvou pohlavích. Pak se sejde v Bundestagu parta politiků, většina 

zvedne ruce a vznikne třetí pohlaví a tím i třetí záchodky. Vznikla zvrácená 

gender politika, která je nebezpečnější než celý socialistický tábor dohromady. 

Vznikla opět jen z křiku neziskovek a pomatených nápadů. Tyto perfektně 

státem živené neziskovky s úžasnými zisky přikazují (a stát jako osel kývá), 

aby si ve školkách chlapci hráli s panenkami, holky s auty, aby panenky byly 

černé, aby rodiče byli bezpohlavní stvůry číslo 1 a 2. Vymýšlejí se zvrácenosti 

typu, že Oscary vyhrávají pouze bílí herci (nikoliv ti dobří, bez ohledu na barvu 
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kůže), tupé návrhy na jeho přejmenování, ze státních znaků se lvům odstraňují 

pohlavní orgány, takže jsou zde zástupy eunuchů. V muzeích je málo 

vycpaných samic. V USA soutěži s ženami chlap cyklista, který si prostě myslí, 

že je žena a vesele vyhrává. Ale Caster Semenyovou svět pronásleduje, 

protože se narodila s vyšší hladinou testosteronu! Co se stane, až se někdo 

bude cítit jako lev a vrhne se na kolemjdoucí? Bude souzen za napadení nebo 

litován? Vůči těmto hnusům by měla být plná náměstí protestujících… 

Stát nás den ode dne více nutí k tomu, co nemáme a máme číst. Už to chce 

dokonce vnucovat dětem prostřednictvím Člověka v tísni ve školách. Už ani korunu 

na Člověka v tísni, který mezinárodně již dávno není apolitickou neziskovkou! Stát 

rozhoduje, co jsou lži, dnes nazývané fake news, ale přitom stále častěji jsou při 

lživých zprávách přistižena právě mainstreamová média. Za 30 let jsme se nenaučili 

uznávat právo na odlišný názor až tak, že by někteří byli schopni lynčovat v zájmu 

svého jedině správného demokratického názoru, jak nám předvádí náměstí. A to už 

vůbec nemluvě o presumpci neviny. Svoboda je i o tom, že si budeme číst, co 

chceme, ať je to lež, ideologická kampaň, cokoliv. A tato svoboda v České republice i 

v Evropě a západním světě končí. Zde jsme úspěšně na cestě k orwellovské 

diktatuře. 

Stát, kde se politici před třiceti lety dušovali, že zastupování lidu bude čiré jako 

křišťál, vymyslel již 10 let po převratu tzv. náhubkový zákon. Poskytování 

informací je stále více omezováno. Úředník se stal přinejmenším stejným 

pánem nad našimi osudy jako za socialismu, nikoliv služebníkem a rádcem. A 

takto by se dalo pokračovat dlouho a dlouho… 

Nežijeme v demokracii, pokud si lžeme do očí a říkáme tomu politická 

korektnost. Nežijeme v demokracii se svobodou slova, pokud jsou nám 



cenzurovány názory, které se nelíbí druhým a pokud je nám vnucováno, co 

máme číst. Cenzurováno opět úředníky jako za komunistů, ale taky vynucenou 

autocenzurou a kolaborantskými neziskovkami. Nežijeme v demokracii, je-li 

právo jedince nebo skupiny povyšováno nad právo většiny. Nežijeme v 

demokracii, je-li možné odsoudit člověka bez soudu, ať už tak činí vyvolaná 

nenávist na náměstích a v politice nebo zapšklost a závist, kdy stačí pro 

zničení osoby ukázat mnohdy anonymně prstem, jak se děje především v 

anglosaských zemích. Nežijeme v demokracii, pokud je právo ilegálního 

narušitele hranic povyšováno nad práva původních obyvatel. Nežijeme v 

demokracii, jsou-li vraždy, násilí a teror na domácím obyvatelstvu páchané 

přistěhovalci neustále omlouvány jako něco zcela výjimečného. Nežijeme v 

demokracii, když omezujeme vlastní křesťanské zvyky kvůli těm, kteří ve 

svých zemích křesťany pronásledují. Nežijeme v demokracii, když se o 

Vánocích musíme procházet mezi betonovými kvádry. V takovém případě nás 

na konci cesty čeká zase jenom válka a zmar. 

Radomír Dolanský 

Ukrajina 

K tomuto jednání došlo docela nedávno... naše sdělovací prostředky na prahu války 

mlčí... pozor, situace je velmi vážná... 

Francie a Německo v roli mrtvého brouka, což je zarážející! 

Bojí se USA? Válka totiž bude v Evropě! Svět bez Ukrajiny Rostislav Iščenko- 

komentář 4. 4. 2021 - Video konference ve formátu Putin/Merkelová/Macron 

se přece jen konala, a to je dobrá zpráva. Víc ale v této souvislosti nelze 

nic dobrého říci. Lze se, samozřejmě, radovat, že Rusko dosáhlo projednávání 

Ukrajiny bez Ukrajiny. Kyjev se sedm roků třásl při pomyšlení na pouhou 

myšlenku možnosti takového formátu. Za důležitý průlom je možné považovat 

to, že Němka a Francouz mlčky vyslechli a vzali na vědomí ruskou pozici k 

Ukrajině, dokonce se nepokoušeli něco vážně namítat. Ale absence společného 

prohlášení k výsledkům video konference, a také zjevné těžkosti, které 

musela překonat ruská diplomacie při jejím organizování (navzdory ruské 

diplomatické tradici byl dokonce učiněn elegantní únik informací o návrhu 

Moskvy, aby se Paříž a Berlín ocitly před volbou: přece jen souhlasit s 

video konferencí nebo vzít na sebe odpovědnost za následky jejího zmaření), 

svědčí o tom, že Francie a Německo nemíní měnit pozici nestranného 



pozorovatele, nebránícího USA a Ukrajině rozpoutávat válku, na aktivní 

zasahování za účelem jejího odvrácení. 

O tom, že konference byla věnována právě otázce odvrácení války, která se 

stává nevyhnutelnou v důsledku ukrajinských provokací, není pochyb. To řekl 

otevřeně, navzdory zvyklostem, tiskový tajemník Vladimíra Putina Peskov. 

Jeho komentář o podstatě a výsledcích konference je v principu zajímavý, a 

zajímavý dvojnásob, neboť Peskov je diplomat povoláním, tudíž lze jeho slova 

posuzovat nejen z hlediska předání prezidentským tiskovým tajemníkem pozice 

jeho nadřízeného, ale také z profesionálního hlediska. 

Za prvé, Peskov prohlásil, že konference nebyla věnována pouze Ukrajině, i když o 

Ukrajině také hovořili. 

Patrně, kromě Ukrajiny hovořili ještě i o počasí, o úloze USA 

a možných následcích Kyjevem rozpoutávaného konfliktu pro všechny účastníky 

konference, vzatých dohromady, i pro každého zvlášť. Ale ať tak či onak 

všechno, o čemž mluvili, souviselo s Ukrajinou. Vyplývá to z toho, že při 

dešifrování obsahu konference Peskov nejmenoval žádnou důležitou otázku. To 

je také pochopitelné: válka je na spadnutí, o čem je ještě možné hovořit? 

Za druhé, ze slov Peskova vyplývá, že Rusko požadovalo od svých spojenců, 

aby přivedli Kyjev do stavu adekvátnosti a, když už jej nemohou přesvědčit, 

aby plnil Minské dohody, alespoň jej přimět ukončit provokace na hraniční 

linii. Je jasné, že Paříž a Berlín se konkrétním slibům vyhýbají (jinak by o 

nich Peskov mluvil). 

Za třetí, Rusko informovalo své partnery, že, pokud to Ukrajina nezvládne 

sama nebo ji oni nezkorigují, začne válka. Konkrétně to v podání Peskova 

vypadalo následovně: "Vyslovujeme znepokojení v souvislosti s rostoucí 

napjatostí a vyjadřujeme znepokojení, že tak či onak může ukrajinská strana 

jít na provokační akce, které přivedou k válce". Takže Rusko ukončilo 

diplomatickou přípravu války, a uložilo odpovědnost za její možné zahájení 

na Kyjev, a také na Paříž a Berlín, kteří nejsou s to (nechtějí) Ukrajinu 

skřípnout a přinutit ji plnit závazky. 

Aby nikdo nepochyboval o vážnosti situace, konference probíhala na pozadí 

pomluv o přesunu ruských vojsk do Bělgorodské, Rostovské oblasti a na Krym, 

které zaplnily ruské sociální sítě. Na internetu se šíří klipy transportů s 

obrněnou technikou, přejíždějících Krymský most směrem k poloostrovu, a také 



kolon ruských vojsk, pohybujících se po cestách pohraničních oblastí. 

Ministerstvo obrany a diplomatický rezort Ruska by snadno mohly prohlásit 

tyto klipy za fejk nebo oznámit, že jednotky a útvary ruské armády se stále 

někam pohybují (mají skoro stále manévry), ale nebylo to učiněno. Rusko 

tajemně (a na pozadí komentářů Peskova - výhružně) mlčí. 

Za čtvrté, evropským partnerům byla poskytnuta možnost vyskočit z pasti 

nastavené USA. Je pochopitelné, že Američané doufají, že se jim podaří v 

důsledku zahájení rozsáhlého ukrajinsko-ruského konfliktu přimět své 

spojence, aby přistoupili k úplnému roztržení vztahů s Ruskem (dokonce ne až 

tak politických, i když těch také, jak ekonomických). Proto Peskov 

zdůrazňuje, že, když mluví o válce, Rusko má na mysli občanskou válku na 

Ukrajině, ale aby nikdo neměl pochybnosti, upřesňuje: "Občanskou válku, která tam 

už byla".  

Připomenu, že v té válce, "která už byla", ukrajinská armáda a nacistické prapory 

prakticky rozřezaly republiku na několik částí a odřízly od hranice (zůstávalo málem 

jediné Ukrajinou neobsazené propouštěcí stanoviště, ke kterému vedla stále 

ostřelovaná cesta). 

Po té, když byla otázka potlačení povstání na Donbasu problémem výhradně času, 

prakticky rozdrcené jednotky domobranců najednou obrostly obrněnou technikou a 

dělostřelectvem (někdo dosud tvrdí, že stovky tanků a dělostřeleckých 

systémů byly "odtlačeny" u OSU holýma rukama), ukrajinské letectvo se masově 

začalo sypat z nebe, a velení domobrany se stalo natolik profesionálním, že 

ukrajinská vojska se začala dostávat do kotlů po celých formacích. Přitom 

linie fronty (která se stala v Minsku linií rozhraničení) se odsunula od 

ruské hranice přesně na tu vzdálenost, při níž může dělostřelectvo 

podporovat přední části republik, aniž by opustilo ruské území. Nechci nic 

říkat, nějak se všechno samo tak vyvinulo. A Peskov varuje partnery, že 

znovu to bude stejné, a předem jim sděluje, že je to občanská válka, třebaže 

Kyjev, jasná věc, vykřikuje a bude vykřikovat o "ruské agresi", Nejvyšší 

rada znovu přijímá příslušné usnesení, a také zákon, umožňující (čistě 

teoreticky, neboť v praxi pro to nejsou ani síly, ani prostředky) zvýšit 

stav OSU pětinásobně za jeden den, uskutečněním mimořádné mobilizace 

záložníků. Jak vidíme, Ukrajina také dokončila politickou a diplomatickou 

přípravu na válku, kterou interpretuje a bude interpretovat ne jako 



občanskou, ale jako válku s Ruskem. Že výsledkem bude katastrofická porážka 

OSU, je zřejmé. Putin dokonce upozornil svět na možný krach ukrajinské 

státnosti. Ale cíle této války nejsou vojenské (a ne ukrajinské). Jsou 

politické (a americké). USA, jak bylo řečeno výše, se snaží odvrátit 

postupné nasměrování Evropy k rozšíření hospodářské spolupráce s Ruskem, 

které ve výhledu musí vyústit i v politické sblížení. Důvodem pro přerušení 

rusko-evropské spolupráce má posloužit konflikt na Donbasu, který budou 

Washington a Kyjev interpretovat jak ukrajinsko-ruskou válku, a Moskva jako 

vnitroukrajinský občanský konflikt. Obě pozice byly sděleny vedoucím členům 

EU (Francii a Německu). Rozhodnutí je na nich. Rusko jim dalo možnost 

bezprostředně během konané video konference podpořit jeho pozici a tím 

odvrátit válku. Neboť pokud by bylo politické rozhodnutí ohledně výsledků 

konfliktu EU již schváleno (a bylo by nepříznivé pro USA a Ukrajinu), pak v 

principu Kyjev nemá proč bojovat. Evropa se přijetí jednoznačného rozhodnutí 

vyhnula, čímž učinila válku nevyhnutelnou. Nyní může zabránit konfliktu jenom 

zbabělost kyjevských úřadů nebo odmítnutí OSU bojovat. Ale to sotva. Kyjev 

se víc obává Washingtonu, než války, a marginály a generály OSU napraví 

pouze hrob.  

  

 vybrala a přeložila PhDr. Vladimíra Grulichová 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------

-----------------------------------------------------------------------------------------------------

--------------------- 

Ján Čarnogurský: - Tři měsíce po nástupu Bidena do úřadu hrozí v Evropě válka !!!. 

V médiích přibývají zprávy o přesunech všech druhů vojsk na východ Ukrajiny, 

na západ Ruské federace a do moří omývajícich Rusko a Ukrajinu - Černého i 

Baltického, píše na facebooku Ján Čarnogurský. 

Ján Čarnogurský 

7. dubna 2021 - 09:01 

V květnu a v červnu plánuje NATO manévry v Černém moři naproti Krymu a v 

Baltském naproti Kaliningradu. 

Po válce o Náhorní Karabach začali v ukrajinských médiích vystupovat 

generálové, že podobně jako Ázerbájdžán si vrátil - /zatím alespoň část/ - 

Karabachu, Ukrajina si může navrátit Krym, Doněck a Luhansk. Přes Slovensko 



proudí vlaky s těžkou výzbrojí na východ. Ukrajina už otevřeně nedodržuje 

Minské dohody, přísun těžkých zbraní k linii příměří v Doněcku a Luhansku. 

Dělostřelecké ostřelování okrajových čtvrtí Doněcka je na denním pořádku. 

Ukrajinské tanky míří na Donbas (VIDEO) 

https://www.prvnizpravy.cz/language=cs/zpravy/zpravy/ukrajinske-tanky-miri-na-

donbas-video/preview=true/ 

Ruský prezident Putin dříve a ministr zahraničních věcí Sergej Lavrov 

nedávno upozornili Ukrajinu, že útok směrem na východ může zničit 

ukrajinskou státnost. Pokud vezmeme v úvahu, že podle průzkumů na Ukrajině 

vede pro-ruská strana Opoziční platforma - Za život, vedená Viktorem 

Medvedčukem (prezident Putin je mu kmotrem), slova o možném zániku 

ukrajinské státnosti mají svůj základ. To by byl dramatický scénář. Daleko 

lepší scénář by byl, kdyby na Ukrajině ve volbách zvítězila strana / strany, 

které by obrátily ukrajinskou politiku na partnerské vztahy s Ruskem, 

netahaly by Ukrajinu do NATO a časem by se vztahy obou států normalizovaly. 

Ale teď za horizontem duní bubny války. Psal jsem o tom 13. března na 

stránce Slovensko-ruské společnosti  

http://www.srspol.sk/clanek-jan-carnogursky-rastie-vacsi-problem-nez-slovenska-

vladna-kriza-21733.html 

Ani ne tři měsíce po nástupu Joe Bidena do úřadu prezidenta USA v Evropě 

znovu hrozí válka. Tato posloupnost vyvolává domněnku, že americký "deep 

state" měl návrat Krymu a Novorossijska na Ukrajinu dlouho v plánu. Rusko je 

třeba oslabit. S prezidentem Donaldem Trumpem se plán nedal uskutečnit. 

Donald Trump nesměl pokračovat v úřadě. Řeči již ex-prezidenta Trumpa a jeho 

právníků o padělání prezidentských voleb nyní jaksi nabývají na váze. Přibyl 

další důvod, jeho význam možná neumíme docenit. 

V srpnu by měl být dokončen podmořský plynovod Nord Stream 2, z Ruska do 

Německa. Plynovod ekonomicky spojí Rusko a Evropu a sníží význam Ameriky. 

Spojené státy chtějí mermomocí zabránit dokončení plynovodu. Obvinění Ruska 

z agrese proti Ukrajině by možná přesvědčilo zejména Němce, aby odstoupili 

od plynovodu. Západ používá jako argument tvrzení, že Rusko potřebuje 

vybojovat pro Krym pitnou vodu. S pitnou vodou je to trochu jinak: Hlavní 

zdroj pitné vody pro Krym pramení v Rusku, teče přes Ukrajinu a pokračuje na 

Krym. Po odtržení Krymu Ukrajina přesměrovala tok vody na svém území, aby 



netekla na Krym. Samo o sobě je to ze strany Ukrajiny zločin proti 

Krymčanům, ale Krym za pomoci Ruska buduje nové zdroje pitné vody pro Krym. 

Vraťme se ke styku armád. Krym byl součástí Ruska a vrátil se do Ruska. 

Rozhodli o tom Krymčané drtivou většinou v referendu. Obyvatelé Doněcka a 

Luhanska hovoří rusky a o svém současném postavení rozhodli také v 

referendu. Vždy patřili k Rusku jako Novorossija, k Ukrajině je přidali až 

bolševici. Hlásí se do "ruského světa" a Rusko nepřipustí jejich genocidu. 

Větvička : Do zahajeni valky chybi už enem zastiraci akce pod cizi vlajkou 

https://www.prvnizpravy.cz/language=cs/zpravy/zpravy/vetvicka-do-zahajeni-

valky-chybi-uz-enem-zastiraci-akce-pod-cizi-vlajkou/preview=true/ 

Rusko vojenské akce nezačne. Pokud je začne Ukrajina, může se naplnit 

výstraha prezidenta Putina a ministra Lavrova. Na mělkých vlnách plují 

válečné lodě NATO. Současná ruská vojenská doktrína říká, že pokud z některé 

země (čili iz válečné lodi) vystřelí na Rusko, země se stane cílem ruské 

armády. Západní lodě v Černém moři má ruská armáda jako na dlani. Stejně 

lodě v okolí Kaliningradu. Může je zničit v průběhu několika minut. V dosahu 

ruských raket je celá Evropa a nyní už i USA. Co se stane, pokud z lodi NATO 

padne výstřel na Krym nebo na Kaliningrad? Polovina května by mohla být 

kritickou dobou. 

NATO si zaslouží, aby se ztratilo ze světa, končí komentář Ján Čarnogurský. 

Martin Koller 

19. 4. 2021 

K tragické explozi, či explozím ve Vrběticích jsem psal článek krátce, po tragickém 

výbuchu. Vyšel tehdy ještě na Parlamentních listech, což v současnosti určitě nehrozí. 

Při pohledu na komedii, kterou prezentují česká média, především ČT a Seznam, 

mám pocit generála, který v knize Černí baroni vidí, a komentuje úroveň lampasáků 

velících PTP. Protiruská kampaň připomíná svojí prolhaností Josefa Goebelse v 

létech 1937 a 1938 při tažení proti Československu. Bohužel, či bohudík, Babiš, 

Hamáček, Pavel a další slouhové cizáků zdaleka nedosahují úrovně kopytnatého 

socialistického advokáta, takže jsou spíš ubozí. 

Obecně lze předpokládat, že strůjcem úžasných objevů po téměř sedmi letech je 

nejvyšší „čučkař“ Koudelka se svojí partou od firmy Bl.. Id.. St.., neboli CIA.cz. Stačí si 

připomenout jejich slavnou komickou akci s pisálkem Kundrou a smyšleným ruským 

diplomatem, převážejícím ampule s Novičokem. Nicméně, Koudelka je stálým 



oblíbencem Babiše i Hamáčka. Představa ruských Jamesů Bondů, vypátraných po 

sedmi letech má úroveň amerických i sovětských propagandistických filmů z doby 

studené války. Dvojka ruských agentů nejdříve tráví Skripala, poté vyhazuje sklad ve 

Vrběticích a možná i ohrožuje kriminálníka Navalného, případně ukradla Koudelkovi 

kufřík s tajnými spisy z auta. Opravdu, úroveň určená pro absolventy současné české 

inkluzivní školy, či doktory přes pasení koz, migrující ze Somálska do EU. Vcelku mne 

neudivuje, že na takovou stupiditu skočil Hamáček, který na mne při delším 

rozhovoru zapůsobil jako ubohá figurka o co omezenější, o to arogantnější, a navíc s 

nepotlačitelnou touhou po skleničce něčeho tvrdého. U Babiše, který se obvykle 

vyhýbá aktivistickým vystoupením k aktuálním událostem, mne účast na šaškárně to 

dost udivuje. Patrně začíná jít do úzkých a zednářští soudruzi typu Sorose, od nich má 

Babiš napůjčované peníze k nákupu a ovládnutí naší země, chtějí svoje dividendy, 

nejen v penězích. 

Obecné souvislosti 

Při hodnocení situace si vystačíme s jednoduchou předlistopadovou terminologií. 

Každopádně zde vidíme zoufalou snahu imperialistů, či neoimperialistů (rozbor slova 

si ponechám na jindy) k tažení proti Rusku, a to doslova za každou cenu. 

Imperialismus si totiž může udržet podporu obyvatel v demokratické komedii pouze 

při udržení životní úrovně. Zábor kolonií Polsko, Česko, Slovensko, Litva, Lotyšsko, 

Estonsko, Maďarsko, Slovinsko, Chorvatsko, Rumunsko, Bulharsko a Ukrajina ho 

udržel při životě a růstu dalších třicet let. K tomu genocida Srbů a dva islámské 

narkomafiánské státy Bosna a Kosovo, které vyžírají EU. Na hranici Ruska se postup 

zastavil a není kam pokračovat. Putin odmítl udělat z Ruska rozkradenou a 

zotročenou kolonii, rozdělenou mezi USA a Německo a možná by něco málo Ukrajiny 

zbylo na Polsko. Je zde další z hospodářských krizí od roku 1990, a s ní COVID, jako 

prostředek nátlaku na vlastní obyvatelstvo v rámci přechodu na globální GULAG 

značky Nový světový řád. Vzorovým výsledkem takového postupu je Ukrajina, 

rozkradená a ovládaná několika oligarchy, kterou se budu zabývat jindy. Za třicet let 

úžasných úspěchů, jsme na tom dost podobně, nicméně z nás cizí banky a německý 

průmysl vysávají ročně v klidu téměř bilion korun a nehraničíme s Ruskem, takže 

nejsme ve válce. Vše u nás po úspěšné privatizaci devadesátých let patří několika 

oligarchům typu Babiše, Kellnera a spol., cizákům a jejich bankám, jako na Ukrajině 

(Kolomojskij, Porošenko, Hrojsman, Jacenjuk a spoj). Aby mohl být Soros, Schwab a 

podobní, německý továrník a rovněž průměrný Němec bohatý, musí být Čech, Slovák, 



Polák….. chudý. Za třicet let se z hlediska porovnání reálných příjmů a důchodů v 

podstatě nic nezměnilo, jen si někteří na stálou chudobu, nejistotu a strach zvykli a 

jsou ochotni líbat i ruku, která je ožebračuje. K tomu je třeba přidat známou britskou 

praxi, kterou převzaly USA, spolu s námořními základnami po druhé světové válce. Je 

třebas bojovat do posledního spojence. Na řadě jsou Ukrajinci a Poláci, my se 

můžeme těšit. 

Vrbětická realita 

Sklad munice ve Vrběticích patřil původně resortu obrany a byl již v 

předlistopadovém období vybudován tak, aby byl bezpečný. Prostor Vrbětic a další 

skladů podobného typu na našem území tvoří rozsáhlý oplocený prostor, v němž jsou 

rozmístěna jednotlivá skladiště a kobky. Skladiště jsou rozmístěna v terénu tak, aby 

nemohlo dojít k přenosu tlakové vlny a ohně při výbuchu z jednoho na další. Jsou 

většinou částečně zapuštěna do svahu a mají relativně lehké střechy a slabé zdi, což 

směruje tlakovou vlnu. Každé skladiště je vybaveno hromosvodovými sítěmi. Kolem 

jsou vysazeny lesy, takže stromy poskytují kryt před slunečným svitem a absorbují 

tlakovou vlnu při explozi. Existují naprosto jasné předpisy z hlediska skladování 

materiálu. Munice, trhaviny a třaskaviny se skladují odděleně, případně i podle 

stupně bezpečnosti v samostatných skladištích. Třaskaviny se skladují samostatně v 

malých podzemních kobkách. Existují jasně stanovené počty, případně hmotnosti 

materiálu, který lze skladovat v jednom skladišti. Při dodržení těchto norem je 

prakticky vyloučené, aby se exploze přenesla z jednoho skladiště na druhé. Sklady 

mají být opocené, hlídané a ostraha má znemožňovat proniknutí a pohyb cizích osob 

uvnitř areálů skladů. 

Sklad ve Vrběticích si pronajala soukromá firma. Byly tam uskladněny ruční zbraně, 

především údajně kolem 10 000 kusů typu Samopal vzor 58. (uvedený počet nejsem 

schopen jednoznačně ověřit) Dále byla do skladu navezena dělostřelecká a letecká 

munice (granáty, rakety, bomby) a trhaviny ze Srbska, možná i jiných balkánských 

zemí. Údajně (?) se tam nalézala i americká munice s ochuzeným uranem. V 

televizních reportážích se objevily rovněž rakety do pancéřovky RPG-7. 

Oficiálním důvodem uskladnění munice ve Vrbětickém skladu byla delaborace této 

válečné munice z Balkánu. Podle dosažitelných výpovědí hodnověrných svědků 

docházelo k hrubému porušování bezpečnostních norem i předpisů. Existuje dokonce 

dokumentární film, kde místní obyvatelé z okolí uvádějí, že přes poškozené ploty lezli 

do skladu zloději, kteří kradli kdeco, dokonce i ruční zbraně. Do objektu přijížděly 



osoby z Balkánu a pohybovaly se tam bez doprovodu. Množství munice překračovalo 

bezpečnostní normy a pravděpodobně byly spolu skladovány druhy materiálu, která 

by měly být skladovány separátně. Podle hodnověrných svědků byly ve skladech 

nálože šedé trhaviny na bázi nitroglycerinu, které se takzvaně potily. To je poslední 

fáze, před samovolnou explozí. 

Tvrzení, že ve Vrběticích se prováděla delaborace munice, je mimo realitu. Delaboraci 

dělostřelecké a letecké munice mohly už v předlistopadové ČSSR a ČSFR provádět 

výhradně armádní muniční základna v Týništi nad Orlicí a firma Zeveta Bojkovice, na 

Slovensku závod v Novákoch a muniční základna v Moldave nad Bodvou. V 

současnosti delaboruje dělostřeleckou a leteckou munici v ČR základna v Týništi. 

Možnosti v Bojkovicích, kde se před lety naposledy delaborovaly jednotné náboje 

(granát/střela je pevně spojena s nábojkou jako u nábojů do ručních zbraní) ráže 100 

mm (pro tanky T-54/55 a 100mm kanony vzor 53) jsou aktuálně nejasné. Nájemce 

Vrbětic nemohl dostat povolení k delaboraci dělostřeleckých granátů, raket a bomb. K 

něčemu takovému tam nebyly specializované stavby, bezpečnostní vybavení, ani 

technická zařízení. Delaboraci by musel zadat do Týniště, nebo Bojkovic, nebo do 

zahraničí. Nanejvýš by mohli ve Vrběticích ručně vytahovat prachové náplně z 

kovových dělostřeleckých nábojek u dělené munice (granát/střela a nábojka se 

skladují, přepravují a nabíjejí separátně), a poté vyšroubovávat, nebo iniciovat 

zápalkové šrouby, což je vcelku bezpečné. 

Pokud někdo tvrdí, že dělostřelecká munice ve Vrběticích byla určena k vývozu na 

Ukrajinu, jednalo by se o hrubé porušení mezinárodního práva, a to ze strany státu. K 

takovému exportu je třeba povolení Licenční správy Ministerstva průmyslu a 

obchodu a souhlas z Ministerstva zahraničních věcí. Transport velkého množství 

munice by byl sotva přehlédnutelný. Munice byla deklarována jako určená k 

delaboraci, jinak by nesměla být dovezena z Balkánu na území ČR a jistě zde byl 

jednoznačný zákaz reexoportu do další země. Povolení k dovozu musela opět vystavit 

Licenční správa. Pokud by došlo k vývozu bez povolení, nesl by stát následky hrubého 

porušení mezinárodního práva. Nicméně, nelze přehlédnout, že naše kolonie, přesněji 

značná část politiků, mediálních pracovníků a různých aktivistů je schopna spáchat v 

americkém zájmu pravděpodobně cokoli. Síla exploze však potvrzuje, že munici nikdo 

neodvezl islámským teroristům do Sýrie, ani fašistickým vrahům na Ukrajinu. 

V podstatě existují dvě verze příčiny exploze munice ve Vrběticích. První a 

pravděpodobnější je samovolný výbuch na základě nedodržování bezpečnostních 



norem. Druhou je nesprávná manipulace s municí. Odborníci se shodují, byť mnozí 

neoficiálně, že výrazně pravděpodobnější je první možnost. Není příliš 

pravděpodobné, že explozi zavinili dva mrtví skladníci. Na druhé straně nelze 

zapomenout, že to byli svědkové všeho, co se dělo ve skladu. Nikde nebyl zaznamenán 

pohyb nějakých Rusů. Ti se vynořili, evidentně účelově, po více, než šesti letech. Zde 

si můžeme položit první otázku římského práva, kdo z toho má prospěch. Pro Rusko 

by bylo daleko zajímavější dokázat porušování mezinárodního práva, než nějaké 

riskantní akce ve stylu Jamese Bonda. Ostatně, staré munice bylo na Ukrajině dost a 

dost, dokážou si ji tam sami vyrábět. 

Ruční zbraně se nevypařují 

Zajímavější je otázka následné exploze skladu ručních zbraní. Jak již bylo uvedeno v 

médiích, ruční zbraně nevybuchují. Bez ohledu na otřesný nepořádek není příliš 

pravděpodobné, že by se truhlíky se zbraněmi skladovaly společně s dělostřeleckou 

municí. Následně se našlo, údajně, podle různých informačních zdrojů, 120-180 

zbytků samopalů vzor 58. Je třeba zdůraznit, že ocelové předměty se při výbuchu 

trhaviny nevypaří. Přežijí, byť rozteklé a deformované i jaderný výbuch. Pomineme-li 

nějaké zlodějiny, zmizelo beze stopy tisíce ručních zbraní. To byl pravděpodobně 

důvod druhé exploze ve Vrběticích. Měla zakrýt fakt chybějících zbraní, a to velkého 

počtu. Export zbraní podléhá stejnému právnímu procesu, jako u výše zmíněné 

munice. Existují dvě teorie o cestě samopalů za hranice. 

Podle první se jednalo o tajnou operaci zvláštních služeb. Zbraně byly převezeny do 

tajného skladu americké armády v Přáslavicích u tankového útvaru, o jehož obsahu 

nebyl informován ani velitel. O tomto skladu jsem psal již před několika lety a není 

jisté, zda ještě existuje. Odtud byly zbraně v rámci oslavovaných komediálních 

konvojů americké armády přes naši republiku odvezeny buď na Ukrajinu, nebo do 

Kosova na základnu Bond Steel. Faktem je, že u islámských teroristů v Sýrii byly 

nalezeny zbraně Samopal vzor 58. Předpokládám, že se nikdo nenamáhal zjistit jejich 

čísla. U zmizelých zbraní ve Vrběticích musí existovat seznamy čísel uložených zbraní. 

Stačilo jen porovnat. Je to podobná špinavost, jako v případě rakety BUK, která 

sestřelila Malajsijské letadlo nad Ukrajinou. Na mnoha dílech rakety jsou vyražena 

identifikační čísla. Podle nich by se dalo zjistit, kdo raketu vlastnil, a tudíž odpálil. 

Čísla dodnes nikdo nekontroloval, zato mediální štvanice proti Rusku vesele 

pokračuje. 



Podle druhé teorie se jednalo i ilegální obchod bez vědomí státu, ve spojení s jedním 

obchodníkem z Bulharska. Tam se podařilo zbraně převézt bez ohledu na pohraniční 

kontroly. Proud kamionů mezi Německem a Tureckem, přes otevřené hranice EU, 

umožňuje pašovat téměř cokoli. O tom, že z Turecka se vozí zbraně pro islámské 

teroristy do EU, si štěbetají vrabci na střechách. Jestliže lze úspěšně provážet tlupy 

migrantů, proč ne zbraně. V jednom truhlíku je 10 samopalů s příslušenstvím, ve 100 

truhlících 1000. To se vejde rozměrově i hmotnostně pohodlně na náklaďák střední 

velikosti. I tomto bylo třeba zakrýt zmizení zbraní. Nelze vyloučit, že zbraně zmizely 

oběma uvedenými směry. Pokud se české samopaly vyskytují ve výzbroji 

teroristických žoldáckých praporů na Ukrajině, není co řešit. Oficiálně se tam 

nevyvezly. Měl někdo z našeho, údajně právního státu zájem zjistit, zda se zmizelé 

zbraně nevyskytují na Ukrajině? 

Kdo z toho má prospěch 

Důvody nedůstojné komedie kolem Vrbětic jsou evidentní. Je třeba posílit štvavou 

kampaň proti Rusku, samozřejmě nikoli v českém zájmu. K zlosti amerických 

imperialistů, stejně jako jejich slouhů z německé EU, mnoho Čechů stále používá 

mozek. Proto bez ohledu na televizi, především ČT, rozhlas, Seznam a různé další 

internetové šiřitele pravdy a lásky, nevěří přehlídce mediálních výmyslů kolem 

Skripala, Navalného, ruskému travičství a údajné ruské agresivitě logicky. Jenže v 

cizáckém zájmu je třeba zvýšit nenávist obyvatel ČR proti Rusku. Je třeba zamezit 

očkování úspěšnou vakcínou Sputnik V, které mnozí logicky věří víc, než dlouhodobě 

nejistému genetickému léčivu Pfizer. Je třeba získat podporu občanů k zastavení 

nákupů ruského plynu (90%) a ruské nafty (40%) a nahradit je dražšími produkty z 

USA. Je třeba prosadit americký projekt dostavby Dukovan, přestože je méně 

bezpečný a provozně dražší, než ruská verze. Češi musí být ochotni platit dražší a 

dražší elektřinu. Zábavné z tohoto hlediska je, že i americké a evropské jaderné 

elektrárny nakupují ruské palivo. Na to odbornice Drábová v rámci ideologických 

školení na Seznamu, účelově zapomíná. V neposlední řadě je třeba poštvat Čechy 

proti Rusku natolik, aby podporovali bez ohledu na vlastní životy imperialistickou 

vojenskou agresi proti Rusku, včetně rizika jaderné války. Zaplatí ji životy především 

Ukrajinci a Poláci, my se můžeme těšit. A tady vidíme, komu slouží Babíš, Hamáček, 

Pavel a další politické hvězdy. 

  



Zdroj: http://www.novarepublika.cz/2021/04/jako-goebels-pred-mnichovem-kdo-z-

toho.html 
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Přála bych si… aneb "2000 slov dnes" 

od obyčejné ženy Jana Zwyrtek Hamplová - advokátka 

Pro ty, kdo tuto paní neznají - je to komunální politička a právnička z Mohelnice, 

bývalá starostka 

A tak bych také ráda přispěla. Tak nějak normálně… od srdce. Protože se mi už 

dlouho zdá, že obsah našich životů uniká jak těm na pódiích, tak těm pod nimi. Jako 

by nešlo o to, proč se křičí, ale že se vůbec křičí. Bez ohledu na smysl toho křiku a bez 

ohledu na pravdu. A hlavně bez ohledu na zdravý rozum. V tom bezduchém 

překřikování všech těch part včetně té bruselské se ztrácí obyčejný člověk. Občan. 

Máma. Táta. Děti. Babička a děda. Obce. Města. Domov. Naše země. Naše Evropa. 

Ztrácíme se v tom my všichni a začínáme být bezradní a zmatení. Protože o nás na 

těch pódiích přestalo jít. Bez ohledu na všechny proklamace. 

Přála bych si, aby se vrátil zdravý rozum. Aby byl přítomen, když budeme rušit tisíce 

nesmyslných právních předpisů a nařízení, kterými jsme zaplaveni, a aby byl 

přítomen při přijetí srozumitelných zákonů, které patří do civilizované Evropy. 

Přála bych si, aby u soudů vítězila spravedlnost, ne otrocký výklad textu zákonů. Jde 

to - a někteří soudci to už umí. Jen tak tu vznikne důvěra ve stát. 

Přála bych si, abychom zastavili obsazování Evropy lidmi, kteří tu nemají co dělat, a 

ti, kteří doposud nelegálně přišli, aby museli z Evropy odejít. Nemají tu právo být, 

nepatří sem, a jim nepatří Evropa. Nedejme si vnutit, že jsme odpovědni za jiné 

světadíly, protože tomu tak není. 

Přála bych si, aby Evropská unie začala plnit roli, pro kterou byla založena, a pokud 

toho není schopna, ať raději skončí. EU nebyla zakládána proto, aby jedny státy 

diktovaly jiným, aby některé státy ekonomicky podváděly, nebo aby členové ztratili 

svou národní identitu. Od EU jsme očekávali bezpečné evropské hranice, bezpečné 

ulice, ekonomickou spolupráci rovnocenných států, volný pohyb a vzájemnou pomoc. 

Nevidím však dnes většinu z toho všeho. 

Přeji si, aby se nám násilně nevnucovaly neuvěřitelné teorie o mnoha pohlavích. 

Máme dvě – muže a ženu, a pak jsou občas výjimky, které jako civilizovaní lidé 



budeme sice plně respektovat a ctít jejich jinakost, ale nebudeme kvůli nim měnit 

biologii. Máma je máma, táta je táta, a manželství je svazkem muže a ženy. To, že 

občas v ulicích teatrálně vystupují jiné skupiny, z výjimek nedělá většinu. Ta většina 

žije doma své klasické rodinné životy, a všechna ostatní tvrzení a teorie jsou 

znásilňováním přirozenosti. 

Přála bych si, aby žena mohla být dále ženou, a aby měla po boku muže se vším, co je 

mezi nimi odlišné. Protože kdo tvrdí, že muž a žena jsou zcela stejní, je prostě hloupý. 

Muž a žena mají mít samozřejmě stejná práva, ale to z nich nedělá stejné bytosti – 

naopak. Na odlišnosti obou je založeno vše přirozené – láska, partnerství, mateřství a 

otcovství, jsou povolání ryze ženská, a povolání ryze mužská, například už kvůli 

tělesné konstituci – a ani občasné výjimky to nezmění. Odmítněme rušení oslovení 

dámy a pánové, odmítněme společné toalety, a odmítněme volby pohlaví jako čiré 

nesmysly proti přirozenosti. 

Přála bych si, aby nám nediktovaly nátlakové skupiny, které jsou zneužívány k tomu, 

aby nás děsily, rozeštvávaly a unavovaly, aniž říkají něco užitečného nebo přinášejí 

jakákoliv řešení. Typickým příkladem budiž hysterická a nemocná Greta, které svět 

věnuje tolik pozornosti, až pochybuji o zdravém rozumu toho světa. 

Přála bych si, aby se Greta dostala do péče lékařů, kteří jí vrátí ono její dětství, a aby 

její rodiče byli popohnáni k odpovědnosti za to, co se svou dcerou nechali provádět. 

Ano, chraňme přírodu, chraňme náš svět, ale ne pod diktátem zmanipulovaných dětí 

křičících do mikrofonu nebo přilepujících se k asfaltu s nejnovějším mobilem v kapse 

a nechodících kvůli tomu do školy. Naslouchejme vědcům – těm, které neplatí žádná 

lobby, ale které si budeme platit sami. 

Přála bych si, aby i v budoucnu vzdělání mělo stále svou hodnotu. To předpokládá, že 

zajistíme dobrý obsah studijních oborů a smysluplné zkoušky, ať odborné, maturitní 

nebo státnice, ať akademické nebo praktické, ať více či méně náročné podle typu 

studia, tedy napříč spektrem, aby každý mladý mohl sáhnout po tom, co ho baví a co 

zvládne. Nedevalvujme však studia rušením maturit, státnic a jakýchkoli zkoušek, 

protože ani jedny z nich sice nejsou všespásné, ale jsou motivací ke studiu a určitým 

stupínkem v osobní profesní kariéře, na které se dá stavět dál. 

Přála bych si, abychom si vážili všech, kteří pracují, a nepreferovali ty, kteří nepracují 

a nikdy pracovat nebudou. Považuji za nespravedlivé, aby ti, kteří dnes a denně chodí 

do práce, vydělávali na ty, kterým se pracovat nechce, a ani se tím netají. Není 

správné, aby ti, co nejvíce křičí, měli výhody a privilegia na úkor těch, kteří křičet 



nemají čas, protože chodí denně do práce, starají se o děti, o domácnost, splácí své 

bydlení, uklízejí kolem svých domů… Je přece velmi jednoduché odlišit, kdo se ocitl v 

přechodné nouzi z jasných důvodů, a kdo má život na úkor ostatních jako životní 

program. Těm prvním je třeba podat pomocnou ruku, protože od toho jsme 

civilizovaná země, ale těm druhým je třeba říct jasné ne – protože civilizovaní nejsou 

oni. Není důvod, aby to bylo jinak. 

Přála bych si, aby naši politikové měli úroveň. Aby netančili ve sněmovně na lavicích, 

aby nemluvili do mikrofonu sprostě, aby byli pokud možno u toho mikrofonu střízliví, 

aby hovořili jako vzdělaní lidé, aby se nenapadali v osobní rovině, tedy aby zvládali 

názorovou diskuzi jako lidé inteligentní, aby nevystrkovali svůj zadek na kameru, aby 

neuráželi prezidenta z důvodu jeho věku a zdraví, zkrátka aby byli více normálními a 

slušnými lidmi, protože normální a slušní lidé nic z toho nedělají, a když, tak ne do 

mikrofonu a ne před kamerami, ale v hlubokém soukromí. 

Přála bych si, aby se v naší zemi nevyplácely ve veřejném sektoru mnohamilionové 

mzdy a odměny, jejichž výše je neomluvitelná. Naopak bych si přála, aby se finančně 

více podpořili jiní. Odborné profese, zejména lékaři, učitelé, a také starostové, hasiči 

apod., kteří nesou mnohem větší odpovědnost, než leckterý úředník a leckterý šéf 

veřejné instituce. Lékaři za naše zdraví, učitelé za kvalitní vzdělávání mladých, a 

starostové za dobrý výkon samosprávy, což je obrovsky důležité pro občany obcí a 

měst. Na těch šetříme, a manažeři státních institucí dostanou odměny leckde i desítky 

milionů korun – což je neodůvodnitelné. 

Přála bych si, aby neziskové organizace mimo těch, které poskytují sociální a 

podobnou péči, neměly právo čerpat z veřejných peněz ani korunu. Ať si najdou 

sponzory, ať přispívají členové, ať si to odpracují. Nevidím důvod, proč bychom je 

měli financovat z peněz nás všech. Dokud to tak bude, budou vznikat obskurní a 

nesmyslné projekty, jejichž šéfové budou brát vysoké platy a vykazovat činnost, která 

je leckdy k pousmání – kdyby nestála miliony. Chce-li někdo provozovat spolkovou 

činnost, ať si ji provozuje – ale za své, ne za naše. Evropa je tam, kde je, právě proto, 

že začala financovat podobné party lidí, kteří si z toho udělali vlastní byznys – aby 

nemuseli, nedej bože, do normální práce, jako my všichni, které jim tu „legraci“ 

platíme. 

Přála bych si, abychom dokázali podporovat jasné talenty bez ohledu na to, zda na to 

rodiče mají, nebo ne. Ať jde o sport, o múzy, o studium. Na to by měly být budovány 

fondy, aby se talentovaným dětem dostalo takové podpory, jakou potřebují. Ne každé 



dítě má to štěstí podpory své rodiny jako úžasná Ester Ledecká; věřím přitom tomu, 

že talentů je u nás dost, a že podepřít je by mělo být otázkou národní cti. 

Přála bych si, abychom se zasadili sebevědomě o návrat rodinného stříbra do našich 

hranic – ať je to zemědělství či jiné obory. Tedy aby existence EU nebyla překážkou 

pro schopnosti a aktivitu našich zemědělců, farmářů a podnikatelů, kteří tu odjakživa 

byli, a náhle se nám vnucuje, abychom se jich zbavili. Vzali nám názvy, vzali nám 

často i obsah, a já s tím nesouhlasím. Kooperace napříč Evropou je dobrá věc, ale 

nesmí být záminkou k diktátu. 

Přála bych si, abychom neničili podnikavost a kreativitu drobných živnostníků nebo 

prostě šikovných lidí. Dnes se boji vyšívačka prodat ubrus, aby nemusela mít za chvíli 

EET, o drobných pěstitelích nemluvě. Každý, kdo uživí vlastní prací byť jen sebe a 

svou rodinu, by si zasloužil podporu státního aparátu, ne naopak. 

Přála bych si akceschopnou profesionální armádu, která by mohla zasáhnout v 

případě potřeby na hranicích i jinde. Peníze, které putují po miliardách do 

neziskových organizací a někam do Afriky, by měly být nasměrovány právě sem, 

abychom byli soběstační v otázce bezpečnosti. Co nebylo nutné kdysi, je nutné dnes, 

kdy některé členské státy bez souhlasu ostatních členských států EU sem pozvaly, 

pustily a živí tisíce našich přirozených nepřátel. Lidé v tísni nebudou za chvíli za 

našimi hranicemi, ale v našich hranicích – tedy tady doma. Je třeba se na to připravit. 

Přála bych si více samostatné obce a města, jejichž orgány se budou volit většinovým 

systémem. To znamená, že lidé, kteří dostanou početně nejvíce hlasů od občanů obce 

či města, by vytvořili zastupitelstvo. Tedy žádné přepočty podle procentuálního zisku 

stran, což vytváří zastupitelstva tak, že to neodpovídá skutečné vůli lidí. Je to 

důležitější změna, než přímá volba starosty, která sama o sobě nic neřeší. 

Přála bych si, aby byl výrazně zredukován formalismus ve prospěch zdravého 

rozumu. Například zákon o zadávání veřejných zakázek nutí zadávat firmám, které ve 

skutečnosti nechceme, jen proto, že nabídly nejméně, zatímco důraz by měl být dáván 

na kvalitu. Složitý proces brzdí termíny, a my jezdíme po tom, po čem jezdíme – nebo 

spíše stojíme. Čtyři sta žádostí o informace za tři měsíce od jednoho člověka je 

důkazem o tom, že zákon o svobodném přístupu k informacím už dávno neplní roli, 

pro kterou vznikl, ale stal se nástrojem šikany a politického, a někdy obchodního, 

boje. Jsme tak „buzerováni“ zákonnými ustanoveními, že už ani nemáme čas 

přemýšlet proč. 



Přála bych si konec všech dotací. Dotace křiví všechno včetně charakterů, a zpětně se 

stávají nástrojem destrukčních kontrol dotovaných. Důvody následných sankcí, a 

často 100% jejich lichvářské penalizace, jsou až neuvěřitelné příběhy. Navíc se šlape 

po malých, zatímco k velkým se přistupuje nesmírně velkoryse. Dejme peníze přímo 

obcím do rozpočtového určení daní, a nenuťme je prosit o milodary. Obce nejsou 

poddanými, aby prosily. Na podporu veřejné správy mají právo, protože právo na 

samosprávu je ústavně chráněné. A chce-li stát, aby za něj pracovaly, měl by je 

zaplatit o to víc. O dotacích do soukromého sektoru vůbec nehovořím – to pro mne 

úplný protimluv, který nemá žádnou logiku ani opodstatnění. 

Přála bych si, abychom se v rámci Evropy spoléhali na ty kolem nás, kteří nás 

respektují, ne na ty, kteří se nám snaží diktovat, nebo jednají bez ohledu na nás. 

Nesnažme se s naší malou zemí dělat velkou politiku, ale mysleme právě a jen na tu 

naši malou zemi, aby nedoplácela na rozhodování a bezohlednost těch velkých. 

Velmoci si hrají své hry, kterých my budeme vždy pozorovatelem, a proto se snažme 

hájit si své, ne světové. To své si ale obhajujme a chraňme důsledně, s hrdostí, 

sebevědomím a ve spojenectví s těmi, kteří o toto spojenectví budou stát. 

Nepodlézejme velkým, kteří nás kdykoli budou ignorovat. Naučme se být sami sebou, 

kteří hájí své území, své občany a své hodnoty. Odmítejme, že je to nacionální, 

protože to tak prostě není. Na svoji zemi a svůj domov máme právo, a nedejme si to 

nikým brát. 

Přála bych si, abychom na školách hovořili s dětmi napřed o České republice, a až 

potom o Evropské unii. 

Přála bych si, abychom nemanipulovali zcela nelogicky už od jeslí děti panenkami 

tmavé pleti, protože tmavá pleť je v Evropě stále výjimečná, stejně jako v Africe je 

zase výjimečná pleť bílá. Nechci, aby na půdu škol měli přístup politikové, a nechci, 

aby tam měla přístup jakákoli církev. Když budeme děti učit o církvích, pak to musí 

být pravdivě, a v rámci hodin dějepisu. A tak, jak nelze vynechat u katolické církve 

čarodějnické procesy, tak nelze u islámu vynechat teroristy. Škola má přinést 

informace, nemá vnucovat názory. 

Přeji si toho hodně. Ale měla jsem pocit, že doba na 2000 slov je zase tady. Tak jsem 

je zkusila po svém napsat. Protože je slýchám kolem sebe, jen se nevysílají. 

Jana Zwyrtek Hamplová 

Navzdory délce textu - čtěte a dočtěte až do konce! Ale nečtěte, prosím jen 

"konzumně!" 



Předmět: Vrbětice - Temelín? 

Datum: 2021-05-04 09:38 

ID: 9758 

Petráš: Poslední válka 

Právě jsem se dozvěděl, že po sedmi letech naše zpravodajská služba vyřešila to, co 

nevyřešila kriminální služba a další odborná pracoviště (například pyrotechnici, 

Báňský úřad a další obdobná profesionální pracoviště). 

Ladislav Petráš 

18. dubna 2021 - 06:41 

Jedná se o výbuch v muničním skladu Vrbětice, ke kterému došlo před sedmi (7!!!) 

lety. Dnes premiér Babiš prohlásil: „V pátek večer jsme byli informováni o závažných 

skutečnostech týkajících se bezpečnosti naší země. ... Na základě jednoznačných 

důkazů získaných vyšetřováním našich bezpečnostních složek musím konstatovat, že 

existuje důvodné podezření o zapojení důstojníků ruské vojenské zpravodajské služby 

GRU, jednotky 29155, do výbuchu muničního areálu skladu Vrbětice v roce 2014." 

Zároveň bylo oznámeno, že bude vyhoštěno 18 pracovníků ruské ambasády. Ti prý 

byli našimi tajnými službami identifikováni jako pracovníci ruských tajných služeb 

GRU a SVR. 

Za Vrběticemi jen další český tunel? (2014) 

Jen pár informací o výbuchu soukromého muničního skladu ve Vrběticích v roce 

2014. K prvnímu výbuchu došlo 16. 10. 2014 ve skladu výbušnin firmy Imex Group ve 

Vrběticích v objektu č. 16. Ke druhému výbuchu došlo dne 3. prosince 2014 opět ve 

Vrběticích ve skladu č. 12, který je vzdálen asi150 metrů od skladu č. 16. 

Před těmito událostmi měl stát, tak jak řekl tehdejší ministr vnitra Chovanec, 

alarmující informace o stavu muničních skladů od našich bezpečnostních služeb. Tak, 

jak ukázaly kontroly muničních skladů a obdobných zařízení pro skladování 

výbušnin, které následovaly po výbuších ve Vrběticích, alarmující informace se 

ukázaly jako pravdivé. O tom svědčí například kontrola u firmy Multiagro ve Slatině u 

Vysokého Mýta. Jak opět uvedl tehdejší ministr vnitra Chovanec: „Je důvodné 

podezření, že tam kontrola nalezla věci, které tam nepatřily." To potvrdil i tehdejší 

hejtman Pardubického kraje M. Netolický, když prohlásil, že v tomto objektu byly 

nalezeny stovky tun munice a trhavin (včetně semtexu) skladovaných bez povolení. 

V souvislosti s výbuchy ve Vrběticích se vážně diskutovalo o tom, že v těchto skladech 

také byla munice a jiný výbušný materiál nejen vyřazené ze zásob AČR, ale také 



nezákonná munice nakoupená v cizích státech jako obchodní artikl. To však nešlo 

prokázat, protože došlo k tak rozsáhlé destrukci, která zničila většinu důkazů. 

Také je nutné brát v úvahu ten fakt, že v té době byl nelegální obchod se zbraněmi, 

municí a trhavinami značně lukrativní a vzhledem ke konfliktu na Ukrajině, ale i v 

jiných oblastech, značně rozšířený. O tom svědčí i některé informace z roku 2016 o 

nelegálním vývozu zbraní z ČR, na kterém se údajně měli podílet i některé naše státní 

instituce. 

Jak je to tedy s tou dnešní informací o teroristickém činu ruských tajných služeb v 

objektu Vrbětiských muničních skladů? Kladu si několik základních otázek: 

Co tím tyto tajné služby chtěli dokázat? Co tím sledovaly? 

Jaký význam měl tento teroristický čin pro RF? Co tím chtěla získat (dokázat)? 

Jak je možné, že po prvním teroristickém činu (výbuch dne 16. října 2014) následoval 

druhý výbuch jen 150 metrů od toho prvního a to až 3. prosince téhož roku? To se 

pachatelé vrátili na místo činu bez ohledu na to, jak byl tento prostor po prvním 

výbuchu střežen a neprodyštně uzavřen? 

Jak po 7 letech vyšetřování a na základě jakých důkazů naše bezpečnostní služby 

dospěly k jednoznačným důkazům o vině ruských agentů na těchto teroristických 

činech, když už v minulosti proběhl soud s údajnými pachateli? 

Na tyto otázky nemám žádnou logickou a věrohodnou odpověď. Je zde ale řada 

okolností z posledních měsíců, které mohou mít nějakou souvislost s propojením 

těchto událostí. 

Předně je to budoucí tendr na dostavbu JE Dukovany. Je nutné zabránit ruským 

firmám v účasti na tomto tendru. Boj o lukrativní zakázku nezná žádná pravidla a 

veškeré podrazy jsou povoleny. Při této příležitosti připomínám společné prohlášení 

prezidenta USA D. Trumpa a premiéra ČR A. Babiše, které podepsali v roce 2019. 

Mimo jiné se tam konstatuje: „Spojené státy a Česká republika potvrzují, že 

energetická bezpečnost je nedělitelným pilířem národní bezpečnosti každé země. 

Budeme spolupracovat na prozkoumání příležitostí vyplývajících z transformace 

energetických trhů … Budeme dále zkoumat potenciální přínosy rozvoje regionální 

energetické infrastruktury ve střední Evropě.“ To stojí za zamyšlení o tom, kdo ve 

skutečnosti má největší šanci naší JE dostavět. 

Druhá událost souvisí se současnou mezinárodní politickou situací. Mám na mysli 

vyhrocenou diplomatickou a vojenskou situaci mezi USA a RF. Významnou roli zde 

hraje i Ukrajina. Opět připomenu jednu pasáž ze společného prohlášení premiéra 



Babiše a D. Trumpa: „Zůstáváme pevní v podpoře ukrajinské suverenity a územní 

celistvosti, jakož i v pokračujících sankcích proti Rusku. Chválíme statečnost a 

obětavost Spojených států a českých jednotek sloužících bok po boku v 

Afghánistánu.“ 

Kladu si otázku, jestli tyto dva důvody nejsou věrohodnější, odpovědí, než obvinění 

ruských tajných služeb z teroristického útoku na sklad výbušnin ve Vrběticích v roce 

2014. Navíc je úsměvné to, že z těchto teroristických činů jsou obviněny dvě 

konkrétní osoby a to zrovna ti "čučkaři", kterým se nepodařilo otrávit novičokom 

bývalého agenta Skripala. 

I když jsem poslední větu napsal tak trochu v odlehčeném stylu, jsem toho názoru, že 

na příliš velkou legraci ta současná situace nevypadá. Na začátku je to vyostřená 

diplomatická situace mezi USA a RF, urážka ruské hlavy státu prezidentem USA, 

který souhlasil s pojmenováním Putina jako "zabijáka", stahování velvyslanců a 

masové vyhošťování diplomatů. Pokračuje to masivním soustřeďováním vojsk 

členských států NATO u ruských hranic a obdobnou odpovědí ruských ozbrojených 

sil. My se na této situaci podílíme pouhým konstatováním, že se ruští agenti podíleli 

na teroristických činech na našem území, aniž by občanům byly předloženy 

jednoznačné důkazy, o kterých hovořil A. Babiš. 

Je nutné, abychom si uvědomili, že takto vyostřená situace se může velmi rychle 

změnit ve válku. Nebyla by to válka lokální, nebyla by to ani třetí světová válka. Byla 

by to válka poslední, končí svůj komentář Ladislav Petráš. 

(rp,prvnizpravy.cz,foto:arch. 



Předmět: J. Tkadleček - ředitel KŘ P ČR Zlínského kraje - jeho tehdejší vyjádření k 

Vrběticím ! 

Datum: 2021-05-04 15:01 

ID: 9757 

Jen si dejte dohromady jaká se tu děje prasárna . BIS asi o tomto vyjádření vůbec 

nevěděla, nebo respektive agenti USA o tom nevěděli. Tak si poslechněte toto. Je až 

neuvěřitelné, jak vláda lže. Jak to média rozmazávají, krmí tím lidi a vyplachují jim 

mozky. Vůbec se nerozpakují z toho udělat mezinárodní skandál. A neuvažují o tom, 

jaké to bude mít následky .... Ani se nedivím, že nás má svět za velké pitomce. 

[https://www.youtube.com/watch?v=u9FMqsnoB1A]A
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Vrbětice 

19.4.2021 

Miroslav Smola a Vladimír Esentier 

Motto: Máme skvělou tajnou službu – a současné počasí také stojí za ….. za nic. 

Ve Vrběticích býval dokonale zabezpečený oplocený areál vojenských muničních 

skladů hlídaný příslušníky armády (dokud jsme nějakou měli). Potom byly jednotlivé 

objekty pronajímány různým soukromým firmám a z kdysi nepřístupného a 

hlídaného areálu se stal areál přístupný děravým oplocením a ostraha se zredukovala 

na vrátného u brány. 

Když si stát uvědomil, že v těch skladech by měly být zbraně, které tam možná nejsou, 

a neměly by tam být zbraně, které tam možná jsou, chystal se k provádění kontrol. 

Místo kontrol však došlo 16. října a 3. prosince 2014 k výbuchům skladů 16 a 12. 

Policie vyšetřovala příčiny výbuchů šest let a nedopátrala se k žádným důkazům. 

Areál každého muničáku je tvořen sklady a bunkry s lehkou střechou, vzdálené 

navzájem tak, aby při výbuchu jednoho objektu nebyl výbuchem ohrožen další. 

Teď se dovídáme z titulků, že Putin vyhodil do vzduchu muničák, zbíjel lidi a ….. Co 

se vlastně stalo? Ve skladu 16 bylo uloženo asi 50 t munice (to je pro vaší představu 

náklad čtyř tater 815). Kdo byl na vojně a trochu myslí, ví že toto množství pro 

zásobování vojsk není vůbec podstatné. 

Ještě kurióznější je apokalyptický vojenský dopad výbuchu skladu 12. Kvůli němu se 

ti agenti znovu vrátili na místo činu, aby ho také zdárně udolali! Ten sklad obsahoval 

16 tun dělostřelecké munice (jedna tatra 815) a asi (možná) 10 000 ks samopalů v 

bednách. Ty pozoruhodně vybuchly také - a proto se jich moc nenašlo. A Hamáček s 

pronikavou inteligenci a naše nejschopnější tajná služba v tomto spektáklu vidí cíl 

grandiózní speciální nejtajnější superoperace jaderné velmoci. Skvělé vysvětlení – ne! 

O co je absurdnější verze, že se něčeho nějak nešlo dopočítat, a tak došlo k nehodě? 

Nehoda není (nemusí být ) náhoda, psalo se v časopise bezpečnosti práce. 

A nyní, šest a půl roku od prvního výbuchu, se dozvídáme, že nějaká tajná služba 

zjistila, že ty sklady vyhodili do povětří nějací ruští Jamesové Bondové, a dokonce 

snad právě ti, kteří jezdí po světě a údajně otravují lidi novičokem. 



Již víme, jak důvěryhodné jsou zprávy některých tajných služeb. Invaze americké 

armády do Iráku v roce 2003 – ano, s několika přisluhovači, aby to vypadalo jako 

mezinárodní akce, která byla zdůvodněna zjištěním tajných služeb, že Saddám 

Husajn má a vyvíjí další zbraně hromadného ničení. Zničen byl Irák, zabit Saddám 

Husajn, ale žádné zbraně hromadného ničení se nenašly… Americká armáda lehce 

porazila iráckou armádu, která byla vybavena o generace staršími zbraněmi. Svádí to 

k přirovnání, jak conquistadoři v plné zbroji porazili bosé Aztéky. 

Ale američtí generálové se mohli chlubit úspěchem a mohli zdůvodňovat nutnost 

obrovských výdajů na zbrojení. Zbrojaři mohli být spokojeni s tím, že výroba zbraní 

opět poroste. A tak, aby američtí – i další generálové NATO a zbrojaři byli stále 

potřební a spokojení, je potřeba stále vymýšlet nového nepřítele. Ale, kde ho vzít? Tak 

budeme dělat, jakože si nikdo nevšiml, že již není Sovětský svaz, ta obrovská hrozba 

světovému kapitalismu, a budeme pokračovat v přípravách na válku s ním. 

Jak to souvisí s Vrběticemi? Kriminalisté se při hledání pachatele ptají: Cui bono? 

Komu dobro – tedy, komu to prospěje? Oni ti Rusové nějak moc tu hru na válku hrát 

nechtějí. Americká letadla a válečné lodě se pravidelně vyskytují u hranic Ruské 

federace, ať již se jedná o Baltské moře, Černé moře nebo o moře u Kamčatky. Ale, že 

by ruská vojenská letadla létala kolem Floridy, to nevím. 

USA/NATO mají po světě cca 800 vojenských základen a Rusové pouze jednu - v 

Sýrii. Tak je potřeba něco na ty Rusy vymyslet, aby se ukázalo světu, jací jsou to 

teroristé. Nejenom, že se tím zdůvodní další zbrojení a tedy i zvýšení nákladů na nové 

vyzbrojování, ale také se zdůvodní další rozmisťování vojenských sil k hranicím Ruské 

federace, zvýší se napětí a s ním i riziko ostrého konfliktu. A vláda, ten Babiš a zase 

ten Hamáček udělá tiskovku a ještě přilejí olej do ohně. 

A přitom – v neposlední řadě – bude získán zásadní důvod, proč ZAKÁZAT těm 

někdy málo poslušným Čechům jednat o dostavbě jaderné elektrárny s ruskou 

firmou. A také dovážet konkurenční vakcíny z té říše zla. Takovou propagandu by 

mohl závidět i Joseph Goebbels, a nebo spíš ne – je totiž moc prostoduchá a naivní. 
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Jan Schneider: Stydím se, stát je jak onuce. Skripal? I zde důkaz proti. Jsme jak 

UEFA proti Slavii 

24. 4. 2021 9:39 | Rozhovor 

Stát se chová ve věci Vrbětic jako onuce, stydí se signatář Charty 77, hudebník Plastic 

People Of The Universe, porevoluční pracovník BIS i policie Jan Schneider. Uvádí 

analýzu amerického zpravodajce, který zpochybňuje související kauzu Skripal a v 

rozhovoru s ParlamentnímiListy.cz podrobně rozebírá slabá místa oficiální verze 

výbuchu muničního skladu, která autorizovala naši vládu k diplomatickým zákrokům 

proti Ruské federaci. 

Foto: Hans Štembera 

Popisek: Jan Schneider 

Skoro týden řešíme otázky vztahu s Ruskem a okolnosti sedm let starého výbuchu 

muničního skladu soukromé firmy ve Vrběticích. Jak tomu celému zatím rozumíte? 

Nahromadily a vyhrotily se některé geopolitické a vnitropolitické problémy, dere se 

mi na jazyk, ale schválně to nenapíšu, protože mi to připomíná staré bolševické rčení 

na konto padesátých let: „staly se chyby“. Nikoliv, chyby se nestaly, problémy se 

nenakupily. Někdo ty chyby udělal a někdo ty problémy nakupil a hrotí. 

NATO stupňuje napětí u ruských hranic, v Bělorusku byl zlikvidován pokus o puč, 

Západ chce vyřadit Rosatom ze hry o dostavbu Dukovan, nestíhá vyrábět preparáty 

na očkování proti covidu a chce zabránit očkování ruskou vakcínou, USA ztratily 

pozici světové ekonomické jedničky a doma začíná hrozit občanská válka, do Evropy 

migrují masy obyvatel, zčásti z oblastí a přes země, které evropské země pomohly 

destabilizovat. U nás se blíží volby a opozice nemá žádná témata. 

A tak se ředitel BIS rozhodl, že vyslyší jakési tajné přání, tu skrumáž jedním 

šťouchem rozstřelí, a ještě dostane generálské prýmky a bude jmenován na další 

funkční období. Už dříve si vyzkoušel, jak řídké šlichty mu vedení státu a veřejnost 

spapaly, a nyní přišel s konspirační teorií, kde jsou důkazy v koncentraci sotva 

homeopatické. 

Veřejnost má šanci informace čerpat pouze z oficiálních sdělení, a tedy věřit 

představitelům státu, že důkazy o vině ruských agentů jsou neotřesitelné. Existuje 

podle vás důvod k pochybnostem, které se místy objevují? 



Ano, v takové situaci je jedinou možností věřit – tedy pokud dezinformovaná 

veřejnost nemá už dopředu jasno, kdo za všechno může. Přesvědčivého nebylo 

předloženo nic. 

Když jsem sledoval, jak premiér rozechvěle prezentoval tu chatrnou story, měl jsem 

dojem, že podal silný důkaz, že pro Státní bezpečnost (StB) nikdy nepracoval – 

protože takového prosťáčka by StB těžko někdy zverbovala. 

Pak však začal premiér zničehožnic dávat odborné zpravodajské lekce, jak tu akci 

GRU zpackala. V tu chvíli jsem se obával, že ten můj předchozí dojem snad vyvrátí – ? 

Nevyvrátil. Stalo se mu to, co mnohým poslancům. Uvěřil zřejmě, že se získaným 

mandátem se do něj vtělila i veškerá moudrost lidu, včetně té moudrosti 

zpravodajské. 

A tak když začal memorovat ty bisácké řeči o „nezpochybnitelných důkazech“, věděl 

jsem, že je zle. Každý důkaz je zpochybnitelný, to za prvé, a za druhé, odrazovat lidi 

od pochybování, to znamená odvádět je od přemýšlení ke slepému dogmatismu. To je 

typická metoda nedemokratických režimů. 

Takže moje odpověď je úplně opačná. Není důvod věřit představitelům státu. Na 

místě jsou pochybnosti naprosto zásadní. Je totiž velmi pravděpodobné, že nic z toho, 

co řekl premiér, se nestalo. Že ono „důvodné podezření“ je výmysl BISky. 

Nebyl totiž předložen jediný validní argument, zejména co se týče vstupu 

inkriminovaných osob do objektu. Výslovně to řekl ředitel policejní Národní centrály 

proti organizovanému zločinu Jiří Mazánek, že na základě zjištěných NEPŘÍMÝCH 

důkazů NENÍ MOŽNÉ zahájit trestní řízení. 

Nejblíže Vrběticím byli ti ruští agenti v Ostravě. Na místě je otázka, zda jsou z exploze 

podezřelé všechny osoby, které se v té době vyskytly v okruhu 100 kilometrů od 

Vrbětic? 

V tomto případě nicméně pozoruhodně jednotně postupuje celá vláda i prezident, 

který dosud dle vyjádření jeho spolupracovníků a premiéra kompletně podpořil 

veškeré kroky proti Rusku. Není toto zárukou, že vše do puntíku sedí tak, jak nám 

bylo prezentováno? 

Pokud jsem dobře poslouchal, tak prezident sám nic veřejně neřekl. Zprostředkovaně 

bylo řečeno, že vládu podporuje. Prezident si velmi prozřetelně uchovává zřetelný 

distanc i časový. Potřebuje získat celkový náhled na velmi delikátní situaci, než se k 

záležitosti vyjádří. 



Přetahovaná s Rusy ještě rozhodně nekončí. Vzhledem k tomu, že Moskva na naši 

akci nereagovala recipročně, dostala již od nového ministra zahraničí výzvu umožnit 

návrat 20 vyhoštěným diplomatům zpět, jinak bude pokračovat v protiakcích. 

Putinův mluvčí už naznačil, že nevyhoví. Jak tohle celé vnímat? A především, kam až 

to může dospět? 

Bohužel, je to z naší strany zpackaná věc. Na základě „podezření“ nelze vypovědět 

bezprecedentní množství diplomatů, nota bene je ještě označit za PROKÁZANÉ 

příslušníky zpravodajské služby. Marně přemýšlím, jak to BIS zdůvodnila – ledaže by 

se jim ti zpravodajci legitimovali. 

Rusko to docela pochopitelně bere jako nepřátelský akt, provedený ještě velmi 

spektakulárně. Navýsost trapné jsou Hamáčkovy řeči o rozbití rezidentur. Ten člověk 

opravdu vůbec neví, o čem mluví. A nové koště na ministerstvu zahraničí se rozhodlo 

situaci ještě eskalovat. 

Upřímně řečeno, je mi hanba. Mládí jsem prožil ve státě, který byl k naší rodině 

nepřátelský. Pak se to začínalo velmi nadějně zlepšovat, ale přišla okupace a 

normalizace a zase jsem žil ve státě, který byl k nám nepřátelský. Pak zase blikla 

naděje, ale v poslední době se to zhoršuje, a nyní se dokonce stydím za to, že jsem 

občan státu, který se navenek chová jako onuce. 

Za výbuchem zůstali dva mrtví čeští občané, a pokud vinu nesou agenti řízení 

nejvyšším velením ruské vojenské rozvědky, jak jinak reagovat než tvrdým způsobem, 

jaký vláda praktikuje? 

Teoreticky ano. Nicméně tvrdý přístup lze uplatňovat pouze na základě tvrdých dat. 

My tu ale opakujeme tu šílenost, jaká se ve Velké Británii odehrála kolem otrávení 

Skripalových. George Beebe, ředitel Center for the National Interest’s Intelligence 

Program, bývalý analytik ruské sekce CIA a poradce viceprezidenta Dicka Cheneyho, 

napsal v říjnu 2018 v časopisu National Interest (The Skripal Rorschach Test), že 

videozáznamy ukázaly, že Skripalovi opustili svůj dům předtím, než ti dva údajní 

„smrťáci“ z GRU přijeli do Salisbury, a už se do domu nevrátili. Jinými slovy, tento 

velmi konzervativní odborník, jehož podezírat z nějakých sympatií k Rusku by bylo 

opravdu velmi výstřední, napsal, že ti dva Rusové prostě Skripalovy otrávit nemohli. 

Uvádí tam ještě množství dalších argumentů, podporujících tento závěr. 

Všechny následné řeči o tom, jak Rusové zkusili otrávit Skripalovy, je potom už jen 

„užitá goebbelsovština“. 



Takže je nutno znovu pečlivě prozkoumat tu základní premisu, zda či nakolik je to 

vrbětické podezření oprávněné. Ale i kdyby bylo, tak by o vině mohl rozhodnout 

pouze soud! To nemůže udělat jedna nebo druhá strana. Tedy v civilizované zemi. Pak 

by bylo teprve na místě reagovat, včetně vymáhání náhrady škody. 

Vzhledem k chování naší administrativy se ale do společenství civilizovaných států 

počítat nemůžeme. Chováme se jako UEFA, která potrestala našeho fotbalistu na 

základě podezření, které se nijak dál nešetřilo – a hned byl vysloven trest. U fotbalisty 

se nám takový postup hrubě nelíbí, a právem. Komu si však máme stěžovat, když 

něco mnohem většího, ale ve stejném stylu, provádíme nyní vůči někomu jinému? 

Opravdu nemáme být na co hrdi. Ani na ty naparující se psychopaty, kteří si notují, že 

se prý chováme jako hrdý stát, a hned běží žebrat, aby se nás někdo zastal, abychom v 

tom nezůstali sami. 

Opoziční strany v první dny držely „basu“s vládou a verbálně ji chválily za to, jak 

reaguje. Nyní už je situace jiná. Senát mluví o státním terorismu a žádá vládu o 

zrušení smlouvy s Ruskem a vypovězení všech jeho diplomatů z Česka až na jednoho. 

Jak hodnotit počínání opozice s vaší zkušeností práce v BIS a znalostí problematiky? 

Parlament většinově zešílel. Státní zástupce právnicky a zpravodajci odborně 

poslancům vysvětlili, proč se nemůže jednat o státní terorismus. Poslanci se vzepřeli, 

jim nikdo nebude nic vysvětlovat, oni jsou přece zákonodárci, po pánubohu hned 

druzí, a odhlasovali, že o státní terorismus šlo. A blbí senátoři nesměli zůstat pozadu. 

Nevíme dosud, co se stalo, takže konání některých členů parlamentu je 

neomluvitelné, abych použil slušné slovo, které zde ovšem není na místě, protože 

vůbec nevystihuje nadutost těch idiotů. 

Krom toho nešlo ani o prostý terorismus, ať už ty muničáky vyhodil do luftu kdokoliv. 

Terorismus s sebou nese nějaký požadavek – zde nebylo za těch šest let nic. Podle mě 

šlo o brutální konkurenční boj v branži, pokud nešlo třeba o pojišťovací podvod. 

Zastavme se ještě u samotné BIS. Politici až na výjimky její práci chválí, západní 

služby si ji pochvalují, a americká CIA dokonce před časem vyznamenala jejího šéfa 

Koudelku. Nebylo by na místě je ocenit za ochranu České republiky? Nebo jim snad 

nevěříte? 

Zpravodajské služby celosvětově ztratily kredit v roce 2003, kdy se velkou měrou 

podílely na zločinu proti lidskosti, totiž na agresi proti Iráku, jejímž výsledkem jsou 

statisíce mrtvých, raněných, lidí bez domova – a současně i vznik Islámského státu a 

migrační vlny týrající evropské státy. 



Od té doby zpravodajské služby v podstatě ani neměly, jak ten kredit obnovit. Pouze 

pluly po proudu a foukaly politikům pod pytlík. Ovšemže, čest výjimkám! Avšak 

například proti té blamáži se Skripalovými se ozvali jen jedinci, jako například 

citovaný George Beebe nebo britský diplomat Craig Murray. 

Z našich zpravodajských služeb se to týká BIS, která začala svými hybridními 

zprávami masírovat veřejnost. Je mi trapně z politiků, z jejich negramotnosti a/nebo 

arogance, že si nepřečetli zákon. BIS totiž nic takového v zákoně nemá, mezi adresáty 

jejích zpráv není veřejnost – a státní instituce nesmí konat nic jiného, než co jí 

přikazuje zákon. Už dlouho čekám, kdy se objeví nějaká politická osobnost, která se 

tohoto tématu chopí. 

Pakliže by se události nestaly tak, jak BIS uvádí, jaký důvod by to mělo? Může si snad 

kontrarozvědka dovolit lhát vedení státu? 

Zpravodajská služba nesmí lhát státu. Diplomat a zpravodajec Miroslav Polreich vždy 

opakoval, že to je instituce, která musí politikům říkat pravdu. Zpravodajské služby 

jsou z principu nositelkami špatných zpráv – ale když jsou ty služby kvalitní, přinesou 

ty špatné zprávy ověřené a přinesou je zákonným adresátům včas. Zkušení státníci to 

umějí ocenit. 

Jenomže my nemáme zkušené státníky. Jenom si na ně hrají. A zpravodajské služby 

takové náfuky milují, hladí je svými zprávami po srsti, ještě je přifukují a ve výsledku 

si s nimi hrají jak s jojem. 

Nadto všechno je nutno si ještě uvědomit, že zpravodajské služby jsou za své lži jen 

velmi obtížně trestně postižitelné, to by muselo jít o sabotáž či vlastizradu. Takže si 

dovolí lhát vedení státu. Též proto, že vedení státu si není schopno zřídit oponentní 

poradní orgán, který by jim takové případné zpravodajské všivárny rozšifroval. 

Politici jsou nadutí a navíc mají máslo na hlavě, a zpravodajci jim to občas 

připomenou – a mají klid. 

Jaký závěr z celé kauzy dosavadně vyvodit? Co rozpoutání takové politické bitvy 

znamená a bude znamenat do budoucna? 

Měli by být potrestáni ti, kteří se podíleli na mystifikaci vedení státu, což vyústilo v 

mnohé mezinárodně politické škody. Byla ohrožena bezpečnost a další důležité zájmy 

státu. Včetně prestiže, protože tyto zpravodajské hrátky vejdou do učebnic coby 

odstrašující příklady, od návrhů úpravy dějepisných osnov, přes lži o novičoku a 

projímavou ricinovou aféru až k tomuto pozdnímu výbuchu. V této souvislosti by 



mělo být provedeno mnoho systémových opatření na vládní úrovni, týkajících se 

úkolování a kontroly zpravodajských služeb. 

Ze zpravodajských služeb by se tak měly stát opět služby tajné, měly by se stáhnout do 

neviditelna a důsledně se držet zákona. Zejména by jim mělo být zakázáno jakkoliv 

komunikovat s veřejností. Nemělo by to být tak těžké, protože v těchto dnech jsem v 

médiích zaznamenal mnohé velmi přesné dotazy, svědčící o tom, že se lidem tato 

hybridní zpravodajsko-politická šlichta rychle zprotivila. Nastává prostě příhodný čas 

udělat všechno pro to, aby zpravodajské služby nemohly vrtěti psem. 
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ano, vše do puntíku.... 

když někdy na konci loňského roku všichni řvali proti ruskému plynovodu Stream..2, 

a kavárna dělala demonstrace, šíleně jsem se smál. Oni jej nestaví rusi, ale němci a 

švýcaři! Ten řev tady opět způsobila pátá kolona vedená bývalým ambasadorem US v 

ČR protože vize, že US zde budou prodávat jejich nekvalitní plyn, se rozplývala, ale 

nyní kdy nám rusi nejspíš zavřou náš vlastní plynovod, tak opět mají US šejdíři šanci 

jej zde u nás prodávat. A nebo máme šanci za pořádné ústupky lézt němcům do 

prdele a z jejich množství, které je už rozprodané dohodami, dostat něco málo plynu. 

Třeba za imigranty, za odstoupení od Benešových dekretů a podobně. Pokud prodejní 

a proradní kolaboranti s Hamáčkem v čele nezmlknou, další vánoce budem pálit naše 

lesy !!!!! Lidé bděte ! Proto němci ke kauze Vrbětice drží hubu, protože je to pro ně 

politicky a do budoucna super výhodné. Je tedy jasné, že tahle kauza jede podle US 

scénáře, vytvořeného pátou kolonou v ČR! -- 

Povšimněte si pirátského mlčení v kauze Vrbětice.:)Povšimněte si pirátského mlčení 

[https://pravdive.eu/news/287602/povsimnete-si-piratskeho-mlceni] - v kauze 

Vrbětice.Veřejný prostor ČR žije od sobotního podvečera causou Vrbětice. Opozice 

šílí, výzvy k odstoupení vlády a presidenta se střídají s nápady na co nejpádnější 

odplatu Rusku. Někteří, již dříve hyperaktivní rusobijci – furianti, dokonce vyzývají k 

vyhnání prakticky všech ruských diplomatů z ČR, ať nás to stojí cokoli. 

JEN PIRÁTI JSOU V ZÁSADĚ ZTICHA. Není to divné? Za ně se ozva l, a to ve 

srovnání s Demoblokem jen vcelku uměřeně, pouze pražský primátor Hřib. Že jako 

„čučkaři” odvedli dobrou práci. A že se hned cítí bezpečněji. Ale jinak v zásadě ticho. 

Přitom taková příležitost, kopnout si do Babiše s Hamáčkem… Co to? Oni totiž, naši 

milí PIRÁTI, MAJÍ takový PROBLÉM. Zásadní. NOTY NEDORAZILY. BERLÍN 

MLČÍ. Právě na této cause je v krystalicky čisté podobě vidět, že Piráti jsou Berlínský 

projekt. Jde o lidi toho Berlína, který se, pro lepší zkousnutí, maskuje slovem 

BRUSEL. A tenhle BERLÍN MÁ DILEMA. Moc potřebuje Nord stream 2. Protože bez 

ruského plynu nebude Green deal. Nebude-li totiž palivo pro plánované „ekologické” 

elektrárny, je po elektro-dopravě, je po „odstoupení” od jaderné energetiky, je po 

vypínání uhelných elektrických a tepelných zdrojů… Zkrátka tu zelenou revoluci, 

kterou už desetiletí s takovým úsilím připravují a tlačí, by mohli odpískat. A s ní i 



kariéry všech těch stovek politiků, co do toho, jak se říká „vložili politický kapitál”. 

JENŽE NORD STREAM 2 JE UŽ DLOUHO SOLÍ V OČÍCH AMERIČANŮM. Tlačí, 

jak mohou, aby se ho Němci vzdali. Ovšem Germán zatím drží, zuby nehty. Zbývá mu 

dokončit 5%. Je ve finále. A teď do toho přijdou ti pitomí Češi se svými Vrběticemi. 

Tedy… ne přímo Češi. Ale skrze ně ten nepřející Amerikán. Co teď? NATO zní slovy o 

solidaritě, Evropská rada vyjadřuje podporu a hrozí Rusovi… Je v téhle situaci „nová 

ruská roura” ještě udržitelná? Berlín neví. Sonduje situaci. Scheise Tschechia… A 

PROTO PIRÁTŮM NEPŘIŠLY NOTY. Na všem zlém můžeme najít něco dobrého. Na 

téhle cause je to třeba poznání, kdo tu, u nás, za koho kope. 



Předmět: Marek Obrtel v areálu muničního skladu Vrbětice po dobu pěti let trávil 

minimálně jeden až dva dny v měsíci při zajišťování pyrotechnických prací při 

likvidaci následků výbuchů 
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VÁŽENÍ PŘÁTELÉ, SPOLUOBČANÉ! 

V SOBOTU 17.4. PO 19. HODINĚ NÁS SKLADNÍK ZE ŠKODOVKY SPOLU S 

PREMIÉREM BABIŠEM INFORMOVAL V ROLI MZV A MV SOUČASNĚ O 

ZAPOJENÍ RUSKÝCH TAJNÝCH SLUŽEB DO VÝBUCHŮ VE VRBĚTICÍCH! 

Gympl a tři nebo čtyři roky skutečné práce nějakého skladníka – no to je slušná 

kvalifikace pro řízení dvou klíčových ministerstev naší zbídačené, rozkradené, 

zkorumpované země, nemyslíte? Nemohl jsem uvěřit tomu, že by někdo takovou 

„cypovinu“, jak se říká na Ostravsku, mohl brát vážně! Že by se tím mohl někdo 

zabývat jako skutečností! 18 vyhoštěných ruských diplomatů, kečup na zdi ruské 

ambasády a podupávající davy nejen pražské kavárny před ruskou ambasádou hned 

na druhý den mne však přesvědčilo o opaku a o tom, že idiotů je stále dost, zejména 

když jde o akt nenávisti vůči Rusku, po jehož území, nerostném bohatství, vodě, 

odbytištích a levné pracovní síle prahnou pařáty sionisticko-zednářských 

globalistických struktur již více než 200 let. 

Výbuchy ve Vrběticích se podle vicepremiéra Jana Hamáčka „zřejmě odchýlily od 

plánu a neměly nastat na území České republiky“, uvedl dnes (18.4.) v pořadu České 

televize Otázky Václava Moravce. Policie podle něj pracuje s variantou, že munice 

měla explodovat až později v Bulharsku. No slyšeli jste někdy větší pitomost ve věcech 

podobných, jako je tato? Takové diletantství, 6 let poté a zrovna jakoby náhodou v 

této době, kdy „drank nach osten 2“ dosahuje maximálních otáček až turbulencí? Prý 

na základě jednoznačných důkazů! Mohli bychom znát alespoň jeden? Tedy nějaký 

přímý a nejlépe ověřitelný? Že by to byly přesně ty důkazy, které vedly k válce s 

Afghánistánem po pádu dvojčat v NY? Nebo takové ty kolem Saddámových 

chemických zbraní, které vedly k válce s Irákem? Nebo ty, které měly usvědčit Asada z 

držení a použití sarinu proti obyvatelstvu? Nebo ty, které měly zdokumentovat tzv. 

Bílé přilby na dětech, zasažených chlorem a proto se jim špinavými prackami hrabaly 

v obličejích a špricovali je studenou vodou a děti řvaly jako tuři? No, budou to zřejmě 

takové důkazy, které údajně usvědčují ruské agenty v případu otravy Skripala a jeho 

dcery v parku na lavičce, kde kolem pobíhají a pozobávají holubi svoje drobečky a 



jsou zcela o.k. A Skripalovi ten Novičok nakonec zdárně rozchodí - kabrňáci! Vlastně 

to mohou být ještě důkazy, které usvědčují „proruské separatisty“ ze sestřelení 

malaysijského dopravního letounu MH-17 v srpnu 2014, kdy americké satelitní 

snímky z doby incidentu nikdo nikdy neviděl, na rozdíl od těch ruských, kde však ty 

důkazy chybí... 

ZA TUTO PRÁCI CHCE „SKLADNÍK“ ZE DVOU MINISTERSTEV DĚKOVAT LIDEM 

Z NÁRODNÍ CENTRÁLY BOJE PROTI ORGANIZOVANÉMU ZLOČINU? A ONI MU 

TO NEHODÍ NA HLAVU? A NEBO JE SNAD UPLATÍ JAKO SLOŽKY IZS A 

ZDRAVOTNICTVÍ ZA COVIDU? JSME PRÝ SVRCHOVANÝ STÁT A TAK NĚCO 

DĚLAT MUSÍME! ŘÍKÁ HAMÁČEK, KTERÝ JEDINÉ, CO VE STUDIU ZVLÁDL, JE 

ASPEN INSTITUT, KAM SI SPOLU S AMERICKOU AMBASÁDOU CHODÍ PRO 

NOTY A TAM MU TU SUVERENITU ČESKÉ ZEMĚ VŽDYCKY VYSVĚTLÍ, STEJNĚ 

JAKO NYNÍ... 

Předseda Senátu - „tchajwanec“ Miloš Vystrčil označil výbuchy za akt ruského 

státního terorismu. Tak pokud toto není diagnoza, tak tady asi není už vůbec co 

dodat. Takzvaný ruský státní terorismus by se zcela jistě zabýval takovou stupiditou, 

jako jsou dva domečky v bezvýznamném (ne tolik bezvýznamném pro případný 

nelegální obchod se zbraněmi) muničním skladu ve Vrběticích. VYJÁDŘENÍ 

DALŠÍCH GIGANTŮ ČESKÉ POLITICKÉ SCÉNY Z ODS, TOP 09, KDU-ČSL, 

PIRÁTŮ, STAN A SAMOZŘEJMĚ ČSSD PONECHÁVÁM BEZ KOMENTÁŘE, KTERÝ 

SI TOTO JISTĚ NEZASLOUŽÍ. Premiér Babiš na tiskovce a „zdemolovaný“ Hamáček 

v Otázkách Václava Moravce dobře věděli, proč se jim třese hlas a chovají se podivně. 

Možná v nich přece jen nějaký náznak toho svědomí zbyl? Ne, je to strach, strach z 

postihu, který jednou za tyto „prasečiny“ jistě přijde a nebude příjemný. KDOVÍ, CO 

STÁLO ZA SKLADNÍKOVÝM KOLAPSEM V PRŮBĚHU UPLYNULÉHO TÝDNE A 

JAK JE TO DOOPRAVDY S VÝMĚNOU MINISTRŮ A PROČ NA SKLADNÍKA 

NAKONEC ZBYLY PRÁVĚ REZORTY MZV A MV !! 

V areálu muničního skladu Vrbětice jsem po dobu pěti let trávil minimálně jeden až 

dva dny v měsíci při zajišťování pyrotechnických prací při likvidaci následků výbuchů. 

Jak bylo všude ve světě na misích a dalších štacích mým zvykem ještě za dob služby v 

armádě, tak i zde jsem mluvil s lidmi, zajímaly mne okolnosti události, skutečný stav 

věci, stav bezpečnosti objektů v době, kdy muniční sklady sloužily ještě ČSLA a v době 

těsně před výbuchy. Z toho mi jednoznačně vyplynulo, že jediné krédo, které ovládalo 

chod celého tohoto systému, byl „byznys“ a peníze, tomu bylo podřízeno vše, i 



bezpečnostní pravidla v objektech, kde se nedodržovalo prakticky nic. Sklady 

praskaly ve švech, po regálech byly v betonu záseky, povinná manipulace s municí za 

účelem stejnoměrného udržení její kvality apod. se neprováděla a tak dále. A nyní si 

(čistě teoreticky samozřejmě) představte, že dostanete například lukrativní nabídku 

na prodej zbraní někam do tramtárie, ale oficiálně to jaksi nejde.... A tady naše 

pohádka končí... Když uvážíte, kdo jste toho schopni a ochotni, všechny tyto 

argumenty a souvislosti, dere se vám nutně na rty otázka: „Jsou ty reakce všech těch 

politiků v čele s erudovaným dvojministrem Hamáčkem a premiérem Babišem 

projevem tak neuvěřitelných pitomců a nebo „navedených“ zkorumpovaných 

vlastizrádců, kteří naši zemi dávno prodali za Jidášský groš? 

PITOMCŮ JE V POLITICE V NOVODOBÉ HISTORII, ALE SNAD I ODJAKŽIVA 

DOST A DOST, ALE „B“ BUDE PRAVDA... A NĚKDY SE DOKONCE OBĚ KVALITY 

NEVYLUČUJÍ... VŽDYŤ JSOU ZDE DUKOVANY, TAKY TEMELÍN, ALE HLAVNĚ A 

NA TO NEZAPOMÍNEJME – DRANK NACH OSTEN II A ZA NÍM STRŮJCI 

PŘEDCHOZÍCH DVOU SVĚTOVÝCH VÁLEK, NAPOLEONOVA TAŽENÍ DO 

RUSKA, VŠECH POKRAČUJÍCÍCH KONFLIKTŮ OD PSEUDOKONCE „II. 

SVĚTOVÉ VÁLKY“ A TAKY COVIDU, PŘÁTELÉ. _Marek Obrtel_ 



Předmět: Pirátské daně a český sen 

Datum: 2021-04-27 12:12 

ID: 9722 

PIRÁTSKÉ DANĚ A ČESKÝ SEN 

24. 4. 2021 

[https://www.pokec24.cz/politika/piratske-dane-a-cesky-sen/]  Janinna  

[https://www.pokec24.cz/author/janinna/] komentářů: 2 

[https://www.pokec24.cz/politika/piratske-dane-a-cesky-sen/#comments] čr 

[https://www.pokec24.cz/tag/cr/], finance [https://www.pokec24.cz/tag/finance/], 

Piráti [https://www.pokec24.cz/tag/pirati/], volby 

[https://www.pokec24.cz/tag/volby/]  _Ještě se krátce vrátím k vrbětickému tématu. 

Včera jste si všichni mohli přečíst celou řadu odkazů, které různým způsobem reagují 

na onu slavnou reciprocitu ve vzájemných vztazích mezi Českou republikou a 

Ruskem. Celkem jednoznačně z toho vyplývá, že nám po celé té vrbětické akci zbylo 

jediné… hláška, že Česká republika je suverénní a hrdý stát._ _Zní to dost podobně, 

jako „Sláva Ukrajině“. Začínáme se našim banderovským bratrům nebezpečně 

podobat. Dneska se chci už věnovat jinému aktuálnímu tématu, ale jen krátce shrnu: 

_ _1. Ruská ambasáda u nás nikdy nebyla přebujelá, jen si vozili z Ruska vlastní 

uklízečky a zahradníky. Totéž teď budeme muset dělat i my a celý slavný Český dům v 

Moskvě na jedné z nejlepších adres můžeme hladce prodat, protože nebudeme mít 

kapacitu na jeho provoz. Díky moc Pekarová Adamová, Fischere, Fialo a podobní 

idioti…  sice sedíte v parlamentě už dlouho, ale nikdy jste se neobtěžovali podívat, jak 

to na ambasádách doopravdy funguje. Ale naštěstí jsme suverénní a sebevědomá 

země. _ _2. Bez ohledu na nutnost všeho co se stalo, bez ohledu na pravdu o 

Vrběticích, Babiš si nejspíš prohrál volby, ČSSD se může rovnou rozpustit. Jedna 

tiskovka, jedna zbrklá odvaha a všechny ty miliony nacpané do kampaní jsou rázem 

úplně k ničemu. Jak jednoduché to bylo.  Ale… jsme suverénní a sebevědomá země. _ 

_3. Bez ohledu na ruské rejdy, ve skutečnosti proti nim neuděláme nic. Budeme 

bojovat jen hubou. A hubou bojujeme jen proto, že orel mouchy nelapá. Až jednou 

bude mít Putin špatný den, bude naštvaný, milenka nedorazí, bude mít hlad, někde se 

něco nepovede… a on řekne do éteru něco o tom, že pošle svoje skutečné agenty na 

skutečnou akci se skutečným ricinem a bude likvidovat ruské protivníky v zahraničí, 

tak uvidíte, jak všichni zalezou. Naštěstí si můžeme říkat, že jsme sebevědomá a 

suverénní země i s plnými kalhotami. _ _Že bychom byli suverénní a sebevědomá 



země díky stotisícové armádě, vlastnímu zbrojnímu programu a plné státní pokladně, 

to nehrozí. _ _4. DUKOVANY BUDOU BUĎ S ROSATOMEM, NEBO NEBUDOU 

VŮBEC._ _Zeptejte se jakéhokoliv jaderného inženýra, který není zároveň politik a 

potvrdí vám to. Takže v současné situaci bychom si měli koupit elektrocentrály. 

předzásobit se naftou a uhlím a nebo se modlit, aby Milan V. měl pravdu a ty slavné 

slunečníky, větrníky a měsíčníky fakt fungovaly.  Jinak bude suverénní a sebevědomá 

země, ovšem poněkud vymrzlá a v noci tu bude tma. _ _5. Se suverénní a 

sebevědomou zemí vyjebala vlastní vláda. S vládou pak vyjebali všichni spojenci, 

protože neudělali nic a kupují Sputniky. Malé pobaltské a slovenské ratlíky 

nepočítám._ _NĚMECKÁ DOGA JAKSI NEVYHOŠŤUJE_. _Pak s námi vyjebali 

Rusové s tou reciprocitou, která se obrátila proti nám._ _VE SKUTEČNOSTI JSME 

SUVERÉNNĚ A SEBEVĚDOMĚ VYJEBANÁ ZEMĚ, SE KTEROU SI RUSKÝ 

MEDVĚD HLADCE VYTŘEL PRDEL A PAJDÁČEK TO JEŠTĚ MUSÍ VYDÁVAT ZA 

VŮNI FIALEK. _ _Podle mě to má jediné řešení. Musíme vyjebat se všemi politiky 

napříč stranami. Zřejmě bude velmi rozumné při slově Aspen odplivnout, preventivně 

se pokřižovat a pravidelně projíždět jejich seznamy, abychom věděli, koho nevolit. A 

STARÝ JEŠTĚR Z HRADU MĚL ZASE PRAVDU. NEPROMEŠKAL VZÁCNOU 

PŘÍLEŽITOST MLČET. _ Teď hladce přejdeme k novému tématu. V tomto týdnu se 

na veřejnost dostaly pirátské materiály o tom, kterak si představují daňovou reformu, 

až se dostanou k moci. Jak jsem si to přečetl, rozhostil se v mé duši hluboký mír. 

Jestli se k této daňové  refomě přiznají, tak nikdy vládnout nebudou. A pokud by 

náhodou vládli, tak to bude krátká vláda a jejich nástupce bude kdokoliv, kdo slíbí 

jejich reformu zrušit.  O co jde:  PIRÁTI CHTĚJÍ RAZANTNĚ (TO JE JEŠTĚ SLABÉ 

SLOVO) ZVEDNOUT DAŇ Z NEMOVITOSTI. MĚLI NA TO MOC PĚKNÝ LETÁČEK, 

KTERAK PRAŽSKÝ BYT V HODNOTĚ TŘI MILIONY ZATÍŽÍ DANÍ Z 

NEMOVITOSTI VE VÝŠI 30.000,- KČ ROČNĚ. KRÁSNÁ CENA. Jen pro ilustraci… 

můj dům má hodnotu zhruba stejnou a pokud jsem to pochopil, měl bych místo 

dosavadních sedmi stovek platit částku 32x vyšší.  Je to neskutečně výhodná reforma. 

Nemusíte nic složitě vypočítávat, daň se nedá optimalizovat kreativním účetnictvím, 

nemovitost se nedá odstěhovat na Kajmanské ostrovy. Cáluje každý, kdo má barák a 

cáluje tak moc, že ztráta práce bude v tomto případě znamenat nejen propad příjmů, 

ale rovnou i propad sociálního statusu.  Takhle to totiž funguje v těch Spojených 

státech, které nám Piráti dávají za vzor. Tam totiž máte barák podle toho, jakou máte 

práci. Dobrá práce = dobrý barák v dobré čtvrti. Mizerná práce = mizerný barák v 



černošském ghetu. Takhle jednoduché to je. Tomu se u Pirátů říká rovnost. Takhle 

přesně vznikají ty západní čtvrti plné bílých domečků a zelených trávníčků, kde se 

nekrade, kde jezdí pravidelně policie, všichni se tam zdraví a mají se rádi… akorát už 

nikdo neřekne, že pokud pan analytik či doktor přijde o svou práci, tak se pěkně 

štando péde vystěhuje a od dalšího měsíce už kouká, jak pod okny jeho nového bytu 

dealuje nějaký Floyd drogy a bojí se, jestli dítě ve zdraví přežije další školní den.   

Nízká daň z nemovitosti u nás zatím dost značně bránila podobným extempóre. 

Pokud přijdete o práci, zůstane vám alespoň dům. Jste mezi sousedy a zůstáváte i 

dlouho po ztrátě práce na stejném společenském žebříčku. Musíte mít 

setsakramenskou smůlu a nebo musíte chlastat a fetovat, abyste o dům nakonec 

přišli.  Navíc – takhle přece vypadá český sen ne? Dům, kolem zahrádka, kolem 

zahrádky dvoumetrový plot, kterým nejde vidět na druhou stranu. Na zahrádce 

bazének, zelený trávník, místo pro auto, teráska, udírna grileček. Dům v hodnotě 3, 4, 

5 , 6 mega, který tvoří poslední pojistku před krachem státních financí. Kdyby nebyly 

důchody, tož mohu alespoň prodat dům.  Tento český sen je sdílený napříč populací. I 

ti nejmladší a nejblbější mileniálové nejpozději kolem třicátého roku věku najedou na 

tuto jistotu a uvážou si na krk splátky až do šedesáti. Dvacetiletý mlaďoch je ještě 

schopen obhajovat pirátské daňové výmysly, protože ho živí maminka. Ale jakmile 

zjistí, jak to vypadá na trhu práce a kolik stojí žít sám, velmi rychle se zorientuje a 

přejde na českou klasiku – dům, zahrádka, vysoký plot a to vše za hypoteční splátky 

ve výši nájemného.  A tak jsem klidný. Člověk je z podstaty tvor chamtivý, český 

člověk umí dobře počítat, obzvlášť ti, kdo si vzali hypotéku, splatili ji a exekutor se 

jich netýká. Jak jde o prachy, tak jsou všichni stejné víry. Nějaké velkolepé ideály 

nebo strach z Ruska, to jde daleko do pozadí, když jde o českou podstatu. A 

zapomeňte na všechny sliby, že vysoká daň sníží ceny nemovitostí. I kdyby to byla 

pravda, tohle nebude český majitel nemovitosti nikdy nikdy nikdy riskovat. ČESKÁ 

ZKUŠENOST JE V TOMTO OHLEDU JASNÁ – ŽDÍMÁNÍ SE STUPŇUJE, NIKDY 

NEKLESÁ.   Ostatně, proč se dělá reforma financí? PIRÁTI NĚJAK POTŘEBUJÍ 

VYMLÁTIT Z LOPAT DALŠÍ PENÍZE. BOHATÉ ZDAŇOVAT NESMĚJÍ, TO JIM 

JEJICH LOUTKOVODIČI NEDOVOLÍ. PENÍZE ZÁSADNĚ VYDOBÝVAT Z TĚCH 

DOLE. VŽDYCKY A ZA VŠECH OKOLNOSTÍ.  A tohle každá lopata velmi dobře 

chápe. Velmi velmi dobře. Obzvlášť pak lopata, která projevila dostatek harpagonství 

a chytrosti, aby se při českých platech vzmohla na dům a rodinu.  Nám stačí jediné – 

přeposlat příslušné řetězové maily a ptát se bukanýrských kandidátů z okolí, co si o 



těchto daních myslí a nechat je o tom mluvit na veřejnosti. Není třeba se s nimi přít, 

nebo jim něco dokazovat. Naopak. Nebraňte jim v tom, aby všude a co nejvíc mluvili o 

tom, jak nám zdaní baráky, které jsme si sami postavili, zaplatili od první do poslední 

cihly a počítáme s nimi jako se základní pojistkou na stáří. Všechno ostatní se už 

stane samo i kdyby Pirátům Kantar přisoudil 100%  hlasů.  Pokud bude Babiš 

rozumný a zeptá se na to Bartoše případně sám při nějaké debatě, tak může volby 

nakonec ještě vyhrát i přes covid, Vrbětice a deset dalších průserů. Tady jde o koruny 

a ne o nějaké ojroideály. I největší Havlista dobře ví, že Havel mu žádné peníze nedá a 

zlaťáčky nakonec vždycky zvítězí nad hrdostí, marketingem i čarodějnictvím.  Chtěl 

bych také vidět fialovou spolukoalici, kterak na tohle pirátům kývne a umožní tak 

hladce vítězství komunistům nebo Okamurovi.  Takže… nechcete mít Bartoše za 

premiéra? Tož když uslyšíte mluvit bukanýra, zeptejte se ho, jak to plánuje s daněmi z 

nemovitosti. Všechno ostatní přijde samo. HROZÍ VLASTNĚ JEDINÉ NEBEZPEČÍ. 

ŽE SE TO LIDI NEDOZVĚDÍ.   
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Rusové „popravili vlastního“. Jeden ze zabitých zbrojířů ve Vrběticích byl 
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Těžba lithia nás zasáhne a nikdo s námi nemluví, stěžují si lidé z osady na Slavkovsku. 

Denně má okolo projet 22 vlaků 

19.4.2021 

Jeden ze zabitých zbrojířů v muničním skladu ve Vrběticích v roce 2014 byl 

příslušníkem komunistické Státní bezpečnosti. Pokud by se tedy skutečně prokázala 

účast ruské vojenské rozvědky GRU na výbuších ve vrbětických skladech, ruští 

diverzanti v podstatě zabili svého vlastního člověka. 

Při mohutné explozi 50 tun munice v říjnu 2014 zahynuli dva čeští občané – zbrojíři 

– Vratislav Havránek a Luděk Petřík – a následně bylo evakuováno několik obcí. 

Vyčištění prostoru trvalo několik měsíců. 

Zahraniční i české tajné služby a čeká policie podezírají z přípravy útoku dva 

příslušníky ruské vojenské rozvědky GRU Anatolije Čepigu a Alexandra Miškina. 

Nyní se objevila dosud nezveřejněná informace, že i jeden ze zemřelých měl blízko k 

totalitnímu režimu, který Rusko dodnes představuje. 

Luděk Petřík byl totiž před rokem 1989 příslušníkem komunistické tajné policie – 

Státní bezpečnosti. 



První z důkazů o tom, že zemřelý zbrojíř Luděk Petřík byl příslušníkem StB Ostrava. 

Foto: Jan Hrbáček 

Kapitán Luděk Petřík byl příslušníkem I. odboru Krajské správy Státní bezpečnosti v 

Ostravě. 

Personální karta příslušníka StB Luďka Petříka. Foto: Jan Hrbáček 

Luděk Petřík pracoval u StB v Ostravě v 1. odboru, na 1. 3. a 4. oddělení. 1. odbor měl 

na starosti takzvaného vnějšího nepřítele, vyvíjel kontrarozvědnou ochranu proti 

aktivitám západních služeb v regionu severní Moravy. 

Další část personální karty zemřelého zbrojíře a někdejšího příslušníka StB Luďka 

Petříka. Foto: Jan Hrbáček Porada 1. odboru Krajské správy StB v Ostravě v roce 

1980. Spolupráce se sovětskými (dnes ruskými) tajnými službami byla velmi 

intenzivní. Foto: Jan Hrbáček 

Pokud se skutečně prokáže aktivní účast diverzantů z ruské GRU Anatolije Čepigy a 

Alexandra Miškina na výbuších ve Vrběticích, Rusové tak v podstatě zabili svého 

člověka. Státní bezpečnost totiž nevyvíjela jen aktivity na ochranu komunistického 

zřízení v Československé socialistické republice, ale také velmi aktivně spolupracovala 

s ruskou KGB. 

Muniční sklady ve Vrběticích leží v lesích v podhůří Bílých Karpat na Zlínsku. 

Ministerstvo obrany je pronajímalo několika společnostem, mimo jiné firmě Imex 

Group z Ostravy. Sklady explodovaly dvakrát. V říjnu a posléze v prosinci roku 2014. 

Důvod explozí nebyl léta znám. Až nyní české bezpečnostní složky, na základě úzké 

spolupráce se zahraničními kolegy, přišly s tím, že za výbuchem stojí ruská vojenská 

rozvědka GRU. Konkrétně dva příslušníci vražedného komanda GRU Anatolij Čepiga 

a Alexandr Miškin. 

Diverzanti z Moskvy 

Čepiga s Miškinem působí v rámci GRU ve specializované jednotce s číslem 29155. Ta 

provádí diverzní a násilné akce v zahraničí. Národní centrála proti organizovanému 

zločinu, na případu pracuje s Bezpečnostní informační službou a případ dozoruje 

brněnské krajské státní zastupitelství. 

Týdeník Respekt napsal, že policie už věřila, že oba muži přiletěli do Česka 11. října 

2014 pravidelnou linkou Aeroflotu z Moskvy. Území země opustili 16. října, kdy odjeli 

do Rakouska a odtud odletěli zpět do Moskvy. Při vstupu do Česka se oba prokázali 

krycími pasy vystavenými rozvědkou GRU, které později použili během akce ve Velké 



Británii. Cestovní dokumenty byly vydány na fiktivní jména Ruslan Boširov a 

Alexandr Petrov. 

„Veřejně deklarovaným cílem jejich cesty byla návštěva muničního skladu ve 

Vrběticích, kam se dopředu objednali. Každý, kdo chce zařízení z obchodních důvodů 

navštívit, musí jeho správcům předem poslat e-mail se žádostí, v jakém časovém 

rozmezí chtějí přijít; v případě cizinců musí dodat i kopie pasů. Čepiga s Miškinem se 

do Vrbětic objednali e-mailem, který byl podle policejní expertizy zbaven všech 

metadat. To znemožňuje určit, odkud přesně byl odeslán,“ napsal Respekt. 

Oba muži podle Respektu za sebou zametali stopy po celou dobu pobytu v Česku, 

respektive chtěli být co nejméně dohledatelní. Pasy, které poslali do Vrbětic, nebyly ty 

samé, s nimiž pak překročili státní hranice. Opět šlo o krycí dokumenty, tentokrát 

vydané na jméno Ruslan Tabarov (v případě Čepigy) a Nikolaj Popa (v případě 

Miškina). 

„Po krátkém pobytu v Praze Čepiga s Miškinem odjeli na severní Moravu, kde se 

ubytovali v menším ostravském hotelu. Povolení ke vstupu do Vrbětic jim 

provozovatel vydal na období od 13. do 17. října. K výbuchu v muničním skladu č. 16 

došlo 16. října v 9:25. Policie zatím nemá přímý důkaz, že do areálu oba muži fyzicky 

skutečně vstoupili, ale považuje tuto hypotézou za vysoce reálnou,“ tvrdí dále 

Respekt. 

Právní zástupce firmy Imex Group Radek Ondruš ale tvrdí, že o návštěvě Rusů není 

společnosti nic známo. 

Příslušníci GRU Alexander Miškin a Anatolij Čepiga měli vystupovat pod krycími 

jmény Alexander Petrov a Ruslan Boširov. Police už po nich vyhlásila pátrání. 

Vyhlášené pátrání policie po dvou příslušnících ruské vojenské rozvědky. Foto: 

Policie ČR 

Podle týdeníku Respekt, právě v době, kdy se měli Čepiga s Miškinem ve Vrběticích 

nacházet, se tu podle policie vyskladňovaly zbraně, které měl nakoupit jeden z 

významných bulharských obchodníků se zbraněmi. Zřejmě dodával zbraně na 

Ukrajinu, která byla právě ve válce s Ruskem. Obchodník je měl prodávat 

ukrajinským silám, což by se pochopitelně nelíbilo Moskvě. Kdyby tak byly zbraně 

znehodnoceny s pomocí výbušného zařízení umístěného do zásilky, poškodilo by to 

obchodníka v očích jeho partnerů. 

Policie nyní pracuje s verzí, že právě kvůli tomu Čepiga s Miškinem přijeli. „Výbušný 

systém se dosud nepodařil najít, protože vrbětický areál byl zcela zničený. K výbuchu 



zřejmě nemělo dojít v Česku, ale až později při transportu zbraní v jiné zemi,“ tvrdí 

zdroj dobře obeznámený s vyšetřováním. 

„Pokud je tato hypotéza pravdivá, pak mohl sklad vybouchnout předčasně. Není 

vyloučeno, že zmínění zahynuvší zaměstnanci Havránek a Petřík mohli s materiálem 

manipulovat a tím explozi způsobit. Vrbětický areál si dlouhodobě pronajímá od 

státního podniku Vojenský technický ústav společnost Imex Group,“ nabízí možný 

scénář neštěstí, při němž vyhasly dva lidské životy, týdeník Respekt. 

Jan Hrbáček 

https://www.czechfreepress.cz/uvadime-videa/vrbetice-a-dukovany-rosatom-a-

nordstream.html 

https://cz.sputniknews.com/20210426/proto-big-pharma-a-eu-bojuji-proti-

sputniku-v-rusti-vyvojari-zverejnili-udaje-o-jinych-vakcinach-14287825.html 

https://www.ac24.cz/zpravy-ze-sveta/vakcina-pfizer-byla-studii-potvrzena-jako-

biologicka-zbran/ 
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STANISLAV KŘEČEK: TAKŽE VRBĚTICE 

[Stanislav Křeček: Takže Vrbětice] 

A TEPRVE PAK SE VRBĚTICE STANOU SOUČÁSTÍ NAŠICH DĚJIN, NA KTEROU 

BUDOU NĚKTEŘÍ VZPOMÍNAT A NĚKTEŘÍ CHTÍT ZAPOMENOUT. A STANE SE 

TAK SOUČÁSTÍ NAŠEHO KONFLIKTU DĚJIN A NAŠÍ PAMĚTI… Stanislav Křeček 

26. DUBNA 2021 - 09:01 Panuje u nás trvalé napětí mezi dějinami a pamětí. Někteří 

by chtěli vzpomínat a někteří chtějí zapomenout. Za měsíc si budeme připomínat 

květnové dny roku pětačtyřicátého. Mnozí budou chtít vzpomínat na ty, kteří nám 

přinesli svobodu a možná zachránili naše životy a mnozí, možná titíž, budou chtít 

zapomenout, že nám současně přinesli nejen svobodu, ale i nový útlak. Často si rád 

vzpomenu na obdiv, s jakým jsem jako kluk vzhlížel ke skupince rozesmátých 

rudoarmějců, které jsem poprvé potkal v ulicích Prahy. A rád bych zapomněl, že mne 

později napadlo, zda to nebyli ti, kteří v těchto květnových dnech šli pro našeho 

generála Vojcechovského a desítky dalších našich občanů, které odvezli do Ruska, 

odkud se již mnozí nikdy nevrátili. Rádi si mnozí vzpomenou na ruské tanky v 

pražských ulicích v pětačtyřicátém, ale současně by mnozí rádi zapomněli na tytéž 

tanky v týchž ulicích v osmašedesátém. A až si budeme připomínat zradu našich 

západních spojenců v osmatřicátém, rádi si vzpomeneme, že to byli jen Rusové, kteří 

nám tehdy nabídli pomoc proti Němcům, ale současně bychom rádi zapomněli na 

reálnou možnost této pomoci, když po té, co skutečně začala válka, byly jejich armády 

zatlačeny tisíce kilometrů od našich hranic a vrátili se až po dlouhých šesti letech…. 

Takže Vrbětice. Až si srovnáme v hlavě proč bylo možné, aby v areálu slovenské firmy 

na našem území bylo uskladněno takové množství munice o které věděly a měly 

zájem různé tajné služby světa, kromě té naší, až si ujasníme proč toto množství bylo 

hlídáno hlídačem asi stejně jako sklad nábytku, až se dozvíme co se ve skutečnosti 

mělo s touto municí v budoucnu stát a zda opravdu měla být předána bulharskému 

podnikateli, který ji měl dopravit do zemí, kam je patrně vývoz zbraní a munice 

zakázaný mezinárodními dohodami, až se dozvíme kdo všechno o celé kauze „dávno 

věděl“ a proč si ji politici, agenti a novináři přehazovali jako horký brambor až musela 

být národu zveřejněna dramaticky v sobotu v podvečer, pak se teprve budeme moci 

spravedlivě rozhořčit nad státním terorismem v důsledku čehož byly zničeny zbraně, 



které, podle všeho, měly zabíjet na druhém konci světa. A teprve pak se Vrbětice 

stanou součástí našich dějin, na kterou budou někteří vzpomínat a někteří chtít 

zapomenout. A stane se tak součástí našeho konfliktu dějin a naší paměti… 

_(rp,prvnizpravy.cz,blog [https://blog.aktualne.cz/blogy/stanislav-

krecek.php?itemid=39687],foto:arch.)_  
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SKANDÁL VRBĚTICE SE PROHLUBUJE, SERGEJ LAVROV OBVINIL ČESKOU 

REPUBLIKU Z PORUŠOVÁNÍ A OBCHÁZENÍ OTTAWSKÉ ÚMLUVY ICBL NA 

ZÁKAZ VÝROBY, SKLADOVÁNÍ A PŘECHOVÁVÁNÍ PROTIPĚCHOTNÍCH MIN! 

PODLE RUSKÝCH INFORMACÍ PRÝ VE SKLADECH ZAMĚSTNANCI PROVÁDĚLI 

SBORKU ANEBO ROZBORKU PĚCHOTNÍCH MIN NA TŘI ODDĚLENÉ ČÁSTI, 

ABY SE OBEŠEL MEZINÁRODNÍ ZÁKAZ! MLUVČÍ MO ČR PŘIPUSTIL, ŽE TAM 

BYLY MINY, ALE PRÝ BEZ NÁPLNÍ! BĚHEM MONTÁŽE ČI DEMONTÁŽE JEDNÉ 

Z MIN DOŠLO K EXPLOZI SKLADU VE VRBĚTICÍCH, UVÁDÍ ZDROJE RUSKÝCH 

ORGÁNŮ! MOSKVA POŽADUJE ZAHÁJENÍ VYŠETŘOVÁNÍ ČESKÉ REPUBLIKY 

KVŮLI OBCHODU SE ZAKÁZANOU PROTIPĚCHOTNÍ MUNICÍ! Česká republika si 

zadělala na obrovský průser a malér takových rozměrů, že si to vláda ČR ani nedokáže 

představit, co všechno začíná vyplouvat na povrch. Andreji, Honzo, co jste to 

provedli? RUSKÉ MINISTERSTVO ZAHRANIČÍ ÚSTY SERGEJE LAVROVA V 

PONDĚLÍ OBVINILO [1 

[https://href.li/?https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/vrbetice-rusko-lavrov-

zeman-peskov-eu-mezinarodni-smlouvy-vybuchy.A210426_151821_zahranicni_jhr]] 

ČESKOU REPUBLIKU Z OBCHODU A SKLADOVÁNÍ ZAKÁZANÝCH ZBRANÍ, 

JMENOVITĚ PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, KTERÉ ZAKAZUJE MEZINÁRODNÍ 

OTTAWSKÁ DOHODA VYCHÁZEJÍCÍ Z PROGRAMU INTERNATIONAL 

CAMPAIGN TO BAN LANDMINES (ICBL) [2 

[https://href.li/?https://www.icrc.org/en/doc/resources/documents/legal-fact-

sheet/landmines-factsheet-150807.htm]]. Česká republika je signatářem této dohody 

a písemně se zavázala do 4 let od podpisu smlouvy zlikvidovat a zničit veškeré své 

zásoby protipěchotních min. SMLOUVA BYLA PODEPSÁNA V ROCE 1997 A 

NEJPOZDĚJI KONCEM ROKU 2001 MĚLY BÝT VŠECHNY SKLADOVANÉ MINY 

NENÁVRATNĚ ZNIČENY. Miny rozmístěné v půdě měly delší lhůtu na likvidaci. 

Smlouva hovoří o likvidaci zbraní, nikoliv o jejich rozebrání na součástky a 

uskladnění těchto součástek. A přesně toho se Česká republika měla v tichosti a potají 

dopustit. A podle ruských tajných služeb dokonce české zbrojařské firmy tyto 

zakázané zbraně vyvážely do světa, a to odděleně, pouzdra, výbušné směsi a roznětky 

zvlášť. Úmluva o zákazu protipěchotních min, nazývaná také Ottawská úmluva (a 



podle některých i Smlouva o zákazu min), je komplexním zákazem protipěchotních 

min. Zakazuje používání, hromadění, výrobu, vývoj, získávání a přepravu 

protipěchotních min a vyžaduje jejich zničení, ať už se jedná o zásoby na skladech, 

anebo o miny rozmístěné v aktivním nasazení, tedy v půdě. Mluvčí českého 

Ministerstva obrany Jan Pejšek se proti tvrzení Sergeje Lavrova ohradil, ovšem z jeho 

slov jednomu doslova zatrne. TISKOVÝ MLUVČÍ ČESKÉ OBRANY TOTIŽ PŘIZNAL, 

ŽE VE SKLADECH VE VRBĚTICÍCH BYLY SKLADOVÁNY ZAKÁZANÉ 

PROTIPĚCHOTNÍ MINY, OVŠEM V ROZEBRANÉM STAVU [3 

[https://href.li/?https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/vrbetice-rusko-lavrov-

zeman-peskov-eu-mezinarodni-smlouvy-

vybuchy.A210426_151821_zahranicni_jhr]]. Ve skladech prý byla pouze pouzdra 

min, zatímco výbušná směs a roznětky v nich nebyly. TISKOVÝ MLUVČÍ MO ČR 

PŘIZNAL, ŽE VE SKLADECH VE VRBĚTICÍCH BYLY ROZEBRANÉ SOUČÁSTI 

PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, KTERÉ ALE MĚLY BÝT ZNIČENY UŽ PŘED 20 LETY 

Tiskový mluvčí skladování protipěchotních minových pouzder ve Vrběticích dokonce 

opřel o rozsudek zlínského soudu v roce 2016, že je to prý v pořádku. NE, TO NENÍ V 

POŘÁDKU, TO JE OBCHÁZENÍ MEZINÁRODNÍ SMLOUVY NA ZÁKAZ DRŽENÍ A 

USKLADŇOVÁNÍ PROTIPĚCHOTNÍCH MIN I PO VYPRŠENÍ ZÁVAZNÉ LHŮTY 

NA JEJICH ÚPLNÉ A NAPROSTÉ ZNIČENÍ A LIKVIDACI, KE KTERÉ SE ČESKÁ 

REPUBLIKA JAKO SIGNATÁŘ OTTAWSKÉ DOHODY V ROCE 1997 PŘIPOJILA. A 

ruské Ministerstvo zahraničí dnes požádalo Evropskou unii, aby zahájila vyšetřování 

České republiky kvůli porušování právě této mezinárodní úmluvy. A to není zdaleka 

všechno. Podle ruských novinářů má Sergej Lavrvov průkazné a usvědčující 

informace, včetně nevybuchlých kusů českých protipěchotních min, které ruská 

armáda zajistila v Sýrii v letech 2015 až do současnosti. Podle našich informací se 

jedná o české nášlapné miny, které byly vyvezeny z České republiky v rozebraném 

stavu a poté znovu smontovány na Ukrajině, případně v Turecku předtím, než byly 

miny dopraveny k zákazníkům v Sýrii, především Islámskému státu a rovněž do 

Libye, Konga a Jižního Súdánu. RUSKÁ VLÁDA TĚMITO ZKONFISKOVANÝMI 

MINAMI ČESKÉ VÝROBY Z VÝZBROJE BÝVALÉ ČSLA DISPONUJE UŽ NĚKOLIK 

LET, ALE DOSUD NEBYL DŮVOD TOTO OBVINĚNÍ PROTI ČESKÉ REPUBLICE 

VYTÁHNOUT, PROTOŽE ČESKÁ REPUBLIKA BYLA PARTNEREM A PŘÍTELEM. 

Andrej Babiš a Jan Hamáček přivolali na Českou republiku celkem 7 morových ran a 

tato bude první. Máme podrobné informace o tom, k čemu mělo podle ruských 



novinářů a ruské armády ve Vrběticích v roce 2014 dojít. RUSKÉ ORGÁNY JSOU 

PŘESVĚDČENY, ŽE NĚKTERÉ FIRMY, KTERÉ MĚLY VE VRBĚTICÍCH MUNIČNÍ 

SKLADY V PRONÁJMU, POUŽÍVALY TYTO PROSTORY NEJEN PRO 

USKLADŇOVÁNÍ, ALE PŘEDEVŠÍM PRO ROZBORKU PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, 

PŘÍPADNĚ PRO OPAČNÝ PROCES, PRO SBORKU ROZEBRANÝCH MIN DO OPĚT 

FUNKČNÍHO STAVU těsně před vývozem do zahraničí k překupníkovi. Tímto 

překupníkem, podle ruských informací, byl právě bulharský kšeftař se zbraněmi 

Emilian Gebrev, který deklaroval nákupy zbraní v ČR jako export do Bulharska, pro 

koncové potřeby zákazníků v Bulharsku, případně na Ukrajině. Podle ruských 

novinářů však Gebrev vyvážel zbraně úplně jinam, konkrétně do Sýrie, Libye, Konga, 

Malawi, Jižního Súdánu, Nigeru a Pobřeží Slonoviny. JAKÉ JSOU ZÁKLADNÍ 

HUMANITÁRNÍ POŽADAVKY OTTAWSKÉ ÚMLUVY? Každý stát, který je smluvní 

stranou Ottawské úmluvy, je povinen: * NENÁVRATNĚ ZNIČIT SVÉ ZÁSOBY 

PROTIPĚCHOTNÍCH MIN DO ČTYŘ LET OD PODPISU ÚMLUVY.  * Do 10 let 

vyčistit všechny zaminované oblasti pod jeho jurisdikcí nebo kontrolou a mezitím 

přijmout opatření k zajištění účinného vyloučení civilistů z těchto oblastí, mimo jiné 

prostřednictvím vzdělávacích programů zaměřených na rizika min.  * Pomáhat 

obětem min poskytováním péče a rehabilitace, včetně sociální a ekonomické 

reintegrace. Kromě toho je každý smluvní stát povinen za účelem zajištění dodržování 

úmluvy: * Trestně stíhat a trestat osoby, které vykonávají činnosti zakázané úmluvou.  

* Předkládat výroční zprávy generálnímu tajemníkovi Spojených národů (OSN) se 

zprávami o krocích podniknutých smluvní stranou k provedení úmluvy.  * 

Spolupracovat s ostatními smluvními státy na usnadnění dodržování úmluvy, mimo 

jiné usnadněním provádění vyšetřovacích misí s cílem shromáždit podle potřeby 

informace o otázkách dodržování předpisů. TRANSPORT PROBÍHAL LODĚMI Z 

VARNY DO TURECKÝCH PŘÍSTAVŮ, KDE SE ZBOŽÍ DÁVALO DOHROMADY VE 

WORKSHOPECH A POTOM ZKOMPLETOVANÉ SE DODÁVALO NÁKLAĎÁKY DO 

SÝRIE, ANEBO SE ZNOVU NALOŽILO NA LOĎ, TENTOKRÁT POD TURECKOU 

VLAJKOU, A LOĎ ZAMÍŘILA K POBŘEŽÍ LIBYE. Odtamtud potom zbraně z ČR, a 

nejen z ČR, ale i z Polska, směrovaly Islámskému státu v Libyi a dalším klientům v 

rovníkové a válkami zmítané Africe. A právě ruská armáda narazila v Sýrii ve 

skladech Islámského státu na české zbraně, nejen na samopaly SA-58 a raketomety 

RPG-75 z výzbroje ČSLA, ale právě i na zakázané protipěchotní miny ze skladů v ČR 

po bývalé ČSLA, které už od roku 2001 neměly existovat. PROČ SE V ČESKÝCH 



MUNIČNÍCH SKLADECH KONZERVUJÍ A SCHOVÁVAJÍ PĚCHOTNÍ MINY V 

ROZEBRANÝCH STAVECH, KDYŽ SE ČR ZAVÁZALA K JEJÍCH ZNIČENÍ A 

NENÁVRATNÉ LIKVIDACI DO 4 LET OD PODPISU ICBL V ROCE 1997? Namísto 

toho se dnes v pondělí 26. dubna 2021 dovídáme od tiskového mluvčího Ministerstva 

obrany ČR, že ve Vrběticích se nacházely zakázané protipěchotní miny, které již od 

roku 2001 nejen neměly existovat v jakémkoliv české skladu, ale hlavně se neměly 

nacházet v rukách soukromých zbrojařských firem v ČR, které si od státu pronajímají 

muniční sklady. PROČ SE VE SKLADECH VE VRBĚTICÍCH NACHÁZELA 

ZAKONZERVOVANÉ MINOVÁ POUZDRA, KDYŽ UŽ MĚLA BÝT PODLE 

OTTAWSKÉ SMLOUVY ZLIKVIDOVÁNA PŘED 20 LETY? Smlouva je napsána 

naprosto jasně a hovoří se v ní o likvidaci protipěchotních min, nikoliv o jejich 

rozebrání a uložení v rozebraném stavu pro pozdější eventuální znovusložení. Toto je 

překrucování znění Ottawské smlouvy a porušování ratifikovaného protokolu přímo 

českým ministerstvem obrany, které si vykládá dohodu o likvidací protipěchotních 

min způsobem, který lze označit za obcházení mezinárodního zákazu na uskladňování 

protipěchotních min. Ruské informace pochází i od dvojice zadržených ukrajinských 

překupníků, které v roce 2017 zadržely ruské úřady v Sýrii s dodávkou zbraní z 

Polska. Právě oni měli ruským úřadům odkrýt i situaci ve Vrběticích s 

protipěchotními minami. Všechno to ukazuje na to, že ve skladech ve Vrběticích se 

něco odehrávalo, co vedlo k oběma explozím a požárům v roce 2014. A RUSOVÉ 

JSOU NA 99% PŘESVĚDČENI, ŽE POŽÁRY A VÝBUCHY BYLY INICIOVÁNY 

NEODBORNOU MANIPULACÍ PŘI ROZBORKÁCH PROTIPĚCHOTNÍCH MIN NA 

3 ČÁSTI, TEDY NA POUZDRO, NÁPLŇ A ROZNĚTKU, PŘÍPADNĚ K NEHODĚ 

DOŠLO PŘI OPAČNÉ OPERACI, při skládání rozebraných a uskladněných pouzder 

min dohromady s náplní a roznětkou. Takové operace se obvykle mají provádět pouze 

v tzv. bunkru, což je speciální podzemní místnost určená pro sestavování a 

kompletaci výbušných zařízení, anebo při míchání výbušných směsí a chemikálií. 

Přiznání mluvčího českého Ministerstva obrany, že ve Vrběticích opravdu byla 

uložena a zakonzervována minová protipěchotní pouzdra, které měla být zlikvidována 

do 4 let od podpisu Ottavské dohody v roce 1997, představuje nejvýbušnější indicii a 

křiklavou stopu, k čemu vlastně ve Vrběticích došlo. Všechno to ukazuje na to, že 

české firmy ve spolupráci s překupníky zbraní prodávaly mezinárodně zakázané 

zbraně jako jsou protipěchotní miny, a to ještě navíc do zemí, kde zuří občanské války 

a kde platí mezinárodní embarga na vývozy zbraní. POKUD ČESKÁ REPUBLIKA A 



DOKONCE I ČESKÝ SOUD V ROCE 2016 UMOŽNIL SKLADOVÁNÍ POUZDER 

PROTIPĚCHOTNÍCH MIN, POTOM UŽ NEJDE JEN O NELEGÁLNÍ OBCHOD, ALE 

JDE PŘÍMO O STÁTEM KRYTOU ČINNOST V ROZPORU S MEZINÁRODNÍMI 

SMLOUVAMI A OTTAWSKÝM PROTOKOLEM, JEHOŽ JE ČESKÁ REPUBLIKA 

SIGNATÁŘEM. Představte si, že by nějaká země, např. Rusko podepsalo s USA 

smlouvy o likvidaci raket, ale nakonec by se ukázalo, že jedna strana ty rakety 

nezlikvidovala, pouze je rozložila, rozebrala a zakonzervovala ve skladech, stejně jako 

to podle všechno udělala Česká republika s protipěchotními minami. Minová pouzdra 

byla uložena extra, výbušná směs z min také extra, a roznětky byly také uloženy extra. 

Zpět do funkčního stavu stačilo jen všechny tři části zase složit. A to je velmi 

nebezpečná práce, při které může lecos vyletět do povětří, zejména ve chvíli, kdy 

takové operace provádí nevyškolený personál, nebo probíhají v nevyhovujících 

podmínkách. Když je pravda teď venku a tiskový mluvčí české obrany přiznal, že ve 

Vrběticích byla skladována pouzdra již 20 let zakázaných zbraní, nemusíme být 

agenty GRU, aby nám logicky došlo, co se asi s největší pravděpodobností v roce 2014 

ve skladech stalo. Jaká je totiž rovnice? Rovnice této záhady je neprůhledná firma, o 

které ANDREJ BABIŠ V ROCE 2014 V POŘADU OVM PROHLÁSIL [4 

[https://aeronet.cz/news/video-sokujici-informace-andreje-babise-o-vrbeticich-v-

poradu-ovm-v-roce-2014-majitel-zbrojarske-firmy-navstivil-vecer-pred-vybuchem-

sklad-druhy-den-doslo-k-explozi-a-zahynuli-dva-lide/]], ŽE NEKOMUNIKUJE A MÁ 

ZA SEBOU SPOUSTU DIVNÝCH FIREM, další částí rovnice je bulharský překupník 

se zbraněmi, který prokazatelně prodával zbraně embargovaným zemím, a další částí 

rovnice je přiznání české obrany skrze mluvčího, že ve Vrběticích byly uskladněny a 

zakonzervovány zakázané zbraně, konkrétně pouzdra pěchotních min, a to 20 let 

poté, co už měly být zničeny na základě Ottawské dohody. Ano, přátelé, pravda je tím 

pádem asi opravdu venku. Pokud se někde objeví všechny části této rovnice 

dohromady, potom výsledkem rovnice opravdu a nepřekvapivě může být velký 

výbuch. Obrazně i doslova. Pamatujte, Honzo a Andreji, že Rusko má tolik munice, té 

skutečné i obrazné, že tahle zpravodajská hra proti Rusku vás může přijít opravdu 

draho. Přechovávání protipěchotních min ve skladech v majetku ministerstva obrany, 

úmyslně rozebraných min na 3 části a zakonzervovaných pro budoucí možné použití 

či zákazníky, je důkazem porušení mezinárodních úmluv  o zakázaných zbraních. 

SERGEJ LAVROV TAK VYTÁHL PROTI ČR PRVNÍHO KOSTLIVCE A JAK SE 

UKAZUJE, V TĚCH SKLADECH VE VRBĚTICÍCH BOUCHLA NEJENOM MUNICE, 



ALE I MASKOVACÍ KRYTÍ NELEGÁLNÍCH OBCHODŮ A DOKONCE S 

NELEGÁLNÍMI ZBRANĚMI. A je dobré si všimnout, že Sergej Lavrov ocenil nedělní 

projev Miloše Zemana jako projev rozumného přístupu v té záplavě mohutné české 

mediální ruso-fobo-hysterie. Zdroj: Aeronet.cz - 27.4.2021  

 



Předmět: Kolaborantský dopis Senátu PCR 

Datum: 2021-04-27 20:43 

ID: 9692 

https://www.petice.com/komu_sloui_prezident_milo_zeman Dopis agentů 

pracujících v zájmu cizího státu k rozvrácení republiky. V závěru uveden seznam 

hlavních agentů. Otevřený dopis Senátu Parlamentu České republiky My, občané 

České republiky, se obracíme na Senát Parlamentu České republiky, aby podal 

ústavní žalobu na prezidenta republiky Miloše Zemana ve věci podezření z velezrady. 

Ve svém projevu k veřejnosti dne 25. 4. 2021 zpochybnil výsledky šetření okolností 

útoku na muniční sklad ve Vrběticích, dle informací vlády ČR, BIS, ÚSZI 

organizovaného vojenskými složkami Ruské federace. Dle našeho názoru se prezident 

Zeman opět zachoval jako obhájce a agent Ruské federace, a nikoli jako hlava našeho 

státu, která má hájit zájmy České republiky. Ve svém projevu relativizoval důkazy a 

důvěryhodnost závěrů našich tajných služeb a vlády ohledně zjištění týkajících se 

zapojení ruských agentů do výbuchu muničního skladu ve Vrběticích. Podle 

očekávání ruská média jeho projev ihned široce citovala a vyzdvihovala zejména jeho 

slova o neexistujících důkazech o podílu ruských agentů na tomto výbuchu. Před 30 

lety Československo zneplatnilo Smlouvu o podmínkách dočasného pobytu 

sovětských vojsk na území Československé socialistické republiky a v červnu 1991 byl 

dokončen odsun sovětské okupační armády z naší země. Dalších 30 let však Česká 

republika hostila na svém území nadměrný počet ruských diplomatů a příslušníků 

tajných služeb, kteří podle periodicky opakovaných zpráv BIS prováděli rozvědnou a 

diverzní činnost nejen proti ČR, ale i proti zemím EU a NATO. Nepřijatelně opožděné 

vyjádření prezidenta Zemana zcela pominulo tento alarmující fakt a současně 

zpochybnilo pozici a důvěryhodnost České republiky u našich partnerů v EU, ale i u 

dalších našich spojenců. Prezident Zeman, dle našeho názoru, dlouhodobě postupuje 

proti zájmům České republiky a proti zájmům bezpečnosti a svrchovanosti České 

republiky. To opět nyní jasně potvrdil svým zpozdilým a relativizujícím nedělním 

projevem. Proto by měl Senát iniciovat podání žaloby na prezidenta ČR pro 

velezradu. Věříme, že Senát v takto závažné záležitosti bude bezodkladně jednat. 

Zároveň žádáme poslance Poslanecké sněmovny PČR, aby podpořili ústavní žalobu 

na prezidenta k Ústavnímu soudu. 25.4.2021 Michael Kocáb, bývalý ministr vlády ČR 

a předseda Parlamentní komise pro dohled na stažení sovětských vojsk z ČSSR Hana 

Kordová Marvanová, advokátka, členka iniciativy Veřejnost proti korupci a Vraťte 



nám stát! Václav Němec, filozof, člen iniciativy Vraťte nám stát! Jiří Payne, bývalý 

náměstek ministra obrany pověřený přípravou vstupu ČR do NATO Michal 

Žantovský, diplomat, politik, ředitel Knihovny Václava Havla Břetislav Rychlík, 

režisér a vysokoškolský učitel, Brno Petr Blažek, historik Tomáš Halík, duchovní a 

vysokoškolský učitel Jiří Dědeček, básník a písničkář, předseda PEN klubu Martin 

Bursík, ekolog, bývalý místopředseda vlády a ministr životního prostředí Jiří Pospíšil, 

politik, správce Muzea Kampa Matěj Ruppert, zpěvák a herec Petr Havlík, publicista 

Jan Burian, hudebník a spisovatel Adam Komers, podnikatel a publicista Jan Štern, 

producent a člen iniciativy Veřejnost proti korupci Jaroslav "Olin" Nejezchleba, 

hudebník Martin Vadas, dokumentarista, režisér Jaroslav Hutka, písničkář Fedor 

Gál, politik a spisovatel Marek Havrda, ekonom a sociolog, spoluautor knihy Korupce 

jako parazit Jakub Lepš, amerikanista, VŠ pedagog, místostarosta Prahy 11 Martin 

Palouš, bývalý velvyslanec v USA Jiřina Šiklová, socioložka, přednášející na 

filosofické fakultě UK Olga Sommerová, filmová dokumentaristka Jiří Šesták, 

pedagog, bývalý senátor Kateřina Bursíkova Jacques, bývalá poslankyně, politoložka 

Jan Svěrák, režisér Helena Třeštíková, filmová dokumentaristka Milan Krček, 

podnikatel Olga Malířová Špátová, režisérka Libor Grubhoffer, vysokoškolský 

pedagog Jan Malíř, kameraman Fero Fenič, režisér Michael Třeštík, spisovatel Eda 

Kriseová, spisovatelka Petr Placák, historik Josef Platz, režisér Daniel Meier, 

překladatel a hudebník Karel Polata, podnikatel a místopředseda Občanského 

sdružení majitelů domů v ČR Jiří Fait, historik umění a vysokoškolský učitel Tereza 

Hubičková, IT marketing Václav Hubička, IT ředitel Nataša Slavíková, producentka a 

scénáristka Robert Novotný, překladatel Eliška Wagnerová, emeritní ústavní 

soudkyně a senátorka Arnošt Wagner, novinář a publicista John Bok, předseda 

Spolku na podporu nezávislé justice v ČR Šalamoun Jan Kratochvil, sochař, ředitel 

muzea RAF - britského královského letectva Sabina Kratochvilová, malířka Jiří 

Tichota, hudebník, Spirituál kvintet Zdena Tichotová, zpěvačka, Spirituál kvintet 

Michal Pavlíček, hudebník Zdena Škvorecká, spisovatelka Helena Illnerová, bývalá 

předsedkyně Akademie věd České republiky Dagmar Havlová, slovenská 

matematička, žena Ivana Havla Michael Kocáb, Hana Marvanová, Václav Němec 
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JAN SCHNEIDER: NEJSILNĚJŠÍ PREZIDENTOVA VĚTA 

[Jan Schneider: Nejsilnější prezidentova věta] 

V NEDĚLI DOPOLEDNE PRONESL PREZIDENT REPUBLIKY MILOŠ ZEMAN 

OČEKÁVANÝ PROJEV K UMĚLE RESUSCITOVANÉ KAUZE EXPLOZÍ 

MUNIČNÍCH SKLADŮ VE VRBĚTICÍCH. 26. DUBNA 2021 - 06:30 

Podržel se přitom příkladně, avšak bohužel jako jeden z 

mála, zásad civilizovaného světa. Jedou z nejdůležitějších 

je totiž existence soudů, neboli dodržení zásady, že spor dvou 

stran řeší strana třetí, tedy nikoliv ten silnější, 

hlučnější, urputnější, neurvalejší či s větším počtem 

zastánců, píše Jan Schneider v komentáři pro Prvnizpravy.cz.. 

Uzavřel, že eviduje dvě vyšetřovací hypotézy, a počká si na 

došetření orgány činnými v trestním řízení. Těmi ovšem 

nejsou zpravodajské služby, čímž zklamal mnoho aktivistů, 

kteří cítí v kostech, že když se ono „podezření“ z 

údajného zapojení „zkázonosných agentů GRU“ do oněch 

explozí dostane z oblasti zpravodajské spekulace do oblasti 

trestního práva, vyšumí jak pára nad hrncem. 

MILOŠ ZEMAN: VYJÁDŘENÍ KE KAUZE VRBĚTICE 

[https://www.prvnizpravy.cz/sloupky/vyjadreni-ke-kauze-vrbetice/] 

NEJSILNĚJŠÍ VĚTU ALE PRONESL V NÁSLEDNÉM ROZHOVORU S 

MODERÁTORKOU TEREZIÍ TOMÁNKOVOU. TEN VEDL V MILÉM, ALE OSTŘE 

KONFRONTAČNÍM DUCHU, COŽ MU MNOZÍ KRASODUCHOVÉ SBOREM 

VYČÍTAJÍ. V JEHO PROJEVU TOHO TOTIŽ VĚCNĚ MOC NAPADNOUT 

NEMOHOU, TAK ALESPOŇ BOUŘÍ EMOCE. PREZIDENT SE PŘITOM ZACHOVAL 

GENDEROVĚ PROGRESIVNĚ, A MODERÁTORKU OPAKOVANĚ SEPSUL STEJNĚ

, 

JAKO BY SEPSUL I MODERÁTORA. TA TO VŠAK NESLA VELMI BOHOROVNĚ, N

A ROZDÍL OD MNOHA ROZVÁŠNĚNÝCH PISÁLKŮ, KTEŘÍ SI BUDOU NA 

TOTO TÉMA PLÁCAT JÁTRA AŽ DO OMRZENÍ. 

Co tedy bylo tou prezidentovou nejsilnější větou? Moderátorka 



Tománková mu položila tuto otázku: 

„Včera v pátek Evropská komise potvrdila ten audit, 

definitivní znění auditu, že pan premiér Andrej Babiš je ve 

střetu zájmů a že Agrofert nemá nárok na dotace nebo ty firmy 

ze svěřenských fondů pana premiéra, jak to hodnotíte? Jak moc 

je to závažný závěr pro vás?“ Prezident odpověděl: 

_„JÁ NEVÍM. V KAŽDÉM PŘÍPADĚ NEZNÁM SITUACI KOLEM DOTACÍ 

EVROPSKÉ UNIE, NEMÁM ŽÁDNÉ INFORMACE O TOM, KDO NA TYTO DOTACE 

MÁ, NEBO NEMÁ NÁROK, A PROČ BYCH SE TÍM TAKÉ MĚL ZABÝVAT, 

KDYŽ NA TO JSOU POVĚŘENÉ ÚŘADY, KTERÉ SE U NÁS I V EVROPĚ 

DOTAČNÍ POLITIKOU ZABÝVAJÍ?“_ Moderátorka se ještě doptala: 

„Proč byste se tím měl zabývat? Vás nezajímá, jestli máme 

premiéra, který je ve střetu zájmů, nebo ne?“ A prezident zakončil: 

_„ALE TO, JESTLI JE, NEBO NENÍ VE STŘETU ZÁJMŮ, PŘECE 

NEMŮŽE POSUZOVAT ANI TENTO PREMIÉR, ANI JÁ, ALE TI, KDO SE V 

CELÉ VĚCI MAJÍ PRÁVO VYJÁDŘIT, NO A TO JSOU SAMOZŘEJMĚ 

SOUDNÍ ORGÁNY. PAN ŠAROCH MIMOCHODEM MÁ NA STOLE UŽ VELMI, 

VELMI DLOUHOU DOBU CELOU KAUZU, KTEROU PAN PAVEL ZEMAN VRÁTIL 

K PROŠETŘENÍ, NO A TAK JÁ SE ZÁJMEM ČEKÁM, JAK SE PAN ŠAROCH 

ROZHODNE.“_ Všimli jste si toho? V době, kdy se kdejaký nébich pasuje na 

zpravodajského, právnického, bezpečnostního, obranného, 

policejního či analytického experta, aniž by k tomu měl vůbec 

jaké předpoklady, vzdělání či zkušenosti, v době, kdy 

poslanci falešně dosvědčují věci, u nichž nebyli, kdy 

žádají, aby byly vyvozeny tresty a sankce z pouhého 

„podezření“, které ani nežádají pohnat před soud, ba 

spíše naopak, kdy všichni všechno vědí a jsou o tom na 

základě svých pocitů a dojmů nevývratně a nezpochybnitelně přesvědčeni –

 tak v takové hysterické atmosféře má 

prezident republiky tolik smělosti, sebedůvěry, snad až chuti 

provokovat, že na otázku prostě odpověděl: JÁ NEVÍM. 

NO UZNEJTE, NENÍ TO SKANDÁL? PREZIDENT VŠEM TĚM CHYTRÁKŮM VZAL 

MÍRU NA POHŘEBNÍ FUTRÁL COBY OSOBÁM VEŘEJNĚ SE 

VYJADŘUJÍCÍM, K ČEMUKOLIV KDYKOLIV. PREZIDENT PROSTĚ ŘEKL, ŽE 



KDYŽ NĚCO NEVÍ, TAK TO PŘIZNÁ. SAMOZŘEJMĚ, O TO VĚTŠÍ 

SÍLU PAK MÁ TO, CO POVÍ, PROTOŽE O TOM NĚCO VÍ. 

A nejen to. Prezident zopakoval, že existují pravidla a 

kompetence. A že není možno zaměňovat rozhořčení za důkaz. 

A to ani kdyby to rozhořčení bylo „nezpochybnitelné“, jako 

třeba všech těch smutně proslulých protagonistů z konce 

čtyřitátých let a po celá padesátá léta. 

Opravdu, a to je třeba výslovně říci, nechtěl bych se v 

situaci typově podobné době po Únoru 1948 dostat do ruky 

takovým Bartoškům, Kalouskům, Černochovým, Žáčkům, Fialům 

a dalším zarputilcům až fanatikům. Jejich totalitaristické 

ledví vyhřezlo a je to tak dobře, ať se to před volbami ví. 

Kéž by je z toho rozhořčování nad státnickým prezidentovým 

projevem třeba trefil šlak. 

MOC BY TO POMOHLO, BYLO BY TO ALE PŘÍLIŠ JEDNODUCHÉ. BUDEME SI 

MUSET POMOCI SAMI. K ROZHODOVÁNÍ NÁM ALE DOST DOBŘE POSLOUŽÍ 

JAKO JEDNO Z KRITÉRIÍ VAROVNÉ POZNÁNÍ, KDO SE K ČEMU VŠEMU 

VYJADŘUJE,  A JAK TO „ZDŮVODŇUJE“. PREZIDENTOVA VRBĚTICKÁ 

LEKCE NÁM V TOMTO SMĚRU POSKYTLA MNOHO VELMI DOBRÉHO MATERIÁ

LU. _(rp,prvnizpravy.cz,foto:arch.)_ Petr  
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-: Obraz Vrbětic a souvislosti. 

PŘEDMĚT: CAUSA .... VRB. 

V r. 2006 byly Vrbětice Ministerstvem obrany odebrány Armádě ČR a převedeny pod 

Vojenský technický ústav s.p., jehož odštěpným závodem je VTÚ výzbroje a munice 

Slavičín, který byl do r. 2003 samostatnou příspěvkovou organizací MO ČR a nyní je 

součástí státního podniku. Bochemii to v r. 2009 pronajal Vojenský technický ústav 

(tehdy PO MO ČR). Imexu to v r. 2011 pronajal tentýž ústav. Prostory byly dle VTÚ 

prázdné a zkontrolované, což MUSÍ být součástí přejímací dokumentace Takže 

odpovědnostní cesta je jednoduchá: - Kdo byl v r. 2009 a 2011 ministrem obrany - 

Kdo za VTÚ podepsal "nájemní" smlouvy, které jsou pro stát tak "výhodné", že to tam 

ZA SVÉ měl zabezpečovat pro SOUKROMÉ subjekty - Jakým schvalovacím procesem 

tak závažné smlouvy prošly - Jak fungovaly kontrolní mechanismy MO ČR - Zda se 

vůbec tvrzení právníků těch obskurních firem zakládají na pravdě Ve společnosti 

Bochemie, a.s. se vyskytuje synáček bývalého slovenského prezidenta (od r. 2012) a 

vlastní ji naprosto anonymní "holandská" firma "BO Chemie B.V.; Amsterdam" (od r. 

2008). Přesto je tato společnost státem štědře dotovaná - v letech 2008-2014 

obdržela "jen" ze státního rozpočtu 111 300 000.- Kč. Ministry obrany byli: V r. 2006: 

Karel Kühnl (US) a Jiří Šedivý (ODS) V r. 2009: Vlasta Parkanová (KDU-ČSL) a 

Martin Barták (ODS) V r. 2011: Alexandr Vondra Dále pak Petr Nečas a Vlastimil 

Picek Ředitelem VTÚ je od září 2012 dosud jakýsi Václav Irovský, který ani nemá VŠ 

vzdělání. Údajně absolvoval gymnázium a střední průmyslovou školu se zaměřením 

na informační technologie. Od ledna 2009 do září 2012 byl ředitelem odštěpného 

závodu VTÚLaPVO (Parkanová, Vondra i Nečas mají co vysvětlovat, protože došlo k 

několikerému porušení platné legislativy ohledně kvalifikace a střetu zájmů) Od r. 

2005 má registrovánu živnost "ekonomické a účetní poradenství". Do r. 2009 vlastnil 

společnost "VITU commercial & consulting agency s.r.o." Od března 2004 do září 

2012 byl členem představenstva společnosti "Seabury Capital, a.s.". Která má - 

mimochodem - od r. 2006 zastavenou činnost na základě rozhodnutí Živnostenského 

odboru Úřadu městské části Praha 1 ze dne 23.11.2005, č.j. 

ŽIO/S/39385/2005/ŠP!!!!! Od ledna 2009 do září 2012 byl ředitelem "LOM Praha, 

s.p." (Letecké opravny Malešice). A na závěr vzkaz pro madam Bradáčovou - klotové 



rukávy nasadit a jedu, jedu, jedu. Maji to tady, paninko, tak polopaticky, že žádný 

vokecávačky nejsou na místě Fakta o muničním skladu ve Vrběticích - muničnísk|ady 

jsou v bezprostřední b|ízkosti firmy Bochemie - vzdá|enost muničních sk|adů od 

nejb|ižších domů je cca 800 m -od nejb|ižšífabriky cca 800 m -od nejb|ižšíško|y cca 

800m V osudný den 16' Io. 2oL4 by|y v jedné z budov 2 zaměstnanci firmy |MEX 

group a 3 brigádníci, kteřítam poté by|i ponecháni sami a zaměstnanci odeš|i do 

sk|adu 16, kde vznik| požár. Brigádníci volaIi na bránu a dosta|i instrukce, ať utíkají 

směrem na Ha|uzice, kde je zadržela policie a předala vojenské po|icii, která je 

vyslýchala do druhého dne, a muse|i podepsat mlčení... Armáda se zříká 

zodpovědnosti, přitom vojenská po|icie by|a na místě hodinu po výbuchu a u HaIuzic 

přistá| vrtuIník, z kterého zadržeIi fotografa a vys|ýchaIi jej 9 hod'.. Z o|omouce z 

Vojenské ubytovací a stavebnísprávy budov potvrdi|i, že sk|ad patří armádě' Do 

KVětné (37 střech - MAPY.CZ) přestěhují 2800 tun munice - více se tam nevejde ! Ve 

Vrběticích jev27 objektech15000tunmunice-

poodečtení,,váhyoba|ů,,7500tun?!?!?!Ztoho plyne, že bezpečná kapacita skladu je 

3.5x překročena. Práce včetně navážení organizovaI starosta zb|ízké obce-bývalý 

podp|ukovník, ktený si musel být dobře vědom překročení veškených llmitů. 

PracovaIi tam brigádníci (převážně studenti) bez jakéhokoliv školení za doprovodu 

zaměstnanců, kteř íje nechaIi v průběhu obědové pauzy v objektech a odje|i do 

S|avičína na oběd' Ce|ý sk|ad h|ída|i 2vrátní {i ženy) ozbrojení p|ynovými pistolemi, 

jejichž povinností by|o areá| několikrát za den objet autem.'. P|ot oko|o areá|u je 

popadaný, takže se tam moh| kdoko|iv dostat, dokonce i ukrást hromosvod a zavést 

do sběru. objekty by|y op|oceny, a|e brány často neby|y zamčeny, takže se š|o dostat 

do . bezprostřední b|ízkosti budov a nikdy žádný vrátný nepřije| - to uvádí na pravou 

míru tvrzení o ka merovém a e|ektronickém zabezpečen í objektů.'.. Při požáru 

zasahova|i hasiči včetně dobrovo|ných, kteří by|i povo|áni k požáru v muničním 

sk|adu (býva|ém), a|e netuši|i, Že hoří přímo objekt a co obsahuje. Z místa uje|i těsně 

před finá|ním v'ýbuchem, ktený rozmetal sklad a munici po okolí a uhasiI požár, 

Některým ze zasahujících hasičů se objevi|a po něko|ika dnech na rukou vyrážka'.. 

Finální výbuch nastaI po x minutách neřízeného vybuchování munice a tlaková vlna 

porazila lidi až na Královci a Holém Vrchu, tedy ve vzdá|enosti až 13 km a všichni 

mě|i shodně pocit, že z centra výbuchů vy|etě|a bomba a vybuch|a 100 m od nich. 

Doted,nikdo nespecifikova|, co moh|o způsobit tak obrovskou explozi. Taktéž nikdo 

nespecifikova|, co obsahova|o epicentrum, které ch|ádlo 3 týdny a roztavilo 



železobetonovou podlahu. Vysvět|ení, že neřízené výbuchy, které trva|y 3 týdny, 

způsobuje zvěř, je více než nepravděpodobné. Ved|e úsměvné historky o testování 

závodních aut je šokující že po areá|u se v doprovodu zaměstnanců pohybovaIi 

zahraniční kupci z rizikových destinací a za asistence brigádníků, kteří jim otevíraIi 

bedny, si vybíraIi zboží.,. kde je zaručeno, že tato munice nebude použita proti 

civilnímu obyvate|stvu, humanitárním pracovníkům, nebo vojskům NATO? 

Proh|ášení nájemců sk|adů, že sk|ady se osvědči|y a jsou bezpečné a že nás|edky 

nepřekroči|y hranice areá|u, vyvrací fakt, že ú|omky betonu a kusy munice byly 

nalezeny na soukromých pozemcích a přímo u rodinných domů... TaktéŽ poškození 

da|ších 12ti budov svědčl o obrovském štěstí, že nedošto k v ýbuchům dalších skladů, 

neh|edě na to, že na okraji areá|u se nachází v,ýrobní závod firmy Bochemie, ktený se 

zabývá zpracováním raketového paliva z ce|é EU, a ve svých sk|adech, které sahají do 

blízkosti sk|adů s municí, sk|aduje jak nezjištěné množství tohoto expirovaného 

paIiva, tak nezjištěné množství vysoce hoř|avého chIoristanu amonného. Přitom při 

povo|ovacím procesu a hodnocení vlivu na životní prostředí ElA by|o uvedeno, že 

areá| firmy se nachází na okraji bývalého muničního sk|adu. Nyní si firma Bochemíe 

necha|a zpracovat novou bezpečnostní zprávu, ve které se opět uvádí, Že se nachází 

na okraii bývalého muničního sktadu, takže nikdo dosud neakceptova|, že se jedná o 

areá|, kde je několikanásobně přeskladněna úložnost obdobných skIadů armády ČR, 

např. v Hostašovicích. Je zarážející, Že ministři na tiskovce ve V|achovicích mě|i 

po.J'4 dnech po výbuchu prakticky nulové informace o systému obchodování se 

zbraněmi v Čn a mnoŽství sk|adů na území a o množství munice ve sk|adech 

pronajatých soukromým firmám, které je mimochodem něko|ikanásobně vyšší, než 

má armáda čR' Úoa;ne mě|i od firem inventarizační sjetiny, d|e kterých mě|o být ve 

Vrběticích 1000 tun, po odjezdu do Prahy toto čís|o narost|o na 15000 tun a nyní 

zázraěně kles|o na 7500 tun' TaktéŽ je skandá|ní prohtášení ministra obrany, že musí 

vyhodnotit příjem státu z pronájmu areá|u s rizikem z toho vyplývajícím... Přitom z 

Vojenského výzkumného ústavu pronik|y informace, že by|o ohroženo území do 

vzdá|enosti 50 km od výbuchu _ dodnes neby|y osvětleny informace o 50ti raketách 

středního doletu ss 20 či informace o raketách země vzduch... od býva|ých 

zaměstnanců pronik|y informace, že i armáda měla v minu|osti prakticky ce|ou dobu 

svého působení v areá|u prob|émy s dodržováním bezpečnostních opatření. Na závěr 

chceme poděkovat pyrotechnikům za obrovské riziko, které podstoupi|i za záchranu 

našich životů. Tento text vznik| ještě před druhým výbuchem 3. L2.2oL4, u kterého je 



podezření, že vznik| úmys|ně z důvodu zah|azení stop z ne|egá|ní činnosti 

provozované v areá|u muničních sk|adů' občané, kterým to není jedno. Fotka 

z,,nepropustných,, mu ničních skladů. Facebook - Jsme PROT| obnovení muničního 

skladu ve Vrběticích Odkaz na petiCi - htto,//www.petice24.com/za odvoz vekere 

munice a nebezpeneho materiaiu z arealu vrbtrc  



Předmět: Prezident Miloš Zeman to prásknul: Neexistují důkazy a ani svědectví, že by 

tito dva agenti GRU byli ve vrbětickém areálu, uvádí se v utajované zprávě BIS! Tuto 

větu si v ní pre 
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Prezident vyzval k prošetření podezření a v závěru projevu varoval, že pokud se 

ukáže, že šlo o zpravodajskou hru, bude to mít vážné důsledky pro politické procesy 

řízení v ČR! Takový skandál dosud Česká republika nezažila, týden trvající hysterie a 

vyhošťování ruských diplomatů a nakonec se ukáže, že BIS nemá ani svědky, ani 

důkazy! Takže už je jasné, proč BIS nechce žádné důkazy zveřejňovat, protože žádné 

nejsou! 

My víme dobře, že někteří státní zastupitelé - politici pracují pro americkou 

ambasádu a zároveň jsou členy Aspen Institutu,že "červený svetříčku"? Časem se to 

zamete pod koberec? A následky této šaškárny ponese na svém hřbetu celý národ? 

Tak vybalte ty důkazy - no, po výbuchu se asi těžko zjistí, co tam všechno bylo - či 

mělo být, že - byl to jen záměr české soukromé firmy? Mluvčí ruského ministerstva 

zahraničí Marija Zacharovová v neděli na televizním kanále Rossija 1 opět napadla 

Českou republiku. Praha prý má vysvětlit, co se ve Vrběticích skladovalo za munici. 

Zacharovová vznesla obvinění, že šlo i o zakázané protipěchotní miny. A TEĎ ČTĚTE 

DOBŘE: „Jak zjistila německá média (...) byly tam také protipěchotní miny,” uvedla 

mluvčí ruské diplomacie. Dodala, že na základě Úmluvy o zákazu použití, skladování, 

výroby a převodu protipěchotních min a o jejich zničení nesmějí signatáři dohody 

uchovávat tyto zbraně na svém území. Teď se do toho ještě pustí německá média, to 

se ještě dozvíme věcí. Jak je možné, že to BIS nevěděla, že se tam skladuje zakázaná 

munice? Budeme před světem fakt za pitomce? Vždyť je to zločin vlastizrady. Jak je 

možné, že si cizí stát v ČR uskladnil zbraně? Bulharský prodejce to bral za zcela 

normální? To přece není normální, nebo už ano? PROTO TAKÉ TO OTÁLENÍ 

NĚMECKA S ODVOLÁVÁNÍM DIPLOMATŮ. Němci mají "Čecháčky" dobře 

přečtený, (WIRD DAS TSCHECHISCHE BORDELL VON DER RUSSISCHEN 

"IVANA" GENEHMIGT?) Český bordel budou schvalovat na ruského "IVANA"? 

Vůbec bych se tomu nedivila. Když soukromá firma, obchodující se zbraněmi bůhví s 

kým. Jenom těla min? Jeden prodá těla, druhý zbytek?...kšeft je kšeft, že....Bulhar to 

zkompletuje a prodá dál... Asi jako samopaly bez nábojů... Jen zpravodajské služby 

vědí, jakou tu hrají hru, ale nám to fakt vykládat nebudou...zbraně se našly na 



Ukrajině, Afganistánu i Sýrii a kampak asi putovaly dál? Když se přišlo na to, že 

zbraně, které tam měly být uloženy tam už nejsou? No, tak musí nastat výbuch, aby se 

nepřišlo na to, že tam už nejsou,že? Zkuste si vyhledat články o tom, jaká munice se 

tam skladovala a kolik a dočtete se, že tam byly i miny s FOSFOREM a podobně, stačí 

si jen zadat Vrbětice, TEDY DOKUD TO NEZAČNOU MAZAT, bez ohledu na to co 

říká Zacharová i mě by zajímalo, kdo dovolil na našem území skladovat takovou 

munici cizímu obchodníkovi, za vše co se tam stalo nese zodpovědnost firma, která to 

tam měla pod kontrolou a pak také stát, jen mě udivuje,že se údajní diverzanti 

pohybovali na našem území, tajné služby o tom věděly a nechaly je volně působit, 

tedy pokud je to pravda,dnes se pravdu nedozvíme a argumentace, že jediný svědek 

nechce na detektor lži neobstojí, protože kdo z vás by chtěl, vždyť dnes se dá 

zmanipulovat naprosto všechno. Pokud nebudou přímé důkazy nemůže být nikdo 

obviněn a také se s tím nemělo chodit na veřejnost, JE TO ZÁMĚRNÉ VYVOLÁNÍ 

VÁŠNÍ VE SNAZE SHODIT VLÁDU A SESADIT PREZIDENTA, NO CO UŽ, CHCETE 

UKRAJINSKÝ MAJDAN?... MÁTE HO MÍT, VŠE JE V RUKOU TĚCH, KTEŘÍ JSOU 

U MOCI A VLASTNÍ NÁROD NEZAŽENOU JEN DO KOUTA - ALE DO TOTÁLNÍCH 

"SRAČEK"!!! 

Pan redaktor by si měl uvědomit, že pokud někdo hodil vládě klacky pod nohy, tak to 

byla PRÁVĚ BIS. Nebyl jediný důvod kauzu vynést do veřejného prostoru zvláště 

proto, že nebyla dotažená do konce. Když z časového hlediska vůbec nic nehrozilo a 

věc měla zůstat do vyšetření v tresoru BIS. Jestliže ji BIS vynesla, pokud to nebyl 

zájem "červenýho svetříčka,že" ptejme se na to proč? Komu to posloužilo? Možná 

právě této službě - nebo ještě někomu jinému?..., aby se vyhnula odpovědnosti za 

časovanou bombu, kterou dlouhodobě Vrbětice byly? Společnost se díky tomu 

rozdělila a opozice to využila až k urválkovským atakům na své rivaly v příštích 

volbách. Hamáčku, že s vámi nemlátí hanba o zem!!!! Jenže koryto je koryto,že?!!! CO 

BIS TEDY DĚLALA PO CELOU TU DOBU 6TI LET? TO NIKOMU NENÍ 

PODEZŘELÉ?!!! Ať západ si zamete před svým prahem, neboť mnohé zničil a to po 

celém světě, svými VÝPLODY A ZAVÁDĚNÍ SVÉ "EMERICKÉ DEMOKRACIE" DO 

CELÉHO SVĚTA A VYDRANCOVAL CO SE DALO A ZŮSTALA TAM JE 

VYPLUNDROVANÁ ZEM, BOLEST - NEMOC - DÍKY VÁLEČNÝM TAŽENÍM PO 

CELÉM SVĚTĚ!!! 
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Ruský zdroj: Američané tlačí na Prahu, aby ČR úplně přerušila diplomatické styky s 

Ruskou federací, zaúkolovali tím českou opozici po smrti Petra Kellnera, který jako 

poslední blokoval Američany řízené útoky Prahy proti Ruské federaci! Zabili Kellnera 

přímo Američané, aby nebránil procesům likvidace zbytků vztahů ČR s Ruskem? 

Ruský zdroj nám popsal, že FSB podezřívá americké tajné služby z odstranění Petra 

Kellnera, jehož PPF má v Rusku obrovské finanční investice a dlouhá léta usilovně 

lobboval za klid v Praze a blokoval ze zákulisí nebezpečné kroky českých politiků proti 

Rusku! 

Ruský zdroj: Američané tlačí na Prahu, aby ČR úplně přerušila 

diplomatické styky s Ruskou federací, zaúkolovali tím českou opozici po 

smrti Petra Kellnera, který jako poslední blokoval Američany řízené útoky 

Prahy proti Ruské federaci! Zabili Kellnera přímo Američané, aby nebránil 

procesům likvidace zbytků vztahů ČR s Ruskem? Ruský zdroj nám popsal, 

že FSB podezřívá americké tajné služby z odstranění Petra Kellnera, jehož 

PPF má v Rusku obrovské finanční investice a dlouhá léta usilovně 

lobboval za klid v Praze a blokoval ze zákulisí nebezpečné kroky českých 

politiků proti Rusku! 

Redakce Aeronetu získala od ruských novinářů včera výměnou za náš článek výbušné 

informace, které nyní zpracovávají ruští novináři jako naprostou bombu zdrcujícího 

kalibru. 

Redakce Aeronetu je zaručeně první redakcí v ČR, která získala přístup a informace 

ke zdrojům 

ruských médií, které jsou úzce napojené na ruské zpravodajské služby. Podle těchto 

informací se v těchto hodinách nehraje o nic menšího než o obrovský tlak 

americké strany na českou politickou reprezentaci, aby poprvé od II. sv. 

války úplně přerušila diplomatické vztahy s Ruskou federací. 

Podle ruských novinářů, kteří nás včera podrobně informovali o situaci, se jedná o 

součást 

mohutné operace pod hlavičkou Ústřední zpravodajské služby (CIA), která 

vyvrcholila 27. 



března 2021 na ledovci Knik na Aljašce, kde došlo k úmrtí hlavní postavy usilující o 

udržení 

normalizovaných vztahů mezi ČR a Ruskou federací, a která by nikdy nedovolila, aby 

došlo k 

tomu, co se odehrálo v budově vlády ČR minulou sobotu. Ruští novináři nyní 

zpracovávají 

informace o skupině několika lidí, kteří byli identifikováni na Aljašce jako operativní 

assety 

americké CIA těsně před smrtí Petra Kellnera. 

Petr Kellner a Olivier Dassault zahynuli s rozestupem 3 týdnů ve stejném typu 

helikoptéry 

Celé to začalo již v 90. letech minulého století, když se Petr Kellner postavil do čela 

privatizačního gigantu PPF, který se začal orientovat na východní trhy a především na 

Ruskou 

federaci. Během 90. let byly vytvořeny mohutné politicko-ekonomické vazby mezi 

PPF, novou 

českou politickou polistopadovou garniturou a mezi ruskými kapitány průmyslu, tzv. 

oligarchy, 

kteří od roku 2000 mají velmi úzké a těsné propojení na vládu a mocenské ukotvení 

Vladimira 

Putina. 

Kellnerova PPF má v Rusku, tedy vedle Číny, vůbec největší investiční portfolio ze 

všech 

investičních fondů z celého bývalého Východního bloku. A právě ochrana těchto 

investic v 

Rusku a v Číně stála Petra Kellnera mnoho úsilí a silného lobbingu v nejvyšších 

pozicích 

české státní moci v Praze, upozorňuje naši redakci ruský novinářský zdroj. Snaha 

amerických tajných služeb o ovládnutí Prahy je podle ruských tajných služeb, na které 

se ruští 

novináři odvolávají, možné vypozorovat již od počátku 90. let. Ovšem teprve v 

posledních 

letech je možné si všímat, že tlak Američanů překročil v Praze bod zlomu. 

Praha je očkována americkými tajnými službami k přetrhání vztahů Prahy 



s Moskvou, důvodem je chystání projektu Trojmoří 

Začalo to de facto už v roce 2018, kdy česká BIS začala spolupracovat s britskou MI-6 

a 

americkou CIA na zpravodajské hře se Sergejem Skripalem a Novičokem. Praha tehdy 

pohotově Londýn podpořila v odsouzení údajné ruské agrese, přičemž česká vláda 

tvrdila, že v 

ČR se nikdy s Novičokem nepracovalo. Na to podle ruských novinářů museli reagovat 

lidé 

okolo PPF a Pražského hradu v mohutné protiofenzívě. 

A to když Miloš Zeman přinesl informaci o tom, že česká vojenská laboratoř v Brně v 

rámci protichemické obrany rovněž vyvíjela a vyráběla Novičok, ale čistě pro vědecké 

účely a zkoumání účinků Novičoku [1]. Tím byla vláda ČR usvědčena ze lži a byl tak 

vytvořen kontrolní mechanismus na blokování amerických tajných služeb v Praze, 

které už v 

roce 2018 neúspěšně tlačily na ukončení diplomatických vztahů ČR s Ruskem. 

Operace CIA 

“Permanent Victory” (Trvalé vítězství) pokračovala i v roce 2019, kdy pro změnu 

vypukla 

mohutná proti-čínská operace a hysterie proti firmě Huawei. 

Americký projekt Trojmoří jako klínu mezi Západní Evropou pod vedením Berlína a 

Ruskem 

Okamžitě po zákazu používání výrobků této firmy státními orgány v USA a ve Velké 

Británii, 

se jako třetí v pořadí okamžitě připojila Praha. Tady podle ruských novinářů již Petr 

Kellner 

tahal za kratší konec provazu, nepodařilo se mu zvrátit odpor proti Huawei v Praze 

mezi 

politiky, a proto se rozhodl, že prodá svoji firmu CETIN na burze. CETIN je největší 

telekomunikační společnost ve Střední a Východní Evropě, která spravuje největší 

portfolio 

datových sítí. 

Kvůli zablokování Huawei musel CETIN podepsat smlouvu na budování 5G sítí s 

Ericssonem 



namísto s Huawei a jen pár týdnů po podpisu PPF oznámil, že chystá IPO a prodeje 

akcií 

CETINu na burze za více jak 5 miliard dolarů, tedy více než majoritní podíl PPF v 

CETINu. 

Byl to signál, že Petr Kellner v boji s Američany o Evropu prohrál bitvu o 5G sítě a 

stahuje 

se z telekomunikačního trhu. Přinesli jsme o tom článek zde. 

Sundavání Koněva řízené rodinou rusofobního diplomata bylo testovacím 

balónkem na zjištění síly Hradu a PPF 

Operace americké CIA v roce 2019 probíhala i na politické a mezinárodní úrovni, 

když CIA ve 

spolupráci s lidmi v okolí rodiny bývalého velvyslance ČR v USA a v Rusku Petra 

Koláře 

zajistili odstranění pomníku osvoboditele Prahy, maršála Koněva. Podle ruských 

novinářů 

nešlo vůbec o pomník jako takový, ale byla to zkouška CIA, kolik sil ještě zbývá Petru 

Kellnerovi a jeho PPF v kontrole procesů nad politickými tahy v Praze. A tento test 

potvrdil, že moc Petra Kellnera působit na moderaci a ochranu česko-ruských vztahů 

a 

především investic PPF v Rusku, začíná opravdu slábnout, protože pomník Koněva 

byl opravdu 

počátkem dubna 2020 odstraněn a ani protesty Pražského hradu tomu už 

nezabránily. 

Sundavání maršála Koněva z podstavce a nakládání na korbu náklaďáku 

Ihned poté o měsíc později, v květnu 2020, odpálil Ondřej Kundra z Bakalova 

Respektu 

obrovskou proti-ruskou kauzu s ricinem [2] a starosta Prahy 6, Ondřej Kolář, syn 

zmíněného diplomata Petra Koláře, který nechal jako starosta sochu Koněva 

odstranit, 

dostal od policie ochranku, protože do ČR prý přiletěl pod diplomatickým krytím 

atentátník 

z Ruska, který si prý přivezl prudký jed ricin a cílem útoku se má stát právě Ondřej 

Kolář, 

starosta Prahy 6. 



Ochranku dostali i Pavel Novotný, starosta z Řeporyjí a Zdeněk Hřib, pražský 

primátor. Tahle 

absurdní zpravodajská hra vedla k obvinění Ruska z páchání terorismu a opozice 

požadovala 

snížení počtu členů ruské ambasády na stejnou úroveň, jako je českých diplomatů v 

Moskvě. 

Česko kvůli kauze vyhostilo 2 ruské diplomaty a zpravodajská hra CIA neuspěla. 

Neměla 

očekávaný výsledek, ten byl podle Američanů tristní. Dva vyhoštění diplomaté bylo 

opravdu 

málo pro Američany. 

Minulý rok v dubnu ricinová aféra, letos v dubnu Pat a Mat ve Vrběticích. 

Pod oběma dubnovými odpaly zpravodajských her proti Rusku je tentýž 

Bakalův plátek 

Stejně jako nyní v případě Vrbětic a údajných ruských agentů, tak i před rokem byla 

kauza o 

údajném ruském agentovi s ricinem odpálena ze stejného zdroje, tedy z Bakalova 

časopisu 

Respekt a z pera Ondřeje Kundry. Vypadá to, že americká CIA a Koudelkova BIS 

používá 

Ondřeje Kundru jako nadhazovače, jehož úkolem je odpalovat do informačního 

prostoru 

Američany nachystané zpravodajské hry v České republice. Ještě nikdy se nestalo, že 

by nějaká 

protiruská kauza v ČR byla odpálena v jiném médiu, než je Bakalův Respekt, a od 

jiného 

redaktora, než je Ondřej Kundra. 

Rusové si toho dobře všimli a podle ruských novinářů se jedná o typické poznávací 

znamení a modus operandi zahajování zpravodajských her. Osvědčeným a 

prověřeným 

novinářům s přátelským příklonem k trans-atlantickým vazbám (ve Velké Británii je 

to The 

Guardian a jeho novináři) jsou jakoby a zdánlivě nezištně postupovány připravené 

zpravodajské 



hry, v tomto případě výhradně proti Ruské federaci, ale rovněž i proti Číně. Jenže, na 

rozdíl od 

roku 2020, kdy zpravodajská hra CIA s ricinem neuspěla, v roce 2021 je to s 

Vrběticemi úplně 

jinak. Něco se změnilo, něco se stalo. 

Zatímco kauza s ricinem neměla prakticky žádné dopady, zatímco Koněvův pomník 

byl jen 

testem Američanů na PPF a Pražský hrad, tak naproti tomu kauza Vrbětice a dvojice 

údajných 

agentů ze Salisbury je úplně jiný level. V Praze podle ruských novinářů už není nikdo, 

kdo by 

účinně dokázal blokovat kroky amerických zpravodajců na českou vládu. Ten hlavní 

mechanismus a garant ochrany česko-ruských vztahů je totiž po smrti. 

Po smrti Petra Kellnera dojde podle ruských novinářů v blízké době k prudké eskalaci 

diplomatické krize, na jejímž konci má být podle ruské rozvědky plán CIA na 

přerušení 

diplomatických styků ČR s Ruskem, a to poprvé od II. sv. války. Zájmy Petra Kellnera 

v 

Rusku se týkaly ochrany mohutných investic PPF v této zemi, a proto v minulosti 

žádná protiruská agitka, kromě mediálního řevu, neměla žádné faktické dopady na 

ekonomickou rovinu 

česko-ruských vztahů. Jenže po smrti Petra Kellnera již neexistuje v Praze žádná 

Kellnerova 

záchranná brzda, která by brzdila obrovský tlak americké CIA na přerušení veškerých 

vazeb 

Prahy s Moskvou. 

Permanent Victory a projekt Trojmoří jako klín vražený mezi Moskvu a 

Berlín na blokaci Jalty 2.0 v Evropě 

Američané tím podle ruských novinářů sledují plán na realizaci mohutného projektu 

Trojmoří, který má vrazit klín ze severu na jih mezi západní Evropou pod velením 

nově 

už Berlína, nikoliv Bruselu, a Ruskem. Americké elity toto nedělají z lásky k zemím 

Východního bloku, ale snaží si zachovat vliv v Evropě poté, co Německo a Rusko 

začínají na 



ekonomické úrovni spolupracovat nejen v otázce ekonomiky, jako jsou dodávky 

ruského plynu 

do Německa potrubím Nord Stream 2, ale spolupracují i v otázkách evropské 

bezpečnosti. 

Najednou můžeme vidět situace, kdy Kreml se v otázce bezpečnostní eskalace 

podněcované na 

Ukrajině Američany obrací o pomoc právě na Berlín, aby pomohl uklidnit situaci v 

Kyjevě. 

Německo je tak aktivně zapojováno do situace na Ukrajině na popud Moskvy, a 

protože Berlín 

je ten, který Kyjevu pouští peníze z EU, tak vliv Berlína na Kyjev je opravdu značný. 

Nord Stream 1 a 2 

Americká CIA se tedy rozhodla destabilizovat Ukrajinu do takové míry, kdy Berlín už 

nebude mít na Kyjev vliv, protože Kyjev po Berlínu začne rázem namísto peněz a EUR 

požadovat zbraně proti Rusům a rychlý vstup do NATO, což ani jedno Berlín 

rozhodně 

Kyjevu neposkytne. Ale obojí mohou Kyjevu slíbit Američané, protože slib je nic stát 

nebude. 

A dokonce v případě těch zbraní ani nezůstane jen u slibu, ale dodávky zbraní z USA 

na 

Ukrajinu již běží, včetně amerických vojenských poradců a atašé. 

Podle ruských novinářů je tak současná situace na Ukrajině a situace v Praze přímo 

propojená 

a souvisí spolu. Americká CIA totiž v rámci operace Permanent Victory zahájila 

proces 

odřezávání kontaktů jednotlivých vlád zemí bývalého Východního bloku od Ruska, 

aby 

jednotlivé vlády se zároveň odklonily ve druhé instanci i od Berlína, který hodlá spolu 

s 

Moskvou ukotvit v Evropě něco, čemu se říká mezi diplomaty Jalta 2.0. Toto je 

označení pro 

Evropu, kdy v Evropě vznikne bipolární rozdělení moci mezi Evropskou unií pod 

vedením 

Berlína a Ruskem a post-sovětských republik pod vedením Moskvy. 



Oficiální logo Olympijských her v Londýně v roce 2012 neslo zašifrované slovo: ZION 

Velká Británie jako impérium bude z Evropy odstraněno a izolováno stejně jako USA. 

A 

partnerem Jalty 2.0 se stane Čína a Indie. Celý prostor se tak rozdělí na dva 

ekonomické obry, 

jedním bude Euro-Rusko a druhým Sino-Indie. V tomto projektu přitom už není 

prostor pro 

USA a ani pro Velkou Británii, která se stane jen nepotopitelnou letadlovou lodí 

Domu 

Sion a londýnského City, ze kterého bude tento super-útvar Euroasie kontrolován po 

finanční stránce. Britské královské impérium padne a na jeho troskách vyroste 

celosvětové 

impérium Zion. 

Česko po smrti Petra Kellnera změní svoji politiku k Ruské federaci na 

úroveň té polské. Bude hrozit až přerušení diplomatických vztahu s 

Ruskem, poprvé od II. sv. války 

Podle ruských novinářů nebyla smrt Petra Kellnera nehoda, ale jednalo se o likvidaci 

mocného 

muže, který v Evropě blokoval nasazování likvidačních proti-ruských procesů řízení, 

které lze 

přirovnat ke kobercovému bombardování veškerých investic v Rusku. Všechny 

investice z 

bývalých zemí Východního bloku v Ruské federaci se začnou hroutit a měnit majitele, 

Rusko začne být odřezáváno ze strany bývalých zemí Východního bloku, pod 

obrovským 

tlakem Američanů a CIA budou vlády těchto zemí vyhošťovat ruské diplomaty, vlády 

budou 

obviňovat Rusko z těch nejohavnějších činů, z terorismu, z útoků chemickými 

zbraněmi, v 

válečných aktů, což povede k tak mohutné eskalaci krize, že jednotlivá vyhošťování 

diplomatů 

povedou nakonec k vyčerpání všech diplomatů a k ukončení diplomatických styků. A 

přesně 

toto právě v této chvíli požaduje opozice v poslanecké sněmovně v ČR. 



Ondřej Kolář, starosta Prahy 6 za TOP 09 

Poslanci Demobloku požadují snížení počtu ruských diplomatů v ČR o několik desítek 

[3], přičemž v Rusku je v této chvíli již jenom 5 kariérních českých diplomatů, včetně 

velvyslance Vítězslava Pivoňky. Pokud by Praha donutila Moskvu snížit počet svých 

diplomatů v ČR, pokud by to bylo snížení dokonce formou vypovězení diplomatů a 

změnou 

kvót bez souhlasu Moskvy, vedlo by to k odvetě a k odvolání všech diplomatů ČR z 

Ruska. 

Česko by tím přerušilo diplomatické styky s Ruskem poprvé od II. sv. války a české 

investice, podniky a lidé by neměli v Rusku nikoho, na koho by se mohli obracet. 

Odvetou 

by bylo vyhoštění všech ruských diplomatů z Prahy a ukončení diplomatických styků 

s Ruskem. 

Takhle daleko by situace nikdy nedošla, kdyby Petr Kellner byl stále naživu. Protože 

tato 

eskalace a likvidace česko-ruských vztahů zasáhne v první a v hlavní řadě právě PPF a 

jejich 

investice v Rusku. 

Na Slovensku Američané odstranili premiéra Matoviče poté, co bez 

dovolení amerického velvyslanectví v Bratislavě vyrazil na “konzultace” do 

Moskvy a přivezl odtamtud vakcíny Sputnik 

Američané stejnou operaci provedli před pár týdny na Slovensku, kde podle ruských 

novinářů 

zasahovala přímo americká ambasáda v Bratislavě proti Igoru Matovičovi a jeho 

plánu očkovat 

Slováky ruskou vakcínou Sputnik. Američané dali podle ruských novinářů povel k 

odstranění 

Igora Matoviče přímo z Langley, z centrály CIA ve Virginii. 

Použití vakcíny Sputnik by velmi zásadně změnilo slovenské a politické mínění o 

Rusku, 

a to vzhledem k účinnosti a minimálním vedlejším účinkům vakcíny, na rozdíl od 

vakcín 

amerických a britských, které hromadně zabíjí důchodce vyvoláváním tvorby 

krevních 



sraženin. Ovšem pokud jde o ČR, bez Petra Kellnera není v Praze už nikdo, kdo by 

americké 

zpravodajce dokázal izolovat a blokovat následky jejich provokací a zpravodajských 

her. 

Pražský hrad se v této kauze Vrbětic ukázal bez Petra Kellnera jako naprosto bezzubý 

a slabý 

Miloš Zeman se ani nevzmohl na odpor. 

Igor Matovič před bednami s vakcínami Sputnik na košickém letišti. Tato zásilka ho 

stála 

křeslo premiéra. 

Lidé okolo Petra Kellnera s napojením na Rusko a Čínu jsou nyní v podstatě bez 

ochrany a bez 

vůdce. Podle ruských novinářů proto smrt Petra Kellnera nebyla nehodou, ale jednalo 

se 

o atentát provedený americkou Ústřední zpravodajskou službou (CIA) se stejným 

rukopisem, jako byla smrt francouzského miliardáře a podnikatele v leteckém a 

zbrojním 

průmyslu Oliviera Dassaulta, který rovněž zahynul v helikoptéře, a ve stejném typu 

helikoptéry jako Petr Kellner, a stejně jako oba dva měli úzké obchodní vazby na 

čínský 

telekomunikační gigant Huawei. O této vazbě jsme psali i u nás [4]. Ve chvíli, kdy 

není od 

Kellnerovy smrti v Praze nikdo, kdo by blokoval americké proti-ruské procesy, se dá 

očekávat 

pouze pokračující a hluboká eskalace vzájemných diplomatických, ale zejména 

ekonomickofinančních vztahů mezi oběma zeměmi, uzavírají ruští novináři pro náš 

server. 

Dostavba Dukovan bez Rosatomu v podstatě končí, ostatní uchazeči v 

tendru nesplňují požadavky ČEZu. Američanům to nevadí, nehraje se o 

jaderku, hraje se o Trojmoří 

Ano, protiruské hry se v ČR objevují v poslední době každý rok, ale žádná z nich 

neměla razanci 

a gradaci takovou, jako současná bizarní akce se dvěma údajnými ruskými agenty, 

kteří svojí 



nešikovností připomínají postavičky Pata a Mata. Rosatom byl před několika 

hodinami 

odstaven českou vládou od dostavby Dukovan, čeští poslanci požadují vyhoštění 

desítek 

ruských diplomatů, aby došlo ke snížení jejich počtu na úroveň českých diplomatů v 

Rusku, další poslanci požadují, aby Rusko zaplatilo náhrady škod za exploze ve 

Vrběticích a 

za úmrtí dvou lidí, a to přesto, že ani Rusko, ani česká veřejnost nikdy nespatří žádné 

důkazy, 

jak uvedla Koudelkova BIS s odkazem na to, že jde o tajné materiály, které se 

nepublikují. 

JE Dukovany 

Podle posledních informací v dostavbě Dukovan nesplňují zbývající kandidáti 

požadavky 

ČEZu, tedy zadavatele stavby, takže tendr se nakonec možná zruší [5], stejně jako se v 

roce 

2013, po pádu Nečasovy vlády, ze stejného důvodu zrušila i dostavba Temelína. 

Tehdy také 

skončil premiér Petr Nečas, protože při návštěvě Moskvy řekl, že rusko-české 

konsorcium 

Atomstrojexport má nejlepší nabídku, nejlepší offsetové nabídky a nejlepší pozici na 

výhru v tendru. A hned poté se na Úřadu vlády objevila zásahovka, plukovníci a 

premiér byl 

sestřelen, kvůli kabelkám a žárlivosti milenky. 

Pokud se rychle nezacelí mocenská díra v PPF po smrti Petra Kellnera, 

bude Českou republiku čekat proces polandizace zahraniční politiky 

Stejně jako na Slovensku, když se tam objevil Sputnik, tak Američané nechali sestřelit 

premiéra, který si dovolil do země přivézt 2 miliony dávek bez souhlasu amerického 

velvyslanectví v Bratislavě, které dodávku slovenské vládě neschválilo. Vysoce 

neoblíbený 

Igor Matovič chtěl rychlou vakcínu, a jediná rychlá vakcína byla z Ruska. Tím ale 

proti 

sobě postavil velice mocnou americkou ambasádu v Bratislavě a na ní těsně napojená 



sórošovská média, která začala do té doby milovaného Igora Matoviče cupovat a trhat 

na kusy 

jako vzteklí psi. Jakmile sáhl po ruské vakcíně, byl zlikvidován jako Petr Nečas v roce 

2013. 

Skutálená helikoptéra Petra Kellnera na místě havárie na ledovci Knik na Aljašce 

Je proto jasné, že smrt Petra Kellnera na Aljašce bude mít katastrofální dopady na 

mocenské 

procesy v Praze. Může to být jen krátkodobá výchylka, než se stabilizuje situace v PPF 

a dojde 

k obnově moci nad Prahou, ale také se to nemusí povést a Českou republiku potká 

děsivý 

osud polandizace zahraniční politiky, tedy model zahraniční politiky země, která je 

zcela 

oddána USA na straně jedné a plná nenávisti a zla proti Rusku na straně druhé. 

Budeme si muset 

počkat, jestli se PPF podaří nahradit tu obrovskou díru v mocenském úchopu nad 

Prahou po 

smrti Petra Kellnera. 

-VKŠéfredaktor AE News 

S námi čtete, s námi objevujete 

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše práce, kterou pro Vás už 7. rokem 

děláme, 

pokud se vám líbí naše články, videa a pravidelné páteční pořady na SVCS, a chcete-li, 

abychom vám i nadále mohli přinášet nové informace a politické analýzy a 

komentáře, přispějte 

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé darovací stránce 

zde, ale 

pouze v případě, že si to můžete dovolit, tedy podle svých možností. Každý příspěvek 

má smysl, 

každý se počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 43% z cílové sumy a do 

konce 

měsíce zbývá 10 dní. Přispět můžete bankovním převodem, PayPalem, Bitcoinem a 

poštovní 



složenkou na účet. Naše práce může pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není 

možné a 

nemělo by to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je tu pro 

vás. Za 

Vaši podporu a pomoc předem děkujeme! 
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Petr Cvalín 14 h · ‼️Robert Fico tvrdě zaútočil na Deep state, který následně realizuje 

státní převrat v České republice. Atlantické křídlo globální elity nevydá český národ 

do otroctví Deep state‼️ Na Ukrajině se situace přiostřuje. USA zásobují Ukrajinu 

zbraněmi ve velkém. Kyjevská vláda by ráda vlastnila jaderné zbraně, jak prohlásil 

tamní prezident. Do Černého moře zamíří britské válečné lodě, aby podpořily Kyjev a 

NATO. Česká republika byla varována, že nastane Souboj Titánů. Byl vyhozen ministr 

zdravotnictví, který byl najat jako likvidátor a ministr zahraničí, který v televizním 

přímém přenosu „otevřeně“ řekl, že je řízený a jen poslouchá. Vicepremiér Hamáček 

minulý týden prohlásil, že pojede do Moskvy jednat o Sputniku V, což byl zastírací 

manévr. Zde se nesmíme zapomenout na fakt, že Hamáček má velmi blízko k Anglii, 

kam ve svém mládí odcestoval studovat. Byl studentem na Sutton Valence School v 

hrabství Kent. Na tamní škole totiž prošel vojenským výcvikem Combined Cadet 

Force a získal hodnost Lance Corporal, což je hodnost Svobodník. Ve čtvrtek zavítal 

do ČR slovenský premiér Heger, jednal s prezidentem v Lánech a s premiérem 

Babišem. Tato návštěva měla jeden cíl – předání instrukcí slovenské straně a to i 

ohledně Sputniku V, který prosazuje vicepremiér Matovič. V pátek se slovenský 

premiér sešel s velvyslankyní USA na Slovensku Bridget A. Brink. Státní elita po 

schůzce slovenského premiéra v ČR chtěla zamezit všem plánům, zde dojednaným. A 

hned na to se ozval Robert Fico s tvrdým prohlášením v internetové televizi zvtv plus, 

které poskytl rozhovor. Fico de facto zopakoval to, co jsem psal i 1. března o 

Slovensku. „Pak jsem se divil, že došlo k vraždě novináře, kterou musíme všichni 

odsoudit, a dva dny na to, jak k této vraždě došlo, už tu byly hordy poradců i ze 

Spojených států, byly tu hordy poradců z nevládních organizací, dělala se setkání na 



americké ambasádě, kde se organizovaly demonstrace a najednou došlo k pokusu o 

vládní puč, doslova k němu došlo, pokud bych nepřijal to rozhodnutí, které jsem 

přijal…“, prohlásil Fico. „Já jsem v té době nabízel mým kolegům ve Směru, těm, kteří 

dnes již ve Směru nejsou - pojďme dát naši pravdu veřejnosti, pojďme o tom mluvit, 

jak je ta vražda zneužívána politicky, pojďme mluvit o tom, jakou roli hrají nevládní 

organizace, Sorosovy organizace, koho platí a kdo tam všechno je,“ pokračoval Robert 

Fico. „Nuž ale, moji kolegové, kteří odešli ze Směru, mi řekli - Opovaž se otevřít 

Sorose, my pak toto nebudeme respektovat a odejdeme ze strany...“ vysvětlil Fico. 

„Ale já to dnes mohu potvrdit na 100 procent - pokud posloucháte, pokud jim 

vyhovíte ve všem, co potřebují, můžete si dělat s touto zemí, co chcete, můžete nechat 

umírat lidi na covid, jak to vidíme u této vlády, můžete dělat cokoliv,“ pokračoval 

Fico. Jediný politik na Slovensku Fico měl odvahu takto mluvit! Robert Fico řekl, to 

co se ostatní bojí vyslovit. Vždyť on řekl to, že po vraždě novináře a jeho snoubenky, 

na jejichž hrobech tančí státní elita, byl proveden na Slovensku vládní puč. Robert 

Fico popsal přesně situaci v této zemi. Znovu opakuji, že jediný Fico je záchranou pro 

Slovensko a tamní národ. Fico tímto prohlášením neskončil, ale právě začal. 

Očekávejme, že aktivita předsedy Směru se bude stupňovat. A to je pozitivní jak pro 

Slovensko, tak i pro Českou republiku, neboť ČR není zdrojově stabilní bez Slovenska. 

Každopádně by si měl Fico začít bedlivě střežit svůj život, neboť je pro Deep state 

velmi nebezpečný a oni to ví. V ČR se právě začal odehrávat tvrdý souboj, do čehož 

jsou zapojené tajné služby mnoha i evropských států. Než došlo na sklad ve Vrběticích 

a falešné obvinění, tyto důležité události tomu předcházely: - Březen 2020, ministr 

Havlíček naznačil, jakou cestou se ČR vydá. Odpoutáváme se od vlivu EU a USA. - 

Tendr na Dukovany by mohl vyhrát Rosatom - Vyhození tuzemského ministra 

zahraničí - Prohlášení vicepremiéra Hamáčka, že pojede do Moskvy. - Návštěva 

slovenského premiéra v České republice. - Schůzka premiéra Hegera s americkou 

velvyslankyní. - Fico tvrdě zaútočil na Deep state. 17. dubna premiér oznámil, že 

existuje důvodné podezření ze zapojení důstojníků ruské tajné služby GRU do 

výbuchů muničních skladů ve Vrběticích. 25. března 2021 jsem napsal, že dne 17., bez 

konkrétního měsíce, se stane velká událost. Dříve jsem nemohl prozradit více. To, co 

se stalo ohledně muničního skladu ve Vrběticích, přímo souvisí se stáním převratem v 

Rusku. Česká republika je de facto ukazatelem stavu státního řízení. ČR je takový 

specifický lakmusový papírek, (psal jsem o tom 13. února) kdo a jak bude reagovat. A 

hlavně na koho a kde je potřeba zatlačit, aby pracoval pro státní převrat. Přesně tuto 



situaci jsme zažili už v roce 2020 a to ohledně vypovězění dvou ruských diplomatů. 

Jednalo se o kauzu „ruského agenta s jedem“. Nakonec se ukázalo, že vše také byla 

lež. V Rusku už jsou na příští týden naplánované protesty. Zde se jedná i o narušení 

vztahů s Ruskem, které, jak samo prohlásilo, nebere ČR za svého protivníka. 

Samozřejmě, že v tomto hraje roli i Ukrajina. Hlavní cíl této operace Deep state v 

České republice bylo: - Narušit vztahy s Ruskem. - Boj proti prosazení Sputniku V. - 

Zamezit Rosatomu v dostavbě Dukovan. - Inklinace k USA a EU. - Upevnit pozici 

americké a československé státní elity v republice. - Pomoc Ukrajině. - Zařadit 

Českou republiku k západnímu chalífátu. 17. dubna státní elita dala pokyn svým 

spojencům ve všech liniích, aby jakkoli zaútočili na nás, globalisty. Ve všech státech 

dojde k vyostření situace. V Rusku se Deep state nepovede udělat státní převrat, 

neboť Putin je podporován atlantickým křídlem globální elity. V Evropě státní elitě 

také nevycházejí věci tak, jak vycházet mají. Mimochodem, o založení SNB bylo 

rozhodnuto v košické vládě 17. dubna 1945. Všechny tyto události, co se týkají 

muničního skladu ve Vrběticích, mají silné napojení na události na Slovensku. 

Matovič – Čapútová – Heger- Bridget A. Brink – Fico. Globální elita je aktuálně na 

straně Ruska. A z tohoto důvodu této zemi zvyšuje zdrojovou stabilitu a předává mu 

tajné vojenské informace. Kdyby tyto informace nepředávala, v roce 2015 by vypukla 

jaderná válka. Státní elita by si měla uvědomit, že i když má v Rusku jistou moc, nelze 

v této válce zvítězit. Deep state chtěl provést státní převrat v České republice, když 

bylo v plánu změnit volební zákon a to ohledně ústavního soudu. Globalisté odrazili 

tento útok a přišli s vlastním volebním zákonem. Státní elita chtěla provést v České 

republice druhou velkou operaci, ale opětovně bylo tomuto útoku ihned v zárodku 

zamezeno. Globální elita přešla do protiútoku a v ČR se odehrál neviditelný státní 

převrat. Atlantické křídlo globální elity rozhodlo, že se s největší pravděpodobností 

Česká republika v budoucnu stane součástí ruského světa. Tím pádem bychom se 

nestali součástí západního chalífátu. Na běloruského prezidenta a jeho rodinu měl být 

spáchán atentát a proveden v této zemi státní převrat. Pokud by se tento scénář 

podařil, jednotky NATO byly připravené vojensky obsadit tuto zemi. Globální elita 

předala tajné informace ohledně tohoto útoku Rusku, které udělalo patřičná 

protiopatření. USA se nepodařilo udělat státní převrat v Bělorusku, tak vybraly 

sekundární cíl – Českou republiku. Deep state s mohutnou sílou zaútočil po třetí (17. 

dubna) a to v rámci operace Souboj Titánů. Česká republika byla varována na toto 

konkrétní datum, že přijde útok. USA všemi prostředky chce zamezit tomu, aby ČR 



byla pod atlantickým křídlem. Státy mají v plánu, abychom se stali součástí chalífátu. 

Státní elita nikdy v historii neporazila globalisty a globální elitu. Nelze porazit 

globální elitu! Státní elita aktuálně vyvíjí silný nátlak na globalisty ve Vládě ČR. 

Pokusí se je zlomit všemi prostředky. Jediný, kdo se zachoval v této situace správně, 

byl prezident Zeman, který řekl, že bude týden mlčet, než se vyjádří k událostem v 

republice. Není pochyb o tom, že teď se budou vyvíjet tlaky na odstoupení prezidenta 

Zemana tak, jako v minulosti. Státní elita, která sedí na US ambasádě v Praze, musí 

být odstřižena od toku informací a státní elita musí postupem času přijít o zdrojovou 

základnu. Pokud se USA nepodaří provést státní převrat v Rusku, zhroutí se. Česká 

republika je významná, neboť se v Praze nachází 9 řídících center. Deep state, USA, 

aktuálně v České republice provádí státní převrat – kdo ovládá Prahu, ovládá Evropu, 

kdo ovládá Evropu, ovládá svět. Cílem je i odstranění prezidenta Zemana z jeho 

funkce! Premiér by si měl dávat pozor ve vládě na dvojité agenty a neměl by se nechat 

zlomit. Doteď měl určitou podporu a ihned by měl deklarovat, jaké straně zachová 

loajálnost. Pokud přejde ke státní elitě, žádná budoucnost ho nečeká. Aktuálně 

hrajeme šachy. Neměl by zapomínat na to, co řekl Čaroděj z Rigy: Soupeře musíte vzít 

do nejhlubšího a nejtemnějšího lesa, kde 2+2=5 a cesta, vedoucí ven, je široká jen pro 

jednoho. Jednáme špatně - vidíme. Situace je velmi vážná, když Trump z Mar-a-Lago 

odkazoval na Souboj Titánů v České republice. Několikrát jsem záměrně psal o tom, 

že atlantické křídlo globální elity nevydá Prahu nepřátelům. Jakmile by padla Praha, 

státní elita by vyhrála. Deep state má výhodu a zároveň i nevýhodu ve své 

operativnosti. Vždy musí čekat na povel svého velitele. Globalisté mají mají výhodu v 

tom, že se ptát nemusí a podnikají své akce, které jsou v souladu atlantickým křídlem 

globální elity. Aktuálně Praze musí přispěchat pomoc od globalistů ze zahraničí. 

Praha už jednou volala o pomoc do všech světových stran. Historie se opakuje. Praha 

znovu volá. Pomoci se jí dostane, neboť atlantické křídlo globální elity nikdy nevydá 

Českou republiku a český národ do otroctví Deep state. V této válce, na konci 

přestavby světa, zvítězíme. Na konci této dlouhé cesty nebude v novém světě a 

systému místo pro nikoho ze státní elity 🇨🇿🇸🇰 Znovu opakuji, že jsme byli varováni 17. 

Foto: Parlamentnilisty.cz Připojte se na kanál Telegramu. t.me/PetrCvalin 
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Veronika Sušová-Salminen vidí kauzu Vrbětic v širším kontextu 

zahraniční politiky Česka, která přijala za svou velmocenskou 

konfrontaci a také dvojí metry. 
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Podporou velmocenské konfrontace se bezpečnost země, jako je Česko, nezajišťuje 

21.4.2021 Veronika Sušová-Salminen Komentáře 

Veronika Sušová-Salminen vidí kauzu Vrbětic v širším kontextu zahraniční politiky 

Česka, která přijala za svou velmocenskou konfrontaci a také dvojí metry. 

Kdyby se „případ Vrbětice“ na světlo světa dostal v jiném okamžiku a s jiným 

kontextem, nebudil by tolik velkých otazníků a emocí. 

Zpráva o tom, že za výbuchem, který tragicky zabil dva lidi, stály ruské tajné služby, 

se objevila v poměrně zvláštní konstelaci událostí. Na východní hranici s Ruskem 

dochází k vlně vojenského napětí, které souvisí (pořadí náhodné) jednak s kroky a 

rétorikou Ukrajiny, jednak s dlouhodobým posilováním NATO na východní hranici a 

jednak s ruskou reakcí na tento vývoj. 

Rusko nabízí vlastní vakcínu Sputnik V také evropským zemím. V jeho prospěch hraje 

nedostatek produkce vakcín od západních nadnárodních firem a chyby v organizaci 

vakcín na úrovni EU i členských zemí. Tato skutečnost znamená nikoliv geopolitický 

boj ale hlavně tvrdou konkurenci. Ve hře je stále dostavba plynovodu Severní proud 

2. Vedle toho se v Česku má vypisovat tendr na dostavbu elektrárny Dukovany a 

obšírně se diskutuje účast ruského Rosatomu v tomto miliardovém projektu. Krátce 

před tím USA zavedly další sankce proti Rusku, které Moskvu mimochodem trestají 

za celkem běžnou kybernetickou špionáž. Podobnou provedl nedávno Izrael vůči 

Íránu a Bidenova administrativa se neozvala. Že by „na pravidlech postavený 

pořádek“? 

Největší disonance příběhu 



Zároveň s tímto zostřováním Biden a Putin telefonicky jednali o možnosti summitu 

obou lídrů letos v létě. Tento krok naznačoval potenciál dialogu, zatímco sankce na 

pokračování dosavadní politiky bez dialogu. Moskva mimochodem na americké 

sankce reagovala dost ostře a podrážděně. Ve stejnou dobu se vicepremiér Česka a 

ministr vnitra plus zahraničí v jedné osobě (po odvolání ministra Tomáše Petříčka, 

který pak přiznává, že o zjištěních z Vrbětic věděl dříve!) nabízí, že by se Praha mohla 

stát místem summitu. A stejný Hamáček chce cestovat do Moskvy a jednat o 

dodávkách ruského Sputniku V. Právě nabídka na summit mezi USA a Ruskem v 

Praze (jako tomu bylo v roce 2010) je největší disonancí celého příběhu. Sledujeme 

totiž náhradního ministra zahraničí, jak během pár hodin udělá naprostý obrat a pak 

vypráví něco o krycích manévrech. 

Následuje tiskový brífink premiéra a vicepremiéra s oznámením, že ruská GRU 

způsobila výbuch ve Vrběticích před asi 6 a půl lety a že Česko na základě tohoto 

„důvodného podezření“ vyhostí ze země celkem 18 diplomatů, považovaných BIS za 

členy zpravodajských služeb RF. Krok je oznámen hned, aniž by se (alespoň v oficiální 

rovině) ruská strana požádala o jakékoliv vysvětlení. Působí zbrkle a nepromyšleně a 

vzápětí se ukazuje, že nebyl domyšlen aspoň z hlediska reakce Ruska. Pochybnosti 

jsou i ohledně diplomatického projednání v linii spojenců… 

Šroubování emocí 

Politická opozice a její podpůrná média pak zvyšuje svoji protiruskou rétoriku na plné 

grády, volá fakticky po ukončení vztahů s Ruskem (ponechejme v Praze jednoho 

ruského diplomata!) a čin označuje za terorismus. Vyhoštění je považováno za 

vyjádření české suverenity a hrdosti. A celá aféra je prohlašována za příznak naší 

příslušnosti k Západu, o které snad nejvíc vnitřně pochybují její nejhlasitější zastánci 

s potřebou si ji pořád nějak dokazovat. Zásadně na Rusku. 

Sobotní krok má v Evropě předehru, protože kromě americko-ruské výměny 

sankcemi a vyhoštěním se k další diplomatické kruciátě přidalo Polsko a také 

Bulharsko. Podrážděné Rusko tak na české rozhodnutí reaguje tvrdě, což se 

mimochodem dalo čekat vzhledem k předehře k českým krokům i tomu, že celá kauza 

navazuje na „ricinovou“ aféru z minulého roku. Od našich politiků, dokonce 

šéfdiplomata, se dozvídáme napřed, že Česko s ruskou reakcí počítá, aby se pak 

přiznalo, že překvapila. Ke slovu se samozřejmě dostává i protiruský šovinismus a 

rasismus, který už je běžnou (ba vítanou) součástí českého veřejného prostoru. Čím 

„liberálnější“, tím víc se veřejně projevuje rasistický pocit nadřazenosti vůči Rusku. 



Výsledek je paralýza českého zastupitelského úřadu v Moskvě, kde zbyla kostra našich 

diplomatů. Politické a ekonomické oddělení jsou zavřené, což ale stejně nevadí, 

protože ekonomicky si naše firmy nyní v Rusku neškrtnou. Rosatom byl vyloučen z 

tenderu. Česko také nebude využívat ruskou vakcínu Sputnik V a přenechá ji dalším 

zemím EU, které si ji už zajišťují. A zatím nevypadá, že v tom přestanou v souvislosti s 

českými „důvodnými zjištěními“. V české politice kauza posloužila těm zájmům, které 

odmítaly účast Rosatomu v tendru, odmítaly Sputnik V a také volaly po ztenčení 

ruské ambasády „prolezlé špiony“. V zahraniční oblasti podpořila protiruskou 

politiku v kontextu vojenského napětí na východě od našich hranic. 

Dichtung und Wahrheit 

To, co se před skoro sedmi stalo ve Vrběticích, se jen těžko dozvíme. Celý příběh bude 

vystavěn tak, že stojí na autoritě BIS a na utajovaných informacích, ze kterých ke 

svým závěrům došla. Média hlavního proudu ho berou jako tvrdý fakt, kritiku a 

pochybnosti potlačují. Vyvracet ho tak nemá velký smysl, protože jeho účelem není 

pravda. Ta v politice dávno ztratila význam. Důležité není, co je pravda, ale jak věci 

vypadají nebo jak se prezentují teď a tady obvykle s nějakým politickým zájem či 

tlakem v pozadí. 

Na druhou stranu je scénář vojenské sabotáže ze strany Ruska (tj. zabránění prodeje 

munice do válečných zón ruského zájmu) jistě možný. Zpravodajské služby Ruska a 

dalších zemí v České republice zcela jistě operují a operovaly. Ostatně, tyto zesílené 

aktivity Ruska budou mít souvislost s celkovým kontextem konfrontační politiky 

posledních let a s rozšířením NATO na východ (Rusko vidí NATO nepřátelským 

prismatem). Jako členská země NATO jsme tím pádem součástí této nevybíravé 

konfrontace. Emotivní výlevy našich politiků a novinářů jsou v tomto smyslu zcela 

mimo mísu a slouží jen vyšroubování emocí a hecování bez ohledu na to, že smrt 

dvou lidí ve skladu je zločin. 

Když porušování suverenity státem A nevadí 

Přes širší kontext z celé kauzy srší český provincialismus, neschopnost se orientovat, 

domýšlet důsledky vlastních kroků a mít připravené kroky i vyjádření dopředu. Naši 

politici (až na pár čestných výjimek) se předhánějí v servilitě vůči západním zemím a 

hystericky ječí na Rusko, že naši suverenitu nedáme. Kde ale byli, když USA brutálně 

a zcela skandálně narušovaly suverenitu jiných zemí dokonce vojenskými prostředky? 

V případě Moskvy dostávají amok, jinde porušování mezinárodního práva nevadilo a 

nevadí. Dokonce se podporuje. Proč? A jak tento stav, který Česko podporovalo, 



souvisí s tím, že pravidla se stávají nikoliv univerzálním nástrojem, ale nástrojem k 

prosazování velmocenských zájmů? Jaké kroky čeští politici podnikli proti 

velmocenské rivalitě posledních let a jaké návrhy přinesli ke zlepšení vztahů s 

Ruskem v rámci evropské bezpečnostní architektury? Kdy a v jakých případech 

projevili uvážlivost, iniciativu a inovativní pohled (natož pak statečnost jít proti 

proudu)? 

Místo toho si radši hlasitě a lacině přisadili proti Rusku a považovali to snad dokonce 

za „strategii“ ochrany našich zájmů v rámci naivní víry v hodné a zlé velmoci. 

Namísto uvážlivosti hned tleskali vývoji na Ukrajině, který nadobro rozjel současnou 

spirálu konfrontace mezi USA a Ruskem v Evropě. Naivní a do sebe zahleděnou 

podporou velmocenské konfrontace se bezpečnost země, jako je Česko, prostě 

nezajišťuje. Nemusíme se ale bát, že by z toho naše „elity“ vyvodily nějaké poučení, 

když za všechno, co se děje (nebo neděje) v mezinárodních vztazích, nese 

odpovědnost jenom a jenom Rusko. My nic, my muzikanti. 

  



Předmět: Ze života 

Datum: 2021-04-22 06:39 

ID: 9623 

Zatím co my se zabýváme soukromým muničákem abychom vyrobili nepřítele, ve 

skutečnosti jde o tohle!!!Trvalo to dlouho, ale konečně se to podařilo, znáte to o těch 

„mouchách a ráně“. Tahle uměle vytvořená situace je cíleně řízená CIA a BIS a má 

především sloužit k očernění Ruska a vzbuzení nenávisti k němu!!! Čučkař Koudelka 

vyznamenaný medailí CIA, nikdy neodpustil prezidentovi ponížení nejmenování do 

generálské hodnosti!!! Američanům jde zase o Dukovany, vakcíny a vojenskou 

základnu!!!Vše se odehrává podle scénáře odvolání vlády, to se nedaří díky 

prezidentu Zemanovi, který prohlásil, že vláda dovládne v demisi!!! To byla ta 

poslední kapka, která rozhodla o urychleném vymyšlení pohádky o ruském terorismu. 

Podvrženými smyšlenými důkazy očernit Rusko a tím ho vyřadit z tendru na 

Dukovany a znemožnit dovoz úspěšné vakcíny SPUTNIK-V.Zároveň je cílem očernit a 

zdiskreditovat prezidenta Zemana pod nějakou záminkou za pomoci zrádce a agenta 

Vatikánu Rychetského, prezidenta odvolat!!! V tom případě by se prezidentských 

povinností ujal Tchajwanec a mohl by spolu s parlamentem zlikvidovat současnou 

vládu!!! Tchajwanec by mohl jmenovat vládu úřednickou složenou z ODS, Pirátů, 

TOP09 atd.!!! Protože ale není schválený volební zákon, zrušený Rychetským, tak by 

úřednická vláda demožumpy mohla vládnout neomezeně dlouho, určitě by se se 

schválením nového volebního zákona nespěchalo, parlament a senát v područí 

kolaborantů by pak mohl zrušit přímou volbu prezidenta a dosadit na prezidentskou 

funkci jestřába s NATO soudruha Pavla!!A než se národ rozkouká, tak tu máme 

DIKTATURU DEMOKRAŮŮŮRY jak vyšitou!!!TAKŽE JEDNOU RANOU 6 MUCH 

!!! 



Předmět: Vrbětice 

Datum: 2021-04-23 19:28 

ID: 9616 

Toto má podle mého názoru hodnotu, to je výborný rozbor. Vypadá to na pořádnou 

blamáž naší vlády, a nejen vlády a nakonec nejspíš i pořádnou mezinárodní ostudu. 

Nějakou inventurizaci ruské ambasády a všeho kolem ní bych přivítal, je jich tady z 

minulých dob "něurekom" a i naši představitelé by už konečně měli jednat, nejsme už 

jejich vazalská provincie, ale takhle to určitě nemělo být, navíc pouze na bázi 

domněnek. Na to musí být 100% důkazy. Baudyš, syn bývalého ministra, to říká 

dobře. Ta předchozí zpráva, to je taková pohádka na téma Vrbětice a autor ani neví 

kde jaké i - y napsat. Ale je to s úsměvem čtivé. (14) Vrbětice a Dukovany. Rosatom a 

Nordstream. – YouTube https://www.youtube.com/watch?v=xD43ZDS4PGg 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=xD43ZDS4PGg


Předmět: 210420, Muniční sklad ve Vrběticích - když se vytváří zpravodajská 

fabulace, musí se to umět, ale BIS se tohle nikdy nenaučí 

Datum: 2021-04-22 20:49 

ID: 9591 

Muniční sklad ve Vrběticích cílem operace ruské GRU? Když se vytváří zpravodajská 

fabulace, musí se to umět, ale BIS se tohle nikdy nenaučí aneb Proč se vláda tak 

trestuhodně podřizuje a proč je BIS umožněno trvale klamat a poškozovat národní 

bezpečnost? Kolektiv EXANPRO Nová republika: Muniční sklad ve Vrběticích cílem 

operace ruské GRU? Když se vytváří zpravodajská fabulace, musí se to umět, ale BIS 

se tohle nikdy nenaučí aneb Proč se vláda tak trestuhodně podřizuje a proč je BIS 

umožněno trvale klamat a poškozovat národní bezpečnost? (novarepublika.cz) 20. 4. 

2021 EXANPRO Souhrnná analýza (12097) V sobotu večer 17. dubna 2021 se občané 

České republiky z úst premiéra Andreje Babiše náhle dozvěděli, že existuje „důvodné 

podezření“ o zapojení důstojníků GRU* (GU*) do výbuchu muničního skladu v areálu 

Vrbětice v roce 2014. Jenže pokud se jedná o podezření, ať už důvodné, nebo 

nepodložené, pořád je to jen podezření, což znamená, že to stále nestačí na to, aby byl 

kdokoli obviněn, natož souzen. Podezření znamená teprve zahájit šetření* či 

vyšetřování*, nebo přejít z fáze šetření* na fázi vyšetřování*, případně zahájit další 

fázi v už započatém vyšetřování a toto nové podezření potvrdit, anebo vyloučit 

(vyvrátit). Je proto nepochopitelné, že česká vláda již při pouhém podezření dospěla k 

tak rychlému a závažnému rozhodnutí vyhostit 18 pracovníků ruského velvyslanectví. 

Babiš sdělil, že pro toto „důvodné podezření“ existují „jednoznačné důkazy“, avšak 

někdo mu zapomněl říct, že pro to, aby měl podezření, ještě nemusí mít jednoznačné 

důkazy. Ale pokud už někdo má jednoznačné důkazy, tedy něco nezpochybnitelného, 

což můžeme nazvat přímými důkazy*, pak už nemusí mluvit o podezření a může 

přejít přímo k obvinění. Jenomže Babiš ani nikdo jiný z vlády netlumočili žádné 

obvinění, ale mluvili jen o podezření, a přesto se česká vláda rozhodla vyhostit ze 

země ruské diplomaty a členy ruského personálu. (Zase někdo, kdo měl přijít, aby to 

Babišovi vysvětlil, tak nepřišel…) Babiš uvedl, že ty údajné jednoznačné důkazy* byly 

získány vyšetřováním bezpečnostních složek. Avšak ani Policie ČR, respektive 

Národní centrála proti organizovanému zločinu (NCOZ) ve svém „komickém“ 

příspěvku na sociální síti Twitter a na webu Policie ČR nepíše nic o žádném obvinění, 

a dokonce ani o podezření (tu komičnost vysvětlíme dále v textu). Pouze žádá občany 

o pomoc při pátrání po dvou osobách v souvislosti s prověřováním okolností závažné 



trestné činnosti. Takže policisté po více než šesti letech od incidentu ve Vrběticích 

stále cosi prověřují. Nyní prověřují nové poznatky o pohybu dvou osob v určitých 

místech ČR a jelikož žádají občany o pomoc, tak toho o jejich pohybu moc neví. A neví 

to ani Bezpečnostní informační služba* (BIS), jinak by přece tyto informace 

policistům předala a ti by je pak nemuseli žádat od občanů. Tak jaké to jsou ty 

jednoznačné důkazy, když Policie ČR ještě pořád něco prověřuje a případ je tak stále 

otevřený a nejasný? Na základě čeho se tedy vláda rozhodla vyhostit ruské 

diplomatické a jiné pracovníky? Odpověď je jednoduchá. Vláda jednala na základě 

zpravodajské fabulace* BIS se zapojením mocnějšího zahraničního partnera, či spíše 

nadřazené mocnosti. Termín „zpravodajská fabulace“ je v této kauze klíčovým 

termínem, proto uvádíme jeho definici: Zpravodajská fabulace (intelligence 

fabrication) Vytváření smyšlených (nepodložených) zpravodajských závěrů s cílem 

ovlivnit národní politiku a politiku spojenců požadovaným směrem. Cílem je rovněž 

ovlivnit veřejné mínění, a tím podpořit požadovanou politiku jak na národní úrovni, 

tak na úrovni politických spojenců, případně na úrovni mezinárodních subjektů 

(především NATO a EU). V procesu zpravodajské fabulace jsou obvykle zpravodajské 

závěry předdefinovány, přičemž jsou podpořeny účelovým výběrem zpráv (informací) 

nebo jejich úpravou tak, aby formovaly požadovaný závěr. Pro snadnější proces 

fabulace přímo na ústředích zpravodajských služeb se vytvářejí zdroje informací, jež 

zpravodajským službám poskytují falešné či upravené informace vydávané za přímé 

poznatky (získané od zdrojů s přímým přístupem k informacím). Související termíny: 

fabulátor, fabulace, zpravodajský fabulátor, operační fabulace, konstrukce, 

zpravodajská konstrukce, zpravodajský závěr, zpravodajská historka Andrej Babiš své 

prohlášení četl, ale určitě si ho nepsal sám. Vše mělo působit přesvědčivě, jenže když 

se prohlášení politika nezakládá na pravdě, ale na záměrných smyšlenkách, pak se v 

něm snadno objeví interní rozpory*. Je obecnou zkušeností, že pokud lidská mysl 

nevychází ze skutečnosti, kterou popisuje, ale z vlastního smyšleného příběhu, je 

mnohem těžší tento příběh napsat tak, aby všechny položky v něm uvedené do sebe 

zapadaly a byly konzistentní s vývojem situace (logicky na sebe navazovaly). Z 

proslovů premiéra Andreje Babiše a vicepremiéra Jana Hamáčka zaznělo několik 

takovýchto interních rozporů a samozřejmě dramatických vsuvek, které měly 

sugestivně navodit vážnost celé situace, propojení České republiky se Západem a 

nepopiratelnou vinu Ruska. Z hlediska vzdělávání zpravodajských analytiků* 

(analytiků zpravodajských služeb*) jsou projevy obou českých výkonných politiků i 



jejich vyjadřování následující den v médiích příhodným analytickým materiálem. 

Potíží však je, že erudovaný a nestranný analytik nemá v dnešní době takovou 

hodnotu jako analytik, který je skrze upravený obsah svých zpravodajských 

produktů* ochoten kráčet naproti aktuálním politickým požadavkům. Z Babišova 

projevu jsme již něco rozebrali, ale protože se spolu s ním k případu vyjadřuje také 

Hamáček, tak zmíníme i jeden nesmysl v Hamáčkově vyjádření. V pořadu ČT „Otázky 

Václava Moravce“ vysílaném 18. dubna 2021 vicepremiér Hamáček tvrdil, že česká 

policie věděla o obou podezřelých Rusech od začátku (rozuměj od počátku 

vyšetřování incidentu ve Vrběticích – rok 2014), ale údajně až ve chvíli, kdy byl 

proveden útok na bývalého ruského dvojitého agenta* Sergeje Skripala a jeho dceru 

Julii v jihoanglickém Salisbury (rok 2018), se podle Hamáčka zjistilo, že jsou oba 

příslušníky vojenské zpravodajské služby GRU. Hůře se do toho Hamáček zamotat 

nemohl – a opět se nám tu objevují jasné znaky fabulace*. Policejní vyšetřovatelé 

podle Hamáčka tedy věděli v souvislosti s incidentem ve Vrběticích o obou Rusech, 

případně cizincích od samého počátku. Ale pak je divné, že tyto cizince a jejich pohyb 

nikdo neprověřil, a to právě za situace, kdy všem bylo známo, že společnost Imex 

Group, která muniční sklad pro svou obchodní komoditu (výzbroj a muniční 

elementy) využívala, obchodovala s exponovanými zahraničními subjekty. Za této 

situace musela přece přítomnost cizinců vzbudit jasné podezření. A co spolupráce 

Policie ČR s BIS? Kdy vůbec začala BIS prověřovat tyto dva cizince? Ale to není 

všechno. Hamáček dále uvedl, že policisté až po incidentu v Salisbury zjistili, že oba 

Rusové či cizinci s krycími doklady* patří k ruské GRU. Avšak co dělali od roku 2018 

čeští policisté a příslušníci BIS, když až nyní v roce 2021 žádají občany o informace 

ohledně pohybu těchto osob? V říjnu 2018 vedla moderátorka Českého rozhlasu Věra 

Štechrová rozhovor s novinářem Jankem Kroupou. Rozhovor uvedla následujícími 

slovy: „Přeběhlý ruský agent Sergej Skripal byl podle zjištění Radiožurnálu před 

čtyřmi lety v Česku (říjen 2014 – pozn. red.). V té samé době tu byli i dva údajní ruští 

rozvědčíci, kteří mají podle Britů jeho otravu jedem Novičok na svědomí. Podle 

důvěryhodných zdrojů ze zpravodajské komunity už tehdy oba Rusové zřejmě 

Skripala sledovali.“ Moderátorka Štechrová potvrdila, že česká zpravodajská 

komunita* nejpozději na podzim 2018 věděla, že dva ruští zpravodajci byli v říjnu 

2014 v České republice (nyní pomineme, že se jednalo o řízený únik* utajované 

informace*). Údajně zde sledovali Sergeje Skripala, který měl českým 

kontrazpravodajským důstojníkům* pomáhat odhalovat ruské zpravodajce* a 



špiony*/vyzvědače*. Jenomže z hlediska způsobu práce zpravodajských služeb je 

nesmysl, aby byl Skripal schopen takové věci odhalit. Tento nesmysl jsme podrobně 

objasnili v produktu 12046 „Čeští novináři píší o Skripalově stopě v ČR a opět 

dokládají svou základní neznalost o práci zpravodajských služeb (1/2)“ a v 

navazujícím produktu 12047. Těmi novináři byli Ondřej Kundra a Jaroslav Spurný, 

kteří se ve svém článku zabývali návštěvou Skripala v ČR v roce 2012 (v té době 

Skripal navštívil ČR poprvé od doby, kdy byl v rámci výměnné operace v roce 2010 

předán do Británie). Příslušný článek byl otištěn v časopise Respekt č. 20, jenž vyšel 

zhruba v polovině května 2018. Článek nese název „Skripalova stopa v Česku“ (článek 

je možné i s jeho aktualizací dohledat podle názvu na internetu). Když se vrátíme ke 

dvěma ruským zpravodajcům, tak zásadní otázkou je, jak české služby, a především 

BIS věděly, že oba Rusové v říjnu 2014 sledovali na území ČR Sergeje Skripala. Buď 

prováděli ochranu proti sledování a zjistili to, anebo tuto informaci později obdrželi 

od zahraniční partnerské služby – v tomto případě ale nemuselo jít o pravdivou 

informaci (nyní se nebudeme zabývat tím, jak se vytváří falešné stopy cizích osob v 

zájmových zemích včetně příspěvků na falešných účtech sociálních sítí). Další otázkou 

je, zda na území ČR byl v říjnu 2014 i sám Skripal, a proč to bylo zrovna v říjnu 2014, 

anebo zda i tento klam byl s určitým cílem vytvořen později. Pokud připustíme, že se 

v uvedeném termínu na území ČR nacházeli všichni tři a že česká kontrazpravodajská 

služba* BIS ve spolupráci s Vojenským zpravodajstvím* v tuto dobu při ochraně 

Skripala zaznamenala pohyb obou důstojníků GRU, pak by BIS měla mít k dispozici 

fotografický materiál (ať už vlastní, nebo z kamerových systémů). Potom je ale divné, 

proč tento autentický materiál nepoužila Policie ČR ve své žádosti o pomoc, jak to 

dělá i v jiných případech. A zde se vracíme k naší zmínce o tom, že internetový 

příspěvek NCOZ žádající od občanů informace o pohybu dvou ruských osob je svým 

způsobem komický. Policie píše, že žádá o pomoc při pátrání po dvou osobách, které 

se měly nejméně v období od 11. října 2014 do 16. října 2014 pohybovat na území 

České republiky, nejprve v Praze, následně v Moravskoslezském kraji a Zlínském 

kraji. Ta žádost působí dojmem, jako by samotní policisté pořád věřili, že se v 

uvedených prostorech tyto osoby mohou stále nacházet. Ale dobře, policisté zřejmě 

chtějí, aby se přihlásili svědci, kteří se mohli s uvedenými osobami před téměř sedmi 

lety potkat nebo je v uvedených prostorech spatřit. Jenže proč policisté nezačali 

pátrat nejpozději na podzim 2018, kdy BIS už podle svých uniklých informací věděla, 

že se tu oba vojenští operativci* pohybovali? Asi v té době policistům ze strany BIS 



ještě nikdo neřekl, že to má mít spojitost s incidentem ve Vrběticích, a vedoucím 

pracovníkům BIS to v té době ještě nikdo neřekl ze strany zahraničních partnerů. 

Hlavní aktéři patrně čekali, až dozraje vhodná doba, což souvisí s nástupem pokoutně 

zvoleného Joea Bidena do Úřadu prezidenta Spojených států amerických (viz např. 

produkt 11149 s odkazy na další produkty uvnitř dokumentu) a s odstartováním nové 

protiruské kampaně včetně dalšího kola vyhošťování ruských diplomatů a 

odstavování Ruska od zahraničních zakázek. Čeští policisté tedy vědí, v jakých 

přibližných prostorech se oba Rusové na území ČR pohybovali, proto by bylo 

zajímavé vědět, jak se tohle vůbec dozvěděli. Zjistili to vlastním pátráním a objevením 

stop jejich pohybu či jinými slovy objevením známek jejich činnosti v příslušné době a 

na uvedených místech? Pokud ano, tak by už nemuseli žádat o pomoc. Anebo toho 

mají málo? Ale i to málo by stačilo k tomu, aby už sami byli schopni rozšiřovat své 

pátrání dalšími směry. Asi tušíme, že tuto informaci Policie ČR obdržela od BIS a že 

BIS tuto samou informaci získala od zahraničního partnera. Pokud by BIS uvedené 

skutečnosti zjistila sama ze svého působení včetně využití vlastních záznamových 

prostředků i záznamů z kamerových systémů, pak by to svým kolegům z Policie ČR 

předala a policisté by nemuseli žádat veřejnost. Avšak příslušníci BIS nic neví a jen 

účinkují jako prostředníci mezi zahraničním partnerem a Policií ČR. A jelikož čeští 

policisté nemají k dispozici nic relevantního, tak ve svém internetovém příspěvku 

používají fotografie převzaté ze zahraničních médií původně prezentované Brity v 

roce 2018. Celkově je to podivné i úsměvné zároveň. Policejní žádost o pomoc vypadá 

spíše jako psychologické školení českých občanů s cílem jim znovu připomenout 

notoricky známé fotografie s údajnými ruskými provinilci a zdůraznit, že Rusko svými 

nebezpečnými aktivitami už ohrožuje i Českou republiku a že se tudíž musíme ještě 

více přimknout k našim zdánlivým západním spojencům. Jestli pak už jsou 

připraveni případní svědci, kteří by na žádost NCOZ přispěchali se svým 

„hodnotným“ svědectvím či „pozoruhodnou“ výpovědí? I tohle umějí zpravodajské 

služby zařídit a využít svých „externistů“ či OJVP*. BIS ani NCOZ nic nevědí, a tak 

nezbývá než se ptát, jak příslušníci těchto složek přišli na to, že oba Rusové byli v 

areálu muničního skladu ve Vrběticích? Údajná elektronická komunikace k tomu 

nestačí. V tomto okamžiku nejvíce detailů o případu vypustili jako obvykle novináři 

Ondřej Kundra a Jaroslav Spurný, kteří krátce po sobotním mimořádném brífinku 

Babiše a Hamáčka zveřejnili článek s názvem „Za výbuchem muničního skladu ve 

Vrběticích stojí ruští agenti, kteří se pokusili zabít Skripala“. V tomto článku jsou 



takové detaily, které nebyli na brífinku členů vlády sděleny. Teď nehodnotíme 

věrohodnost* oněch detailů (která je tak jako tak nízká) ale to, jak je možné, že je mají 

k dispozici tito dva novináři. Ono je to celkem jednoduché, protože BIS je v 

posledních letech proslulá svými řízenými úniky utajovaných informací přes své 

prostředníky s pokynem, kdy nejdříve je možné převzaté informace zveřejnit. (Někdo 

by mohl namítnout, že informace ze zpravodajských fabulací nemohou být přece 

utajované, když nejsou skutečné, ale právě proto, a i z jiných praktických důvodů se 

utajují stejně jako jiná práce zpravodajských služeb.) Novináři Kundra a Spurný jsou 

svým charakterem jakýmsi požehnáním pro BIS, která v nich našla výhodný potenciál 

být „skrytou“ hlásnou troubou BIS. Oba novináři si myslejí, jak skvělé mají informace 

a jak se zapíšou do novinářských dějin, ale pro svou novinářskou zaujatost a slepotu 

si nejsou schopni uvědomit, že jsou jen využíváni ve prospěch jedné strany. Tito 

novináři, ke kterým se přidal i Janek Kroupa se naivně a nezkušeně ukázali již v kauze 

nazývané jako „Zabiják s ricinem“. Nejenom že hlásali to, co potřebovala BIS, ale ještě 

věřili tak absurdním smyšlenkám, že je s podivem, jak mohou být tito novináři 

považováni za investigativní novináře, a to ještě na problematiku zpravodajských 

služeb. Příkladem jejich nekompetentnosti je samotný název jejich článku uvedený 

výše. V něm píšou, že za výbuchem muničního skladu stojí ruští agenti, což z 

odborného hlediska znamená, že to mohli být ruští občané žijící v ČR, kteří pro GRU 

pracovali jako zverbovaní* externí spolupracovníci (mezi termíny agent* a 

zpravodajský důstojník* je totiž patřičný rozdíl). Přehled zpravodajských výstupů* 

věnujících se kauze „Zabiják s ricinem“ včetně žalostného zapojení novinářů je v 

podobě hyperlinkových odkazů uveden na konci dokumentu. Stejně tak je na konci 

dokumentu uveden přehled produktů rozebírajících kauzu, kterou bychom mohli 

nazvat „Novičok a Skripalovi“, případně „Novičok a Navalnyj“. V tomto místě je 

vhodné uvést, že na webu EXANPRO jsme již 18. září 2018 (o dva dny dříve než 

jednostranně působící předsunutá skupina Bellingcat) v produktu 12048 

prezentovali, že „podezřelí“ Rusové vystupující pod jmény Alexandr Petrov a Ruslan 

Boširov jsou příslušníky GRU, k čemuž jsme následně zveřejnili tři produkty, v nichž 

jsme tento závěr podrobně zdůvodnili (viz produkty 12049 (díl 1), 12050 (díl 2) a 

12051 (díl 3)). Jenže zároveň jsme ve stejném produktu odpověděli záporně na 

otázku, zda mohli dva zmínění Rusové provést útok za použití nervového toxinu proti 

Skripalovi a jeho dceři, a to způsobem popisovaným britskými úřady. Podrobné 

odůvodnění tohoto zamítavého závěru jsme ještě nepublikovali, ale zveřejnění ve 



srozumitelné podobě je v plánu zpravodajské produkce*. Jen málokdo je ochoten 

připustit, že Sergej Skripal i po své výměně do Británie pracoval pro Rusy jako jejich 

informační zdroj* (už jenom proto, že cestoval po evropských zemích, kde se stýkal se 

zástupci zpravodajských služeb zemí NATO) a že se po určité době cítil ohrožen ze 

strany britských služeb. Jen málokdo by po mediální masáži Západu popřemýšlel o 

tom, že Rusové vystupující pod krycími jmény* Petrov a Boširov byli dočasnými 

kontakty Skripala, kteří ze zpravodajského pohledu připravovali jeho extrakci* či 

exfiltraci* zpět do Ruska, což mělo být uskutečněno s koncem návštěvy jeho dcery v 

Salisbury. V té době už byl ale „hustě“ sledován a s ním se v hledáčku britské MI5* 

ocitly i jeho kontakty. V posledních dnech již byla ze strany britských operativců a 

specialistů přijímána opatření k izolování Skripala, proto ruští zpravodajci odjeli 

přímo do Salisbury, a to dokonce hned dvakrát za sebou, aby na místě prověřili 

situaci… Hodně jsme o kauze „Novičok a Skripalovi“ naznačili a též jsme nastínili, že 

incident ve Vrběticích mohl mít zcela jiné pachatele plnící konkrétní dlouhodobý 

záměr s cílem trvale poškozovat předurčeného nepřítele. Ale po analýze několika 

údajů a souvislostí se přikláníme k tomu, že se jednalo o nedbalost, která byla později 

využita cizími zpravodajskými službami k postupnému vytvoření zpravodajské 

historky* (se zasetím umělých i skutečných stop), která byla v příhodnou dobu 

aktivována. Pozdější druhý výbuch v muničním skladu, který zničil další budovu, byl 

již úmyslný a měl zamaskovat nedbalost, jež zapříčinila první výbuch (podrobněji v 

samostatném dokumentu). Kauza s obviněním Rusů z výbuchů ve Vrběticích 

obsahuje celou řadu dalších rozporů, které nemohou obstát. Babiš s Hamáčkem se 

například snaží veřejnosti namluvit, že policisté nebo kontrazpravodajci* přesně 

věděli, jak to bylo s těmi výbušnými zařízeními v obou skladovacích budovách a kdy a 

kde byly plánovány exploze výzbrojního materiálu a co sabotérům nevyšlo. To je 

opravdu zajímavý vědecký počin, kdy příslušníci českých bezpečnostních složek na 

jedné straně nevědí nic konkrétního o fyzickém pohybu obou Rusů na území ČR, a 

hlavně v areálu muničního skladu, přičemž žádají o pomoc veřejnost, ale na straně 

druhé dokázali zpětně přečíst myšlení a přesný záměr záškodníků a určit, co se v 

muničním skladu přihodilo, a to i za situace, kdy sami přiznávají, že ze zničených 

objektů nemohl být získán žádný materiál pro forenzní analýzu. Ale o tom a o dalších 

rozporech podrobněji zase v jiných analytických produktech. Babiš kromě několika 

dalších vět ve svém brífinku sdělil, že oceňuje práci českých bezpečnostních složek. 

Ke slovnímu ocenění bezpečnostních složek včetně BIS se přidali i zástupci politické 



opozice a v různých obměnách opakovali, jak ty naše složky skvěle pracují. Tím 

všichni (až na několik výjimek) opět prokázali, že na národní úrovni jsou všichni 

Babišové a že s Babišem budou ochotně hrát politické divadlo proti Západem 

předurčenému nepříteli (viz produkt 11089 „Žalostná a podřízená česká politická 

scéna aneb Všichni politici na národní úrovni jsou Babišové“ z roku 2018). Jakékoli 

řeči o skvělé práci bezpečnostních složek jsou scestné a určití vedoucí funkcionáři 

příslušných složek by naopak měli být trestně stíháni za několikaleté zanedbání své 

odpovědnosti a pracovních povinností, pokud se ovšem vše odehrálo tak, jak nám 

tady politici líčí. Velmi zvláštní věcí je projev ředitele BIS Michala Koudelky, který 

nechal na twitterovém účtu BIS zveřejnit své následující vyjádření: Z Koudelkova 

vyjádření čiší snaha se opět zviditelnit a ukázat veřejnosti, že to byla především 

zásluha BIS a jejího ředitele, kteří odhalili údajnou operaci GRU na českém území. 

Když Koudelka uvádí, že chce poděkovat NCOZ za skvělou spolupráci, tak vlastně 

říká, že hlavním tahounem byla jeho služba a že NCOZ „jenom“ spolupracovala. A pak 

je tu snaha hodnotit a vychovávat nadřízený orgán čili vládu. Koudelka oceňuje 

razantní reakci premiéra a ministra zahraničních věcí a doplňuje, že takto se chová 

sebevědomá a hrdá země. To zní, jako když otec vychovává své dva syny a říká jim, co 

je správné. Vyznívá to, jako by Koudelka naznačoval, že Babiš dobře splnil úkol, který 

mu byl uložen silnější mocností – úkol, který Babišovi doručila právě BIS jako 

prostředník. V Koudelkově vyjádření se ztrácí, který subjekt je v nadřazeném 

postavení – vláda, nebo BIS? Jiný, horší případ chování neslučitelného s funkcí 

ředitele BIS byl popsán v produktu 12057 „BIS se dlouhodobě diskredituje a někteří ji 

za to ještě chválí“. Po návštěvě USA a ústředí CIA* (březen 2019) Babiš proti 

Koudelkovi jen tak nevystoupí. Američané v prostorách CIA Babišovi názorně 

vysvětlili, jak důležitá je BIS a její ředitel Koudelka v boji proti hrozbám, které 

definovaly Spojené státy. Stalo se tak během předání psychologického či 

manipulativního ocenění Michalu Koudelkovi, který převzal cenu George Teneta 

(bývalý ředitel CIA podle něhož je cena pojmenována). Činovníci CIA hodlali Michala 

Koudelku povzbudit do další práce ve prospěch Západu a ukázat Babišovi, jak 

důležitá je činnost BIS pro USA. Poznámka: Ve skutečnosti se nejedná o žádné ryzí 

ocenění, které by patřilo mezi oficiální ocenění a vyznamenání CIA, ale jen o jakýsi 

„suvenýr“ v podobě mince (medaile), která je z různých důvodů předávána osobám 

mimo komunitu CIA – zpravidla v rámci zahraniční spolupráce jako stimul pro další 

aktivní a „loajální“ zahraniční součinnost. K tomu doplníme, že nejlepším oceněním 



je obstát sám před sebou. Své si přisadil i moderátor ČT Václav Moravec, jenž ve svém 

pořadu u Hamáčka lobboval za povýšení Koudelky do generálské hodnosti. Moravec 

řekl konkrétně toto: „Počítá vláda s tím, že poté, co zásadní díl práce odvedla BIS, že 

znovu v květnu navrhnete prezidentu republiky jako vláda povýšení Michala 

Koudelky do generálské hodnosti?“ Moravec také zmínil, že BIS měla zásadní podíl 

na odhalení a ztotožnění ruských agentů GRU právě ve spolupráci s NCOZ. Moravec 

už po několikáté prokázal, že se nedokáže orientovat v bezpečnostních otázkách a už 

vůbec v práci zpravodajských služeb, a také zopakoval svou politickou předpojatost. 

Moravec nepochopil, že příslušníci GRU nemohli být s případem dosud jakkoli 

ztotožněni, natož odhaleni jako pachatelé. Pokud ano, tak by NCOZ nežádala o pomoc 

veřejnost, a naopak by předložila jasné důkazy o zapojení Rusů do incidentu. Tento 

případ prozatím stojí jenom na zpravodajské konstrukci* BIS převzaté od 

zahraničních partnerů. Konstrukce není důkazem, nýbrž jen domněnkou nebo 

přáním, aby něco bylo tak, jak si BIS a několik politiků představuje. Po téměř sedmi 

letech přišla BIS jen s neurčitým podezřením a na chudácích z NCOZ teď je, aby z 

toho vykouzlili něco hmotného a použitelného. Za to by chtěl Moravec povýšit ředitele 

BIS? Naopak by měl být Koudelka už dávno odvolán z funkce za nepřetržité úniky 

utajovaných informací a za svévolnou činnost překračující zákon – například 

neoprávněné vstupování do státní zakázky bez schválení vlády, což nedokázal správně 

pojmenovat ani předseda Výboru pro bezpečnost Radek Koten (SPD) a překvapivě 

souhlasil s tím, že BIS postupovala v souladu se zákonem, což byl absurdní závěr 

(podrobně viz produkt 12075 „Jaký byl skutečný záměr BIS ve sledování vozidel/osob 

a proč poslanci působí tak omezeně a premiér lhostejně?“). V současné době chce 

předseda hnutí SPD Tomio Okamura, aby se vrbětickou kauzou a údajnými důkazy 

zabýval Výbor pro bezpečnost. Jenže jak k tomu přistoupí jeho spolustraník 

(spoluhnutík) a zároveň předseda zmíněného výboru Radek Koten, když předtím 

nedokázal zdůraznit a popsat pochybení BIS? Poslanci by si měli uvědomit, že 

machinace ve zpravodajských službách nejsou dobrým příkladem pro příslušníky 

těchto služeb, zvláště pro ty, kteří mají stále svou čest a chtějí svou práci vykonávat co 

nejlépe. Poslanci by měli mít na zřeteli, že zpravodajští důstojníci mají o svých 

ředitelích nějaké mínění. Ale pokud převládá špatné mínění, pak úroveň práce v dané 

službě není dobrá. Co si například myslí podřízení o chování ředitele BIS? Vláda se 

dlouhodobě a trestuhodně podřizuje cizím mocnostem. Hraje divadelní frašku, že se 

nechce ohýbat před Ruskem, ale opakovaně se ohýbá před západními mocnostmi. A 



Babiš jako premiér se propůjčuje ke stále větším pokleskům. Politická opozice 

obviňuje Babiše ze lží, ale když Babiš přijde opravdu s velkou lží, tak většina z té 

podivné opozice jásá a přidává se na stranu Babiše, protože se lže o Rusku, a to se 

chce každý před tím Západem předvést. Nikomu nevadí, že je tím ohrožována 

národní bezpečnost* České republiky, která je přetvářena v předpolí v působení proti 

Východu. Tak tu byly frenetické ohlasy na přijatá opatření v souvislosti s kauzou 

„Zabiják s ricinem“ a nyní je to podobné i v kauze „Záškodníci z Vrbětic“. Nikdo už 

neřeší, nakolik jsou tyto historky pravdivé, neboť hlavní je, že jsou namířeny proti 

Rusku. Babiš při každé příležitosti zmiňuje, že jsme svrchovaná země, aby vzbudil 

dojem, že podle toho také jedná. Ale sám moc dobře ví, že vždycky jedná v zájmu cizí 

mocnosti, obzvláště jedná-li se o vyhošťování ruských diplomatů podle požadavků 

Velké Británie (v roce 2018) nebo Spojených států (rok 2020 a 2021), o přijímání 

permanentních protiruských sankcí a o účast na zahraničních vojenských misí jakou 

je např. mise v Pobaltí. Navíc svrchovanost naší země už nám nezaručuje ani Ústava 

ČR (podrobně vysvětleno v produktu 31016 „Problematická Ústava ČR nezaručuje 

svrchovanost republiky a obsahuje další rozporná ustanovení“). Vše je jen politická 

hra se zapojením mocnějšího zahraničního partnera, či spíše nadřazené mocnosti. 

Ještě horší věcí však je, že v České republice je mnoho občanů a taktéž novinářů, kteří 

tomu všemu, co se kolem nich děje, a tomu, jak je jim to vládou interpretováno 

bezmezně (bez znalosti věci) i bezostyšně (s předpojatým zápalem) věří. Ve stejném 

produktu 11089 z listopadu 2018 jsme uvedli následující text: „Je stále mnoho 

českých občanů, kteří nevěří, že bychom jen podřízeně konali ve prospěch cizích 

mocností a že by snad NATO a EU představovaly něco negativního pro vývoj lidstva v 

Evropě – zejména lidstva z bývalých socialistických států. Avšak tito občané budou 

mít příležitost se přesvědčit o svém omylu, a to nejpozději do roku 2030.“ Podrobněji 

k významu roku 2030 s odkazy na související zpravodajské výstupy viz produkt 11153 

„Úskočný a falešný premiér Babiš, jeho nemohoucí družstvo ministrů, zmatená i 

zrádná politická opozice a pokrytecký i prospěchářský prezident Zeman“. * Definice 

termínů a stručný popis zpravodajských organizací jsou objasněny v produktu 

„ZPRAVODAJSKÝ VÝKLADOVÝ SLOVNÍK – sjednocená verze“. Zpravodajské 

produkty související s kauzou nazvanou jako „Zabiják s ricinem“: 

• Produkt 12081 „Údajný ruský zpravodajec s ricinem jako řízený únik 

utajované informace převzaté od partnerské služby v rámci klamné operace“ 

• Produkt 12082 „Ruská hrozba v podobě eliminace českých komunálních 



politiků za použití toxinů ricin a saxitoxin je nepovedenou klamnou operací BIS 

(1/2)“ 

• Produkt 12083 „Ruská hrozba v podobě eliminace českých komunálních 

politiků za použití toxinů ricin a saxitoxin je nepovedenou klamnou operací BIS 

(2/2)“ 

• Produkt 33013 „Proč byl ruský diplomat Končakov označen za muže 

převážejícího do Prahy toxiny ricin a saxitoxin? A může být stejný diplomat 

příslušníkem FSB? (zadání)“ 

• Produkt 33014 „Proč byl ruský diplomat Končakov označen za muže 

převážejícího do Prahy toxiny ricin a saxitoxin? A může být stejný diplomat 

příslušníkem FSB? (řešení a závěr)“ 

• Produkt 12084 „Zfušovaná klamná operace BIS musela být nějak 

zakončena, a tak přišla závěrečná fabulace (1/2)“ 

• Produkt 12085 „Zfušovaná klamná operace BIS musela být nějak 

zakončena, a tak přišla závěrečná fabulace (2/2)“ 

• Produkt 33015 „Ruská strana potvrdila správnost řešení zpravodajského 

cvičení ohledně příslušnosti Končakova ke konkrétní ruské zpravodajské 

službě“ 

• Produkt 12086 „BIS pokračuje ve své kompromitaci a diskreditaci“ 

• Produkt 12088 „Vyšetřování úniku utajovaných informací v kauze 

„ruského zabijáka s ricinem“ 

Zpravodajské produkty související s nervově paralytickou látkou řady Novičok: 

• Produkt 12036 „Jaký motiv měli Rusové, aby eliminovali bývalého člena 

GRU Sergeje Skripala? Ve hře zůstávají Britové či třetí strana“ 

• Produkt 13039 „Britská propaganda v podání premiérky Theresy Mayové 

aneb Prezentace bez objasnění a v rozporu s fakty (1)“ – anglická verze 

prezentace 

• Produkt 13040 „Britská propaganda v podání premiérky Theresy Mayové 

aneb Prezentace bez objasnění a v rozporu s fakty (2)“ – česká verze 

prezentace 

• Produkt 12039 „Útok na bývalého dvojitého agenta Skripala jako 

nepovedená operace pod falešnou vlajkou“ 

• Produkt 12040 „Britské úřady potvrdily podezřelou hru s existencí 

Sergeje a Julie Skripalových“ 



• Produkt 12041 „Způsob a obsah rozpačitého vyjádření Julie Skripalové 

prohlubuje podezření o hře britských úřadů s osudem Skripalových” 

• Produkt 12042 „Spojení incidentu v anglickém Salisbury se Sýrií jako 

podpora protiruského obvinění z používání chemických látek a jako podpora 

USA v tažení na Blízkém východě“ 

• Produkt 13085 „Pokud byl Navalnyj otráven látkou ze skupiny Novičok, 

pak to neprovedli Rusové aneb Co bylo skutečným motivem k provedení této 

operace a jaký byl její průběh? (1/2)“ 

• Produkt 13086 „Pokud byl Navalnyj otráven látkou ze skupiny Novičok, 

pak to neprovedli Rusové aneb Co bylo skutečným motivem k provedení této 

operace a jaký byl její průběh? (2/2)“ 

• Produkt 13088 „Jak Západ vytváří dezinformace proti Rusku v kauze 

údajné otravy Alexeje Navalného“ 

• Produkt 12094 „Novičok, vojenská laboratoř Porton Down a údajná 

otrava bývalého dvojitého agenta Sergeje Skripala a politického aktivisty 

Alexeje Navalného“---- 

Zpravodajský produkt 12097 

Souhrnná analýza a předpověď 

© 2021 Agentura EXANPRO 

Vystavil Václav Dvořák v 9:37:00 
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Jako Goebels před Mnichovem: Kdo z toho má prospěch 
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19. 4. 2021 

K tragické explozi, či explozím ve Vrběticích jsem psal článek krátce, po tragickém 

výbuchu. Vyšel tehdy ještě na Parlamentních listech, což v současnosti určitě nehrozí. 

Při pohledu na komedii, kterou prezentují česká média, především ČT a Seznam, 

mám pocit generála, který v knize Černí baroni vidí, a komentuje úroveň lampasáků 

velících PTP. Protiruská kampaň připomíná svojí prolhaností Josefa Goebelse v 

létech 1937 a 1938 při tažení proti Československu. Bohužel, či bohudík, Babiš, 

Hamáček, Pavel a další slouhové cizáků zdaleka nedosahují úrovně kopytnatého 

socialistického advokáta, takže jsou spíš ubozí. 

Obecně lze předpokládat, že strůjcem úžasných objevů po téměř sedmi letech je 

nejvyšší „čučkař“ Koudelka se svojí partou od firmy Bl.. Id.. St.., neboli CIA.cz. Stačí si 

připomenout jejich slavnou komickou akci s pisálkem Kundrou a smyšleným ruským 

diplomatem, převážejícím ampule s Novičokem. Nicméně, Koudelka je stálým 

oblíbencem Babiše i Hamáčka. Představa ruských Jamesů Bondů, vypátraných po 

sedmi letech má úroveň amerických i sovětských propagandistických filmů z doby 

studené války. Dvojka ruských agentů nejdříve tráví Skripala, poté vyhazuje sklad ve 

Vrběticích a možná i ohrožuje kriminálníka Navalného, případně ukradla Koudelkovi 

kufřík s tajnými spisy z auta. Opravdu, úroveň určená pro absolventy současné české 

inkluzivní školy, či doktory přes pasení koz, migrující ze Somálska do EU. Vcelku mne 

neudivuje, že na takovou stupiditu skočil Hamáček, který na mne při delším 

rozhovoru zapůsobil jako ubohá figurka o co omezenější, o to arogantnější, a navíc s 

nepotlačitelnou touhou po skleničce něčeho tvrdého. U Babiše, který se obvykle 

vyhýbá aktivistickým vystoupením k aktuálním událostem, mne účast na šaškárně to 

dost udivuje. Patrně začíná jít do úzkých a zednářští soudruzi typu Sorose, od nich má 

Babiš napůjčované peníze k nákupu a ovládnutí naší země, chtějí svoje dividendy, 

nejen v penězích. 

Obecné souvislosti 



Při hodnocení situace si vystačíme s jednoduchou předlistopadovou terminologií. 

Každopádně zde vidíme zoufalou snahu imperialistů, či neoimperialistů (rozbor slova 

si ponechám na jindy) k tažení proti Rusku, a to doslova za každou cenu. 

Imperialismus si totiž může udržet podporu obyvatel v demokratické komedii pouze 

při udržení životní úrovně. Zábor kolonií Polsko, Česko, Slovensko, Litva, Lotyšsko, 

Estonsko, Maďarsko, Slovinsko, Chorvatsko, Rumunsko, Bulharsko a Ukrajina ho 

udržel při životě a růstu dalších třicet let. K tomu genocida Srbů a dva islámské 

narkomafiánské státy Bosna a Kosovo, které vyžírají EU. Na hranici Ruska se postup 

zastavil a není kam pokračovat. Putin odmítl udělat z Ruska rozkradenou a 

zotročenou kolonii, rozdělenou mezi USA a Německo a možná by něco málo Ukrajiny 

zbylo na Polsko. Je zde další z hospodářských krizí od roku 1990, a s ní COVID, jako 

prostředek nátlaku na vlastní obyvatelstvo v rámci přechodu na globální GULAG 

značky Nový světový řád. Vzorovým výsledkem takového postupu je Ukrajina, 

rozkradená a ovládaná několika oligarchy, kterou se budu zabývat jindy. Za třicet let 

úžasných úspěchů, jsme na tom dost podobně, nicméně z nás cizí banky a německý 

průmysl vysávají ročně v klidu téměř bilion korun a nehraničíme s Ruskem, takže 

nejsme ve válce. Vše u nás po úspěšné privatizaci devadesátých let patří několika 

oligarchům typu Babiše, Kellnera a spol., cizákům a jejich bankám, jako na Ukrajině 

(Kolomojskij, Porošenko, Hrojsman, Jacenjuk a spoj). Aby mohl být Soros, Schwab a 

podobní, německý továrník a rovněž průměrný Němec bohatý, musí být Čech, Slovák, 

Polák….. chudý. Za třicet let se z hlediska porovnání reálných příjmů a důchodů v 

podstatě nic nezměnilo, jen si někteří na stálou chudobu, nejistotu a strach zvykli a 

jsou ochotni líbat i ruku, která je ožebračuje. K tomu je třeba přidat známou britskou 

praxi, kterou převzaly USA, spolu s námořními základnami po druhé světové válce. Je 

třebas bojovat do posledního spojence. Na řadě jsou Ukrajinci a Poláci, my se 

můžeme těšit. 

Vrbětická realita 

Sklad munice ve Vrběticích patřil původně resortu obrany a byl již v 

předlistopadovém období vybudován tak, aby byl bezpečný. Prostor Vrbětic a další 

skladů podobného typu na našem území tvoří rozsáhlý oplocený prostor, v němž jsou 

rozmístěna jednotlivá skladiště a kobky. Skladiště jsou rozmístěna v terénu tak, aby 

nemohlo dojít k přenosu tlakové vlny a ohně při výbuchu z jednoho na další. Jsou 

většinou částečně zapuštěna do svahu a mají relativně lehké střechy a slabé zdi, což 

směruje tlakovou vlnu. Každé skladiště je vybaveno hromosvodovými sítěmi. Kolem 



jsou vysazeny lesy, takže stromy poskytují kryt před slunečným svitem a absorbují 

tlakovou vlnu při explozi. Existují naprosto jasné předpisy z hlediska skladování 

materiálu. Munice, trhaviny a třaskaviny se skladují odděleně, případně i podle 

stupně bezpečnosti v samostatných skladištích. Třaskaviny se skladují samostatně v 

malých podzemních kobkách. Existují jasně stanovené počty, případně hmotnosti 

materiálu, který lze skladovat v jednom skladišti. Při dodržení těchto norem je 

prakticky vyloučené, aby se exploze přenesla z jednoho skladiště na druhé. Sklady 

mají být opocené, hlídané a ostraha má znemožňovat proniknutí a pohyb cizích osob 

uvnitř areálů skladů. 

Sklad ve Vrběticích si pronajala soukromá firma. Byly tam uskladněny ruční zbraně, 

především údajně kolem 10 000 kusů typu Samopal vzor 58. (uvedený počet nejsem 

schopen jednoznačně ověřit) Dále byla do skladu navezena dělostřelecká a letecká 

munice (granáty, rakety, bomby) a trhaviny ze Srbska, možná i jiných balkánských 

zemí. Údajně (?) se tam nalézala i americká munice s ochuzeným uranem. V 

televizních reportážích se objevily rovněž rakety do pancéřovky RPG-7. 

Oficiálním důvodem uskladnění munice ve Vrbětickém skladu byla delaborace této 

válečné munice z Balkánu. Podle dosažitelných výpovědí hodnověrných svědků 

docházelo k hrubému porušování bezpečnostních norem i předpisů. Existuje dokonce 

dokumentární film, kde místní obyvatelé z okolí uvádějí, že přes poškozené ploty lezli 

do skladu zloději, kteří kradli kdeco, dokonce i ruční zbraně. Do objektu přijížděly 

osoby z Balkánu a pohybovaly se tam bez doprovodu. Množství munice překračovalo 

bezpečnostní normy a pravděpodobně byly spolu skladovány druhy materiálu, která 

by měly být skladovány separátně. Podle hodnověrných svědků byly ve skladech 

nálože šedé trhaviny na bázi nitroglycerinu, které se takzvaně potily. To je poslední 

fáze, před samovolnou explozí. 

Tvrzení, že ve Vrběticích se prováděla delaborace munice, je mimo realitu. Delaboraci 

dělostřelecké a letecké munice mohly už v předlistopadové ČSSR a ČSFR provádět 

výhradně armádní muniční základna v Týništi nad Orlicí a firma Zeveta Bojkovice, na 

Slovensku závod v Novákoch a muniční základna v Moldave nad Bodvou. V 

současnosti delaboruje dělostřeleckou a leteckou munici v ČR základna v Týništi. 

Možnosti v Bojkovicích, kde se před lety naposledy delaborovaly jednotné náboje 

(granát/střela je pevně spojena s nábojkou jako u nábojů do ručních zbraní) ráže 100 

mm (pro tanky T-54/55 a 100mm kanony vzor 53) jsou aktuálně nejasné. Nájemce 

Vrbětic nemohl dostat povolení k delaboraci dělostřeleckých granátů, raket a bomb. K 



něčemu takovému tam nebyly specializované stavby, bezpečnostní vybavení, ani 

technická zařízení. Delaboraci by musel zadat do Týniště, nebo Bojkovic, nebo do 

zahraničí. Nanejvýš by mohli ve Vrběticích ručně vytahovat prachové náplně z 

kovových dělostřeleckých nábojek u dělené munice (granát/střela a nábojka se 

skladují, přepravují a nabíjejí separátně), a poté vyšroubovávat, nebo iniciovat 

zápalkové šrouby, což je vcelku bezpečné. 

Pokud někdo tvrdí, že dělostřelecká munice ve Vrběticích byla určena k vývozu na 

Ukrajinu, jednalo by se o hrubé porušení mezinárodního práva, a to ze strany státu. K 

takovému exportu je třeba povolení Licenční správy Ministerstva průmyslu a 

obchodu a souhlas z Ministerstva zahraničních věcí. Transport velkého množství 

munice by byl sotva přehlédnutelný. Munice byla deklarována jako určená k 

delaboraci, jinak by nesměla být dovezena z Balkánu na území ČR a jistě zde byl 

jednoznačný zákaz reexoportu do další země. Povolení k dovozu musela opět vystavit 

Licenční správa. Pokud by došlo k vývozu bez povolení, nesl by stát následky hrubého 

porušení mezinárodního práva. Nicméně, nelze přehlédnout, že naše kolonie, přesněji 

značná část politiků, mediálních pracovníků a různých aktivistů je schopna spáchat v 

americkém zájmu pravděpodobně cokoli. Síla exploze však potvrzuje, že munici nikdo 

neodvezl islámským teroristům do Sýrie, ani fašistickým vrahům na Ukrajinu. 

V podstatě existují dvě verze příčiny exploze munice ve Vrběticích. První a 

pravděpodobnější je samovolný výbuch na základě nedodržování bezpečnostních 

norem. Druhou je nesprávná manipulace s municí. Odborníci se shodují, byť mnozí 

neoficiálně, že výrazně pravděpodobnější je první možnost. Není příliš 

pravděpodobné, že explozi zavinili dva mrtví skladníci. Na druhé straně nelze 

zapomenout, že to byli svědkové všeho, co se dělo ve skladu. Nikde nebyl zaznamenán 

pohyb nějakých Rusů. Ti se vynořili, evidentně účelově, po více, než šesti letech. Zde 

si můžeme položit první otázku římského práva, kdo z toho má prospěch. Pro Rusko 

by bylo daleko zajímavější dokázat porušování mezinárodního práva, než nějaké 

riskantní akce ve stylu Jamese Bonda. Ostatně, staré munice bylo na Ukrajině dost a 

dost, dokážou si ji tam sami vyrábět. 

Ruční zbraně se nevypařují 

Zajímavější je otázka následné exploze skladu ručních zbraní. Jak již bylo uvedeno v 

médiích, ruční zbraně nevybuchují. Bez ohledu na otřesný nepořádek není příliš 

pravděpodobné, že by se truhlíky se zbraněmi skladovaly společně s dělostřeleckou 

municí. Následně se našlo, údajně, podle různých informačních zdrojů, 120-180 



zbytků samopalů vzor 58. Je třeba zdůraznit, že ocelové předměty se při výbuchu 

trhaviny nevypaří. Přežijí, byť rozteklé a deformované i jaderný výbuch. Pomineme-li 

nějaké zlodějiny, zmizelo beze stopy tisíce ručních zbraní. To byl pravděpodobně 

důvod druhé exploze ve Vrběticích. Měla zakrýt fakt chybějících zbraní, a to velkého 

počtu. Export zbraní podléhá stejnému právnímu procesu, jako u výše zmíněné 

munice. Existují dvě teorie o cestě samopalů za hranice. 

Podle první se jednalo o tajnou operaci zvláštních služeb. Zbraně byly převezeny do 

tajného skladu americké armády v Přáslavicích u tankového útvaru, o jehož obsahu 

nebyl informován ani velitel. O tomto skladu jsem psal již před několika lety a není 

jisté, zda ještě existuje. Odtud byly zbraně v rámci oslavovaných komediálních 

konvojů americké armády přes naši republiku odvezeny buď na Ukrajinu, nebo do 

Kosova na základnu Bond Steel. Faktem je, že u islámských teroristů v Sýrii byly 

nalezeny zbraně Samopal vzor 58. Předpokládám, že se nikdo nenamáhal zjistit jejich 

čísla. U zmizelých zbraní ve Vrběticích musí existovat seznamy čísel uložených zbraní. 

Stačilo jen porovnat. Je to podobná špinavost, jako v případě rakety BUK, která 

sestřelila Malajsijské letadlo nad Ukrajinou. Na mnoha dílech rakety jsou vyražena 

identifikační čísla. Podle nich by se dalo zjistit, kdo raketu vlastnil, a tudíž odpálil. 

Čísla dodnes nikdo nekontroloval, zato mediální štvanice proti Rusku vesele 

pokračuje. 

Podle druhé teorie se jednalo i ilegální obchod bez vědomí státu, ve spojení s jedním 

obchodníkem z Bulharska. Tam se podařilo zbraně převézt bez ohledu na pohraniční 

kontroly. Proud kamionů mezi Německem a Tureckem, přes otevřené hranice EU, 

umožňuje pašovat téměř cokoli. O tom, že z Turecka se vozí zbraně pro islámské 

teroristy do EU, si štěbetají vrabci na střechách. Jestliže lze úspěšně provážet tlupy 

migrantů, proč ne zbraně. V jednom truhlíku je 10 samopalů s příslušenstvím, ve 100 

truhlících 1000. To se vejde rozměrově i hmotnostně pohodlně na náklaďák střední 

velikosti. I tomto bylo třeba zakrýt zmizení zbraní. Nelze vyloučit, že zbraně zmizely 

oběma uvedenými směry. Pokud se české samopaly vyskytují ve výzbroji 

teroristických žoldáckých praporů na Ukrajině, není co řešit. Oficiálně se tam 

nevyvezly. Měl někdo z našeho, údajně právního státu zájem zjistit, zda se zmizelé 

zbraně nevyskytují na Ukrajině? 

Kdo z toho má prospěch 

Důvody nedůstojné komedie kolem Vrbětic jsou evidentní. Je třeba posílit štvavou 

kampaň proti Rusku, samozřejmě nikoli v českém zájmu. K zlosti amerických 



imperialistů, stejně jako jejich slouhů z německé EU, mnoho Čechů stále používá 

mozek. Proto bez ohledu na televizi, především ČT, rozhlas, Seznam a různé další 

internetové šiřitele pravdy a lásky, nevěří přehlídce mediálních výmyslů kolem 

Skripala, Navalného, ruskému travičství a údajné ruské agresivitě logicky. Jenže v 

cizáckém zájmu je třeba zvýšit nenávist obyvatel ČR proti Rusku. Je třeba zamezit 

očkování úspěšnou vakcínou Sputnik V, které mnozí logicky věří víc, než dlouhodobě 

nejistému genetickému léčivu Pfizer. Je třeba získat podporu občanů k zastavení 

nákupů ruského plynu (90%) a ruské nafty (40%) a nahradit je dražšími produkty z 

USA. Je třeba prosadit americký projekt dostavby Dukovan, přestože je méně 

bezpečný a provozně dražší, než ruská verze. Češi musí být ochotni platit dražší a 

dražší elektřinu. Zábavné z tohoto hlediska je, že i americké a evropské jaderné 

elektrárny nakupují ruské palivo. Na to odbornice Drábová v rámci ideologických 

školení na Seznamu, účelově zapomíná. V neposlední řadě je třeba poštvat Čechy 

proti Rusku natolik, aby podporovali bez ohledu na vlastní životy imperialistickou 

vojenskou agresi proti Rusku, včetně rizika jaderné války. Zaplatí ji životy především 

Ukrajinci a Poláci, my se můžeme těšit. A tady vidíme, komu slouží Babíš, Hamáček, 

Pavel a další politické hvězdy. 

  



Předmět: SBÍRÁNÍ DO MOZAIKY čtěte, jak to doopravdy bylo ve Vrběticích 

Datum: 2021-04-21 19:09 

ID: 9588 

První video jsme s Moravcem už viděli. Ale to další je moc a moc zajímavé a všichni 

jsme to v těch dnech viděli, ale většina z nás to už zapomněla. Opozice řve sice dobře, 

ale opět na špatném hrobě. Ale použít mozek a ty záběry určitě mají, to se od nich 

čekat nedá. Myslím, že vyjádření Zemana bude jiné, než opozice požaduje. Politik se 

nemá ukvapit, pokud ovšem má jinou možnost. A měli ji v sobotu???? 

Nejasností je dnes víc než dost a vyplouvají na venek další fakta: 

Doporučuju se podívat se na níže uvedený Vidlákův článek. 

Jakkoli může připadat ujetý, má ve skutečnosti racionální jádrvo. 

Navíc se podívejte do diskuse pod ním (zejm. na druhou a tuším, že desátou reakci, 

kde je odvolání na Babišovo vyjádření u Moravce: 

https://m.youtube.com/watch?v=g7nWtDatX_0)... 

Vidlák si něčeho všiml a na něco si vzpomněl. 

Sklad číslo 16 ve Vrběticích 16.10. 2014 začal nejdříve hořet. 

Dokonce přijeli i hasiči, kteří teprve poté, co byli informováni, že jde o muniční sklad, 

naštěstí pro ně, rychle zmizeli. 

A teprve za určitou dobu (cca 20 minut) po pořízení té fotky to bouchlo. 

Naštěstí hasiči už byli v té době v bezpečné vzdálenosti. 

https://www.vidlakovykydy.cz/clanky/dve-dulezite-okolnosti 

Dvě důležité okolnosti 

Út, 20. 04. 2021, 12:42 

Autor Vidlák 

Štítky Vrbětice Babiš vláda Rusko Česká republika 

Zítřejší článek pouštím hned - mám dojem, že jsem zase jednou první. Začnu pěknou 

bombou. Tak bombastickou, že nechci, aby mě někdo předešel. 

Víte, ten vrbětiský sklad číslo 16, kde Čuk a Gek údajně nainstalovali pekelný stroj, 

který měl vybuchnout mnohem později v Bulharsku, tak ono to tam nevybouchlo jen 

tak z ničeho nic. Ono tam nejdřív hořelo. Hořelo to tam v klidu a tak dlouho, že stihli 

dojet hasiči a palubní kamera hasičského vozu zaznamenala ten požár. Pak hasičům 

někdo řekl, že ve skladu je munice a ti na nic nečekali a rychle vypadli ještě dřív než to 

buchlo. Zde ona fotečka z palubní kamery hasičského vozu: 

hořící sklad ve vrběticích 



Ten internet je sviňa - všechna videjka i fotky tam jsou nafurt... 

Vyzývám všechny amerikanofily, přátelé EU, vyzývám vrchního státního zástupce 

Zemana, vyzývám celý náš slavný poslanecký bezpečnostní výbor, aby to vyvrátili. 

Aby ukázali, že jde o hoax. Vyzývám všechny skutečné novináře, aby to okamžitě jeli 

ověřit k místním hasičům, totéž by mohl udělat Okamura i Volný. Vyvraťte mi to. 

Řekněte, že to bylo jinak, že mám fotku jiného skladu na jiném místě, že se jedná o 

něco úplně jiného. 

Jak můžete na fotce vidět, ve skladě, kde údajně nic nemohlo hořet, to hoří docela 

pěkně a když vidíte všude ty naskládané palety, tak máte přímo chuť věřit vrchnímu 

čučkaři, že Vrbětice bouchly na základě diverzní akce tajných služeb. Jestli totiž sklad 

nejdřív v klidu hořel a pak vybuchl, tak je to celé poněkud jinak že? Nebo nám tam 

Čuk a Gek prostě nalili benzín na palety a zapálili dlouhou zápalnou šňůru? 

Tím se také do jiného světla dostává ono úmrtí těch dvou zaměstnanců. Asi je tam 

Čuk a Gek popravili ne? Nebo se chudáci kluci snažili zachránit nějaký šlendrián a 

vybuchli i s hasičákem v ruce, jak se snažili uhasit neuhasitelné? 

V jednom bychom tedy měli jasno... Takže se pusťte do vyvracení. Vrábel a jeho 

sémantické vize by se mohly zapojit ne? 

Teď ta druhá věc... Proč se nám premiér i vicepremiér tak krásně připosrali a kdopak 

je donutil... 

Víte, všichni jsme si velmi snadno udělali názor, že na Andrejka byl vyvinut osobní 

nátlak. Že mu pohrozili ztrátou svobody, hrdla či Agrofertu. Že mu pohrozili únosem 

Moniky, prostě že nátlak směřoval přímo na jeho osobu. Možná také vytáhli nějaké 

materiály, které na něj měli a tak se stalo, co se stalo. Dobře, to je hezké a zřejmě i 

pravdivé... Ale nedostatečné. 

Ono totiž vůbec nemuselo jít o Babiše osobně. Ono to mohlo vypadat podobně jako se 

tlačilo na Háchu v březnu 1939. Mohlo se tlačit přes nedozírné ekonomické škody této 

republice. Uvědomme si všichni, že 90% našeho exportu jde na Západ, že jsme 

provázaní s automobilovým průmyslem v Německu, že naše vodovody jsou v rukou 

Francouzů, že naše banky jsou všechny propojené s těmi západními a že Česká 

národní banka je z definice "nezávislá instituce", což v praxi znamená, že poslouchá 

úplně jiné pány než ze Strakovky. 

Ono je klidně možné, že obětovat stomiliardový vývoz do Ruska a dostavbu Dukovan 

byla vlastně jen malá oběť. Že nám hrozil mnohem větší propad směrem nach 

Westen. Že nám hrozilo spuštění zničující inflace, zhoršení ratingu a jiné podobné 



sviňárny kterým se prostě nedá bránit. Jste připraveni tohle risknout? To je mnohem 

větší průser než požadavek sedět doma za koronaviru. 

Chceme v čele premiéra, který se neposere, ale také je možné, že to byla v podstatě 

jediná možnost. Abychom nezjistili, že se stejně příště posere i Okamura i kdokoliv 

jiný, protože prostě EU je všude kolem nás, nikdo nás šetřit nebude a mohou nám 

udělat podstatně víc, než jen vyhrožovat premiérovi ztrátou jeho firmy. Je dost dobře 

možné, že vůbec nešlo o Babiše ani Hamáčka, ale šlo o republiku a jakýkoliv vzdor by 

byl mnohonásobně dražší než ztráty směrem k Rusku. 

Nebo jste někdo připraveni nést ekonomické důsledky spojené se zhroucením měny? 

Jste ochotni nést důsledky v podobě masové nezaměstnanosti? Nebo jste si jistí, že 

šlo pouze o osobní nátlak? Já bych byl s hodnocením opatrný. Já vím, že je to 

nepravděpodobné, ale on také Babiš možná obětoval Agrofert i svojí politickou 

kariéru, abychom se všichni zítra neprobudili bez úspor, protože mateřské organizace 

našich bank "změnily finanční politiku". Nezapomínejte i na tuto variantu, protože je 

to varianta docela pravděpodobná. 

Ono je klidně možné, že si nás koronavirem opravdu otestovali - ale obráceně. Že jako 

národ nesneseme žádné nepohodlí, že potopíme jakoukoliv vládu, sotva bude chtít 

nějaké uskromnění a trochu disciplíny. Pak napochodovali za Andrejkem a řekli mu, 

co se stane, když nezveřejní Vrbětice a nevypoví ruské diplomaty. 

Tohle si musíme všichni uvědomit - že nás drží v šachu a pokud se máme vzepřít, tak 

to bude všechny stát mnohem víc než rok na houm offisu a zavřených hospodách. 

Jestli nejsme ochotni nést následky toho, že se vzepřeme, tak se logicky posere každý 

premiér. Přeberte si to jak chcete - hlavně vy na Pravém prostoru - nadávejte mi jak 

chcete, ale jestli nejste schopní bojovat a chcete aby to za vás vybojovali jiní, tak se do 

ničeho raději nepouštějte a počkejte, až nás zase někdo odněkud osvobodí a zavede 

svoje pořádky. 

Já vím, že vám říkám ošklivé věci, ale je to tak. Možná vůbec nešlo o Andreje a 

Hamáčka, ale šlo o nás všechny - o hypotéky, dluhy, úspory i pracovní místa. A berte 

jako dost reálné, že kdyby se Andrej vzepřel, tak už byste to poznali v peněžence. 

  



Předmět: chroničtí lháři mají smůlu, zde je svědectví - Vrbětice 

Datum: 2021-04-22 15:47 

ID: 9587 

Tak už to prasklo, pro ty, kdo nemají Facebook posílám zde takto: 

Exploze ve Vrběticích v roce 2014 byly zinscenovány za účelem zametení stop po 

chybějícím inventáři ve skladech, kdy tisíce kusů zbraní a munice byly ze skladů 

vyvezeny na Ukrajinu, ale odtamtud zbraně a munice pokračovaly do Sýrie do rukou 

tehdejší Free Syrian Army a později Islámského státu bojujícího proti Bašáru 

Asadovi, a to v ostrém rozporu s mezinárodním zbrojním embargem na dodávky 

zbraní do Sýrie. Zbraně z Vrbětic se dosud nachází v Sýrii a právě ruská GRU vede 

podle ruské televize jmenné svodky na české občany a členy českých tajných služeb, 

kteří za touto operací dodávek od roku 2012 stály. Zbraně totiž v Sýrii zabíjely ruské 

vojáky a ruské občany! Když se ze skladu ztratí zbraně, nebo když je ve skladu 

rozkrádačka, nebo když velitel skladu začne se zásobami “podnikat” a přeroste mu to 

přes hlavu a na skladu vznikne obrovské inventární manko a nejde dohledat tisíce 

kusů zbraní, munice, granátů, raket, raketometů, RPG sestav a další výzbroje, tak se 

to řeší obvykle dvěma způsoby. Buď si velitel skladu prožene kulku hlavou a v dopise 

na rozloučenou se přizná, anebo nechá celý sklad vyletět do povětří. V 

rozmašírovaném a rozmetaném prostoru po vybuchlém skladu už nikdy a nikdo 

inventuru provést nedokáže, takže účetně se všechno odepíše. A přesně toto se v roce 

2014 stalo ve Vrběticích podle zdrojů ruské GRU, která vyšetřovala v letech 2015 až 

2017, kdo dodává už od roku 2012 povstalcům v Sýrii zbraně české provenience v 

dokonale zakonzervovaném stavu, což je něco, co je na Blízkém Východě k neuvěření. 

V Sýrii se na černém trhu obchoduje se zbraněmi z Turecka, z Iráku, ze zemí bývalého 

Sovětského svazu, a všechny jsou ve strašném stavu. České samopaly SA-58 však 

dostávali povstalci FSA minimálně už od roku 2012 v dokonalém a zakonzervovaném 

stavu od dodavatelů z Ukrajiny, která ale byla jen překladištěm. Ty zbraně pocházely 

z České republiky. Podle ruské televize se GRU podařilo i podle sériových čísel 

některých zbraní vystopovat některé české útvary AČR a dokonce registrační štítky 

bývalé ČSLA. Tohle všechno se dostalo do Sýrie z ČR přes Ukrajinu. A výbuch skladu 

ve Vrběticích je dokonalou odpovědí, odkud ty zbraně asi tak pocházely. Viz foto 

českých samopalů SA-58 z výzbroje Free Syrian Army, které se nyní prodávají v Sýrii 

na černém trhu.



Předmět: ochránce----tímto lhaním ani ničím jiným se nikdo z vás nezachrání. Máte 

to zpečetěno! NORIMBERK -2,UŽ JEDE! 

Datum: 2021-04-19 06:51 

ID: 9572 

Tomu blábolu o ruských agentech ve Vrběticích,nevěří nikdo. 

Každý soudný člověk ví co se tam odehrálo. Jste blbí jak 

tágo!!!!!Vrbětice? Diletantismus, veřejné lhaní a obětování 

národních zájmů ze strany Babiše a ČSSD (eurabia.cz) 

[https://www.eurabia.cz/Articles/45066-vrbetice-diletantismus-verejne-lhani-a-

obetovani-narodnich-zajmu-ze-strany-babise-a-cssd.aspx] 

Vrbětice? Diletantismus, veřejné lhaní a obětování národních zájmů ze strany Babiše 

a ČSSD 

Autor: Jaroslav Štefec | Publikováno: 19.4.2021 | Rubrika: Glosy 

Ilustrace 

Kauza Vrbětice? Absolutní selhání českých zpravodajských služeb, ukázka neskutečné 

servility českých politiků vůči USA a zesměšnění české zahraniční politiky na prknech 

diplomacie, která znamenají náš svět a vztahy v něm. 

Diletantismus, veřejné lhaní a obětování národních zájmů ve prospěch politického 

přežití na straně ANO a ČSSD, a totální amatérismus na straně opozičních "vůdců" 

napříč politickým spektrem, jejichž návrhy na "totální vyčištění ruské ambasády v 

Praze" vysoce podkračují už i tak v Česku velmi nízko nastavenou hranici politické 

imbecility. 

Sleduji to už od včerejší "dramatické" tiskovky a jediné, co k tomu mohu dodat, je 

"Chce se mi zvracet, velebnosti". Ta snůška nepodložených blábolů, primitivního 

řevu, politické a novinářské prostituce bez znalosti základních faktů je prostě 

nekomentovatelná. 

Autor je přední český bezpečnostní expert odstraněný zbrojní mafií z české armády 

kvůli snaze vyšetřit korupci v české armádě. 

Redakce Eurabia.cz dodává: Vidíte co se děje na slavném Západě? My toto v České 

republice nechceme! Prosí podpořte nás v našem úsilí informovat a probudit českou 

veřejnost, aby jsme tomuto zabránili v našem domově! 



Předmět: Okamura o výbuchu skladu. 

Datum: 2021-04-21 23:26 

ID: 9550 

Perfektně popsáno, pan Baudyš to pěkně shrnul. JE NUTNO VYSLECHNOUT AŽ DO 

KONCE !!! 

https://youtu.be/xD43ZDS4PGg 

Vše nějak zapáchá, poslechněte si názor Okamury. Je to boj o to kdo kdo dostaví 

jadernou elektrárnu. Rusové jsou o 50% levnější a tak se musí nějak zdiskreditovat. 

aby zakázku dostali amíci. Proto ten kolotoč       se špiony. 



Předmět: Nedělejte z nás hlupáky ... 

Datum: 2021-04-21 11:53 

ID: 9549 

Nedělejte z nás hlupáky - Nevěřím, zatím je to jasná Koudelkovina. 

Jiří Vyvadil 

18.4.2021 VašeVěc 

To, že s tím přišli teď, kdy se rozhoduje o dostavbě Dukovan a značná část veřejnosti 

si přeje očkovat Spunikem, což vyvolávalo zuřivost protiruských sil, je průzračné. 

Načasování je až trapné. 

Ale jde i o něco jiného. Blíží se doba, kdy bude chtít obnovit své jmenování nechvalně 

známý šéf BIS plk. Koudelka. Nikdo se nyní neodváží zpochybnit jeho jmenování. 

Jde samozřejmě jen o první glosu. 

Jako autor tohoto kratičkého textu jsem plně ochoten vzít svá slova zpět, až by se 

prokázalo, že věc je jednoznačná. 

Tak jako u USA současná CIA sbírala falešné důkazy proti prezidentovi Trumpovi pro 

různé formy jeho odvolávání, není nejmenšího důvodu věřit našim tajným službám. 

Čučkaři to opět dokázali! Další atak na inteligenci národa. Vždy si při těchto kauzách 

vzpomenu na vachmajstra Flanderku z Putimi. Je to šité příliš horkou jehlou Ani se 

nenamáhali vytvořit materiál na jiné agenty, použili identity a fotky z kauzy Skripal. 

Prostě je to odfláknuté, fakt to jsou čučkaři. Čistě "náhodou" se po 7 letech objeví, že 

Vrbětice mají na svědomí dva agenti z Ruska, a kteří ještě k tomu mají na svědomí i 

otrávení Skripala, a čistě "náhodou" je to v době kdy se Amerika napakovala k 

Ruským hranicím, a "demokrati" vyzývají Rusko aby vypadlo od svých hranic, to je 

propaganda a demagogie nějakého poskoka Adolfa !! A aby toho nebylo málo, tak 

samozřejmě k této FRAŠCE přidají i Sputnik V a dostavbu Dukovan a "naše" prolhaná 

ČT vede tu masáž a tak je to vše čistě "náhodou" v tuto dobu ?????? Pěkně sehraná 

estráda v podání CIA, které sekundují i naši poskoci !!!! JE to politika na zvracení, a 

ukazuje to, že jsme kolonie jak vyšitá !!!!! 

Velká válka je na spadnutí a české blechy chtějí také kopnout do slona. Všichni vědí, 

že ve Vrběticich to byl šlendrián v kombinaci se snahou zakrytí nelegálních kšeftů. 

Jinak na Ukrajině je všechno připraveno a UK vojáci mají na pomoc poláky, turky a 

spoustu dalších poradců, NATO doplňuje munici a všichni se těší jak to těm Ivanům 

natřou. 



Pokud Rusové doporučili US velvyslanci, aby jel do Washingtonu konzultovat, tak 

přestávají žertovat. A třeba si uvědomit, že RF má nejsilnější armádu v Evropě, min. 

Pokud jsou tam naši "poradci", doporučuji jim odjet domů. Prý již rusové nebudou 

tak hodní, jako v 2014 a nebudou šetřit nikoho. 



Předmět: Jak Vrbětice vidí L.Volný 

Datum: 2021-04-21 12:41 

ID: 9548 

Nedovolíme Babišovi a Hamáčkovi, aby vtáhli Českou 

republiku do války proti Rusku. - YouTube 

[https://www.youtube.com/watch?v=8zF5om1aaEI]    



Předmět: ochránce----naprosto pravdivý článek,až na to,že Hamáček už to má za pár 

a vejde do dějin,jako největší zrádce,kolaborant,vrah a psychopat,vlastního národa! 

Datum: 2021-04-21 09:57 

ID: 9546 

Bude stavěn na stejnou ůroveň,jako byl K.H.Frank.Heydrych a 

další. Bohužel co se týče inteligence,dotyční přece jenom nějakou měli,ale Hamáček je 

naprosto dementní jedinec,který má ikvé tykve!!!!Vrbětice odkopaly mnoho politiků a 

,,odborníků“ 

(pravdive.eu) 

[https://pravdive.eu/news/287876/vrbetice-odkopaly-mnoho-politiku-a-odborniku] 

Vrbětice odkopaly mnoho politiků a ,,odborníků“ před 11 hod. Zpravodajství Pravý 

prostor 215 

JINDŘICH KULHAVÝ 

Šaráda, kterou bychom mohli nazvat třeba Výsadek špičkových agentů u 

bezvýznamného skladu, má pokračování. Je třeba konstatovat, že politikům byla 

předložena možnost opět vyniknout a někteří se skutečně činí. Příkladem může být 

nejen celá opozice, ale slyšet je i voják ve výslužbě Pavel, který tak moc rád na Pražský 

hrad. Ovšem těch geniálních myslitelů se ozývá mnohem více. Co lidí najednou 

rozumí energetice a problematice jaderných elektráren. 

Nejdříve se však podívejme na Hrad. Miloš Zeman ke kauze mlčí. Při jeho nepříliš 

vřelém vztahu k šéfovi BIS Koudelkovi, který se dle všeho podílel na vytváření 

příběhu o zlých ruských agentech, se nedá očekávat, že by mu úplně věřil. Zároveň je 

o Milošovi Zemanovi známo, že je to pragmatický politik, takže má k Rusům 

rozhodně vstřícnější přístup, než posthavlistická bojůvka složená z Pirátů, STAN a 

koalice Spolu. Tito proslulí rusobijci a zároveň propagátoři narovnání vztahu s 

sudetským Landsmanschaftem dostali k dispozici materiál, který se budou snažit 

bezezbytku využít. Zeman oproti nim přemýšlí, zjišťuje možné škody a zároveň dost 

možná pochybuje o celé té kachně stejně, jako velká část našeho národa. Proto si vzal 

týden na to, aby učinil vlastní závěry a na rozdíl od politických špiček nevařil kaši z 

vody. Nicméně čas na rozvahu mu je okamžitě vytýkán a liberální mládež si dala práci 

s hanlivým světelným nápisem promítaným na část Pražského hradu. 

Média se Vrbětic chytila s nevídanou radostí. Covid už nikoho nezajímá a Prymula s 

Flégrem nikomu nechybí. Stačí klaun Arenberger, kterého stále častěji v televizi radši 

supluje superministr Havlíček. Slátanina nesmyslů, kterou plačtivě národu přednesli 



Babiš s Hamáčkem, tak poskytnula prostor pro něco jiného než mizející koronavir. 

Protože manuál hlásí jasně rozeštvat nás s Ruskem, snaha Babiše ztupit hrany sporu 

byla okamžitě napadnuta a premiér, ostatně jak je jeho zvykem, odvolával, co odvolal 

a pořádně se do toho zase zamotal. Prchal má těžkou práci. To Hamáček se toho zase 

chytil a jede tvrdou protiruskou linii. Jen jeho podiv nad tím, že Rusko střelhbitě na 

žvásty o své vině na explozích v naprosto nehlídaném muničním skladu popřelo a 

okamžitě vyhodilo několik diplomatů a zaměstnanců velvyslanectví, je tak nějak 

groteskní. On si snad myslel, že si Vladimír Putin z něj sedne na zadek. A ještě se 

rozčiluje a připravuje odvetu. Rusové se musí popadat za břicho. 

Další komediální výstupy předvádí představitelé politických stran. To, co vypustili z 

úst Bartoš, Peksa, Rakušan, Fiala, Adamová-Pekarová, Jurečka, Schwarzenberg, 

Kalousek a pár dalších, hraničí s demencí. To především proto, že absolutně chybí ty 

jednoznačné důkazy, také to celé postrádá smysl. Pravdou je jen to, že areál byl veden 

chaoticky, obchodovalo se tam se zbraněmi a municí nejen legálně a na to, co se v 

lesích ukrývalo, to bylo celé až podezřele laxní. To i včetně kontroly ze strany BIS. 

Majitel firmy, která tam skladovala munici, popírá vše, co údajně BIS a vláda uvádí. 

Spojení Ruska s Vrběticemi je vykonstruovaný kalkul a ve skutečnosti se nelze divit, 

že na to Rusové reagují podrážděně. Což však nic nemění na tom, že Bartoš by rád 

využil situace a rozpustil Sněmovnu a vyvolal předčasné volby, o čemž sní i Fiala, 

navíc Piráti a Rakušan požadují skoro zásah Evropské unie a chtějí vyvolat jednání o 

nastalém ,,problému“. Možná si dokonce představují, že všechny eurounijní státy 

vyhostí ruské diplomaty. 

Ukázkou pirátské filozofie je i chování Hřiba. Zdá se mu, že když odjelo pár Rusů 

pracujících na velvyslanectví, tak už nepotřebují tak velký pozemek a chce zpět kus 

Stromovky. Na dotaz moderátora, jestli si Praha pomocí bagrů vezme sama zpět, 

odpověděl sice vyhýbavě, ale chuť by na toto gesto měl. Nicméně chce sebrat byty 

využívané velvyslanectvím. Ti hlupáci si vůbec neuvědomují, kolik škody nadělali. Už 

nyní se firmy obchodující s Ruskou federací obávají toho, jak budou ekonomicky 

zasaženi při narušení obchodních vztahů. Hřib vyrost kdesi v moravských lesích a v 

Praze dělá jednu botu za druhou. Aktuálně napomohl rozšíření parkovacích zón i tam, 

kde byly zbytečné, vzápětí navýšil jízdné v MHD. To jen na okraj. Piráti nám ještě 

ukážou, jak naivní jsme byli, když jsme je pustili do politiky a po socialismu toužící 

jim bohužel pomohou i do vlády. 



Rozkol se světovou velmocí je evidentně účelový. Nejvíce se skloňuje dostavba 

jaderné elektrárny v Dukovanech. Dle odborníků k ní nedojde. Mimo Rusů ji totiž 

nikdo není schopen dle našich představ postavit, Westinghouse má svých problémů 

dost a jen blázen by jim to svěřil. Přesto tu máme znalce, kteří tvrdí, že projekt bez 

Rusů není problém uskutečnit. Jsou však podobní těm, kteří nám tu kážžou o 

očkování a testování. Prostě lžou. Poté se hovoří o plynovodu. Nord Stream II opět 

podpořila německá kancléřka Merkelová, ten bude dokončen bez ohledu na nás. 

Hysterie a nenávist ze strany našich liberálů vůči Rusku pramení z názorové blízkosti 

k americkým Demokratům, a také z ovlivňování ze strany Deep State. Jenže my už 

dávno víme, že co je americké, zdaleka nemusí být dobré. A naopak, jsou to Rusové, 

kteří udržují světovou rovnováhu. Byť se to snaží média a eurohujeři popírat. Tato 

aféra skončí. Zjistí se, že výbuchy ve Vrběticích byly zametáním stop po obchodní 

kriminalitě. Bohužel nás to bude stát příliš mnoho, zaplatí to však někdo jiný než 

všichni ti bojovníci proti Rusku. Sledujete li diskuse pod články s proslovy, musíte se 

divit tomu, kolik lidí celé té báchorce věří a volají po tvrdém potrestání Ruska. My 

přemýšlející doufáme, že to nikdo na východ od nás nečte. Protože to by se buď musel 

umlátit smíchy, nebo by měl na čele modřinu od intenzivního klepání si na něj. Babiš 

s Hamáčkem jsou tragédie, ale představa Bartoše v premiérském křesla a přivzetí do 

vlády spolku Spolu jsou skutečně strašidelnou variantou budoucnosti. 

Jindřich Kulhavý 

 



Předmět: vrbětická hysterie 

Datum: 2021-04-20 21:32 

ID: 9528 

 https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/politika/doubrava-vrbeticka-hysterie-je-

zpravodajske-hra/-- 

Doubrava Vrbětická hysterie je zpravodajské hra 

Doubrava Vrbětická hysterie je zpravodajské hra 

Spíš bych očekával zaručenou zprávu, že senátorní Miroslavu Němcovou znásilnili 

ufoni, než že speciální ruští mutanti agenta Bonda vyhodili ve Vrběticích do vzduchu 

starou munici proložených pancéřovkami, samopaly a kulomety 

Jaroslav Doubrava, senátor 

19. dubna 2021 - 04:20 

Tak hodnotí senátor Jaroslav Doubrava operetní árii premiéra Andreje Babiše, 

zazpívanou v sobotu večer ve vládním kabaretu pro mediální šmouly. 

Reagoval tím v rozhovoru s publicistou Františkem Ročkem na světodějnou zprávu, 

že prý špioni z ruské větve rodiny Jamese Bonda nechali bouchnout firemní skladiště 

válečnického herberku v moravských Vrběticích. 

Co víme oficiálně: 

Sklad číslo 16 ve Vrběticích explodoval 16. října 2014, druhý sklad číslo 12 a 3. 

prosince 2014. Při prvním výbuchu zemřeli dva lidé. Policie exploze vyšetřuje jako 

úmyslné obecné ohrožení. Prý se toho měl dopustit přesně nezjištěným způsobem 

neznámý pachatel. Oba sklady si pronajala ostravská firma Imex Group. To jsou 

oficiální informace. 

Ale co 17. duben 2021? Prý existuje prý d ů v o n é p o d e z ř e n í, že Moskva stála za 

výbuchem muničáku ve Vrběticích v roce 2014. Opakuji podezření. To, podle mne, 

není důkaz viny. 

Chvála zpravodajské záložny 

Jediné rozumné vysvětlení Babišovy pohádky je přečtení scénáře připraveného 

tajnými službami. Co na to senátor? 

Doubrava: Náhle obvinit nějaké agenty po 7 letech od výbuchu? Bylo využito 

prefabrikátu zpravodajských služeb. V politickém světě je normální, že zpravodajské 

služby připravují do zásoby různé prefabrikáty obvinění, aby byly ve vhodný okamžik 

využité k prosazení určitých zájmů. Monitorují se hovory zájmových osob, sledují tzv. 



zájmové osoby, cizí diplomaty, aby podle potřeby mohli být tito lidé obviněni z 

podvratné činnosti. 

Jak se těchto informací využívá? 

Doubrava: Buď dojde k nějaké katastrofě, třeba k výbuchům ve Vrběticích, nebo 

někdo spadne nebo je hozen pod vlak, nebo není objasněna automobilová nehoda 

nějakého člověka, dojde k výbuchu v chemičce atp., a k události jsou přiřazeni údajní 

pachatelé z řad sledovaných podvraťáků. Nebo tajná služba způsobí nějaký incident 

(třeba pseudo otravu Skripala) a je k tomu přiřazen příběh a údajní pachatelé. Někdy 

jsou využívány neověřené zprávy opozice proti státu, který je v hledáčku tajné služby. 

Ale vytvořený příběh o agentech na první pohled bývá přitažený za uši. To nevadí? 

Doubrava: Asi nevadí, protože jde pouze o momentální politickou zbraň, aby mohlo 

dojít k nějakým momentálním sankcím, ke kterým jinak nejsou žádné důvody. Jde o 

příběhy vytvořené pro média. Tedy pro oblbnutí čtenářů a diváků TV ptákovin. Za 

nějakou dobu se na to pozapomene a nikdo se nezabývá tím, jestli vyprefabrikované 

podezření bylo prokázáno. 

Co vykazuje tento typ manipulace? 

Doubrava:: Důležité je, když při konspiraci je pozornost zaměřena na nějaký symbol 

zla – třeba novičok. Byli v Anglii v březnu 2018 přiotráveni bývalý ruský dvojitý agent 

Sergej Skripal a jeho dcera Julija, další bizardní příběh následoval, aby skripalovský 

příběh „přihustil“, že v červenci 2018 se otrávili další lidé, když údajně měli nalézt 

lahvičku s Novičokem – Dawn Sturgessová a Charlie Rowley z městečka Amesbury. 

Sturgessová na otravu zemřela… 

Samozřejmě, že zlí Rusové měli trávit novičokem v srpnu 2020 Alexeje Navalného při 

letu z Tomska do Moskvy „nade vší pochybnost“. Vyčmuchaly to německé vojenské 

laboratoře. Objevily v těle Navalného prý „neupřesněnou“ látku ze skupiny Novičoků. 

I tyto případy jsou, řekněme, praštěné do palice. Otráveni prý byli Novičokem, jedem, 

který spolehlivě zabíjí do pár minut přičemž proti němu není obrana, není protilátka. 

A ejhle, všichni byli jako zázrakem zachráněni. No řekněte, není to na svatořečení 

„zachránců“. 

Vaší hypotézu potvrzuje i fakt, že tuto bojovou chemickou látku znají i země NATO. 

Kulantně je tradováno, že podle listu Süddeutsche Zeitung získala v 90. letech vzorek 

novičoku německá tajná služba BND, která odeslala látku na analýzu ve švédské 

laboratoři. Německo sdílelo informace o novičoku se spojenci v USA, Británii, Francii, 

Nizozemsku a Kanadě a armádní laboratoře v těchto zemích mohly podle deníku 



Süddeutsche Zeitung v malém množství novičok připravovat, aby vyvinuly protilátky. 

Média jako užitečná prodejná děvka jsou nositeli údajů, o kterých nechtějí státy 

oficiálně informovat. Úsměvné je, že prezident Zeman informoval, že noviček je 

potřeby pokusů v malém množství byla vyrobena i v ČR. 

Doubrava: Na to se pamatuji. Čeští magoři na stránce manipulatori.cz uveřejnili dne 

21. 9. 2018 dezinformaci, kteří sami vytvořili a nestydí se za to: „…Rusové snažili 

dokázat, že jed …nevyráběli jen oni, ale i další státy, mezi nimiž měla být také Česká 

republika a Slovensko. Toto tvrzení však české a slovenské politické špičky odmítly. 

Jediným, kdo Kreml podržel, byl český prezident Miloš Zeman, který počátkem 

května prohlásil, že Češi novičok opravdu vyráběli. Jeho tvrzení však ihned negovala 

česká Bezpečnostní informační služba (BIS) a později se se ukázalo, že Sergej Skripal 

byl v Salisbury otráven látkou A234. V ČR se testovala A230. Tedy jiná látka. Podle 

vyjádření Ministerstva obrany byla tato látka navíc syntetizována v množství několika 

mikrogramů….“ 

Manipulatori.cz chtěli označit Zemana za lháře, protože Skripal se setkal s látkou 

A234, ale u nás vyrobili trošku dobroty A230, tedy jiné látky. Záměrně lhali. Několik 

vět předtím psali, že „rodinu Skripalových opravdu otrávila látka typu novičok…“ 

Zeman měl pravdu, protože hovoříme o látkách typu / skupiny / druhu novičok. 

Existuje několik variant novičoku. Anglická wikipedie o tom uvádí: „První připravená 

látka této skupiny dostala název K-84, později byla přejmenována na A-230.“ 

Stačilo říci novičok a viníky hned byli Rusové. Přitom to byla nejspíše připravená 

provokace. Protože by z otravy Skripala Rusové nic neměli. Vše co ten odpadlík mohl 

říci, již řekl, v roce 2018 to již byl jenom důchodce, který dokonce zjišťoval, zda by se 

mohl vrátit do Ruska. Nikoho nezajímá, že tuto látku dnes již může vyrobit jakákoliv 

vojenská laboratoře na světě. 

Čechůnští politici až na výjimky mají vykulené oči, z toho, že rámus ve Vrběticích 

mohli způsobit ruští agenti. Takovou ztrátu rozumu jsem zažil v době reálného 

socialismu, kdy ústřední výbor KSČ něco nařídil, a podle toho byl někdo špatný. Ale 

teď vidím to samé. Jen proto, že to někdo řekl. Jak si to vysvětlujete? 

Doubrava: Politika je byznys. Politik, žel, jedná tak, aby měl postaráno o koryto i v 

dalších letech. Realita není příliš podstatná. Proto v senátu potkávám sotva desetinu 

rozumně se chovajících senátorů. A chovají se tak i mimo politiku, aby se mohli 

udržet v prostředí, které jim vyhovuje. V době výbuchu byl premiérem Bohuslav 

Sobotka. Označil to za teroristický útok. Sobotka ze sebe vypustil: „Proč by se Rusko 



dopouštělo státního terorismu na území České republiky? Podle mého názoru s tím 

cílem destabilizovat situaci, protože Rusům naše vláda nevyhovovala." Přitom 

Sobotkova vláda byla stejně nijaká jako předchozí vlády. Prostě, účelové žvásty. 

Ale proč se to zjevilo náhle v dubnu 2021? 

Doubrava: Je to v rámci „spolupráce“ NATO proti Rusku. Teď je hledání záminek 

„diplomatického“ postupu proti Rusku téměř každodenním hitem. Kromě toho je 

doslova oficiálně předváděna snaha vyšachovat Rusko z ohromného 

mnohalimiardového kšeftu na dostavbu jaderné elektrárny Dukovany. Nic jiného nad 

„náhlým objevením“ ruského teroru není. 

Prý se GRU měla zaměřit na vrbětické sklady, protože tamní munici měli Američané 

dodat povstalcům v Sýrii. Rusko se naopak ve válce angažovalo na straně syrského 

prezidenta Bašára Asada. 

Doubrava: Je to debilní zdůvodnění. Islamisté dostávali starou munici z východního 

bloku horem dolem. V březnu 2017 vyšel v Deníku rozhovor s teplickým 

europoslancem Jaromírem Kohlíčkem krátce po té, co navštívil Sýrii. Vzpomínal na 

cestu do rozbitého Allepa. Uvedl: „Nejvíce zabavené munice bylo z Velká Británie, 

Bulharska a České republiky.“ Vyhodit dva baráky s municí, pancéřovkami, minami, 

samopaly a kulomety ve Vrběticích? To by byla jen nepatrná kapka v moři zbraní a 

munice, kterou NATO cpalo do rukou bestiálních islamistů. Vzpomeňte na 

vyjadřování se a prohlášení různých odborníků kritizujících závažné nedostatky v 

uskladnění munice, závažné nedostatky v bezpečnosti skladů, včetně jejich ochrany. 

Kdo si tato vyjádření vybaví, musí vidět, jaké lži dnes slyšíme. 

Proč se do toho zapojil Babiš a Hamáček? 

Doubrava: Řekl bych, že to dostali to rozkazem od STB. Dnes se tomu říká BIS. Dříve 

STB byla mateřskou školkou Moskvy, dnes je BIS genderově vyváženou mateřskou 

školkou Washingtonu. Že k tomu došlo právě teď? Hamáček chtěl letět do Moskvy. 

Vezměte si tu politickou tragédii, kdyby Rusko souhlasilo s velkorysými dodávkami 

Sputniku V, po kterém volá a chce většina našich občanů. To by Rusko bylo najednou 

andělem, ne klubkem teroristických zmijí. Proto připravený scénář byl spuštěn v 

právě teď. Jiné vysvětlení mě nenapadá. 

Kdo mohl výbuchy způsobit? 

Doubrava: Napadá mě jenom konkurenční kšeftařská skupina se zbraněmi. A 

skutečnosti, o kterých jsem mluvil. Závažné nedostatky při zacházení s „uskladněnou 

municí. 



(rp,prvnizpravy.cz,foto:arch.) 

 



Předmět: Vyjádření fšeckých expertů stě už slyšeli tak teraz ku temu i naš 

Ladik......cosik pravdy na tym je... 

Datum: 2021-04-20 21:32 
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Celosvětova ostuda pro Česko 

19. 04. 2021 13:13:13 

Vyhodit do povětři cely munyčni sklad a zrobit škodu za milijardu, to neni jak práce s 

buzolou, milé děti! To si musi Čuk a Gek kupit letenku do Praglu, přesednut na 

pendolino, v Pardubicach nakupit par kilo semtexa, 

na Stařiču přibrat od stareho střelmistra par metru zapalne šňury, na Lenince zežrat 

kebab od islamisty ať se neprozradim tym, že mi kruči v břuchu, kupit se mapu ať 

vim, kaj ty Vrbětice vlastně leži, staru pyrtyzansku beskydsku cestu tam došmatlat, 

přestřihat draty, oblbnut ostrahu, zneviditelnit kamery až na tu jednu, keru je třeba 

načasovat tak, ať vaš gzycht ukaže až po sedmi rokach, formu pokus/omyl zjistit 

bezpečnostni kod od dveři a dostat se ku bednam. Je třeba najit ty spravne, ty s 

arabskyma napisama neotvirat, obsahuju naolejovane Sa-58 a blbě exploduju. 

Specialisti sice tvrdi, že do beden se bez jejich zničeni neda dostat, ale tys sovětsky 

člověk a zvladneš to, odevřeš ty s dělostřeleckyma granatama a začneš je opatlavat 

semtexem a přidělavat šňury ze Stařiča a k temu dygitalky od Vitmanca z burzy. To 

zabere par hodin, bo taky dělostřelecky granat se neda odpalit enem tak, jejich 

pojistka se odjišťuje až rotaci při pruletu hlavni, takže každy granat potřebuje tak 

čtvrt kila semtexa a aby to jeblo všecko a pořadně, je třa takych beden odevřet vice a 

navalit tam semtexa par kilo, ale to nevadi, zdroje jsou, za par hodin je to hotove. Fčil 

akci zopakovat, vlezt do druhe haly a vitmanske dygitalky nastavit s měsičnim 

zpožděnim. Pak je třa nepozorovaně zahladit stopy, zapečetit odevřene bedny, znova 

spustit kamery, navazat přestřihane ostnate draty, vratit se na partyzansku stezku, v 

Luhačovicach se nechat vyfotit na kolonadě, aby za sedum roku měli Pat a Mat 

vzpominkove obrazky a rychle valit na Švechat, bo letadlo společnosti Ural Airlines už 

roluje na ranvej... 

Jak řikam, mile děti, zničit uhlavnimu nepřitelovi munyčni sklad, to neni jak práce s 

buzolou. 

O sedum roku později zvedaju v sobotni poledne Pat a Mat telefon a stryček jim 

sděluje, že za celu zaležitosťu s rozbityma samopalama može Čuk a Gek a že je třeba 



to okamžitě oznamit světu. Pat a Mat chvilu vzdoruju, bo Pat si zrovna pochutnava na 

kvatro formadži, keru Monyka objednala u pruhonickeho picařa ze Syrije a Mat je 

pravě v posilovně, bo se mu soukmenovci vysmivali, že už je tak vyžrany, že ani 

červeny sveter neoblikne. 

Ale neda se nic robit. Ameryčan vyhostil ve středu 10 ruskych dyplomatu, Polak o den 

později 3. Vic satelitu už Ameryčan v Evropě nema, bo aji te Merklove je bližši 

dodavka ruskeho plynu pro plynove elektrarně misto tych atomovych, kere maju byt 

za tři roky vypnute, Lotyši by sice Ameryčanovi pichli, ale vyhoštěni jedineho ruskeho 

dyplomata by nemělo ten efekt. 

A tak se Pat s Matem rozhoduju vyhnat 18 dyplomatu a ještě večer to sdělit světu. Pat 

vysvětluje Matovi, že 18 je magicke čislo. Vloni byl za něj odsuzeny Patuv krajan 

Kotleba a navic tym trumfnu Ameryčana s Polakem dohromady. O moc vic jich 

vyhnat stejně nejde, bo recipročni krok by mohl vylidnit celu česku ambasadu v 

Moskvě včetně tři uklizeček a jedneho zakonzervovaneho špiona. 

A tak zme se opět stali pitomcama, jako už mnohokrat, tentokrat ovšem před očima 

celeho světa. Ruske minysterstvo zahraniči uvedlo: "Ve snaze potěšit USA české úřady 

dokonce překonaly své zámořské pány...". 

Neni ostuda byt satelitem a prostytutkou. Ale aji ta prostytutka, kera prodava sama 

sebe, za to dostane jakusik protihodnotu. Pat ani Mat z nas zrobili pitomce, no dobra, 

na to už zme zvykli. A komu zme tym prospěli? A co za to dostanem? 

Ladislav Větvička, anděl stražny munyčniho skladu, Vrbětice 

Zdroj: https://vetvicka.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=769402 

https://vetvicka.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=769402
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Čtěte přílohu 

a komentáře k ní 

Na internetu již koluje vtip, který možná nejlépe vyjadřuje absurditu katastrofy: 

Joe Biden a jeho generálové vedou v Pentagonu diskusi a nemůžou se shodnout, jaká 

je nejvhodnější doba pro přepadení Ruska. Nakonec se rozhodnou zeptat Francouzů: 

Kdy je nejlepší přepadnout Rusko? 

Francouzi odpovídají: Nevíme, ale rozhodně ne v zimě, to špatně dopadne. 

Bude tedy asi lepší zeptat se Němců: Kdy je nejlepší přepadnout Rusko? 

Němci odpovídají: Nevíme, ale rozhodně by to nemělo být v létě. To už jsme zkusili 

a... 

Co s tím? 

Někdo navrhne zeptat se Číny, ta je progresivní a vždy přijde s nějakým novým 

nápadem. 

Zeptají se tedy Číňanů a ti odpovědí: 

Hned teď! Rusové začali stavět ‚Sílu Sibiře‘, ‚Turecký potok‘ a dokončují 

‚NordStream2‘, budují kosmodrom ‚Vostočný‘, mají v plánu obrovské stavby na 

infrastrukturu Krymu, chystají se modernizovat Bajkalsko-amurskou magistrálu, 

staví nové sportovní komplexy pro mistrovství světa ve fotbale a v atletice, plánují 

těžbu v Arktidě... 

Zrovna teď by potřebovali hodně zajatců. 

http://www.novarepublika.cz/2021/04/smiracka-fraska-pokus-o-ceske-11-zari-

o.html 

Šmírácká fraška: Pokus o české 11. září. O nás v tom jde jen okrajově. Pátá kolona 

není jednotná? Babiš políbil prsten a kličkuje. Německo má problém. Nečasův efekt? 

Válka už začala. A tu anekdotu o Bidenovi znáte? 

Petr Hájek 

18. 4. 2021 ProtiProud 

PETR HÁJEK vidí poměrně přesné kontury a souvislosti „výbuchu ve Vrběticích po 

sedmi letech“ a má za to, že „smějící se bestie“ (Heydrich o Češích) to nejlépe vypoví 

vtipem. 



(Na snímku Alexandr Petrov a Ruslan Baširov, údajní důstojníci ruské GRU, kteří byli 

nařčeni jako pachatelé útoku na Skripali v Británii, na Vrbětice v Česku ... a možná 

otrávili i Bečvu, zapálili Noter Dam a mohou za letošní chladní jaro. Kdo ví, znáte 

Rusy!) 

Rusko nám vyhodilo do povětří muničák ve Vrběticích! Sice už před sedmi lety, ale 

přišlo se na to až teď. Je samozřejmě pouhou shodou okolností, že právě ve chvíli, kdy 

se mezinárodní napětí stupňuje na samu mez. Kdy Západ – především Spojené státy 

po státním převratu skrze volební podvod – nezakrytě vyhrožují Rusku válkou. Kdy 

vrcholí Operace Covid-19, kterou Západ vyvolal a zjevně prohrál. Kdy u nás stejně tak 

vrcholí snaha Páté kolony torpédovat účast ruských firem na dostavbě jaderné 

elektrárny Dukovany (potažmo Temelín). Kdy lžiprezident Biden označí Vladimíra 

Putina za „zabijáka“. Kdy se blíží vojenské cvičení NATO na ruských hranicích – 

největší od poslední („jen“ studené) války. 

„Na základě jednoznačných důkazů, získaných vyšetřováním našich bezpečnostních 

složek, musím konstatovat, že existuje důvodné podezření o zapojení důstojníků 

ruské vojenské zpravodajské služby GRU, jednotky 29155, do výbuchů muničních 

skladů v areálu Vrbětice v roce 2014,“ sdělil dramaticky v sobotu večer premiér Babiš 

(a k tomu významně koulel očima ministr vnitra Hamáček). Britsko-americký agent v 

čele našich „tajných“, Michal Koudelka jim sice toto „sladké tajemství“ sdělil (jak se 

vzápětí provalilo) už před pár dny, ale ČT kvůli tomu přerušila zpravodajství ve tři 

čtvrti na osm, kdy oba vystoupili na divadelní „mimořádné tiskovce“. 

Co si z toho má šokovaný občan odnést? Kam celá toto primitivně připravená 

provokace vede? A hlavně – komu slouží? A v čem? 

Šmírácké reprízy 

Má to být naše 11. září. Dříve či později se uskutečnit muselo. V tomhle je CIA 

důsledná a vždycky stejná. Není-li obyvatelstvo „spřátelené kolonie“ válce nakloněno, 

přijde „operace pod falešnou vlajkou“. Vždycky. A nikdy se konstruktéři ani příliš 

nenamáhají, aby konspirace neměla slabá a hluchá místa. Však ona to média 

zvládnou. A významná (zpitomělá) část veřejnosti uvěří: Lež o zbraních hromadného 

ničení v Iráku. Puč na Ukrajině za pět miliard dolarů. Lybie a Kaddáfí. Islámský stát a 

Sýrie. Skripal a novičok. Teď na sedm let „zapomenutý“ muničák u nás. 

Po čtyřleté trumpovské pauze se válečnická smečka globalistů nyní snaží dohnat 

zdržení. Však také agent Koudelka nedostal v jejím sídle v Langley jen tak její nejvyšší 

vyznamenání. Ovšem za účasti premiéra Babiše, který zde rovněž „políbil prsten“ 



výměnou za ochranu v jeho (stejně absurdních) trestních kauzách. Jenže kdo jednou 

před satanem poklekne, už nikdy nemá na vybranou. On se mu v jednu chvíli ozve a 

zamává „smlouvou“. 

Během prezidentování Donalda Trumpa to příliš nehrozilo. Ten sice rovněž dělal na 

Rusko bububu, ale jen potud, aby se tak bránil bolševické mánii krvavé Hillary a její 

„demokratické“ strany, která po prohraných volbách 2016 spustila reprízu 

mccarthismu (všude jsou ruští špióni). Teprve po Trumpově odstranění to opět rozjeli 

naplno. Problém je v tom, že Německu a ostatním evropským mocnostem – s 

výjimkou Velké Británie – se do války s Ruskem příliš nechce. A „vzpurné“ střední 

Evropě – tradičně s výjimkou Polska – už vůbec ne. Tak spustili jako obvykle 

americky přepísknutou operaci pod falešnou vlajkou. Tentokrát zcela virtuální, 

protože k „teroristickému činu“ mělo dojít už před sedmi roky. 

Důkazy a la Hollywood 

Příznačný je už sám slovník. Zatímco o aktuálním izraelském útoku na jaderná 

zařízení Iráku (který Izrael nepopírá) se hovoří výhradně jako o „sabotáži“, tady už 

média a politici kavárny oddané Washingtonu mluví rovnou o „státním terorismu“. 

Že muniční sklad patřil soukromé firmě už vůbec zmizelo v divadelním propadlišti 

bouřící propagandy. Ale to je jen pěna na povrchu. Daleko zajímavější bude další 

průběh inscenace, který se od předchozích musí přece jen v něčem lišit. Třeba v tom, 

že vláda se překvapivě usnese, že odtajní „důkazy“. 

Dramaturgové a režiséři celé provokace totiž měli celé roky na to je vyrobit. 

Uvědomovali si, že tentokrát nebude možné utajit je s odvoláním na „státní 

tajemství“. Tohle je přece jen hlavně zaměřeno na veřejnost – a ta (alespoň v nějaké 

části) tomu šmíráckému kusu musí uvěřit. Podle toho, co okamžitě pustili do médií 

(jako obvykle navzdory tomu, že zatím o „utajované skutečnosti“ jde), budou nám 

ukazovat záznamy z kamer. Uvidíme tváře dvou Rusů – údajných agentů-popravčích 

– kteří čtyři roky po explozi ve Vrběticích prý otrávili novičokem v Británii double-

agenta Skripala a jeho dceru (ty už jsme poté, co posloužili, nikdy neviděli a 

neuvidíme). 

Nebylo tedy třeba ani nic horečně vymýšlet. Prostě se vzal hollywoodský „snímek“ 

vyrobený v Británii a předělal se ve „střižně“ na Vrbětice. Současná obrazová technika 

umožňuje, aby klidně i mluvili. To asi by ale bylo příliš, takže je pouze uvidíme. A 

protože zbrojařská firma tehdy právě připravovala expedici (přes bulharského 

prostředníka) zbraní na pučisty ovládnutou Ukrajinu a na syrské bojiště, je to přece 



jasné: Rusové chtěli zabránit, aby se zbraně dostali k pučistům vraždícím právě na 

Donbasu jejich spoluobčany. A vybuchlo to dřív, než mělo. Protože jsou to (na rozdíl 

od českých tajných služeb) moulové a čučkaři. A tak si ani nevšimli, že skutečné 

zbraně proudí na Ukrajinu z USA a Británie přes Polsko v nekonečných vlacích, 

kdežto naše vyčvachtané haraburdí je zaujalo. No čučkaři! 

Reakce 

Celá legenda stojí na tom, že při „náhodném“ zpětném prověřování dávno 

zapomenutého maléru v muničáku si prý „někdo chytrý povšiml“ na kamerových 

záznamech dvou tváří, „které už někde viděl“. Tohle by neprošlo ani v nejhorším 

béčkovém filmu. Leč to je úplně jedno. Tady nejde o to, jak šmírácká je legenda, ale 

jak ji média prosadí coby interpretaci. On také přece nikdo netvrdí, že to tak bylo 

(totéž u Skripalů či při sestřeleném letadle nad Ukrajinou). Je to jen „důvodné 

podezření“. Právě takové „důvodné podezření“ na Saddámovy „zbraně hromadného 

ničení“ obhajovaly Spojené státy před invazí do Iráku. Že se po létech „důvodné 

podezření“ nepotvrdí? Kdo si na to po válce vzpomene? 

Ano, to slovo sem patří. Nic jiného než válka to není. Zatím balancuje na hraně 

studené a horké. A toto je další krok k jejímu rychlému ohřátí. Domnívat se, že jde 

snad o naše Dukovany, Temelín či dokonce o vakcínu Sputnik V je mírně řečeno 

naivní. Jistě, to je žádoucí sekundární zisk, ale nikoli pravá příčina. Kvůli tomu se 

takto nebezpečné hry nerozehrávají. K tomu stačí místní Pátá kolona rusofobů (Velký 

Fiala, Tchajwanec Vystrčil, Kalouskova Pekarová, lidovec Bartošek a jejich klony). 

Hledejme tam, odkud přišly první „schvalující reakce“ na okamžité vyhoštění 

osmnácti ruských diplomatů: z prvních tří to byly USA a Británie. Ti nemuseli nic 

zpracovávat, byli připravení. Německo a spol. ještě váhají. Samozřejmě vědí, o co jde, 

a proto se nechtějí ukvapit. Jasně, že se nakonec přidají, leč – v tom je háček právě! 

Jde o víc 

Z jejich hlediska jde především o dostavbu plynovodu Nord Stream 2. Spojené státy 

udělají cokoli, aby jeho zprovoznění zabránily. Aby Evropu učinily závislou na jejich 

drahém a mizerném „břidlicovém“ plynu. Všechno ostatní už v kovidové předehře 

války prohrály (Rusko, Čínu na místě prvním), zbývá jim Evropa – tedy Německo. Je 

až komicky přesné, jak to lze „odečíst“. Podívejme se na první bouřlivé reakce 

washingtonské části Páté kolony (ODS, TOP, lidovci) a porovnejme je s částí druhou. 

Té dominují Piráti (kompletně řízení a placení z Německa). A ti jsou ve výrocích 



podivuhodně „opatrní“. Ještě nevědí, jak se k tomu jejich protektoři postaví – a 

nechtějí se „předhodit“. 

Německo s tím má hlavní problém. Především na něj tento „direkt“ míří. Okamžité 

výzvy Babiše a Hamáčka k projednání celé věci v NATO a v Bruselu jsou logické. 

Soudruzi tak od sebe odstrkují nutnost dalších reakcí a „rázných kroků“ (které tak 

chválí agent Koudelka). Rusko zůstává klidné. Připravuje se intenzivně na hlavní část 

provokace, kterou bude květnové „cvičení“ NATO u jeho hranic (jež se může jakoukoli 

„chybou“ okamžitě zvrtnout v horkou válku). Bosporem proplouvají jeho válečné lodě 

– a brzy tudy pojedou i ty britské, jak „shodou okolností“ právě oznámil Londýn. 

Američané zatím raději svá avizovaná plavidla do Černého moře neposílají, protože si 

uvědomují, že některé kroky již nelze vzít zpět. O to je to vážnější. 

Nečasův efekt 

O nás v tom všem jde až na posledním místě. Že u nás mají být na podzim volby, neví 

kromě nás nikdo na světě (právě tak jako my logicky nevíme o jejich „dramatických“ 

volbách – snad s výjimkou USA a Slovenska). Ostatně vůbec není jasné, jaký – a zda 

vůbec nějaký – vliv to na ně bude mít. Jediné, o čem v druhém plánu šlo, je dostavba 

jaderných elektráren. To samozřejmě CIA po krachu výstavby „radaru“ na našem 

území zajímá. Pro případ, že válka nebude (respektive podaří se její horkou fázi 

odsunout, protože Spojené státy na ni ve skutečnosti nejsou připravené), chtějí mít u 

nás svou vojenskou základnu. Byť nevelkou, ale nějakou. 

Westinghouse sice jaderky už nestaví (v podstatě zkrachoval), ale mohl by to zařídit 

subdodávkou (klidně třeba i s Rosatomem). Ale američtí vojáci by zde pak „střežili její 

bezpečnost“. Před čím? No třeba před teroristickými útoky jako byl ten ve Vrběticích. 

A v tomto smyslu dostal agent Koudelka rozkaz k akci logicky právě teď. Šlo o známý 

„Nečasův efekt“. Připomeňme, že puč, kterému politicky (a lidsky) Petr Nečas 

podlehl, odstartoval jeho sebevražedný výrok o tom, že Temelín (teď jde o Dukovany, 

ale to je lhostejné) se dostaví na základě „férového tendru“. V případě rovné soutěže 

ovšem musejí samozřejmě vyhrát Rusové, a Westinghouse si ani neškrtne. 

O férovém tendru promluvil Nečas jako předseda vlády (neveřejně) v Moskvě – a do 

pár dnů již nebyl premiérem. Teď se situace v malém zopakovala, když místopředseda 

vlády a ministr průmyslu Karel Havlíček navzdory bubnové palbě Páté kolony 

prohlásil, že část zadání tendru dostanou všichni zájemci (kromě Číny). Babiš si dal 

záležet na tom, aby to nebyl on, kdo to řekne – protože kličkuje mezi Skyllou CIA a 

Charybdou Hradu. 



Tohle bezpochyby znamenalo, že Koudelka dostal příkaz zmáčknout červený knoflík. 

Učinil tak jen pár hodin před Hamáčkovou cestou do Moskvy, kde by na Dukovany 

určitě přišla řeč mnohem spíše, než na avizovaný „přednákup“ Sputniku. Nečasův 

efekt tedy tentokrát zafungoval trochu jinak. Protože Babiš přece „s cestou 

nesouhlasil“ – takže by byl z obliga. Nota bene patří mezi chráněnce CIA (jak se s 

tímhle popasuje Pátá kolona je její věc) – a podle reakce prezidenta Zemana nemohl 

udělat, než to, co udělal (přesto mu to spočítá). 

Co dál? 

Už toho moc není. Teď se bude vše jen válcovat, protože už není o čem hrát. 

Dukovany ani Temelín to nejsou. O jejich osudu by měla rozhodnout až příští vláda, 

ale skoro se lze vsadit, že nerozhodne. Jaderky umí stavět (a v celém světě staví) v 

podstatě jenom Rusko – a to při udržování stálého vysokého mezinárodního napětí 

nedostane patrně šanci. Ostatně elektřinu z jádra sice nutně potřebujeme, ale pouze 

za situace, že bychom chtěli prosperovat. A to po Velkém resetu v Evropě nehrozí. 

Plánovaný úpadek průmyslu a životní úrovně v důsledku unijního „zeleného údělu“ 

elektřinu nepotřebuje. 

Prožijeme teď pár týdnů vzrušených „speciálů“ ČT, kde si bude (nejspíš marně) dělat 

předvolební kampaň část Páté kolony – té tzv. washingtonské. Její druhá část (Piráti 

ve STANu) vyčká na „umírněnou reakci“ Německa – a tu bude kopírovat. Efekt 

rozhodně úspěšnější, než potrhlí „válečníci“ Pekarová, Bartošek, Fiala (mířící do 

zapomnění). 

Rozumný postoj bude demonstrovat ponejvíce Okamura, který konzistentně sleduje 

české národní zájmy, takže ví, že tohle jde kompletně proti nim. Jeho první televizní 

reakce („Probíhá souboj mezi mocnostmi, a my bychom nebyli rádi, kdyby Česká 

republika byla do takových soubojů zatahována,“) o tom svědčí nad jiné přesvědčivě. 

Babiš bude dál kličkovat podle toho, co Skylla a Charybda. O „mrtvém“ Hamáčkovi 

zbytečné ztrácet jediné slovo. 

A to, oč doopravdy jde? Češi jsou nenapravitelní. Na internetu již koluje vtip, který 

možná nejlépe vyjadřuje absurditu katastrofy: 

Joe Biden a jeho generálové vedou v Pentagonu diskusi a nemůžou se shodnout, jaká 

je nejvhodnější doba pro přepadení Ruska. Nakonec se rozhodnou zeptat Francouzů: 

Kdy je nejlepší přepadnout Rusko? 

Francouzi odpovídají: Nevíme, ale rozhodně ne v zimě, to špatně dopadne. 

Bude tedy asi lepší zeptat se Němců: Kdy je nejlepší přepadnout Rusko? 



Němci odpovídají: Nevíme, ale rozhodně by to nemělo být v létě. To už jsme zkusili 

a... 

Co s tím? 

Někdo navrhne zeptat se Číny, ta je progresivní a vždy přijde s nějakým novým 

nápadem. 

Zeptají se tedy Číňanů a ti odpovědí: 

Hned teď! Rusové začali stavět ‚Sílu Sibiře‘, ‚Turecký potok‘ a dokončují 

‚NordStream2‘, budují kosmodrom ‚Vostočný‘, mají v plánu obrovské stavby na 

infrastrukturu Krymu, chystají se modernizovat Bajkalsko-amurskou magistrálu, 

staví nové sportovní komplexy pro mistrovství světa ve fotbale a v atletice, plánují 

těžbu v Arktidě... 

Zrovna teď by potřebovali hodně zajatců. 



Předmět: Zdravím. Zatím vyhrávám s touto verzí mezi přáteli a nemyslím si, že je 

daleko od pravdy..... 

Datum: 2021-04-19 21:44 

ID: 9524 

Rusáci už věděli, že je problém a snažili se dostat Rosatom do tendru, 

než to praskne. Proto rychlá likvidace Petříčka, dvojministr a jeho 

úkol dojet rychle podepsat předběžný kontrakt, který by byl nevratný. 

Američani prý už delší dobu tlačili, aby Češi reagovali, ale hradní 

klika to chtěla ututlat, Babiš hrál jako vždy kličkovanou, ale na 

ruskou strunu hrát nechtěl. Na Gamačeka byl velký tlak, proto se 

zhroutil. Nakonec spojenci řekli, že pokud v sobotu vláda nezareaguje, 

v neděli vystoupí spojenci a NATO s důkazy a vládu zcela před volbami 

znemožní. Proto ta zmatená tiskovka v sobotu večer. A pak už to bylo 

jasné. 

MZ řekne, že to bylo kdysi, a to bylo za Sobotkovy vlády, která nic 

neuhlídala a rusáci to nechtěli udělat u nás, prostě se spletli a že u 

nás naopak dělali „bordel“ Bulhaři. Nemůže říct, že to neudělali, 

to by hrozil impeachment, řekne, že se mu ambasador omluvil a spustí 

nadávky na BIS, že jí to trvalo šest let a nakonec to stejně 

neodhalila ona a že je k ničemu. 

Z 

 



Předmět: To nevymyslíš... 

Datum: 2021-04-19 14:20 

ID: 9522 

Co nám tajné služby předkládají. Dva zkušení operativci GRU dostali rozkaz vyhodit 

do povětří sklad se zbraněmi aby tyto nepřišly do rukou Ukrajincům nebo IS. Pošlou 

tedy své fotky a nacionále, aby do skladu získali přístup. Pak se ve skladu motají před 

kamerami a připravují nálož, která má za blíže neurčenou dobu zabít odběratele 

těchto zbraní. To ovšem zmrší a nálož vybuchne. O pár týdnu později zřejmě zjistí, že 

vyhodili špatný sklad, tak tam vlezou znovu a vyhodí do vzduchu nějaký jiný. 

Tentokrát možná ten správný. O pár let později ti samí zkušení operativci přiletí do 

Anglie a nejsmrtelnějším jedem zkusí otrávit bývalého ruského agenta, což se jim tak 

nějak nepodaří a místo něho zlikvidují bezdomovce. Přitom se také samozřejmě 

nechají natočit kamerami, zřejmě aby měl Putin důkaz, že tam byli a mohl jim dát 

medajli. Ať se na mě nikdo nezlobí, ale to je jako scénář k cečkovému filmu americké 

produkce. Jen tam chybí černoch, transka a lesbické vyšetřovatelky. Čekám 

nedočkavě na další díl. 

 



Předmět: Jak to je??? 

Datum: 2021-04-19 11:41 

ID: 9503 

> https://kob-forum.eu/2021/04/18/tak-nam-vyhostili-osmnact-

diplomatu/#comment-2378 

„Tak nám vyhostili osmnáct diplomatů,“ 

BY: IRENA ON: 18. 4. 2021 IN: KOMENTÁŘ, UDÁLOSTI WITH: 17 COMMENTS 

řekla posluhovačka panu Švejkovi… Hloupý vtip? Jen na první pohled. Podívejme se, 

co tomu bezprostředně předcházelo. Americký prezident Biden nazval ruského 

prezidenta v rozhovoru killerem, tedy vrahem, zabijákem… dle libosti. Rozhovor byl 

předtočený, tedy se toto místo dalo odstranit, pokud by se jednalo o takzvané 

nechtěné fópá, pro vzdělance faux paux. Ani Státní department to následně neuvedl 

na pravou míru. Následně Rusové odvolali svého velvyslance na konzultace, což je od 

nich bezprecedentní krok. Nepamatuji se, že by to udělali, když jim například v USA 

nezákonně zabavovali majetek jejich generálního konzulátu v San Franciscu a 

obchodních zastoupení ve Washingtonu a New Yorku (http://новости-сша.ru-

an.info/новости/сша-захватили-российскую-дипломатическую-собственность-

после-обысков/ USA se zmocnily ruského diplomatického majetku po provedení 

domácích prohlídek…) 

Jak na to reagoval sám Putin? Vybídl amerického prezidenta k otevřenému, veřejně 

vysílanému rozhovoru. Je jasné, že tato nabídka nebyla akceptována. Předpokládám, 

že v tom hrála roli i obava z osobního Bidenova zdravotního stavu, ale především z 

toho, že by byl rozhovor veřejně vysílán a obletěl svět. I přes známou Putinovu 

korektnost by se z něj lidé mohli dozvědět více, než by se Státnímu departmentu USA 

mohlo zamlouvat. 

Následovaly výměny rozličných sankcí, na které je především Západ expertem a vždy 

s nimi navzdory mezinárodnímu právu přichází jako první. Mezitím se rapidně začala 

zhoršovat situace ve vleklé občanské válce na Ukrajině zapříčiněné Západem, který 

tento stav fakticky vyvolal a programově jej podporuje informačně i zdrojově. Jak se 

to odráží na životě (respektive životní úrovni) samotných Ukrajinců, je myslím 

dostatečně známo. Pokud snad někdo bude namítat, že za tento stav přece Západ 

nemůže, tak připomenu jen tu skutečnost, že v největší krizi na Ukrajině prezident 

Janukovič podepsal dohodu s „opozicí“ o předčasných volbách, jejímiž garanty byli 

ministr zahraničí Francie, Německa a Polska a na druhý den se rozpoutal fakticky 



státní převrat, proti němuž politicky ba ani informačně Západ nehnul ani prstem. 

Sám Janukovič tak tak stačil vzít nohy na ramena, aby z toho vyvázl živý. A to ani 

nemluvím o Minských dohodách (12.02.2015), potvrzených Radou bezpečnosti 

rezolucí ze dne 17.02.2015 č. S/RES/2202 (2015), kde jsou za kyjevskou bandu, jinak 

se totiž ta banda, co přišla k moci převratem, nazvat nedá, garanty Německo a Francie 

a za celých sedm let nebyly schopny ji přimět k jejich plnění. 

Po celou tu dobu, celé ty roky, dochází ze strany Kyjeva k ostřelování civilních objektů 

neuznaných republik v Donbasu a Luhansku. Předpokládám, že naše veřejnoprávní 

televize neinformovala naše občany o smrti čtyřletého dítěte (6.4.2021), které jen 

vyběhlo z vlastního domu a bylo roztrháno minou či granátem zřejmě shozeným z 

dronu. Mise OSCE/OBSE se na místo dostavila ten případ vyšetřit až když chlapečka 

pochovávali, jak je pro ni příznačné. 

https://rua.gr/news/sobmn/40936-kak-pogib-4-letnij-malchik-i-chto-eto-znachit-

dlya-situatsii-na-donbasse.html 

O smrti 71-letého důchodce, který na své dvorku krmil slepice a byl zastřelen 

odstřelovačem (23.3.2021) 

https://strana.ua/news/324239-pohib-pensioner-na-donbasse-chto-eto-oznachaet-

dlja-voennykh-dejstvij.html 

O smrti 57-letého muže, který přišel z práce, dal si ohřát ve své vlastní kuchyni večeři 

a byl zasažen dělostřeleckou střepinou z náboje vystřeleného na bytový dům 

(14.4.2021) dříve, než ji stačil sníst. 

https://strana.ua/news/324239-pohib-pensioner-na-donbasse-chto-eto-oznachaet-

dlja-voennykh-dejstvij.html 

https://www.youtube.com/watch?v=14BI77Xt0tU 

Jak se říká lepší jednou uvidět než desetkrát uslyšet! 

Situace se začíná zhoršovat, ukrajinská strana v rozporu s Minskými dohodami 

garantovanými z její strany Francií a Německem stahuje těžké zbraně k linii fronty. 

To ovšem nikoho na Západě nezajímá. Rusko provádí dlouhodobě plánované cvičení 

na svém vlastním území, ovšem to je velký problém! Jak myslíte, že se ta situace 

může vyvinout? Mohla bych vás zásobit přehršlí informací o tom, kdo čím a jak 

zásobuje ukrajinskou bandu, jak se tam promenádují zahraniční „instruktoři“, 

především z NATO, ale to si na internetu můžete najít i sami. A kdo že je jeho 

členem? Ach ano, my jsme také členem tohoto útočného, zabijáckého spolku. Ale 

vraťme se k situaci s diplomaty. USA ve svých sankcích reagovalo dalším vyhoštěním 



ruských diplomatů a sankcemi zaměřenými na ruské státní dluhopisy. Rusko 

kontrovalo recipročním vyhoštěním a oznámilo, že ruší možnost amerických 

diplomatických misí zaměstnávat ruské a zahraniční občany na svých misích v Rusku 

a nadále nebude umožněno americkým diplomatům bez předběžného oznámení 

opouštět 25 mílové pásmo okolo jejich diplomatické mise. Dosud si tam totiž dělali, 

co chtěli. 

No a co čert nechtěl. Teď přišla řada na mopslíka podřízeného Západu a USA 

jmenovitě. Kdopak to asi byl? Tentokrát ve své snaze překonal dokonce i rusofobní 

Polsko. Záminka se našla sice poněkud vyvanulá, ale kdo by to zkoumal podrobněji, 

že? A tak byla uspořádána tisková konference a… Jsme u začátku našeho článku, u 

jeho nadpisu. Ta válka už běží, a já se ptám svých spoluobčanů, co myslíte, jsme v ní 

na té správné straně? Já myslím, že ne. 

Rusko změnilo rétoriku způsobem, který je varující. Poprvé náměstek ministra 

zahraničí Sergej Rjabkov nazval USA místo tradičního oslovení „partneři“ protivníci 

(13.04.2021; https://www.ntv.ru/novosti/2538120/). Rusko se bude bránit a my 

jsme v zastoupení naší politické reprezentace součástí té smečky, která by ho ráda 

uštvala. 



Předmět: Vrbětice 

Datum: 2021-04-19 16:03 

ID: 9502 

A jaký je z toho závěr? Udělejte si názor sami! 

POSLEDNÍ VÁLKA 

Právě jsem se dozvěděl, že po sedmi letech naše zpravodajská služba vyřešila to, co 

nevyřešila kriminální služba a další odborná pracoviště (například pyrotechnici, 

Báňský úřad a další obdobná profesionální pracoviště). Jedná se o výbuch v 

muničním skladu Vrbětice, ke kterému došlo před sedmi (7!!!) lety. Dnes premiér 

Babiš prohlásil: "V pátek večer jsme byli informováni o závažných skutečnostech 

týkajících se bezpečnosti naší země. ... Na základě jednoznačných důkazů získaných 

vyšetřováním našich bezpečnostních složek musím konstatovat, že existuje důvodné 

podezření o zapojení důstojníků ruské vojenské zpravodajské služby GRU, jednotky 

29155, do výbuchu muničního areálu skladu Vrbětice v roce 2014." Zároveň bylo 

oznámeno, že bude vyhoštěno 18 pracovníků ruské ambasády. Ti prý byli našimi 

tajnými službami identifikováni jako pracovníci ruských tajných služeb GRU a SVR. 

Jen pár informací o výbuchu soukromého muničního skladu ve Vrběticích v roce 

2014. K prvnímu výbuchu došlo 16. 10. 2014 ve skladu výbušnin firmy Imex Group ve 

Vrběticích v objektu č. 16. Ke druhému výbuchu došlo dne 3. prosince 2014 opět ve 

Vrběticích ve skladu č. 12, který je vzdálen asi150 metrů od skladu č. 16. 

Před těmito událostmi měl stát, tak jak řekl tehdejší ministr vnitra Chovanec, 

alarmující informace o stavu muničních skladů od našich bezpečnostních služeb. Tak, 

jak ukázaly kontroly muničních skladů a obdobných zařízení pro skladování 

výbušnin, které následovaly po výbuších ve Vrběticích, alarmující informace se 

ukázaly jako pravdivé. O tom svědčí například kontrola u firmy Multiagro ve Slatině u 

Vysokého Mýta. Jak opět uvedl tehdejší ministr vnitra Chovanec: "Je důvodné 

podezření, že tam kontrola nalezla věci, které tam nepatřily." To potvrdil i tehdejší 

hejtman Pardubického kraje M. Netolický, když prohlásil, že v tomto objektu byly 

nalezeny stovky tun munice a trhavin (včetně semtexu) skladovaných bez povolení. 

V souvislosti s výbuchy ve Vrběticích se vážně diskutovalo o tom, že v těchto skladech 

také byla munice a jiný výbušný materiál nejen vyřazené ze zásob AČR, ale také 

nezákonná munice nakoupená v cizích státech jako obchodní artikl. To však nešlo 

prokázat, protože došlo k tak rozsáhlé destrukci, která zničila většinu důkazů. 



Také je nutné brát v úvahu ten fakt, že v té době byl nelegální obchod se zbraněmi, 

municí a trhavinami značně lukrativní a vzhledem ke konfliktu na Ukrajině, ale i v 

jiných oblastech, značně rozšířený. O tom svědčí i některé informace z roku 2016 o 

nelegálním vývozu zbraní z ČR, na kterém se údajně měly podílet i některé naše státní 

instituce. 

Jak je to tedy s tou dnešní informací o teroristickém činu ruských tajných služeb v 

objektu Vrbětiských muničních skladů? Kladu si několik základních otázek: 

- Co tím tyto tajné služby chtěli dokázat? Co tím sledovaly? 

- Jaký význam měl tento teroristický čin pro RF? Co tím chtěla získat (dokázat)? 

- Jak je možné, že po prvním teroristickém činu (výbuch dne 16. října 2014) 

následoval druhý výbuch jen 150 metrů od toho prvního a to až 3. prosince téhož 

roku? To se pachatelé vrátili na místo činu bez ohledu na to, jak byl tento prostor po 

prvním výbuchu střežen a neprodyštně uzavřen? 

- Jak po 7 letech vyšetřování a na základě jakých důkazů naše bezpečnostní služby 

dospěly k jednoznačným důkazům o vině ruských agentů na těchto teroristických 

činech, když už v minulosti proběhl soud s údajnými pachateli? 

Na tyto otázky nemám žádnou logickou a věrohodnou odpověď. Je zde ale řada 

okolností z posledních měsíců, které mohou mít nějakou souvislost s propojením 

těchto událostí. 

- Předně je to budoucí tendr na dostavbu JE Dukovany. Je nutné zabránit ruským 

firmám v účasti na tomto tendru. Boj o lukrativní zakázku nezná žádná pravidla a 

veškeré podrazy jsou povoleny. Při této příležitosti připomínám společné prohlášení 

prezidenta USA D. Trumpa a premiéra ČR A. Babiše, které podepsali v roce 2019. 

Mimo jiné se tam konstatuje: „Spojené státy a Česká republika potvrzují, že 

energetická bezpečnost je nedělitelným pilířem národní bezpečnosti každé země. 

Budeme spolupracovat na prozkoumání příležitostí vyplývajících z transformace 

energetických trhů … Budeme dále zkoumat potenciální přínosy rozvoje regionální 

energetické infrastruktury ve střední Evropě.“ To stojí za zamyšlení o tom, kdo ve 

skutečnosti má největší šanci naší JE dostavět. 

- Druhá událost souvisí se současnou mezinárodní politickou situací. Mám na mysli 

vyhrocenou diplomatickou a vojenskou situaci mezi USA a RF. Významnou roli zde 

hraje i Ukrajina. Opět připomenu jednu pasáž ze společného prohlášení premiéra 

Babiše a D. Trumpa: „Zůstáváme pevní v podpoře ukrajinské suverenity a územní 

celistvosti, jakož i v pokračujících sankcích proti Rusku. Chválíme statečnost a 



obětavost Spojených států a českých jednotek sloužících bok po boku 

v Afghánistánu.“ 

Kladu si otázku, jestli tyto dva důvody nejsou věrohodnější, odpovědí, než obvinění 

ruských tajných služeb z teroristického útoku na sklad výbušnin ve Vrběticích v roce 

2014. Navíc je úsměvné to, že z těchto teroristických činů jsou obviněny dvě 

konkrétní osoby a to zrovna ti "čučkaři", kterým se nepodařilo otrávit novičokom 

bývalého agenta Skripala. 

I když jsem poslední větu napsal tak trochu v odlehčeném stylu, jsem toho názoru, že 

na příliš velkou legraci ta současná situace nevypadá. Na začátku je to vyostřená 

diplomatická situace mezi USA a RF, urážka ruské hlavy státu prezidentem USA, 

který souhlasil s pojmenováním Putina jako "zabijáka", stahování velvyslanců a 

masové vyhošťování diplomatů. Pokračuje to masivním soustřeďováním vojsk 

členských států NATO u ruských hranic a obdobnou odpovědí ruských ozbrojených 

sil. My se na této situaci podílíme pouhým konstatováním, že se ruští agenti podíleli 

na teroristických činech na našem území, aniž by občanům byly předloženy 

jednoznačné důkazy, o kterých hovořil A. Babiš. 

Je nutné, abychom si uvědomili, že takto vyostřená situace se může velmi rychle 

změnit ve válku. Nebyla by to válka lokální, nebyla by to ani třetí světová válka. Byla 

by to válka poslední. 

Ladislav Petráš 

duben 2021 

 



Předmět: ochránce---vyřiďte panu Koudelkovi,že má místo mozku asi nasráno v 

hlavě!!!! 
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Takové průhledné povídky o ruských agentech,to by prostě 

nevymyslel ani šestiletý školáček! A jak jsem řekl. CIA,zamete 

stopy a Koudelka a daší užiteční idioti budou odstraněni. 

Dukovany nebudou nikdy dostavěny,protože nebudou potřeba. Stane se 

z nich skanzen! Po celosvětové revoluci a NORIMBERSKÉM 

PROCESU-2,budou ve všech státech světa rozpuštěny armády a 

zejména bezpečnostní složky!!!!!Konečně. Zejména u nás. 

Větší blbce a idioty,aby pohledal!VIDEO: Šokující informace 

Andreje Babiše o Vrběticích v pořadu OVM v roce 2014, majitel 

zbrojařské firmy navštívil večer před výbuchem sklad, druhý 

den došlo k explozi a zahynuli dva lidé! Právní zástupce IMEX 

Group popřel sobotní prohlášení vlády o ruský (pravdive.eu) 

[https://pravdive.eu/news/287517/video-sokujici-informace-andreje-babise-o-

vrbeticich-v-poradu-ovm-v-roce-2014-majitel-zbrojarske-firmy-navstivil-vecer-pred-

vybuchem-sklad-druhy-den-doslo-k-explozi-a-zahynuli-dva-lide-pravni-zastupce-

imex-group-poprel-sobotni-prohlaseni-vlady-o-rusky] 

VIDEO: Šokující informace Andreje Babiše o Vrběticích v pořadu OVM v roce 2014, 

majitel zbrojařské firmy navštívil večer před výbuchem sklad, druhý den došlo k 

explozi a zahynuli dva lidé! Právní zástupce IMEX Group popřel sobotní prohlášení 

vlády o ruských agentech GRU, žádná jejich jména nefigurují v seznamech 

návštěvníků skladů v rozhodném období! Na seznamu návštěv byla pouze inspekce, 

která se ale nakonec neuskutečnila! Kde ksakru po 7 letech najednou BIS, NCOZ a 

americké velvyslanectví v Praze vzaly údajné záběry dvou ruských agentů? Ostrahu 

pozemků a kontroly návštěv zajišťovala AČR skrze VTÚ, nikoliv soukromé 

společnosti! Co to má znamenat? 

Skandál s nebezpečnou zpravodajskou hrou rozehranou vládou České republiky proti 

Ruské federaci začíná dostávat obrovské trhliny v oficiální teorii, která se začíná 

hroutit jako domeček z karet. Tvrzení Andreje Babiše a Jana Hamáčka na tiskové 

konferenci v sobotu večer, že za výbuchem muničního skladu ve Vrběticích v roce 

2014 stoji dva údajní agenti ruské vojenské rozvědky GRU Anatolij Vladimirovič 



Čepiga a Alexandr Jevgenějevič Miškin, se ve světle nových výbušných informací jeví 

jako zcela vyfabulované. 

Příběh o tom, že má jít o ty samé agenty, kteří prý spáchali útok novičokem v roce 

2018 na Sergeje Skripala v britském Salisbury, je doslova jako vytržený z nějakého 

hollywoodského filmu o dvou packalech, kteří se neúspěšně pokusili otrávit Sergeje 

Skripala, a rovněž se pokusili zničit zásilku zbraní mířící na Ukrajinu, ale přes 

Bulharsko. Oklikou. A bomba prý měla bouchnout až v Bulharsku, ale bouchlo to už 

ve Vrběticích. Tuhle bizarní teorií jako první publikoval server Zdeňka Bakaly 

Respekt a za článkem [1] stojí Ondřej Kundra a Jaroslav Spurný. Odvolávají se na 

policejní zdroje okolo vyšetřování. 

Orientační grafika místa explozí 

Jenže, tyto mediální informace mají jednu drobnou chybu. Není v nich poskytnut 

prostor pro vyjádření hlavního aktéra, tedy společnosti IMEX Group, která měla 

sklady v pronájmu od Ministerstva obrany, konkrétně od Vojenského technického 

ústavu (VTÚ). V článku v Respektu vůbec není daný prostor pro vyjádření té hlavní 

straně samotné kauzy. A tak místo Respektu to udělal Deník.cz a obrátil se na 

právního zástupce společnosti IMEX Group, na advokáta JUDr. Radka Ondruše, 

který společnost zastupuje. 

Právní zástupce IMEX Group vyhodil oficiální příběh Babiše a Hamáčka do povětří, 

firma v rozhodném období nikdy nepozvala do skladů dva návštěvníky s ruskými 

jmény, v životě o nich neslyšela 

A právě pan doktor vnesl do celého případu trochu světla, které ovšem zásadním a 

šokujícím způsobem rozvrací oficiální teorii, která zazněla v sobotu na tiskové 

konferenci vlády. Advokát totiž vysvětlil [2], jakým způsobem byl řízen režim v celém 

areálu a firma IMEX Group vůbec neměla pod kontrolou ověřování identit, ostrahu 

areálu, a to je naprostý šok, o kterém možná dosud veřejnost neví. Ostrahu zajišťoval 

Vojenský technický ústav (VTÚ), což je státní podnik zřízený Armádou ČR, tedy 

Ministerstvem obrany. VTÚ kontroloval veškeré vstupy do areálu, kontroloval osoby, 

kontroloval jejich oprávnění a identity. A tady přichází druhý šok. 

Advokát Radek Ondruš. Foto: Deník/Pavel Sonnek 

Advokát se důrazně pro Deník.cz ohradil, že zmíněná krycí jména obou údajných 

agentů, tedy krycí jména Alexander Petrov a Ruslan Boširov, společnosti IMEX 

Group nic neříkají, a tato jména se nenachází v seznamu návštěv jejich skladů v 

rozhodném období, tedy od října do prosince 2014. Pokud by se tyto osoby chtěly 



podívat do skladů IMEX Group, musely by splnit dvě podmínky. Nejprve by se 

musely objednat emailem u společnosti IMEX Group, která by potom tuto informaci 

předala vojenské ostraze areálu pod dikcí VTÚ. 

Celý areál hlídá armáda skrze firmu zřízenou Ministerstvem obrany a dovnitř vpouští 

jen lidi na pozvánky. Jak se tam mohli dostat dva agenti GRU, když majitel skladu je 

nikdy nepozval? 

A jakmile by se osoby dostavily na bránu, ostraha VTÚ by zkontrolovala jejich 

totožnosti a porovnala by je se seznamem dopředu ohlášených návštěv, který byl 

zaslán od společnosti IMEX Group. Nepozvaná osoba se do areálu nemůže dostat. 

Tedy lépe řečeno, hlídka VTÚ by to neměla dovolit. Jenže, podle slov advokáta Radka 

Ondruše osoby těchto jmen, tedy ať už pravých nebo těch falešných, nikdy nebyly u 

společnosti IMEX Group hlášeny k návštěvě. Jak by se proboha potom mohli tito dva 

lidé do areálu dostat? Co je to za nesmysl? Článek jsme přeposlali ruským médiím i s 

překladem, aby mohli rozklíčovat tuto nebezpečnou zpravodajskou hru. A to zdaleka 

není všechno. 

VIDEO: Andrej Babiš jako ministr financí v roce 2014 v pořadu OVM odhalil zásadní 

indicii, kdo navštívil sklad v předvečer první smrtící exploze. A Rusové to rozhodně 

nebyli… 

Představte si, že dnešní premiér ČR Andrej Babiš před 7 lety odpálil na České televizi 

neuvěřitelnou informační bombu. Celé se to odehrálo 7. prosince 2014 v pořadu 

Otázky Václava Moravce [3], kde Andrej Babiš v roli tehdejšího ministra financí ve 

vládě Bohuslava Sobotky reagoval na dotaz moderátora ohledně Vrbětic. A věřte nebo 

ne, ale Andrej Babiš v reakci na dotaz uvedl, že večer před prvním výbuchem navštívil 

zmíněný sklad majitel společnosti IMEX Group. A hned druhý den došlo k explozi, 

při níž zahynuli dva zaměstnanci. 

Andrej Babiš označil firmu za neprůhlednou, přičemž firmě už jedna zásilka munice v 

minulosti explodovala v Bulharsku, společnost prý nekomunikuje. A tady je dobré si 

dát věci do souvislostí. Advokát Radek Ondruš pro Deník.cz uvedl, že společnost 

IMEX Group měla v rozhodném období ve skladu pouze jednu hlášenou návštěvu, 

měla to být návštěva inspektorů, jenže ta se nakonec neuskutečnila. Advokát doslova 

pro Deník.cz uvedl následující: 

„Povolení ke vstupu do areálu tedy nevystavuje Společnost Imex, ale VTÚ jako majitel 

skladů. V rozhodné době byla společnosti Imex Group ohlášena ze strany obchodního 



partnera jedna návštěva inspektorů, ta se však neuskutečnila. Jména, která jsou 

uváděna, nejsou Společnosti Imex Group známa,“ zdůraznil Radek Ondruš. 

Podle něj také společnost Imex Group neví, o jakém zmiňovaném e-mailu (pozn. v 

článku Respektu) se mluví a proto se k němu nemůže vyjádřit. 

„Společnost však s VTÚ komunikuje elektronicky, vždy cestou elektronické adresy 

firmy,“ připomněl zástupce firmy Imex Group. 

Celý článek zde. 

Prohlížení kamerových záznamů trvalo NCOZ a Policii celých 7 let a po skandálu s 

Novičokem v roce 2018 jim trvalo 3 roky rozeznat na kamerách proslavené obličeje 

ruského Pata a Mata? 

Jak tedy vidíte, samotný pronájemce skladů nezná a nikdy neslyšel o nějakých dvou 

lidech s ruskojazyčnými jmény, kteří by se objevili v areálu a uvnitř skladů IMEX 

Group, protože firma by o tom přece logicky musela vědět. Jediné, co je známo, je 

návštěva majitele IMEX Group v předvečer prvního výbuchu, při kterém zahynuli dva 

zaměstnanci. 

Jak je možné, že po 7 letech, v době bezpečnostní krize na východě Ukrajiny, v době 

zvažovaného přizvání Rosatomu k dostavbě Dukovan, v době odvolání českého 

ministra zahraničí Tomáše Petříčka z funkce, těsně poté, co Lubomír Zaorálek odmítl 

po Petříčkovi tuto funkci převzít, a poté, co minulý týden Jan Hamáček oznámil, že 

poletí do Moskvy kvůli Sputniku a nakonec si to rozmyslel, se najednou objevují 

informace o dvou známých ruských agentech proslavených ze Skripalovy kauzy? 

Andrej Babiš a Václav Moravec v roce 2014 

Proč zástupci IMEX Group nikdy o těchto dvou agentech a jejich jménech neslyšeli, a 

proč v rozhodném období firma registrovala jen jednu objednanou návštěvu skladů, 

která se ale nakonec neuskutečnila? A proč se měli ruští agenti chtít zbavit zásilky 

zbraní pro Ukrajinu, když ta zásilka podle zastupitelů IMEX Group mířila do 

Bulharska? Odkdy se legální zásilky zbraní z ČR vozí na Ukrajinu oklikou přes Balkán 

a Bulharsko? A vrcholem absurdity je potom tiskové prohlášení [4] dotyčného 

bulharského zbrojaře Emilijana Gebreva pro bulharská média, že v roce 2014 v ČR 

žádné zbraně pro Ukrajinu nekupoval. 

Zpochybnil tím oficiální verzi české vlády, že ruští agenti útočili na dodávku zbraní do 

Bulharska a určenou odtamtud potom pro Ukrajinu. Informaci o prohlášení 

bulharského obchodníka přinesly Hospodářské noviny. Takže, co to má znamenat? 

Znamená to, že státní firma zřízená Ministerstvem obrany a zajišťující ostrahu 



vpustila do areálu a do skladů firmy IMEX Group, bez jejího vědomí, dva ruské 

agenty? Opravdu si někdo myslí, že by hlídka pustila do skladů návštěvu, která není 

společností IMEX Group nahlášena? 

Zpravodajská hra nevalné úrovně se zásadními chybami scénáře a režie. Přesto přišla 

podpora vládě ČR od amerického velvyslanectví v Praze 

Proč časopis Respekt neposkytl prostor pro vyjádření zástupcům IMEX Group, tedy 

minimálně právnímu zástupci, jehož svědectví doslova dokonale vyvrací 

důvěryhodnost sobotní tiské konference na vládě, protože příběh se nemohl odehrát 

tak, jak uvádí vláda ČR, Respekt, nebo kdokoliv další, kdo je autorem této nebezpečné 

zpravodajské hry, která má mnoho trhlin, které lze snadno zviditelnit a celou 

maskírovku tím dokonale a rychle odhalit? 

Zpráva amerického velvyslanectví v Praze na Twitteru české vládě za odhalení 

ruských agentů potom pouze dokresluje celou situaci, odkud vítr fouká. Znovu je 

potřeba říct, že v dnešní době Deep Fake technologií je možné vytvořit video klidně s 

kýmkoliv, jak vstupuje do dveří vykřičeného domu, a tím potom dotyčnou osobu 

zdiskreditovat. 

Prostředky grafických manipulací a tzv. CGI úprav videa jsou prakticky neomezené, 

takže i kdyby existovalo video s oběma agenty a jejich tvářemi, tak to nemůže být 

bráno za důkaz, protože to odporuje logice, jak by se tam do těch skladů mohli dostat, 

když areál střeží státní firma zřízená armádou (VTÚ) a dovnitř se dostanou jen 

dopředu oznámení hosté a návštěvníci, přičemž společnost IMEX Group žádné 

takové dvě osoby s ruskými jmény nepozvala, nezná je a v jejich skladech se tudíž 

nikdy nemohly tyto osoby nacházet. 

To jsou fakta, pouze holá fakta. A kdokoliv je bude chtít vyvrátit, bude muset 

vysvětlit, jak se tam ti dva agenti dostali s pomocí ozbrojené ostrahy VTÚ, která hlídá 

areál, a současně bez pomoci pronájemce skladů, společnosti IMEX Group, která o 

žádné takové návštěvě neví. Tento článek spolu s videem jsme přeložili do ruštiny a 

poslali ruským médiím. Tyto faktické rozpory v oficiálním narativu totiž budou 

zajímat především ruskou veřejnost. 

-VK- 

Šéfredaktor AE News 

 



 Předmět: Díky, pane prezidente 

Datum: 2021-04-18 20:49 
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Díky,rozesílám dále!!!Posílejte další!!! 

Rusové nám vraždí lidi a pan prezident se uráčí vyjádřit za týden? Hmmm.... snad je t

o jen pyžámkový 

týden a nečeká se na notičky z Kremlu. 
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Že nakonec jako záminku pro napadení Ruska zinscenují domnělý vojenský útok na 

Česko, před 6,5 lety.. to nevymyslíš.. 

(zdroj: https://www.facebook.com/jiri.m.masek/posts/10221884932126571) 

https://www.youtube.com/watch?v=BcLfeoITdys – Blbiš s Hamajdou 

https://www.rt.com/russia/521369-czech-republic-expels-russian-

diplomats/?fbclid=IwAR2OENM6iuuWgzIUqnhCHLWq7afyX_3sffEADOszEFnQ3B

nE90bvVnGR_4Y 

PUTINOVA VÝZVA - VÝZVA ZA MÍR! 

Evropané, opravdu chceme III. světovou válku? 

Evropští spoluobčané! „Vaši“ politici chtějí dokázat, jak jsou užiteční pro EU, NATO a 

USA. Očekávají, že jejich „tvrdý postoj“ vůči Rusku je vynese v kariérách výše, na ještě 

lépe placené posty, než mají dnes, proto se předhánějí v návrzích sankcí, vysílání 

bojových jednotek a v jiných projevech nekontrolované agrese proti Rusku, čímž se ze 

dne na den zvyšuje riziko 3. světové války. 

Jsou tak zaslepeni svou vlastní nekontrolovatelnou mocí a vidinou jejího dalšího 

růstu, že počítají s tím, že Rusko ustoupí na poslední chvíli tlaku NATO a k válce 

nedojde. 

Ale v čemž má Rusko ustoupit? Co má Rusko udělat, aby byli spokojeni? Má se vzdát 

svých území a podstoupit je dobrovolně každému, kdo o ně projeví zájem? 

PRAVÝM CÍLEM všech těch, ať už jsou z Evropy, nebo zpoza oceánu, kteří chtějí 

vyvolat válku, je bohatství Ruska. Má Rusko rozdat své bohatství, aby se vyhnulo 

válce? 

Má nechat likvidovat své vlastní obyvatelstvo na Ukrajině? Všichni, co uvažují 

střízlivě, vědí, že se to nikdy nestane! Rusko nikdy nepodlehne tlaku, jako nikdy 

nepodlehlo v minulosti, tak tomu nebude ani v budoucnosti. 

Dnes je již jasné, že válka v plánech její strůjců nemá skončit na Ukrajině. Hlavním 

cílem je Rusko, ale válka zachvátí celou Evropu. 

Co pro USA zajistí vyšší zisk a co USA rychleji vytrhne z dluhové krize než válečná 

výroba? Co účinněji zlikviduje konkurenci USA v podobě EU a Ruska, než vzájemné 

vyvraždění celých národů v Evropě? Co USA pomůže více rozšířit sféru svého vlivu, 



než poválečné půjčky, přesně podle odzkoušeného scénáře použitého po 2.světové 

válce? 

Světový válečný konflikt reálně hrozí! V té souvislosti se zamyslete, kdo z Vašich 

politiků Vám prozradil, že po přijetí Ukrajiny do NATO a vstupu EU do konfliktu 

odvedou Vaše potomky na východní frontu, kde velmi pravděpodobně položí život? 

Kdo z politiků tam půjde do zákopů s nimi? 

Kdo z válečných štváčů, které královsky platíte ze svých daní a kdo z jejich mediálních 

spolupachatelů Vám prozradil, že toto nebude jen dobrodružná vítězná výprava na 

východ, ale že to skončí jako 3. světová válka za možného použití atomových zbraní? 

Kdo dokáže předpovědět účast Číny, která je v tomto konfliktu spojencem Ruska? 

Kdo vyhodnotí reálnou sílu americké armády, která dosud bojovala vždy jen se 

slabším protivníkem, vždyť Hitlera porazili hlavně Rusové! Na co se vlastně váleční 

štváči spoléhají? 

Jedno je jisté, v této válce nebude vítěze! 

Kde se schováte před jadernými výbuchy? 

Máte dost hlubokou jámu a dostatek potravin, abyste v ní vydrželi 100 let, než se sníží 

úroveň záření na únosnou míru? Ve jménu čeho mají na obou válčících stranách 

umřít naše děti na východní frontě, ve jménu čeho má zahynout rodina, ve jménu 

čeho má přestat existovat všechno, co znáte, ve jménu čeho má shořet tento svět? Ve 

jménu demokracie? 

Kde vidíte demokracii v tom co se děje na Ukrajině? My vidíme jen fašistickou vládu, 

armádu, porušující mezinárodní konvence a promyšlenou genocidu vlastního 

obyvatelstva, jehož vinou je jen to, že mluví rusky a chce nezávislost na fašistické 

Ukrajině. 

A co na to Evropa? Umíte si představit, že by si některý národ v EU vydobyl svou 

samostatnost způsobem, jak to dělá Ukrajina? Byla snad Ukrajina dosud 

nesamostatná, že bojuje o samostatnost? Měla snad vládu, kterou EU neuznávala? 

Neměli snad Ukrajinci svá národní práva? Evropská unie se vzdala svých principů a 

svým postojem se stává spolupachatelem genocidy. Co můžete očekávat od politiků 

EU vy sami, občané EU, když tak rychle a ochotně vaši politici bourají vlastní 

hodnotové základy? 

Rusové jsou velký, kulturní a mocný národ, bez kterého by Evropa v dnešní podobě 

nikdy nevznikla. 



RUSKO NENÍ VÁŠ NEPŘÍTEL, nepřítelem každého občana Evropy jsou nenasytní 

politici, kteří se za svou moc a peníze chystají zničit vše, co je všem drahé. 

Na otázku můžeme snad zabránit chystané válce s Ruskem, do které nás tlačí politici 

a koupená média? Ano, můžeme! 

Co mohou udělat obyčejní lidé? 

Když všichni malí a slabí dělají totéž, změní všechno! Lze to změnit, neboť je to 

nutnost! 

Bojkot všech politiků, kteří zvyšují napětí, kteří volají po sankcích a zásahu proti 

Rusku! Bojkot na všech úrovních, ve všech volbách! Nedopustit uplatnění zla, které 

chtějí šířit! Bojkotujte vstup Ukrajiny do NATO! Bojkotujte média, která válku 

podsouvají jako jediné možné řešení! 

Věřte! Rusové i Ukrajinci jsou dva moudré národy, které řešení najdou. 

Nebojte se! 

Rozšiřujte tuto výzvu všemi vámi dostupnými způsoby, ve všech Vám dostupných 

jazycích!!!!! 

 


